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veidā vai jebkādā veidā (elektroniski, mehāniski, kopējot, ierakstot vai citādi) bez iepriekšējas
autora Jindřich Bayer atļaujas.

Es  vēlētos  veltīt  to,  ko  esmu sniedzis  šajā  grāmatā,  savas  mātes  un  sava  tēva  piemiņai,  kuri,
iespējams, joprojām būtu kopā ar mums, ja es toreiz zinātu to, ko zinu tagad.Es tikai ceru, ka šī
informācija neļaus citām ģimenēm pārdzīvot to, kas bija jāpārcieš mūsējām.

Šī  apkopojuma  mērķis  ir  iepazīstināt  ar  pašreizējo  zināšanu  status  quo  par  kaņepju
eļļu/ekstraktu izmantošanu medicīnā.Visa informācija ir sniegtatikai izglītojošiem nolūkiem, un
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ļaunprātīgu izmantošanu.

Džindrihs Bajers, marts 2022. gads
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Moto
“Jūs nevarat vadīt  ekonomiku racionāli  bez kaņepēm/kaņepēm, tā ir  neiespējamā misija.Tas
pats attiecas uz medicīnu – bez kaņepēm medicīnu nevar izdarīt  labi un racionāli,  vienkārši
nevar paveikt darbu vislabākajā veidā.Ne tāpēc, ka es saku, bet tāpēc, ka tas tā ir. JB

Kāpēc to sauc par RSO?
"Džeks Herers to sāka saukt par Rick Simpson Oil vai RSO.Riks nevēlējās, lai tā tiktu nosaukta
viņa vārdā, un man vajadzēja kādu laiku, lai pārliecinātu viņu, ka tā patiesībā ir laba ideja.Viltība
ir tāda, ka ir daudz kaņepju/kaņepju eļļu un ir daudz veidu, kā iegūt eļļu vai ekstraktu, un daudzi
pacienti ir piemānīti iegādāties zemākas kvalitātes eļļas vai ekstraktus.

RSO tiek ražots pēc noteiktas metodes, no konkrētiem materiāliem un noteiktā veidā, tāpēc to
vajadzētu saukt kā tas ir – RSO.RSO nav BHO (butāna medus eļļa), RSO ir dekarboksilēts un
ļoti spēcīgs un nomierinošs.Labākais RSO satur 95–98% THC, 1–2% CBD, un tas ir ārkārtīgi
spēcīgs un nomierinošs.Lielākā daļa citu ekstrakcijas veidu vienkārši  neradīs eļļu,  kas ir  tik
spēcīga  medicīniski,  un  bieži  vien  tās  pat  nav  pienācīgi  dekarboksilētas.Mēs  parasti
apstrādājam lielus kaņepju daudzumus, un Rika metode ir  ļoti  efektīva un racionalizēta lielu
daudzumu apstrādei.Jūs varat apstrādāt mārciņu kaņepju un ražot eļļu ļoti īsā laikā, izmantojot
iekārtas,  kuras ir  viegli  atrast  lielākajā  daļā pasaules  daļu.Galvenais  ir  zāles pagatavot  pēc
iespējas ātrāk, lai pacientam nebūtu jāgaida.JB”

“Riks to nesāka saukt par RSO, bet gan citi.Tas ir labs termins, jo tas ved cilvēkus uz Rika
informāciju par metodēm un materiāliem.Riks ir pamatoti noraizējies par cilvēkiem, kuri sauc
eļļu, kas nav ražota pēc viņa metodēm un ieteiktajiem izejmateriāliem, lai ražotu Phoenix Tears
vai RSO.Viņš zina, kas palīdzēja viņa plašā pieredzē, ārstējot pacientus, un viņš vēlas, lai ļoti
slimi cilvēki saņemtu to, ko viņš zina, nevis kaut ko tādu, kas “varētu būt tikpat labs” ar tādu
pašu nosaukumu...” Metjū.

"Es  esmu  mūžīgi  pateicīgs  par  to,  ka  atradu  Riku  Simpsonu  un  Dž.  B.… Izmainīja  manu
dzīviLorija”

“Bez Rika un viņa video es nebūtu zinājis, ka tas izārstē vēzi... lai gan esmu bijis lietotājs un
audzētājs  aptuveni  27 gadus,  es  nezināju,  ka  tam piemīt  šīs  īpašības...  tagad  es  to  daru,
pateicoties Rikam Simpsonam. .. un bez viņa drosmības un atklātības mēs visi dzīvotu tumsā
par to ... šī iemesla dēļ es domāju, ka RSO ir labs nosaukums eļļai ... bet RSO ir jāveido pēc RS
norādījumiem ... nevis kāds citscilvēka priekšstats par to, kas ir labākais... ja tas nav salauzts -
nelabojiet to. Pēteris

“Kad es strādāju ambulatorā,  mēs apstrādājām lielu daudzumu kaņepju...  Mēs runājam par
simtiem mārciņu... par vienu ekstrakciju!Tas ir pārsteidzoši, cik daudz CO2 vai n tipa butāna jūs
iziet cauri.Es visu sapratu un vispirms izveidoju burbuļu hash, pēc tam to izvilku.Tomēr BHO
faktiski ir zemāks THC nekā RSOJa jūs to smēķējat, jūs vēlaties, lai tas būtu pēc iespējas tīrāks
jūsu plaušām.Ja jūs to ēdat, jūsu ķermenis var bez problēmām tikt galā ar augu vielām.Ligroīna
metode darbojas vislabāk, ja to gatavojat mājās patēriņam.Ne daudziem cilvēkiem ir pieejams
laboratorijas  vai  medicīniskās  kvalitātes  butāns,  lai  veiktu  BHO  ekstrakciju  un  vakuuma
iztīrīšanu, lai  noņemtu jebkādus piemaisījumus.Rika metode noderēja man un neskaitāmiem
citiem cilvēkiem, kurus es neredzu vajadzību labot kaut ko, kas darbojas nevainojami! Lī

“Man vienalga kā to sauc!!!Lūdzu, sauciet to, kā vēlaties, bet neizmetiet tādu cilvēku kā Riks,
kurš ir izglābis tūkstošiem dzīvību un visu savu dzīvi veltījis vārda izplatīšanai.Tas vienkārši nav
pareizi!!” Donna
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"Es to  visu  laiku  saucu  par  kaņepju  eļļu,  jo  tā  tas  ir,  tas  ir  vārdnīcā,  tikai  vēl  viens  vārds
kaņepēm.Tas ir  vecmodīgs termins,  taču pareizs termins.Mēs visi  zinām, par ko viņš runā."
Dions

"Butāna ekstrakcijas nav dekarboksilētas.Tas iznāk pārāk zemā temperatūrā.Es izmantoju ISO
99 un esmu izmisusi un izmantoju 91 procentu ISO.Tas strādāja labi, un tas esmu tikai es.Es
sāku  to  gatavot  93. gadā  ar  denaturalizētu  spirtu,  bet  tas  ir  tikai  es,  jo  esmu  viens  no
daudziem.Kamēr viss jūsu šķīdinātājs ir novārīts, es teiktu, ka tas ir drošāks par to, ko lielākā
daļa cilvēku ēdīs pusdienās.

Šīs zāles izglāba manu dzīvību, kad biju uz nāves gultas.Eļļa tika ziedota, un tā tika izgatavota
gan  no  ligroīna,  gan  no  ISO,  un,  kamēr  viss  šķīdinātājs  ir  izvārīts,  jūs  nekad  nevarēsit
atšķirt.Paldies visiem par dalīšanos zināšanās, tās ir  nenovērtējamas, un zinātne ir pētījumu
sērija,  kas tiek atkārtota atkal un atkal.Cik es saprotu, THC pamatā noslāpē vēža šūnas un
neļauj pārējām vēža šūnām nomirt, bet nekaitē veselām šūnām, kamēr jūs uzņemat spēcīgu
eļļu ar THCa, kas uzkarsēta līdz tādai pakāpei, ka tā kļūst par THC, tādējādi aktivizējot THC. ar
karstumu.

Mans jautājums ir, kā uzzināt, kad tas ir pilnībā dekarboksilēts.Bobs un Anna no Willow Creek
Springs Ca ir mans Youtube videoklips, un tas tiek rādīts pēc tam, kad man teica, ka man ir
jādzīvo 3 nedēļas.Pēc diviem gadiem es saku Priecīgas Lieldienas, un es uzskatu, ka ikvienam,
gan slimam, gan neslimam, šīs zāles jālieto arī  kā profilakses līdzekli.Jums nav jāgaida,  lai
saslimtu ar vēzi vai kādu citu slimību.Mīlestība.” Bobs

-- Labi izskaidrots un labi formulēts, Bob, paldies.Vienkāršākais veids ir ieliet eļļu nerūsējošā
tērauda krūzē un ievietot cepeškrāsnī, kas iestatīta uz 130°C uz aptuveni stundu vai ilgāk.Vai
arī līdz brīdim, kad uz eļļas virsmas nav nekādas aktivitātes.Vislabākie vēlējumi un priecīgas
Lieldienas.JB

“BHO un RSO ir divas dažādas pasaules, kad runa ir par dziedināšanu, labu RSO ir gandrīz
neiespējami  atrast  ambulancēs,  esmu  daudzkārt  mēģinājis  viņus  ieinteresēt  -  dažus  ļoti
interesē, citus nē.Pagatavot pats ir pietiekami vienkārši, es saulainā dienā Pyrex pīrāga traukā
iztvaicēju savas pirmās partijas spirtu uz kravas automašīnas pārsega.Šī pirmā mazā partija
mainīja manu dzīvi.

Es izgatavoju gan RSO, gan BHO. TOS NAV SALĪDZINĀJUMS, JA ESAT SLIMS UN VĒLATIES
LABĀK --- JĀLIETO RICK SIMPSON TIPA EĻĻA - RSO ir vienkārša, to jebkurā gadījumā nav
nepieciešams salabot.Izmantojiet labu pumpuru materiālu, un jūs iegūsit labas zāles.Manuprāt,
galvenais  atšķirības  iemesls  ir  temps,  kas  izmantots  abu  radīšanai.Siltums  aktivizē  RSO
ārstnieciskās īpašības. Maikls

"Maģija atrodas trichome lodveida galvā.Nekur citur uz auga THC nepastāv.Augs ražo THC, lai
aizsargātu savas reproduktīvās daļas.Jo tuvāk jūs nonākat šīm daļām, pumpuriem, jo  vairāk
trichomes.Tāpēc pumpuriem ir visvairāk pieejamo zāļu.Tā ir zinātne, nevis spekulācijas.Vēlreiz
paldies Rikam, ka iedvesmojāt mani izgatavot pēc iespējas labāku eļļu.Skaista dzidra dzintara
eļļa. ” Toni

"Manas sociālo mediju kampaņas dēļ tas ir pazīstams kā RSO." JB

Augsts THC vai augsts CBD eļļa?
"Es esmu diezgan apmulsis.Manam draugam ir  4.  stadijas nieru vēzis  un vēzis  plaušās.Vai
vislabāk ir dot eļļu ar augstu CBD vai THC eļļu?CBD eļļā ir tikai THC pēdas?Es viņam saņēmu
desmit gramu mēģeni, un tajā ir 18% CBD un mazāk nekā 1% THC.Vai es to daru nepareizā
virzienā?” Ričards
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-- "Jā, tā nav, jums ir jāiegūst īstais RSO."Mikees

-- 95–98% THC nav 18% CBD, vai ne?Pastāstiet tam, kurš to jums piegādājis, lai pārtrauc to
darīt.Lielā CBD mārketinga ažiotāža nogalinās daudzus nenojaušus pacientus, kā šķiet, tas ir
skumji.Kāpēc viņi  nevar vienkārši sekot instrukcijām, kas patiešām darbojas?Eļļas ar augstu
CBD saturu tiek izmantotas ļoti  ierobežoti,  tās nedarbojas tik labi  pat uz ādas slimībām, es
tiešām nesaprotu, kāpēc visi ir tik aizrautīgi par šīm CBD muļķībām.Jā, arī tās ir spēcīgas zāles,
taču tās izmantošanas iespējas ir tikai ierobežotas, salīdzinot ar īsto RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ārkārtīgi spēcīgs un nomierinošs un eiforisks; tā ir jūsu labākā eļļa, un
tā darbosies vislabāk.Vispirms izmēģiniet šo.Kad jūs to darīsit, jūs nepieskarsities šai eļļai ar
augstu  CBD  līmeni  un  netuvosities  tām,  un  jūs  sapratīsit  atšķirību,  un  neviens  jūs
neizrausīs.Vispirms RSO.JB

“Ja mēs izgatavojam eļļu no īpaša celma, kas satur 20% THC, kā no tā iespējams iegūt 98%?
Nesaprotu šo. ” Ascen

-- Ja to labi izfiltrē un uzvāra, jūs viegli iegūsit eļļu ar aptuveni 95%.98% prasa mazliet vairāk
prasmju vai īpaši labu celmu.Nekoncentrējieties uz skaitļiem pārāk daudz, pārliecinieties, ka eļļa
ir  pēc  iespējas  spēcīgāka  un  nomierinoša.Varat  arī  to  atkārtoti  iztvaikot,  lai  padarītu  to
spēcīgāku.Visa šī informācija ir Rika Simpsona protokolāe-grāmata.JB

“Man bija ļoti liela lipoma uz augšdelma, ko ārsts vēlējās noņemt.Pēc apmēram mēneša 2 vai 3
reizes lokāli uzklājot eļļu, tā tagad ir dimetānnaftalīns!Man ir arī skolioze un deģeneratīva diska
slimība, un es saņemu TŪLĪTĒJU atvieglojumu ar lokālu lietošanu jebkurā laikā, kad man ir
sāpes!Tas mani vienkārši aizrauj!!” Džila

"Manam vīram uz pieres bija neliels vēža bojājums, kas pilnībā izzuda apmēram pēc mēneša
pēc eļļas uzklāšanas." Džīna

"Šis augs patiešām ir dāvana." Čelle

“Man ļoti patīk šī lapa un informācija, ko no tās varu mācīties.Tomēr ir tik neapmierinoši dzirdēt,
ka citi  kanabinoīdi,  izņemot THC, tiek uzskatīti  par sekundāriem.Šī meitene un viņas vecāki
CBD neuzskata par sekundāru.Tas viņai  ir  devis  dzīvību.Vai  to  izdarīja  nevis  THC, bet  gan
CBD.Beidz  smieties,  lūdzu.Jūs  atturat  cilvēkus  izmēģināt  augstu  CBD celmu,  ja  tas  viņiem
patiešām var palīdzēt.Augstais THC nav atbilde uz visu, un tāpēc augā ir vairāk nekā viens
kanabinoīds. Tīna Babkoka

“JB  atbildēja  par  plaušu  vēzi,  nevis  Draveta  sindromu,  neviens  ne  par  ko  nesmuki.Vēža
gadījumā pacientu ziņojumi un zinātniskie pētījumi liecina, ka THC nogalina vēzi.Ir daži pētījumi,
kuros teikts, ka CBD ir labvēlīgs dažiem vēža veidiem, bet daži, salīdzinot ar pētījumiem, kas
veikti ar THC.Tagad krampji un daži citi apstākļi ar augstu CBD ir tas, ko jūs meklējat. Kellina

-  Kellina  un  Tīna,  mūsu  izmantotās  eļļas  darbojas  arī  pret  krampjiem.Un  pacienti  iegūtu
nesalīdzināmi labākus rezultātus, ja viņi izmantotu īsto lietu un mēģinātu izārstēt cēloni, nevis
tikai simptomus.

Es nenoliedzu CBD, tās ir patiešām spēcīgas zāles pašas par sevi, un, manuprāt, tās ir lieliski
piemērotas,  piemēram,  košļājamā  gumija  bērniem  utt.Bet,  ja  vēlaties  īstu  jaudu,  jums  ir
nepieciešams visspēcīgākais RSO un daudz THC.Vienkārši izmēģiniet to uz ādas slimībām un
pārbaudiet,  vai  apdegums vai brūce sadzīs ātrāk, izmantojot  īsto RSO vai zemas kvalitātes
augstas CBD versiju.Esmu to redzējusi savām acīm, man pašam nav jāeksperimentē ar eļļām
ar augstu CBD līmeni.Es vēlos labāko gan sev, gan saviem pacientiem.Lielākajai daļai augstu
CBD eļļu ir sekundāra kvalitāte, salīdzinot ar labāko un spēcīgāko un nomierinošāko RSO ar
95–98% THC.
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Jūsu galvenā problēma ir  tā,  ka jūs izvēlējāties vienotu kanabinoīdu teoriju,  ko Big Pharma
virza,  lai  viņi  varētu  gūt  peļņu  no  kaņepju  zālēm.Jūs  īsti  nevēlaties  zālespamatojoties  uz
atsevišķiem kanabinoīdiem, jūs vēlaties iegūt visspēcīgāko un nomierinošāko eļļu,  lai  iegūtu
labākos rezultātus.

Un  jūs  varat  audzēt  augus  pats,  un  jūs  varat  arī  izgatavot  eļļu  pats,  jums  tiešām  nav
nepieciešams  to  pirkt  no  lieliem  farmācijas  uzņēmumiem,  kas  mēģinās  uzlikt  milzīgu  cenu
dekarboksilētiem kaņepju sveķiem bez cita iemesla, kā tikai viņu alkatība. .

Jums var un, visticamāk, kādu dienu vajadzēs kilogramus eļļas – sev vai savai ģimenei – cik jūs
vēlaties maksāt par gramu?Buks ir par daudz, ja augi audzēti ārā un masveidā.Tātad nekādu
īpašu nodokļu, nekā tamlīdzīga.100% legalizācija ir vienīgais ceļš, un tas ir jādara tagad, nav
iemesla ļaut ciest simtiem miljonu pacientu visā pasaulē.Jūtieties brīvi strīdēties par to; bet tas ir
gandrīz viss, ko jūs varat darīt lietas labā.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Es nevaru aptvert tik daudz kaņepju gada laikā, bet es nevilcināšos nomirt, mēģinot." Sūzija

"Lūdzu, turpiniet skaidrot tieši tā, kā jūs to darāt, es, piemēram, veicu piezīmes un mācos no
jums, cik vien varu, par to, kas ir piemērots un tamlīdzīgi, es vēlos būt gatavs un sagatavots ar
man atbilstošām zināšanām un mans...Ja jūs nestāstītu par to, ka jums ir nepieciešams augsts
THC, es būtu domājis, ka viss ir kārtībā, esmu pateicīgs par VISU INFORMĀCIJU. Vikija

"Riks vienmēr ir uzskatījis, ka augsts THC līmenis ir obligāts, lai dotu jums vislabākās iespējas,
un ar to viņš acīmredzami sasniedza vislabākos rezultātus.Ir daudzas lietas, kurām CBD var būt
labāks,  to  parasti  lieto  bērniem  Draveta  sindroma,  ADHD  un  smagu  obsesīvi  kompulsīvu
traucējumu gadījumā, jo daudzi cilvēki joprojām baidās, ka bērni pastiprināsies.THC ir tas, kas
tevi paaugstina.Esmu atradis dažus cilvēkus, kuri lieto eļļu ar augstu THC saturu, lai ārstētu
lielāko daļu cilvēku, bet, ja pacients nereaģē, kā cerēts, viņi pārgāja uz augstu CBD, un tas ir
izdevies labāk.

Es domāju,  ka visi  ir  atšķirīgi,  un katrs  vēzis  ir  atšķirīgs.Bet,  kamēr nav atļauts  veikt  visus
nepieciešamos  pētījumus,  iespējams,  vislabāk  ir  pieturēties  pie  Rika  metodes.Augsts  THC,
dominējošā indikācija pēc protokola.Ir teikts, ka, ja viņi sāk lietot mazas devas un dubultojas ik
pēc 4 dienām, pacients var ātri izveidot toleranci, un smagā miegainība mazināsies pēc neilga
laika, lietojot eļļu.Rika eļļā ir 95–98% THC, taču psihoaktīvā iedarbība jums nekaitēs.

Un, mēģinot izlemt, kuru metodi izmantot, es neticu, ka kādam ir bijusi lielāka pieredze ar šīm
zālēm nekā Rikam.Esmu redzējis holandiešu metodi un tikai domāju, ka, ja kāds mirst, kāpēc lai
jūs atšķaidītu zāles? Niks

"Kopš esmu dzirdējis par augsta CBD eļļām, kas palīdz krampju lēkmēm, es vienmēr esmu
domājis,  ka,  ja  šie  vecāki  dotu  savam  bērnam  hibrīdu,  bet  dominētu  indikas  eļļā,  bērns
izveseļotos.Es zinu, ka CBD eļļas kontrolē krampjus, un esmu tik priecīgs, ka KAUT KAS var
palīdzēt bērniem, piemēram, Šarlotei, taču iedomājieties, kāda varētu būt dziedināšana, ja tiktu
dota THC un cita veida kanabinoīdi augā.Tātad jūsu bērns daudz guļ THC dēļ, un viņu ķermenis
pielāgosies devai.Es tikai domāju, ka visnoderīgākais ir pilns augs, nevis viens kanabinoīds.
Sāra

"Plašsaziņas līdzekļi turpina koncentrēties uz kanabinoīdu atdalīšanu, taču ir pierādīts, ka gan
THC, gan CBD nogalina vēzi un samazina audzējus.Rika Simpsona eļļa,  kas izgatavota no
Cannabis Indica, ir zāles, kas izārstē Lendonu un Brave Mykayla un daudzus citus, un ikviens
var  to  pagatavot.Neļaujiet  plašsaziņas  līdzekļiem  likt  jums  domāt,  ka  jums  jāgaida  šī
izārstēšana, vai arī nošķiriet CBD!THC darbojas arī ar mūsu endokanabinoīdu sistēmu. Hanana

“Esmu atradis dažas vietnes tiešsaistē, kas apgalvo, ka pārdod augstu CBD eļļu bez THC.Man
ir  paveicies  un  esmu  vesels,  bet  domāju,  vai  tie  būtu  naudas  vērti,  lai  tos  izmantotu  kā
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profilakses līdzekli.Viena no tām ir īsta zinātniska eļļa.Viņi apgalvo, ka nosūtīs visiem 50.Kāds?”
Maiks

“Īsta  zinātniska  eļļa  tiek  iegūta  no  rūpnieciskajām kaņepēm,  kurām nav  būtiska  THC.Mans
solismamma lieto CBD eļļu un RSO savai ALS ārstēšanai.CBD eļļai ir  priekšrocības, bet es
domāju, ka bez citiem kanabinoīdiem tā nav tik efektīva, ja vispār. Dženifera

“Savā pieredzē, gatavojot un izmantojot dažādus eļļu celmus un maisījumus, esmu atklājis, ka
tikai CBD veids ir neefektīvs vai mazāk efektīvs.Tas liek man domāt, ka THC ir jāpaliek vismaz
nelielai  daļai,  lai  CBD būtu  efektīvas jebkuras  veselības  problēmas gadījumā,  ko  tas ārstē.
Bagāts

“Ļoti bieži šie produkti neatbilst cerībām, īpaši attiecībā uz iekšēju lietošanu.Salīdzinot ar reālo
RSO (ti, dekarboksilēti īpaši spēcīgi un nomierinoši kaņepju sveķi ar aptuveni 95% THC), CBD
produkti vairumā gadījumu būs bāli.Tie lieliski noderēs, piemēram, ādas slimībām un lokālai
lietošanai kosmētikā.Lietojot iekšēji, vairumā gadījumu tie būs daudz mazāk efektīvi nekā reālie
RSO.

CBD eļļas vienkārši ir cits produkts, un tās neatbilst patiesā RSO kritērijiem.Salīdzinot ar reālo
RSO, CBD eļļas ļoti bieži būs tikai pārāk dārga viltus cerība.Diemžēl.

Tāpēc  atkal,  kā  vienmēr,  kad  vien  iespējams,  ražojiet  savu  eļļu,  vienmēr  strādājiet  ar
visspēcīgāko  un  nomierinošāko  pumpuru  materiālu,  kādu  vien  varat  atrast.Īpaši  spēcīgi  un
nomierinoši indica dominējošie celmi ar 20% vai vairāk THC darbojas vislabāk un nodrošina
vislabāko  ražu.Tikai  labākais  darbojas  vislabāk.Apzinieties  to  un  neļaujiet  nevienam  jūs
izkrāpt.Jūsu dzīvība var būt apdraudēta, esiet ļoti uzmanīgs.Ļoti bieži jums ir tikai viena iespēja,
bet otro jūs nesaņemsit, neaizmirstiet par to.

Piespiediet  savus  likumdevējus  legalizēt  kaņepju/kaņepju  auga  audzēšanu  un  apstrādi
neatkarīgi no tā, cik daudz THC ir.Palūdziet viņiem to regulēt apmēram tikpat daudz, cik viņi
regulē kukurūzu vai tēju.THC un sveķi aizsargā augus.Un es domāju, ka augi, kas spēj ražot tik
ārkārtīgi drošas un efektīvas zāles, ir pelnījuši vislabāko aizsardzību.Vai tu piekrīti?" JB

Blakus efekti
"Es paskatījos sava tālruņa kalendārā, lai redzētu, kad ir 8. februāris.Bija piektdienas vakars, un
viņš teica, ka gulēja līdz pirmdienas rītam.Haha, svētī viņa sirdi.Paņemot gramu taisni uz augšu,
es to saprotu.Svētī, svētī, svētī viņu." Maranda

“Kad sāku lietot  eļļu,  man bija  “briesmīgas”  blakusparādības,  es  noteikti  apēdu pusi  kastes
virtuļu!!!Ha Ha Ha!!!Es vēlos, lai es būtu brīnišķīgi gulējis!Katru dienu es gaidīju nakti, lai varētu
gulēt.Es paņēmu eļļu 7:00, aizmigšu apmēram 9:30 un gulēju līdz 8:30.Brīnišķīgi!!!” Toms

Ironiski,  ka  mēs  katru  dienu  dzirdam  tik  daudz  stāstu  par  cilvēkiem,  kuri  lieto  kaņepju
koncentrātus, bez šausmu stāstiem, bez atkarības, bez blakusparādībām vai saistītiem nāves
gadījumiem, bet vietējie likumdevēji cīnās pret marihuānas audzēšanu, lietošanu un pārdošanu
sabiedrības interesēs. drošības apsvērumi”, kas ir aizsegs viņu lojalitātei Big Pharma un Booze-
Baron finansiālajai uzpirkšanai, lai ierobežotu kaņepju nozares izaugsmi ASV...” Rafaels

“Šonedēļ sāku dot eļļu savam tēvam.Progresējošs prostatas vēzis, kas ir izplatījies uz dažiem
punktiem uz kauliem.Pagaidām viņš daudz guļ un ir atguvis apetīti.Viņš neko neēda radiācijas
sāpju dēļ kaklā.Arī daļa no viņa satraukuma ir pārvērtusies šķietami jautrā galvā!

Slimnīcā viņš joprojām saņem pretsāpju zāles, kas ir noderīgas akūtu sāpju gadījumā, līdz lietas
tiek kontrolētas.Tomēr ārsti nezina par eļļu.Mēs pat devām mājienu par ideju apvienot eļļu ar
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zālēm, bet ārsti  atgriezās ar izdomājumiem par briesmīgām blakusparādībām.Es gribēju lūgt
viņus parādīt mums pētījumus, bet nevēlējos apdraudēt tēta atbrīvošanu, ņemot vērā, ka esam
bijušiatzīmēts kā “sarežģīts”, lai apšaubītu nepieciešamību lietot pārmērīgas zāles, kas padara
viņu arvien sliktāku un sliktāku.

Es  nevēlētu  savam  ļaunākajam  ienaidniekam  ārstēt  vēzi  slimnīcā.Es  biju  dzirdējis  šausmu
stāstus, bet, manuprāt, kaut kādā līmenī man šķita, ka ar tēti viss būs savādāk.No sirds ceru, ka
nav vēls. ” Edmunds

--  Edmund,  viņiem bija  taisnība par  iespējamām blakusparādībām, bet  tās izraisīs ķīmiskās
vielas, ko viņi viņam dod, nevis eļļa.Jo ātrāk jūs viņu atgriezīsit mājās un piepildīsit ar eļļu, jo
lielāka iespēja.Sākt ar eļļu nekad nav par vēlu, jautājums tikai,  vai nav par vēlu, lai tā tiktu
slimībai priekšā.Bet tas ir tieši saistīts ar to, cik daudz eļļas tev izdosies dabūt viņā un cik ātri.

Ar to es nesaku, ka jums nevajadzētu ievērot protokolu vai ka jums vajadzētu sākt ar lielām
devām.Atvediet viņu mājās, ievērojiet protokolu un ceram uz labāko.JB

"Sveiks, Džindrih, es vēlos dalīties ar dažām eļļas blakusparādībām.Vispirms jau kādu laiciņu
gatavoju pati un pērku arī ambulatorā (kā labāk savējo!), man nav nekādu īpašu stāvokļu vai
slimību, iespējams, kopš 2012. gada esmu ieņēmis tuvu 30 ml, tāpēc…

– Es vairs nevaru dzert alkoholu... viena glāze vīna un esmu ārā!Es necentos atmest dzeršanu,
bet tiešām mans ķermenis to pilnībā noraida, un ir ļoti patīkami būt skaidram!!

--  Manu acu varavīksnene ir  pilnīgi  zaļa...vairs  nekādu mazu brūnu punktu šur tur  (ja zināt
iridoloģiju, tie mazie punktiņi liecina par orgānu darbības traucējumiem vai pat bojāeju), tāpēc
skaidras acis nozīmē lielisku veselību!

-- Tāds pats efekts manam 10 gadus vecajam aitu sunim skaidras acis un daudz enerģijas!
(Viņam ir bijušas apmēram 6 devas).Eļļa un visas negaidītās blakusparādības!!Paldies jums un
Rikam par visiem jūsu centieniem dalīties ar šīm zālēm ar pasauli.Daudz mīlestības, Estelle”

J.Vai Kalifornijā vai Kolorādo ir hostelis, kur es varu likumīgi kļūt par rezidentu un iegūt eļļu vēža
ārstēšanai?Paldies.

A.Tas ir labs jautājums, David Carpenter.Pēc manā teiktā, vajag tikai moteļa adresi un tad ārsts
var  izrakstīt  kaņepes.Tāpēc  es  domāju,  ka  nav  nepieciešams  kaut  kur  maksāt  papildu
maksu.Bet, ja kāds, kam ir biznesa domāšana, to lasa, ļaujiet man tikai teikt, ka daudzi cilvēki
no visas pasaules neiebilstu lidot uz Kolorādo vai Kaliforniju,  lai saņemtu ārstēšanu.Tas nav
risinājums visiem, un tiem, kam nav naudas, šādas iespējas nebūs, taču tas noteikti palīdzētu
daudziem citiem, kas vēlāk palīdzētu vai varētu palīdzēt citiem.JB

Kad pacienti,  kuri  ir  lietojuši  ķīmijterapiju,  sāk lietot  eļļu,  pirmā lieta,  kas jādara,  ir  ķermeņa
detoksikācija.Tāpēc  dažreiz  ir  nepieciešami  120–150  g  eļļas,  pirms  tā  sāk  uzbrukt  pašam
vēzim.Tā patiešām nav laba doma lietot ķīmijterapiju,  it  īpaši,  ja tas ir  absolūti  nevajadzīgs,
ņemot vērā, ka medicīnas sistēma ir zinājusi par kaņepēm kā līdzekli  pret vēzi jau vairākus
desmitus gadu.JB

"Es tikko pagājušajā  nedēļā  rakstīju  par  vemšanu ar  eļļu.Es beidzot  pārtraucu un joprojām
izmantoju  to  pašu  eļļas  partiju.Es  tagad  jūtos  lieliski.Es  domāju,  ka  es  detoksēju  visas
farmaceitiskās zāles no savas sistēmas.Tā bija nožēlojama pieredze, bet detoksikācija nekad
nav jautra. Robins

"Es nezinu droši, bet es domāju, ka tu paņēmi pārāk daudz par agru.Ir tāda lieta kā pacelšanās
pārāk augstu, un tas dažiem cilvēkiem var izraisīt vemšanu.Es to zinu no personīgās pieredzes.
(Es tikko sapratu, ka tas izklausījās piekāpīgi.Es to tā nedomāju.)” Tīna
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"Tīna, es arī par to domāju, un man bija daudz jautājumu, kāpēc man bija tik slikti.Es tiešām tam
ticubija detox dēļ tā, kas ar mani notika pagājušā gada decembrī.Mans onkologs man teica, ka
esmu "beiguma stadijā", man ir beigusies eļļa, un man bija IV Zometa, lai palīdzētu stiprināt
manus  kaulus.Izrādās,  eļļa  darbojās  kā  alerģijas  tablete  un  glāba  mani  no  Zometa
iedarbības.Pēc eļļas lietošanas es saslimu ar anoreksiju,  man ļoti  sāpēja, jo Zometa iekļuva
manos kaulos, vemja, drebuļi un nokļuvu slimnīcā.

Kopš šī incidenta es pat nevarēju sēdēt indiešu stilā, jo man ļoti sāpēja locītavas un gurni.Kad
es atsāku lietot eļļu, sākumā man bija labi, bet pēc tam pamazām saslimu.Pēc tam man kļuva
ļoti  slikti,  un, kad es vemju dienām ilgi un nožēlojami, notika kaut kas dīvains, visas manas
locītavas  tika  iztīrītas  un  pēc  6  mēnešiem  man  vairs  nav  locītavu  sāpju.Es  atkal  esmu
elastīgs.Es varu tikai noticēt, ka eļļa no manām locītavām izvilka tādas sūdas, kas var palikt pie
jums gadu. Robins

“Ir ļoti svarīgi, lai pēc iespējas ātrāk nonāktu terminālā pacienta stāvoklī.Lielākajai daļai pacientu
ar termināliem pacientiem ir veikta ķīmijterapija/radiācija, pretsāpju līdzekļi utt.Pārliecinieties, ka
tas ir pareizi pagatavots un sāciet lietot pēc iespējas ātrāk, un es nepārtrauktu to lietot vismaz
līdz brīdim, kad vēzis ir pilnībā izzudis! Bonijs

"Ja jūsu ārsti jums saka: "Jūs esat termināls", vai jūs nevēlaties izmēģināt visu, kas ir pieejams?
Padomā par to...Kas jums pēc šādas diagnozes jāzaudē?Man ir māsasmeita, kura šodien ir
dzīva...tās eļļas dēļ...Vai man jāsaka vairāk?” Kerola

“Tā esmu viņas brāļameita.Tas tiešām strādāja. ” Džoanna

“Es veicu pusmaratonu, savācu USD 5000 vēža izpētei.Es nezināju, ka jau ir sasodīti izārstēt,
un viņi man to nedos....Viņi man divas reizes deva patiešām spēcīgu ķīmijterapiju.Viņi izpostīja
manas  aknas;  viņi  izpostīja  manas  nieres.Viņi  mani  aizsūtīja  mājās  mirt  pagājušā  gada
aprīlī.Viņi teica, ka es nenodzīvošu sešas nedēļas.Un šeit es esmu šodien, joprojām dzīvs, jo
atradu vietni PhoenixTears.ca, un Riks Simpsons man parādīja, kā pašam pagatavot zāles, lai
es varētu būt šeit šodien.

Mums visiem jāpastāsta par šo ārstēšanu.Ikvienam ir jāzina: ir reāli medicīniskās marihuānas
produkti, kas palīdzēs jums dzīvot un palīdzēs dzīvot jūsu draugiem, kuriem ir vēzis.Ikvienam ir
jāzina:  nevienam  nav  jāmirst  no  vēža.Ir  zāles,  vienmēr  ir  bijušas  zāles.Viņi  vienkārši...Big
Pharma mums to neļaus.Kā viņi uzdrošinās?!Vēža izpēte ir vairāku miljardu dolāru nozare.Un
ko viņi dara?Viņi nogalina tādus cilvēkus kā es ar savām narkotikām.Tas ir muļķības!Ir zāles!
Phoenix Tears eļļa darbojas!Pastāstiet visiem.Lūdzu!” Džoanna

"Sveiks Rik Simpson, es ticu eļļai un pašlaik lietoju to savai mātei, kurai ir vēzis, bet man ir
jautājums, jūs sakāt, ka vajadzētu patērēt 2 unces trīs mēnešos, bet mana mamma ir ļoti vāja,
jo slimība un ņemta tikai kā unce, un drīzumā būs trīs mēneši, bet joprojām lietoju to, un es
gribu  zināt,  vai  tas  ir  tāds  pats  efekts,  jo  jūs  teicāt,  ka  tam  vajadzētu  būt  pēc  trim
mēnešiem.Lūdzu, atbildiet man uz ziņu, jo esmu noraizējies." Esmeralda

“Neuztraucieties pārāk daudz par to, cik daudz viņa līdz šim ir paņēmusi.Vienkārši mēģiniet likt
viņai ēst mazliet vairāk.Pasaki, lai viņa apēst lielāku gabalu nekā jebkad agrāk, kad viņa naktī
ies gulēt, pamazām viņa varēs apēst vairāk.Pārliecinieties, ka viņa naktī ēd lielāku devu, un viņa
ātrāk izveidos toleranci.Mans tētis pirmos trīs mēnešus darīja to pašu.Pagāja ilgs laiks, līdz viņš
varēja apēst vairāk nekā pusi grama dienā, un vēzis izzuda pat tad, kad viņš tik tikko apēda 1/4
gramu  dienā  (audzējs  kļuva  mazāks).Tagad  viņam  ir  līdz  apmēram  gramam  dienā,  un  10
mēnešu laikā viņš ir apēdis vairāk nekā simts gramus.Veiksmi!" Hosē

"Sveiki, man ir draugs, kurš mēģina izārstēt hronisku Laima slimību ar tīru CO (apmēram 70–
80% THC un izgatavots no organiskā graudu spirta), kas tika iegādāts no ļoti cienījama, privāta
eļļas ražotāja.Kad viņa sasniedza apmēram 3/4 gramus dienā apmēram pirms 3,5 nedēļām,

- 9 -



viņai  sākās  apetītes  trūkums,  periodiska  slikta  dūša  un  ļoti  mīksta  kaka  (gandrīz  caureja)
plkst.vismaz 3 reizes dienā - tas joprojām notiek tagad un nemaz nav uzlabojies, bet arī nav
pasliktinājies, kas ir labi.

Jau mēnesi katru rītu viņas ķermenis burtiski izgāž visu resnajā zarnā, kā šķiet, un smaku var
pamanīt mājas otrā galā (atvainojiet par TMI!). Dīvaini ir tas, ka viņas kakas sāka smirdēt ļoti
toksiski. ..gandrīz kā ķīmiska viela, apmēram nedēļu pēc devas palielināšanas no 1/2 līdz 3/4
grama.Smarža ir tik dīvaina - pat nesmaržo pēc kakām!!

Viņai  tagad ir  grams dienā  (pēdējās  1,5  nedēļas),  un  tas  joprojām ir  šāds,  ja  ne  nedaudz
sliktāks.Nav nekādu citu problēmu vai problēmu, un viņa patiešām ātri dziedē, un viņai klājas
daudz labāk nekā pēdējos 10+ gadus, lietojot antibiotikas, augu protokolus utt.Līdz šim viņas
veselības uzlabošanās ir bijusi ārkārtīgi dramatiska...uz labo pusi!!Vai šīs toksiski smaržojošās
kakas ir radušās no laima baktēriju bojāejas, detoksikācijas vai kaut kas cits?Es tiešām domāju,
vai viņai, iespējams, varētu būt resnās zarnas vēzis vai kāds cits vēzis, par ko eļļa rūpējas, kas
varētu izraisīt briesmīgo smaku un biežas mīkstas kakas.Ir kāds padoms??Vai tas ir normāli?”

"Tas  ir  tas,  ko  sagaidīt.Kad  esat  uz  eļļas...(ja  tas  ir  pareizi  izgatavots)  ķermenis  veic  lielu
detoksikāciju.Vienkāršākais  veids,  kā  to  aprakstīt,  ir...  viss,  kas  nonāk  jūsu  ķermenī,  kas
medikamentiem  nepatīk,  tas  atradīs  veidu,  kā  izvadīt  atkritumus.Izklausās  tā,  it  kā  jūsu
pakalpojumu sniedzējs zina,  ko viņš vai viņa dara,  jo šie simptomi,  par kuriem jūs uzdodat
jautājumu, rodas mums visiem vai mūsu pacientiem.Šāda veida simptoms ilga sievai un man
vairāk nekā 3 mēnešus.

Vienīgais, kas mani traucē, ir THC un CBD daudzums uz produktu.Kad mēs ražojam, mēs vidēji
veidojam 93–97% THC un no 1,34 līdz 1,59% CBD.To var panākt, tikai mainot šķīdinātāju vai
mainot minētā produkta dekarboksilāciju.

-- Pievienojiet uzturā kaņepju sēklas, tās ļoti ātri noregulēs kakas.Kad tas ir pārāk šķidrs, jums
jāpievieno  kaut  kas  ciets.Un  tās  ir  sēklas.Pārliecinieties,  ka  viņa  nelieto  ķīmiskās
tabletes.Smarža ir detoksiska, nav par ko uztraukties. JB

Blakusparādības ir šādas: karikatūru skatīšanās visu nedēļas nogali. Matt

Kādi celmi/šķirnes?

“Šajā es esmu kopā ar Ričardu.Vai jums ir saraksts ar celmiem, kuru darbība ir pierādīta?No
kādiem labiem sēklu uzņēmumiem var pasūtīt?Es tikko pasūtīju dažas sēklas.Kādas ir lietas,
kas man būtu jāmeklē labā līmenī?THC, CBD, indica vs sativa?Manis pasūtītajam celmam THC
līmenis ir 18–23% un CBD 0,7–1,0%. Cisco

-- Es vēlos, lai es varētu iesniegt šādu sarakstu, Cisco, bet es nevaru un drīzumā nevarēšu,
kamēr  mēs nevarēsim veikt  visu  nepieciešamo izpēti,  lai  varētu  jums to  pateikt.Lūk,  ko  es
rakstīju Ričardam: Es nevaru īsti nosaukt celmu, jums tas vienmēr ir jāizmēģina un jāskatās,
kāda ir pretsāpju iedarbība.Es nezinu, ko šis pacients lietoja.Baltā atraitne, ko Riks audzēja, bija
lielisks pretsāpju līdzeklis,  šķiet,  ka Eiropas baltajām atraitnēm tas nav tik daudz.Tāpēc,  kā
vienmēr, visspēcīgākie un nomierinošākie un dīvānu bloķējošie indica (dominējošie) celmi ar
20%  vai  vairāk  THC,  lai  iegūtu  labākos  rezultātus,  sajauciet  vairāku  celmu  eļļas.Meklējiet
patiešām nežēlīgi spēcīgus celmus, kas jūs aizslēgs pēc dažiem uzpūtījumiem.Ar vislabākajiem
vēlējumiem, JB

"Vai vīrišķajam augam ir kādi noderīgi komponenti?" Bils

-- Jaunus vīrišķos augus izmantoja kā šķiedrvielu mīkstajām drēbēm bagātajiem.Es netaisītu
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zāles  no  tēviņiem,  dažiem  cilvēkiem  būs  alerģija  pret  ziedputekšņiem  un  tas  var  radīt
nepatikšanas.Jūs  varat  sulutos  vai  izmantot  tējām  (ja  tās  ir  veselīgas  un  bioloģiski
audzētas).Bet no augiem jūs neiegūsit labākās zāles.JB

J.Vai Afghan Kush ir piemērots materiāls, lai ražotu eļļu?Esmu pagatavojusi eļļu no ielas lietām
un lietoju to pēdējās divas nedēļas, jo man bija miega problēmas, tagad guļu kā bērns un no rīta
pamostos labi atpūtusies.Problēma ir tā, ka Londonā ir grūti dabūt labas lietas, tāpēc es pasūtīju
AK, tikai tagad ir nepieciešams jūsu viedoklis.Liels paldies

A.Es  īsti  nevaru  minēt  celma  nosaukumu.Ja  tas  ir  spēcīgs  un  padara  jūs  miegainu,  tam
vajadzētu radīt labas zāles.Kā zināms, mēs iesakām visspēcīgākos un nomierinošākos celmus
(vēlams  ar  20% THC un  vairāk)  un  labākās  eļļas  tiek  ražotas  no  vairāku  ļoti  spēcīgu  un
nomierinošu celmu kombinācijas, tāpēc es mēģinātu pasūtīt vairākus nomierinošos celmus, ja
plkst. viss iespējams, tas būtu ideāli.Bet pat viena celma eļļas var darīt brīnumus, es saku tikai
to, ka labākās eļļas parasti ražo no vairāku celmu kombinācijas.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Ir pamatots iemesls, kāpēc Riks Simpsons iesaka izmantot tikai augsta līmeņa THC no Indica.
Indica ir nomierinošs līdzeklis, kas veicina atpūtu un miegu, abi nepieciešami dziedināšanai.
Sativa  dod  enerģiju  un  paaugstina  asinsspiedienu.  Dažos  gadījumos  tas  var  būt  bīstami
cilvēkiem  ar  augstu  asinsspiedienu  vai  bojātām  sistēmām,  tāpēc,  pirms  sniedzat  padomu,
LŪDZU, pārziniet tēmu. Jūs nevēlaties nevienam nodarīt pāri. Lielākajai daļai cilvēku Stenas
padoms (sativa no rīta, indica pirms gulētiešanas) ir labs: Ja izmantojat hibrīdu, pārliecinieties,
ka tajā ir vismaz 80=90% Indica. Veiksmi." Gerijs

"C: Sveiki, Džindrihs.....Es esmu iesācējs Rika Simpsona ārstēšanā (man ir vēzis)...Es piederu
šeit kaņepju pircēju klubam... Tāpēc man ir neliela izvēle, ko iegādāties.Es tikai domāju, kāda
būtu  mana  labākā  indica  izvēle  ārstniecības  pagatavošanai?Visi  ieteikumi  tiek  ļoti
novērtēti.Paldies.

JB:  Sveiki,  C,  iegūstiet  spēcīgāko nomierinošāko indicu,  vēlams vairākus celmus.Ja jums ir
iespēja  izvēlēties,  es  iegādātos  3–4  unces  katra  no  smagākajiem  pieejamajiem
celmiem/pumpuriem un pagatavotu eļļu no viena mārciņa.

C: Labi, paldies... ko tu domā ar smagāko?

JB: Visvairāk nomierinošs, īpaši miegains, ar izsituma efektu

C: Piedod, bet tas viss man ir jaunums.

JB: Nav problēmu.Ārkārtīgi, gandrīz narkotiski nomierinošs, ļoti smags.

C: Labi

JB:  Izmantojiet  šos vārdus un sakiet  audzētājiem, ka viņi  zinās,  par ko es runāju,  es ceru.
C: Es zinu, ka viņiem ir kušs, hash ieleja.Es nevaru atcerēties citus vārdus.

JB: Atkal, ņemiet līdzi kādu, kam ir pieredze, un ļaujiet viņam to izmēģināt jūsu vietā.

C: Labi

JB: Un iegādājieties spēcīgākos nomierinošākos celmus, kas tiem ir, 20% THC vai vairāk.

C: Labi... liels paldies par visu, ko darāt

JB: Esi laipni aicināts, C.

C: Un paldies arī Rikam...Jūs, puiši, līdz šim esat burtiski izglābuši manu dzīvību.
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JB: Es viņam pastāstīšu par tevi.Lai iegūtu labākos rezultātus, lūdzu, izpildiet visus mūsu vietnē
sniegtos norādījumus līdz vārdam.Lietojiet eļļu, kā ieteikts, palieliniet ķermeņa pH (citronu sula,
arbūzs utt.), ēdiet sēklas no diviem āboliem katru dienu, palieciet prom no ārstiem un CT un
rentgena  stariem,  ja  vēlaties  dzīvot.Viņi  ir  meistari,  runājot  par  viņu  nāvējošo  “apstiprināto”
ārstēšanu, un daudzi mūsu pacienti ņēma vērā viņu padomu, pārtrauca lietot eļļu un nomira.

C: Derēs... paldies vēlreiz.

(pēc četrām stundām)

C: Čau, Džindrihs.Paldies par jūsu palīdzību jau iepriekš.Galu galā es ieguvu Indica OG Kush
un Hash Truffle maisījumu.Šķita, ka kluba cilvēki domāja, ka tas ir labākais, kas viņiem bija zāļu
pagatavošanai.

JB: Labi.Izklausās labi.

C: Labi :-)...Tātad jūs domājat, ka tas būs labs zāļu pagatavošanai?

JB: Es īsti neko nedomāju, ja vien pats neredzu un neizmēģinu materiālu.Nosaukumi izklausās
labi un pazīstami,  bet es tiešām nezinu, cik spēcīgi  ir  pumpuri  un ko jūs patiesībā ieguvāt.
C: Ak, labi.Es lietoju zāles apmēram 6 nedēļas...izmaiņas manī ir pārsteidzošas...Ikviens, kas
mani pazīst, ir pārsteigts.Nu, tu kārtējo reizi.Jūs zināt, Džindrihu, es satiku sievieti, kurai tika
diagnosticēts  tieši  tāds  pats  vēzis  kā  man,  3  dienas  pēc  manas  slimības.Mēs  esam viena
vecuma, mums bija tāda pati vēža stadija, viss ir identisks.Man piedāvāja starojumu, tāpat kā
viņai.Es  teicu,  ka  nekādā  gadījumā,  es  veicu  Rika  Simpsona  kūri.Viņa  izvēlējās
starojumu.Jindrich, viņa nomira pirms 4 dienām no radiācijas, no šausminošajiem apdegumiem,
kas tika inficēti.Viņai bija tikai 55 gadi, viņa bija spēcīga, tomēr "ārstēšana" viņu nogalināja.Tas
tikai padara mani daudz pārliecinātāku, ka ar savu izvēli rīkojos pareizi.

JB:  Es  zinu  šādus  stāstus.Tas  ir  patiešām  apgrūtinoši,  ko  viņi  dara  ar  pacientiem.Ar  laba
vēlējumiem, C.Jūs zināt, ko darīt. ”

"Es domāju, ka labs veids, kā izskaidrot atšķirību starp eļļu kvalitāti, būtu:

95-98% THC atbilst 95-98% pilnīgas dziedināšanas un izdzīvošanas iespējamībai.

80% THC atbilst 80% pilnīgas dziedināšanas un izdzīvošanas iespējamībai

70% THC atbilst 70% pilnīgas dziedināšanas un izdzīvošanas iespējamībai

60% THC atbilst 60% pilnīgas dziedināšanas un izdzīvošanas iespējamībai.utt.

Tomēr 100% THC nav vienāds ar 100% pilnīgas dziedināšanas un izdzīvošanas iespēju, jo tā ir
viela, kas atšķiras no eļļas.

Ja pacients kopā ar eļļu lieto ķīmijterapiju un starojumu vai iepriekš ir  veicis šīs ārstēšanas
metodes, daliet procentus ar diviem vai trīs, varbūt četriem vai pieciem, tādos gadījumos jūs
vienkārši nekad nezināt, vai eļļai pietiks jaudas, lai to sagrieztu. .Šādiem pacientiem vajadzētu
ēst 2 vai 3 reizes vairāk eļļas (120-180 g sešu mēnešu laikā).

Tas ir minēts tikai paskaidrojuma nolūkos,lai cilvēki labāk izprastu eļļas kvalitātes un THC satura
nozīmi. Galvenais kritērijs ir tas, lai eļļām būtu ļoti spēcīga un nomierinoša iedarbība, ja tās tiek
uzņemtas.Labākās eļļas ir ārkārtīgi nomierinošas, tomēr eiforiskas (tāpēc jūs tās ēdat, aizmigt
un pēc dažām stundām pamosties, ķiķinot kā bērns).

Ja eļļu labi filtrējat un vārīšanas procesa beigās pievienojat dažus pilienus ūdens (un tāpēc tajā
nav  nevajadzīgu  augu  materiālu),  pastāv  arī  liela  iespēja,  ka  jūspatiešām  patiks  eļļas
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garša.Tāpēc atkal un atkal un atkal — pārliecinieties, ka jūsu eļļa vienmēr ir iedarbīga un pēc
iespējas nomierinoša, lai iegūtu vislabāko ārstēšanas rezultātu.Ražojot un lietojot eļļu, ievērojiet
norādījumus, lai jūs varētu būt pārliecināti, ka esat izdarījis visu iespējamo pacienta labā.Ar laba
vēlējumiem, JB”

"Es neticu, ka tam ir jābūt 95 procentiem." Bagāts

--  Tai  nav  jābūt  95%  THC,  Rich,  bet  eļļas  ar  aptuveni  95% THC  ir  visspēcīgākās,  un  jo
spēcīgāka un nomierinošāka ir eļļa, jo labāk tā darbojas kā zāles.Jūs vienmēr varat lietot mazāk
spēcīgākas eļļas,  un tā darbosies labāk nekā vairāk zemas kvalitātes eļļas.Tas tiešām ir  tik
vienkārši.JB

“Standarti un kvalitātes kontrole – jā.Bet tikai tad, ja Riks apstiprina minētos standartus un qc.
iesūdzēt
--  Mēs nekad neesam bijuši  pret  kvalitātes  kontroli,  Sjū.Taču realitāte ir  tāda,  ka kvalitātes
kontrole lielākajā daļā pasaules nav iespējama, jo kaņepes ir nelikumīgas un laboratorijas nevar
to pārbaudīt.Mēs patiešām strādājam ar cilvēkiem no visas pasaules, ne tikai no ASV.Pašlaik
testēšana ir  pieejama dažās valstīs,  un ļoti  maz cilvēku var tai  piekļūt.Lielākajai  daļai  mūsu
pacientu ir  grūti atrast pietiekami daudz naudas, lai iegūtu šķīdinātāju un rīsu plīti,  tāpēc, jo
zemāks slieksnis, jo labāk.

Protams, mēs varētu to visu padarīt sarežģītāku, bet mēs nevēlamies to darīt.Mums patīk to
darīt vienkārši.Ja sekojat vienkāršiem norādījumiem, jūs iegūsit ļoti labas kvalitātes eļļu.Tas, ko
jūs tajā ievietojat, ir tas, kas būs galaproduktā.Tātad, ja jūs gatavojat to no veseliem augiem,
jūs,  visticamāk,  ražosit  eļļu,  kas  būs  ok,  un  pesticīdu,  herbicīdu  un  kas  zina,  kas  vēl  bez
maksas.JB

Ārā pret iekštelpu

"Džef,  lieta  ir  tāda,  ka  pretēji  plaši  izplatītam  uzskatam  THC  jūs  nomierina.CBD  bloķē
anandamīda uzņemšanu un padara jūs nervozu.No pieredzes zinām, ka var ražot eļļas ar 95-
98% THC un tās var būt ļoti nomierinošas.Bet man nav pietiekami daudz rezultātu, lai varētu
pateikt, kas tieši padara tos tik nomierinošus; plus katra partija ir atšķirīga, un mēs to tik un tā
nevaram  reproducēt,  tāpēc  šobrīd  īpaši  nekoncentrējamies  uz  testēšanu,  arī  apstākļu  dēļ,
kādos dzīvojam.

Mēs vēlamies, lai eļļas būtu pēc iespējas spēcīgākas un nomierinošas/nomierinošas, lai iegūtu
vislabākos rezultātus ārstēšanā.Jo vairāk narkotisko nomierinošu līdzekli, jo labāk.Lielākā daļa
augsto CBD celmu, ko mēs redzējām, nebija tuvu tam, ar ko mums patīk strādāt, tāpēc mēs tos
neiesakām daudz, tas arī viss. JB

“Pēc tam, kad 35 gadu vecumā es zaudēju savu sievu ar vēzi un kad mans brālis vēža dēļ
pēdējos  piecus  gadus  gaidīja  aknu  transplantāciju,  es  meklēju  RSO  ambulatoros.Tā  cena
svārstās no 100 USD/g līdz 30 g Vašingtonas štatā.Vienā no tā sauktajām RSO vietām eļļai bija
neticami 7% THC ar augstāku CBD, vai tas vispār ir tā vērts?Tā bija 30 g eļļas.Simt dolāru
gramu naftas cena bija virs 90, es domāju, ka 92%.Kāds ir visu trīs psihoaktīvo ķīmisko vielu
ideāls līdzsvars?Paldies." Virs

-- Heath, labākais RSO ir aptuveni 95–98% THC, parasti aptuveni 1% CBD, un tas ir ārkārtīgi
spēcīgs un nomierinošs, ar uzsvaru uz vārdiem spēcīgs un nomierinošs (dīvāna bloķēšana, tai
ir jāpadara jūs ļoti  miegains un relaksēts, kad tiek uzņemts).  .Ja tā nenotiek, izmēģiniet citu
partiju un saglabājiet enerģiju pastiprinošo eļļu lokālai lietošanai).

Kas attiecas uz “augsta CBD” eļļām ar 7% THC, tad vismaz tagad jūs zināt, kāpēc mēs esam
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pret šādām eļļām — lielākā daļa pašlaik piegādāto eļļu ar augstu CBD saturu ir sinonīmi tam, ko
mēs saucam par atkritumu, jo mēs zinām atšķirību starp augstas kvalitātes eļļām. eļļa un būtībā
viss pārējais.Patiešām vislabāk irvienkārši pagatavojiet savu eļļu, kad vien iespējams.Paņemiet
pumpuru no aptiekām, nopērciet labāko, kas viņiem ir, un pēc tam pagatavojiet eļļu, patiesībā
tam  nav  nekā.Pats  eļļu  ne  no  viena  nepirktu,  vienmēr  gatavotu  pati.Jūs  vēlaties  būt  sava
kvalitātes kontrole, jūs nevēlaties būt atkarīgs no neviena.Ja varat pagatavot tasi kafijas vai
mohito, varat pagatavot arī eļļu.JB

“Es  zinu  5  laboratorijas,  kuras  visas  kopā  NEKAD  nav  redzējušas  “96%  THC”  eļļu…
Neviens.Tūkstošiem  testu  pēdējo  5  gadu  laikā.Nekas  tuvu  tam —  pat  tad,  ja  laboratorijas
profesionāļi ar visiem spēkiem cenšas veikt parauga salīdzinošo novērtēšanu... Tīrākais, ko viņi
var iegūt, ir 88%+.Un tie ir profesionāļi, kuru rīcībā ir izsmeļoši resursi. Fil

-- Tas tikai pierāda, ka viņi nav pārbaudījuši visspēcīgākās eļļas, ko var ražot, neko citu.JB

"Omg, tik daudz pretrunīgu komentāru, es tik apmulstu?!?!" Diāna

-- Es ieklausītos tajos, kuri zina, ko dara un saka.Jūs varat izvēlēties, kurš tas ir.JB

"Tas ir labs viedoklis, ko izsakāt JB.Es paļautos uz jūsu publicēto informāciju un padomu.Man ir
skaidrs, ka vispiemērotākais ir ligroīns (pretstatā alkoholam).Manuprāt, mulsinošā daļa ir tāda,
ka Rika vietnē un viņa grāmatā ir ieteikts lietot indica, tomēr ir zināms, ka indikā ir augstāks
CBD saturs, un jūs iepriekš sakāt, ka robeža starp abiem ir pazudusi.Tādam nespeciālistam kā
es tas ir mulsinoši.Indica pret Sativa.THC pret CBD utt., utt.Tātad, ja ir jāizvēlas vismaz 20%
THC, vai nevajadzētu izvēlēties Sativa?Vai arī  ir  doma izvēlēties Indica,  bet ar  augstu THC
līmeni vismaz 20% THC (neatkarīgi no tā CBD satura)?Vai varat, lūdzu, ieteikt, lai tāds iesācējs
kā es varētu palīdzēt ģimenes locekļiem? Jyoti

--  Jā,  indica jā,  bet  visspēcīgākās un nomierinošākās,  ja  iespējams.Augsto CD propagandu
sāka izmantot,  lai  spiestu  zemas kvalitātes  eļļas.Turklāt  mūsu ideālajās  eļļās  būtu  95–98%
THC.Tātad CBD šeit  nav  tik  daudz vietas.Mums vārdi  “spēcīgs  un nomierinošs  līdzeklis”  ir
svarīgāki par “augstu CBD”. JB

“Labi, vai mēs varam, lūdzu, radīt celmu bez ķiķināšanas?Vīra ķiķināšana pulksten 3:00 kļūst
veca.Lol.” Dadzis

"Esmu lasījis pētījumus, kuros ļaundabīgās šūnās in vitro injicē tīru THC, un tās apoptizējas.Es
neesmu redzējis šādus CBD pētījumus.Man šķiet, ka CBD pieeja ir tikai veids, kā cilvēki var gūt
labumu no kanabinoīdu zālēm, apspēlējot cilvēku nepamatotās bailes no THC un popularizējot
kaņepju  priekšrocības  bez  “šausmīgā,  atkarību  izraisošā,  spēcīgi  izraisošā  THC”.  Naudas
pelnīšana vai pirkšana ar kaņepju eļļas PIERĀDĪTO sniegumu, vienlaikus popularizējot CBD kā
brīnumu, kas, paldies Dievam, ir pretējs šausmīgajam THC, ir izmantot saldētavas trakumu un
krāpniecības smakas.Es nesaku, ka CBD nav ieguvumu, piemēram, lokāli, bet no pētījumiem ir
skaidrs, ka THC ir visārstīgākais.Pievērsties aizlieguma piekritējiem un koncentrēties uz CBD ir
liels lāča pakalpojums.Kā jūs izskaidrosiet, ka pētniecība tiek koncentrēta uz zemākas kvalitātes
savienojumu?Tās ir muļķības.” Korijs

"Jā, CBD noteikti var cīnīties ar metastātisku vēzi.It īpaši, ja tā ir daļa no Rick Simpson Oil, kurai
vajadzētu saturēt 95-98% THC.Tas norāda, ka CBD nozīme, iespējams, nav tik liela, kā tiek
pasniegts.Bet  cerēsim,  ka  kādu  dienu  medicīnas  zinātnieki  sāks  pārbaudīt  arī  RSO.Ja  viņi
ievēros mūsu norādījumus par eļļas ražošanu un lietošanu, viņi iegūs tikpat lieliskus rezultātus
kā mēs.Ja viņi to nedarīs, viņi to nedarīs.Tas ir tik vienkārši.” JB
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Rika Simpsona protokols
“Sāciet cilvēkus ar nelielām devām, kas ir pusgrauda sauso īsgraudu rīsu lielumā.Lai gan eļļa ir
nekaitīga,  tiem,  kuri  sāk  ārstēšanu,  ir  labāk  mazāk  nekā  vairāk.Sākumā  ik  pēc  astoņām
stundām ieņemiet tikai mazu daļiņu šīs apbrīnojamās vielas, pēc tam regulāri palieliniet devu ik
pēc četrām dienām, un drīz jūsu tolerance palielināsies.Ja persona saka, ka viņš vai viņa nav
sajutis tās ietekmi vai ka viņi to juta tikai nedaudz, es uzskatu, ka šī ir laba deva iesācējam.Jūs
vienkārši vēlaties iegūt nedaudz zāļu viņu sistēmā, lai viņi varētu pie tā pierast.

Jūs nekad precīzi nezināt, kā persona reaģēs, tāpēc rīkojieties lēni un palieliniet devu ik pēc
četrām dienām, līdz pacients var uzņemt kopā vienu gramu ik pēc 24 stundām.Kad pacients ir
pieradis pie eļļas lietošanas, vislabākais veids, kā to paveikt, ir likt viņam lietot devas, kas atbilst
apmēram trešdaļai grama ik pēc astoņām stundām, kad viņš ir pieradis pie tās lietošanas.Tomēr
vēlos atgādināt tiem, kam ir grūtības, ka devu var palielināt lēnāk, bet, lai sasniegtu labākos
rezultātus, to vajadzētu uzņemt pēc iespējas ātrāk.

Šīs  ir  dozēšanas  instrukcijas,  ko  Riks  iesaka,  ja  pacients  var  pietiekami  ātri  palielināt
toleranci.Ja  šis  protokols  tiek  ievērots,  daudzi  pacienti  trīs  nedēļu  laikā  var  uzņemt  vienu
trešdaļu grama ik  pēc 8 stundām.Bet vidēji  lielākajai  daļai  pacientu paiet  četras līdz piecas
nedēļas, pirms viņi var uzņemt šo daudzumu vienā devā, pēc tam viņi var turpināt lietot vienu
gramu dienā, līdz ir izārstēti vai viņu stāvoklis tiek kontrolēts.

Rikam patīk šīs zāles piegādāt plastmasas šļircēs,  kurām nav adatu, tā vietā ir  tikai  neliela
atvere, pa kuru var izspiest eļļu.Viņš saka, ka, nodrošinot eļļu šādā veidā, pacientam ir vieglāk
izmērīt devas un novērš svešķermeņu piesārņošanu ar zālēm.

Vienkāršākais veids, kā lielākā daļa saprast, cik daudz viņiem vajadzētu uzņemt, ir salīdzināt to
ar  īsgraudu  sausajiem  rīsiem.Iesācēju  devai  vajadzētu  būt  apmēram  pusei  no  šiem  rīsu
graudiem vai apmēram vienai astotdaļai collas garai, šī summa būtu vienāda ar aptuveni vienu
ceturtdaļu piliena.Dažos gadījumos tie, kuriem ir ļoti zema pielaide, var pat atklāt, ka sākumā
tas var būt pārāk daudz, lai viņi varētu ērti rīkoties, tāpēc, ja nepieciešams, viņi varētu sākt ar
vēl mazāku summu.

Šāda lieluma devas jālieto trīs reizes dienā, agri no rīta, pēcpusdienas vidū un apmēram stundu
pirms pacienta došanās gulēt.Iesācējam atliek tikai no plastmasas šļirces izspiest pusgraudu
sauso rīsu, un tā ir viņu deva.Lai arī runa ir par ļoti mazu daudzumu un pacientam tas neko
ļaunu nenodarīs, savas iedarbības dēļ šī viela ir jālieto ar cieņu.

Pēc četrām dienām, lietojot šo devu, tā tiek dubultota līdz devām, kas ir vienādas ar rīsu graudu
lielumu, vai devām, kas ir aptuveni vienu ceturtdaļu collas garas, izspiežot no šļirces.Pēc tam
četras dienas vēlāk devu vēlreiz dubulto, un tā turpinās ik pēc četrām dienām, līdz pacients
vienā  devā  var  uzņemt  sešpadsmit  rīsu  graudu  ekvivalentu.Šis  daudzums  vienā  devā  ir
aptuveni astoņi līdz deviņi pilieni eļļas, kas ir aptuveni viena trešdaļa grama.

Viens ml ir tikai nedaudz vairāk par vienu gramu pēc svara, tādēļ, ja pacienti vēlas, viņi var
izmantot šo mērījumu, lai noteiktu devu.Tajā brīdī pacienti parasti turpina lietot šo devu, līdz ir
sasnieguši  vēlamo  efektu  ar  savu  veselības  stāvokli.Būs  pacienti,  kuri  nespēs  tik  strauji
palielināt  devu,  taču  Riks  mudina  tos  lietot  pēc  iespējas  ātrāk,  lai  eļļa  atvieglotu  viņu
ciešanas.Turklāt būs arī tie, kas šīs zāles var lietot ātrāk, un Rikam ar to nav nekādu problēmu,
ja vien pacientam ir ērti tās lietot ātrāk, tas vienkārši nozīmē, ka viņi atveseļosies daudz ātrāk.

Patiesībā Riks uzskata, ka pacientiem jāpaliek savā komforta zonā, kad runa ir  par šo zāļu
lietošanu.Bet viņš joprojām uzskata, ka ikvienam, kam ir nopietna slimība, nevajadzētu spēlēt
spēles  ar  šo vielu,  jo,  ja  tā  netiek  lietota  pareizi,  tā  var  nespēt  pārvarēt  stāvokli,  kuru  bija
paredzēts ārstēt.
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Tā kā šīs zāles ir tik drošas lietošanai, mēs parasti nemērām devas precīzi, bet tiem, kam patīk
precīzi mērījumi un pietiekamas precizitātes svari, pirmās četras dienas sāciet ar apmēram 0,01
g trīs reizes dienā.Pēc tam, ja iespējams, dubultojiet to līdz 0,02 g četras dienas, tad līdz 0,04 g
četras dienas, 0,08 g četras dienas, 0,16 g un pēc tam 0,32 grami.Tas būtu ideāls dozēšanas
grafiks tiem, kuri var ātri uzņemt šo vielu.

Ja jūs varat izmantot augstas kvalitātes indica pumpuru celmus, ar ko strādāt, iegūtā eļļa būs
ārkārtīgi nomierinoša.Šāda ietekme būs eļļai, ja būsiet ražojis īsto Rick Simpson Oil, un jums
nav par ko uztraukties.Pacienti  vienkārši  aizmieg un galu galā pamodīsies.Daži sākumā var
justies nedaudz nomākti,  taču viņi  netiks ievainoti,  un parasti  stundas laikā pēc piecelšanās
miegainība pāriet.Ja eļļa ir ražota no sativa šķirņu kaņepēm, sagaidiet nepatikšanas un ilgstoši
enerģisku sativa augstumu.Jūs nevēlaties,  lai  cilvēki  ar  tādām nopietnām slimībām kā vēzis
mēģinātu uzņemt eļļu ar šādām sekām, un pacients nesaņems ārstnieciskos ieguvumus, ko var
sniegt  laba  indica.Ne  visiem  patīk  būt  augstā  līmenī,  un  nav  jēgas  ārstnieciski  kļūt  pārāk
akmeņiem par šo vielu.Bet dažos gadījumos, kad pacienta dzīvība ir apdraudēta, lielākas devas
var būt vienīgais, kas var glābt viņu dzīvību.

Mērķis ir ievadīt zāles pacientam trīs reizes dienā.Pacients to var vienkārši uzlikt uz pirksta un
pēc  tam  nokasīt  uz  zobiem.Pēc  tam  iedzeriet  aukstu  ūdeni  vai  tēju,  un  viņiem  būs  viegli
norīt.Daži celmi ražo ekstraktu, kam nav patīkamas garšas, taču ar to ir viegli tikt galā.Vienkārši
uzlieciet pacienta devu uz neliela maizes gabala un pārlociet to, pēc tam ievietojiet to mutē un
iedzeriet ūdeni.To pašu var izdarīt arī ar banānu vai cita veida augļu izmantošanu.Ideja ir pēc
iespējas ātrāk ievadīt  eļļu pacientam, taču Rikam joprojām patīk redzēt,  ka viņš paliek savā
komforta zonā.

Katrs cilvēks ir atšķirīgs, un mūsu tolerance pret šīm zālēm būs atšķirīga, tāpēc pārliecinieties,
ka pacients ir apmierināts ar uzņemto daudzumu.Daudzu nopietnu slimību gadījumā ir svarīgi,
lai pacienti ātri uzņemtu šīs zāles, lai viņiem būtu lielāka iespēja izdzīvot.Kā jau minēju, lai arī
eļļa ir nekaitīga, ja tiek uzņemts pārāk daudz, bieži pacientiem pieredze nepatīk.Tāpēc lēnām
palieliniet devu; tādā veidā viņi kļūs ērti ar tā lietošanu.

Tomēr, kā mums patīk teikt, agresīvas slimības ir jāārstē agresīvi, tāpēc, ja man būtu kaut kas
dzīvībai bīstams, es uzņemtu tik daudz ekstrakta, cik es varētu uzņemt pēc iespējas īsākā laika
periodā.Uzskatu, ka ir vērts sagatavoties, tāpēc tiem, kas var, pēc iespējas ātrāk jāsāk pierast
pie eļļas iedarbības, jo tad viņi zinās, ko sagaidīt, ja kādreiz vajadzēs lietot lielākas devas.

Standarta procedūra, lai atjaunotu ķermeņa veselību, ir 60 grami augstas kvalitātes eļļas, ko
uzņem trīs mēnešu laikā.Tiem, kuri ir lietojuši ķīmijterapiju un starojumu, ieteicams pēc iespējas
ātrāk uzņemt 120 līdz 180 gramus eļļas.Parasti ar 60 g var izārstēt nopietnu vēzi, bet tiem,
kurus  ir  sabojājusi  medicīnas  sistēma,  bieži  vien  ir  nepieciešams vairāk,  lai  novērstu  vēža
atgriešanos un novērstu šīs ārstēšanas radītos bojājumus.

Kad pacients atkal ir vesels, jūs varat samazināt devu līdz vienam vai diviem gramiem mēnesī
vai  tik  daudz,  cik  pacients  vēlas  uzņemt;  no  mūsu  viedokļa,  jo  vairāk,  jo  labāk.Neizlaidiet
uzturošās devas, jo tās ir svarīgas labas veselības uzturēšanai.Grams mēnesī vai piliens dienā
pēc darba vakarā neizklausās daudz, bet, pēc Rika domām, tam vajadzētuir pietiekami, lai jūsu
ķermenis būtu vesels.

Turklāt viņam patīk, ka pacienti kopā ar eļļas apstrādi izmanto citas dabiskas lietas, piemēram,
ābolu sēklas un kviešu zāli.Pēc savas pieredzes es likšu pacientiem ēst arī kaņepju sēklas (un
vīraku, mirres un apiņus), jo tajos esošā eļļa ir tik barojoša un labvēlīga ķermenim.

Riks arī uzskata, ka pacientiem jācenšas pēc iespējas ātrāk paaugstināt ķermeņa pH, uzņemot
arbūzu vai citronu sulu utt.Viņš saka,  ka tas ir  ļoti  svarīgi,  un tas var dot  pacientam daudz
labākas iespējas izdzīvot.

- 16 -



Pacientiem arī  jāsāk ēst  vairāk neapstrādātu augļu un dārzeņu un jāēd mazāk gaļas,  īpaši
pārstrādātās šķirnes, kas satur vairāk toksīnu.Riks ir ļoti pārliecināts par sulu spiedes iekārtu
izmantošanu, un viņš uzskata, ka lielas C vitamīna devas arī var dot lielu labumu.

Šis ir Rika Simpsona protokols, un tas ir iemesls, kāpēc viņa vārds būs zināms mūžību.Tas,
iespējams,  ir  visu laiku svarīgākais  atklājums,  un šī  cilvēka sniegtā labvēlīgo ietekmi  nevar
pārvērtēt.Ko  līdz  mūsdienu  medicīnai  un  tehnoloģijām,  ja  tās  nestrādā?Ja  vēlaties  redzēt
rezultātus, izmēģiniet Rika dziedināšanas metodi.

Mēs esam kritizēti par to, ka šo eļļu saucam par visu veidu līdzekli, bet kā gan citu var saukt par
vielu,  ko var  veiksmīgi  izmantot  tik  daudzu medicīnisku problēmu ārstēšanai?Šķiet,  ka  daži
domā, ka vārdi izārstēt visu nozīmē, ka šī eļļa nodrošinās mūžīgu dzīvi, taču tas nebija Rika
nolūks.Protams, šīs zāles var pagarināt jūsu dzīvi, un jūs varat dzīvot daudz ilgāk, to lietojot, par
to nav šaubu.Tomēr tas nenozīmē, ka tas nodrošinās mūžīgo dzīvību.

Šī eļļa joprojām nav likumīgi pieejama lielākajai daļai, tāpēc būs nepieciešams ļoti ilgs laiks, lai
noteiktu, cik pievienotos gadus tā var nodrošināt.Pagaidām mēs neuzskatām, ka šīs zāles ir
nemirstības eliksīrs, un mēs esam pārliecināti, ka tās nepadara jūs ložu izturīgu.Tomēr, kā saka
Riks,  ja  mēs  kādreiz  atradīsim  atslēgu  uz  nemirstību,  viņš  ir  pārliecināts,  ka  kaņepes  būs
galvenā sastāvdaļa.

Lūdzu, nedomājiet, ka, to lietojot, jūs nevarat inficēties ar vīrusu.Jūs joprojām varat saslimt ar
tādu slimību kā gripa, taču tās sekas var ievērojami samazināties, un jūs atveseļosities daudz
ātrāk.Pandēmijas vai tamlīdzīgas lietas gadījumā, ja jūs uzņemat vai jau uzņemat brīnišķīgo
eļļu,  ko  šis  augs var  nodrošināt,  jūsu  izdzīvošanas iespēja  noteikti  ievērojami  palielināsies.
Džindrihs Bajers,Fīniksa asaras: Rika Simpsona stāsts,epilogs pirmajiem diviem izdevumiem

"JB, man ir jautājums, manam brālim ir vēzis, viņi (ārstniecības iestāde) viņam izņēma kuņģi,
tad iedeva ķīmijterapiju, kas izraisīja vairāk vēža līdz tādai pakāpei, ka viņš nevar ēst neko, pat
ne šķidrumu, viņš tos vemj.Tad es beidzot dabūju viņam sveķus; mans jaunais uztaisīja, bet
konsistence ir nedaudz bieza (skat. foto).Bet viņš to ir devis un ņēmis.Aizsprostojums ir augšējā
zarnā, vēža augšana.Viņa mute ir ļoti sausa, jo viņš intensīvu sāpju dēļ lieto arī morfiju.Beidzot
viņš dzēra šķidrumu, bet  viņš divas reizes vemja šķidrumu, bet  ne trešo reizi  viņam nebija
asiņu.Ārsti viņam devuši 2 nedēļas un sūta mājās.Ko es varu darīt???Palīdziet, lūdzu, viņam ir
11 grami sveķu no ¼ mārciņas baltās atraitnes celma.Vai jūs, lūdzu, palīdziet man atrast, kur es
varu iegūt īstu RSO, kas atbilst visām viņa prasībām.Viņš atrodas Kalifornijā, Losandželosāun
es  esmu  Salvadorā.Tā  ir  ļoti  smaga  situācija,  un  es  neesmu  varējis  neko  daudz  darīt  no
šejienes.Lūdzu  kādu  padomu.  ”  Rikardo
--  Nu,  jo  ātrāk  viņš  sāks  uzņemt  eļļu,  jo  ātrāk  viņa  dzīves  kvalitāte,  cerams,
uzlabosies.Pastāstiet  viņam,  lai  viņš  apmēram  stundu  ieliek  šos  sveķus  cepeškrāsnī,  kas
iestatīta  uz 130 °C (266 °F),  un tad sāciet  tos ēst.Ir  labi  sākt  ar  nelielām devām, bet,  kad
pacienti  lieto  morfiju,  varat  dot  viņiem vairāk  eļļas  un mazāk morfija.Pirmās dienas var  būt
sarežģītas mijiedarbības dēļ.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Es tikai vēlos visiem darīt zināmu, ka mana pirmā cepamās eļļas partija manai mammai bija ļoti
veiksmīga, un es atguvu 4/5 gramus no augstākās kvalitātes pumpura unces!Virs mēness ar
pirmo mēģinājumu.Un ticiet man, puiši, tas tiešām ir tikpat vienkārši kā pagatavot kafiju!Mēs tevi
mīlam, Riks.......” Mark

Vīraks un mirres
“Vīraks ir lielisks papildinājums kaņepju eļļas ārstēšanai.Gan iekšēji, gan lokāli.Ja dzīvojat kaut
kur,  kur  kaņepju  eļļa  nav  pieejama,  apsveriet  vīraku,  arī  tas  var  darīt  brīnumus.Meklējiet
spēcīgākos un nomierinošākos veidus, ko varat atrast.JB
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“Es izmēģināju vīraku lokāli, kas palīdz mazināt sāpes.:)” Kerola

“Es izmantoju vīraka eļļu no Young Living ēteriskajām eļļām kopā ar Rick Simpson's Phoenix
Tears.Mans tētis  varēja  iztikt  10 stundas bez sāpēm… Viņam bija  vēzis  4.  stadijā,  un viņš
staigāja apkārt tā, it kā nekas nebūtu kārtībā. Šellija

“Vīraks ir  lieliski  piemērots tik daudzām lietām.Lietoju uz saules plankumiem uz ādas,  katru
dienu  uz  sejas  sajaucot  ar  gurķi  tonikam  pēc  mazgāšanas  ar  ēteriskajām  eļļām.Tāpēc  es
izskatos tik jauna pēc 65 gadiem.LOL!Joks.Man ir četrdesmit divi.Bet man ir pienācīga āda, jo
es tajā neizmantoju parabēnus vai ķīmiskas vielas. Danija

“Zāļu veikalos meklējiet to ar citu nosaukumu Boswellia.Tas darbojas tāpat kā Advil, bet labāk.
Šarona

“Ir vecs līdzeklis, kam nepieciešams vīraks, mirre, olīveļļa un kaņepes.Gaisma uz mirres!!Rada
brīnumus diabēta slimniekiem lokāli un iekšēji! Braiens

“Par mums var rūpēties viss, kas aug dabā.Tas ir visu šo lietu sintētiskās versijas, kas izrādās
kaitīgas.Visi šie augi (vīraks, mirres, lavandas, krustnagliņas, piparmētras utt.), jo īpaši senie
augi savās vietējās zonās ir pavadījuši vairākus gadus, pilnveidojot savus aizsarglīdzekļus pret
plēsējiem un vides problēmām, un tos var izmantot,  lai  tos novērstu.  tikai  ārstē,  bet  ārstē!”
Vendija

"Viņš prognozēja, ka vēl pēc desmitgades galvenā nozīme būs apstiprinātajai kaņepju lietošanai
medicīniskajā jomā visu veidu slimībām, jo  tiks sagatavoti medikamenti,  kas darbojas līdzīgi
THC, bet bez aktīvās sastāvdaļas, kas rada "augstu" ietekmi uz pacientiem.Mechoulam nav
aprobežojies ar savu interesi tikai ar kaņepēm.Viņš ir veicis pētījumus par levonu, ebreju vārdu
vīraks  jeb  Boswellia  sacra,  ko  izmantoja  kā  vīraku  Jeruzalemes  Svētajā  templī.Ebreju
universitātes ķīmiķis kopā ar savu toreizējo doktorantu Arieh Mousseiff  parādīja,  ka galvenā
Tuvo Austrumu vīraka sastāvdaļa mazina trauksmi un tai ir antidepresantam līdzīga iedarbība
uz pelēm.

"Talmuds piemin Bosvelijas sveķus kā dziru, kas ielikts vīnā, lai "nomācētu jutekļus", lai [tie], kas
nolemti  nāvei,  neuztraucas...Tas  [viņu  atklājumi]  nodrošina  bioloģisku  pamatu  dziļi
iesakņojušām kultūras un reliģiskajām tradīcijām.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-
world-is-going-to-pot-352563
-- Kaņepju eļļai un vīrakam ir ļoti līdzīga ārstnieciskā iedarbība.Vienkārši pievienojiet savai diētai
augstas kvalitātes vīraku (boswellia sacra) vai ēdiet to trīs reizes dienā (150 mg trīs reizes dienā
mazāk nopietnu slimību gadījumā un 300 mg vai vairāk nopietnāku slimību un sāpju gadījumā
utt.). Vai arī varat ievērot to pašu protokolu un izmantojiet tādas pašas devas kā tad, ja lietotu
RSO.Vīraks var arī sakārtot jūsu ķermeni, sākot no DNS līmeņa, un tas var arī izārstēt vēzi un
daudzas citas "neārstējamas" slimības.Manuprāt, arī to ir labi zināt.JB

"Es  esmu  ļoti  samulsis,  ka  vakar  izjaucu  savu  Ahileja  cīpslu.Vairs  nav  dīvāna  līdz  5k  es
varuknapi staigāt.Vai kādam ir kāds padoms ātrai atveseļošanai? Dženna

--  Daudz eļļas lokāli,  kā arī  iekšēji.Pievienojiet  vīraka un krustnagliņu  eļļu  spēcīgai  kaņepju
smērei  vai  maisījumam  ar  šī  sviestu/kokosriekstu/kaņepju  sēklu  eļļu.Kā  vienmēr  vislabāk
darbojas 20-30% THC salves.Izbaudiet ārstēšanu.JB

"Es  lietoju  tīru  boswellia  freana  ēterisko  eļļu  IV  stadijas  žultsvada  vēža  ārstēšanai,  kas  ir
metastizējies plaušās un kaulos, un manas aknas pēc 2 mēnešiem tagad darbojas normāli, bez
aizsprostojumiem, un esmu mainījis diagnozi, ka atlikuši 9 mēneši. , un audzēji manās aknās
sarūk un viens mirst!!Mani joprojām ļoti interesē kaņepju eļļa, taču esmu arī veicis ķīmijterapiju,
lai apturētu izplatīšanos, un es zinu, ka, tiklīdz ķīmijterapija beidzas nākamajā mēnesī, es vēlos
smagi iedarboties uz savu ķermeni ar visu iespējamo.Esmu nopircis grāmatu, tagad tikai man
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jāzina, kā pagatavot eļļu, un jāsaņem kāds, kas man palīdz. Sāra

"Apstājos, lai apsveiktu. Joprojām turpinās, 17. jūlijs ir 1 gads kopš es sāku lietot 1-2 ml dienā,
mana dzīve ir pilnībā mainījusies, un es esmu gandrīz pie 200 mārciņām zaudējis precīzi, 9
mārciņas, manā aptiekā ir mana 179mg CBD līdz 179mg THC eļļa. 0,5 ml dienā un 87% THC
un 4% CBD 1 ml dienā. Un vīraks, mirres un sulu spiešana. TAS STRĀDĀ, KĀ TU ZINĀT, JB,
tikai gribēju jums paziņot, ka es joprojām turpinu! Bils

“Es izmantoju vīraku ar mirres priekš Hashimoto, un tas darbojas! Žēl, ka es nevaru dabūt eļļu
savā dzīvesvietā, jo tas ir nelikumīgi. Sintija

"Es sāku to darīt pirms 3 dienām pēc tam, kad dzirdēju par meiteni, kura samazināja smadzeņu
audzēju, ik pēc divām stundām uzliekot tikai pilienu uz mēles." Lindsija

“Jau dažus gadus vīraku ievietoju kapsulās.  Tajos  laikos,  kad man nebija  drošas piekļuves
kaņepju eļļai, es lietoju vīraku vienu pašu, lai ārstētu savu vēzi (bez ķīmijterapijas vai radiācijas).
Kad  man nebija  RSO un  pamanīju,  ka  sāk  parādīties  plankumi,  es  vienkārši  uzliku  dažus
pilienus svētā vīraka tieši uz savas ādas un vēroju, kā plankumi pazūd dažu dienu laikā. Es biju
absolūti pārsteigts! Jau gadiem ilgi stāstu cilvēkiem.Man joprojām ir jāveic kolonoskopija (kad
saņemu apdrošināšanu CO),  lai  redzētu,  vai  galvenais audzējs ir  pazudis.  Vēzis vai  nē,  es
turpināšu darīt to, ko daru, kā mans onkologs ieteica (uz mūžu). Viņš ir pārsteigts! ” Liza

"Es ievietoju vīraka sveķus sava suņa barībā divas reizes dienā pāris mēnešus, un greipfrūta
izmēra audzējs izzuda." Kārena

“FRANKINCENSE —  ir  teikts,  ka  tas  samazina  audzējus  un  palēnina,  ja  ne  aptur  vēža
progresēšanu. Es zinu, ka tas samazina audzējus. Esmu redzējis, ka golfa bumbiņas izmēra
audzēji kļūst par neko! Tamāra

"Pirms pāris  gadiem es to  padarīju  par  savas metodikas  neatņemamu sastāvdaļu,  kopā ar
kopaibas un citronzāles eļļām rezultāti  ir  absolūti  pārsteidzoši.  Paldies,  ka dalījāties ar  JB."
Atzīmēt

"Vismaz viens no iemesliem ir tas, ka videoklipos un emuāra ierakstos tiek stāstīts, ka vīraka
eļļa satur bosvelīnskābi - pretvēža aktīvo vielu vīraka sveķu sveķos. Bet tā nav, un vienkāršais
iemesls ir tas, ka bosvelskābi ir daudz pārāk smaga molekula, lai tā būtu gaistoša. Vīraka sveķu
sveķos ir atrodamas vairākas bosvelīnskābes, un to molekulmasa ir diapazonā no 450 līdz 500.
Tomēr gaistošo molekulu molekulmasa, kas spēj iztvaikot, ir mazāka par 300."
--  Tāpēc  es  iesaku  košļāt  vīraka  un  mirres  sveķus  un  neēst  ēteriskās  eļļas,  kuras
(cerams/iespējams) ražotas no vīraka un mirres. JB

"Vīraka  eļļa  palīdzēja  man atbrīvoties  no Bell's  Parsy  nedēļas  laikā!  Labākā  ārstēšana,  ko
jebkad esmu saņēmis, bija "likumīga"." Džeisons

"Es  četrus  mēnešus  lietoju  vīraku,  ilangilangu  un  dažreiz  Clary  Sage  uz  Džastina  krampju
lēkmēm, un esmu redzējis uzlabojumus. Laikā, kad es sāku, viņam bija trīs lēkmes dienā, un tas
samazinājās līdz vienai  dienā.  dažreiz  divas līdz trīs  dienas bez lēkmēm. Esmu lasījis,  kur
Andželika palīdz arī pret lēkmēm. Viņa neirologs ir par to, bet nav reālu zināšanu vai jebkāda
veida protokola. Šķiet, ka aromterapeiti nav pārāk labi informēti par lietošanu ēteriskās eļļas arī
krampju kontrolei.Šķiet, ka ieelpošana un atšķaidīta vietēja lietošana darbojas, taču būtu jauki,
ja saņemtu norādījumus. Es uzzināju cietajā veidā, noteikti ir dažas eļļas, no kurām jāizvairās,
piemēram, ar kampara savienojumiem (rozmarīns, eikalipts, smaile). lavanda, spāņu salvija) vai
tujons, kā arī daži citi." Džūdija

"Mūsu izvēlētā glābšanas medikaments ir atklāts. Es to glabāju plauktā un lietoju atšķaidītu ar
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MCT eļļu. Tā pati nesējeļļa, ko Rae lieto iekšķīgi ar CO.
Šņaukt vai divas zem deguna un pēc tam ausīs, deniņos, kaklā, plaukstu locītavās un pēdu
apakšdaļā. Tas ir līdz šim labākais glābšanas līdzeklis. Ātri un efektīvi, bet ar visu informāciju;
ne katru reizi." Marks

“Vīraka eļļa nāk no Boswellia serrata koku sveķiem. Dažas aromterapijas eļļas, smaržas un daži
vīraka veidi satur šo eļļu. Ājurvēdas medicīna, Indijas tradicionālā veselības aprūpe, arī izmanto
vīraka  eļļu  vairāku  slimību  ārstēšanai.  Rietumu  medicīnā  vīraka  eļļa  ir  interesanta  tās
pretiekaisuma īpašību dēļ, saskaņā ar Memorial Sloan-Kettering Cancer Center. Ir iespējamas
dažas blakusparādības, taču MSKCC atzīmē, ka vīrakam, šķiet, ir mazāk negatīvu efektu nekā
zālēm,  kas  ārstē  iekaisuma  stāvokļus,  piemēram,  steroīdus  un  nesteroīdos  pretiekaisuma
līdzekļus.

Saskaņā ar Physicians' Desktop Reference, lietojot vīraka eļļu, ir iespējamas kuņģa-zarnu trakta
blakusparādības. Tās var būt kuņģa darbības traucējumi, slikta dūša, sāpes vēderā, dedzinoša
sajūta vai nepatīkama sāta sajūta. Vīraka eļļa var arī pastiprināt kuņģa darbības traucējumus
vai sāpes vēderā.

Kā atzīmē Merilendas Universitātes Medicīnas centrs, vīraka eļļai ir asinis šķidrinoša iedarbība,
un tā var  palielināt  patoloģiskas asiņošanas risku.  Tas galvenokārt  attiecas uz cilvēkiem ar
asiņošanas traucējumiem vai visiem, kas lieto zāles vai citus augus ar antikoagulantu iedarbību,
piemēram,  varfarīnu,  heparīnu,  ibuprofēnu,  aspirīnu  vai  ginkgo  biloba.  Ikvienam,  kuram
paredzēta ķirurģiska vai zobārstniecības procedūra, iepriekš jāpārtrauc lietot vīraka eļļu. ”Šellija

Vīraka un mirres sveķu apstrāde
Sasaldē vīraku, sasmalcina to mikserī kā ledus kubiņus (dažas sekundes ļoti lielā ātrumā), tad
pulverim uzlej ļoti karstu (100°C) olīveļļu. Ļaujiet tai sajaukties kā kokteilim apmēram 3 minūtes.
Ielejiet eļļas maisījumu pudelē un ļaujiet tam nostāvēties dažas dienas, atdaliet slāņus, un jūs
iegūstat  vīraka  ekstraktu.  Pievienojiet  mirres,  ja  tādas ir,  apstrādājiet  to  tāpat  -  sasaldējiet,
sasmalciniet, pievienojiet karstu eļļu, ļaujiet nostāvēties, atdaliet.

Pēc tam vīraka, mirres un olīveļļas maisījumam pievieno kaņepju eļļu. To var ēst arī trīs reizes
dienā. Es tai atsevišķi pievienotu arī kaņepju sēklu eļļu un ar to masētu pēdas. JB

Kaņepju smēķēšana
"Manai 28 gadus vecajai draudzenei šodien tika veikta krūts vēža operācija. Viņi saka, ka vēzis
ir noņemts, bet joprojām vēlas viņai veikt ķīmijterapiju.Mēs esam runājuši iepriekš, un es viņai
teicu, lai viņa atsakās no ķīmijterapijas un taisnīgiņem RSO.Vai man ir taisnība šajā jautājumā?
No Phoenix Tears lasītā es domāju, ka tas ir pareizi, taču es vēlētos jūsu palīdzību, lai atbildētu
uz šo jautājumu.Paldies." Džastins

-- Labi darīts, Džastin.Nav ķīmijterapijas vai skenēšanas.Operācija bija lieka.Lieciet viņai apēst
120–180 g eļļas nākamo sešu mēnešu laikā un izpildiet mūsu vietnē sniegtos norādījumus.JB

"Iedomājieties, ka mēģināt iemācīt cilvēkiem valkāt bikses...Šķiet viegli.Kā būtu, ja cilvēki katru
dienu rakstītu jums īsziņas un jautātu, kā uzvilkt  bikses?(pastiprinoši) Tas ir  kā zemes cūku
diena!Ja es uzvilku bikses un tas ir  izdarīts pareizi, tad es parādīšu kādam citam.Es varētu
pasmieties par cilvēkiem, kuri vēlas mēģināt uzvilkt bikses uz aizmuguri un teikt: “Hei, tās ir labi,
protams, bet tas nemaina faktu, ka viņi ir ģērbušies atmuguriski!(Tas strādāja Khrisam Krosam.)
JB  vienkārši  stāsta  mums,  kas  darbojas,  un  neteiks  mums  citādi,  jo  nav  vajadzīgi  citi

- 20 -



veidi.Izpildiet norādījumus vai dodieties pastaigāties ar biksēm atmuguriski, bet nedusmojieties
uz JB, kad saprotat,  ka viņš jums tikai  parāda pareizo veidu,  kā to izdarīt!Mēs nemēģinām
mainīt tekstu grāmatā, mēs vienkārši ejam pētīt citas grāmatas! Čada

--  Paldies,  Čad,  šis  bija  lielisks  skaidrojums,  un jā,  tev  ir  taisnība.Viss  šis  RSO medicīnas
jautājums ir tik aizvainojoši vienkāršs, ka tas faktiski padara to sarežģītāku.Cilvēkiem ir pārāk
vienkārši tam noticēt, proti, kad viņi paši nevar pamēģināt zāles un par tām ir tikai jālasa.

Un viss ir tāds, ka uz spēles ir liktas cilvēku dzīvības.Es runāju ar viņiem klātienē, es redzu
sāpes viņu sejās, nejautājiet man, ko tas ar mani dara pēc visiem šiem gadiem.Man šeit nav
daudz vietas improvizācijai,  nav laika gariem bībopa solo vai brīvajam džezam.Šis ir  stabils
veco  laiku  divpadsmit  stieņu  blūzs,  un  tas  ir  divpadsmit  taktus  garš.Riks  deva  mums
norādījumus, kam sekot, taču ikviens vēlas izgudrot riteni no jauna, jo ir kādas ego problēmas
vai citas cilvēciskas vājības.

Viss, ko es par to saku, ir vispirms apgūt rīsu plīti un ventilatoru.Vispirms RSO, tad visas citas
(mazāk spēcīgas) kaņepju zāļu formas.Jo potencei ir nozīme.Jo spēcīgāka un nomierinošāka ir
eļļa, jo labāk pacientam.Jums nav jāpārbauda iekšējie apstākļi, vispirms izmēģiniet to uz ādas
un noskatieties, vai tas ātrāk sadzīst ar īsto, ļoti iedarbīgo un nomierinošo RSO ar 95–98% THC
vai ar ko citu, kam vajadzētu atbildēt uz to jūsu vietā.Tad ziniet, ka tas pats, kas notiek uz jūsu
ādas, notiek arī jūsu ķermenī, kad lietojat šīs zāles.

Kad jūs to izdarīsit, jūs būtībā zaudēsiet interesi par mazāk iedarbīgām kaņepju zāļu formām.Ne
tāpēc, ka dažos gadījumos viņi nevarētu palīdzēt, bet gan tāpēc, ka kāpēc lidot otrajā vai trešajā
klasē, ja jūs varat lidot pirmajā klasē par tādu pašu naudu un vienlaikus glābt savu dzīvību ātrāk
un uzticamāk?

RSO ir augstākās kvalitātes medicīna, un tas, kā es uz to visu skatos, nav augstākās kvalitātes
medicīna.Un es gribu augstākās kvalitātes zāles, kāpēc es gribētu atšķaidītas zāles, nevis īstās
zāles?Jo spēcīgāka ir  nomierinoša un spēcīgāka eļļa,  jo labāk tā darbojas kā zāles, un tas
nekad nemainīsies. JB

“Labākais RSO ir 95–98% THC un ārkārtīgi spēcīgs un nomierinošs.Jebkas cits (neapstrādāts
kaņepes, sulas, ēdamie produkti, eļļas ar augstu CBD saturu, nedekarboksilēts BHO, tinktūras,
salvetes, novārījumi, macerāti) ir mazāk iedarbīgs kaņepju zāļu veids.Visi kaņepju zāļu veidi,
protams, ir zināmā mērā izdevīgi, taču nelieciet savu dzīvi uz mazāk iedarbīgām kaņepju zāļu
formām. JB

Ādas stāvokļi, apdegumi, ekzēma utt.

“Svētdienas rītā saņēmu 3. pakāpes vārošu eļļas apdegumus uz pirkstiem.Lieli tulznas un ļoti
sāpīgi.Atcerējos, ka lasīju,  ka RSO lieliski dziedē apdegumus, tāpēc es to izmēģināju.OMG,
ļaudis, apdegums pilnībā izzūd tikai 40 stundu laikā.Vispār nav ne miņas no tā.Es uzklāju labu
daudzumuRSO uz tulznām, svaigas Aloe Vera fileja un pārsējs.Atkārtoti pēc 12 stundām.Nav
nepieciešams 3. pieteikums.TU ROKS RIKS SIMPSONS." Bobbi

“Pirmo reizi es pagatavoju eļļu (uzlieta kokosriekstu eļļā) vietējai vecāka gadagājuma kaimiņa
muguras ārstēšanai.Viņai visur bija čūlas, kas stipri niezēja.Gultas blaktis ir izslēgtas, tāpat kā
kašķis, blusas, skeeters un tamlīdzīgi, jo viņa netika skarta nekur citur, izņemot muguru, un uz
gultas nav nekādu dzīvnieku aktivitātes pazīmju.Zini ko izdarīja viņas dēls???Viņš apsmidzināja
viņas matraci  ar  ķimikālijām,  lai  atbrīvotos no neeksistējošām kļūdām.Es viņai  iedevu jaunu
matraci ar skaidriem norādījumiem, ka to NEDRĪKST izsmidzināt, tas ir mans, viņai aizdevumā
uz laiku, kamēr viņai tas ir nepieciešams.Viņai bija jāiet slimnīcā ar asiņojošām čūlām un viņa
tur esot izteica muguras problēmu un ziniet ko ārsti lika darīt???Nomazgājiet matus un ķermeni,
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lai atrastu utis.Viņai nav utu.Tātad, kuru, jūsuprāt, es klausīšos, lai viņai palīdzētu?Ārsti?NĒ.Es
pagatavoju eļļu, apstrādāju ar to viņas muguru, un notiek uzlabojumi un dziedināšana. Mišela

“Mana vedekla cepa cūkgaļas karbonādes un būtībā līdz pirmajam krunciņam iemērca pirkstus
verdošā karstā  eļļā,  un  tie  kļuva  balti  kā  vārīta  vista.Mēs  uzklājām viņiem RSO,  un sāpes
pazuda apmēram minūtes laikā. Viņa tos pārklāja ar RSO 2 reizes dienā.Tie sadzija ļoti ātri tikai
dažu dienu laikā, un nebija nekādu ādas zudumu vai rētu.Apbrīnojami, ka mēs tagad nedaudz
turam virtuves ledusskapī, tāpēc, ja kāds apdegs (īpaši bērni), nekavējoties piemērosim RSO,
nav jājūt tādas sāpes, ja mums ir dabisks augs, kas par to parūpēsies. ”. Debra

“Lietoju  smagu saules  apdegumu gadījumā.Nostrādāja  lieliski,  esmu redzējis,  kā tas dziedē
naža  brūci  mazāk  nekā  nedēļas  laikā.Tas  arī  izārstē  halitozi.Es  to  lietoju  apmēram  sešus
mēnešus  un  pilnībā  atteicos  no  krampju  medikamentiem.Kad  es  beidzu,  man  bija  neliela
lēkme.Man ir  paveicies, ka varu dabūt šādas zāles, iesaku tās lietot arī  pret nervu sāpēm.”
Džeks

"Es izmantoju malkas krāsni siltuma iegūšanai,  tāpēc plaukstas apdegumi mani ir pavadījuši
daudzus  aukstākus  mēnešus.Pagājušajā  rudenī  piedzīvoja  pamatīgu  applaucējumu,  bet  vēl
nebija  pamodies.Pirms  tam  man  tika  dota  RSO  eļļa,  tāpēc  uzklāju  apdegumu,  nosedzot
apdegumu, un pēc divām dienām vieta bija sārta, tīra, bez tulznām vai apdeguma.Esmu 100%
pārdots!” Janīna

“Pirms dažiem gadiem es guvu jauku saules apdegumu tūlīt  pēc galvas skūšanas.Nākamajā
dienā  es  biju  ārā  Kolorādo  saulē  apmēram  14  stundas.Esmu  dabūjis  tik  smagu  saules
apdegumu uz galvas.Pirmajā reizē bija vajadzīgi mēneši, lai dziedinātu, un tas visu laiku sūca
un sāpēja.Šo pēdējo reizi es uzklāju losjonu ar kaņepēm uz savas episkā saulē apdegušās
galvas.Pēc 3 dienām tas vienreiz  nolobījās un pēc tam bija pilnībā sadzijis.Kaņepes saules
apdegumiem!” Neits

"Man ir jautājums.Vai jūs zināt kādu, kurš to izmanto jostas rozes ārstēšanai?Es tos saņemu
diezgan bieži, it īpaši stresa stāvoklī, un esmu vienkārši ziņkārīgs.Paldies." Trīna

- Vienkārši uzklājiet eļļu uz sāpīgajām vietām, neapstrādātu vai tinktūrā, un ļaujiet pacientam ēst
arī eļļu, lai iegūtu labākos rezultātus.JB

“Manas  locītavas  uzvelk  uz  pirkstiem,  un  var,  ierīvē  nedaudz  eļļas,  sāpes
pazudušas.Pagājušajā  nedēļā  apdedzinājos  uz  apdeguma  mucas,  3  collas  melnas,
burbuļojošas ādas manas plaukstas iekšpusē.Neliels  eļļas daudzums,  pārsējs,  divas dienas
vēlāk,  pārsteidzoši  rozā  āda.Pēc  divām  dienām  uzliku  vēlreiz,  to  pašu,  un  tas  tika
izārstēts...Paldies!!!" Janīna

"Rīts Skots, pagājušajā vakarā runāju ar manu māsu, un viņa saka, ka ir vesela!!!!Zāles viņai
izārstēja jostas rozi.:) Viņa saka, ka jūtas brīnišķīgi.Es tikai gribēju būt 100% pārliecināts, pirms
es jums uzrakstīju.Liels paldies par jūsu palīdzību. ”

“Mans  dēls,  kā  arī  es  to  lietoju  tikai  lokāli  no  pirmā brīža,  kad  parādījās  jostas  roze.  Nav
jaunuparādījās jostas roze un citi simptomi netika atklāti. Brīnums.” Matija

"Es izmantoju RSO stila eļļu, lai apkarotu raganu kārpu uz manas sejas.Divas aplikācijas, kas
pārklātas ar plāksteri, un tas ir gandrīz pazudis! Leslija

“Ar to arī noņēmu 2 kārpas.Man tās bija uz kājas visu mūžu. Mišela

"Esmu  lietojis  kaņepju  olīveļļu  apdegumiem  un  griezumiem,  un  tie  sadzīst  dažu  dienu
laikā.Nekad neko tādu neesmu redzējis.Es zinu, ka RSO būtu pat labāk.Kaņepes lietoja, lai
ārstētu visu, pirms mūsu valdība kļuva mantkārīga. Deivids
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“Es uzsildīju eļļu un sajaucu to ar savu sejas krēma burciņu.Lietoju 2x dienā un jau apmēram 2
mēnešus.Dziļi, dziļi pūtītes, kas man radās (jūs zināt to veidu, tām nepieciešama nedēļa, lai tikai
izkļūtu virspusē, un tie ir MILZĪGI!) vairs nav.Arī šo pūtīšu rētas izgaist.Es pat redzu, kā āda sāk
savilkties!Smieklīgi  šis  ieraksts  ir  šeit,  jo  es  tikai  šodien  pamanīju  rezultātus!Šī  eļļa  ir
pārsteidzoša, un sejas krēms ir tikai viens no daudzajiem lietojumiem.Paldies Rick. ” Dženifera

"Es diezgan labi apdedzināju sevi uz izplūdes caurules, un es ieliku kaņepju eļļu, kas uzlieta ar
vīnogu kauliņu ekstraktu, un tā sadzija mazāk nekā nedēļā, bez sāpēm vai kairinājuma, un NAV
RĒTU!" Daniels

“Esmu to lietojis apdegumiem un nevaru pateikt, kur esmu apdegusi.Nav biedēšanas un bez
pēdām.Satriecošs.Man bija apdegums nedēļu, un tas nedziedēja.Es izmantoju eļļu,  un četru
dienu laikā man ir jauna āda.Pēc nedēļas es nevaru pateikt, kur esmu apdedzis.Lieliskas lietas.
” Kliforda

“Jā, jā, esmu sadziedējis apdegumus ar RSO.Un nekādu rētu!” Erīna

"Sāpes  burtiski  pazūd  uzreiz  un  dienas  laikā  iekaisums  izzūd.Es  jau  esmu  ārstējis  vienu
apdegumu pirms pāris mēnešiem, un ir  vēl viens, kuru ārstēju šobrīd.Tas paātrina dzīšanas
laiku par nedēļām un nedēļām.Cik smags ir apdegums un NEKĀDA BIEDĒŠANAS un NEKĀDA
jūtīguma par to, kur es biju apdegusi.Es izmantoju eļļu visam, un es domāju visu.Es arī nesen
pagatavoju  partiju,  kuras  kvalitāte  nebija  tāda,  kādu  es  jebkad ēstu,  tāpēc to  stingri  lietoju
lokāli.Es  veicu  sejas  kopšanu,  OMGosh,  pārsteidzoši  rezultāti.Es  izmantoju  RSO  katrai
iedomājamai slimībai.

"Mani  ļoti  biedē ādas slimība,  kad gandrīz  6 mēnešus man tika dotas šausmīgas zāles.Ak
pārsteigums!Dažas nedēļas pēc ārstēšanas mana āda atkal ir slikta.Tas ir labi zināt.Man bija
šausmīgi lietotas zāles, garastāvoklis, sausa pārslaina āda, svīšana, dievs, tas bija briesmīgi.Ar
ārstu vairs netikšu. Nikija

"Esmu izmantojis  eļļu ādas infekcijām, galvassāpēm, odu kodumiem, sēnītēm, gulēšanai un
vienkārši atpūtai.Ļoti noderīgs 1stAptieciņa." Silvija

“Dārgais kungs, es esmu vecs 60. gadu hipijs un dzīvoju Kalifornijas ziemeļos.Jau 8–9 gadus ir
hibertizējuši dažādus vilcienu vraku un balto atraitni ar lieliskiem rezultātiem.Es redzēju, ka Riks
ir izmantojis arī White Widow.Pašlaik es palīdzu Hospice pacientam vārdā Džeisons Redingā,
Kalifornijā. atveseļošanās periodā, kas bija/ir? mirst no pēdējām MRSA stadijām, kā norādījis
mans vecais ārsts Dr. Ronalds Sands...Pirms četriem mēnešiem es viņam sāku lietot tinktūras,
kuras  esmu  gatavojis  un  dodu  gan  no  ūdens,  gan  pumpuru  ekstrakciju,  gan  tikai  sviesta
ekstrakcijas.

Kāds  cits  audzētājs  brālis,  ar  kuru  es  apmeklēju  Vienotības  baznīcu,  mani  apmeklēja  jūsu
tīmekļa vietnē tikai pirms trim nedēļām.Es sāku spēlēt Džeisonu uz "JOY GREASE", un viņš ir
izgājis  savu  pirmo  cauruli,  un  tagad  viņš  ir  otrajā.Pirms  nedaudz  vairāk  kā  mēneša  viņa
bumbiņas  bija  ļoti  lielas  melones  lielumā,  kas  bija  lielākas  par  softbolu...Kopš  ēdu  manus
cepumus un tīru “Magic Grease”, viņš ar katru dienu kļūst labāks, un viņa dzimumdziedzeri ir
gandrīz atgriezušies normālā lielumā...Saka, ka pret MRSA nevar izārstēt???

Džeisonam ir bijuši ļoti smagi lieli izgulējumi uz muguras, jo viņš nevar nogulties uz sāniem vai
vēdera.Tagad viņš man saka, ka tās norimst, un, kad mūsu ārsts ieradās kopā ar citu komandu
pilsētā,  viņi  visi  nevarēja  saprast,  kāpēc  viņš  nav  miris  vai  kāpēc  viņš  kļūst  labāks.Es  vēl
neesmu pastāstījis ārstam par savu/mūsu ārstēšanu ar kaņepju eļļu, bet drīzumā...Ļoti gribu
atļauju no dakteres tagad ar Eļļu lokāli ārstēt viņa čūlas, vai nepiekrīti???Ja mēs varam apturēt
MRSA pacientam, kuram bija atlikuši tikai mēneši, padomājiet par to,  ko tas varētu vai man
vajadzētu teikt, IR jāsaka medicīnas aprindām.Miers un cieņa, Kreig”
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"Manam  vīram  bija  30  gadus  ilga  rēta  no  apdeguma,  kam  bija  nepieciešama  ādas
transplantācija...Tāpēc es domāju, aha, vēl viena vieta, kur eksperimentēt ar šo apbrīnojamo
produktu.Nu,  viņš neticēja,  ka tas kaut  ko darīs...Pēc dažām lietošanas reizēm tas mainās,
viņam tagad ir pigments tur, kur tā nebija.Matu augšana tur, kur neviens nav audzis 30 gadu
laikā. Rebeka

"Man bija otrās pakāpes apdegumi visā manā sejā un rokās no mājas ugunsgrēka.Es mēnesi
visu liku RSO, kas sajaukta ar kakao sviestu, un jūs tik tikko varat pateikt, ka esmu kādreiz
apdegusi.Tas ir pārsteidzoši, cik ātri tas darbojas, un tas ir labākais pretsāpju līdzeklis, kāds
man jebkad ir bijis. Amerikanisch

“Man uz galvas ādas bija  dzimumzīme,  kas nesen sāka niezēt.Es uzklāju vienu reizi  dienā
dažas dienas, un dzimumzīme sāka sarukt!Runājiet par pārsteidzošu. ” Amanda

"Mans kaņepju balzams tika suspendēts arī kokosriekstu eļļā, un tas ļoti palīdzēja, kad man bija
alopēcija." Matijs

"Manai  draudzenei  bija  2+  gadus  ilga  MRSA infekcija,  un  viņa  bez  rezultātiem  izmēģināja
vairākas  antibiotikas,  tostarp  vienu  no  spēcīgākajām.Mēs  izmantojām  nedaudz  eļļas,  kas
kondensēta  no iztvaicētāja  šļūtenes uz  plākstera  uz  atklātas  planēšanas,  un tā  pārgāja  un
sāpes nekavējoties beidzās.Viņas dzīves kvalitāte ir daudz labāka.

Man 2 gadus bija aizdomīgs pumpis uz muguras, kas beidzās ar to, ka mainīja krāsu un ļoti
sāpēja, un man bija ļoti aizdomas, kas tas ir.Es izmantoju RSO uz plāksteri, un tas pazuda.Mēs
to  izmēģinājām,  jo  redzējām  Rika  video  Run  from  the  Cure.Es  uzskatu,  ka  šī  vēstījuma
izplatīšana  ir  ārkārtīgi  svarīga,  un  esmu  gatavs  aktīvi  darboties,  izmantojot  mūsu  sociālos
medijus un apraidi, lai palīdzētu jums, puiši, nodot šo vēstījumu. Roberts

"Man ir fibromialģija, un zāles manas sāpes neatņem.Bet eļļa to dara. Donna

"Es esmu ticīgs...labo podagru...tai ir jāsaved līdzsvars starp iņ un jaņ, jo agrāk es domāju, ka
esmu laimīgs, bet pēdējā laikā es atklāju, ka laimes sajūta nāk no dziļas iekšienes...Paldies
Rick Simpson. ” Ērvings

"Sveiki, Korij, es jau apmēram 3 nedēļas dodu ***** zāles pret viņa podagru pēdā, un viņš no
ratiņkrēsla ir  kļuvis  spējīgs  skriet  augšā un lejā  pa kāpnēm un devās 2 stundu pārgājienā.
nedēļas nogalē.Tas attiecas ne tikai uz vēzi...tas tikai ārstē.Man vajadzēja fotografēt...Milzīga
atšķirība.Parastās zāles tam nepieskārās.Ratiņkrēslā 3 nedēļas pirms zāļu lietošanas.

“Esmu to lietojis apdegumiem un nevaru pateikt, kur esmu apdegusi.Nav biedēšanas un bez
pēdām.Satriecošs.Man bija apdegums nedēļu, un tas nedziedēja.Es izmantoju eļļu,  un četru
dienu laikā man ir jauna āda.Pēc nedēļas es nevaru pateikt, kur esmu apdedzis.Lieliskas lietas.
” Kliforda

"Jā, jā, esmu sadziedējis apdegumus ar RSO un bez rētām!" Erīna

"Sāpes  burtiski  pazūd  uzreiz  un  dienas  laikā  iekaisums  izzūd.Es  jau  esmu  ārstējis  vienu
apdegumu pirms pāris mēnešiem, un ir  vēl viens, kuru ārstēju šobrīd.Tas paātrina dzīšanas
laiku par nedēļām un nedēļām, līdz apdegums ir nopietns, NAV RĒTU UN NAV jutīguma pret
apdeguma  vietu.Es  izmantoju  eļļu  visam  un  es  domāju  visu.
**nesen izgatavoju partiju, kuras kvalitāte nebija tāda, kādu es jebkad ēstu, tāpēc tā tiek stingri
izmantotalokāli un veica sejas kopšanu.OMGosh, pārsteidzoši rezultāti.Es izmantoju RSO katrai
iedomājamai kaitei**” Mišela

“Izgatavoju, ievadīju savam 18 gadus vecajam dēlam.Tagad nav nekādu vēža pazīmju.Esmu
jums parādā milzīgu paldies, Rick Simpson. Amanda
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"Es to izmantoju, lai dziedinātu vaļējas brūces.Es nesen izmantoju savai diabētiskajai čūlai, kuru
es izplēsu.Atveseļojās labāk, nekā varēju cerēt.Arī pa nakti sadziedēja kaķu skrāpējumus.Citas
skrambas pa nakti.Uzklājiet eļļu uz pusi no skrambas, kas pārklāta ar lenti,  nākamajā dienā
apstrādātā  puse  aizveriet  apstrādātā  atvērtā  vietā,  parādot  infekciju.Šīm  zālēm  jābūt  katrā
pirmajā palīdzības komplektā. Džareds

“Kopš 11 gadu vecuma (man tagad ir gandrīz 30) uz manas ādas ir izveidojusies sava veida
sēnīte,  galvenokārt  ap  kaklu,  krūtīm  un  muguru.Šie  sarkanie  apaļie  traipi  uz  manas  ādas
parādās  katru  gadu,  un  es  esmu  darījis  visu,  kas  ir  jādara,  lai  ārstētu  savu  ādas
stāvokli.Dermatologu  izrakstītajām  zālēm  ir  nepieciešamas  5-6  dienas,  lai  noņemtu  šos
plankumus, un vēl 5 dienas, lai tos pilnībā novērstu.

Citu dienu es pamanīju, ka šie plankumi atkal sāk parādīties,  BET šoreiz es nolēmu uzklāt
nedaudz kaņepju eļļas ...un tā tiešām bija maģija!!!Es to uzklāju tikai 2 reizes, un visi plankumi ir
pazuduši.Es neticēju savām acīm!Man vairs nav tablešu un krēmu un īpašu šampūnu!Tagad es
pagatavoju kokosriekstu eļļu, kas ievadīta ar kaņepju eļļu, un es turpināšu to lietot vēl apmēram
nedēļu,  lai  pārliecinātos,  ka  plankumi  vairs  neparādīsies.Liels  paldies  RS  &  JB  par  visu
palīdzību un informāciju, es būšu mūžīgi pateicīgs. Joanna

"Vai eļļa iedarbotos uz papillomām vai ādas atzīmēm pie acs?" Šons

-- Jā, Šon, bet esi uzmanīgs, lai eļļa neiekļūst acīs, pretējā gadījumā tā stipri apdegs apmēram
stundu vai divas.Tas nebojā aci, bet ir nepatīkams.JB

“2002. gadā es nokļuvu šausmīgā negadījumā.Man bija plēstas brūces, un es pazaudēju daļu
no kaula manā rokā.Pēc ādas un kaulu transplantācijas es biju gandrīz sadzijusi un saņēmu
infekciju manā rokā.Izrādījās, ka tā ir kaulu infekcija, un viss bija jāsāk no sākuma.Tāpēc ikreiz,
kad gūstu iegriezumus/apdegumus (esmu metinātājs), viņi vienmēr inficēsies.Pagājušajā gadā
es guvu šausmīgu vēdera apdegumu no tvaika līnijas darbā.Uzturot to tīru un izmantojot eļļu,
tas tika izārstēts tikai ar pieskārienu NEDĒĻAS laikā!Mani nelieli metinātie apdegumi varētu ilgt
4-6 nedēļas.Ar manu eļļu vairs ne.Skrūvējiet Neosporīnu, es lietoju EĻĻU!” Kriss

“Es uzsildīju eļļu un sajaucu to ar savu sejas krēma burciņu.Lietoju 2x dienā un jau apmēram 2
mēnešus.Dziļi, dziļi pūtītes, kas man radās (jūs zināt to veidu, tām nepieciešama nedēļa, lai tikai
izkļūtu virspusē, un tie ir MILZĪGI!) vairs nav.Arī šo pūtīšu rētas izgaist.Es pat redzu, kā āda sāk
savilkties!Šī  eļļa  ir  pārsteidzoša,  un  sejas  krēms ir  tikai  viens  no  daudzajiem lietojumiem!”
Dženifera

“Es pabeidzu darbu pie sava priekšnieka mežā, kur kaudzē bija indīgu ozolu ķekars, kas bija
jāpārvieto un jāsadedzina, un man nebija ne jausmas, ka tas tur ir.Tāpēc es, protams, noķēru
indīgo ozolu.Mans priekšnieks redzēja, ka tas ir uz celulīta robežas, un pēc tam atsūtīja mani
atpakaļ, lai sāktu ārstēšanu ar Rick Simpson eļļu.Dažu dienu laikā mana roka sāka tecēt, tā arī
sāka mainīties.JŪS MAN NEVARAT TEIKT, KA ŠIS AUGS NEKO NEVAR ĀRSTĒT! Harijs

“Indes efeja uz manas rokas… Izsitumi un apdegumi pazuda 5 minūšu laikā… Nav izciļņu, nav
izsitumu, nav sāpju… Es izmantoju vienu RSO rīsu graudu ar nelielu daudzumu kokosriekstu
eļļas… PAZIŅAS 5 minūtēs!!!Es mīlu savu eļļu!!!" Estelle

"Es izmantoju šo eļļu pirms 3 gadiem, lai nogalinātu 4. stadijas prostatas vēzi.Sākumā izmantoju
hormonterapiju  un  pēc  tam  uzzināju  par  RSO.Tas  strādā.Es  personīgi  pazīstu  desmitiem
cilvēku,  kuri  katru  dienu  to  lieto  daudzu  slimību  ārstēšanai.Tā  ir  milzīga  palīdzība  vēža
slimniekiem, bet,  manuprāt,  visbrīnišķīgākāAtklāsme ir  bijusi  kāda cilvēka smagas psoriāzes
izārstēšana, jo viņiem bija vairāk nekā 90% ķermeņa.Uzņemot no 1/4 līdz 1/2 grama eļļas dienā
6 nedēļas, šī persona ir burtiski izārstējusi sevi no stāvokļa, no kura cietusi kopš bērnības.Es
varētu stundām turpināt to, ko esmu redzējis šo eļļu darām.Tu redzēsi, paturēsi prātu atvērtu un
darīsi, kā Riks norādīs, tev nebūs žēl. Dens
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“Artrītiskā psoriāze mazāk nekā mēneša laikā…” Džuliana

"Psoriāze  pazuda  pēc  tam,  kad  sāku  ēst  eļļu...  Tikai  lokāla  eļļas  lietošana  man  tik  ļoti
nepalīdzēja - pilnībā nepazuda, līdz sāku to lietot iekšķīgi.Tas vēl nav atgriezies.Šobrīd es lietoju
uzturošo devu, tāpēc CERU, ka ar to pietiks, lai novērstu psoriāzi.Gandrīz 4 mēnešus man nav
bijis nekādu tā pazīmju.Ārsti man teica, ka tas nekad pilnībā nepazudīs, un vienīgā reize, kad
tas "izdziedās", bija tad, kad es biju patiešām slims un manai imūnsistēmai ir jācīnās ar citām
lietām.Nu...Es nejūtos slims, un muļķības ir PAZIŅAS!” Lindsija

“Dažu dienu laikā arī izārstēja tendinītu.Pat 7 mēnešus veca trauma.Vienkārši vienu reizi dienā
ierīvējiet  nedaudz  sviesta  vai  RSO  sāpīgajā  zonā.Apbrīnojams  sūds.Es  izmantoju  RSO  3.
pakāpes apdegumam pagājušajā svētdienā līdz otrdienai, pēc 40 stundu ilgas ārstēšanas nebija
apdeguma  pazīmju.Noteikti  vēlos,  lai  es  to  būtu  izmantojis,  kad  tas  notika.Tas  man  būtu
ietaupījis stundas no lielām sāpēm un ledus turēšanas uz tā. Bobbi

“Pirms  divarpus  gadiem  kāds  draugs  mani  apsēdināja  skatīties  filmu  Run  from  the  Cure,
domādams, ka tas var palīdzēt manai psoriāzei.Mēs kopā pagatavojām eļļu – pirmo reizi mums
abiem – trīs nedēļu laikā mana psoriāze bija pazudusi.Kopš tā laika es gatavoju eļļu un ēdu
to.Ja es noriju katru dienu un naktī lokāli uzklāju eļļu uz atsevišķiem plankumiem, kas parādās
nejauši, psoriāze ir ļoti kontrolēta un gandrīz neredzama.Šīs pieredzes dēļ es ielēcu ar divām
kājām,  un  tagad  Kolorādo  pieder  pirmais  pilnībā  valsts  licencēts  medicīnas  marihuānas
uzņēmums.Gadu manā biznesā manam tēvam tika diagnosticēta IV stadijas melanoma — tā
bija izplatījusies viņa plaušās un aknās.Viņa onkologs viņam deva 3 līdz 12 mēnešus un lika
viņam būt gatavam patversmes aprūpei.Es nekavējoties sāku viņam lietot RSO shēmu, un pēc
pieciem  mēnešiem  viņa  vēzis  ir  pazudis.Aizgājis.Vieglākā  lieta  pasaulē!Paldies  Rikam,  ka
atkārtoti ieviesāt pasaulē šīs apbrīnojamās zāles! Ērika

"Ko tas nevar palīdzēt?Manu studiju laikā iespējas ir  bezgalīgas.Man uz sejas ir  cista vaiga
labajā  pusē.Piecas  dienas  pēc  eļļas  lietošanas  (norīšanas)  cista  strauji  saruka.Eļļa  tika
izgatavota  no  apsaldētām  lapām  un  maziem  pumpuriem,  kas  tika  mērcēti  vienmēr
dzidrumā.Maisījums sēdēja 2 nedēļas.Pirmajā eļļas naktī manai cistai bija tirpšanas sajūta.Pēc
piecām dienām pagājis.Eļļa darbojas.Ir pārāk daudz pierādījumu, un zinātne, kas ir aiz tā visa, ir
pārsteidzoša.Ir ķīmiski savienojumi, kas reaģē uz visiem mūsu nervu sistēmas receptoriem, tas
ir  dabas  darbs.Pārsteidzošā  daļa  ir  tāda,  ka  tas  viss  ir  atrodams  vienā  augā.KAŅEPES.Ir
pienācis laiks redzēt, cik tālu cilvēki var iet.Ir pienācis laiks attīstīties. ” Džeremijs

“Pirmo reizi es pagatavoju eļļu (uzlieta kokosriekstu eļļā) vietējai vecāka gadagājuma kaimiņa
muguras ārstēšanai.Viņai visur bija čūlas, kas stipri niezēja.Gultas blaktis ir izslēgtas, tāpat kā
kašķis, blaktis, skeeters un tamlīdzīgi, jo viņa netika skarta nekur citur, izņemot muguru, un uz
viņas  gultas  nav  nekādu  dzīvnieku  aktivitātes  pazīmju.Zini  ko  izdarīja  viņas  dēls???Viņš
apsmidzināja  matraci  ar  ķimikāliju,  lai  atbrīvotos  no  neeksistējošām kļūdām.Es  viņai  iedevu
jaunu matraci ar skaidriem norādījumiem, ka to NEDRĪKST izsmidzināt.Viņai bija jāiet slimnīcā
ar asiņojošām čūlām un viņa tur esot izteica muguras problēmu un ziniet ko ārsti lika darīt???
Izmazgā matus un ķermeni par utīm, viņai nav utu.Tātad, kuru, jūsuprāt, es klausīšos, lai viņai
palīdzētu?Ārsti?NĒ.Es pagatavoju eļļu, apstrādāju ar to viņas muguru, un notiek uzlabojumi un
dziedināšana. Mišela

"Es saslimu ar herpes vīrusu gandrīz pirms 20 gadiem.Esmu viens no tiem, kam līdz pat šai
dienai uzliesmo 5-6 reizes gadā.Kā jūs varat iedomāties, tas man nav bijis viegli.Mani interesē,
vai tuVai jums ir kādi ieteikumi vai ir zināmi citi, kuriem ir bijuši panākumi, ārstējot ar kaņepēm?
Paldies par jūsu laiku."

-- Vienkārši uzklājiet eļļu (vai tinktūru vai salveti ar eļļu) vietās, kur uzliesmo herpes.Atkārtojiet
pēc  vajadzības.Ir  arī  ieteicams  ēst  vismaz  60  g  ārstēšanu,  dažreiz  herpes  vīruss  pilnībā
izzūd.Uzliesmojumi nebūs tik bieži, un jums nebūs sāpju utt., ja izmantosit eļļu to ārstēšanai.Eļļa
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darbojas pret visiem herpes veidiem, un jūs neatradīsiet neko tādu, kas pret herpes iedarbotos
labāk nekā eļļa.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Pēc tam, kad es viņai  devu,  mana bijusī  sieva ir  brīva no vīrusiem!!!Viņas ārsts bija  un ir
neizpratnē.Viņa bija UZDROŠINĀJUMS, un tagad viņa patur dažus augus sev...” Tomass

“Rīts Skots, pagājušajā vakarā runāju ar manu māsu, un viņa saka, ka ir vesela!!!Zāles viņai
izārstēja jostas rozi. :) Viņa saka, ka jūtas brīnišķīgi.Es tikai gribēju būt 100% pārliecināts, pirms
es jums uzrakstīju.Liels paldies par jūsu palīdzību. ”

"Meitenei  ar  jostas  rozi  notika  kaut  kas  cits,  un  viņa  nekad  neteica  ģimenei,  kas  bija
nepareizi.Lūk, viņa man to tikko atsūtīja: “Sveiki vēlreiz, tikko vakar uzzināju, ka manai māsai
pirms  gada  ir  izveidojies  vairogdziedzera  veidojums,  taču  par  to  neteica  mūsu
ģimenei.Acīmredzot ārsts viņai teica, ka viņi to uzraudzīs un, ja tas pieaugs, tad operēs.Tas
nebija  pietiekami  liels,  lai  no  tā  iegūtu  biopsiju.Jebkurā  gadījumā  viņa  pagājušajā  nedēļā
apmeklēja  ārstu  un  uzzināja,  ka  audzējs  ir  pārtraucis  augt.Viņa  uzskata,  ka  zāles  apturēja
augšanu.Vai  tā  nav  brīnišķīga  ziņa?Viņa  turpina  to  lietot,  cerot,  ka  viņas  nākamā tikšanās
pierādīs, ka eļļa nogalina audzējus.Ļaujiet jums uzzināt vairāk, kad tas notiks." Skots

“Kaut kad pagājušajā pavasarī es pamanīju sarkanu zīmi uz zoda kreisās puses.Es to noraidīju
kā tikai  čūlu,  kas drīz pāries.Nu,  tā nebija,  un tad,  pirms es to sapratu, parādījās otrs;  nav
pievienots, bet nedaudz taisnā līnijā ārpus pirmās atzīmes.Es uzklāju dažus polisporīnu un citus
krēmus,  ko atradu zāļu skapī,  bet nekas nemainīja to krāsu vai izskatu.Līdz brīdim, kad es
sazinājos un nokļuvu savā ārsta kabinetā,  bija  vairāk,  bet  dažās jomās tas sāka izskatīties
savādāk.Tas izskatījās plankumaināks.Kad mans ārsts mani apskatīja, viņa sejā bija apmulsis
skatiens.Nākamo divu mēnešu laikā viņš izrakstīja dažādus antibiotiku krēmus un tabletes.

Viņš visu laiku teica: es nedomāju, ka tas ir  vēzis.Es nedomāju, ka tas ir  vēzis.Tomēr šķita
dīvaini, ka viņš man teica, lai es neuztraucos par turpmākām tikšanās reizēm, vienkārši katru
nedēļu  ierodieties  viņa  birojā,  kā  viņš  man  to  lika,  un  viņš  tūlīt  tiksies  ar  mani  un  viņa
personīgajā kabinetā, nevis izmeklējumu telpā. laiks.Teikt, ka es biju mazliet nobijies, tas bija
pārāk zems apgalvojums, jo tas nekur nevirzīs.Vairāk nekā vienu reizi es viņam jautāju par vizīti
pie  dermatologa,  uz ko viņš atbildēja:  "Mēs veiksim biopsiju  un pēc tam jūs aizvedīsim pie
dermatologa, ja jūs neiebilstat braukt uz Halifaksu"... "Es došos sirdspukstos,” es viņam teicu,
lai  noskaidrotu,  kas  ir  šīs  zīmes  uz  manas  sejas.Laiks  gāja,  un  es  nebiju  dzirdējusi  no
Halifaksas  par  tikšanos  ar  dermatologu.Es  vēlreiz  pajautāju  savam  ārstam...  Pēc  tam viņš
pieminēja,  ka Halifaksā ir  miris dermatologs,  un tas,  kurš tur  bija,  bija ļoti  aizņemts,  un tas
nozīmē,  ka  paies  daži  mēneši,  pirms  es  varētu  viņu  apmeklēt.Šķita,  ka  laiks  velk  savus
papēžus… nekas nenotiek…

Pēc tam, kad izmēģināju ārsta iedotās zāles, es nolēmu pieņemt lietas savās rokās.Es veicu
dažus jautājumus un izdevās iegūt RSO(Rick Simpson Oil) vai vienkārši sakot, labi izgatavota
kaņepju eļļa.Es sekoju norādījumiem par eļļas lietošanu.Dažus uzliku uz plāksnītes un naktī
nosedzu pēdas uz sejas.Es arī katru vakaru iedzēru dažus.

Ņemot vērā visu, ko esmu lasījis, šis saturs nevar jums kaitēt, taču tas var notriekt jūs no kājām,
ja sākumā uzņemsiet pārāk daudz.Nu, pāris reizes es paņēmu mazliet par daudz un nevarēju
paspēt uz darbu pāris dienas.Tomēr tas, ko es darīju, turpināja uzklāt eļļu naktī tikpat intensīvi
kā esvarētu to netērējot.Es redzēju, ka tas maina.Esmu pārliecināts, ka tas būtu strādājis ātrāk,
ja es būtu veltījis laiku, lai pielāgotu devu, ko lietoju iekšēji, lai nebūtu nekādu negatīvu reakciju
uz manu motorisko darbību.LOL

Kopumā šīs lietas darbojas, un vienā no manām pēdējām vizītēm pie sava ārsta viņš teica: "Tas
neizskatās  tik  agresīvi,  kā  tas  bija."  Tas  lika  man  justies  daudz  labāk,  tāpat  arī  biopsijas
ziņojums, kad tas tika saņemts, norādot, ka audu paraugs nav ļaundabīgs!Es varu godīgi teikt,
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ka eļļa, šķiet, ir notīrījusi visu, kas bija uz mana zoda.

Lielākoties nav augošu sarkanu zīmju, ir tikai "ēnas" no tā, kas bija agrāk.Pēc nedēļas iešu pie
dermatologa.Cerams, ka viņš varēs nedaudz izskaidrot, kas tas ir vai bija, kas man bija.Sirsnīga
miera  labad  es  gribētu  to  zināt.Es  noteikti  sniegšu  atjauninājumu,  kad  man  būs  vairāk
informācijas.Pagaidām… es vēlētos izteikt  lielu paldies tiem, kas palīdzēja man izveseļoties!
Bils

J.Es domāju, vai RSO palīdzētu manas mātes apdegumiem no radiācijas?Viņa nolēma turpināt
“tradicionālo” ārstēšanu, un tagad viņai, citiem vārdiem sakot, ir sasistas krūtis.Sāp tikai uz to
skatīties.Atceros, ka vai nu tu, vai Riks reiz apdedzies, laikam gatavojot RSO, un rādīja bildes,
kā eļļa iedarbojas arī uz apdegumiem.Tātad, vai tas viņai nāktu par labu?

A.Ierīvē viņas krūtis un muguru ar eļļu vai kaņepju salveti.Protams, viņai vajadzētu ēst eļļu un
palikt prom no ārstiem un visa cita veida nevajadzīga kaitējuma.JB

“Manai mammai (72) jau aptuveni 2 gadus ir  sāpīgi  saplaisājusi  āda uz lielāko daļu pirkstu
galiem...ļoti  sāpīgi.Ārsts  saka:  "Jā,  tas  nāk  ar  vecumu."  Dufuss!!!Mēs  sajaucām ļoti  nelielu
daudzumu  eļļas  ar  akvaforu...Viena  procedūra,  pa  nakti...pagājusi!Viņas  sāpīgās  plaisas  ir
sadzijušas un joprojām ir labas jau vairāk nekā nedēļu!APbrīnojami!” Dollija

"Es izmantoju eļļu uz svaigas atklātas operācijas brūces.2012. gada septembrī man no sejas
tika izņemti 2 bazālo šūnu karcinomas audzēji.Viens bija liels, un tas bija padeves audzējs, kas
to izplatīja.Kā arī man vaigā tika nokasīts iekšējs audzējs biopsijai.Kad es atgriezos mājās un
atklāju savu brūci, manā sejā bija krāteris.

Pirmās 4 dienas es sajaucu Shea sviestu un eļļu un uzklāju to.Pēc tam pārgāju uz taisno eļļu un
neesmu apstājies.Kad es devos uz savu post  op tikšanos,  ārsts,  kurš domāja,  ka man tiks
veikta  plastiskā  operācija,  bija  pārsteigts  par  manu  dziedināšanu.Es  nolēmu  viņai  pateikt
patiesību, ka neesmu lietojusi recepti, ka esmu to izārstējusi ar kaņepju eļļu.Viņa bija dzirdējusi
par  Rick  Simpson  &  Phoenix  Tears,  viņa  nesprieda  par  mani  un  teica,  lai  turpinātu  labo
darbu.Viena  mēneša  laikā  es  dodos  uz  savu  otro  operāciju,  rīcības  plānu  šīs  brūces
dziedēšanai...  Kaņepju  eļļa.Vai  es  pastāstīšu  šim  ķirurgam?Manā  Post  op  tikšanās  reizē!
Mīlestībā un gaismā." Petija Džo

--  Petija,  ja  turpināsiet  lietot  eļļu,  operācija  nebūs  vajadzīga.Vai  arī  atlikt  vēl  par  60  g,  ja
nepieciešams, bet, ja iespējams, palieciet prom no operācijas un ārstiem.Daudzos gadījumos
tas ir bēdīgs priekšnoteikums veiksmīgai ārstēšanai.JB

"RSO ir padarījis manu psoriāzi gandrīz neesošu.Es jau trīs gadus lietoju uzturošo devu, un
mana āda ir skaidra, mans prāts ir skaidrs, un es nekad neesmu bijis veselāks. Ērika

"Esmu redzējis, ka kāds no maniem tuviniekiem lietoja Rika eļļu smagam apdegumam, kas būtu
atstājis nepatīkamu rētu, un nedēļas laikā pēc eļļas uzklāšanas tā bija pazudusi, un nebija rētas
vai apdeguma pazīmju." Dženisa

"Mums tagad ir mana meita uz eļļu.Viņai ir psoriāze uz abiem elkoņiem, apakšdelmiem un viena
ceļa.Sākumā uzņēma bildes.Pagaidām sausās zvīņainās vietas ir pazudušas.Āda ir sarkana,
bet gludanevis pacelts un iekaisis.Mazāki laukumi ārpusē ir pilnībā iztīrīti.Mēs esam pārliecināti,
ka tas darbosies.Mēs fotografējam katru otro dienu vai tad, kad ir manāmi uzlabojumi.Tas viss
mazāk nekā nedēļas laikā, lietojot eļļu lokāli.Liels paldies par izpratni par šīm zālēm, kas galu
galā  dziedinās  Riku  un  Dž.B.Es  dalos  ar  ziņām  katru  dienu  un  stāstu  ikvienam,  kurš
klausīsies.Tas sāk iegrimt. Rons

J.Vai šie maisījumi darbojas pret pūtītēm?

A.Dženifera,  eļļa  darbojas  "visu  veidu  ādas  slimībām".  Tas  nozīmē,  ka  ir  arī  pinnes.Ar
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vislabākajiem vēlējumiem, JB

“(Es uzzināju par eļļu) Pirms 3 mēnešiem internetā meklēju zāles pret pūtītēm un rosaceju.Tas
uzreiz to noskaidroja!Es pievienoju kokosriekstu eļļai izo eļļu, lai to lietotu uz sejas un kakla
vienu reizi dienā.Mans vīrs saka, ka izskatos par 15 gadiem jaunāka!Liels paldies, ka dalījāties
ar šo informāciju.Dievs svētī jūs visus.Tā turpināt." Toni

"Es zvēru, ka tāpēc es izskatos tik daudz jaunāks par saviem brāļiem un māsām.Esmu vecākais
no 4.Lielākā daļa visi saka, ka es izskatos vismaz 20 gadus jaunāka par savu jaunāko māsu.
Marija

"Tas darbojas arī ieaugušiem matiem uz sejas.Es to izmantoju savam 23 gadus vecajam dēlam
ar panākumiem 2 lietojumprogrammās.VIENA MĪLESTĪBA." Petija Džo

"JB, vai jums ir kādi zinātniski pierādījumi, vai tikai cilvēki apgalvo, ka viņiem kādreiz ir bijusi
alerģija pret marihuānu?Vai tas ir iespējams?Es ļoti  domāju, ka tieši trichomes liek cilvēkam
niezēt, jo, apgriežot, jums ir tendence uz rokām iegūt niezi, piemēram, pieskaroties izolācijai.Bet
divi cilvēki man ir teikuši, ka viņi uzskata, ka viņiem ir alerģija pret marihuānu, un viņi izceļas ar
nātreni ikreiz, kad atrodas blakus vai tiek izpūsti dūmi.Bet es vēlētos, lai abi būtu daļa no mana
pētījuma, tāpēc man radās jautājums, vai kāds ir bijis liecinieks kādam cilvēkam, kam ir alerģija
pret marihuānu, vai arī ir to pieredzējis pats?

-- Skatieties, kaņepes ir augs, tāpēc jā, dažiem cilvēkiem, protams, var būt alerģija pret dažām
tā sastāvdaļām.Bet mēs vēl neesam redzējuši alerģiju pret eļļu un domājam, ka, ja tā notiks,
cilvēkiem vajadzēs izmēģināt  citu celmu ar citiem terpēniem.Eļļu izmanto visu veidu alerģiju
ārstēšanai.Bet  mūsu ir  septiņi  miljardi,  un katrs  no mums ir  unikāls,  tāpēc es teiktu,  ka  jā,
iespējams, dažiem cilvēkiem būs alerģija pret dažiem eļļas veidiem.JB

"Čārlijs staigā.Nav sāpju medikamentu.Viņš stāv augstumā.Viņa soļi ir taisni un plati.Viņš var
skriet,  lēkt  un spēlēt.Viņa kakls ir  gandrīz par 90 procentiem izārstēts.Tā tas nav izskatījies
divus gadus.Viņš vakar ēda banānu, picu, pusi sviestmaizes, ceptus rīsus, jogurtu un daudz ko
citu.Viņš NEKAD nav ēdis tik daudz.(…)

Čārlija  labais  ceļgals  bija  vissliktākais.Tas  ir  par  aptuveni  50  procentiem  labāks.Kreisais  ir
gandrīz pilnībā sadzijis,  izņemot to,  ka viņš to niezēja iepriekšējā vakarā un atkal  izveidoja
tulznas.Bet nekas būtisks...Lielākā izmaiņa ir brūce uz kakla un zem padusēm.Kakls ir gandrīz
pilnībā izārstēts, kā arī viņa paduses.

Pirms vannas lietoju mazu pilienu eļļas viņa g-mēģenē.Tas ir palīdzējis arī ar ceļa sāpēm.Ja
viņam  sāp  ceļi,  viņš  saņem  šo  pilienu.Es  nepievienoju  tylenolu  vai  ibuprofēnu.Tas  dara  to
triku.Es arī gatavoju savu ziedi.Man ir ūdens mašīna, kas filtrē ūdeni un atdala sārmainu ūdeni
no skābā.Tā kā skābais ūdens ir tik labs ādai un ir arī antibakteriāls līdzeklis, es ņemu skābu
ūdeni un sajaucu to ar metocelulozi, lai izveidotu ziedi.

Es pievienoju koncentrātu, lai izveidotu ziežu, kas ir kā vazelīna konsistence.Es ar to iesmērēju
viņa  pārsējus  un  lietoju  to  brūcēm.TAS vien  rada  neticamas  atšķirības  ar  sāpēm,  niezi  un
dziedināšanu.Drīzumā nosūtīšu tev bildes.Es tos lietoju katru maiņu.Es domāju, ka eļļa pietiks
vēl  mēnesi,  bet  tā  kā šī  ir  pirmā reize,  kad es to daru,  es esmuneesmu pārliecināts.Esmu
sajūsmā.Viņa apetīte nekad nav bijusi tik laba.Viņš vakar ēda vairāk nekā visu gadu. Triša

“Sveiks, Rik un draugi, man ir draugs, kuram ir bijusi šī sāpe (apm.2 collas x 4 collas diametrā)
uz viņa kreisā lāpstiņas, jo jau 4 gadus ir inficēšanās, bez kreveles vietā, tikai tīra, neapstrādāta
atvere, zem virsmas varēja just cietu beisbola izmēra bumbuli, kas ir jutīgs pret pieskārienu. .

Viņš ir  lokāli  uzklājis eļļu 8 reizes 7 mēnešu laikā, apmēram 2 nedēļas nogales arī  iekšējai
lietošanai.
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Kreveles un rētas ir pazudušas, atklāta brūce ir rēta, un mans draugs jūtas svētīts, ka viņam ir
bijusi iespēja izmantot eļļu. Rebeka

"Man uz kakla ir izciļņi divos punktos, viens krūtīs un viens vēderā... pēdējo trīs nedēļu laikā
manējais ir sarucis... uz kakla un vēdera gandrīz pazudis... tas, kas atrodas aiz auss uz pusi
mazāka...GO KAŅĒŠU EĻĻA!!!!!!” Šarona

"Tikai, lai pastāstītu manu mazo stāstu...mans draugs jau daudzus gadus cieš no dziļo vēnu
trombozes.Viņam 2 gadus ir brūce uz kājas, ceturtdaļas lielumā...Pēc Rika Simpsona stāsta
noskatīšanās es ieteicu eļļu, viņš teica, ka izmēģinās visu...Tik un tā, būdams smēķētājs, es
ieguvu daļu eļļas.Teica viņam to lietot divas reizes dienā.2 rīsu graudi...Pagāja 2 nedēļas...viņš
smaidīja,  sen  nebija  redzējis...Brūce  bija  sarukusi?????...Jauna  āda  sākas???Tas  nevarētu
būt???...Vai  arī  varētu???...Viņš  turpināja  vēl  divas  nedēļas...tad  parādījās  ar  lielāku
smaidu...brūce bija pazudusi???...Visa jauna āda un bez sāpēm...WOWWW...Mēs tagad esam
ticīgi, redzēt ir ticēt...saglabā cerību!” Džeisons

-- Jā, tā varētu būt, Džeison Hildebrandt, tu to redzēji un tagad zini, kā izturēsies pret praktiski
jebko, kas notiks ar tevi vai kādu no taviem draugiem.Vienkārši ieziediet eļļu un ēdiet to, tas
tiešām ir tik vienkārši.Paldies un laba vēlējumi, JB

“Vakar es darbā sagriezu pirkstu uz blendera.3:00 es pamodos no sitiena ar pirkstu,  ka es
mēģināju  ledu,  peroksīdu,  neosporīnu.Nekas  nedarbojās.Pulsēja  joprojām.Pēc  tam  es
atcerējos, ka dzirdes eļļa palīdzēs šūnu reģenerācijai un apturēs sāpes un dziedināja rētas un
ādas problēmas,  kāpēc gan nepamēģināt  to.Tāpēc es paņēmu pilienu un izklāju to ap visu
pirksta galu.1 minūtes laikā sāpes bija pazudušas par 80%.30 min laikā.Es varēju pakustināt ar
pirkstu  tikai  ar  nelielu  sāpīgumu,  bet  bez  īstām  sāpēm.Esmu  pārdots.Pēc  12  stundām  es
atkārtoti uzliku, un kopš tā laika man nav sāpju. Rebeka

"Strijas?" Dzintars

-- Jā.JB

"Sveiks,  Rik,  es vēlētos paturēt  savu vārdu konfidenciālu,  ja  jūs to publicēsit  (tas man nav
iebildumu).Mana draudzene bija ļoti skarbi audzināta un ķērās pie plaukstas sagriešanas, kad
viņai  bija  depresija,  šī  problēma  ir  aiz  muguras  gadiem  un  gadiem,  bet  dažas  diezgan
nepatīkamas rētas uz viņas rokas joprojām ir palikušas.Tā ir ļoti redzama un diezgan daudz
burbuļo, tā ir  pirmā lieta, ko daudzi cilvēki pamana, pirmo reizi satiekot viņu, viņa nevēlētos
neko vairāk kā atbrīvoties no tiem.

Tāpēc mans jautājums ir, vai eļļa palīdzēs atbrīvoties no rētām?Vai vismaz palīdzēt padarīt tos
mazāk pamanāmus?Man patīk tas, ko tu dari, un es vēlos, kaut es zinātu par eļļu, kad mans
vectēvs saslima ar vēzi, tu esi visu to dzīvību varonis, ko esi palīdzējis izglābt!”

-- Sāciet uzklāt eļļu lokāli uz rētām, tās, visticamāk, izzudīs nedēļu vai mēnešu laikā.Es arī viņai
iedotu eļļu, jo tas palīdzēs tikt galā ar PTSD no visām atmiņām par to, ko viņa piedzīvoja.Tas arī
uzlabos  viņas  miega  kvalitāti.Uzņemiet  fotoattēlus  un  video,  ja  jums  nav  nekas  pretī,  rēta
patiešām  pazudīs  -  vai  nu  pavisam,  vai  arī  tās  būs  gandrīz  neredzamas.Ar  vislabākajiem
vēlējumiem, Džindrih

"Man ir  tāda pati  problēma ar  kāju čūlām.Pirmkārt,  tāpēc,  ka man bija  pirmsdiabēts.Bet  es
atklāju, ka esmu ļoti jutīgs pret kukaiņu un odu kodumiem.Es uzklāju viņiem eļļu un uz nakti
uzlieku lenti, un kodumi ir sadzijuši. Mišela

-- Tas, ko eļļa var darīt pret odu vai ērču kodumiem, ir vienkārši pārsteidzošs.Izmēģiniet to, un
jūs sapratīsit,  kāpēc mēs sakām, ka neviens nedrīkst  atstāt  savu māju,  ja  vien viņiem nav
eļļas.Eļļai ir tik daudz pielietojumu, ka ir bezatbildīgi mēģināt bez tās iztikt.JB
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"Ēd eļļu...Es lietoju eļļu divus mēnešus, mana psoriāze ir gandrīz 80% skaidra, un man vispār
nav jālieto zāles...Un atņēma arī manu artrītu...” Džuliana

“Esmu lietojis kaņepju olīveļļas maisījumu, un pēc nedēļas mana psoriāze sāka izzust.Diemžēl
man bija tikai nedaudz, un man nebija pietiekami daudz, lai to lietotu vairāk gan iekšēji, gan
ārēji.IEVĒROJIET, man pat nebija īstas RSO, bet gan kaņepju eļļa, kas pagatavota uz olīveļļas.
Teemu

--  Cerēsim,  ka  drīzumā  iegūsi  vairāk  eļļas,  Teemu.Vislabāk  to  lietot  lokāli,  lai  kontrolētu
simptomus, kā arī ēst eļļu, jo vēlaties novērst arī problēmas cēloni.Ar vislabākajiem vēlējumiem,
JB

"Tas labi darbojas arī pret odu kodumiem un zobu sāpēm.Manu meitu, ne pa jokam, odi sakoda
vismaz 50 reizes  15 minūtēs  AR IZSLĒGTU! Deep Woods kukaiņu aerosols.Es izmēģināju
banānu  mizu,  dezodorantu,  alveju,  dermaplastu  un  hidrokortizonu.Neviens  no  tiem
nesamazināja tūsku (viņai ir alerģija pret odu kodumiem un tie stipri uzbriest) un nesniedza viņai
atvieglojumu.Izmisumā es izskrāpēju sveķus no iztvaicētāja, sajaucu tos ar nelielu daudzumu
kokosriekstu  eļļas,  lai  tie  vieglāk  izkliedētos  un  ar  tiem  “ietaukotu”  viņas  kājas.Apmēram
pusstundas laikā viss pietūkums bija samazinājies un, kamēr viņai joprojām bija sarkani punktiņi
koduma vietās, tie viņai netraucēja, un es izvairījos viņai dot Benedryl.

Man mutē veidojās abscess,  un es iesaiņoju sveķus no vape ap skarto zobu, un apmēram
pusstundas  laikā  pietūkums samazinājās,  un  es  varēju  to  dziedēt,  kopš tā  laika  ar  to  nav
problēmu.Tomēr es to iepakoju divas dienas, lai pārliecinātos.Tagad varu teikt, ka, iesaiņojot
sveķus (ja jums ir  Vapir  No2 konusa iekšpusē,  kur mainot  ekrānu,  tiek savākts gandrīz tīrs
hashs, arī koncentrēts.) ap manu zobu es saņēmu neticami augstu, iespējams, augstāku, nekā
jebkad savā dzīvē esmu bijis. .

Es  pat  rakstīju  savam  vīram  no  viesistabas  īsziņu,  lai  lūgtu  palīdzību  nokļūt  līdz
guļamistabai.Tomēr zem mēles lietojamie medikamenti darbojas labāk, tāpēc ātrās palīdzības
nodaļā, ja viņiem ir aizdomas par sirdslēkmi, viņi zem mēles izsmidzina nitro.Tomēr tagad viss ir
kārtībā,  es  nenomiru  no  pārdozēšanas,  es  nepamodos  šausmīgās  paģiras  un  pats
labākais...Man  nevajadzēja  lietot  lielu  daudzumu  Tylenol  vai  Advil  un  nodarīt  vēl  lielāku
kaitējumu manam kuņģim un aknām.

Es zinu, ka sveķi nav visefektīvākais veids, un es pat nebiju pārliecināts, vai tie darbosies, bet
ar tiem man bija jāstrādā, jo es dzīvoju nelegālā valstī.Es sapratu, ka tas tomēr nevar kaitēt.Es
nevaru  sagaidīt,  kad varēšu dzīvot  valstī,  kurā  varu  brīvi  audzēt  savu  augstākās  kvalitātes
organisko izejmateriālu,  izgatavot  savu eļļu  un dziedināt  sevi un visu savu ģimeni...ieskaitot
manu gandrīz 2 gadus veco meitu, kura pagājušajā gadā ir pārdzīvojusi elli, jo neviens nevar
saprast, kas viņai ir nepareizi.

Viņi domā, ka tagad viņai ir proteīna traucējumi, bet tā ir vēl viena lieta, ar ko viņi mētājas, jo
viņiem nav ne jausmas, kas patiesībā ir nepareizi.Lietojot viņu ar eļļu, iespējams, vienkārši tiks
glābta viņas dzīvība.Lai gan es vēlētos saņemt precīzu diagnozi, lai es zinātu, ko ārstēju, bet
būtība  ir  tāda,  ka  es  tikai  vēlos,  lai  mans mazulis  justos  labāk,  un,  ja  tas  nozīmēs izjaukt
tradicionālo sabiedrību, es to darīšu. Sāra

"Šķiet,  ka  eļļa  atdzīvojas.Uzklājot,  tas  spīd.Sadedzināja  manu  roku  (neteikšu,  kā  lol),  bet
izārstēja  to  ar  eļļu.Tīras  eļļas  bija  atlicis  tikai  2  reizēm,  pēc  tam  tika  ievadīta  lietotā
eļļakokosriekstu  eļļa.Sāpju  nebija  vispār.Un  beigās  nav  rētu.Bez  parafīna  marles,  bez
infekcijām,  bez pretsāpju  tabletēm.Vēlreiz  paldies  Rikam,  ka dalījāties  šajā  ziņā ar  pasauli.
Kerola

“Ar pateicību nepietiek par paveikto.Es sēžu šeit ar eļļu uz sava indīgā ozola.Es NEKAD nebūtu
mēģinājis bez tevis.Pagājušajā gadā tas ilga vairāk nekā 2 mēnešus, pieskaroties gandrīz 100%
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mana ķermeņa, jo kāds aizdegās, tāpēc tagad es to saņemšu visur, un vēl ļaunāk viņi saka, jo
mēs neveidojam imunitāti pret šo.

Pirms dienas tas parādījās.Tātad, eļļa pagājušajā naktī nemaz neapturēja niezi.Tomēr es redzu,
ka tas katru dienu dziedē rētas, tāpēc man ir ticība.Šorīt, 24 stundas pēc pirmās lietošanas, es
redzu, ka tas iedarbojās un dziedē visas ievainotās ādas no manas skrāpējumiem.Tāpēc es
uzskatu,  ka  ar  cinka oksīda  pastu  uz  manas eļļas,  iespējams,  tikko atradu 1#  palīglīdzekli
indīgajam ozolam.Es  tiešām nevaru  gaidīt  līdz  nākamajai  sezonai,  lai  redzētu,  vai  eļļa  var
izārstēt šo problēmu uz mūžu.Es jums paziņošu.Vai tas nebūtu lieliski?Vēlreiz paldies par visu,
ko darāt. ” Rebeka

-- Eļļa var arī to novērst.Tā ir visu medicīnisko problēmu ārstēšana vai kontrole.Jo ātrāk tas tiks
lietots, jo ātrāk tas novērsīs labojamo. Tas ir viss.JB

"Indes efeja uz manas rokas...izsitumi un apdegumi pazuda 5 minūšu laikā...nav pumpu, nav
izsitumu,  nav  sāpju...Es  izmantoju  vienu  RSO  rīsu  graudu  ar  nelielu  kokosriekstu  eļļu...5
minūtēs pazuda!!!Mana eļļa!!!” Estelle

“Man uz sejas bija indīgs ozols, pēc otrās dienas tas bija no pieres līdz kaklam, lieli niezoši
plankumi,  jēli  un  nedaudz  asiņošana  no  skrāpējumiem.Es  sajaucu  nedaudz  eļļas  ar
kokosriekstu eļļu, lai to būtu viegli smērēt.Es to uzvilku un uzreiz atbrīvojos no niezes un sāpēm,
stundas laikā nejutīgums un iekaisums bija pazudis, nākamajā rītā tas nebija redzams, ja vien
jūs patiešām neskatījās.Tas noteikti pacēla dažas uzacis, un beidzot daži skeptiķi saprata to,
par ko es vienmēr runāju.Kaņepju dziedinošais spēks! Sindija Lī

“Es vēlos, lai cilvēki zina, ka RSO iztīrīja milzīgu tulznu, ko mans vīrs ieguva uz papēža, guļot
gultā tik ilgi, kad bija tik slims.Es uzliku eļļu un nedēļas laikā tā bija pazudusi.Es pilnībā baidījos,
ka tas izvērsīsies par kaut  ko daudz nopietnāku.Tas nosedza visu viņa papēdi.Paldies Rick
Simpson par visu, ko darāt. Sūzena

"Es pagatavoju salveti no bišu vaska, olīveļļas, kokosriekstu eļļas un nīma eļļas, kas izārstēja
manu sasmakušo pēdu smaku, kas man ir bijusi vairāk nekā 25 gadus...Es pievienoju lavandas
un citrusaugļu  eļļas,  lai  samazinātu  nīma smaržu.Un tas darbojas labāk nekā jebkurš ādas
krēms, ko jebkad esmu iegādājies.Un sieva nekad nav bijusi tik laimīga. Roberts

-- Es pievienotu maisījumam nedaudz eļļas, Robert.Nekad nav slikti pievienot dažus, turklāt tas
noteikti darbotos vēl labāk.Eļļa pati par sevi var darīt to pašu, ja, piemēram, sajaucot ar kaņepju
sēklu eļļu, un pēdu masāža ar spēcīgu kaņepju salveti ir viena no patīkamākajām lietām, ko var
piedzīvot  šajā  pasaulē.Vai  varat  iedomāties,  cik  lieliski  būtu  jūsu  kājām,  ja  tās  uz  desmit
minūtēm  varētu  vienkārši  iegremdēt  remdenā,  neatšķaidītā  eļļā?Vai  varat  iedomāties,  cik
efektīvi tas būtu cilvēkiem ar apdegumiem, diabētiskām čūlām, ādas vēzi utt.?ES varu.JB

“Ja sievietes zinātu, ka tas novērš ādas novecošanos un izlabo bojāto ādu (kā šīs personas
gadījumā), kaņepju legalizācijas atbalsts būtu cauri!Visa ekonomika ir uzplaukusi, pateicoties šo
apbrīnojamo dabisko zāļu nomākšanai,  un mēs visi kopā vērosim, kā tas sabruks, jo arvien
vairāk cilvēku kļūst informēti un vienkārši sāks ārstēties. Gil

“Vai es izlasīju grumbas?Tas palīdz GRumbām? Mārdija

J.Vai jūs to uzklājat uz sejas grumbu ārstēšanai vai lietojat iekšķīgi, vai abus? Toni

A.Gan, lai iegūtu labākos rezultātus, bet arī tikai lokāla lietošana var paveikt daudz.JB

“Man  ir  vajadzīga  plikpaurības  recepte.Vai  tā  ir  viena  daļa  kaņepju  eļļas  uz  desmit  daļām
kaņepju sēklu eļļas?Lūdzu, palīdzi!Manam līgavainim izkrīt mati, un es tiešām nevēlos, lai man
nāktos viņu pamest... Mums ir dvīņi, tāpēc man ir nepieciešams, lai viņš turas blakus, ha ha.
Dženna

- 32 -



-- Tas varētu darboties.Mums patīk pievienot 20–30% eļļas kaņepju sēklu eļļai, 96% spirtam vai
citiem nesējiem,  taču mazāk nekā tas var  radīt  brīnumus,  ja  to  lieto lokāli.Ideālā gadījumā,
protams, viņam būtu pieejams spainis eļļas un viņš to izmantotu tieši.Jo neatšķaidītas zāles
iedarbojas labāk nekā atšķaidītas.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Kā mehāniķis  esmu izmantojis  eļļu  dažiem diezgan sliktiem griezumiem,  un jums ir  100%
taisnība...tas dziedē ādu daudz ātrāk nekā jebkas cits. Korijs

“Izārstēju  manas  dzimumorgānu  kondilomas  tikai  ar  3  lietošanas  reizēm  2  nedēļu
laikā.Slimnīcas GUM klīnikā man bija veiktas vairākas ļoti  sāpīgas procedūras, kas tās tikai
pasliktināja.Es lietoju aptuveni 10 mg katrai kārpu (man bija 5) ik pēc trim dienām.Es mazgāju,
bet izvairījos no ziepju lietošanas 3 dienas katru reizi, līdz eļļa uzsūcas, pēc tam mazgāju un
atkārtoti uzklāju.Kārpas vienkārši pārvērtās atmirušajā ādā, kas noberzās bez sāpēm, atstājot
aiz sevis jaunu veselīgu ādu.Es par to pastāstīju savam ģimenes ārstam, un viņš mani nosauca
par meli?Man paveicās, ka man bija draugs, kurš man izgatavoja eļļu no ēnas un pumpuru
lapām, kas parasti būtu atkritumi. Jūdzes

“Šobrīd es ārstēju šķebinošu dzimumzīmi, kas kļuvis melns.Katru rītu es uzklāju lielu daudzumu
tieši  uz  dzimumzīmes,  pēc  tam  pārklāju  ar  pārsēju.Pēc  3  nedēļām  es  vizuāli  redzu,  ka
dzimumzīme  sarūk.Tas  strādā.Es  arī  ēdu  nedaudz  katru  dienu...kāda  ir  enerģijas  līmeņa
atšķirība.ĀRSTNIECĪBAS SVĒTĪBA AR KAŅEPĒM!!!!!!! Beau

"Es jūtos vainīgs, ka vēlējos to izmēģināt uz savas galvas vīriešu tipa plikpaurības dēļ." Roberts

--  Neesiet,  tas darbojas,  un,  iespējams,  jums jebkurā  gadījumā vajadzēs nelielu  daudzumu
eļļas.Protams, jūs varētu to uzklāt daudz, un tas būtu labāk, bet, ja jūs izšķīdināt gramu vai
vairāk  100  ml  kaņepju  sēklu  eļļas,  es  domāju,  ka  arī  jums  patiks  redzēt,  ko  tā  darīs,
Robert.Šampūnam  un  citiem  izmantotajiem  kosmētikas  līdzekļiem  pievienojiet  arī  dažas
mililitūras sēklu eļļas un eļļas maisījuma, jo  jums patiks arī  atšķirība.Fotografējiet,  jūs varat
palīdzēt daudziem citiem.Mums ir tikai dažas fotogrāfijas no tā, mēs tam nepievērsām pārāk
lielu  uzmanību,  saprotams.Bet  tas  tiešām  darbojas,  izmēģiniet  un  nekaunieties  par  to  ne
mirkli.JB

"Es to atzīstu...Esmu neveikls...Man ir slikts ieradums iebāzt dakšu zarus manā kājā.RSO tieši
uz vietas, pārklāj ar lenti, sāpes pazuda sekundēs, izdziedēja 3 dienās. Virši

"Esmu redzējis, ka daudz mazāk iedarbīga eļļas balzama versija iznīcina psoriāzi dažu dienu
laikā,  samazina  olnīcu  pietūkumu  menstruācijas  pirmajā  dienā  20  minūtēs  un  novērš  rētu
veidošanos  un  sāpes,  nekavējoties  uzklājot  uz  nelieliem  apdegumiem.Patiesi  liek  man
aizdomāties, ko eļļa varētu darīt...” Beress

“10 gadu vecumā man bija viens no sliktākajiem pēdas sēnīšu gadījumiem, es vēlētos, kaut
man būtu šī eļļa.Bet  man tas tagad ir.Pēc 47 gadiem viss ir  labi.Izārstē lielāko daļu visu. ”
Donalds

“Mana vedekla cepa cūkgaļas karbonādes un būtībā līdz pirmajam krunciņam iemērca pirkstus
verdošā karstā  eļļā,  un  tie  kļuva  balti  kā  vārīta  vista.Mēs  uzklājām viņiem RSO,  un sāpes
pazuda apmēram minūtes laikā. Viņa tos pārklāja ar RSO 2 reizes dienā.Tie sadzija ļoti ātri tikai
dažu dienu laikā, un nebija nekādu ādas zudumu vai rētu.

Apbrīnojami, ka mēs tagad nedaudz turam virtuves ledusskapī, tāpēc, ja kāds apdegs (īpaši
bērni), nekavējoties piemērosim RSO, nav jājūt tādas sāpes, ja mums ir dabisks augs, kas par
to parūpēsies. ”. Debra

“Man uz elkoņa bija maza partija kunkuļu, apstrādāju tos ar eļļu...Pēc nedēļas mans elkonis ir
gluds un bez izciļņiem...Es domāju, ka tās bija kārpas, bet, tā kā es neticu ārstiem, es nevarēju
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jums to droši pateikt. Karla

--  Neatkarīgi  no tā,  kas ir  kārtībā ar  ādu,  vienkārši  uzklājiet  eļļu,  pārklājiet  to ar pārsēju un
atkārtoti uzklājiet eļļu ik pēc divām dienām vai tad, kad lentes palīglīdzeklis nokrīt.Apdegumi,
kārpas,  ekzēma, psoriāze…Tviņam eļļa  ir  vienalga,  kas tas ir,  un viņš to salabos,  vienkārši
dodiet tai laiku un eļļu.JB

“Es pagatavoju “mazgāšanu” no eļļas,  ko biju  pagatavojusi,  un palūdzu draudzenei,  kurai  ir
SMAGA psoriāze no galvas līdz kājām un kura nebija fotografējusi sevi vairāk nekā 4 gadus,
nomazgāties ar to.VIENU REIZI — kad viņa mazgāja savu ķermeni, es biju ŠOKĀ, vērojot, kā
VISAS sarkanās, plankumainās ādas iet pa sārtumu, un redzēju APbrīnojami veselīgu ādu pēc
katras REIZES, kad viņa noslaucīja kādu ķermeņa daļu.Es tajā vakarā nofotografēju viņu un
ievietoju tos.Viņa TAGAD IZBAUDI, ka viņas bilde tiek uzņemta... DIENU!

VAIRĀKI citi jautāja, kā es to sajaucu, un es biju priecīgs un pārsteigts MS pacienti un citi, kas
cieš no slimībām, lietoja to savās vannās, un viens teica, ka viņš pirmo reizi mūžā gulējis kā
BĒRNS bez sāpēm. Traci

“Manam draugam uz sejas bija cista, un pēc eļļas lietošanas dažas dienas tā bija pazudusi.Un
viņš to norija, neizmantojot to lokāli. Džonatans

“Es ņemu mazliet vairāk par rīsu graudu lielumu.Es tiešām esmu mazliet uzcēlis degunu, un
manas alerģijas ir gandrīz pazudušas.Es dzīvoju dzīvojamajā mājā ar diviem suņiem, un mēs
esam bombardēti ar ziedputekšņiem no blakus esošā koku kalna.Pagājušajā gadā es lietoju
benedrilu katru dienu.Šosezon man nav bijis jādzer, un es guļu daudz labāk. Džūdija

"Neesmu vēža slimnieks, bet man bija infekcija uz papēža, kas nereaģēja uz ārstēšanu.Man pat
bija  brūču kopšanas tehnika...  viņš  panāca,  ka  infekcija  pārstāja  izplatīties,  bet  tā  joprojām
nesadziedēja.Uzsmērēju eļļu un VIENĀ dienā apsārtums bija mazāks.Otrā diena un apsārtums
pazudis.Trešā diena, un infekcija atkal izskatās kā āda!Brīnišķīga ārstnieciskā eļļa!” Tammija

“Es biju tajā brīdī, kad es nepametu savu māju.Man parādījās izsitumi, pēc ārsta teiktā, ka tas ir
periorāls  dermatīts,  un  viss,  ko  viņi  man  deva,  vai  nu  nedarbojās,  vai  arī  padarīja  mani
slimu.Viņi teica, ka viņiem nav ne jausmas, kas to izraisa vai kā no tā atbrīvoties.Pēc došanās
uz Vankūveru es nolēmu mēģināt uzlikt  RSO uz izsitumiem un redzēt,  kas notiks.Nākamajā
dienā tas bija gandrīz pazudis.Tagad es lietoju eļļu iekšēji, un kopš tā laika man nav bijuši šādi
sāpīgi izsitumi.Šīs lietas ir pārsteidzošas.Tagad es skatos, kā dāma izārstē savu krūts un kuņģa
vēzi ar šīm apbrīnojamajām lietām, ko mums ir devis neviens cits kā pats Dievs!!!” Tēja

“Es strādāju baseinu un spa uzņēmumā... Esmu gaiša āda, visu dienu ārā.Man bija daži traki
plankumi,  kas parādījās uz  manas sejas,  galvas un rokas,  kas  vienmēr bija  ārpus vadītāja
loga.Eļļa notīrīja šos plankumus dažu nedēļu laikā!Tagad es katru dienu uzņemu 0,5 gramus
tīra THC, lai palīdzētu cīnīties ar jebkuru slimību un uzturētu spēcīgu imūnsistēmu.BTW nekad
nav vakcinēts pret gripu!Kopš bērnības man nav gripas. ” Džejs

"Tas lieliski darbojas uz apdegumiem un saules apdegumiem.Atšķaidīts ar olīveļļu." Reičela

“Pirms 18 mēnešiem mana kāja tika inficēta operācijas dēļ.Pēc tam, kad ārsts bija izmēģinājis
visas antibiotikas un procedūras, viņi zina, ka viņi būtībā padevās un nosūtīja mani mājās gaidīt,
kamēr tas beigsies.Tikai pēc tam, kad sāku ārstēties ar lielām kaņepju devām, es atklāju, ka ir
sākusies atjaunošanās!” Ariels

"Lietoju to pret  aukstumpumpām un tulznām uz lūpām, darbojās labāk,  nekā es domāju.Es
zināju, ka tas darbosies, bet dziedināšanas laiks bija no nakts līdz 24 stundām.Es domāju 1-2
dienas, nevis 6 stundas. Kevins

“Mana mamma 4 dienās ar eļļu atbrīvojās no vietas, kas bija uz viņas sejas gandrīz 2 gadus!
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Pēc tam mēs teicām: ja tas ir tas, ko tas var ietekmēt ārējās vēža vietās, vienkārši padomājiet
par to, ko tas dara iekšpusē! Dzintars

“Man kreisajā pusē bija mazs brūngans plankums, kas kļuva lielāks. Es parādīju savam puisim,
kurš nedaudz ieziež eļļu. Atcerieties, ka es nedomāju, ka tas kaut ko dos. Četras dienas vēlāk
es pārbaudīju (es biju par to aizmirsis) tas bija pilnībā pazudis, izņemot niecīgu sarkanu punktu,
kur bija vieta. Nekasgalvenais, bet tas padarīja mani par ticīgu. Kerola

"Sveiks, JB.Mana meita vakar apdedzināja roku cepeškrāsnī.Viņa iznāca ārā un parādīja man
apdegumu uz viņas rokas, kas bija uzpūsta.Viņa teica, ka tas sāp.Es viņai teicu, lai viņa ieiet
mājā un paņem eļļu, uzliek kādu plāksteri un aizsedz apdegumu.Es viņai teicu, ka tas sadzīs
bez rētas.Viņa iznāca pēc piecām minūtēm.Viņa teica, ka tētim sāpes ir pārgājušas.Es teicu, jā,
tas ir tas, ko eļļai vajadzētu darīt.

Mana māsa, kas skeptiski skatījās uz to, ko eļļa var darīt, un noraidīja, ka es to izmantoju kā
savu medikamentu.Runājot par eļļu, viņa nekad nav izturējusies pret mani.Bet tas ir labi!Tā kā
mēs visi esam tik ilgi meloti, mēs ticējām viņu meliem.Mana māsa cieš no sarežģītas slimības,
ārsti.Lai  būtu īss stāsts.Viņa ir  sākusi lietot  eļļu un pēdējo sešu mēnešu laikā zaudējusi  60
mārciņas.Tagad viņa ir  patiesi ticīga eļļai.Un atklāti  dalās tajā ar visiem.Paldies par visu, ko
darāt šī mērķa labā. ” Rons

"Es zinu, ka puiši šeit vienmēr saka, ka izmantojiet tīro RSO, un es esmu patiešām liels šo lietu
cienītājs.Tomēr es tikai vēlos informēt cilvēkus, ka kokosriekstu eļļas uzlējums, kas pagatavots
no  cukura  lapām,  mums  ir  pilnībā  aizstājis  neosporīnu,  man  nav  nācies  pirkt  šīs  lietas  2
gadus.Tas darbojas labāk un ātrāk, un es varu to izsmērēt pa cilvēku rokām un seju, un man
nav jāuztraucas, ka viņi to nejauši apēdīs. Tīna

--  Tīna,  nekas  nedarbojas  labāk  un  ātrāk  par  tīru  RSO,  bet  es  zinu,  ko  tu  centies
pateikt.Protams, arī mazāk spēcīgas kaņepju zāļu formas var darīt brīnumus.Problēma ir tā, ka
panākumi nav tik uzticami kā ar neatšķaidītu visspēcīgāko RSO.

Kaņepju kosmētika drīzumā aizstās lielāko daļu šobrīd pieejamo kosmētikas līdzekļu, proti, pēc
tam, kad sievietes uzzinās, ko eļļa var dot viņu skaistumam.Kaņepju sēklu eļļa, kokosriekstu eļļa
un šī sviests ir mani iecienītākie nesēji, taču var izmantot visu, kas ir populārs viņu dzīvesvietā,
un pievienot tai eļļu.20-30% RSO krēmos dara brīnumus, bet 0,01-1% var būt arī liels ieguvums
mazāk nopietnu slimību gadījumos un ikdienas kopšanā.JB

Ražošanas padomi
“Nekad bez fana!!!Tas nozīmē, ka nekad." JB

"Daži ventilatori  var būt ļoti  bīstami,  tādēļ,  ja kāds nezina atšķirību, (es esmu elektromotora
pārtinējs),  viņi  var  un,  iespējams,  aizdedzinās  šķīdinātāju.Var  izmantot  tikai  noteiktus
ventilatorus.Tā  kā  lielākā  daļa  cilvēku  nezinātu  atšķirību,  ja  viņi  visu  dienu  skatītos  uz
ventilatoru, šis ir labs padoms.Jāņem vērā tas, ka, ja ventilatora elektromotors iedarbināšanas
laikā  rada  iekšēju  dzirksteli,  ko  nevar  redzēt  no  motora  ārpuses,  tas  aizdedzinās
šķīdinātāju.Iekštelpās ir ļoti bīstama vieta zāļu pagatavošanai, kā esmu pārliecināts, ka lielākā
daļa no jums to zina!Iemesls tam ir jāzina visiem…Elektriskās plītis, gaismas, slēdži, krāsnis,
ūdens sildītāji,  lampas un gandrīz  visas  elektriskās  ierīces  jūsu mājās  rada dzirkstelīti,  kas
aizdedzinās šķīdinātājus neatkarīgi no tā, vai jūs to redzat vai nē.Daudzas no šīm dzirkstelēm
rodas automātiski, un jūs to nekad neuzzinātu!Pat ja jau iepriekš savā mājā esi to veiksmīgi
uztaisījis, tā ir kā bumba ar laika degli, kas var neaizdegties daudzkārt, bet kādā brīdī nonāksi
līdz sprādzienam, no kura nebūtu iespējams aizbēgt, tas notiek tik ātri!Ikviens jūsu mājā būs
apdraudēts!Lūdzu,  nekad,  nekad  neignorējiet  šo  brīdinājumu.Džindrihs  Beiers  ir  devis  jums
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padomu, kas, iespējams, izglābs jūsu dzīvību, ja jūs to ievērosit.Paldies, Džindrihs. ” Entonijs

"Es piekrītu jums par visiem 100 procentiem, jo arī es esmu nonācis pie tāda paša secinājuma
tikai pagājušajā nedēļas nogalē.Es arī vēlos piebilst, ka kafijas filtra izmantošana ligroīna/eļļas
izkāšanai ir arī labākais veids, kā...Izmantojot siera audumu vai jebko citu, izņemot kafijas filtru,
jūs patiešām iegūsit vairāk eļļas, taču tā būs vājāka eļļa, kas, iespējams, būs zaļākā krāsā, kas
jums pierādasatur daudz augu materiāla.Apakšējā līnija ir Izmantojiet ligroīnu un kafijas filtru un
nesasmalciniet  materiālu  ilgāk,  nekā saka Riks.Manuprāt,  Riks  ir  pilnveidojis  tīras pret  vēzi
izārstējamās eļļas pagatavošanas procesu un pagatavojot to jebkādā citā veidā, tad veids, kā
viņš saka, ir bezvērtīga laika un materiālu izšķiešana. Māri

"Sveiks,  JB.Kāds  ir  īsākais  laiks,  kad  var  atstāt  pumpurus  nožūt,  ja  tas  ir  steidzami
nepieciešams?Paldies."  Priscilla
-- Kamēr tas nav kauls sauss.Bet es gribētu tikai ātri nožūt, teiksim, 5-7g pumpuru, kas dos
jums apmēram gramu eļļas, pietiekami, lai sāktu, un tad jūs varat to pabeigt, kad tas ir pareizi
izžuvis,  pēc  nedēļas.Jo  mazāk  apstrādāsit  izejmateriālu  pirms  apstrādes,  jo  mazāk  sveķu
iztērēsit.Tāpēc vislabāk ir nedekarboksilēt izejmateriālu (kā to dara GW bez iemesla, jūs varat
dekarboksilēt eļļu ar mazākām problēmām, to karsējot, kas jums jebkurā gadījumā ir jādara, lai
noņemtu šķīdinātāja atlikumus).Vislabāk ir ievietot pumpurus spainī apstrādei tieši žāvēšanas
telpā bez papildu apstrādes, kad vien iespējams.Jo mazāk pieskaraties pumpuram, jo labāk.JB

"Bryan, es zinu, ka apstākļi nav ideāli, bet es vienalga turpināšu dziedāt to pašu dziesmu.Ko vēl
es varu darīt un kāpēc man vajadzētu mainīt melodiju un pazemināt mūsu standartus, ja nav
nepieciešams tos pazemināt?Protams, būs dažādas eļļas, dažas derēs lokālai lietošanai (līdz
60%), dažas atpūtai (60-90) un citas ārstēšanai (90 un vairāk), un labākās eļļas būs 95-98%.
THC un ārkārtīgi spēcīgs un nomierinošs līdzeklis, tas arī ir viss.Bet tagad mums ir jāiemāca
cilvēkiem, ka ir kaut kas līdzīgs 95–98% THC eļļai un ka viņiem jātiecas pēc labākās kvalitātes,
nevis uz viduvējiem produktiem, kas varētu darboties, bet arī ne.

Es personīgi  neesmu īpaši ieinteresēts pētīt  zāles, kas dažkārt  varētu iedarboties un dažos
gadījumos tikai tad, ja mūsu rīcībā ir zāles, kas darbosies praktiski visos gadījumos.

Visa šī sulu spiešana ir laba un jauka, taču jūs atklāsiet, ka aptuveni 10-20-30% cilvēku kļūs
alerģiski pret augu materiāliem vai viņiem nepatiks garša, tāpēc viņi to neizmantos pareizi kā
zāles.Kaņepes  attīra  augsni,  kurā  tās  audzē,  tos  augu  materiālus  nemaz  negribas  daudz
norīt.Reizēm jā, proti, kad tu zini, kur un kā augs izaudzēts, bet es pati būtu ļoti uzmanīga ar
tādu sulu dzeršanu, nekad nevar zināt, kas tajā ir, tiešām, un es zinu, ar kādu ķimikāliju audzē
kaņepes.Tāpēc es pats būtu uzmanīgs, iesakot sulu spiešanu.

Eļļai jābūt dekarboksilētai, lai tā darbotos pareizi, tā ir jāvāra vai arī tā nedarbojas pareizi un
neiziet cauri hematoencefālisko barjerai, tāpēc “nepsihoaktīva sula” gluži loģiski nekad nevar
darboties  tik  labi.  kā  dekarboksilētas  eļļas  ar  95-98%  THC.Vēlreiz  izmēģiniet  to  uz  ādas
slimībām un redziet atšķirību.

Būtībā tas pats attiecas uz CBD — atkal, jā, tas darbosies, proti, dažreiz un dažos gadījumos,
un  tas  ir  arī  lielisks  medikaments,  piemēram,  ja  to  pievieno  kā  sastāvdaļu  košļājamajām
gumijām  bērniem,  bet  citādi  vienmēr  vēlētos  vispirms  izmantot  spēcīgāko  kaņepju  zāļu
formu.Vai ne?JB”

“Pēc manas personīgās pieredzes es nevaru izspiest, tas mani ļoti sagrauj.Man ir arī asinsreces
traucējumi, un smagais hlorofils ir nē tiem, kas lieto zāles, lai šķidrinātu asinis, jo ir augsts K
vitamīns. Dena

"Virdžīnija,  jums ir  jāsaprot,  ka mēs esam redzējuši  daudzas eļļas, un vairums eļļu ne tuvu
neatbilst tam, ko mēs vēlētos redzēt, lai pacienti lieto viņu slimībām.Stratēģijai “izveidi pats” ir
vienīgā patiesi jēga, jūs nevēlaties, lai kāds būtu atkarīgs no tā, lai kāds izgatavotu eļļu jūsu
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vietā, jūs vēlaties būt pats savu kvalitātes kontrolieris un vēlaties zināt, kas tajā atrodas. tas un
kā tas tika izgatavots.Ir pārāk daudz krāpnieku, un lielākā daļa no viņiem nenodrošina atbilstošu
kvalitāti, un tas ir skumjš fakts, un vienīgais veids, kā to novērst, ir mācīt cilvēkiem, kāizveidojiet
paši, lai viņi zinātu atšķirību.Un dažreiz neliela atšķirība eļļas kvalitātē var būtiski mainīt kāda
cilvēka dzīvi.Tāpēc mēs pastāvīgi cenšamies uzlabot eļļas kvalitāti un efektivitāti.

Tā kā mēs skatāmies, ja kāds var pagatavot tasi kafijas, viņš var pagatavot eļļu, patiesībā tam
nav nekā.Un tiem, kuri  paši nevar pagatavot  eļļu,  parasti  ir  vajadzīga palīdzība, tāpēc kāds
vienmēr  var  to  pagatavot,  ja  nepieciešams,  un  arī  tādiem  cilvēkiem vajadzētu  būt  iespējai
aptiekā iegūt 95-98% THC RSO.Vai vismaz pasaulē, kurā es vēlētos dzīvot.JB

“1.)  Kaulu  sausos  pumpurus  slīpēju  tikai  ar  rokām,  dzirnaviņas  neizmantoja.Izejmateriāls
izskatījās  pēc  ļoti  maziem  pumpuriem  apm.5  līdz  10  mm  diametrā,  tāpēc  pārsvarā  nav
pulvera.Tā kā man tagad ir sava »gatavošanas» pieredze, pilnīgi piekrītu jums visos punktos,
izņemot C punktu.Esmu redzējis eļļas, kas izgatavotas ar spirtu, kas parasti ir daudz tumšākas,
jo  spirtā  esošais  ūdens  izšķīdina  hlorofilus.Es  pagatavoju  eļļu  ar  laboratorijas  klases  tīru
petrolēteri.Šai eļļai ir daudz spilgtāka krāsa (zeltbrūna) un tai ir izcila, garšīga pikanta garša,
salīdzinot ar alkoholisko eļļu, kuru man bija iespēja izmēģināt.Es domāju, ka ligroīns neatdala tik
daudz  terpēnu  un  hlorofilu  kā  alkohols.Tas  arī  vārās  daudz  kontrolētāk  un  vadāmāk  kā
alkohols.Tāpēc mans jautājums ir, vai, jūsuprāt, ir iespējams, ka malšana/mazgāšana ar ligroīnu
nav tik kaitīga labas kvalitātes eļļai kā malšana/mazgāšana ar spirtu?

-- Nesasmalciniet materiālu vispirms.Ja rīkojaties ar sauso pumpuru materiālu, jūs zaudēsiet
THC un citus kanabinoīdus (smalkajiem putekļiem uz galda bija jāpaliek spainī).Jā, malšana un
ligroīns būtu “labāki” nekā malšana un spirts - šī kombinācija ir gandrīz garantēta neveiksme,
jūs vienkārši nevarat iegūt labu eļļu šādā veidā.

Ielieciet  pumpuru  spainī,  samitriniet  to  ar  ligroīnu,  sasmalciniet  to  ar  kociņu  divas  līdz  trīs
minūtes,  ielejiet  eļļas-šķīdinātāja maisījumu spainī.Ja strādājat  ar  labas kvalitātes materiālu,
veiciet otro mazgāšanu un ielejiet otro maisījumu spainī ar pirmo mazgāšanu.Ja neizmantojat
augstas kvalitātes materiālu, izmantojiet pirmo mazgāšanu tikai iekšējiem nolūkiem (un turpiniet
meklēt labāku materiālu, ar ko strādāt).

Ēteri rada lieliskas eļļas (mums labāk patīk dzintara eļļas nekā tumšās, taču atcerieties, ka daži
celmi ražo tumšākas eļļas nekā citi).Dzintara eļļas mums patīk arī praktisku iemeslu dēļ – kurš
gan vēlas iegūt  melnus hlorofila  zobus?Taču mēs to īpaši  neiesakām, jo  ir  diezgan bīstami
strādāt ar ēteri, to ir grūti iegūt lielākajā daļā pasaules valstu, un mēs esam ļoti norūpējušies par
to ražotāju drošību, kuri ražo eļļu.Tas var ļoti viegli uzplaukt salīdzinoši zemā temperatūrā.Tātad
lielākajai daļai cilvēku ligroīns darbosies lieliski.Mēs parasti izmantojam ligroīnu, bet ēteris būtu
mūsu izvēlētais šķīdinātājs.

Pašreizējais šķīdinātāju saraksts, ko mēs personīgi izmantotu, ir: 1.ēteris, 2.tīrs viegls ligroīns,
3.99% izopropilspirts, 4.pārtikas kvalitātes alkohols – vēlams 99%, taču to parasti ir grūti iegūt
un tas ir ļoti dārgs.Strādājot ar 96% spirta, atlikušie 4% parasti ir ūdens.4% no 10 litriem ir 4 dcl,
gandrīz  puslitrs  ūdens,  kas  jums  būs  jānovāra  -  un  tas  prasa  laiku,  ko  jūs  varētu  tērēt
produktīvāk.

2.) Es arī ievietoju pēdējo 60°C silto eļļu uz 1,5h vakuumā, lai pilnībā noņemtu visus šķīdinātāja
atlikumus.Kā  jau  rakstīju,  35  gramus  apēsto  eļļu  dekarboksilēju  vēlāk...  Eļļas  garša  pirms
dekarboksilēšanas bija daudz pikantāka, neteiktu sliktāk, bet par atraugas tev taisnība.

-- Kā jau teicu pagājušajā reizē, atraugas bija no ūdens pārpalikuma.Un ūdens tur bija jūsu
izmantotās “zinātniski zemās” temperatūras dēļ.Eļļa jebkurā gadījumā ir jādekarboksilē, tāpēc
rīsu plīts, kas izslēgsies 110 ° C temperatūrā, darbojas lieliski.Vai, protams, vislabākais būtu
ajoprojām - bet atkal daudziem cilvēkiem tie nepieder un viņi nezina, kā ar tiem darboties, un
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vienmēr pastāv sprādziena risks. Ja kāds šķīdinātāja vārīšanai izmantotu nepareizi izstrādātu
destilatoru, tas var eksplodēt, izraisot nopietnus savainojumus un nojaukt visu māju. Bet, ja rīsu
plīts  saturs  kaut  kādā veidā  aizdegās  un  process tika  veikts  ārā  vai  atklātā  labi  vēdināmā
vietā.Tad, ja tas, kurš ražo eļļu,  nekrīt panikā, viņam nevajadzētu būt pārāk lielām grūtībām
kontrolēt uguni, un jā, ugunsdzēšamais aparāts vienmēr ir laba ideja.

Kas attiecas uz vakuumu - protams, kāpēc gan ne.Ja jums ir aprīkojums un jūs zināt, kā to
pareizi lietot, nav slikta ideja pabeigt eļļu šādā veidā, ja vēlaties būt 100% pārliecināts, ka tajā
nav  šķīdinātāja  atlikumu  vai  ja  vēlaties  aizvērt  eļļu.  mutes  tiem,  kas  ir  pret  naftas  ķīmijas
šķīdinātājiem.Daži  cilvēki  to  izmanto  ļoti  veiksmīgi,  un  es neesmu pret  to.Bet,  kā  jūs  zināt,
lielākajai daļai cilvēku šis aprīkojums nepieder, un daudzi mūsu pacienti nevar vai pat nevar
atļauties  iegādāties  rīsu  plīti  un  ventilatoru,  tāpēc  mēs  neiesakām  vakuumu  izmantot  kā
nepieciešamību.

Paskatieties, cik vienkārša un vienkārša ir Rika metode un cik daudz jautājumu mums vēl ir
jāatbild.Tagad iedomājieties, kas notiks, kad pievienosim informāciju par citām eļļas ražošanas
metodēm.Tas radīs tikai lielāku apjukumu, un man būs jāpavada dienas un nedēļas, mēģinot
atbildēt uz "apmulsušu" cilvēku jautājumiem, ko es tik un tā vairs nedarīšu.

3.) Lūdzu, paskaidrojiet, kāpēc jūs iesakāt norīt eļļu tieši no tūbiņas, tieši mutē, bez kapsulām?
Kādas absorbcijas problēmas?Lielāko daļu eļļas ēdu uz cigarešu papīra, bet reti  kad lietoju
kādas kapsulas, ja uz ilgākām stundām jāiziet no mājām.Turklāt man nepatīk, ja tas ir pa visiem
zobiem, jo ir ļoti grūti tikt nost...

-- Vairāku iemeslu dēļ.Galvenais ir tas, ka šī norīšanas metode ir izrādījusies visefektīvākā un
pacientiem labvēlīgākā.Tas uzlabo mutes higiēnu, jo tas arī dezinficē muti un pēc tam palīdz ar
jebkādiem gremošanas trakta vai rīkles stāvokļiem utt.Patiesībā, kad man sāp kakls, es mēģinu
iesmērēt eļļu pa muti un pēc tam paturēt to mutē tik ilgi, cik varu izturēt.Vairumā gadījumu gripa
vai iekaisis kakls (vai tās simptomi) tiek aprūpēti vienas nakts laikā.

Kā jūs sakāt, daļa eļļas paliek uz zobiem un zem mēles, tāpēc šī norīšanas metode faktiski
apvieno eļļas apstrādi zem mēles (ala Sativex un citi zem mēles aerosoli un tinktūras, ko lieto
cilvēki) un apstrādi kuņģī un zarnas.Galvenais, lai eļļa nonāk vēderā.Tātad, ja jums ir eļļa ar ne
pārāk labu garšu, varat ielikt maizes vai banāna u.tml. (vai cigarešu papīru, ja jums patīk ēst
tajā esošās ķīmiskās vielas), pārlocīt un norīt kā tableti un izskalojiet to ar ūdeni vai tēju vai ar
ko vien vēlaties.Notīriet zobus ar eļļu pēc apmēram desmit minūtēm, tas palīdzēs arī mutes
dobuma higiēnā.Daudzām eļļām ir garšīga garša (īpaši, ja izejmateriāls nav samalts un ja eļļas
ražošanai netiek izmantots alkohols.Hlorofils parasti garšo slikti un var radīt lielu diskomfortu pat
tad, ja to lieto lokāli – tumšās eļļas notraipīs jūsu drēbes, jūs to īsti nevēlaties un nevajag.)

Kapsulas - a) tās jāiegādājas no Big Pharma, ar ko tu tās atbalsti ar savu naudu, b) dažiem
cilvēkiem pret tām ir alerģija, c) daļa izšķīst zarnās nevis kuņģī, d) tirgotāji bieži liek mazāk eļļas
kapsulā, nekā vajadzētu būt, e) tie nedarbojas tik labi tik daudzos apstākļos, f) ir grūti izvadīt no
tām eļļu, ja vēlaties izveidot savienojumu vai iztvaikot eļļu plaušu slimībām vai, ja vēlaties eļļu
lietot lokāli.Es nesaku, ka jūs nevarat lietot kapsulas, es saku tikai to, ka labāk ir iemācīties lietot
eļļu  tieši  no  tūbiņas.Pēc  vairāk  prakses  jūs  uzzināsit,  kā  lietot  eļļu  bez  diskomforta.Man
personīgi patīk ēst eļļu tieši no rīsu plīts, es vienkārši iemērcu tajā pirkstu un ņemu tik daudz, cik
es  domāju,  ka  varu  uzņemt.Ņemiet  vērā,  ka  tas  ir  ļoti  “naftas  patērējošs”,  un  jūs  parasti
paņemsit  vairāk nekā no šļirces.Kad eļļa  ir  laba,  “pārdozēšana” tikai  aizmigs,  liela  lieta.Bet,
protams, es to varu savas pieredzes un tolerances dēļ, es nedarītu unneiesakām to iesācējiem
vai tiem, kam nav tik lielas pieredzes.Visu to labāko arī tev, Stefan.Džindrihs”

“Ja  jūs  uztraucas  par  izmaksām,  tas  ir  daudz  lētāk  nekā  līdzmaksājums  par  lielāko  daļu
pretvēža zāļu, un dažas zāles, ko lietojat mājās pret vēzi, nav apdrošinātas.Ja kādam no manas
ģimenes būtu nepieciešama šī eļļa pret vēzi, es atrastu veidu.Veiksmi!!!!" Liza
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--  Piekrītu,  Lisa,  eļļa  ir  daudz  lētāks  līdzeklis,  ja  ņem  vērā  visas  pārējās  izmaksas  un
izdevumus.Turklāt  tas  ir  nesalīdzināmi  drošāks  par  visu,  ko  varētu  nodrošināt  medicīnas
sistēma, nemaz nerunājot par to, ka tas darbojas daudz efektīvāk un uzticamāk, un to noteikti ir
jautrāk lietot nekā indi vai starojumu.JB

J.Kāpēc  sausa  materiāla  slīpēšana  izraisa  THC  zudumus?Vai  tam  ir  kāds  izskaidrojums?
A.Vai esat kādreiz maluši patiešām spēcīgu pumpuru?Ja jūs to izdarījāt, jums vajadzētu zināt,
kāpēc.Baltais pulveris, kas atrodas ap galdu pēc tā sasmalcināšanas, ir THC (vai trichomes), un
tam  vajadzēja  palikt  eļļā.Turklāt,  kad  tas  ir  samalts,  tas  ir  pārāk  smalks,  un  jūs  savā  eļļā
noņemsit daudz no tā, ko īsti negribējāt.

Apstrādājiet kaulus, izžāvējiet veselus pumpurus pēc tam, kad esat tos samitrinājuši ar ligroīnu
vai izvēlētu šķīdinātāju,  taču pirms apstrādes nepieskarieties tiem daudz,  jo  katru reizi,  kad
pieskarsities  tiem,  jūs  tos  pazaudēsit.Eļļas,  kas  ražotas  no  samalta  materiāla,  ir  ievērojami
mazāk spēcīgas nekā eļļa, kas iegūta no pumpuriem, kas tika sasmalcināti pēc samitrināšanas.

Pirmā ātrā mazgāšana ir visspēcīgākā un noņem apmēram 70% pieejamā THC, otrā sloksne ir
aptuveni 20%, bet trešā - aptuveni 5%.Kad jūs to samaļ, jūs saņemat visas trīs mazgāšanas
reizes (faktiski četras) savā eļļā, un jūs to nevēlaties.Kvalitāte pār kvantitāti.JB

J.Es zinu, ka jūs iesakāt izgatavot RSO pats, bet ambulatorā ir vietējais, un es tikai prātoju,
kādai vajadzētu būt tā godīgai cenai?

A.Vienam gramam eļļas ir nepieciešami 4–7 g augstas kvalitātes pumpuru, tāpēc tai vajadzētu
būt  “pareizajai  cenai”.Nerunāsim par  smieklīgajām kaņepju  cenām,  manā skatījumā pareizā
cena par 60g devu ir 50-100USD (vai mazāk, ja tās būtu likumīgi audzētas ārā lielā mērogā).Es
nesaku,  ka šobrīd zinu,  kur par tādu cenu dabūt.Augstākās kvalitātes eļļa maksā tikpat,  cik
augstākās kvalitātes materiāls maksā jūsu dzīvesvietā.JB

“Tikai bija jāatjaunina un jāpaziņo, ka es joprojām esmu dzīvs!Man klājas lieliski un VĒL DZĪVS
gandrīz divus gadus pēc tam, kad man teica, ka man palikuši 3 mēneši.Neticiet saviem ārstiem!
Vēlreiz paldies, ka palīdzējāt glābt manu dzīvību! Lī

Dekarboksilēšana

"Pašlaik es dekarboksilēju visu augu, kā arī ražoju RSO un sviestu/eļļas." Šerila
--  Nedekarboksilējiet  visu  augu.Pagatavojiet  eļļu  no  īpaši  sausa  pumpura  (neapgrieziet,
nepieskarieties tai pārāk daudz, jo jūs vienmēr zaudēsit nepieciešamo THC).Pagatavojiet eļļu,
pēc tam dekarboksilējiet eļļu (ievietojiet to elektriskajā cepeškrāsnī, kas iestatīta uz 130°C uz
apmēram  stundu).Nedariet  ar  augiem  neko,  pirms  tie  ir  apstrādāti  eļļā.Jo  mazāk  tiem
pieskaraties, jo labāk.JB

"Lai attīrītu, vienkārši ievietojiet to cepeškrāsnī 266 grādos pēc Fārenheita (130 °C) uz stundu,
jūs iegūsit kopējo atūdeņošanos pēc tam, kad būsiet sadedzinājis visu šķīdinātāju rīsu plīts vai
traukā." Raiens
-- Tomēr es nelietotu trauku katlu.Kādu dienu tu sadedzināsi savu eļļu.Rīsu plīts izslēgsies, tas
tiešām ir labāks variants, es teiktu.JB

“Pareizā  dekarboksilēšana  ir  ļoti  svarīga  sastāvdaļa  nevainojamā  eļļas  ražošanā,  jo  tas  ir
neapstrādāts augsnenodrošina daudz tīra delta9-THC un CBD, tā vietā ir skābes, kas nozīmē
THCA un CBDA.Lai noņemtu karboksilgrupu, karsēšana ir procedūra.Dariet to ļoti uzmanīgi, lai
nesadedzinātu vērtīgās molekulas.Es atradu žurnālā Journal of Chromatography labu piezīmi,
kurai vajadzētu būt vajadzīgajai temperatūrai un laikam, lai uzsildītu eļļu, jo atkarībā no rīsu plīts
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temperatūras var nepietikt.Tāpēc ir  ieteicams eļļu  karsēt  vismaz 27 minūtes.  122 grādi  pēc
Celsija.Vienmēr  pārbaudiet  sildīšanas  plāksnes  temperatūru  ar  digitālu  mērierīci,  lai
nepārkarsētu  eļļu.Tālāk  esošajā  tabulā  ir  redzamas  galveno  kanabinoīdu  viršanas
temperatūras, kuras jums nekad nevajadzētu sasniegt, pretējā gadījumā jūs tos izvārīsit.Turklāt
es atzīmēju, ka tas ir pareizi, ko Riks visu laiku teica savos videoklipos, nepārkarsējiet eļļu, bet
siltums ir  nepieciešams ārstnieciskās eļļas  pagatavošanai.Temperatūra,  kas ir  vismaz 106,2
grādi  pēc  Celsija,  ir  nepieciešama  pareizajam  dekarboksilēšanas  procesam  diagrammā
norādītajā laikā aptuveni stundu.Ja jūsu eļļā ir  tikai skābā THCA un CBDA forma, tā nav tik
efektīva,  jo  skābes nav īpaši  piemērotas CB1 un CB2 receptoriem.Tāpēc rūpējieties,  lai  to
darītu pareizi, jo Rika teiktais ir patiess, tikai vislabāk pagatavotā eļļa var veikt darbu dzīvajā
laikā.(…)

Jā,  apskatiet  un  interpretējiet  šo  zinātnisko  diagrammu,  lai  saprastu,  ka  dekarboksilēšanas
process  notiek  visu  laiku,  kad  karsējat  kanabinoīdu  šķīdinātāja  šķidruma  maisījumu  rīsu
plītī.Tātad grafiki parāda, ka ir ļoti daudz pietiekami ilgu laiku paaugstināt temperatūru līdz 130
grādiem pēc Celsija, lai iegūtu maksimālu dekarboksilāciju.Viss ir jautājums par temperatūru un
laiku, lai sasniegtu labāko līmeni.

Ja  izmantojat  digitālo  temperatūras  mērinstrumentu  un  ievietojat  to  rīsu  plīts  apakšā  visa
procesa laikā, lai iztvaicētu šķīdinātāju, jūs redzēsit, ka tikai procesa vēlīnā fāzē, kad ūdens
pilieni  iekļūst  rīsu  plīts  beigās.  plīts,  temperatūra  ir  ap  100-110°C.Bet  laiks  šajā  diapazonā
lielākoties  nav pietiekami ilgs visam dekarboksilēšanas procesam.Pēc tam jūs karsējiet  eļļu
nelielā tērauda katlā uz sildīšanas plāksnes ilgāku laiku.Tik ilgi  bez darbības (vairs nerodas
gāzes burbuļi),  jūs karsējat un gaidāt.Kontrolējiet temperatūru un labāk nepakāpties virs 130
grādiem pēc Celsija apmēram pusstundu.Atcerieties, ka THC viršanas temperatūra ir 157 grādi
C, tāpēc, lūdzu, neriskējiet ar pārkaršanu, pretējā gadījumā jūsu meklētie kanabinoīdi iztvaiko
un aizplūst...

Būtībā  nav  svarīgi  iegūt  maksimālo  dekarboksilēšanas  daudzumu,  jo  vēlāk  jūs  saņemat
pietiekami  daudz  eļļas  organismā.Interesanti  ir  VIENS  grams  dienā  vai  vairāk,  kas  jums
vajadzētu  lietot.Protams,  cik  daudz eļļas jums ir  nepieciešams,  ir  atkarīgs  no tā,  cik  daudz
delta9THC patiešām ir eļļā – tas nozīmē, cik efektīva bija dekarboksilēšana.Ja ievērosiet Rika
ieteikumu un noteikti pietiekami ilgi karsējiet eļļu līdz 130 grādiem C – viss būs kārtībā.Tas nav
atkarīgs no tā, kuru šķīdinātāju izmantojat. Stefans

Šķīdinātāji
"Mani pieķēra šķīdinātājs (ligroīns), līdz uzzināju, ka dažas parastās augu eļļas (rapšu vai rapšu
sēklas) tiek ražotas ļoti līdzīgā veidā." Greiems

"Ligroīns  ir  petrolētera  tirdzniecības  nosaukums,  tāpēc  mēģiniet  meklēt,  vai  pet  ēteri  var
izmantot  daudzos  rūpnieciskos  lietojumos,  piemēram,  attaukošanas  līdzekli  krāsošanas
atšķaidītājiem." Al

“ATGĀMIES, ka THC un CBD ir nepolāri...un hlorofils un H2O ir polāri...Tātad vislabākā eļļa tiek
iegūta ar nepolāru šķīdinātāju...tā ir tīra...bez hlorofila. Maikls

"Mans draugs ķīmiķis man vienkāršoja visu stāstu un paskaidroja, kāpēc ligroīns varētu būt
labāks (lai gan viņš domā, ka tas nav būtiski): ligroīns ir nepolārs šķīdinātājs, tāpēc tas vieglāk
un efektīvāk ekstrahē nepolāras molekulas (THC un CBD būtībā ir nepolāras molekulas) un
atstāj polārās molekulas.

Izopropilspirts  (un šajā  gadījumā ēteris)  ir  vājš  polārs  šķīdinātājs,  tāpēc tas  ir  ļoti  labs  šim
nolūkam, bet varbūt nedaudz mazāk nekā ligroīns - jo JB saka, ka viņi pārbaudīja abus, un tie
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bija spēcīgāki.EDIT: Ak, jā, gandrīz aizmirsu: viņš arī teica, ka nav jābaidās no ligroīna (vai izo)
palikšanas galaproduktā,  ja  sekojat  Rika  Simpsona  sniegtajai  receptei  (mans  draugs  tomēr
teica,  lai  plastmasas  spaini  nelietotu).  bet  stikla  vai  nerūsējošā  tērauda)  un,  ja  neesat
pārliecināts, vienkārši dariet to, ko JB vienmēr saka - pievienojiet nedaudz ūdens un ievietojiet
to cepeškrāsnī, lai tas pilnībā iztvaiko.Viņš gan lietotu izopropilspirtu, jo tu esi pārliecināts, ka
tas ir tas, kam vajadzētu būt...” Sandra

-- Sandra, metode, ko Riks pasaulei parādīja, ir visvienkāršākā, nesarežģītākā un pieejamākā
metode.Tas ir gandrīz muļķīgi drošs, ja tiek ievēroti T norādījumi.Stikls ir labs, bet tas saplīst, un
jūs nevēlaties, lai tas notiktu, nekad.Nerūsējošais ir ok, protams.99,9% iso darbojas labi, bet
mēs joprojām, kad vien iespējams, izmantotu vieglo alifātisko ligroīnu.Vai ēteri.JB

“Es arī iesaku pirms ekstrakcijas visu atdzist, cik vien iespējams.Lielākā daļa alkoholu, kaņepes,
konteinerus, visu, kas saistīts ar ekstrakciju, ievieto saldētavā uz 24-48 stundām.Tādā veidā jūs
iegūsit daudz tīrāku produktu.Jūsu raža būs mazāka, bet jums nevajadzēs tik daudz.Atvainojiet
par drukas kļūdām vai trūkstošiem vārdiem, MS ir zīdaiņi, un man nav medikamentu, lol.Svētī."
Čaks

-- Čak, saldēšana ir  labi un labi,  bet tas nav jādara, ja strādājat ar kvalitatīviem nepolāriem
šķīdinātājiem un izejmateriālu.Turklāt mums nepatīk, ja rokas ir aukstas, istabas temperatūra
mums ir piemērota, un mums nebūs problēmas ar artrītu pēc dažiem mēnešiem vai gadiem, kad
pumpurs ir sasaldēts.Turklāt bieži vien eļļu ražo vietās, kur nav saldētavu.Tātad, jā, ja vēlaties,
varat to iesaldēt, bet mēs paši to nedarītu.

Man pašai negaršo saldēti dārzeņi, izvairos tos ēst, kad vien iespējams, tāpēc nesaprotu, kāpēc
man būtu jāizdara izņēmums un jāsaldē tas dārzenis, kurš no tiem visiem garšo visvairāk.Bet jā,
tas var palīdzēt, ja eļļas ekstrahēšanai jāizmanto alkohols, tāpēc es neesmu pilnībā pret to.

Vienkārši mēs paši nelietojam alkoholu kā šķīdinātāju (vai labāk: tas nav mūsu pirmās izvēles
šķīdinātājs), es neredzu nevienu iemeslu, kāpēc man būtu jāmaksā valstij papildu nodoklis par
šķīdinātāju, kas jebkurā gadījumā iztvaiko (ja vien neizmantojat destilatoru, ko mēs darītu, kad
vien iespējams).Es varu nopirkt litru vieglā ligroīna par aptuveni 3-4 dolāriem, litrs 99% spirta
maksātu daudz vairāk, un tas ražotu mazāk eļļas, un šī eļļa, visticamāk, nebūs tik laba kā eļļas,
kas ražotas ar vieglo ligroīnu vai 99,9% izo. .

Kur tad īsti ir alkohola kā šķīdinātāja izmantošanas priekšrocība?Es neredzu nevienu racionālu
iemeslu,  kāpēc  spirtam  būtu  jādod  priekšroka,  nevis  tīram  zemas  viršanas  temperatūras
vieglajam alifātiskajam ligroīnam, ja ņem vērā, ka eļļā nav šķīdinātāja atlikumu, par ko būtu
jāuztraucas,  pareizi  ražojot  eļļu.Ja  tā  netiek  ražota  pareizi,  eļļā  ir  vai  var  būt  šķīdinātāja
atlikumi.Bet nepārmetiet mūs par nepareizi ražotām eļļām, mēs tiešām nevaram būt atbildīgi par
citu piegādāto eļļu kvalitātes trūkumu.Tas ir tik vienkārši.JB

“Pareizi  izgatavots RSO nesaturēs  lielāko daļu  izmantotā  šķīdinātāja.Kā arī  tāpēc,  ka RSO
izārstē vēzi un viss, ko jūs ēdat/elpojat,  izraisa minēto vēzi.Es nebūtu pārāk noraizējies par
pārpalikumu atlikumu,  ja  tāds  vispār  ir.Savukārt  RSO  var  salabot  minētās  šūnas/DNS,  kas
varētu  būt  mainītas  sākotnējās  uzņemšanas  laikā.Ja  šķīdinātājs  varēja  nodarīt  bojājumus,
faktiskais THC eļļā novērsīs visus šķīdinātāja atlikumu radītos bojājumus. Amanda

--  Amanda saprata  pareizi.Tiem,  kuri  ir  piespiedu  kārtā  apsēsti  par  dažām ppm šķīdinātāja
atliekām, kas varētu palikt eļļā, vienkārši jāiztīra eļļa ar vakuumu.Tas nemaz nav grūti.Tiem, kas
to nedara, joprojām nav īpaši jāuztraucas.

Pat ja eļļā būtu 0,1% šķīdinātāja atlikumu (kas tik un tā būtu pārāk daudz,parasti ir daži simti
ppm, iespējams, pareizi ražojot eļļu, izmantojot tīru vieglo ligroīnu ar viršanas temperatūru ap
80-100°C), 60 g eļļas devā būtu 0,06 g atlikumu, kas tiktu apēsts. divu vai trīs mēnešu laikā.
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Man personīgi tas nesatrauc, tas ir skaidrs, tas ir krietni zem pārtikas limitiem un krietni zem
šķīdinātāja atlieku daudzuma, ko jūs jau tik un tā esat apēdis savā pārtikā.Ar ko, jūsuprāt, tiek
ražotas  lielākā  daļa  augu  eļļu?Ar  šķīdinātājiem  tie  paši  vai  līdzīgi  ogļūdeņraži,  kurus  mēs
izmantojam kā šķīdinātājus.

Ļaujiet man tikai jautāt — vai jūs tiešām vienmēr mazgājat rokas, ielejot automašīnā benzīnu?
Ja to darāt, turpiniet uztraukties par iespējamu šķīdinātāja atlikumu pareizi ražotā eļļā.Ja nē, vai
ja atceraties vismaz vienu reizi, kad tos nemazgājāt, lūdzu, meklējiet kaut ko citu, ko darīt, jo
patiešām ir jāuztraucas par daudzām citām nopietnākām problēmām.

Katrā  tabletē,  ko  lietojat,  ir  daudz  vairāk  indes,  tas  ir  skaidrs.Un  kas  attiecas  uz  naftas
produktiem – vai, piemēram, lietojat vitamīnus?Vai zinājāt, ka lielākā daļa no tiem ir izgatavoti
no naftas atvasinājumiem?

Un, ja domājat, ka nekad neliktu mutē neko no naftas, tad ļaujiet man pajautāt - ar ko tieši jūs
tīrāt  zobus?Ar koka gabalu vai zobu suku?Un kā ar citiem zobu kopšanas piederumiem un
piederumiem, kas izgatavoti no plastmasas uz naftas bāzes?Vai jūs neizmantojat vai neesat
lietojis nevienu no tiem?Ja jums ir vai ir, tad ir arī citas lietas, kas jādara, nevis jāuztraucas par
šķīdinātāja atlikumiem pareizi ražotā RSO.JB

“Ļoti vienkāršs skaidrojums nebeidzamam jautājumam…Es personīgi esmu izmantojis ligroīnu,
izo, spirtu un butānu, lai iegūtu eļļu...Un līdz šim labākais ... tīrākais ...stiprākais...un vislabāk
garšo eļļa no ligroīna...Es nesaprotu, kas cilvēkiem nepatīk... Pareizi izdarot degvielas nepaliek
vispār...un šķiet, ka ligroīns noņem vairāk no augiem ...Tas to dara daudz ātrāk...Tātad tīrāka
eļļa...(zelts)...” Pēteris

"Šie cilvēki ieradās pēc manis savā vietnē.Erinas grupa ienīst zemi, pa kuru Riks staigā.Un viņi
dzina visus, kas piemin Riku.Manuprāt, tas NAV tas, par ko dziedniekiem vajadzētu aizstāvēt.

Visa ligroīna lieta man ir attaisnojums, lai sodītu Riku.Jo galu galā visi zina, ka kaņepju eļļa
neitralizēs ligroīnā esošos toksīnus.Riks atbalsta ligroīnu, jo lielākajai daļai cilvēku to ir viegli
atrast.Riks skaidri norāda, ka viņš dod priekšroku ēterim, un viņam patīk destilētājs.Ligroīns
ražo spēcīgu eļļu — tas ir galvenais — spēcīgu eļļu — to, ko nelabvēļi atstāj.Graudu alkohols
nerada spēcīgu eļļu  – un tie,  kas izmet Riku,  to  zina.Ligroīns ir  attaisnojums,  lai  mulsinātu
cilvēkus, lai viņi varētu teikt, ka viņu eļļa ir labāka.Kur šie cilvēki bija pirms Rika – kur tu biji,
lūdzu? Toms

Vieglais ligroīns ir frakcija, kas vārās no 30 °C līdz 90 °C un sastāv no molekulām ar 5–6 oglekļa
atomiem.Smagais ligroīns vārās no 90 °C līdz 200 °C un sastāv no molekulām ar 6–12 oglekļa
atomiem.Ligroīnu  galvenokārt  izmanto  kā  izejvielu  benzīna  ar  augstu  oktānskaitli  ražošanā
(katalītiskā  riforminga  procesā).To  izmanto  arī  bitumena ieguves  rūpniecībā  kā  atšķaidītāju,
naftas ķīmijas rūpniecībā olefīnu ražošanai  tvaika krekinga iekārtās un ķīmiskajā rūpniecībā
šķīdinātāju  (tīrīšanas)  vajadzībām.Parastie  produkti,  kas  izgatavoti  ar  to,  ietver  šķiltavu
šķidrumu, degvielu nometņu krāsnīm un dažus tīrīšanas šķīdinātājus.

“Šķīdinātāji,  ligroīns,  naftas  destilāts...Izklausās  toksiski  kā  metalaboratorija  vai  kaut  kas
cits.Lūdzu, izstrādājiet metodi, kā apstrādāt ar ūdeni.Vai tas ir iespējams?" kristietis

-- Jūs nesaražosiet tādu pašu vielu kā mēs, un tas prasīs daudz nevajadzīgu papildu darbu ar
ievērojami sliktāku rezultātu.JB

"Tas  ir  pārāk  slikti.Es  vēlos,  lai  būtu  veids.Šķīdinātāji  un  to  atliekas  ir  toksiskas  un
bīstamas.kristietis

-- Nav nekādu atlikumu, par kuriem jums būtu jāuztraucas, ja eļļa tiek ražota pareizi.Vai jūs to
uztvertu kā faktu?Ar ko, jūsuprāt, tiek ražotas lielākā daļa augu eļļu?JB
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“Ligroīna ķīmiskā formula ir CnH2n+2.Vieglajā ligroīnā ir 5 un/vai 6 oglekļa atomi, kas ir C5H12
un C6H14, kas pazīstami arī kā pentāns un heksāns.Tātad tas, ko jūs meklējat, ir ligroīns, kas ir
tikai pentāna un heksāna maisījums. Vouters

"Es tikai gribēju publicēt kaut ko par šķīdinātājiem.Es devos pie sava drauga, kuram ir vairāki
doktora un maģistra  grādi  ķīmijā,  un  jautāju  viņam,  ko es varētu  darīt,  lai  pilnībā noņemtu
ligroīnu no eļļas.Viņš teica: "Paņemiet 5 ml izopropilspirta un samaisiet to, kad tas pēdējo reizi ir
pārstājis burbuļot.Tas iztvaikos un paņems līdzi ligroīnu.Pēc tam toksisks šķīdinātājs kļūst par
netoksisku šķīdinātāju.Šis nav mans īstais vārds, žēl, ka es nevaru izmantot savu īsto kontu,
baidoties tikt atlaists vai pieņemts darbā par medmāsu. Bobijs

“Lai atrastu naftas produktu Apvienotajā Karalistē, meklējiet “paneļa tīrīšana” vai “ātrā paneļa
tīrīšana”.Tas  ir  produkts,  ko  izmanto  automašīnu  virsbūves  remontā,  lai  notīrītu  metālu  un
neatstātu  atlikumus.Grūtības  ir  atrast  detalizētu  precīzu  sastāvdaļu  sarakstu,  jo  tās  var
atšķirties.99,9% izopropanola jābūt viegli atrodamam. Em

“Mēs esam sekojuši jūsu procesam, izmantojot VM&P naftas gāzi, un viss noritēja saskaņā ar
plānu, izņemot pirmās pāris šļirces izvilkšanas reizes, kas iznāca nedaudz šķidrākas, nekā mēs
gaidījām.Es  pievienoju  pāris  pilienus  ūdens  un  mēģināju  vēlreiz,  un  šķiet,  ka  viss  ir
kārtībā.Manas vienīgās bažas/jautājums ir garša.Tas joprojām garšo pēc šķīdinātāja.Vai tas ir
labi, vai man ir jādara kaut kas vairāk?Tās saņēmējs guļ apmēram 12 stundas katru reizi, kad
viņš ņem eļļu.Vai tas ir pareizi, līdz viņš attīstīs toleranci?Jebkura palīdzība tiek ļoti novērtēta. ”
Pamela

-- Šķiet, ka VM&P nav labs šķīdinātājs (lai gan dažās MSDS lapās teikts, ka tai vajadzētu būt tai
pašai vielai, ko mēs vēlētos izmantot).Šķiet, ka tas ir smags ligroīns, un nešķiet, ka tas pilnībā
novārās, un šķiet, ka tam nepieciešama papildu aprūpe.

Es pievienoju nedaudz ūdens un ievietoju to elektriskajā cepeškrāsnī, kas iestatīta uz 130 °C uz
dažām stundām, varbūt uz nakti, vai līdz šķīdinātāja pilnīgai izzušanai, daži saka, ka šķīdinātāja
atlikumu noņemšanai nepieciešamas pat četras dienas.Šķīdinātāja pēcgaršai nevajadzētu būt,
ja  eļļa  tiek  ražota  pareizi  un  eļļa  nedrīkst  būt  šķidra,  tai  vajadzētu  būt  vairāk  kā
smērvielai.Pārliecinieties,  vai  eļļa  patiešām  ir  pareizi  filtrēta,  jo  šķīdinātāja  atlikumiem  ir
tendence pielipt augu materiāliem.

Vienkārši veiciet pirksta pārbaudi ar šķīdinātāju, kuru vēlaties izmantot.Iemērciet tajā pirkstu un
pārbaudiet, vai tas pilnībā iztvaiko 30 sekunžu laikā vai ātrāk.Jo ātrāk tas iztvaiko, neatstājot
plēvi, jo labāk.

Ja nevarat iegūt  tīru vieglo alifātisko ligroīnu (Eiropā to sauc arī  par benzīnu,  jautājiet  CAS
numuru 64742-49-0, tas tiek pārdots ar dažādiem nosaukumiem, nevis ar to veidu, ko izmanto
kā degvielu automašīnās, bet gan ar veidu, ko izmanto kā šķīdinātāju vai krāsas šķīdinātāju), es
izvēlētos 99% vai pat labāk 99,9% izopropilspirtu — šķiet, ka tādu ir iespējams atrast gandrīz
jebkur pasaulē.

Šobrīd  mēs  dodam  priekšroku  vieglajam  alifātiskajam  (zemas  viršanas  temperatūras,
hidrogenētam) ligroīnam, jo tas ražo labākas un spēcīgākas eļļas nekā lielākā daļa citu pašlaik
izmantoto šķīdinātāju.Jo mazāk augu materiālu un hlorofila eļļā, jo labāk tā darbojas kā zāles, jo
labāk tā garšo un iedarbīgāka.Viss triks ir tajā, cik spēcīga un nomierinoša ir eļļa.Jo spēcīgāks
un nomierinošāks, jo labāk.JB

“Pareizais ligroīns NETIEK pārdots ASVNe Tractor Supply vai Home Depot vai Lowes vai pat
Sherwin Williams.Tomēr tas joprojām tiek pārdots Kanādā.Man ir draugs, kurš to destilē līdz 100
° F un saglabā šķīdinātāju, kas nokļūst, lai to izmantotu eļļas pagatavošanai. Stīvs

“Ja jūs dzīvojat ASV, tad jūs nesaņemsit pareizo ligroīnu, visam ASV ražotajam ligroīnam nevar
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uzticēties, jo šāda veida šķīdinātāju sastāvā ir brīvi noteikumi.Jūs nekad nesaņemsit tīru ligroīnu
ASV, pat VM&P var būt pilnīgi nekonsekvents no vienas pudeles uz otru un pat netiek reklamēts
kā tīrs.Kanādā ražo tīru ligroīnu, un tas ir labākais šķīdinātājs lietošanai, salīdzinot ar ISO vai
graudu spirtu, nepieļauj milzīgas kļūdas un lieki izšķērdē zāles vai, vēl ļaunāk, saslimst sevi vai
kādu citu, izmantojot nepareizu šķīdinātāju.Esiet brīdināts, ka ASV pieejamais ligroīns pat radīs
eļļu, kas izskatās pilnīgi tā, kā vajadzētu, taču tā var padarīt jūs ļoti slimu. Chase

-- Tas, ka tīrs alifātiskais ligroīns, šķiet, netiek pārdots visur ASV, nenozīmē, ka tīra alifātiskā
ligroīna ar CAS numuru 64742-49-0 un viršanas temperatūru aptuveni 60–80 °C nepastāv vai
ka tā ir. pareizi lietojot, nerada labāku eļļu nekā vairums citu šķīdinātāju.Ja nevarat iegūt tīru
vieglo ligroīnu, 99% vai vēl labāk 99,9% izopropilspirts būtu mūsu otrā izvēle.

Bet  es tomēr nepadotos -  eļļu  iegūšanai  no augiem izmanto vieglo ligroīnu vai  tamlīdzīgus
šķīdinātājus,  tāpēc  pārbaudītu  pie  augu  eļļu  ražotājiem un  redzētu,  ko  viņi  izmanto.Kur  es
dzīvoju Eiropā, šķīdinātāju varu nopirkt  praktiski  katrā datortehnikas vai krāsu veikalā,  tas ir
viens no visizplatītākajiem tehniskajiem šķidrumiem, ko atceros no bērnības, ar to attaukojām
velosipēdu ķēdes utt., un praktiski visiem bija pudele. no tā mājās.Tāpēc visas šīs nebeidzamās
debates  par  šķīdinātājiem man šķiet  mazliet  smieklīgas.Lietojot  pareizo  vieglo  ligroīnu,  nav
šķīdinātāja atlikumu, par kuriem būtu jāuztraucas, varbūt dažas ppm, tāpat kā lielākajā daļā lētu
augu eļļu, kuras bieži ražo ar gandrīz tieši tādu pašu šķīdinātāju, ko mēs iesakām.JB

“Rīsu plītis ir sūdīgi.Elektriskā panna un 9x13 Pyrex cepšanas trauks darbojas daudz labāk.Eļļu
ir daudz vieglāk novākt no pireksa, un tajā nav teflona.Temperatūras modulācija ir arī daudz
vairāk kontrolējama.Jūs esat dziļi savā ego JB.Tu sastapsies ar cilvēkiem, kuri ir gudrāki par
tevi.Tas vienkārši ir tā, kā tas ir.Mācieties no viņiem, nevis bloķējiet  viņu zināšanas no sava
prāta.Ikvienam ir mazs puzles gabaliņš JB. Džodija

-- Džodijs, protams, pirekss ir lielisks, it īpaši līdz brīdim, kad tas saplīst un jūs zaudējat visu
eļļu.Jums jāsaprot, ka šīs ir būtiskas instrukcijas, kas paredzētas lietošanai visā pasaulē ar pēc
iespējas mazāku aprīkojumu.Daudzi cilvēki dažās valstīs nevar atļauties vai pat atrast rīsu plīti,
tas nav tik vienkārši, kā visi domā.

Protams, mēs varam jums parādīt ļoti sarežģītu un dārgu eļļas ieguves veidu, bet jums būs man
jāapsola, ka jūs sēdēsit šeit katru dienu vienu gadu un atbildēsit uz jautājumiem par to.Lielākā
daļa  cilvēku  vēl  nav  apguvuši  rīsu  plīti  un  labprāt  strādātu  ar  citiem  ekstrakcijas  veidiem,
lielākoties balstoties uz viņu ticību vai tāpēc, ka viņi “domā” kaut ko darīt savādāk.

RSO tiek ražots šādā veidā, tas ir pārbaudīts uz cilvēkiem un tas darbojas.Runājot par citām
metodēm, es domāju, ka mēs esam tās izmēģinājuši visu gadu, nedomājiet, ka mēs to neesam
izdarījuši.Bet es zinu tikai to, ka neviena cita metode nav izmēģināta ar tik daudziem cilvēkiem
ar  tādiem  panākumiem.Un  paturiet  prātā,  ka  mēs  sākam  tur,  kur  citi  ir  apstājušies,  mūsu
terminālajiem pacientiem ir vajadzīga vislabākā eļļa, ko viņi var iegūt – un tā ir RSO.Patīk vai
nepatīk.JB

“Vieglā alifātiskā ligroīna darbojās lieliski un garšoja lieliski, manā eļļā nepalika ne miņas no
šķīdinātāja.Ja  jūs  precīzi  izpildīsit  Rika  norādījumus,  jums  nevajadzētu  rasties  nekādām
problēmām. Riks

“Ir 2 galvenās ligroīna kategorijas — vieglais un smagais.Vieglais ligroīns NESATUR benzolu,
ko Raiņa domāja (nevis  heksānu).Lai  gan es neieteiktu pat  vieglo  ligroīnu,  ja  vien kaņepju
ekstraktu  nevar  pārbaudīt  pēc  tam,  kad tas  ir  ražots,  lai  noteiktu ligroīna atlikumus,  to  var
izmantot, ja tas ir viss, ko varat iegūt par šķīdinātāju.Galvenais ir pārliecināties, ka ekstrakts ir
vārītslīdz  biezai  smērvielai —  tajā  brīdī  lielākajai  daļai  ligroīna  vajadzētu  būt
pazudušam.Destilācijas  iekārtu  izmantošana  ir  veids,  kā  iegūt  tīrāko  eļļu,  kas  nesatur
šķīdinātājus, taču to nespēj vairums vidusmēra cilvēku.Cerams, ka tas palīdz. ” Atzīmēt
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“Raina,  es netaisos ar  tevi  strīdēties.No Vikipēdijas:  "Petrolēteri,  neskatoties uz tā sinonīmu
benzīnam, nedrīkst jaukt ar benzolu vai benzīnu, kā arī ar benzīnu, lai gan daudzās valodās to
sauc ar nosaukumu, kas atvasināts no benzīna, piemēram, "Benzīns" (vācu valodā), " benzols”
(holandiešu valodā)  vai  “benzina”  (itāļu  valodā).Naftas  ēteris  ir  alkānu,  piemēram,  pentāna,
heksāna  un  heptāna  maisījums,  savukārt  benzols  ir  ciklisks  aromātisks  ogļūdeņradis,
C6H6.Tāpat petrolēteri nevajadzētu jaukt ar organisko savienojumu klasi, ko sauc par ēteriem,
kas satur RO-R' funkcionālo grupu. Mana izglītība ir mikrobioloģija - kur es mācījos organisko
ķīmiju, nedaudz bioķīmiju / kādu neorganisko ķīmiju... Es noteikti to visu nezinu, bet es zinu
nedaudz.Vieglais  ligroīns  NESATUR  benzolu  -  punkts.Es  ignorēšu  jūsu  komentāru.Ikviena
interesēs būtu, ja jūs neizvirzītu apgalvojumus ārpus zinātniskiem datiem. Atzīmēt

“Nav  pareizi,  šķīdinātāju  atlikumi  visbiežāk  ir  inde!THC NEVAR novērst  sirds  mazspēju  no
indes.Lielākie  farmācijas  uzņēmumi  ir  tie,  kam ir  jāizgatavo šis  produkts,  vai  cilvēki,  kuri  ir
izgājuši drošības sertifikācijas kursu, NEVIS piemājas kaņepju entuziasti. Dereks

-- Viņi var brīvi izgatavot savu eļļu, man ar to nav problēmu.Nav šķīdinātāja atlikumu, par kuriem
jums būtu jāuztraucas, ja eļļa tiek ražota pareizi.JB

"JB,  jūs  esat  svētais,  jo  dienu  no  dienas  paciešat,  šķiet,  simtiem  dīvainu  sūdzību  un
jautājumu.Es tikai vēlos pateikties jums par to, ka esat šeit un aktīvi atbalstāt dziedināšanu pret
propagandas straumi, kas mēģina iedragāt šo darbu.Kauns viņiem, lai JUMS!” Merilina

"Ko jūs vēlētos uzdāvināt savam tēvam?Labākais no labākajiem vai kaut kas līdzīgs, bet tam
vienkārši  nav  pareizo  efektu?Izgatavojot  zāles  saskaņā  ar  Rika  norādījumiem,  neveiksmes
iespēja ārstēšanas laikā ir ļoti zema.Ja jūs gatavojat eļļu saskaņā ar “ekspertu un zinātnieku”
norādījumiem, jūs ražojat citu produktu.Un, pamatojoties uz mūsu pieredzi, tas var nedarboties
tik labi, kā mēs iesakām.

Tātad jūs vēlētos, lai es apklustu un ļautu viņiem piegādāt zemas kvalitātes atkritumus?Vai arī
jūs  vēlētos  mācīties  no  manis/mums un  zināt,  kā  to  izdarīt  pareizi,  lai  jums būtu  tādi  paši
rezultāti, par kuriem runā mūsu pacienti? JB

"Es piekrītu JB.Dažreiz jums ir jānokļūst tādā pašā intelektuālajā līmenī kā viņi un jāizmanto
tāda pati taktika kā cilvēkiem, kurus mēģināt sasniegt.Vai tā būtu ķilda vai drāma.Daži cilvēki
reaģē  tikai  uz  drāmu  un  strīdiem.Lai  cik  tas  būtu  skumji.Lielākā  daļa  cilvēku  joprojām  ir
nenobrieduši šādā veidā. Mitzi

“Es izmantoju 99% izopropilspirtu, kas man bija visvieglāk pieejams.Es izmantoju savu labības
pumpuru krēmu, kas audzēts 100% organiski un bez pesticīdiem, labi kopts un sauss.essajauc
to ar vairākiem indica celmiem.Es ārstēju pacientu ar Hodžkina limfomu, viņš bija 4. stadijā un 6
mēnešu laikā pēc eļļas lietošanas, kā norādīts, viņš tagad ir bez vēža!!Paldies Rick Simpson
par jūsu upuriem, lai padarītu šo informāciju pieejamu visiem!Pavisam nesen pie manis vērsās
kāds cits vēža 4. stadijas pacients pēc palīdzības, viņam ir audzējs vienā no nierēm, kas ir
neoperējams.Lūgšana,  lai  pēc  kārtas  iegūtu  divus  apstiprinātus  dziedināšanas  veidus.Dievs
svētī jūs Riku Simpsonu un JB, turpiniet izplatīt informāciju un izglītot cilvēkus par šo brīnišķīgo
ārstniecisko kaņepju eļļu. Grow Goddess

-- Vairāku celmu sajaukšana vienmēr ir laba ideja.Paskatieties uz to vienkārši, jūs nezināt, kam
konkrētais  celms  ir  piemērots,  tāpēc,  sajaucot  vairākus  celmus,  jūs  iegūstat  daudz  labāku
segu.efekts.Turklāt šādas eļļas jūs aizvedīs daudz augstāk - tie, kas kūpina 'atpūtas', zinās, par
ko es runāju.Iedomājieties, ka apsēdāties kopā ar draugiem un katram uzdāvināt labāko, kas
viņam ir.Pāris stundu laikā neko daudz nepaspēsi.Un tas ir efekts, kas jums nepieciešams, lai
sasniegtu  labākos rezultātus,  tāpēc atkal  jāsajauc celmu sajaukšana.Vislabākie  vēlējumi  un
paldies,  GrowGoddess,  es  vienmēr  priecājos  dzirdēt  par  cilvēkiem,  kuri  vienkārši  izpilda
norādījumus un iegūst rezultātus, par kuriem mēs runājam.JB
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"Es lietoju izopropilspirtu pie nulles grādiem pēc Fārenheita. Tikai nerūsējošā tērauda traukos
un caurdurī,  kas uzstādīta uz sieta ekstrakcijai.  Pēc tam es filtrēju cauri  trim lieliem kafijas
filtriem caurlaidē uz ekrāna virs otrās pannas. Gala rezultāti ir tikai trichomes filtrā. Šo recepti es
izmantoju, lai uzveiktu C hepatītu. Maikls

"Sveiki,  JB,  man ir  problēma ar elektrisko rīsu plīti,  viss,  ko esmu redzējis,  pazeminās līdz
100ºC, apskatīju visus tirgū pieejamos zīmolus, un visiem tiem ir termostats, kas izslēdzas, kad
saturs sasniedz temperatūru.Ko tu iesaki?" Kristīna

-- Kristīne, kas īsti ir par problēmu?Jūs vienmēr varat ievietot eļļu elektriskajā cepeškrāsnī, kas
iestatīta uz 130 ° C (266 ° F), un atstāt to tur apmēram stundu un dekarboksilēt šādā veidā.JB

“Kad temperatūra sasniedz 100°C, elektriskā rīsu plīts izslēdzas!Šķīdinātājs nesanāk pie 110°C.
Kristīna

--  Šķīdinātājs  īsti  nevar  sasniegt  šo  temperatūru,  jo  tas,  manuprāt,  izvārīsies.Turpiniet  vārīt
šķīdinātāju,  līdz  plīts  pirmo  reizi  izslēdzas  (pēdējai  partijai  pievienojiet  dažus  pilienus
ūdens).Pēc tam ļaujiet tai atdzist un ieslēdziet to vēlreiz.Tas ir viss, ko mēs darām.JB

“Ieslēdz atpakaļ un ļauj vārīties, līdz atgriežas?Pēc tam izslēdzas un eļļa jau ir gatava? Kristīna

-- Ieslēdziet rīsu plīti, pirmo reizi vāriet, līdz tā apstājas, pēc tam pagaidiet piecas minūtes, līdz
tas atdziest, ieslēdziet to vēlreiz un pagaidiet, līdz tas izslēdzas otro reizi.Pēc tam ielejiet eļļu
nerūsējošā tērauda krūzē un ievietojiet  to cepeškrāsnī,  kas iestatīta uz 130 °C (266 °F) uz
stundu, un jūsu eļļa ir gatava.JB

-- Paldies, JB, tu izglābi manu dzīvību.Kristīna

“Gatavojot eļļu, jūs ieelpojat ligroīnu.Kad jūs to darāt, jūs elpojat INDI.Ja jūti smaržu, tu jau esi
miris.Esmu simtiem reižu savā mūžā ostījis Kolmena nometnes degvielu, zippo šķiltavu degvielu
un ligroīnu, ko daļēji izmanto tīrīšanai un rūpniecībā...Vēl nav miris.Lol.Nopietni...Ja izmantojat
tīru šķīdinātāju (bez piedevām) un šķīdinātāju pareizi novāra, pievienojot nedaudz ūdens, kuram
beigās ir  pievienots augstāks viršanas punkts, neatkarīgi no tā, vai tas ir izospirts, spirts vai
ligroīns,  jūs  to  visu  atbrīvosit.Gada  laikā  jūs  uzņemat  daudz  vairāk  ligroīna,  sūknējot  savā
automašīnā savu gāzi, nekā jūs iegūtu, visu mūžu izmantojot pareizi izgatavotu eļļu. Metjū

“Vienas molekulas Big Pharm pieeja zāļu izstrādei NAV balstīta uz veselību, rezultātu zinātni...
Tā ir balstīta uz patentu peļņu, un tā ir pilnībā izkropļojusi veidu, kā mēs skatāmies uz augu
zālēm.Lielākā  daļa  no  tiem  rodas  ar  dabīgiem  buferiem,  un  viena  savienojuma  izolēšana,
visticamāk, nebūs tikpat veselīga kā to izmantošana tādā veidā, kādā tie rodas.Etnobotāniķiem
ir 100% taisnība,  sakot,  ka derīga auga forma ir  tāda, kādā to ir  /izaudzējuši/  kaut vai  tikai
dzīvnieku lopkopji,  kas izplata labāko augu sēklas un ziedputekšņus.Medicīnā izmantojamie
augi būs visefektīvākie, ja tos medicīniski izmantos dabiskajā ķīmisko komponentu attiecībā –
paskatieties  uz  kaņepju  sēklu  EFA attiecībām  –  tie  ir  optimāli  cilvēka  veselībai.Kāpēc  jūs
izņemtu vienu no 3 EFA veidiem, uzlabotu to un nosauktu to par brīnumlīdzekli (ja tiek ignorēti
arī 2 citi, kuru kombinācija ir veselīgākā forma)?Tas ir muļķīgi.” Alans

J.Sveiki, JB, es atradu šo ligroīnu savā reģionā...(saite) Nav teikts, ka vieglais ligroīns... vai tas
joprojām darbotos?Vēlreiz paldies par palīdzību un superīgo informāciju!

A.Tam vajadzētu būt vieglajam alifātiskajam ligroīnam — pārbaudiet MSDS, lai redzētu, vai tas
ir  tīrs vieglais ligroīns bez piedevām), šelīts Austrālijā,  (tehniskais vai rūpnieciskais) benzīns
Eiropā (benzīns,  nēbenzols,  nevis veids, ko izmanto kā degvielu automašīnās).To pārdod ar
dažādiem nosaukumiem.To izmanto kā krāsas atšķaidītāju, šķīdinātāju, attaukošanas līdzekli,
agrāk  tas  bija  ļoti  izplatīts  sadzīves  šķīdinātājs  vai  tekstilizstrādājumu  attaukotājs,  to  var
izmantot arī kā šķiltavu šķidrumu utt.Vārīšanās temperatūra ap 60-80°C, jo zemāka, jo labāk.
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Uzsmērējiet to uz tīras Petri trauciņas vai iemērciet tajā pirkstu, un, ja tas trīsdesmit sekunžu
laikā iztvaiko un neatstāj eļļainu atlikumu, to vajadzētu lietot.Ir daudz piegādātāju, es nevaru
pateikt, kurš no tiem ir labākais vai ko mēs šobrīd ieteiktu, tāpēc mēs sniedzam tikai vispārīgus
norādījumus.

CAS  numurs  64742-49-0,  tīrs,  naftas  destilāts,  bez  piedevām,  ja  iespējams,  un  viršanas
temperatūrai jābūt pēc iespējas zemākai.Lielākā daļa rafinēšanas uzņēmumu to ražo, vienkārši
pajautājiet viņiem, ko viņi ieteiktu lietot augu ekstraktiem.

Otrā iespēja ir 99% vai 99,99% izopropilspirts vai ļoti dārgais 99% pārtikas spirts.Izopropilspirts
un  pārtikas  spirts  nav  tik  efektīvi  kā  šķīdinātājs  kā  ligroīns,  un  tie  eļļā  atdala  vairāk  augu
materiālu un hlorofila, padarot to mazāk iedarbīgu un garšīgu, tāpēc mēs iesakām ligroīnu lietot
vienmēr, kad tas ir iespējams/pieejams.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

J.Rick,  Meksikā  “nafta”  ir  tikai  viens  no  vairākiem  ligroīna  tipa  produktu  nosaukumiem.Lai
izvairītos no liktenīgas kļūdas, vai jūs, lūdzu, zinātu izmantotās ligroīna zinātnisko nosaukumu?

A.Meklējiet  tīru  vieglo  ligroīnu  bez  papildu  sastāvdaļām.Tā  būtībā  ir  tāda  pati  kā  Coleman
degviela,  kuru  varat  redzēt  zemāk  esošajā  fotoattēlā,  taču  meklējiet  ligroīnu  bez  pretrūsas
piedevām, kuras pievieno Coleman degvielai.

Ja  atklājat,  ka  vieglais  alifātiskais  ligroīns  jūsu  valstī  ir  aizliegts  (piemēram,  Hondurasā),
meklējiet 99% vai labāku 99,9% izopropilspirtu, tam vajadzētu būt viegli atrodamam.99% spirts
ir  trešais  šķīdinātājs,  ko  mēs izmantotu,  bet  mēs darītu  visu  iespējamo,  lai  izvairītos  no tā
lietošanas, jo tas noņem pārāk daudz hlorofila un citu nevēlamu augu materiālu.Dažiem patīk
sasaldēt šķīdinātāju un izejmateriālu, ja viņi kā šķīdinātāju izmanto izopropilspirtu vai spirtu.Mēs
personīgi neizmantojam šos šķīdinātājus, ja vien mums tas nav jādara, un mums nepatīk, ka
mums ir jāsaldē rokas, tāpēc mēs faktiski neveicinām tās sasaldēšanu, bet daži saka, ka tas
palīdz  uzlabot  eļļas  kvalitāti.Izmantojot  nepolāru  tīru  vieglo  ligroīnu  ar  zemu  viršanas
temperatūru,  jums  nekas  nav  jāsasaldē,  un  jūs  joprojām iegūsit  labu  produktu,  ja  ievērosit
norādījumus.JB

"Es tikai priecājos, ka cilvēki pēta jaunus veidus, kā to izdarīt,  un tas nozīmē, ka ziņas tiek
izplatītas." Alicia

-- Cerēsim, ka eļļa netiks pārbaudīta ar jums.Es labprātāk izmantotu to, kas jau ir pierādīts, jo
īpaši,  ja man ir  bijusi neārstējama slimība, kā to dara lielākā daļa mūsu pacientu.Vislabākie
novēlējumi visiem eksperimentētājiem.JB

"Pirmkārt, Riks Simpsons iesaka lietot NAPTHA.Tā parasti tiek atzīta par sliktu izvēli, un lielākā
daļa cilvēku kā šķīdinātāju izmanto augstas kvalitātes alkoholu, piemēram, Everclear.

Otrkārt, manam dēlam ir divi gadi, un viņam 15 mēnešu vecumā tika diagnosticēts termināls
smadzeņu un mugurkaula vēzis.Viņš ir lietojis kaņepju eļļu ar augstu THC līmeni 8 mēnešus,
NAV  ķīmijterapijas  vai  radiācijas,  un  viņa  audzēji  izzūd!Patiesībā  lielākā  daļa  ir  pavisam
pazuduši, palicis tikai viens!!Kaņepju eļļa darbojas! Suzetta

“Fantastiski!!!Es lūdzu, lai viņš pilnībā atveseļojas, un izklausās, ka viņš ir.Kāpēc cilvēki uz to
nevar raudzīties kā uz zālēm, nevis uz zālēm, lai paceltos?Tā ir medicīna, un valdība nevēlas,
lai mēs kļūtu labāki, viņi labprātāk redzētu, ka mēs mirstam.Arī man ir bijis vēzis un daudzas
medicīniskas problēmas.Šobrīd, kopš 2013. gada augusta, vēzis nav atgriezies.Es patiešām
ticu, ka tas ir līdzeklis pret vēzi.Kāpēc visi nevar atvērt acis uz patiesību!!!” Linda

-- Eļļas, kas ražotas ar vieglo alifātisko ligroīnu, parasti ir spēcīgākas nekā eļļas, kas ražotas ar
Everclear.Jo spēcīgāka un nomierinošāka ir eļļa, jo labāk tā darbojas kā zāles.Tātad, ja es būtu
jūsu  vietā,  es  pārskatītu  jūsu  izmantoto  šķīdinātāju  un  tā  vietā  izmantotu  nepolāru
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šķīdinātāju.Vislabākie vēlējumi jums un jūsu dēlam JB

“Izmantojot Everclear,  eļļa iegūst  zaļganu nokrāsu.Tagad mēs meklējam 99,9% ISO, jo mēs
nevaram iegūt vieglo alifātisko ligroīnu tīrā veidā. Sāra

“Sasaldējiet savu šķīdinātāju — Everclear 190 proof, 95% un ISO 99% jāievieto saldētavā uz
nakti un jāizlieto uzreiz pēc izņemšanas no saldētavas.Arī pumpuru sasaldēšana ir laba ideja.Ja
alkohols ir saldētavā atdzesēts un jūs veicat ātru mazgāšanu 3-5 minūtes - divas reizes, kamēr
alkohols vēl ir patiešām auksts, tam nevajadzētu būt zaļam nokrāsai..." Hosē

--  Jo mazāk zaļo,  jo  labāk.Jo mazāk augu materiālu  eļļā,  jo  spēcīgāka tā ir.Tam ir  jēga.Ja
izvēlēsities sasaldēt pumpuru un šķīdinātāju, es droši vien strādātu cimdos.Ja izmantojat labu
nepolāru šķīdinātāju un labu pumpuru,  nekas nav jāsasaldē,  un jūs joprojām iegūsit  lielisku
eļļu.JB

“Vai es varu pagatavot labu eļļu no hasha?Un izmantot mazāk ligroīna?” Džons

-- Jūs nepagatavosiet labu eļļu.JB

“Interesanti.Protams, man bija otrādi.Lūdzu, vajadzīga palīdzība?” Tīlmans

-- Kāda palīdzība?Tā nav, no haša nepadarīsi to, par ko mēs runājam.Jūs varat to izšķīdināt
vieglajā ligroīnā un filtrēt, un tas būs spēcīgāks par hash, bet tas joprojām nebūs tas, un jūs tik
un tā nesagatavosiet no tā 95-98% THC eļļu.JB

“Jindrich Bayer, kādas ir jūsu domas par cepšanu ar fēniksa asarām?Piemēram, ja es to ieliktu
zemesriekstu sviesta glāzē, tas ir kaut kas? LinZy

-- Linzij, es parasti saku cilvēkiem, lai viņi liek eļļu virsū tam, ko viņi vēlas ar to pagatavot.Tādā
veidā jūs varat  redzēt,  kā tur  ir  nafta.Tas,  ko mēs iesakām, ir  tik  spēcīgs,  ka jums jebkurā
gadījumā  būtu  jādomā mikrogramos  uz  porciju,  tāpēc,  ja  patiešām  nepieciešams,  uzlieciet
pilienu eļļas uz zemesriekstu sviesta krūzes.Jūs zināt, ka mēs dodam priekšroku gadījumiem,
kad cilvēki  ēd  eļļu  tieši  no  šļirces,  tam ir  savas priekšrocības.Sajaucot  to  ar  pārtiku,  zāles
vienmēr atšķaidīs.JB

"Bet  nenosodiet  savu  fanu  klubu,  jo  cepšana  un  sviesta  ekstrakcija  ir  izrādījusies  tikpat
dziedinoša un daudz mazāk izvairīga...Mēs visi esam šajā cīņā kopā, lūdzu, nenosodiet citus
mēģinājumus. Pamela

“Pamela,  cepšana  un  sviesta  ekstrakcija  nenodrošina  tādas  pašas  ārstnieciskas  un
atjaunojošas īpašības kā kaņepju eļļa PERIOD.Tas izārstēs vēzi, novērsīs Krona simptomus,
izārstēs  diabētu,  Laima  slimību,  jūs  to  saucat!Sviests  vai  ēdamie  produkti  vispār  nebūs
salīdzināmi, ja vien savos ēdamajos VARBŪT neizmantosiet fēniksa asaras.Miers un mīlestība."
LinZy

"Pamela,  es  nevaru  ieteikt  mazāk  efektīvu  metodi.Tieša  eļļa,  lai  iegūtu  labākos  rezultātus,
pierod pie tās un tad palieliniet devu.Ēdamie ēdieni bieži vien ir neparedzami, parasti nezini, cik
daudz tajos ir eļļas utt. JB

“Es neesmu pārliecināts, vai man ir rīsu plīts vai katls.Temperatūras iestatījums saka tikai zemu
med hi, vai ir veids, kā es varu pārbaudīt temperatūru? Džeremijs

"Tas  būtu  trauks.Rīsu  plīts  parasti  ir  2  iestatījumi.Gatavojiet  un  sasildiet."  Deb
“Iegādājieties gaļas termometru vai lāzera punkta termometru un pārbaudiet temperatūru ar citu
līdzekli, piemēram, ūdeni vai eļļu.Izklausās, ka jums ir katls, ko var izmantot, bet jums pastāvīgi
jāuzrauga temperatūra, labāk būtu paņemt rīsu plīti. Lūks

"Vai mēs varam izmantot degvīnu?" Monika
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-- Kokteiļiem?Jā.JB

“Pārtikas  kvalitāte”  vienkārši  nozīmē,  ka  FDA to  uzskata  par  drošu.Tur  nav  īpaši  augsts
standarts.Tātad, sakot tikai “pārtikas alkohols”, tas nepadara to labāku par, piemēram, jebkuru
vispārēju alkoholu.Un, ja jūs esat paranoisks attiecībā uz vienu šķīdinātāju, jums vajadzētu būt
paranoiskam pret tiem visiem. Bens

“Es savā valstī nevaru dabūt izopropilspirtu vai ligroīnu!Tātad, ko man darīt?Kā es varu iegūt šo
eļļu, jo es pats to nevaru pagatavot? Aješa

-- Pagatavojiet eļļu ar to, ko varat atrast, un pēc tam iztvaicējiet to, Aješa, iespējams, tas būtu
labākais veids, kā šādos gadījumos rīkoties.JB

“Sulu spiešanai tikai bioloģiski audzētu kaņepju izmantošana ir vienīgais DROŠAIS veids, kā
rīkoties, jo Jindřich Bayer ir vairāk nekā taisnība attiecībā uz to, kas augā varētu slēpties.Mums
visiem ir savas “mājdzīvnieku” aktuālās tēmas, no kurām baidāmies un no kurām uzmanāmies,
taču kopumā, ja mēs pielietojam drošu praksi, lasām (AR IZPRATNI) savāktos zinātniskos datus
un UZTICĒMIES iekšējai piesardzības balsij, ko mēs saprāta robežās varam radīt savas zāles.

Ja RSO ir izdarīts pareizi, laboratorijas rezultāti liecina, ka eļļā NAV šķīdinātāja.Vienkārši un
vienkārši  tas vārās, lai  to izdarītu pareizi ar pareizo šķīdinātāju.Es labprāt redzētu tiešsaistē
pieejamu  komplektu,  kurā  ir  VISS  nepieciešamais  no  RSO  šķīdinātāja,  katla/pannas,
sildvirsmas/degli utt., tāpēc viss, kas jums jādara, ir pievienot savu kaņepju.Es domāju, ka tas
mudinātu vēža pacientus to izdarīt pašiem.

Es pateicos Dievam par manu pašreizējo veselību, pat ar maniem MRSA uzliesmojumiem, taču
es zinu,  ka,  ja pienāks sliktākais,  man pietiks drosmes izpildīt  Rika Simpsona un Džindriha
Beijera norādījumus, lai glābtu savu dzīvību, jo man ir pārāk daudz, par ko dzīvot (Mīlošs vīrs
un mazulis, kuru mēs dievinām), lai sabruktu bailēs.

Dievs svētī Riku un Džindrihu par viņu spēku.Es arī lūdzu Dievu, lai Viņš svētī visus tos, kas iet
šo ceļu savu ceļu, jo tas nav viegls ceļš, bet tas ir pareizais ceļš, lai izārstētos. PīļknābisMamma

-- Liels paldies,  PlatyPusMom.Tādi ziņojumi kā šis dod man enerģiju turpināt šo ilgo, tomēr
ārkārtīgi nozīmīgo cīņu par ikviena tiesībām brīvi lietot šīs zāles.Es neapstāšos, kamēr šis augs
nebūs pilnībā legalizēts visā pasaulē, es jums to varu apsolīt.JB

“Šķīdinātājus  var  iztīrīt.Dažreiz  ķīmisko vielu  ražotāji  apšaubāmu iemeslu  dēļ  pievieno citus
piesārņotājus.Tie var būt daudz bīstamāki par šķīdinātājiem, un to pievienošana šķīdinātājos
nav viendabīga.Tie, kas saprot eļļas ražošanas sarežģītību, kas nebūt nav jautājums tikai par
šķīdinātājiem, uzskata,  ka debates ir  smieklīgas.Cik komentārus esat  lasījis  par ķīmiskajiem
pesticīdiem?Kāds ir to procentuālais daudzums, ko parasti atrodat salīdzinājumā ar neattīrītiem
šķīdinātājiem?Kur  ir  tās  debates?Daudzi  cilvēki  šo  diskusiju  ir  samazinājuši  līdz  šķīdinātāju
izvēlei.Tas ir smieklīgi!Veiciet paši savu izpēti,  esiet skeptisks, esiet cinisks un pierādījumus,
kurus jūs pieņemat kā faktu, paturiet augsta līmeņa kungam. Pāvils

"Nevajag pat strīdēties ar kādu šeit, izmantojiet vakuuma kameru, ja izmantojat naftas ķīmijas
šķīdinātājus, un jūs noņemsit atlikumus, es esmu ārpus šī amata.Kaņepju eļļa ārstē vēzi, un
ligroīnu  var  noņemt,  pārtikas  graudu  spirts  nerada  tik  spēcīgu  eļļu  kā  naftas  ķīmijas
šķīdinātāji.Es tikko pagatavoju partijas gan uz naftas ķīmijas bāzes izgatavotu šķīdinātāju (tīrs
viegls alifātiskais ligroīns), gan pārtikas graudu spirtu (95%, 190proof) un pārbaudīju abas eļļas
ar pacientiem unRezultāti atkal un atkal bija vienādi, eļļa, kas izgatavota no tīra vieglā ligroīna,
patiesībā ir spēcīgāka un nomierinošāka nekā graudu spirta eļļa.Nosakiet to šādi, ja vēlaties
izmantot  naftas  ķīmijas  šķīdinātāju  (naftu,  butānu,  heksānu,  acetonu).  PROCESA BEIGĀS
IZMANTOJIET VAKUUMKAMERU, LAI PĀRLIECINĀTIES, KA JUMS IR IESPĒJAMS TĪRĀKĀ
EĻĻA!!!Es arī izsūcēju pārtikas produktu, un pilnīgai attīrīšanai bija vajadzīgs pat ilgāks laiks
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nekā ligroīna eļļai  (vakuuma kamerā izveidojas mafinēšana un burbuļošana), tāpēc paņēmu
naftas  ķīmijas  šķīdinātāju  un  uztraucos  par  atlikumiem,  dariet  to,  ko  viņi  dara.  nozari  un
ievietojiet  to  vakuuma kamerā uz  35  psi,  un  skatieties,  kā  atlikumi  tiek  izsūkti!!Pļāpāšanas
beigas un faktiskā PIEREDZE!!!!!” Raiens

“Ja lietojat pareizo ligroīnu, eļļā nepaliks nekādas atliekas. Es to pārbaudīju laboratorijā. Labi,
tas bija nedaudz nogulsnes, bet tas ir mazāks par to, ko jūs saņemat no rosīga pilsētas gaisa
vai degvielas uzpildes stacijā, kad uzpildāt vai krāsojat kaut ko savā dārzā...” Cepure

“Eļļu ražojam jau vairākus gadus un, tāpat kā vairums, sākām ar graudu spirtu, taču pēc laika
pieredze mums iemācīja izmantot  bezūdens šķīdinātājus.  Pareizi  apstrādājot,  RSO atlikuma
šķīdinātāja līmenis būs krietni zem 100 ppm, un to pašu var panākt ar graudu spirtu, jo tiek
mērīts tikai spirts, taču netiek ņemts vērā tas, ka graudu spirts nes ūdeni un ūdens nes dzīvību.
Mēs esam redzējuši RSO, kas izgatavots ar ISO, un, skatoties mikroskopā, dzīvības nav, bet
dažas  eļļas,  kas  tiek  izlaistas  no  aptiekām,  kuras  uzstāj  uz  graudiem,  ir  pilnas  ar  dzīvām
baktērijām!

Esmu pavadījis daudz laika un naudas laboratorijās, un, iespējams, esmu vienīgais cilvēks, kurš
laboratorijā  ir  paņēmis  graudu  spirta  eļļu  un  pārbaudījis,  vai  tajā  ir  šķīdinātāja  atlikuma un
atlikušais  ūdens  līmenis.  Patiesībā  es  esmu  pārliecināts,  ka  esmu  pārliecināts,  ka  esmu
pārliecināts, ka tiešām nav rīka, lai izmērītu, cik daudz ūdens ir  eļļā.  Man bija jāliek ārstam
strādāt ar dažādiem instrumentiem, lai aptuveni noteiktu, cik daudz ir palicis “bīvi saistītā” un
“cieši saistītā” ūdens, un, lai gan viņš nevarēja uzrakstīt precīzu skaitli, viņš teica, ka tas tiks
mērīts  procentos,  nevis  daļas  uz  miljonu.  Tā  bija  laboratorija  un  zinātnieks,  kas  mani
pārliecināja nekad neizmantot ūdeni saturošu eļļu. Ironiski, ka šķīdinātājs nav tik satraucošs kā
ūdens,  bet  gan aprēķina;  pie  100 ppm jūs  patērēsiet  0,06 gramus šķīdinātāja  divu  vai  trīs
mēnešu laikā, līdz uzvarēsit slimību. Šie 0,06 grami jeb aptuveni 1,2 pilieni,

Esmu arī strādājis ar savu GI pie sava ārstēšanas plāna. Mēs skaitījām skaitļus, un pie 100 ppm
ISO  viņš  īsti  neuztraucās,  un  10 reizes  šī  līmeņa  gadījumā  viņa  bažas  izraisīja  iespējamu
vēdera izkrišanu un sliktu elpu. Šī ir eļļa, ko izmantoju, lai izglābtu savu dzīvību, un šodien to
izmantoju  apkopei,  taču  tagad,  kad  ambulances  vēlas,  lai  mūsu  eļļa  ir  vajadzīga,  mums ir
jāizmanto  arī  etilspirts,  un  tagad  testa  skaitļi  ir  nedaudz  zemāki,  bet  atdeves  apjoms  ir
ievērojami palielinājies. palielinājies. Atkal, kad mēs pirmo reizi sākām, es uzskatīju, ka Ever
Clear atgūšana bija laba ideja, tāpat kā man šķita, ka tā ir laba izvēle šķīdinātājā. Zinātne un
likumi pierādīja, ka manas “jūtas” ir nepareizas; Zinātne man parādīja, ka ūdens var būt kaitīgs,
un TTB valstis, kas atgūst Ever Clear, ir noziegums. Šons

"Es domāju,  ka Riks un Dž. B.  cenšas pateikt,  ka Rika eļļas metode daudziem cilvēkiem ir
palīdzējusi,  un, kamēr mums nav pierādījumu, ka cita ekstrakcijas metode ir  tikpat  efektīva,
pieturieties pie tā, kas darbojas." Rebeka

VēzisUn Pierādījumi

“22.04.2013 mēs saņēmām mana Vīra pēdējo asins analīžu rezultātus, un, lai gan viņš pēdējo
pāris  nedēļu  laikā  cīnījās  ar  iekaisušo  kaklu,  viņam klājas  ļoti  labi.Šis  Indica  kaņepju  eļļas
ekstrakts veic brīnišķīgu darbu, ārstējot viņa leikēmiju!

Viņa limfocītu skaits nepārtraukti samazinās un trombocītu skaits ir normālā diapazonā, tāpēc
nav  jāuztraucasvispār,  turpinot  ar  savu  nākamo  eļļas  partiju,  tas  ir  Blackberry  Kush,
Granddaddy  Purple  un  Washington  Red  indica  maisījums.Svētīts  ar  labajām  vibrācijām  un
dziedinošām domām, kas ieplūst katrā šo Vēzi ārstējošo zāļu pilē.Paldies kaņepēm. ” Debra

"Strādāja man.Dzīve atkal ir sasodīti pārsteidzoša. ” Zed
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"Nevarētu labāk pateikt!" Pēteris

“Rika Simpsona eļļai  ir  pilnīga zinātniska uzticamība,  ja  lasāt  zinātnisko literatūru.”  Roberts
Melamede, pazīstams arī kā Dr. Bobs

"Šūnu izdzīvošanas ceļa kavēšana izraisa Bad defosforilāciju un šī Bcl-2 proteīna pārvietošanu
mitohondrijās un pēc tam apoptozi." Ummmm, lūdzu, lajiešu noteikumus???” Iespēja

- Tas nozīmē: "Kaņepes nogalina vēža šūnas," iespēja.JB

"No daudzajiem komentāriem un videoklipiem, ko esmu redzējis par kaņepju eļļu, man jāsaka,
ka kaņepju augs, šķiet, satur "noklusējuma" vai "optimālo" iestatījumu cilvēka ķermenim. Remi

“Visam,  kam ir  mugurkauls,  ir  endokanabinoīdu  sistēma.Diemžēl  puse  iedzīvotāju  joprojām
nezina.Endokanabinoīdu sistēmai vajadzētu būt katrā zinātnes un medicīnas grāmatā.Tas ir tas,
ko skolām vajadzētu mācīt mūsu topošajiem ārstiem.Kā cilvēki to var nopietni ignorēt, tā ir daļa
no ķermeņa funkcionēšanas.Tā ir korumpēta izvēle un “īstā” zinātne publicēt.Tā ir nepatiesa
prakse.lol" Hloja

"Tas darbojas, jo tas ir spēcīgs imūnmodulators, kas stiprina vai fiksē bojātu imūnsistēmu.Tas
arī  novērš  DNS  vai  mitohondriju  bojājumus,  ko  izraisa  DNS  iznīcinošas  zāles,  piemēram,
reversās  transkriptāzes  inhibitori  un  proteāzes  inhibitori.Attīrot  savu  ķermeni  no  neveselīga
dzīvesveida vai citu iemeslu radītajiem bojājumiem un apvēršot arv narkotiku radītos bojājumus,
jā, var teikt, ka tas izārstē "palīdzības līdzekļus"." Džons

"Jebkura slimība, kas jums ir, var palīdzēt, ja šī eļļa to pilnībā neizārstē.Neatkarīgi no tā, kāds
jums ir jautājums par kādu slimību, atbilde vienmēr būs pārliecinoša JĀ. Ketija

"Tas  ir  izārstējis  deģeneratīvos  diskus  mugurkaulā,  audzējus  un  nervu  bojājumus  manam
draugam, kā arī izārstējis vēža audzējus manam sunim." Sāra

“Esmu medicīnas students, studēju medicīnas fizikas jomā, kas galvenokārt nodarbojas ar vēža
slimniekiem no medicīniskās attēlveidošanas un staru terapijas puses.Viss, ko varu pateikt, ir
ļoti,  ļoti  liels  PALDIES,  ka  pamodinājāt  mani  no  ļoti  slikta  sapņa.Esmu  pētījis  bezgalīgu
daudzumu informācijas  no visiem iespējamiem leņķiem,  un manā prātā nav šaubu par  šīm
zālēm.Es  iesaistījos  savos  kursos,  jo  patiesi  vēlējos  palīdzēt  cilvēkiem  ar  vēzi  un  citām
slimībām,  ar  kurām  es  varētu  palīdzēt,  taču  joprojām  dominē  korumpētā  medicīnas
sistēma.Šķiet,  ka  vienīgā  interese  (ŠEIT,  ĪRIJĀ)  ir  noasiņot  mirstošos  cilvēkus  no  pēdējā
santīma, saņemot ķīmijterapiju un radi, pirms iemest tos bedrē, kad nauda ir nopelnīta.Esmu
redzējis, kā cilvēki mirst.Visas viņu slimības pamazām izgaist, joprojām ēdot tablešu kokteiļus
un ko citu, un man ar to kļūst slikti.Kā es varu būt daļa no sistēmas, kas to dara?Vairs ne.Jūs
esat tikai iedvesma, un jūs (RIKS) esat aizskāris manu dzīvi tādā veidā, kam es zinu, ka man ir
jāseko,  un ticiet  man,  ka es  šeit,  Īrijā,  daru  visu,  lai  cilvēki  zinātu  jūsu vārdu.Man pat  nav
jākomentē šīs zāles apbrīnojamās spējas, jo fakti runā paši par sevi, ikvienam, kas vēlas tos
izpētīt.

Ziniet,  es  kādu  dienu  kaut  ko  izlasīju  un  nezināju,  vai  smieties  vai  smieties.Īrijas  vadošais
politiķis  (Maikls  Mārtins)  sacīja,  ka  kaņepju  lietošana  MS  vai  vēža  vai  jebkuras  slimības
ārstēšanai,  cik  viņš  uzskatīja  (skatiet  to),  netika  atbalstīta,  jo  “TURNEBIJA MEDICĪNISKI
APLIECINĀJUMI VAI IZPĒTE, LAI TO DUBLĒTU. Man tas bija jāizlasa dažas reizes, pirms tas
iegrima.KAS, pie velna, ir nepareizi ar šo vietu?Nav medicīnisku pierādījumu??Piedod, bet es
pat nezinu, kā to turpināt, nekļūstot dusmīga...” Brendans

-- Dārgais Brendan, es ļoti priecājos, ka redzat eļļu tādu, kāda tā ir, un izplatāt šo vārdu.Kas
attiecas uz Maiklu Mārtinu, viņš izklausās apmēram tāpat kā pārējie politiskie tipi, kurus esmu
satikusi.Kāpēc mēs ļaujam tādiem bojātiem muļķiem vadīt mūsu sistēmu?Ceru, kad Mr.Mārtins
saslimst ar vēzi, jo viņš praktizēs to, ko sludina, un pats lietos ķīmijterapiju.Paldies Brendanam
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par  atbalstu  un  turpiniet  strādāt.Šī  ir  viena  cīņa,  kuru  mēs  uzvarēsim.Ar  vislabākajiem
vēlējumiem, Riks Simpsons

"Kanabinoīdi kavē audzēja augšanu laboratorijas dzīvniekiem.Viņi to dara, modulējot galvenos
šūnu signalizācijas ceļus, tādējādi izraisot tiešu augšanas apstāšanos un audzēja šūnu nāvi, kā
arī inhibējot audzēja angiogenēzi un metastāzes.

Kanabinoīdi ir selektīvi pretaudzēju savienojumi, jo tie var iznīcināt audzēja šūnas, neietekmējot
to nepārveidotos kolēģus.Iespējams, ka kanabinoīdu receptori atšķirīgi regulē šūnu izdzīvošanu
un šūnu nāves ceļus audzēju un bezaudzēju šūnās.

Kanabinoīdiem  ir  labvēlīgs  zāļu  drošuma  profils,  un  tie  neizraisa  tradicionālo  ķīmijterapiju
vispārēju  toksisku  iedarbību.Tomēr  kanabinoīdu  lietošanu  medicīnā  ierobežo  to  psihoaktīvā
iedarbība, un tāpēc tiek izstrādātas uz kanabinoīdiem balstītas terapijas, kurām nav nevēlamu
blakusparādību. Manuels Guzmans — Citiem vārdiem sakot, kaņepju ekstrakti patiešām izārstē
vēzi.Trūkst tikai cilvēku pētījumu.Kāpēc?Jautājiet savai valdībai un tiem, kas tos kontrolē.JB

"Tas mani izārstēja no vēža... 4. stadijas smadzenes... Jā." Kristāls

"Tanja, tas darbojas, un es to esmu ēdis.Apstājieties, paskatieties un klausieties.Es iesaku lietot
eļļu pat tad, ja jums nav nekādu slimību.Tas pasargās jūs no nesaņemšanas, liks jums justies
daudz  labāk  nekā  iepriekš,  un  jūsu  ķermenis  jums pateiks  paldies.Slēgtie  prāti,  piemēram,
Amerikas  valdības  prāti,  izraisa  daudz  nevajadzīgu  nāves  gadījumu  no  nelabvēlīgas
ārstēšanas,  piemēram,  ķīmijterapijas  un  starojuma.Ja  mana  mamma  būtu  bijusi  gatava
izmēģināt eļļu, nevis sekot ārsta receptei šādai "praksei", es noteikti jūtu, ka viņa šodien būtu ar
mums.Ja nē, viņa nebūtu pārdzīvojusi  tik daudz ciešanu,  sāpju un galu galā noslīkusi savā
daudzskaitlī pēc tam, kad tie paši ārsti iemeta dvieli pēc vairāk nekā 100 000,00 USD vērtas
ārstēšanas.Ķīmijiskās un radiācijas klīnikas uztraucas tikai par savu monetāro stāvokli,  nevis
par pacienta ietaupīšanu un komfortu.Pastāv virpuļdurvju mentalitāte, kurā uzgaidāmās telpas ir
tikai stāvošas, pilnas ar izpostītiem un pārsvarā plikiem cilvēkiem, kuri gaida savu kārtu pēc
adatas.Man  ir  problēmas  gan  ar  jūsu,  gan  ārsta,  kurš  izrakstījis  zāles,  domāšanas
veidu.Izārstēšanai nevajadzētu būt saistītai ar naudas peļņu.Tas ir skumjš lietu stāvoklis, kam ir
jāmainās un jāmainās ātri.Personīgi  es atturos būt  par  pārbaudes priekšmetu jebkura ārsta
“praksei”. Dari, kā jūties, Tanja, bet es novēlu tev visu to labāko.Paldies Rick Simpson par visu,
ko darāt un esat darījis.Mēs izcīnīsim labo cīņu; likumi vai nē." Lūiss

"Tas, ka tas izārstē vēzi, ir diezgan bīstams un maldinošs pārvērtējums par citādi derīgu punktu,
kas ir pelnījis vairāk pētījumu.Bet nē, nē, nē.Kaņepes neārstē vēzi.Pašlaik nav galīgas un reālas
zāles pret vēzi, un tikai vairāki iedomīgi medicīniski, uztura un psiholoģiski centieni var palīdzēt
samazināt vēža izraisītas nāves risku.Kaņepes neārstē vēzi, un pacientiem tas ir jāzina. Davide

"RSO nogalina vēzi, draugs...Smēķēt, nē, bet RSO jā. Kevins

"Palīdzi man šeit, lūdzu, draugs..." Džefs

"Pirmkārt, "vēzis" ir jebkas, sākot no cistas līdz neiroblastomai, tāpēc "ārstē vēzi" ir vispārīgs,
mānīgs, nespecifisks.Tad kaņepēm ir ļoti laba ietekme uz šūnu dublēšanos, kasnoteikti palīdz,
bet sistemātiski neārstē audzējus.Atkal, katrs vēža veids ir atšķirīgs, un kaņepes ir uzrādījušas
kaut kādu pozitīvu reakciju uz krūts vēzi, kas ir o tipa karcinoma, ko plaši un ļoti efektīvi ārstē arī
tradicionālā medicīna.To sakot, es PILNĪBĀ esmu par kaņepju legalizēšanu, taču, lai gan esmu
ļoti atvērts alternatīvām terapijām, man jāpiekrīt, ka nepiekrītu šim pompozajam apgalvojumam.
Davide

"Jindrich Bayer, palīdziet, lūdzu!!!" Kevins

"Es varu pieņemt apgalvojumu, ka kaņepēm ir pozitīva reakcija cīņā pret noteiktiem audzēju
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veidiem." Davide

-- Deivid, pieņem visu, ko vēlies, ar mani viss ir kārtībā.Jā, par Rika Simpsona eļļu ir pieejams
ļoti maz datu, bet tas ir tikai medicīnas sistēmas un viņu naudas meistaru korupcijas dēļ.Tas
mainīsies  ļoti  drīz,  kad  Kolorādo  un Vašingtona  sāks  sniegt  savus  datus.Turklāt  Izraēla  un
Nīderlande tagad sāk pārbaudīt naftu, iespējams, drīz pievienosies Čehija.

Cik  mēs  zinām  un  no  mūsu  praktiskās  pieredzes  ar  tūkstošiem  pacientu,  šķiet,  ka  eļļa
iedarbojas uz visiem vēža veidiem daudz labāk nekā jebkas, ko pašlaik nodrošina medicīnas
sistēma.Ja  vēlaties  pierādījumus,  pagatavojiet  eļļu  un atrodiet  kādu,  kam ir  ādas  vēzis,  un
skatieties, kas notiek, uzklājot eļļu.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Ja jūs zināt patiesību par bagātajiem aiz dažām lielajām labdarības organizācijām, jūs sākat
saprast, kur aiziet jūsu nauda.Jums ir jāaplūko arī vēsturiskā informācija, piemēram, kā 1960.
gados, kad poliomielīta vakcīna tika traucēta 230 miljoniem amerikāņu, viņi nezināja, ka šajās
vakcīnās ir pērtiķu vīruss sv40.Pēc tam 1963. gadā prezidents Niksons pieteica karu pret vēzi,
jo viņam tika paziņots, ka tuvosies vēža epidēmija.Skatīt SV40 bija pērtiķiem, ka viņi savāca
antivielas šai vakcīnai, izmantojot uzņēmuma šķēli.Var paiet līdz 30 gadiem, lai parādītos kā
vēzis.Tagad tajā pašā laika posmā notika Amerikas veselības aprūpes privatizācija, un Niksons
aizrāvās  ar  privātu  veselības  aprūpes  pakalpojumu  sniedzēju,  lai  to  darītu  peļņas
gūšanai.Patiesība ir tāda, ka viņi izveidoja nozari, ko sauc par vēzi, un nevēlas, lai iedzīvotāji
uzzinātu par RSO. Metjū

"Izgatavojiet to pats, mēs jautājām Rikam, vai mēs to varam dabūt, un pēc kāda laika sapratām,
ka mēs dzīvojam tālu prom no Amerikas un nevaram kaut  kur ceļot,  lai  to iegūtu finansiālo
ierobežojumu  dēļ,  mēs  vienkārši  noskatījāmies  video  apmēram  100  reizes.  ,  praktiski
iegaumēju, atradu kaņepes pie vietējā piegādātāja, nopirku rīsu plīti, spirtu, pat termometru, lai
pārliecinātos  par  temperatūru.Tas  bija  vieglāk,  nekā  mēs  domājām.MĒS  TO  IZDARĪJĀM
PAŠI.Mans draugs to lieto jau 4 dienas...Gaidīsim un redzēsim.Mēs esam lasījuši medicīnas
žurnālus un skatījušies daudzas dokumentālās filmas, un visi to atklājumi ir vienādi (klīniskie
pētījumi veikti UCLA, Hārvardā...) — eļļa nogalina vēža šūnas!Tāpēc mēs nolēmām to izdarīt, jo
galu galā jūs nevarat tagad, kamēr neesat to izmēģinājis! Joanna

“Mīļā, pajautā saviem kaimiņiem... kādam no tuviniekiem jau var būt.Vienkārši jautājiet tāpat kā
jūs lūgtu aspirīnu?Vilnis divdesmit.” Sandijs

“Tas, ka placebo dziedina dažus cilvēkus, ir iemesls uz visiem laikiem atteikties no zālēm un
pētīt placebo mākslu.Sakot, ka jūs nekad neveicat placebo pētījumu, ja jums ir efektīvas zāles,
jums ir taisnība, tas nozīmētu, ka puse jūsu pacientu tiktu nogalināti slimi un nežēlīgi. Kristofers

-- Tas patiešām būtu slimi un nežēlīgi, Kristofer, un tāpēc es personīgi to nedarīšu.Citi var, ja
vēlas,  bet  es nedarīšu.Es vēlos,  lai  medicīnas sistēma sāktu lietot  eļļu  kā placebo -  ja  viņi
pierāda,  ka  viss,  ko  viņi  vēlas  lietot,  ir  drošāks  un  efektīvāks  par  eļļu  (un  pacientam  ir
jautrāks/patīkamāks), tad viņi var iet uz priekšu un to pārdot. .Ja nē, tad nē.Tas, manuprāt, ir
diezgan vienkārši un ļoti racionāli.Un tā tas būs arī nākotnē, kāpēc gan gaidīt?JB

"Vai vēl ir kāds pierādījums?Reāls, pārbaudāms pierādījums tam, ka kaņepes jebkuram palīdz
vēža ārstēšanai?Anekdotiski stāsti zinātniski nenozīmē absolūti neko.Atvainojiet.Es atklāju, ka
trūkst  pierādījumu,  un  es  vēlos,  lai  tā  būtu  patiesība.Bet  vai  ir  bijuši  KĀDI  pārbaudāmi
pierādījumi?Klīniskie  pētījumi?Vai  jūs  vispār  varat  kaut  ko  ievietot?Vienkārši  ziņkārīgs.Es
neesmu nīdējs.Es esmu tavā pusē, bet...vienalga...” Jā

"Ir saņemtas daudzas atsauksmes par cilvēkiem, kuriem ir vēzis un kuri ir izmantojuši kaņepju
eļļu, lai izārstētu sevi vai kādu tuvinieku...izpēti, Si.Ja jums ir nepieciešami "klīniskie" pētījumi,
jūs tos nesaņemsit, jo uzņēmumi, kas veic pētījumus, nevar nopelnīt naudu ar THC efektivitātes
atklāšanu tā dabiskajā formā.Vispirms tas ir  jāpadara par  “ķīmisko”  formulu un jātirgo šādā
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veidā.Tas viss ir vai nu izmantot savu intuīciju un veselo saprātu un izdarīt savus secinājumus,
vai arī ignorēt atsauksmes.Es izvēlos viņiem ticēt! Šēra

"Kim,  es  izaicinu  jūs  PIERĀDĪT,  ka  kaņepes  kā  netoksisks  dzīvības  glābšanas  līdzeklis  ir
"retorika".Veiksmi ar šo.Es kādreiz izklausījos tāpat kā jūs.Tad es nolēmu, ka es grasos izpūst
cauri  šai  "retorikai",  jo tai  JĀBŪT BŪTĪBA...  puika,  es kļūdījos.Es domāju DEAD Wrong.Jūs
nevarat noliegt zinātniskos 100% DZELZS PLAKĒTOS FAKTI.Es to nevarēju izdarīt un tu arī
nedarīsi.FAKTI ir FAKTI, un tas ir FAKTS, Kim.AMA un Big Pharma ir noziedznieki.Viņi apzināti
ir pieļāvuši, ka šī brīnišķīgā Dieva dāvana tiek dēmonizēta un par to tiek melots, gūstot tīru
peļņu!Viņi  ir  ļāvuši  jūsu  ģimenes  locekļiem  ciest  un  mirt,  Kim.Ja  uzskatāt,  ka  šīs  Petro
Chemicals, ko viņi tirgo, ir zāles, labāk padomājiet vēlreiz.Jūs vēlaties atklāt kādu "retoriku",
ejiet  runāt  ar  savu ārstu,  ejiet  runāt  ar  Amerikas vēža biedrību,  ejiet  runāt  ar  saviem indes
tablešu ražotājiem.Lūdzu, ņemiet vērā, Kim, KATRA TILLE, KAS VIŅI APSKATA IR "DROŠA",
NAV!Atrodi  man  tādu,  kas  nav  TOKSISKA,  tikai  VIENU!Tomēr  šeit  mums  ir  NETOKSISKS
DĀRZENIS, kas ražo visspēcīgākās zāles uz ZEMES, kas, kā pierādīts, IZĀRSTĒ SLIMĪBU, un
mūsu "veselības  speciālisti",  un  valdība  ir  uzskatījusi  par  vajadzīgu  liegt  mums šo  dzīvību
glābjošo dārzeņu, ļaujot mums ciest un mirt UN tikt nocietinātiem. cietumā, lai sabiedrībā būtu
vēl drošāk...Jūs vēlaties runāt par "RETORIKU"???Es ceru, ka šis ieraksts atver jūsu acis uz
PATIESĪBU.Ja  nē,  RIP  Kim,  jums  un  jūsu  veidam  nav  nekādu  cerību,  jums  ir  "klīniski
endokannabinoīdu trūkumi". Paskatieties, tā ir taisnība. ” Dens

“Liels paldies Rick & JB… Jūsu dēļ es tagad zinu patiesību.Veselība, miers un laime. ” Tīna

"Rik Simpson, tu esi tik sūdu pilns.Vēzi nevar izārstēt!” Džeisons

"Džeisonam jāstrādā valdības labā.Esmu redzējis, kā tas darbojas ar savām divām acīm. Metjū
“Kriss, ja skatāties Youtube video vietnē RSO, process ir  klāt.Es tomēr izmantotu Everclear,
nevis ligroīnu, tas ir tikai personiska lieta.Metjū, Džeisons, iespējams, strādā valdībā, VAI viņš ir
ļoti jauns un domā, ka ir apguvis visus visumā esošos datus.Tikai tad viņš var sniegt vispārēju
paziņojumu, ko var darīt.Viņam būtu jāzina katrs datu gabals. Džūdija

"Tu esi tikpat slikta kā propaganda, kas seko marihuānai...tas, ko jūs darāt cilvēku labā, ir lieliski
un tikai ārstē vēzi NĒ!Jā, atvieglot simptomus un palīdzot cilvēkiem ar sāpēm.Bet jūsu ekstrakti
ir  neapstrādāti  un ne tuvu nav tīri.Es nestrādāju valdībā.Es vienkārši  zinu muļķības,  kad to
redzu. Džeisons “Man ir miega traucējumi 20 gadus, RSO eļļa man palīdzēja aizmigt pirmo reizi,
un  pēc  pamošanās  es  nesāpēs!Jā!Džeisons,  kāpēc  tu  vispār  esi  šeit?Ja  nevēlies  to  zināt,
vienkārši aizej! Bonija

“@ Džeisons!!!Pierādiet, ka tas neizārstē vēzi vai STFU!!!” Džons

"Parādiet man pierādījumu?Un Džons ir smieklīgi, kā jums ir jāatgriežas pie vulgāras valodas,
piemēram, "STFU".Parāda, cik daudz inteliģences jums patiešām ir!Nav brīnums, ka tu esi no
Teksasas...” Džeisons

“Džeison, ja tu vēlēsies šādi turpināt, man tev būs jāaizliedz apmeklēt šo vietni.Veiciet vairāk
pētījumupirms izdarat savus spriedumus." JB

“Aizliegt mani,  bāc!Jūs esat melis,  un jums nav nekādu pierādījumu nekam!Jūs veicat  kādu
sasodītu izpēti un beidziet stāstīt šiem nabaga cilvēkiem melus!Jūsu eļļa ir jēlnaftas virs vārītiem
netīriem atkritumiem!Jūs esat tajā naudas dēļ kaut kādā veidā!Tāpēc aizliedziet mani, jo es zinu
patiesību  un  THC,  CBD  utt.NEIZĀRSTĒJIET  SALDĪTO  VĒZI,  jūs  esat  vēzis  medicīnas
marihuānas sabiedrībai! Džeisons

"Ardievu, Džeison." JB

"Manam vīram ir taisnība.Man ir 4 PET skenēšana, kas to pierāda.Kad man bija daudz eļļas,
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mani audzēji gāja kā traki.Kad man bija jāsamazina deva, tie bija stabilāki nekā sarūk.Man ir
redzami pierādījumi, ka lietas darbojas. Marija

“Izklausās  pēc  mānīšanas  naudas  pelnīšanai.Vai  jūs  tiešām  domājat,  ka  likums  ļaus  man
audzēt kaņepes, lai iegūtu eļļu?Iegūstiet īstu puisi.Es saslimu ar leikēmiju un neticu nevienam
vārdam  no  jūsu  teiktā.Jūs,  ārprātīgais  krāpnieks,  kas  lūdzas  par  slimajiem,  vajadzētu
ieslodzīt.Ja esat pārliecināts, ka tas darbojas, veiciet dažus reālus klīniskos pētījumus.Daudzas
valstis ļaus jums to darīt, neizmantojiet kādu Lame Ass FDA attaisnojumu! Stīvens

-- Stīven, jo ātrāk ķersies pie eļļas, jo labāk tev.Patiešām, nepārmetiet man, ka trūkst zinātnisku
pētījumu par eļļu.Ja medicīnas sistēma patiešām darītu to, kas tai ir jādara, šie astoņdesmit
liecības vien būtu bijis  viss,  kas  viņiem būtu  jāredz,  lai  veiktu  visus  desmitiem vai  simtiem
tūkstošu pētījumu, kas būs jāveic.

Mēs ar Riku patiešām nevaram atļauties veikt visus šos pētījumus, tas ir daudz ārpus mūsu
budžeta, turklāt mēs nevaram tos veikt likumīgi un tā, kā mēs tos vēlamies, tāpēc tagad tiešām
ir  atkarīgs  no  citiem,  kas  dara  savu  darbu.Cik  es  zinu,  ir  štati,  kur  ir  atļauta  medicīniska
marihuāna, nezinu, kāpēc viņi vēl nav veikuši pētījumu.Piemēram, ādas vēža gadījumā tas tiktu
darīts dažu mēnešu laikā, tikai lokāli lietojot eļļu.Bet šķiet, ka tas nenotiek, vai arī es nezinu par
šādiem pētījumiem.

Taču ir  zinātniski  pierādījumi,  kas apstiprina visu, ko mēs sakām: šis pētījums tika publicēts
2006.  gadāhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594un  šis  tika  publicēts  pavisam
nesenhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Es ceru, ka tas apmierinās jūsu zinātniskās vajadzības, un es ceru, ka jūs saņemsiet eļļu, pirms
jūsu ārstiem būs iespēja jūs nogalināt ar savu ķīmisko indi, kas nekad nebūtu atļauts, ja tā būtu
pārbaudīta atbilstošā un ētiskā medicīniskā pētījumā.JB

"Paldies, Rick Simpson, ka apstiprinājāt manu pārliecību par kaņepju eļļu...Man ir PTSS un es
vairs nelietoju medikamentus, jo lietoju kaņepju...Īstā lieta...Es saņemu pretestību no daudziem,
bet es zinu, kas darbojas, un es to reklamēju citiem...Tas joprojām ir nelikumīgi šeit, MO...Bet
varbūt es varu palīdzēt izglītot  cilvēkus,  daloties ar visām jūsu liecībām...un varbūt drīz būs
legāli...” Ale

"Es piekrītu, ka esmu 12 gadus vecs veterāns, kurš nesen tika šķirts no PTSS, un esmu atklājis,
ka ēdamie produkti  darbojas lieliski,  un ceru,  ka šajā ražas sezonā varēšu pagatavot  eļļu."
Džons

“4  dienas  bez jauna darba  iegūšanas.Bez blakusparādībām,  izņemšanas  un cilvēku  galvas
nenokošanas!Šeit  ir  jūsu  pētījums,  lol.Izplati  ziņu!Mums  tas  ir  vajadzīgs.Mēs  esam  parādā
cilvēcei, lai padarītu pasauli labāku.Šis ir sākums.:)” Kristīna

"Pētnieki  secināja:  "Šeit  sniegtie  dati  ir  pirmie,  no  kuriem  mēs  zinām,  lai  parādītu  CB1
(kanabinoīdu) receptoru un endokanabinoīdu kritisko lomu PTSD etioloģijā cilvēkiem.Kā tādi tie
nodrošina  pamatu,  uz  kura  izstrādāt  un  apstiprināt  informatīvus  PTSD  ievainojamības
biomarķierus,  kā arī  vadīt  racionālusizstrādāt  nākamās paaudzes uz pierādījumiem balstītas
PTSS ārstēšanas metodes.

Bet  negaidiet,  ka  federālās  amatpersonas  palīdzēs  virzīt  šo  procesu  uz  priekšu.2011. gadā
federālie  administratori  liedza  izmeklētājiem  Arizonas  Universitātē  Fīniksā  veikt  FDA
apstiprinātu, placebo kontrolētu klīnisko pētījumu, lai novērtētu kaņepju lietošanu 50 pacientiem
ar PTSS.

Zinātniskā integritāte?Ne, ja runa ir par marihuānu.Ne jau tālu.»

--  Lūdzu,  nepārmetiet  mums  medicīnisko  pētījumu  trūkumu  par  kaņepju  eļļu.Jo  ātrāk  jūs
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sapratīsit, ka jā, ir cilvēku grupa, kas patiešām kontrolē šo pasauli un ka viņi vienkārši darīs
visu, lai aizkavētu kaņepju atgriešanos, jo labāk jums.Tas nenozīmē, ka mēs nespiedīsim cauri
kaņepju  zālēm,  tas  nozīmē  tikai  to,  ka  tas  prasīs  ilgāku  laiku,  nekā  nepieciešams  vai
paredzēts.JB

“Pirmo reizi, kad es smēķēju kaņepes, kad man bija 15 gadi, šķita, ka manas smadzenes pēkšņi
bija ieguvušas trūkstošo ķīmisko vielu,  kas man bija vajadzīga līdz tam. Mana trauksme un
depresija bija tik daudz vieglāk vadāmas, ka tas man kādu laiku deva jaunu elpu. Es vienmēr
esmu domājis, kāpēc kaut kas, kas mums acīmredzami ir tik labs, ir nelikumīgs, bet tā ir mana
atbilde īsumā. Paldies, ka paveicāt lielisko darbu, cieņu jums Riks un Dž. B.” Mailzs

"Man  ir  draugs,  kurš  ir  bijušais  jūras  un  Irākas  kara  vetārsts.Viņš  cieš  no  smaga  PTSD
gadījuma.Kaņepes ir vienīgais, kas viņam palīdz dzīvot kaut cik normālu dzīvi.Nekas, ko VA
viņam nekad nav darījusi vai devusi, nekad īsti nav palīdzējis.Mēs ar sievu ciešam no lielām
medicīniskām problēmām.Kaņepes ir  vienīgais,  kas mums palīdz.Šī  iemesla dēļ mēs darām
visu iespējamo, lai mēģinātu legalizēt šo apbrīnojamo augu šeit Aiovas štatā.Daudzi no mūsu
veterinārārstiem gūtu lielu  labumu no pastāvīgas likumīgas piekļuves kvalitatīvai  kaņepei.Es
uzskatu, ka pilnīga legalizācija ir vienīgais veids. Džastins

“Es lietoju kaņepju eļļu vairākus apstākļus, un es nekad neesmu tik labi gulējis vai juties tik
labi.Paldies Rick Simpson & JB par ziņu, ka šis augs dara brīnumus par visu, ko var iedomāties!
Vienkārši DARIET to cilvēki un pārliecinies paši!!Tas ir vienīgais veids, kā kļūt par patiesi ticīgu,
ticiet man! Val

-- Paldies, Val.Tā ir taisnība, ka nekas nepārspēj personīgo pieredzi ar eļļas spējām.Tiklīdz jūs
to izmēģināsit, piemēram, pie apdeguma vai moskītu koduma, un nieze un sāpes pāries dažu
sekunžu laikā, ikviens var jums pateikt, ko vēlas, un jūs zināt, ka viņi var pateikt, ko vēlas, bet
eļļa  joprojām  būs  labākās  zāles,  kas  ir.Un  tu  vēlēsies,  lai  mājās  būtu  kāds  spainis,  ja  nu
gadījumā kaut kas atgadīsies.

Jums nav jāuzticas nevienam vārdam, ko mēs sakām, vienkārši pagatavojiet eļļu, atrodiet kādu
ar apdegumu, ādas vēzi, diabētisku čūlu, pēc tam uzklājiet to lokāli un skatieties, kas notiek.Tad
atcerieties, ka tas pats notiks arī jūsu ķermenī, kad jūs norīsit eļļu, un tas tiešām ir viss, kas
jums jāzina.JB

“Pagājušā  gada  aprīlī  pēc  5 gadiem,  kad  biju  brīvs  no  krūts  vēža,  man  atkal  tika
diagnosticēts.Šoreiz tas bija 4. posms, terminālis ar mugurkaulu, ribu, limfmezgliem, krūšu kaula
un krūts.Man pamatā piedāvāja paliatīvo aprūpi un teica, ka viņi mēģinās atturēt mani no pārāk
lielām sāpēm...Lai dotos mājās un kārtotu savas lietas.Man ļoti sāpēja, un viņi turpināja izrakstīt
arvien  vairāk  toksisku  pretsāpju  līdzekļu  ar  ĻOTI  šķebinošām  blakusparādībām  (Percocet,
hidromorfons un deksimetazons).Es nevarēju strādāt ar tiem.

Mans vīrs sāka lasīt šīs lietas internetā, un es, maigi izsakoties, biju skeptiska, taču sapratu, ka
man burtiski nav ko zaudēt, to izmēģinot.Košļāt ļoti nelielu daudzumu White Widow 3 reizes
dienā.Pagājušajā  nedēļā  saņēmu ziņu,  ka  mans  kaulu  mets  ir  pilnībā  pazudis.Šodien  man
teicaka MRI uzrāda BŪTISKU mīksto audu audzēju saraušanos.Tagad neesmu tik skeptisks un
jūtos lieliski, bez sāpēm. Jūlija

"Pirms  3  1/2  gadiem  man  tika  diagnosticēts  krūts  vēzis,  3.  stadija,  agresīvs.Tika  veikta
mastektomija, ķīmijterapija un radiācija, un testi bija negatīvi attiecībā uz vairāk vēža.Diemžēl
mans vēzis metastizēja, un tas noveda pie 4. pakāpes, kas ir agresīva pret krūts vēzi.Tagad
man bija  kaulu  vēzis  un  fantoma lūzums,  kad  vēzis  bija  izēdies  cauri  mana  kreisā  gūžas
kaulam, un mana kreisā augšstilba bija pilna ar vēzi.Kad tika norādīts pareizajā virzienā uz
RSO, es saņēmu lieliskas ziņas no krūškurvja, vēdera un iegurņa zonas skenēšanas — vēža tur
nav.Mani iepriekšējie skenējumi uzrādīja 8 vēža plankumus, 1 kreisajā kājā, 5 mugurkaulā un 2
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jostasvietas lejasdaļā. Drīzumā es saņemšu šīs vietas skenēšanu/rentgenu un cerams, ka es
atkal varēšu ziņot par labām ziņām.Tas ir izglābis manu dzīvību!Tas noteikti pārspēja dakteres
vārdus “Tu esi galīgs, sakārto savas lietas un mēs dodam tev dzīvot 4 mēnešus”, un tas bija
pirms 16 mēnešiem.(Jāpiebilst, ka viņa tagad staigā ar staiguļa palīdzību un guļ gultā, ko viņa
nav varējusi izdarīt 3 gadus.Viens no viņas nākamajiem mērķiem ir būt pietiekami labi/mobilai,
lai kopā ar mani apmeklētu kādu mūzikas pasākumu.)”

"Sveiks,  Džindrih,  vakar  es  pabeidzu  lasīt  Rika  grāmatu.Lieliskas  lietas!Godīgi  sakot,  man
tiešām nav vajadzīgi vairāk pierādījumu par eļļas patiesi maģisko spēku!Esmu veicis arī dažus
eksperimentus un katru dienu atklāju ko jaunu, ko šīs zāles spēj!Apbrīnojami!Diemžēl, lai gan
es esmu pārliecināts  un pat  ja  mana draudzene ir  pārliecināta,  viņas  māte  kaut  kā  nespēj
pilnībā 'atlaist'...un tomēr viņa nav pārliecināta, vai atmest sūdīgo ķīmijterapiju... Es pastāvīgi
cenšos izcelt labus argumentus, bet nevaru izlemt viņas vietā!Viņai ir vēzis, un viņa ir vienīgā,
kas var izlemt, ko darīt ar savu dzīvi.Es zinu, ka beigās viņa tik un tā tiks izārstēta, jo mēs
iepildīsim viņā tik daudz eļļas, ka viņai nebūs iespējams nomirt.Bet tomēr es uzskatu, ka ir tik
stulbi  un  tik  bīstami  spēlēties  ar  šīm  sasodītām  ķimikālijām,  it  īpaši,  ja  jums  ir  pieejamas
dabiskas zāles, kas, kā pierādīts, izārstē vēzi!Es lasīju par jūsu pieredzi ar vēzi un medicīnas
sistēmu...Man ļoti  žēl  par  jūsu  zaudējumu...  un  tagad  es  labāk  saprotu  jūsu  attieksmi  pret
tradicionālajām tā sauktajām "medicīnām"! Luidži

-- Sveiks, Luidži, paldies par jaukajiem vārdiem par grāmatu un žēl, ka tev tas ir jāpārdzīvo.Tā ir
viņas  izvēle,  kādu ārstēšanu viņa izvēlas,  bet  es  netuvotos ķīmijterapijai  -  vienkārši  izlasiet
manas mammas stāstu viņai, varbūt viņa sapratīs, ka indes lietošana nekad nav laba ideja, it
īpaši, ja tā nav pamatota vai nepieciešama.Viņas izredzes vienkārši izdzīvot pēc ķīmijterapijas
ievērojami uzlabosies, ja viņa lietos eļļu,  bet atkal,  kāpēc nodarīt vēl lielāku kaitējumu viņas
slimajam ķermenim?Tam nav nekādas jēgas. Ar vislabākajiem vēlējumiem, Džindrih

“Šī ir cīņa, ar kuru jāsastopas daudziem labiem cilvēkiem, nezinošam ārstam, kurš domā, ka
zina vairāk, nekad nevirzoties uz priekšu saistībā ar jaunu un esošo informāciju par kaņepēm, tā
kanabinoīdiem  un  spēju  nogalināt  vēzi,  nekaitējot  pacientam.Cik  neprātīgi  no  mūsu
perspektīvas, ka viņi prasīs indi par kaut ko tik drošu, kāpēc?Vai tā ir neziņa, vai arī viņi skrien
nobijušies?

Esmu apmeklējis ārstu reizi 5 gados, kopš uzzināju par šo eļļu IBS ārstēšanai, un tas bija kaut
kas  tāds,  ko  es  pats  nevarēju  izdarīt.Mēs  ar  izmežģītu  sārti  izmantojām  eļļu,  lai  nekad
neinficētu, bez ciešanām noņēmām šuves, un katru reizi, kad to uzklāju, sāpes uzreiz pazuda,
jo tika noņemts iekaisums.Tas tika pilnībā izārstēts 2 1/2 līdz 3 mēnešos, nevis fizioterapijas
laikā, un apmēram 9 mēnešiem līdz gadam.Es atkal un atkal esmu redzējis savām acīm, un
neviens to nevar man atņemt. Kovijs

"Ārsti  NAV zinātnieki  un nepraktizē zinātni.Ja viņi  to darītu,  viņi  pieprasītu,  lai  valdība ļautu
viņiem piekļūt marihuānai.Iemesls ir tagad pierādīta ķermeņa daļa, endokanabinoīdu sistēma,
ko Amerikas medicīnas sabiedrība ir  pilnībā ignorējusi.Kamēr citas valstis veic arvien vairāk
pētījumu par marihuānu un īpaši vēziārstēšana, Amerikas medicīnas iestādi vada Big Pharma,
liela apdrošināšana un liela nauda.Ārsti ir atdevuši kontroli pār savu amatu neārstniekiem un
politiķiem, kuru pamatā ir bailes.Viņi pavadīs gadus, cenšoties atrast alternatīvas patentu juristu
kontrolē, vienlaikus apdraudot iespējamos ārstēšanas veidus.

Ja marihuāna būtu paslēpta dziļos džungļos, ko kontrolētu kāda analfabēta cilts, Big Pharma
būtu  pirmais,  kas  kontrolētu  tās  ražošanu,  patentētu  daudzos  dažādos  kanabinoīdu
savienojumus un pēc tam vērstos pie ārstiem, lai to "izrakstītu".Bet lielākā cilts ASV jau sāk
kliegt patiesību.Žēl, ka Big Pharma šī cilts nav pārdošanā. Braiens

"Šie pierādījumi ir ar mums.Un mēs ar to dalāmies.Tiek atmaskota ārstniecības personu grupa,
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kas [vairs nav jāizturas ar cieņu] narkotiku stūmēju, kuri strādā stimulu dēļ.Viņi grozās savos
maciņos.Viņi  ir  informēti  par notiekošo,  un viņu rotaļu biedrs FDA sakrīt  ar  viņiem.Ne ar ko
neatšķiras no jebkāda veida tirānijas, ar kādu esam saskārušies, pirms pieņēmām, ka šoreiz tā
ir mājvieta.Mēs to darām paši sev.Ir zāles pret vēzi, NAV LĪDZEKĻU PRET tam, kā mums šobrīd
tiek uzspiesta MEDICĪNA, ja vien mēs nebalsojam ar savām kabatām un biļeteniem! Tīlmans

“Esmu vērojis,  kā radinieki  un draugi tik  ātri  panīka un mirst  pēc tam, kad bija spiesti  tērēt
desmitiem  tūkstošu  dolāru,  lai  viņus  lēnām  nogalinātu,  kad  zāles  izaugs  tieši  no  Zemes
mātes.Ej tagad, mosties un pasmaržo muļķības.Neleciet uz stereotipiem un veiciet kādu REĀLU
izpēti. Eimija

“Man  bija  vecāka  dāma  ar  Alcheimera  slimību.Viņai  bija  nepieciešama  aprūpe  24/7.Viņa
turpināja aizdedzināt savu virtuvi,  mēģinot gatavot.Mēs to izdarīsim, viņa ieguva eļļu un pēc
mēneša atkal varēja atpazīt savus mazbērnus un sāka atgūt atmiņu. Dženeta

"Es zinu,  ka man labāk patiktu  RSO,  nevis  ķīmijterapija/rad...  Smieklīgi,  kā  daži  cilvēki  var
noraidīt RSO, ja visa pārējā blakusiedarbība var atstāt jums ļoti zemu dzīves kvalitāti." Kerija

“Tam jābūt viegli iegūstamam.Tam ir jābūt pieejamam ”Jo vairāk es lasu, jo vairāk mani aizrauj.”
Šellija

"Nākamreiz,  kad  dzirdat  kādu  sakām:  "Kur  ir  recenzēti  pētījumi?":  Meklējot  PubMed,  visu
recenzēto zinātnisko rakstu krātuvē, izmantojot terminu "marihuāna", tiek iegūti gandrīz 20 000
zinātnisku rakstu, kuros ir atsauce uz augu un/vai. tās sastāvdaļas, no kurām gandrīz puse ir
publicētas tikai pēdējo desmit gadu laikā.Salīdzinājumam, atslēgvārdu meklēšana, izmantojot
terminu “Tylenol”, iegūst 17 370 publicētus rakstus.Atslēgvārdu meklēšana, izmantojot terminu
“ibuprofēns”,  iegūst  10  500  publicētu  rakstu.Atslēgvārdu  meklēšana,  izmantojot  terminu
“Ritalin”,  iegūst  7012  publicētus  rakstus,  un  atslēgvārdu  meklēšana,  izmantojot  terminu
“hidrokodons”, iegūst tikai 630 publicētus rakstus. Lina

"Jauns  valdības  finansēts  kaņepju/vēža  pētījums  ŠOKĒ  zinātnisko  kopienu...THC,  kaņepju
galvenā psihoaktīvā sastāvdaļa, faktiski var mainīt cilvēka ģenētisko kodu, lai novērstu vēzi un
iekaisuma slimības.Kas?!!!!Kas kas!!!????

Riks Simpsons un viņa galvenais elfs, čehu aktīvists Džindrihs Bajers, to ir teikuši jau daudzus
mēnešus, un es biju pieklājīgs, bet klusībā pasmīnēju par šo domu, jo man tas izklausījās kā
hokuspokuss (un citu nelielu tehnisku iemeslu dēļ). domstarpības, kas man ir bijušas ar viņu
skatījumu)....Zāles  nevar  mainīt  DNS,  vai  ne?NEPAREIZI,  acīmredzot!SVĒTS  [BLEEP]!!!!!!”
Alans

"Labi, lai ko tas arī nozīmētu, tas ir ārpus manas kompetences jomas.Iespējams, ka tajā teikts,
ka kanabinoīdi var izārstēt vēzi, un viņi to kaut kā izdara, izmantojot gēnu modifikācijas.Un, kā
vienmēr, ir nepieciešams vairāk pētījumu.

Es saku tikai  to,  ka pati  doma par lietu ir  matērijas mazākā daļiņa,  un eļļa var arī  sakārtot
domas.Gēni joprojām ir pārāk lieli.Pētījumā jākoncentrējas uz to, ko kanabinoīdi dara ar mūsu
ķermeņa mazākajām daļiņām, atomiem, kvarkiem, stīgām utt.Šeit sākas problēmas, mazākajās
daļiņās, tas ir tas, kas jums ir jānovērš, ja vēlaties patiešām novērst problēmas.JB

Endokanabinoīdu sistēma
“Katrs  organisms  ar  endokanabinoīdu  sistēmu  (pazīstams  arī  kā  ECS)  var/gūs  labumu no
kanabinoīdiem, radot homeostāzi (harmoniju) šajā organismā.Uz šīs planētas ir trīs organismi,
kuriem nav ECS: sūkļi, želejas zivis un politiķi.Labi, varbūt, iespējams, ka pēdējais varētu būt
pārspīlēts, tikai nedaudz. Stīvs

- 58 -



"Es uzskatu, ka audzēju nomācošo gēnu zudumam ir izšķiroša nozīme vēža gadījumā, un to
izraisa endogēns kanabinoīdu deficīts." Matijs

-- Gēni ir pārāk lieli, jāiet pie mazākajām daļiņām, tur rodas problēma un tur tā ir jānovērš.Pat
DNS ir pārāk liela. JB

“Es atstāšu zinātni zinātnieku ziņā, kas es neesmu, es ievācu informāciju no tā, ko redzu un
jūtu.Es zinu, ka esmu labāks un tie, ar kuriem esmu dalījusies savās zināšanās, ir labāki vai
atveseļojas, un galvenokārt  mierā viņi  nebaidās no savas slimības vai slimības, kas padara
atveseļošanos vēl labāku bez stresa. Kelee

"Tas  ir  apturējis  manus  uzbrukumus  gadiem  ilgi.Kopš  19. gadsimta  medicīnas  profesijās  ir
zināms,  ka  tas  mazina  migrēnas,  un  2003. gadā  Russo  izteica  pieņēmumu,  ka  vainojams
klīniskais endokanabinoīdu deficīts." Toms

"PubMed ir raksts, kurā teikts, ka IB, migrēnas un fibrozes varētu būt klīnisks endokanabinoīdu
deficīts." Ēriks

-- Protams.Mēs skatāmies uz to, ka lielākā daļa slimību ir kanabinoīdu deficīta simptomi, un
lielākā daļa slimību, iespējams, nemaz nenotiktu, ja cilvēki kopš dzimšanas dienas lietotu nelielu
daudzumu eļļas.JB

J.Kāpēc  man  vajadzētu  sagaidīt,  ka  ārsti  atbalstīs  apgalvojumu,  ka  kaņepes  izārstē  vēzi?
A.Tāpēc, ka tas patiešām izārstē vēzi, un tas ir viss.THC izraisa apoptozi, tāpēc pārsteidzoši tas
izraisa apoptozi visos vēža veidos.Kāpēc?Nu, jo dekarboksilētā eļļa kaut kādā veidā nokļūst
visās ķermeņa šūnās, ja tiek uzņemta pareizajā daudzumā.Endokanabinoīdu sistēma regulē
imūnsistēmu, tāpēc, kad imūnsistēma darbojas pareizi, tā var cīnīties arī ar vēzi.Nav daudz,
patiesībā, tas ir patiešām aizvainojoši vienkārši.

Pareizi  ražota  augstas  kvalitātes  eļļa  jebkurā  gadījumā ir  labākā  iespēja  pacientam (varbūt
dažos  dzīvībai  bīstamos  gadījumos  būs  nepieciešama  operācija).Un,  ja  jūs  zināt  kādu
ārstēšanas iespēju, kas ir drošāka, efektīvāka un pacientam patīkamāka nekā eļļa, pastāstiet
mums.Nav neviena.

Paskatieties,  ko saka Mešulams un Pečers:  “Iekaisuma/audu traumas izraisa strauju vietējo
endokanabinoīdu līmeņa paaugstināšanos, kas savukārt regulē signalizācijas reakcijas imūnās
un citās šūnās, modulējot to kritiskās funkcijas.Ir ziņots par izmaiņām endokanabinoīdu līmeņos
un/vai CB2 receptoru izpausmēs gandrīz visās slimībās, kas skar cilvēkus, sākot no sirds un
asinsvadu,  kuņģa-zarnu  trakta,  aknu,  nieru,  neirodeģeneratīvām,  psihiskām,  kaulu,  ādas,
autoimūnām,  plaušu  slimībām  līdz  sāpēm  un  vēzim,  kā  arī  CB2  modulējošām  slimībām.
receptoru aktivitātei ir milzīgs terapeitiskais potenciāls šajās patoloģijās.

Un kā jūs to visu darāt?Nu ar eļļu.Jūs līdzsvarojat līmeņus vai ievietojat tospārbraukšana, ja
nepieciešams.Jūs varat  ēst  eļļu,  berzēt  to,  iztvaikot  un lietot  svecītēs,  un starp šīm četrām
metodēm jūs varat atrast veidu, kā palīdzēt katram pacientam uz šīs planētas.Vēlāk ārsti injicēs
audzējos ar eļļu un rekordīsos laikos tos samazinās (nav ieteicams mājās).

Un kāpēc es ierosināju ādas vēzi (vai diabētiskās čūlas vai apdegumus)?Nu, jo jūs varat redzēt,
kas tur notiek, un parasti nav vajadzīgs ilgs laiks, lai tos izārstētu ar eļļu, vairumā gadījumu ne
vairāk kā dažas nedēļas.Tad vienkārši saprotiet, ka tas pats, kas notiek pēc lokālas uzklāšanas
uz ādas, notiek jūsu ķermenī, kad jūs norīt eļļu.Atkal aizvainojoši vienkārši, bet tas galu galā ir
ļoti  precīzs  skaidrojums.Un  tad  atgriezieties  pie  Mechoulam  rakstītā:  "Ir  ziņots  par
endokanabinoīdu līmeņa un/vai CB2 receptoru ekspresijas izmaiņām gandrīz visās slimībās,
kas  skar  cilvēkus,  sākot  no  sirds  un  asinsvadu,  kuņģa-zarnu  trakta,  aknu,  nieru,
neirodeģeneratīvām,  psihiskām,  kaulu,  ādas,  autoimūnām,  plaušu  slimības  līdz  sāpēm  un
vēzim, kā arī CB2 receptoru aktivitātes modulēšanai ir milzīgs terapeitiskais potenciāls šajās
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patoloģijās.

– To visu zinot, es tūlīt došos modulēt savu CB2 receptoru aktivitāti.JB

"Ikviens,  kurš  šaubās.Vai  drīkstu  lūgt,  LŪDZU,  Google  meklējiet  vārdus  Endokannabinoīdu
sistēma.Tas ir  katrā cilvēkā.Cilvēki  burtiski  ražo kanabinoīdu vielas savā mātes pienā,  tas ir
pierādīts medicīnisks fakts.Mūsu ķermenī burtiski ir milzīga sistēma, kas atklāta pirms gadiem
un kurā ir receptori kaņepju savienojumiem.Tas arī ir pierādīts fakts.Zinātne ir pierādījusi, ka
THC ieslēdzas TIKAI bojātu, neveselīgu vai vēža šūnu CB1 receptoros, un PIEspied tās mirt
caur apoptozi, ieprogrammētu šūnu nāvi.Vēža šūnas ražo keramīdu, THC atrod to un novērš
problēmu.Atkal, tas ir medicīniski pierādīts fakts, ko varat atrast jebkur tiešsaistē, akreditētās
universitātēs un citos pētniecības centros.Šī  ir  īsta  zinātne.NAV daži  bullis  cilvēki  veido,  lai
iegūtu augstu.

Es zinu, ka vairāki bērni dziedināja vai dziedināja vēzi, izmantojot kaņepes.Mans dēls ir viens
no  viņiem.Vai  jūs  domājat,  ka  mans  divus  gadus  vecais  vēlas  iegūt  augstu  līmeni?Vai  jūs
domājat, ka es gribu savu bērnu?Hm, NĒ.BET, es viņam nedosīšu arī ķīmijterapijas ārsti, kas ir
teikuši,  ka  mēs  viņu  neizārstēsim.Un  es  noteikti  nevēlos,  lai  viņš  nomirst.Tātad...jā,  es  to
izmantošu  viņam  un  pastāstīšu  visiem,  ko  zinu  patiesību.Un,  cerams,  tiksi  galā  ar  dažiem
šaubīgajiem...Varbūt  kādu  dienu šī  saruna izglābs  viņu  dzīvības vai  kādu,  ko  viņi  pazīst...”
Suzetta

"Izmaiņas lipīdu metabolismā ir cieši saistītas ar vēzi.Vairākām bioaktīvo lipīdu klasēm ir nozīme
neoplastiskajā transformācijā un audzēja augšanā un progresēšanā iesaistīto signalizācijas ceļu
regulēšanā.Endokanabinoīdu sistēma, kas ietver no lipīdiem atvasinātus endokanabinoīdus, to
G-proteīnu savienotos receptorus (GPCR) un to metabolisma fermentus, kļūst par daudzsološu
terapeitisku mērķi vēža ārstēšanā.

--  Endokanabinoīdu  sistēma  tieši  regulē  imūnsistēmu,  tāpēc  jā,  tai  ir  liela  nozīme  vēža
ārstēšanā.Nav nepieciešams universitātes grāds, lai to saprastu.

Un  kā  jūs  regulējat  endokanabinoīdu  sistēmas  darbību?Varbūt  ar  kanabinoīdiem?
Un kāda kaņepju forma ir visspēcīgākā?Nu, eļļa.Un kā pacientiem tas jālieto?Tāpat kā lielākā
daļa citu zāļu, viņi var ēst, vienkārši ēst.Trīs reizes dienā.Bingo.JB”

Atsauksmes par vēzi
Moto: Šķiet, ka spontāna vēža remisija notiek pārsteidzoši bieži kaņepju eļļas 
klātbūtnē
"Draugam ir kaulu vēzis.Tikko sāka lietot eļļu pagājušajā nedēļā, sāpes ir pagājušas, viņš jūtas
labāk.Onkoloģijaārsti ir šokēti." Džo

“Es noskatījos, kā kāda laba draudzene nomira ar 4. stadijas krūts vēzi uz pēdējām kājām pēc
intensīvas  ķīmijterapijas.Es viņai  iedevu īpašus cepumus,  pēc tam fēniksa asaras  ik  pēc  4
stundām.Viņa izveseļojās un plaukst!Teica, ka viņa nekad nav jutusies labāk! Šarlēna

"Jūs izglābāt tik daudz dzīvību...Viens no maniem draugiem izārstēja savu kaulu vēzi 45 dienu
laikā pēc kaņepju eļļas ārstēšanas. Gjans

“Vakar dažas lieliskas ziņas.Vīrietis, kuram mēs tikko bijām iedevuši eļļu, padziļināja savu ārstu,
kad pēc dažām nedēļām tika konstatēts, ka audzēji viņa plaušās ir  pazuduši,  kā arī  audzēji
aknās, kas bija sarukuši līdz tikai vietai.Viena maza caurule!Mēs esam ceļā, un viņiem visiem
klājas labi.Es ceru, ka lietas ir labi.Phoenix Tears ir dzīvs un vesels. Kriss

“Hosē: Atjauninājums — mans 81 gadu vecais draugs pārcieta 3 audzējus kopā no viņa sejas
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(ādas vēzis) plakanšūnu karcinomas.Viņiem nebija izredžu pret pasaules labākajām zālēm.5
nedēļas uz eļļas, un viņš jūtas labāk nekā 15 gadu laikā.Viņa apetīte ir atgriezusies!Viņš uzvar
cīņā!!!Mēs uzvaram cīņā!

Stīvs: Vai viņš norija eļļu un lietoja to arī lokāli?

Hosē: Abi

Stīvs: Fantastiski.Vai nav pārsteidzoši apzināties, ka mēs varam šādi mainīt kāda cilvēka dzīvi.

Hosē: Viņš sāka berzēt uz vaiga 68% THC eļļu, kas sajaukta ar olīveļļu un kokosriekstu eļļu 2
nedēļas,  pirms  tā  parādījās.Viņš  arī  uzņem  to  bez  olīveļļas  pēc  tam,  kad  to  ierīvē  vaiga
iekšpusē.

Hosē: Viņa ārsts man vakar piezvanīja un teica, ka viņam arī ir ādas vēzis un viņš vēlētos, lai
eļļa izmēģinātu uz sevi.

Stīvs: Tagad tās ir fantastiskas ziņas par to, ka ārsts vēlas palīdzēt.Labi darīts mans draugs!!!!
Un es priecājos, ka jūsu 81 gadu vecais draugs atkal ir atgriezies baudīt dzīvi.

Hosē: Jā, tas tiešām ir pārsteidzoši!Dr P mēs viņu sauksim, ir labi pazīstams pāris grāmatu
autors  un  lielisks  naturopāts  dziednieks  un  medicīnas  ārsts.Pēdējo  2  nedēļu  laikā  viņš  ir
nosūtījis pie manis 5 savus pacientus.Visi termināla vēža pacienti.

“Pirms  divām  nedēļām  es  iedevu  citam  savam  ādas/rīkles  vēža  pacientam/draugam  kādu
ārstniecisko eļļu, ko norīt un lietot lokāli, kā arī nedaudz kokosriekstu eļļas.Otrdien viņš man
teica, ka viņa vaiga āda ir atvērusies un audzējs ir atklāts.Es teicu viņam turpināt lietot eļļu, bet
bez kokosriekstu eļļas tikai  tīru ārstniecisko eļļu.Viņš uzlika ārstniecisko eļļu  tieši  uz atklātā
audzēja  un  teica:  "Izciļņa,  kas  bija  izlīdis,  pazuda  nākamajā  dienā.Tas  sāka  iztukšot  dažu
minūšu laikā pēc tā uzklāšanas.Tā iztecēja — eļļa izvilka vēzi kā salvete. Vēža audzējs bija tur,
tagad tas ir pazudis...Divas nedēļas!!!" Hosē

"Sveiki Rick Simpson & Jindrich Bayer! Es vēlējos padalīties ar ļoti laimīgām ziņām.Mammas
skenējumi  uzrādīja  “izmērāmu”  VISU  audzēju  lieluma  samazināšanos  aknās  un  aizkuņģa
dziedzerī.Kā arī audzējs plaušās tagad ir PILNĪGI, 100% PĀRZIES!!!Ir jāpateicas tik daudz, taču
pirmais  cilvēks,  kurš  ir  pelnījis  vislielāko  mīlestību,  ir  Riks  par  tik  atklātu  šīs  informācijas
kopīgošanu ar pasauli.

Paldies Džindriham par visu, ko darāt, ieskaitot jūsu atbalstošo laipnību un norādījumus.Es zinu,
ka mēs joprojām staigājam pa olu čaumalām ar viņas diagnozi/prognozi, bet, ja viss turpinās
uzlaboties (audzēji samazinās vai “atrisinās”, kā viņi to sauc, bez turpmākām metastāzēm).Es
galu galā nosūtīšu jums viņu pirms un pēc medicīniskajiem ziņojumiem, lai jūs varētu redzēt, ka
jūs palīdzējāt glābt dzīvību neticamai, mīlošai, aktīvai, ziedojošai sievietei, kura ārā stāda savu
garšaugu dārzu.kā es rakstu.Daudz mīlestības, Barbara”

-- Sveika, Barbara, paldies, tu padarīji mūsu dienu ar savu e-pastu.Pasveiciniet savu mammu
mūsu  labā  un  pārliecinieties,  ka  viņa  nemeklē  citus  skenējumus,  rentgenstarus  vai  citas
kancerogēnas  muļķības.Lieciet  viņai  ievērot  savas  jūtas,  sešus  mēnešus  vai  mazāk  viņai
vajadzētu ēst 120–180 g eļļas.Ja es būtu viņas vietā, es tik un tā ēstu eļļu katru dienu visu
atlikušo  mūžu,  vēzim ir  ļoti  maza  iespēja,  ja  organismā ir  eļļa.Uzturošās  devas  ir  ārkārtīgi
svarīga šīs metodes sastāvdaļa.Ar vislabākajiem vēlējumiem, Džindrih

"Mana drauga vīrs tika izārstēts no vēža, kas satrieca viņa onkologus, kuri paziņoja, ka viņam ir
3 mēneši.Šis ir brīdinājums: tā kā viņus apmulsināja viņa brīnumainā dziedināšana, viņi ik pēc 6
mēnešiem pierakstīja viņu uz MRI ar kontrastkrāsu.Viņa pēdējā MRI viņa ķermenis reaģēja uz
krāsvielu, un viņa sirds apstājās MRI, un viņš gandrīz nomira.Piekrītu JB.Testi ir tikpat toksiski
kā to "ārstniecības līdzekļi".Esi uzmanīgs."Kolete
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“Mana mamma ar eļļu izārstēja savu 3. stadijas sīkšūnu plaušu vēzi!Vai es minēju, ka viņai
nebija vēža tikai četrus mēnešus pēc diagnozes noteikšanas?Nu tā arī notika.” Rītausma

"Manam tēvam arī  ir  aizkuņģa  dziedzera  vēzis,  kas  ķīmijterapijas  laikā  izplatījās  aknās  un
plaušās, pēc tam atkal izplatījās, viņš bija ļoti slikti un ātri pasliktinājās.Viņš sāka eļļu pirms 3
mēnešiem.Pēdējā pirmdienas skenēšana liecina, ka visi 7 plankumi ir pazuduši un aizkuņģa
dziedzera vēzis  ir  samazinājies.Viņš jūtas par 100% labāk un ir  atguvis  dzīves kvalitāti.Eļļa
patiešām ir pārsteidzoša. ” Liza

“Mans tētis arī lieto eļļu no aizkuņģa dziedzera vēža, kas izplatījās vēl septiņās vietās.Viņš ir
lietojis eļļu 5 mēnešus.Visi septiņi plankumi, kas parādījās ķīmijterapijas laikā, ir pazuduši kopš
eļļas lietošanas sākuma, un aizkuņģa dziedzera vēzis ir samazinājies.Eļļa izglāba viņa dzīvību!
Liza

"Sveiki, es tikai gribēju jūs informēt.Kopš eļļas lietošanas sākšanas tētim pirms 5 mēnešiem ir
veikta vēl viena aizkuņģa dziedzera vēža skenēšana.Pēdējā skenēšana parādīja, ka aizkuņģa
dziedzera  vēzis  ir  samazinājies,  un  pārējie  7  plankumi,  kas  parādījās,  kamēr  viņš  saņēma
ķīmijterapiju,  bija pazuduši  kopš eļļas lietošanas sākuma.Jauni  rezultāti  liecina,  ka aizkuņģa
dziedzera vēzis atkal ir samazinājies, un nav citu plankumu, kas ir asiņaini fantastiski, ņemot
vērā, ka tāpēc aizkuņģa dziedzera vēzis ir tik nāvējošs, jo tas izplatās.Tātad 8 mēneši un 5
mēneši,  izmantojot  eļļu,  tēvam veicas lieliski.Patiesībā viņš tagad jūtas labāk nekā tad,  kad
viņam pirmo reizi tika diagnosticēts.Tāpēc vēlreiz paldies Rikam, JB un visiem, kas palīdz iegūt
šo informāciju.Ja nebūtu eļļas, man nebūtu sava tēva! Liza

“2013.  gada oktobrī  manam tētim tika diagnosticēts plaušu,  limfoīdo un aizkuņģa dziedzera
vēzis.Aizkuņģa dziedzera vēzis ir 95 procentu mirstības rādītājs.Viņi deva viņam 2-4 mēnešus
dzīvot.Mēs viņu sākām lietot eļļu uzreiz, tiklīdz dzirdējām par šīm lietām.2014. gada 26. martā
manam tētim tika diagnosticēts vēzis.Apbrīnojami!!Šī eļļa izglāba mana tēva dzīvību.Viņš labāk
guļ un arī ēd. Melisa

"Mans  tētis  arī  bija  aizkuņģa  dziedzera  vēža  4.  stadijā.Viņam  bija  arī  10  plankumi  uz
aknām...tas bija 2012. gada novembra beigās.Viņam tagad ir 1 plankums uz aknām (.08) un 1
plankums aizkuņģa dziedzerī (8 mm).Mēs to pārspējam.Viņa ārsti ir šokēti.Viņš pieņemas svarā
un kopumā jūtas lieliski.Arī kaņepju eļļa ir laba. Endžija

--  Nespēlējies  ar  atšķaidītām  zālēm,  Endžij.Tas  ir  piemērots  lokālai  lietošanai,  taču  jūs
nevēlaties vēža slimniekiem dot eļļas ar kaņepēm kā vienīgo ārstēšanu.Vislabāk darbojas pilnas
jaudas pilna spektra uzbrukums.

Īpaši tiem, kam "jāiet" veikt skenēšanu, "arī redzēt", kā tas dziedē.Šādiem cilvēkiem protokolam
vajadzētu  automātiski  pievienot  vēl  60  g  eļļas,  jo  viņi  vienkārši  bez  vajadzības  izgāja  ļoti
kancerogēnu  procedūru,  “lai  redzētu”,  kā  viņi  jūtas.Zinātkāre  maksā  naudu,  atvainojos  par
to.Apsveicam un laba vēlējumi.Ir lieliski redzēt citādi domājošu cilvēku panākumus.JB

"Pateicoties šai eļļai, es esmu ceturtās stadijas aizkuņģa dziedzera vēzis.Es sāku ķīmijterapiju
2013. gada decembrī, visi (vairāk nekā 200) citi pētījumā iesaistītie nomira.Es esmu vienīgais,
kurš paņēma eļļu un nācās to slēpt no ārsta.Tagad, kad esmu nācis klajā par eļļu un viņš ir
pasludinājis mani par brīvu no vēža 5. jūnijā, Viņš joprojām mēģina pārliecināt mani turpināt
ķīmijterapiju.Es atsakos!Viss, ko šis ārsts ir darījis, izrādījās nepareizi, taču viss, ko teicis Riks
Simpsons,  izrādījās  patiesība.Mani  medicīniskie  dokumenti  parāda  to,  ko  teica  ārsti,  man
vajadzēja mirt līdz janvārim, bet es esmu šeit jūnija beigās.Paldies Rick!Eļļa mani izglāba no
vēža, ceru, ka tā mani izglābs no ķīmijterapijas. Draugs

“Es esmu faktisks pierādījums tam, ka RSO tieši ietekmē MPNST un NF1.Medicīniskie ieraksti,
MRI,  PET,  CAT  skenēšana  pierāda  būtisku  audzēja  lieluma  un  aviduma  samazināšanos.
Kristīne
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“Man uz sēklinieka bija 3,7 cm audzējs.Es lietoju vienu gramu RSO dienā bez citām zālēm, un,
kad atgriezos pie ārsta, viņš bija neizpratnē.Viņš teica, ka audzējs ir pazudis un nevarēja to
izskaidrot.Tāpēc es viņam teicu, ka lietoju RSO.Viņš teica: "Es neesmu pārāk izglītots par šo
tēmu, bet es teikšu, ka tas ir vienīgais iemesls, lai tas būtu pazudis." Man nesen bija vēl viens
uznirstošais logs, un domāju, ka tas ir tāpēc, ka es neveicu uzturošo devu.Tāpēc es lietošu vēl
vienu gramu dienā 30 dienas un paskatīšos, vai tas pazūd kā pēdējais.Tad pārliecinieties, ka es
uzturēšu pēc tam. Brends

"Labi,  mans  Peeps.Šodien  ir  tā  diena,  ko  es  tikai  cerēju,  ka  tā  kādreiz  notiks.Ir  pieejami
biopsijas rezultāti.Korija Jellande TIKKO IR SAŅĒMUSI APSTIPRINĀJUMU, KA VIŅAS VĒZIS
IR  100%  PILNĪGI  PĀRZIES!!!!ES  ESMU  BRĪVS  NO  VĒŽA  !!!!!Pat  ne  displāzija,  nemaz
nerunājot par lielo C.

Maniem neticamajiem, apbrīnojamajiem draugiem, kuri kopīgi bija atbildīgi par to, lai es varētu
atļauties zāles = nav pilnīgi neviena vārda, lai aprakstītu, cik pateicīgs esmu katram no jums.Jūs
visi esat brīnišķīgi!

Heterei, kura man pirmo reizi atsūtīja Bēgt no ārstniecības – šis video burtiski mainīja manu
dzīvi.Kurš to būtu domājis, hei?Es mīlu Tevi!Rikam Simpsonam, Jindriham Bayeram no visas
sirds...PALDIES par jūsu zināšanām un atbalstu.Es šodien esmu dzīvs jūsu visu dēļ!

Esmu patiesi svētīts, ka man ir tik brīnišķīga ģimene un draugi. ” Korijs

"Sveiki,  Džindrih,  tikai  īsa piezīme,  lai  jūs zinātu,  ka šodien apmeklēju savu ārstu.Ziņojumā
teikts, ka vēzis (anālā kanāla vēzis) vairs nav nosakāms.Pagājušajā rudenī man teica, ka man
bija 2-4 mēneši, ja es nedarīšu starojumu.Es izvēlējos neveikt starojumu un tā vietā izmēģināt
RSO.Acīmredzot, tas strādāja!No visas sirds paldies, paldies, PALDIES Rikam un sev!!!!“ Corrie

--  Korij,  btw, kas tas bija par vēzi?Uzklājiet  eļļu uz rētas,  iespējams, tā arī  pazudīs.Jebkurā
gadījumā turiet prom no ārstiem, vairs neveiciet skenēšanu utt., un pārliecinieties, ka ēdat tik
daudz eļļas, cik vien iespējams.JB

"Man bija iespēja runāt ar Riku pirms aptuveni 2 mēnešiem radio šovā...Es viņam stāstīju par to,
kā rso man jau ir tik daudz palīdzējis...Man bija tāds pats vēzis kā Farai Fosetai...Anālā kanāla
vēzis...tas  ir  diezgan  reti...nedrīkst  jaukt  ar  kolorektālo  vēzi...  un  man  ir  NOOOOOOOOO
nodoms kādreiz apturēt eļļu. Korijs

-- Man arī nebūtu nodoma kādreiz beigt lietot eļļu, tas ir diezgan saprotami.JB

“Mans  jaunākais  veiksmes  stāsts.Šī  ir  50. gadu  beigās  sieviete,  kurai  tika  diagnosticēta  3.
stadija,  bet  ļoti  tuvu  4.  stadijai  plaušu  vēzis.Šodien  es  saņēmu  šo:  “Mana  mamma  pirms
mēneša devās uz CT skenēšanu un pirms dažām dienām saņēma rezultātus.Tas ir  pilnībā
pagājis!Viņas ārsts tos izlasīja un teica, ka lielākā masa ir skaidra un nekas nav palicis pāri...

Viņai joprojām ir HOPS, bet mēs strādāsim pie tā un viņas smēķēšanas, lol...Liels paldies jums
par visupadomi un zināšanas par lietām, par kurām mēs nekad nezinājām.Viss sanāca kāda
iemesla dēļ, un mēs esam tik laimīgi.Dievs svētī jūs un jūsu ģimeni." Korijs

-- Šķiet, ka spontāna plaušu vēža remisija notiek pārsteidzoši bieži kaņepju eļļas klātbūtnē.JB

“Jau pēc 4 gramiem mēs novērojām krasas izmaiņas mana tēva, kuram ir urīnpūšļa vēzis, asins
pārskatos (ESR) un nieru analīzēs,  viņš labi  guļ,  smaida,  es tikai  ceru,  ka viņš atgriezīsies
normālā stāvoklī, skatoties uz Rika Simpsona stāvokli. centību un pārliecību, es biju pret visiem
ārstiem un neļāvu savam tēvam iziet ķīmijterapiju, līdz šim es nenožēloju savu lēmumu. Paldies,
Rick Simpson. ” Arpit

“Tikko saņēmu dažas AUGSTAS ziņas, ar kurām vēlos padalīties ar jums visiem.Man šeit, BC, ir
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sieviete, es norādīju pareizo virzienu ar krūts vēzi.Tas bija metastāzes viņas plaušās, kuņģī un
smadzenēs.Viņa jau mēnesi ārstējās un vakar apmeklēja savu onkologu.Visi audzēji ir sarukuši,
un  viņas  audzēja  marķiera  tests  ir  NORMĀLS.Vēlreiz  Peeps  –  KAŅEPES  EĻĻA NOgalina
VĒZI!” Korijs

"Labi, visi mani brīnišķīgie Peeps, šī būs ilga lasāmviela, bet es domāju, ka es, iespējams, vakar
nokļuvu PAYDIRT.Es neesmu redzējis savu zobārstu kopš pagājušā gada septembra.Tajā laikā
es biju pašā vidū, kas cīnījās par savu dzīvību.Manam zobārstam tajā brīdī teica, ka man ir
vēzis.Mums  bija  parastā  saruna,  kurā  es  viņam  teicu,  ka  es  nedaru  starojumu  un  veicu
"alternatīvu ārstēšanu".Toreiz viņš jautāja, ko es daru.Es vilcinājos viņam pateikt, jo viņš bija
pazīstams ar  savu  "stingrību",  bet  liku  viņam skatītiesBēgt  no  ārstēšanas.Viņš  tiešām man
piezvanīja pēc tam, kad bija to noskatījies.Viņš teica, ka kā medicīnas profesionālis viņš mēdza
atrasties lodziņā, ka viņam ir brālis (ārsts) un vēl viens brālis (farmakologs) un ka dažreiz viņiem
"nav visas atbildes".

Ātri uz priekšu uz vakardienu.Viņš bija satriekts, redzot, cik labi es izskatos, un uz brīdi zaudēja
vārdu,  kad  pateicu,  ka  kaņepju  eļļa  ir  iedarbojusies.Viņš  sāka  uzdot  visdažādākos
jautājumus.Daudzi no tiem bija "zinātniski jautājumi", uz kuriem es nevarēju atbildēt.Viņš jautāja
par klīniskajiem pētījumiem, dažādiem slimību stāvokļiem, kas ārstēti ar kaņepēm utt.Viņš vēlas
runāt ar savu brāli par mani, kā arī par kaņepēm kā vēža “ārstniecības līdzekli”, kā arī vēlas, lai
viņa brālis pēta kaņepes kā zāles.Vai būtu labi, ja viņš paņemtu manu mobilā tālruņa numuru un
e-pasta adresi?

Lūk, kur tas kļūst liels.Viņa brālis doktors Džeiks Teisens bija dekāns un Vaterlo universitātes
farmakoloģijas programmas pionieris.Tagad viņš ir zāļu kompāniju konsultants un specializējas
“Jaunās  pieejas  vēža  ārstēšanā”.  Viņš  ir  cieši  saistīts  ar  Kanādas  vēža  biedrību.(Arī  viņu
valdība ir  lūgusi  vadīt  atšķaidītā  ķīmijterapijas  skandāla  izmeklēšanu.)  Džons teica,  ka  viņa
brālis  bieži  ir  teicis,  ka  vēža ārstēšanai  ir  jābūt  kaut  kam labākam.Kaut  kas dabisks,  nevis
ķīmisks.Es viņam teicu, lai "nemeklē tālāk." Kaņepes ir "kaut kas dabisks". Korijs

"Manam  vīram  sākotnēji  tika  diagnosticēts  prostatas  vēzis  gandrīz  pirms  6  gadiem.Mēs
uzticējāmies medicīnas aprindām un devāmies pa tradicionālo ārstēšanas ceļu,  lai  saņemtu
paziņojumu, ka 4,5 gados,  kad vēzis atgriezās,  mēs piedzīvojām “katastrofālu neveiksmi”.Es
gandrīz 2 mēnešus konsekventi pētīju visas alternatīvās terapijas, tostarp jūsu kaņepju eļļu, un
3 mēnešu laikā mana vīra vēža skaits samazinājās uz pusi.Pēc desmit mēnešiem viņa PSA ir
samazinājies līdz 0,11 — nav nosakāms.

Ir ļoti žēl dzirdēt, ka mūsu valdība atsakās atzīt jebkādu alternatīvu medicīnu, tai skaitā kaņepju
eļļu, slimību ārstēšanā, taču tāpat kā jūs mums nav bijis tikai izsmieklu no “profesionāļiem” un
pat dažiem ģimenes locekļiem.Visās "biedrībās" ir  lielas farmācijas kontroles grupas, bet es
"saprotu" par sistēmas likvidēšanu, kurā ir miljoniem cilvēku, kas nodarbināti nozarē, kas ir tik
korumpēta par 20 miljardiem ASV dolāru gadā, ka zāles nekad nebūs.Apzināti!!

Viss šis process man ir atklājis, cik dziļa truša bedre patiesībā ir, un šobrīd es rakstu grāmatu
par  saviem  atklājumiem  ar  atbilstošu  nosaukumu  “savienojiet  punktus”.Tā  ir  vēsturiska
perspektīva par ĢMO, rūpniecisko lauksaimniecību un lielo farmāciju un to ietekmi uz katra
indivīda veselību.Es arī turpmāk sekošu jums šajā tīmekļa vietnē un novēlu jums visu to labāko
un labu veselību.Paldies par visu, ko esat darījis un turpiniet darīt.Ar cieņu, K”

"Draugs vēlīnā vēža stadijā, kas cieta no spīdzināšanas programmas, izmantojot ķīmijterapiju
un apstarošanu leikēmijas ārstēšanai,  no vīnogulājiem uzzināja par "Run from the Cure" un
nolēma izmēģināt eļļu pēc tam, kad viss pārējais viņam nebija izdevies izārstēt. slimība.Diemžēl
viņš bija pametis pārāk vēlu, lai glābtu sevi, bet viņa zināšanas un rūpes ir izglābušas mani.Tā
bija  eļļa,  kuru  viņam nebija  iespējas  izmantot,  un  tā  mani  aizsāka  ceļā  uz  atveseļošanos.
Stefans
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“Mans sievastēvs šorīt apmeklēja savu onkologu Dr.Dr tika apklusināta.Manam sievastēvam jau
15  gadus  ir  bijusi  leikēmija.Viņš  ir  bijis  uz  eļļas.Šodien  viņa  balto  asinsķermenīšu  skaits  ir
atgriezies normas robežās.Kāds vēzis??KAŅEPŠU EĻĻA ĀRSTĒ CILVĒKU VĒZI!” Kārena

-- “Nekas labāks par doktoru, kurš ir apklusināts!hehe patīk!Ieprecināja uz visu dienu!" Džekija

"Sveiks  vēlreiz  Rik!Ceru,  ka  šis  e-pasts  jūs  atradīs.Es  rakstu  šodien,  lai  jautātu,  cik  ilgi
pacientam vajadzētu palikt uz eļļas?Mums ir pacients ar milzīgu audzēju.Viņš sāka 15. martā un
līdz šim ir ticis pie 40 gramiem.Kopš 2. dienas viņš ir svēris 1,5 gramus vai vairāk dienā.Vai
pārtraucat lietot 60 gramu terapeitisko devu?Nauda ir faktors šim pacientam.Viņš par savām
zālēm līdz šim nav maksājis neko.Viņu Aprūpētājs ir ziedojis pirmos 60 gramus eļļas, taču nevar
mūžīgi dot bezmaksas zāles.Paldies par jūsu ieguldījumu.Es novērtēju jūsu ieskatu.Ar cieņu,
Dženeta”

"Dārgā Dženeta, jūs sakāt, ka kopš otrās dienas viņš ir svēris 1,5 gramus vai vairāk dienā.Eļļa,
ko ražoju, ir tik spēcīga, ka parasti vidēji cilvēkam ir nepieciešamas apmēram 5 nedēļas, lai
sasniegtu  līmeni,  kad viņš  var  uzņemt 1 gramu dienā.Problēma var  būt  ar  celmu,  kas  tika
izmantots šīs eļļas iegūšanai. Kaņepju celmu dziedinošās spējas var būt ļoti atšķirīgas, tāpēc
problēma varētu būt celmā.Parasti līdz brīdim, kad pacients ir uzņēmis 60 gramus eļļas, vēzis ir
pagājis.Bet,  ja  tā  nav,  es  turpinātu  viņiem dot  eļļu,  līdz  tā  ir.Laiks  un nepieciešamais  eļļas
daudzums dažādiem cilvēkiem var  būt  ļoti  atšķirīgs.Mēs visi  esam atšķirīgi,  un  daži  cilvēki
dziedē daudz ātrāk nekā citi.Parasti cilvēkiem, kuri ir smagi bojāti ar ķīmijterapiju un starojumu,
būs  nepieciešama ilgāka  ārstēšana  un  vairāk  eļļas.Eļļai  ir  jāatceļ  viss  kaitējums,  ko  šīs  tā
dēvētās ārstēšanas metodes atstājušas.Mans ieteikums būtu mēģināt ražot eļļu no cita spēcīga
indica celma, taču nekādā gadījumā neļaujiet viņam lietot eļļu, jo tas ir vienīgais, ko es zinu, kas
var glābt viņa dzīvību.Ar vislabākajiem vēlējumiem, Riks Simpsons”

"Kaņepju eļļa nevar glābt jūs no nāvējošās ķīmijterapijas.Eļļa var palīdzēt vairāk, ja pacients
atsakās no ķīmijterapijas. Stīvs

"Es neesmu pārliecināts, vai tas ir panākums, bet es to noteikti uzskatu par vienu!Ja kādam
rodas jautājums, kāpēc man ir vīrišķīga balss, tas nav tāpēc, ka es biju smēķētājs vai kaut kas
cits. Es nekad nesmēķēju, bet gan tāpēc, ka man bija izņemts vairogdziedzeris.Man ir 51 gads
(ar  pusi!)  un esmu lietojis  eļļu  kopš 20 gadiem.Man vienmēr ir  bijis  patīkami iztvaikot.Pirms
dažiem  gadiem  man  sāka  apgrūtināt  rīšanu,  un  mani  ārsti  atklāja  vairogdziedzera
mezglus.Vairogdziedzera mezgli, kuru dēļ man bija jāiet uz vēža pārbaudi.Kad viņi to dara, viņi
vienkārši iedur jūsu rīklē lielu dupša adatu un iekļūst mezglos, lai tos pārbaudītu.Viņi jums neko
nedod — anestēzijas — atrašanās vietas dēļ.Tāpēc dariet to dažas reizes un pārbaudiet, vai
varat sēdēt mierīgi.Jebkurā gadījumā – pēc 6x saduršanas – un mans vairogdziedzeris kļuva tik
liels, ka man bija problēmas ar rīšanu un elpošanu – man tika izņemts vairogdziedzeris.Ar visu
vēzi manā ģimenē — es domāju, ka būšu priekšā spēlei.Nav vēža.Nav.Es esmu vienīgais savā
ģimenē, kas līdz šim ir izglābies no vēža.Ar eļļu nodarbojos kopš 20 gadiem.Man ir bijis gandrīz
katrsvēža tests, kas tur sakarā ar ģimenes vēsturi- un nada līdz šim Paldies Dievam!Jūs veicat
matemātiku :-)” Dženeta

“Es daudzas reizes dalījos ar Rika Simpsona Fēniksa asarām savā Facebook sienā... tad kādu
dienu mana draudzene gulēja uz nāves gultas ar limfomu.Kad viņa ieraudzīja manus ierakstus
par eļļu, viņa nekavējoties sāka lietot eļļu un tagad ir BEZ VĒŽA!Viņas ārsti  ir pārsteigti.Viņi
viņai teica, ka viņai ir jādzīvo trīs mēneši… VIŅI kļūdījās. Džeimijs

"ES esmu ārstēju sievieti ar TERMINAL vēzi, ar RS kaņepju eļļu un viņa beidzot kļūst labāk.TAS
STRĀDĀ!" voodootattooo

“Tagad daru to pašu.25% THC SKYWALKER OG, pēdējā OG eļļa mana PSA bija 160.Pēc 100
gramiem šodien tas ir 7. Džimijs
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"Sveiks,  Kriss,  atjauniniet...vēzis  pazūd...viņai  vakar  no  rīta  piezvanīja  viņas  apmulsušais
onkologs.Parasti mums ir tikšanās aci pret aci, taču šoreiz viņš viņai piezvanīja, lai informētu
par  visu  pirms  dažām  nedēļām  veikto  skenēšanas  rezultātiem.Aknas  -  vēzis  vairs  nav
redzams.Plaušu  vēzis,  viens  plaušu  vēzis  ir  pagājis,  bet  otra  plaušu  vēzis  ievērojami
samazinājās.Tomēr viņš nepieminēja krūtis ...Tāpēc mamma viņam atzvana, lai uzdotu dažus
jautājumus  un  vienotos  par  tikšanos,  lai  mēs  varētu  ieiet  un  runāt  ar  viņu,  kā  arī  apskatīt
iepriekšējos un nesenos skenējumus.Baidos, ka viņa bija nedaudz šokēta, kad daktere sāka
runāt par viņas aknu un plaušu vēža pazušanu, ka viņa aizmirsa pajautāt par savu krūšu zonu.

Visas skenēšanas bija paredzētas jaunam hormonterapijas izmēģinājumam.bet daktere saka,
ka viņa vairs nav kandidāte hormonu pētījumam, kā tas ir jādara pacientamizaugsmivēža zonās
un visas viņas vietas NEaug, bet mirst.Esam pār mēness ar eļļas rezultātiem!!!Kad es pirms
apmēram mēneša runāju ar Riku par savu māti, viņš ieteica viņai veikt otro 90 dienu ārstēšanu,
un tāpēc mēs to plānojam septembra sākumā.Tikmēr mēs viņai ievadīsim uzturošo devu. Oho!
Viņa jau no ārstēšanas sākuma zināja, ka eļļa iedarbojas uz viņas audzējiem, viņa juta, ka tie
samazinās un izzūd.Mēs visi esam tik pateicīgi, ka iepazīstinājāt mani ar savu dokumentālo
ideju un dalījāties ar šo attieksmi.Mūžīgi pateicīga, Sindija"

"Sveika, dārgā Korij...Es tikai gribēju jūs informēt, ka es atdevu eļļu,  ko man bija no manas
mammas,  drauga  draugam,  kuram  ir  krūts  vēzis...Viņa  lietoja  mēnesi,  un  tas  ir  remisijas
stadijā...Dažas  vēža  šūnas  ir  mirušas  audzējā...Un  daktere  bija  pārsteigta  un  pozitīva,  un
acīmredzot, ja nākamreiz viņai būs labāki rezultāti, viņi sāks kaut ko darīt ar eļļu.Es esmu tik
laimīga un pateicos Dievam, ka ļāva man sniegt šo informāciju par kaņepju eļļu šai sievietei.:))
Tik ļoti gribējās, lai mana mamma būtu varējusi lietot eļļu katru dienu...”

"Sveiks, Rik, man ir labas ziņas.Mana māte psihiski vairs nevarēja izturēt atziņu, ka viņas krūtīs
ir vēzis, tāpēc viņai tika veikta operācija.Tomēr viņa apēda 30g devu un dzēra zāļu tējas no
kāda  puiša,  kuram  ir  visādi  ārstniecības  augi,  un  viņa  arī  uzlika  apsējus  no  šiem
augiem.Jebkurā gadījumā, kad ārsti izņēma šo vēzi, tas nebija lielāks par 7 mm un 100% audu,
tikai 1% bija aktīvs un ļaundabīgs un mirst.3 ārsti to skatījās un teica, ka neko tādu nekad nav
redzējuši  ...Tātad,  ja viņa paliktu bez operācijas vairāk nekā 1 vai  divas nedēļas,  viss būtu
pagājis.Tagad viņa katru dienu dzer eļļu pa pusotru gramu un tagad saprot, ka operācija bija
pilnīgi nevajadzīga.

Tomēr viņa tagad ir daudz mierīgāka nekā bija, jo viņa bija sajukusi, tāpēc mēs nevarējām viņu
atrunāt no operācijas...bet tagad viss ir labi, un arī zālītes un eļļa darīja savu.Lai nu kā, stulbie
ārsti viņai iedeva 23 radioterapijas, bet viņa teica, ka to nedarīs un daktere starp rindiņām teica,
ka viņai ir  taisnība.Tas ir neticami, cik tālu šie ārsti  iet.Visi saka sveiki,  Rik.Liels paldies par
ieteikumu un dodietliels paldies Džindriham vēlreiz. Sasa

"Rikam...  draugam tikko no  galvas  tika  izņemts  smadzeņu  audzējs...  viņam ir  plankumi  uz
plaušām...  viņi  vēlas,  lai  viņam  tiek  veikta  ķīmijterapija  un  starojums...vai  eļļas  lietošana
ķīmijterapijas  un  radiācijas  laikā  būtu  izšķērdība?Redzēt,  kā  viņam  klājas  pēc  smadzeņu
audzēja izņemšanas, ir ievērojams, viņš ir par 80% labāks nekā pagājušajā nedēļā ar to lietu
galvā...Es gribu viņam pateikt, lai viņš neveic ķīmijterapiju un apstarošanu, kā arī eļļu, bet tā nav
mana izvēle...” Šarona

-- Šaron, tas palielinātu viņa izredzes izdzīvot.Bet patiesībā, ja viņš lietos ķīmijterapiju, viņam
pēc tam būs jāuzņem 120–180 g eļļas, lai tikai novērstu bojājumus.Protams, ja viņš pārdzīvo
saindēšanos.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Visiem smieties, kas domā, ka Riks Simpsons ir krāpnieks, jums jāzina, ka Mišela Oldriha tikko
izārstēja savu 3. stadijas plaušu vēzi ar kaņepju eļļu, ko nodrošināja Valērija Korrala un WAMM!
Kāpēc vienreiz mediji un ārsti nevarētu sākt runāt patiesību?!Kaņepes ārstē vēzi, goddamit!!!Un
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bezatbildīgie cilvēki cenšas apklusināt šo realitāti, nevis tādi cilvēki kā es un Tomijs, kuri vēlas,
lai pasaule uzzinātu patiesību par kaņepēm un vēzi. Stīvens Hagers

"Es tikai gribēju pateikt lielu paldies Rikam Simpsonam, Dž.B. un jebkurai citai personai, kas ir
bijusi  saistīta  ar  Rika  paveikto  gadu  gaitā.Manai  sievai  gandrīz  pirms  18  mēnešiem  tika
diagnosticēts  smadzeņu  audzējs,  un  onkologi  no  viņas  uzreiz  atteicās,  jo  viņa  jau  mācījās
3. gadu 4. stadijā.Mēs sākām eļļu 2014. gada sākumā, un mums ir gan samazinājies audzēju
izmēri,  gan uzlabojusies viņas dzīves kvalitāte.Gandrīz 18 mēnešus pēc smadzeņu audzēja
diagnozes mana sieva joprojām brauc katru dienu un var strādāt  3 dienas nedēļā,  lai  būtu
aizņemta.Arī viņas enerģijas līmenis pamazām atgriežas, un viņai patīk, ka viņas mati ataug!
LOL — nekas no tā nebūtu bijis  iespējams, ja  nebūtu tādu cilvēku kā jūs smaga darba un
neatlaidības.Liels paldies un turpiniet strādāt. ” Barijs

“Pirms  5  nedēļām  man  diagnosticēja  12  mm  lielu  audzēju  labajā  apakšējā  plaušā.Nelielā
želatīna kapsulā ievietoju 1/3 g sevis pagatavotā dziļi  zeltainā krāsā RSO un ievietoju to kā
svecīti  2  reizes  dienā  ar  cauruļveida “šļircei  līdzīgu”  instrumentu,  kas  atrasts  mātītē.  rauga
infekcijas krēma ārstēšana, kas bija manā skapī.Tas bija ārkārtīgi efektīvs un vienkāršs veids,
kā  ievietot  svecītes  kapsulu...Pēc  vairākām  skenēšanām  turpmāko  4  nedēļu  laikā  audzējs
saruka par 1 mm lielumā un bija  neaktīvs...kas nozīmē MIRIS!!!Tas aizņēma 4 nedēļas,  un
tagad tas nav saistīts ar vēzi Dr.Paldies par padomu JB...Tas arī nebija eiforisks.Papildus tam
es iedzēru 1 g tās pašas eļļas 3 reizes dienā.1 mēnesis un tas nogalināja manu vēzi! Gabriella

"Paldies  Rick  Simpson!!Kaņepju  eļļa  mēnešos  izārstēja  manas  15 gadus  vecās meitas  8,8
gadus ilgušo smadzeņu vēža cīņu!!!!Lai Dievs tevi svētī!!!!!!" Kārena

"Sveiki  visiem,  es  saņēmu  lieliskas  ziņas.Sieva  pirmdien  saņēma  PET  skenēšanas
rezultātu.Viņai bija vēzis 5 gadus pēc 6 ķīmijterapijas un vienas cilmes šūnu transplantācijas,
bet pēc tam tas joprojām atgriezās.Pirms 6 mēnešiem viņai bija jāveic vēl viena transplantācija,
bet tā tika atcelta, jo viņi nevarēja atrast donoru.Tāpēc viņa sāka lietot eļļu.Pirmdien ārsts mums
teica, ka vēzis ir pagājis.Paldies par eļļu, Rick.Tu esi vīrietis, paldies. ” Luc

--  Paldies,  Luk.Medicīniskā  dokumentācija  būtu  vairāk  nekā  apsveicama.Viņai  jāsaglabā
uzturošā deva.Kad vien iespējams, es ēstu pēc iespējas vairāk eļļas.Ja iespējams, lieciet viņai
izvairīties  no  vairākām  skenēšanas  darbībām.Youtube  video  liecība  būtu  lieliska.Ar
vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Es vēlētos pateikties (xxx) par eļļu, kas tika ziedota mana vēža ārstēšanai!Pagaidām manā
organismā  vēzis  nav  atrodams!!Tas  patiešām  darbojas,  cilvēki,  pierādījumi  ir  manos
medicīniskajos dokumentos!Liels paldies jums visiem un liels rekvizīts asarām!!!” Bekija

"Pateicos Džindriham, viņam bija pilnīga taisnība par lokālu uzklāšanu tieši uz ādas, nevis uz
pārsēja.Atšķirība  bija  kā  diena  un  nakts.  Ronijs  Smits
--  Protams.Lieliski  darbojas  arī  tinktūras  ar  20-30-50%  eļļu,  jo  tās  viegli  nokļūst  zem
virsmas.Dažos gadījumos ļoti izdevīgi ir arī kaņepju sēklu eļļa (vai šī sviests) un kaņepju eļļas
maisījumi.Bet loģiski, jo vairāk eļļas jūs saņemsiet tieši uz brūces, jo labāk.JB

"Es jau rakstīju, ka mums bija panākumi krūts vēža ārstēšanā.Tagad ārsti pacientei teica, ka
rezultāti ir tik labi, ka jāiet uz darbu.Paciente teica PALDIES DIEVAM, un daktere teica, ka viņai
ir jāpateicas nevis Dievam, un es jautāju, kāpēc viņš neko nedarīja, bet turpināja viņai teikt, ka
viņai ir jālieto ķīmijterapija un starojums... trakais doc...

Bet mēs to paņēmām uz nākamo līmeni, mēs dziedinām kādam seju, jo tā tika iznīcināta ar
tabletēm pirms 5 gadiem.Šai personai bija lielas problēmas ar zarnām, un viņi domā, ka tas bija
vēzis,  un  viņi  viņai  iedod  dažas  spēcīgas  tabletes,  kas  iznīcināja  viņas  seju,  viņa  bija  kā
varde.Tad viņi teica, ka tā varētu būt Krona slimība un tā tālāk, un tā tālāk.
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Es domāju, ka šī persona mēģināja dziedēt savu seju 5 gadus bez panākumiem.Viņa 5 reizes
uzlika sejai kaņepju eļļu, un atkal mēs nespējam noticēt, kā viņas āda izskatās tagad.OMG, viņa
ir tik laimīga, ka tagad atkal var būt viņa pati.

Mēģinu uztaisīt dažas bildes, bet ik pēc 3 dienām, bet āda sadzija tik ātri, ka nevaru parādīt kā
viņas seja izskatījās iepriekš, bet ar viņas atļauju mēs nākamajās dienās rādīsim viņas vecās
bildes (tikai viņas sejas ādu) un jaunu, lai jūs, cilvēki, redzētu atšķirību...” Jasmin

"Es esmu 39 gadus veca sieviete ar 2 gadu vecumu un esmu saskārusies ar krūts vēzi.Šī eļļa ir
manas zāles un zāles.Šie cilvēki  ir  tik  alkatības pilni.Viņiem nav ne jausmas par sāpēm un
ciešanām,  kuras  piedzīvojam  mēs  un  mūsu  ģimenes.Vienkārši  egoistiska  alkatība.Karma."
Sallija

"Nu, divas nedēļas...Ārsts teica, ka man urīnpūslī ir 2-3 cm audzējs.Vēlējās mani aizvest tieši uz
OR.Tas pazuda mazāk nekā 14 dienu laikā.Apstiprināts ar CT skenēšanu.Diagnosticēta 15.02.,
CT skenēšana veikta 29.02. Geršs

"Šī  CT skenēšana tika veikta 14 dienas pēc tam, kad manā urīnpūslī  tika novērots 2–3 cm
audzējs.Tikai  14  dienu  laikā,  izmantojot  tikai  ēterisko  kaņepju  eļļu,  urīnpūslī  nav  novērots
audzējs.Tikai kaņepes ... 14 dienas ...pagājis.Likumdevēji, lūdzu, saprotiet to.Neatņemiet man
zāles.Tas nav tikai vēl viens veids, kā piedzerties.Šīs zāles izglābj manu dzīvību. Geršs

"LABI  ...Es  saņēmu patoloģijas  ziņojumu.Audzējs  manā urīnpūslī  bija  sarucis,  pirms viņi  to
izņēma.Pēdējo reizi, kad ārsts to redzēja, tas bija apmēram 2,5 cm.Kad viņi to noņēma, tas bija
sarucis līdz 0,5 cm.Interesanti, ko šis ārsts par to teiks. Geršs

"Pirms 8 mēnešiem viņi manā urīnpūslī  atklāja audzējus, kas izskatījās pēc sīkiem smailiem
ežiem.Patoloģijas  ziņojumā  teikts,  ka  tie  ir  augstas  pakāpes,  ļoti  agresīvi  ļaundabīgi,
karcinomas.Tos varētu nogriezt.Es izmēģināju dažas lokalizētas ārstēšanas metodes, bet nācās
pārtraukt,  jo tas mani pārāk slimoja.Mana otrā operācija decembrī atklāja vairāk audzēju un
jaunu ļoti  agresīvu ļaundabīgu vēzi,  kas gulēja uz sienas, tāpēc viņi to nevarēja izgriezt.Šis
veids ātri izplatās citos orgānos.

Tāpēc,  kad vakardienas  operācija  parādīja,  ka  NAV VĒZIS,  un mans ārsts  teica,  ka  mans
urīnpūslis ir neskarts, tāpat kā bērnam, man šķiet, ka tas bija brīnums!Lūk, ko es izdarīju, ja jūs
interesē.Neuztraucieties, vienkārši izmantojiet  to,  ko varat,  un joprojām baudiet to,  kas jums
patīk ar mēru...” Mišela

“Manam  brālim  bija  4.  pakāpes  spiediena  sāpes/čūla.No  tikai  4  posmiem  šis  posms  ir
neārstējams.Saskaņā ar Rietumu medicīnu, kad esat sasniedzis 3. stadiju, jūs nevarat dziedēt
bez ādas transplantātiem.Bija redzami kauli un audi, bet lokāla RSO 3 dienas izraisīja jaunas
ādas augšanas parādīšanos!Hospice medmāsas to sauca par "brīnumu". Tas bija tikai kaņepes!

Viņš strādāja no 0,2 līdz 1 pilnam gramam dienā.5 mani tiešām izjauktu, bet viņam vajadzēja
vairāk, lai pietiekami mazinātu sāpes no viņa kaulu vēža, lai aizmigtu.Eļļu vajadzētu pagatavot
ar indicu, tāpēc jebkurai lielai devai vajadzētu likt lietotājam iemigt, tiklīdz tā sāk darboties 1–1,5
stundas vēlāk.Tas liek jums dziļi iemigt, un jūs veicat lielāko daļu dziedināšanas, kad iegūstat
jauku, dziļu REM miegu.

Jo  vairāk  jūs  lietojat,  tas  nerada  neērtības.Tas  tikai  liek  ātrāk  un  dziļāk  iemigt.Ja  agri
pamostaties no miega, jums var rasties reibonis, piemēram, ja esat piedzēries, bet ne neērtā
veidā.lol

RSO  ļāva  manam  brālim  mierīgi  gulēt  pirmo  reizi  vairākus  mēnešus  pēc  uzturēšanās
slimnīcā.Garšauga  iztvaicēšana  viņam  sniedza  lielāku  atvieglojumu  nekā  viņa  80+  mg
Oxycontin un cita pk kokteiļa.Viņš arī lietoja fentanilu IV, taču nekas viņu tik ļoti neatslābināja kā
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RSO.Es to nekad neaizmirsīšu!” Mišela

“Es tagad izdzīvoju savu RSO stāstu.Cīņa ar retu olnīcu vēža veidu.Tika veikta operācija un
ķīmijterapija, un viņi pieņēma daudz veselīgāku dzīvesveidu, bioloģisku veselu pārtiku, uztura
bagātinātājus utt., bet vēzis atgriezās.Tad es atradu Run from the cure!Bija vajadzīgs laiks, lai
lietas sakārtotu, jo kaņepes šeit  Jaunzēlandē ir  nelikumīgas.Bet man izdevās uztaisīt nelielu
eļļas partiju un sāku to lietot.Pēc 2 nedēļām mani audzēja marķieri paaugstinājās no 200 uz
140, pirmais kritums gada laikā!Man beidzās eļļa pēc 5 nedēļām, un man vajadzēja 2 mēnešus,
lai  iegūtu  vairāk.Audzēja  marķieri  atkal  palielinājās  (pēdējā  pārbaudē  262...),  bet  tagad  ir
pagājušas 3 nedēļas, un nākamajā asins analīzē viņi atkal būs nolaisti...

Es ticu RSO un uzskatu, ka mums tas jādara pieejams ikvienam, kam tas ir nepieciešams!Pat ja
RSO manu vēzi neizārstē (bet es ticu, ka tas izdosies!), tas man jau ir devis daudz laba.Tas
man nodrošina lielisku, mierīgu miegu!Un tas regulēja manu zarnu darbību...Es ļoti apbrīnoju to,
ko Riks Simpsons ir paveicis cilvēces labā.Viņš ir pelnījis Nobela prēmiju par labāko medicīnas
jaunatklājumu!Un  par  to,  ko  jūs  un  jūsu  organizācija  darāt!Es  esmu  tikai  vienkāršs
likumpaklausīgs pilsonis un jūtos šausmīgi par to, ka man ir jādara nelikumīgas darbības, lai
sevi izārstētu.Tā turpini!Kad atgūšu enerģiju, pievienošos kustībai! Diny

“Rika  dēļ  esmu  burtiski  redzējis  RSO  rezultātus.Īsu  laiku  strādāju  klīnikā.Kad  es  tur  sāku,
ieradās vīrietis ar ceturtās stadijas rīkles karcinomu.Viņš tika ievietots RSO.90 dienas vēlāk viņš
bija pilnībā izārstēts. Kārlis

"Tikko ārstēju manu tēti,  kuram tika diagnosticēts urīnpūšļa vēzis.Pēc 5 ārstēšanas nedēļām
audzēji  bija  miruši.Paldies Rick Simpson par  jūsu zināšanām, iedvesmu,  apņēmību un jūsu
mīlestību pret cilvēkiem. Kristīne

“Tagad esmu izveidojis RSO diviem cilvēkiem, abas reizes ar lieliskiem rezultātiem!Vienam bija
MRSA, viņš uzklāja eļļu lokāli nedēļu... IZDZĪSTIS!!Otrajam bija bazālo šūnu ādas vēzis, lokāli
uzklājot 2 nedēļas ... IZDZĪSTI!Ak, un man bija plankums uz manas sejas, es domāju, ka tas
varētu būt kāds ādas vēzis, tāpēc es 6 dienas uzklāju lokāli... GĀJIS!!!” Marija

“Fantastiski!Mana  māte  kopš  2011. gada  februāra  cīnās  ar  krūts  vēzi,  un  vēzis  ir  lēnām
metastāzes visā ķermenī, tostarp viņas plaušās, kuras vairākus mēnešus bija jāiztukšo gandrīz
katru nedēļu – gandrīz katru reizi, kad viņa ienāca, tika izvadīti 11 ml vēža izraisīta šķidruma.Vēl
nesen.Nedēļas  laikā  pēc RSO ievadīšanas  viņas  sejas  un kakla  pietūkums un arī  rosacea
pazuda.Viņa  pat  pārtrauca  lietot  savus  asinsspiediena  medikamentus,  ko  bija  lietojusi  20+
gadus, un šķidrums plaušās ir samazinājies līdz 6 ml!!!Es uzskatu, ka tas ir līdzeklis!Ir brīnišķīgi
beidzot redzēt šo sudraba oderi tik šausminošā slimībā. Eņģelis

"Tātad pārbaudiet šo!

- Sievai 2012. gada 14. decembrī tika diagnosticēts III-b stadijas dzemdes kakla vēzis.

- Sieva sāka lietot kaņepju eļļu mazāk nekā mēnesi pēc tam.

-  Sieva  sāka  ķīmijterapiju  un  radiāciju  tieši  pirms  2013. gada  februāra.(Teksasā  nav  lielas
izvēles)

- Sievai tika teikts, ka ir gandrīz vai vispār nav vēža pazīmju. 2013. gada 6. maijs.

Mazāk nekā 5 mēneši, un mana sieva ir gandrīz uzveikusi III stadijas vēzi, tas viss eļļas dēļ!
Colt

“Dārgais  Rik,  Dievs svētī  tevi!Gadu gaitā esmu zaudējusi  savu mammu,  vecmāmiņu,  mīļās
tantes  un onkuļus  un draugus ar  vēzi.Bet  vissmagāk mani  skāra  mana krāšņā,  inteliģentā,
brīnišķīgā māsa Kima.Viņai  2010.  gada jūlijā  42 gadu vecumā tika diagnosticēts  4.  stadijas
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plaušu vēzis, un 2011. gada februārī viņa bija mirusi.Es nezinu, kādus ārstēšanas veidus viņa
izmantoja, jo viņa nevienam no ģimenes locekļiem neteica, ka mirst, līdz par vēlu, un viņas
bijušais vīrs, kurš bija narkomāns, nonāca viņas aprūpē un atslēdza ģimeni.Es uzzināju par eļļu
tikai pagājušajā mēnesī, un kopš tā laika esmu cītīgi pētījis.Sākumā es domāju, ka tā ir čūsku
eļļa, tāpat kā daudzas citas lietas, taču līdz šim esmu uzskaitījis 27 cilvēkus, kuri apgalvo, ka ar
to ir izārstējuši vai ievērojami samazinājuši vēzi.27 cilvēki!!!Un tas ir tikai pakalpojumā YouTube
un tiešsaistes emuāros!Es vēlos, kaut es par to būtu zinājis 1997. gadā, kad manai mammai
tika diagnosticēta diagnoze, vai 2000. gadā, kad manai vecmāmiņai iznāca remisija, vai 2010.
gadā, kad manai māsai lika doties mājās un mirt, vai pagājušajā gadā, kad mana brālis -Law
tika diagnosticēts mutes un rīkles vēzis, un viņam nācās noņemt un rekonstruēt pusi sejas.Bet
tagad es to daru, pateicoties jums.Dievs svētī jūs un visu, ko jūs mīlat, un paldies, ka strādājat,
lai padarītu šīs brīnišķīgās zāles pieejamas ikvienam. Denīze

-- Dārgā Denīza, ko man teikt?Viņi nogalināja manu mammu ar ķīmijterapiju agrīna sīkšūnu
plaušu vēža dēļ, tāpēc es precīzi zinu, kā jūs jūtaties.Nekā patīkama.Visu laiku zālēm vajadzēja
būt pieejamām un nebija tikai tāpēc, ka kāds vēlas nopelnīt.C'est la vie, bet ne visi to vienkārši
norīs tik mierīgi kā es.Tā ir ļoti traumatiska pieredze, kad uzzini par to, ko visa eļļa var izārstēt
vai kontrolēt un kas viss ir izmantots tās vietā.

Lūdzu,  atsūtiet  man  šo  tiešsaistes  atsauksmju  sarakstu,  jo  tas  varētu  būt  interesants  un
noderīgs citiem, kam bija tikpat izskalotas smadzenes kā man, pirms es satiku Riku un uzzināju
par  patieso  stāvokli  “tradicionālās  medicīnas”  jomā.  Paldies  par  jūsu  atbalstu  un  palīdzību
mums izplatīt informāciju par šīm zālēm.Pēc divarpus gadu darba ar Riku varu teikt tikai to, ka
pareizi ražotā un lietotā eļļa dara tieši to, ko viņš saka.JB

"Sveika Korija!Kārtējo  reizi  brīnišķīgas ziņas.Mans draugs *****  *****,  ar  kuru jūs  runājāt  un
nosūtījāt  uz ***  Losandželosā,  viņš jau apmēram divus mēnešus lieto kaņepju eļļu,  un viņš
šodien  devās  uz  medicīnisko  skenēšanu  un  VĒŽA viņa  organismā  VAIRS  NAV!!!!!!!VISS
SKAIDRS!!!!!!!Viņš ir  bezgala pateicīgs man par to,  ka pastāsti  viņam par tevi,  un bezgalīgi
pateicīgs, ka tu viņam pastāsti par ****!!!PALDIES uz visiem laikiem.Jūs esat tik labi, ka palīdzat
visiem šiem cilvēkiem, kurus jūs pat nepazīstat, un glābjat dzīvības visā pasaulē!Es braukšu uz
Losandželosu, lai strādātu ar **** un mēģinātu apturēt visu savu caureju un atbrīvot mani no
tualetes, lai es 60-80 reizes dienā neeju.Kā būtu ar šo vēl vienu pārsteidzošu ziņojumu?Mums
tas tik ļoti patīk!!”

"Es vēlos šodien dalīties ar sava ārsta komentāru.Man jau ILGI ir bijusi urīnpūšļa infekcija! laikā,
un ārsts ir ārstējis infekciju.Šodien viņš pirmo reizi paskatījās ar kameru (nav daudz jautrības)
UN!!Šķiet, ka man ir urīnpūšļa masas (audzēja) paliekas, kas ir MIRISIS savā vietā (viņa vārdi,
nevis mani) un izraisa infekcijas ieilgšanu.

ATKAL!VIŅA VĀRDI, NE MANI; Dr. teica: "Es esmu praktizējis medicīnu vairāk nekā 40 gadus
un nekad neesmu redzējis, ka audzējs nomirst vietā bez jebkādas ārējas iejaukšanās." eskopš
marta esmu noņēmis un ieslēdzis eļļu,  bet kopš manas ražas ienākšanas esmu devu divas
reizes apmēram 6 nedēļas.Došos uz nelielu tīrīšanas operāciju 8. oktobrī, lai pārliecinātos, ka
masa ir pazudusi (ja es to neizturēšu pirms tam).

Man bija dažas šaubas par eļļu, bet CILVĒKI, MAN VAIRS NEŠAUBOS.Man ir pietiekami daudz
pumpuru materiāla, lai izveidotu apmēram 5 vai 6 unces eļļas.Izmantotais materiāls ir Sativa
Blend  Pineapple  Kush,  25%  THC.Es  nevaru  pateikt,  cik  apmierināts  esmu  ar  līdzšinējiem
rezultātiem.Es  savam  ārstam  vēl  neko  neesmu  teicis,  jo  FLA daži  Dr.  tad  atteiksies  jūs
ārstēt.Tātad pagaidām viņš neko nezina. Džons

-- Bet tu zini vairāk nekā pietiekami, Džon.Apsveicu.Es turpinātu lietot eļļu un atstātu operāciju
uz vēlāku laiku.Ja iespējams, vairs nav jāveic skenēšana.Un eļļu es arī ņemtu svecīšu veidā,
vienmēr  gribas  eļļu  dabūt  pēc  iespējas  tuvāk  sāpošajai  vietai.Ja  iespējams,  mēģiniet  arī
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pagatavot eļļu no vairāk nekā viena celma, lai iegūtu labākos rezultātus.Vislabākie novēlējumi
jums, JB

"Pilnīga vienošanās, JB.Un pasvītrojiet operācijas kavēšanos.Jebkurš invazīvs ķermeņa darbs
ļauj  infekcijām  iekļūt  jūsu  sistēmā.Nevērīgu  ieradumu un  pilnīgas  necieņas  pret  viņu  pašu
brīnumzālēm dēļ mums tagad ir pret antibiotikām rezistentas miesas ēšanas baktērijas, kas ir
izplatītas lielākajā daļā slimnīcu.RSO to izlabos, bet kā ir ar ķirurģisku "nepareizu darbu"?Bēgt
no ārstēšanasizsaka visu." Tīlmans

“Pirms  3  dienām  mēs  ārstējām  drauga  bazālo  šūnu  karcinomu  ar  RSO.Mēs  to  šodien
pārbaudījām,  un  tas  bija  gandrīz  pagājis.Mēs  atkārtoti  uzklājām  RSO  un  pārklājām  ar
pārsēju.Mēs to pārbaudīsim vēl 3 dienu laikā un sagaidām, ka tas vairs nebūs, spriežot pēc
iepriekšējo 3 dienu rezultāta.Šis ir uz viņa labās rokas.Iepriekšējie vēži, kurus mēs izārstējām
no viņa, bija uz viņa kreisās rokas.Urrā, tas darbojas." Atzīmēt

-- Jā, tā ir.Mēs nedarītu to, ko darām, ja tā nebūtu.JB

"Manai mammai nesen tika diagnosticēts 4. stadijas smadzeņu vēzis, tikko pabeidza starojuma
kārtu.Doki ir šokēti par to, cik labi viņai klājas!Viņai sākotnēji klājās diezgan slikti, viņa zaudēja
spēju runāt.Kopš mēs sākām viņai dot eļļu, viņa kļūst arvien labāka un labāka, tagad viņa spēj
darīt lietas, ko agrāk nedarīja, piemēram, izrunāt frāzes, nevis tikai vienu vai divus vārdus, un
normāli staigāt.Mēs varam arī teikt, ka viņas izpratne ir daudz labāka.Viņa arī nekad neslimoja
no agresīvās radiācijas un ķīmijterapijas, ko viņa veica.Ne vienu dienu slikta dūša vai vemšana!
Tātad, ja kāds saka, ka tas nedarbojas, tas ir apvainojums!Uzzini savus faktus!To ir arī ĻOTI
vienkārši pagatavot!Ikviens zina kādu, kurš zina kādu, kurš var jums dabūt marihuānu!Man ir
instrukcijas, kā veikt ārstēšanu, tāpēc, ja kādam ir interese, es to ievietošu komentārā! Diāna

-- Diāna, turies tālāk no ķīmijas un starojuma.Eļļa būtu paveikusi darbu daudz vieglāk, ja ārsti un
viņu metodes nestāvētu tai ceļā.120–180 g augstas kvalitātes eļļas, cik ātri  vien viņa to var
uzņemt, vairs nav kancerogēnas skenēšanas, ja vien iespējams.Ar vislabākajiem vēlējumiem,
JB

"Mani  sauc  Džordžs,  un  es  vēlētos  jums  sniegt  savu  liecību.82 gadu  vecumā,  2010. gada
22. decembrī, man tika diagnosticēts barības vada vēzis.Man teica, ka man būs jādzīvo no 6
mēnešiem līdz 2 gadiem, un, iespējams, pēc staru terapijas kādā brīdī man būs jāievieto kaklā,
lai palīdzētu rīšanas laikā.

Pirms diagnozes noteikšanas man bija  apgrūtināta  elpošana  un ēdiena  norīšana,  man bija
pietūkums abās kājās un es biju noguris no vieglas aktivitātes.Man bija veikta staru terapija
2011.  gada  sākumā.Līdz  2011.  gada  septembrim  man  bija  grūti  norīt  un  sakošļāt  cietu
pārtiku.Man šķita, ka es aizrijos.Mans ēdiens bija jāsagriež mazos gabaliņos.Es izvēlējos ēst
biezu ēdienu un tā vietā Boost kokteiļus.Man arī bija spēcīga gāze vēderā.Gāze izlauzās caur
manu vēderu kā pērkons un zibens.Es sāku izjust  reiboņa epizodes,  apgrūtinātu elpošanu,
elpas trūkumu un svīšanu.Mans līdzsvars bija slikts, un es nevarēju labi pārvietoties.Bija grūti
nest pārtikas preces uz manu komplektu bez elpas trūkuma un svīšanas.

Vēlāk smaga reiboņa epizode mani nosūtīja uz slimnīcu, un ārsts man ielika otru asinsspiediena
tableti.Neilgi pēc manas uzturēšanās slimnīcā pie manis vērsās svešinieks un piedāvāja man
kaņepju  eļļu,  lai  ārstētu  vēzi,  un  novirzīja  mani  uz  Phoenix  Tears  vietni,  lai  iegūtu  vairāk
informācijas.Sākumā es biju nemierīgs un baidījos lietot kaņepju eļļu, es vienmēr domāju, ka
kaņepes  ir  vārtejas  narkotika,  kas  izraisīs  atkarību  un  novedīs  pie  citām  stiprām
narkotikām.Izpētījis  Rika  Simpsona  kaņepju  eļļu,  es  nolēmu,  ka  izmantošu
ārstēšanu.Ārstēšanas laikā un pēc tās es sapratu, ka kaņepju/kaņepju eļļa ir “vārti” uz labāku
veselību.

Pēc pirmās devas - 1/2 rīsu graudu kaņepju eļļas es pamanīju, ka tā darbojas manā ķermenī
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uzreiz.
- Es jutu, ka tas plūst cauri manam ķermenim no pirkstiem līdz kāju pirkstiem.Es piedzīvoju
relaksācijas sajūtu, laimi un humora uzlabošanos.Manas kājas juta gumijas, kas pēc 6 stundām
izbalēja.Elpošana bija klusāka atpūšoties un arī guļot.

Pēc dienām/nedēļām: manas kaudzes/hemoroīdi pazuda.Mazinās sāpes plecos.Elpas trūkums
mazinājās.No otrās dienas gāzu uzkrāšanās un diskomforta sajūta vēderā tika nomierināta,
kļuva  regulārāka  un  turpināja  ārstēšanu.Es  samazināju  un  pārtraucu  lietot  asinsspiediena
tabletes, jo mans asinsspiediens kļuva pārāk zems.Pēc asinsspiediena tablešu lietošanas mans
asinsspiediens  normalizējās.Ievērojami  samazinājās  pietūkums  abās  kājās  un
potītēs.Ierobežoja  manu  apetīti  un  regulēja  savu  svaru  -  līdz  šim  esmu  zaudējis  26
mārciņas.Uzlabojās  ādas  krāsa.Reibonis  pazuda.Sirdsdarbība  šķiet  regulārāka  un  nav  tik
apgrūtinoša,  jo  man  ir  bijusi  neregulāra  sirdsdarbība  kopš  dzimšanas.Zarnu  kustība  kļuva
regulārāka.Pieredzējis labāku, mierīgāku miegu.Uzlabojās līdzsvars un koordinācija.Spēj labāk
pārvietoties bez elpas trūkuma.Sarunās kļuva izteiktāks.Mainīja manu skatījumu uz lietām un
paaugstināja garastāvokli.Mainīja manu viedokli par marihuānu.

Kopumā  visi  simptomi,  kas  man  radās  pirms  kaņepju  eļļas  ārstēšanas,  pazuda.
Man vajadzēja 3 1/2 mēnešus, lai pabeigtu ārstēšanu.Šī pieredze nebija tik nepatīkama.Tomēr
tā bija korekcija, kad palielināju devas, bet pēc dienas vai divām viss tika pielāgots.Es vairāk vai
mazāk ievēroju Rika Simpsona ieteikto devu palielināšanu.

Pēc 2 mēnešu ārstēšanas mana onkologa vizīte bija pārsteidzoša.Viņš norādīja, ka mana ādas
krāsa izskatās labi, asinsspiediens un sirdsdarbība bija normāli, un, tā kā man nebija problēmu
ar  rīšanu,  man  nebija  vajadzības  pēc  tam.Viņš  arī  norādīja,  ka  rentgens  pēc  iepriekšējas
tikšanās  izskatījās  labi  un  ka  man  nebija  jāatgriežas  vismaz  6  mēnešus.Parasti  man  bija
paredzēts apmeklēt onkologu ik pēc 3 mēnešiem...

Es uzskatu, ka kaņepju eļļa nogalināja manu vēzi.Visi citi veselības uzlabojumi, ko es piedzīvoju
no kaņepju eļļas, liek man justies kā jaunam vīrietim.Esmu pilnīgi pārsteigts par kaņepju eļļas
brīnumu.Esmu tik pateicīga, ka nolēmu paņemt kaņepju eļļu.

Kaņepju  eļļa  atjaunoja  manu  veselību  un  pagarināja  manu  dzīvi.Es  pateicos  jums  Rick
Simpson,  Dievs  svētī  jūs!Tā  turpināt!Esmu  pilnīgi  pārliecināts,  ka  kaņepju  eļļa  var  glābt
dzīvības.Paldies." Džordžs

“Mazais atjauninājums Džordžam....Līdz šim viņš ir zaudējis +31 mārciņu, tagad, pirms neilga
brīža, svara zuduma dēļ (agrāk viņš bija apmēram 280 mārciņas) nācās apmeklēt zobārstu.Viņš
ir  uzzinājis,  ka  viņš  varētu  diezgan  viegli  atgūt  svaru,  ja  vēlētos  tagad,  tomēr  viņš  izvēlas
veselīgāku, mazāku svaru un dzīvesveidu), viņam bija jāpārliek/jāpielāgo zobu protēzes.Viņa
zobārsts atzīmēja, cik labi viņš izskatījās un arī viņa krāsa ir labāka.

Jāpiemin, ka Džordžs teica, ka viņam joprojām ir  bijusi laba elpošana un līdz šim vairs nav
problēmu ar  aizrīšanu,  viņš šonedēļ  vakariņās  ēda steiku,  kartupeļus un dārzeņus,  un viņa
ēdiens kļūst daudz, daudz vieglāk nekā jebkad agrāk. pieraduši pirms viņa "ārstēšanas". Viņš
stāsta, ka apmeklējis savu ģimenes ārstu(parastais dokuments) šīs nedēļas sākumā...Viņa ārsts
iesaucās: "WOW!Irvai esi pārliecināts, ka esi tas pats Džordžs, kuru es redzēju iepriekš? Arī
viņa ārsts teica, ka viņa krāsa ir uzlabojusies.Džordžs man stāsta, ka vēlāk parādījis savam
ārstam,  cik  daudz  šķidruma viņš  zaudējis  abās  kājās,  sakot,  ka,  viņaprāt,  tā  gandrīz  vairs
nav...Tad ārsts teica: "Džordž, tev vairs nav tūskas."

Viņš  ir  iegādājies  dažus  vecus  medicīniskās  informācijas  dokumentus,  un  viņam  arī  teica
(tagad), ka viņam vajadzētu/varētu mēģināt iegūt savu veco rentgena un CT skenēšanas attēlu
(diskā) no sava onkologa nākamajā tikšanās reizē (jūnijā).Viņš mēģina agrāk ierasties savā
onkologa pieņemšanā...ar ģimenes ārsta palīdzību tagad.Šajā vizītē viņš prasīs MRI.Tagad viņš
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ir nogājis garus ceļus... lai gan viņa vienīgā īstā problēma šobrīd (pretējā gadījumā viņš saka,
ka  būtu  lieliski!!)  ir  neregulāra  sirdsdarbība  kopš  dzimšanas,  un  pēdējā  laikā  tā  ir  kļuvusi
nedaudz  straujāka  nekā  parasti.Es  nezinu,  vai  viņa  svara  zudums  izraisa  viņa  neregulāru
sirdsdarbību vai sajūsmu no šī dzīvi mainošā notikuma, vai arī to, kas to noteikti dara, es zinu
tikai,  ka vēlos,  lai  tas viņam arī  tiktu labots.Tagad viņam ir  nosūtījums apmeklēt  kardiologu
saistībā  ar  sirdsdarbību  utt.Arī  nesen  viņa  krāsa  kļuva  vēl  labāka,  viņam  ir  vairāk
sarkanas/sārtas sejas, arī viņa asinsrite izskatās vēl labāk.Pagaidām tas ir viss, ko es varētu
dabūt...Peace 1♥”Brīvība

"Paldies Rick/JB, ka vakar sniedzāt atbildi uz maniem jautājumiem.Es zinu vīrieti, kura mātei tas
ir.Gribējās kaut ko, ko es varētu nosūtīt viņam apskatīt.Jūs, puiši, esat lieliski.Kaut es varētu
palīdzēt vairāk.Šī informācija tagad kļūst daudziem.Tu esi paveicis tik lielisku darbu, stāstot par
to pasaulei, Rik.Jūs varētu uzskatīt par mūsdienu svēto.Bez jokiem.Brīnišķīgs cilvēks.Es nevaru
pateikt  pietiekami  daudz  labas  lietas  par  jums Rick  &  JB,  kas  ir  palikuši  jums  līdzās  šajā
visā.Domāju, ka es katru mēnesi nopirkšu 5 grāmatas, lai palīdzētu Rikam.Saglabājiet lielisko
informāciju, puiši.Tu esi labākais.Mieru un veselību visiem.RSO.Dieva zāles." Pēteris

"Nu, Rick un Jindrich, mans smagais darbs un centība RSO beidzot ir atmaksājusies.Es sekoju
Rick and Phoenix asarām kopš 2004. gada un es uzreiz ticēju eļļas dziedinošajām spējām.Es
izplatīju vārdu un stāvēju aiz tā 100% pat tad, kad cilvēki smējās un sauca mani par traku.Tagad
esmu izārstējis 3 cilvēkus ar neārstējamu vēzi un savam jaunākajam pacientam, kuram esmu
lielu atzinību parādā par to, ka viņš patiešām izgāja cauri medicīnas sistēmai un atteicās no
visas ārstēšanas,  kā arī  dokumentēja,  ka viņš izmantoja RSO, lai  izārstētu vēzi...abas viņa
plaušas bija pilnas ar vēzi, un viņi viņam deva 3 mēnešus dzīvot, kad viņam pirmo reizi tika
diagnosticēts...pirms 5 mēnešiem.

Šodien viņš oficiāli ir brīvs no vēža, un viņš faktiski ieguva 27 mārciņas.Vēža ārsti ir pārsteigti
par viņa brīnumaino atveseļošanos tikai 5 mēnešu laikā ar gandrīz nekādu palīdzību, un viņi
patiesībā saka, ka viņš ir veselāks nekā viņi tagad.Lol.Viņš ēda eļļu slimnīcas ārstu acu priekšā
un nēsāja līdzi žurnālu Weed world ar Fēniksa asaru rakstu, kurā tas tika rādīts visiem pārējiem
pacientiem un izplatīja ziņas par RSO.Drīz man būs visas slimnīcas dokumentācijas kopijas, ka
RSO izārstēja viņa vēzi...Tieši uz viņa dokumentiem ir rakstīts, ka viņš ārstēšanai izmantojis
kaņepju eļļu.

Es pēc iespējas ātrāk izveidošu viņam stāstu, lai palīdzētu izplatīt vārdu, cik vien iespējams.Es
zinu arī  kādus 25 citus cilvēkus,  kuri  ir  redzējuši,  ka RSO brīnums darbojas pret  daudzām
dažādām slimībām, un viņi tagad arī strādā pie sevis izārstēšanas...vārds ir zudis!!!!:) Izārstēto
un drīzumā daudzu citu  manā apkārtnē esošo vārdā vēlos pateikt  PALDIES,  puiši  par  jūsu
nepārtraukto smago darbu un centību panacejas no jauna atklāšanā...Jūs, puiši, esat dzīvības
glābēji...Burtiski!!MIERS UN MĪLESTĪBA no PA” Stīvs

"Man kāds uzlika eļļu uz nelielas vietas uz viņas ādas vēža (sejas), un pēc dienas tas izskatās
vēl sliktāk.Vai viņai ir reakcija, vai arī eļļa sākotnēji izvelk materiālus uz ādas virsmas?Tas viss
izskatās zaļgans, it kā tas būtu inficēts.Vai tas ir normāli?Dažreiz?” Migels

"Jā, tas var būt normāli!Tā ir laba zīme, ja jūtat niezi un redzat, ka eļļa darbojas, tad ieliecietvēl
vairāk eļļas uz tā.Zaļgans varētu rasties no eļļas.Vai eļļa ir izgatavota pareizi? Anna

"Ak, jā, tā nav zaļa no eļļas, tā ir zelta eļļa, ko es ražoju, tā ir tīrākā, ko varat iegūt, gatavojot
mājās.Tas tiešām ir kā infekcija zaļi bālgans.Es biju diezgan pārliecināts, ka tā ir eļļa, kas dara
savu darbu, tikai gribēju kādu apstiprinājumu no kāda cita.Paldies." Migels

"Sveiki, man jums jāpastāsta stāsts par brīnumu, kas notika vakar.Man ir draugs, un viņu sauc
Šenona O'Braiena.Viņa ir 17 gadus veca smadzeņu vēža izdzīvojusi.Viņai jau aptuveni gadu
aug neoperējams audzējs.Tas bija  izaudzis  līdz gandrīz  visam viņas smadzeņu izmēram.Es
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dalījos ar viņu RSO, un vakar viņas MRI rezultāti parādīja, ka audzējs ir samazinājies gandrīz
uz  pusi.Viņa  to  lieto  kopš  februāra.14.Jums  jāsaprot,  ka  šī  bija  Sveika,  Marija.Esmu  ļoti
pateicīgs, ka mans gars atrada tavu stāstu un varēju to nodot tālāk. Nadīna

“Mana sieva RSO lieto jau 11 mēnešus.Viņai ir  IV stadijas metastātisks krūts vēzis,  un MD
Andersona  vēža  centra  onkologi  viņai  teica,  ka  viņa  ir  pārāk  progresējusi  ķīmijterapijai,
starojumam vai operācijai.Viņa devās no mūsu mājām nelegālā stāvoklī  26 stundas tieši  uz
likumīgu valsti, lai to iegūtu.Viņas audzēji samazinās.Ja viņai būtu vajadzīgā pieejamība (šobrīd
viņa ņem tikai 2 gramus dienā), mēs uzskatām, ka tagad viņai nebūtu vēža.RSO uztur manu
sievu pie dzīvības, un mums ir arī dēls invalīds.Dievs zina, ka viņas darbs šeit nav pabeigts!
Frederiks

"Nu,  Rik,  es  jūtos  labāk.Apmēram  30  dienas  lietojis  RSO  smadzeņu  audzēja  un  diabēta
dēļ.Mans cukura līmenis asinīs samazinās.Es pārtraucu insulīna lietošanu pirms 2 dienām, jo 
cukura līmenis asinīs pazeminājās pārāk zemu. Džefs

“Tas arī attīrīja cita drauga krūts vēža 1. stadiju.Divu nedēļu laikā no golfa bumbiņas izmēra
audzēja kļuva mazāks par zirni.0,4 g divas reizes dienā, neapstrādāta eļļa.Cits draugs ar ādas
vēzi to noņēma ar lokālu šķīdumu, kas ierīvēts tieši uz ādas.

Es esmu atbrīvojies  no infekcijas  un pietūkuma slikta  zoba gadījumā,  iztīrījusi  plaušas pēc
astmas un noņēmusi divus dīvainus plankumus no ādas, kas var būt vai nebūt vēzis... nekad
neesmu  to  pārbaudījis,  un  tā  ir  pazudis...ups.Nav  ķīmijterapijas,  nav  radiācijas,  nav
blakusparādību, nav problēmu. Brūss

“Vēlos pateikties JB par viņa palīdzību!Kā daži cilvēki  zina, manai sievai ir  4.  stadijas krūts
vēzis, kas izplatās uz viņas kauliem.Ārste teica, ka viņai ir tik daudz audzēju, ka bija jāpārtrauc
skaitīt, un viņi viņai deva 6 mēnešus dzīvot!Viņi sāka viņai ķīmijterapiju pēdējos 5 mēnešus, es
viņai devu 5 rīsu graudus RSO eļļas 1 mēnesi un pusi!Es tikko biju liecinieks mūža brīnumam!
Viņa tikko saņēma MRI un skenēja atpakaļ, un viņi nevarēja atrast nekādas vēža pazīmes!

Es nevaru  pierādīt,  ka eļļai  bija  kāds sakars  ar  to,  bet  esmu 99% pārliecināts,  ka tā  viņai
palīdzēja  tikt  pāri  kuprim!Viņa  pat  nav  pabeigusi  ķīmijterapijas  protokolu,  viņai  ir  atlikuši  4
mēneši no ārstēšanas!2012. gadā tika teikts, ka 4. stadijas vēzis nav izārstējams, tāpēc, kā jau
teicu, eļļai noteikti bija jāstrādā!Es iesaku visiem, kam ir vēzis, pēc iespējas ātrāk lietot šo RSO
eļļu.Tas neko nevar kaitēt!Kā jau teicu paldies JB par visu palīdzību!

"Cik daudz rīsa izmēra pilienu man vajadzētu dot viņai uzturēšanas fāzē??" Džefs

-- Varētu derēt 1–2 g mēnesī, Džef, vairumam pacientu kā uzturošā deva ir nepieciešama tikai
piliens naktī.Bet viņa paņēma ķīmijterapiju, tāpēc es vēlētos redzēt, ka viņa pēc iespējas ātrāk
apēd vismaz 60 g, lai novērstu ķīmijterapijas radītos bojājumus.Paldies, JB

“Es izmantoju eļļu, ko pagatavoju pats, izmantojot Rika video instrukcijas, un izārstējos no 4.
stadijas difūzās lielo B šūnu limfomas, it kā “neārstējama” folikulu vēža tikai 58 dienās!

Kopš tā laika esmu turpinājis gatavot eļļu sev un citiem un redzējis vairāk nekā 10 apstiprinātus
plaušu, krūšu, prostatas, smadzeņu, resnās zarnas, leikēmijas, aizkuņģa dziedzera gadījumus,
pacienti izārstējas paši.izmantojot tumši zaļas eļļas!!Es gatavoju eļļu, izmantojot gan lapas, gan
ziedus, jo īpašie pretiekaisuma savienojumi ir atrodami TIKAI zaļajās lapās!

Es zaudēju visu savu resno zarnu 1992.  gadā.Man jau 20 gadus ir  izgatavots "maciņš"  no
manas tievās  zarnas,  kas  darbojas  kā parasta  santehnika,  kam vajadzēja  iztārpot  pirms 7
gadiem!Saskaņā  ar  manu  gastroenterologu  PAMF;  Viņš  uzskata,  ka  smags  kanabinoīdu
lietojums ir veselīgs maisiņš "labākā formā nekā pirms 20 gadiem dienā, kad tas pirmo reizi tika
ievietots".  Viņš ir  dzirdējis  tādus pašus rezultātus no daudziem citiem pacientiem,  kuri  lieto
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kanabinoīdus, un tagad iesaka to saviem pacientiem! Kreigs

"Es tikai vēlos jums pateikties.Pēc 5 gadu ilgas “uzmanīgas gaidīšanas” mana vīra folikulārā
limfoma ceļ savu neglīto galvu.Viņš ir 3 nedēļas eļļā un jūtas lieliski, pat spēlējot golfu 4 dienas
nedēļā.Es jūs informēšu, kamēr turpināsim.” Džoisa

“Es apmeklēju savus 2 gadus ilgus skenējumus, un tie ir PILNĪGI SKAIDRI NO VĒZIEM UN
STAROJUMA BOJĀJUMIEM, KO VIŅI REDZĒJA PĒDĒJO REIZI.ES ESMU PILNĪGI BRĪVS NO
SLIMĪBĀM,  RSO  EĻĻAS.KĀDS  DIEVS  SŪTĪTS  RIKA  SIMPSONA  EĻĻU  TIK
DAUDZI...PALDIES, KA nododat visu informāciju. Linda

“Mana drauga sievai ir resnās zarnas vēzis vēlīnā stadijā.Ārsti viņu nosūtīja mājās, teica, ka
neko vairāk viņas labā nevar darīt.Tas ir izplatījies viņas plaušās un smadzenēs.Kādu devu viņai
vajadzētu  uzņemt?Cik  ilgs  laiks  viņai  būtu  nepieciešams,  lai  izveidotu  toleranci?Vai  viņai
vajadzētu  uzņemt  3  rīsu  graudu  lieluma  pilienus  dienā?Ķīmijterapija,  ko  viņi  viņai  deva,  ir
padarījusi  viņu  pārāk  vāju...  viņi  viņai  vairs  nedos  ķīmiju...Es  ceru,  ka  eļļa  spēs  novērst
nodarītos bojājumus, pirms nav par vēlu.Viņai iedeva 4-6 mēnešus...” Saimons

-- Saimon, tāds pats protokols kā visam citam.Kad viņa pierod pie zālēm, jo vairāk un ātrāk viņa
ēd, jo labāk.JB

“Pirms četriem mēnešiem es sāku ražot kaņepju eļļu brālēnam, kurš bija atteicies no pat līdz
2014. gadam pēc tam, kad viņa ārsts 4 reizes mazāk nekā gada laikā ķirurģiski  izņēma no
urīnpūšļa iekšpuses daudz vēža,  veica vairākas ķīmijterapijas  un pastāstīja.  nākamais solis
viņam bija urīnpūšļa noņemšana.Viņš sāka lietot eļļu janvārī un pirms divām nedēļām uzzināja,
ka viņam nav vēža.Tagad viņš pats ražo eļļu un katru dienu lieto uzturošo devu. Čārlzs

"Sveiki, es tikko iedomājos padalīties ar jums labām ziņām.Vēža pacientam, par kuru iepriekš
runāju ar  jums, nesen tika veikta CAT skenēšana.Nav nekādu audzēju!!!Uz viņa krūtīm bija
audzējs,  kas bija  apmēram beisbola bumbas lielumā.Tas un citi  audzēji  ir  pilnībā pazuduši!
Vienīgais,  kas  palicis,  ir  rētaudi.Viņš  un  es  slavējam  Dievu  par  šīm  brīnišķīgajām
zālēm.Kaņepes,  lielisks  augs,  Dieva  dāvana  mums  visiem.Mums  visiem  jāpateicas  Rikam
Simpsonam  un  viņa  upuriem,  lai  cilvēki  apzinātos  Dieva  auga  spējas.Pacients  ir  atguvis
zaudētās 40 mārciņas.Viņš izskatās veselāks un labāks, nekā es jebkad esmu redzējis.Esmu
100% pārliecināts un patiesi ticu, ka Rick Simpson Oil, ja to ražo un lieto pareizi, var izārstēt
vēzi.Tagad pēc 12 gadus ilgas cīņas ar šo slimību šis pacients ir bez vēža.Par to mēs varam
tikai atdot savu slavu Dievam.

Vēlreiz paldies, Rik, ka bijāt spēcīgs puisis, kas ir nesis ļoti lielus upurus cilvēku labā.Jau gadu
izplatu  ziņas  par  RSO spējām.Tagad  esmu 100% pārliecināts,  ka  viss,  kas  tika  teikts  jūsu
videoklipos,  ir  patiesi  zils.Es  uzņemu  vēl  vienu  4.  stadijas  vēža  pacientu  un  esmu  ļoti
pārliecināts, ka pēc mazāk nekā gada viņš kļūs bez vēža.Es turpināšu izplatīt šo vārdu pēc
iespējas  labāk.Es arī  palīdzēšu pēc iespējas  vairāk  cilvēkiem.Patiesība uzvarēs.Paldies  par
visu, ko esat darījis un joprojām darāt.Ar cieņu, aug dieviete”

“Dr. Rondo man pirms Ziemassvētkiem teica, ka šis melnais plankums uz manas muguras ir
melanoma.Es devos pie viņa pēc tam,  kad sākās asiņošana.Atnācu mājās un sāku smērēt
mugurā  pumpuru  eļļu,  kā  arī  sāku  vienmērīgi  ēst  eļļu.Pagāja  mazāk  nekā  2  nedēļas,  un
plankums uz manas muguras izzuda, un es turpināju ēst apmēram 2 unces eļļas.Knapi pēdas
uz muguras, un es jūtos fantastiski.

Filipam tika veikta arī viena gada pārbaude, un viņš jau vairāk nekā gadu ir bijis bez vēža.Tāpēc
viņi  to  sauc  par  brīvu  vēzi.Viņam  nav  jādodas  pie  ārsta  vismaz  3  gadus.Viņš  nelietoja
ķīmijterapiju  un neapstaroja,  viņš  paņēma apmēram 4 unces kaņepju  eļļas  un joprojām ēd
nedaudz gandrīz katru dienu.Ne daudzi cilvēki pārspēj zarnu vēzi.Riks ir mūsu varonis. Flauta
Koksne
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"Tas ir tikai grūti noticēt cilvēkiem, kuriem nav bijusi iespēja iegūt izglītību par kaņepju eļļas
dziedinošo spēku... Es dzīvoju rajonā, no kurienes ir Riks Simpsons, un mēs esam redzējuši
dziedinošo  spēku  10  gadus.Tas  izārstē  vēzi,  diabētu,  muskuļu  darbības  traucējumus,  zobu
sāpes, īpaši brīnumlīdzeklis pret apdegumiem (tas ir jāredz, lai tam noticētu).

Pagaidām mēs neesam redzējuši neko tādu, kas nedarbotos, ja to lieto pareizi un regulāri.Īpaši
labs  pret  ādas  vēzi,  sliktu  dūšu,  vēdera  krampjiem  un  visu,  kas  nepieciešams.Labs
miegs.Nekas tā mazina stresu kā kaņepju eļļa, un lielāko daļu mūsu iekšējo problēmu izraisa
stress.Tātad, lūk.Veiksmi visiem.Tas patiešām darbojas, jums tikai tam ir  jāuzticas.Uzticieties
Dievam un Rikam Simpsonam." Terijs

“Es zinu tikai to, ka es biju gatavs doties, vairs nevarēju izturēt, ievietoju šeit savu stāstu, un
mans eņģelis piecēlās un piesaistīja mani ar RSO eļļu.Es biju pārstājusi ēst, un, izmantojot tikai
dažus rīsu graudu lielumu eļļā, es jutu pārmaiņas sevī.Pirms tam mana dzīve bija uz dīvāna ar
apsildes spilventiņu, dzēru dzērienus.Bet jau otrajā dienā biju augšā, ledus kastē, meklējot ko
ēdamu, iegāju dušā.Dažiem tas nav nekas smags, līdz pienāks brīdis, kad nevar pietiekami ilgi
nostāvēt  dušā.Es  paliku  pie  tā,  pieņēmos  svarā,  atsāku  dzīvot,  patiešām  atgūstot  savu
dzīvi.Tikai žēl, ka par to nezināju pirms operācijas.56, baltā sieviete, krūts vēža upuri Ketlīna”

“Manam tēvam tagad ir  75 gadi,  pirms kādiem 18 gadiem manam tēvam tika diagnosticēts
kuņģa vēzis, viņam tika veikta vēdera izņemšana, viņš pavadīja 15 gadus, mācoties dzīvot no
jauna.Pirms 3 gadiem viņam teica, ka viņam ir jāizņem apakšējās zarnas un daļa resnās zarnas
vēža bojājumu dēļ.Pirms 2 gadiem viņam teica, ka jaunais vēzis ir vietās, kuras nevar operēt...

Kad uzzināju par to,  es pagatavoju 24 stundu eļļas partiju (350 grami augšējā pumpura 1/2
galonu Everclear).Gadu vēlāk,  kad viņš  devās uz pārbaudi,  ārsts  nevarēja atrast  viņa vēzi,
acīmredzot eļļa padara vēzi neredzamu un neefektīvu līdz nāvei...Tagad viņš ārstē savu labāko
draugu Elliju, savu labradoru suni, kurai ir audzēji ... un viņa ļoti labi reaģē uz eļļu... Esmu jūsu
lielākais fans ASV.Mana dzīve ir šī eļļa.Paldies Rick Simpson. ” Rebeka

"Man tikai jāpadalās šajās lieliskajās ziņās ar jums un jūsu sekotājiem...Manas sievas darba
draugs pirms dažiem mēnešiem viņai pastāstīja,  ka viņas vīram aizkuņģa dziedzera vēzis ir
atgriezies otrreiz, mana sieva un es jau zinājām par jūsu RSO, tāpēc ievietojām tos jūsu vietnē,
lai uzzinātu vairāk par to utt., viņš sāka un vakar atgriezās slimnīcā, lai saņemtu jaunāko analīžu
rezultātus, slimnīcā viņam diezgan bieži stāstīja, ka viņam atkal nepieciešama ķīmijterapija, taču
patiesībā notika, kad viņi aplūkoja rezultātus, vēzis noteikti bija kļuvis. daudz mazāks nekā tas
bija,  kad  viņi  pirmo  reizi  pamanīja,  ka  tas  ir  atgriezies,  faktiski  gandrīz  pazuda.Viņi  bija
neizpratnē par to, kā tas varēja sarukt (tad viņiem vajadzētu uzzināt par visiem zāļu veidiem, ne
tikai par indīgajām).Viņi teica, ka vēlas izņemt to, kas ir palicis, bet es viņam ieteicu vienkārši
turpināt ar tām pašām devām, kuras viņš darīja iepriekš, jo tam acīmredzami ir bijusi pozitīva
ietekme, un nelaist tos miesniekus sev tuvumā.Tomēr es biju ļoti priecīgs dzirdēt šīs ziņas un
nevarēju sagaidīt, kad varēšu jums to paziņot. :)” Mark

--  Labi  darīts,  Mark,  ievērojiet  pacienta  pašsajūtu,  skenēšana  vairumā  gadījumu  nav
nepieciešama.Ja viņš sešos mēnešos apēd 120-180g, viņam, šķiet, nav par ko uztraukties.JB

"Ir tūkstošiem dokumentētu pierādījumu, ka tas patiešām izārstē vēzi cilvēkiem, kuri atteicās no
kaut  kā sazināties ar  ārstiem,  tikai  ar  eļļu.Man bija  vēzis  4.  stadijā.Man bija  jādzīvo tikai  3
mēneši, un tas bija pirms 14 mēnešiem. Toms

“Lai  jūs  zinātu,  šeit  ir  jaunums par  manu  tēvoci  Tomu.Viņa  jaunais  PSA līmenis  ir  0,1  un
stabils.Paldies, ka devi mums zināšanas, lai glābtu viņa dzīvību.Viņam bija prostatas vēža 4.
stadija.Mēs meklējam atsauksmi.Lai Dievs tevi svētī." Sherri

"Tom, es izmantoju šo eļļu pirms 3 gadiem, lai nogalinātu 4. stadijas prostatas vēzi.Sākumā
izmantoju  hormonterapiju  un  pēc  tam  uzzināju  par  RSO.Tas  strādā.Es  personīgi  pazīstu
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desmitiem cilvēku, kuri katru dienu to lieto daudzu slimību ārstēšanai.Tā ir milzīga palīdzība
vēža slimniekiem,  taču es  domāju,  ka mana pārsteidzošākā atklāsme ir  bijusi  kāda cilvēka
smagas psoriāzes izārstēšana, jo viņam bija vairāk nekā 90% ķermeņa.Uzņemot no 1/4 līdz 1/2
grama eļļas dienā 6 nedēļas, šī persona ir burtiski izārstējusi sevi no stāvokļa, no kura cietusi
kopš bērnības.Es varētu stundām stāstīt par lietām, ko esmu redzējis šo eļļu darām.Tu redzēsi,
paturēsi prātu atvērtu un darīsi, kā Riks norādīs, tev nebūs žēl. Dens

"Kopš es atveseļojos no čūlainā kolīta un vēža, mans gastroenterologs tagad VISI pacienti lieto
kaņepju produktus, jo tie ir visspēcīgākie pretiekaisuma līdzekļi, ko viņš zina...un tās darbojas
LABĀK PAR JEBKURAS ZĀĻAS, KO VIŅŠ VAR IZrakstīt!!!” Kreigs

"Es zinu, ka tas izārstē vēzi...Es 3 reizes izārstēju savu mammu, un tagad viņa ir bez vēža.
Makdžejs

"Es lietoju eļļu 5 nedēļas, un vakardienas mājdzīvnieku skenēšana uzrādīja ievērojamu kaulu
audzēju samazināšanos un nekādu pierādījumu par hipermetaboliskiem aknu audzējiem.Pirms
3  mēnešiem  es  sākotnēji  saslimu  ar  4.  stadijas  kaulu  un  dzīvu  vēzi...Es  teiktu,  ka  tas
darbojas.Un tie bija tikai pirmie 8cc, laiks izslēgt nākamos 52!!” Laura

--  Lieliski,  Laura,  lieliski  to  dzirdēt,  taču,  ja  iespējams,  palieciet  tālāk  no  skenēšanas  vai
rentgena stariem.Jūs nevēlaties  izstarot  audzēju,  jūsu onkologam ir  jāspēj  jums paskaidrot,
kāpēc to nav ieteicams darīt.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Klausies, es to pētīju mēnešiem ilgi.To atbalsta Hārvarda.Viņi to izmanto Spānijā.Tā kā tas ir
nelikumīgi, diemžēl es nevaru jums pastāstīt vairāk.Varu teikt, ka manam vīram ir 4. stadijas
vēzis ar metām smadzenēs.RS saka, ka nevienam neuzticieties savai veselībai.Tāpēc es to
nedarīju.Es, tā sakot, “lecu pāri mēnesim”.Stingri piezemējos uz kājām un vīram klājas labi.:)”
Liza

Cienījamais CureYourOwnCancer.com, kādu laiku atpakaļ es lasīju par Rick Simpson Oil un
nolēmu  mēģināt  to  pagatavot.Es  audzēju  marihuānu  ļoti  ilgu  laiku.Es  izmantoju  dažus  no
saviem  labākajiem  pumpuriem  un  pagatavoju  augstākās  kvalitātes  kaņepju  eļļu.Es  to
izmēģināju un nespēju noticēt.Tas bija tik spēcīgs, ka man šķita nekas tāds, kāds man nekad
nav bijis.

Pēc izmēģināšanas es zināju par pacientu, kurš tajā brīdī cīnījās ar vēzi (Hodžkina limfomu)
apmēram 11 gadus.Es piedāvāju būt viņa medicīniskās marihuānas aprūpētājam un piegādāt
viņam eļļu bez maksas, kamēr viņš lietos eļļu, kā ieteikts.Toreiz viņš man bija svešs vairāk nekā
mazāk.Es biju viņu satikusi apmēram gadu iepriekš līdzjūtības kluba sanāksmē un tad uzzināju,
ka viņam ir vēzis.Es ļoti gribēju redzēt, vai eļļa var izārstēt vēzi, kā minēts Rick Simpson'sBēgt
no ārstēšanas.

Tāpēc,  sazinoties  ar  šo  pacientu  un  viņam  piedāvājot,  mēs  iesniedzām  valstij  atbilstošus
dokumentus un sākām ārstēšanu.Mēs to uzstādījām vietā, kur viņam būtu augi, lai galu galā
viņš pats varētu nodrošināt eļļu.Tā arī bija daļa no vienošanās, ka viņš mācās sev palīdzēt.Mēs
sākām ārstēšanu.Sākumā viņam bija grūti, jo eļļa bija tik spēcīga, un to lietot trīs reizes dienā
var  būt  diezgan  grūti.
Pēc trim mēnešiem viņa krūšu augšdaļā sāka sarukt audzējs.Pēc pieciem mēnešiem audzējs
pilnībā izzuda.Pēc tam viņš devās uz CAT skenēšanu.Atgriezās rezultāti, ka viņš ir bez vēža!
Ārsti ir mēģinājuši izārstēt viņa vēzi vismaz 11 gadus.Ķīmija, kaulu smadzeņu transplantācija
utt.Viss, kas bija nepieciešams, bija apmēram mārciņa augstākās kvalitātes pumpuru, kas tika
pārvērsti parkaņepju eļļa.Viņam ir savi pirms un pēc CAT skenēšanas rezultāti diskā (drīz mums
tiks sniegti).Viņš ir nācis klajā un publiski runājis ar cilvēkiem.Patiesībā viņš tagad ir aprūpētājs,
kurš palīdz citiem pacientiem ar dziedinošo kaņepju eļļu!Grow Goddess”

“Pirms gada mans onkologs mums teica, ka drīzumā jāsazinās ar hospisu, resnās zarnas vēzis
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manās plaušās un resnajā zarnā atkal bija, 09. gadā tika izņemts no resnās zarnas un 11. gadā
no aknām.Mans vīrs uzstāja, ka viņi izmēģina vēl vienu ķīmijterapijas kārtu.Tajā pašā laikā, kad
es atklāju kaņepju eļļu, es sāku lietot eļļu tajā pašā dienā, kad lietoju ķīmijterapiju.Mans audzēja
marķieris bija 17,6.Pēc VIENAS ārstēšanas (un 2 nedēļu ilgas eļļas) mans audzēja marķieris
bija 10,6.Pagājušajā piektdienā pēc 2 procedūrām un 5 nedēļu eļļas mans audzēja marķieris ir
4,8.Mana medmāsa man teica, ka nezina, ko es daru, taču šai ķīmijterapijai nebija paredzēts
dot šādus rezultātus.Es jūtos labāk nekā ilgu, ilgu laiku. Diāna

"Sveiks,  Džindrih,  vakar  es  pabeidzu  lasīt  Rika  grāmatu.Lieliskas  lietas!Godīgi  sakot,  man
tiešām nav vajadzīgi vairāk pierādījumu par eļļas patiesi maģisko spēku!

Esmu  veicis  arī  dažus  eksperimentus  un  katru  dienu  atklāju  ko  jaunu,  ko  šīs  zāles  spēj!
Apbrīnojami!Diemžēl, lai gan es esmu pārliecināts un pat ja mana draudzene ir pārliecināta,
viņas māte kaut kā nespēj pilnībā "atlaist" ...un tomēr viņa nav pārliecināta, vai atmest sūdīgo
ķīmijterapiju…
Es pastāvīgi cenšos izcelt labus argumentus, bet nevaru izlemt viņas vietā!Viņai ir vēzis, un viņa
ir vienīgā, kas var izlemt, ko darīt ar savu dzīvi.

Es zinu, ka beigās viņa tik un tā tiks izārstēta, jo mēs iepildīsim viņā tik daudz eļļas, ka viņai
nebūs iespējams nomirt.Bet tomēr es uzskatu, ka ir tik stulbi un tik bīstami spēlēties ar šīm
sasodītām ķimikālijām, it īpaši, ja jums ir pieejamas dabiskas zāles, kas, kā pierādīts, izārstē
vēzi!Es lasīju par jūsu pieredzi ar vēzi un medicīnas sistēmu...Man ļoti žēl par jūsu zaudējumu...
un tagad es labāk saprotu jūsu attieksmi pret tradicionālajām tā sauktajām “medicīnām”!” Luidži

--  Sveiks,  Luidži,  paldies  par  jaukajiem  vārdiem  par  grāmatu  un  žēl,  ka  tas,  kam  nācās
piedzīvot.Tā  ir  viņas  izvēle,  kādu  ārstēšanu  viņa  izvēlas,  bet  es  netuvotos  ķīmijterapijai  -
vienkārši izlasiet manas mammas stāstu viņai, varbūt viņa sapratīs, ka indes lietošana nekad
nav laba ideja, it īpaši, ja tā nav pamatota vai nepieciešama.Viņas izredzes vienkārši izdzīvot
pēc ķīmijterapijas ievērojami uzlabosies, ja viņa lietos eļļu, bet atkal, kāpēc nodarīt vēl lielāku
kaitējumu  viņas  slimajam  ķermenim?Tam  nav  nekādas  jēgas.Ar  vislabākajiem  vēlējumiem,
Džindrih

“Draugs mani apsēdināja skatītiesBēgt no ārstēšanasapmēram pirms divarpus gadiem domāju,
ka tas var palīdzēt manai psoriāzei.Mēs kopā pagatavojām eļļu – pirmo reizi mums abiem – trīs
nedēļu laikā mana psoriāze bija pazudusi.Kopš tā laika es gatavoju eļļu un ēdu to.Ja es noriju
katru  dienu  un  naktī  lokāli  uzklāju  eļļu  uz  atsevišķiem  plankumiem,  kas  parādās  nejauši,
psoriāze ir ļoti kontrolēta un gandrīz neredzama.Šīs pieredzes dēļ es ielēcu ar divām kājām, un
tagad Kolorādo pieder pirmais pilnībā valsts licencēts medicīnas marihuānas uzņēmums.Gadu
manā biznesā manam tēvam tika diagnosticēta IV stadijas melanoma — tā bija izplatījusies viņa
plaušās un aknās.Viņa onkologs viņam deva 3 līdz 12 mēnešus un lika viņam būt gatavam
patversmes aprūpei.Es nekavējoties sāku viņam lietot RSO shēmu, un pēc pieciem mēnešiem
viņa vēzis ir pazudis.Aizgājis.Vieglākā lieta pasaulē!Paldies Rick, ka atkārtoti ieviesāt pasaulē
šīs apbrīnojamās zāles!:-)” Ērika

"Es veicu 2 nedēļu eļļas kursu...Es to varēju atļauties tikai  apmēram katru otro dienu,  taču
psoriāze uz mana ķermeņa gandrīz izzuda.es dodu7mana karte šogad āra audzētājam, lai es
varētu vienā reizē iegūt pietiekami daudz izejvielu, lai pagatavotu 60 dienu partiju, lai vienreiz un
uz visiem laikiem izārstētu šo sūdu!!!” Sofija

"Kaņepju eļļa  ārstē vēzi.Es esmu krūts vēža 3.  stadijas paciente un izmantoju eļļu,  lai  sevi
izārstētu. Adele

"Nekādas ķīmijterapijas, bez radiācijas... RSO un diētas maiņa... RSO izārstēja manu kuņģa
vēzi bez šiem sūdiem..." Deils

"Sveiks, Rik, es runāju ar jums pirms pāris mēnešiem un kopš tā laika esmu izmēģinājis eļļu
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depresijai.Grūti pateikt, vai tas bija efektīvs vai nē, jo viena unce (28g) pietika tikai aptuveni 10
dienām.10 dienu beigās es dažas dienas cietu no depresijas.Manā dzīvē bija stresa izraisītājs,
bet  es varēju  darboties,  lai  gan ar  nomāktām izjūtām.Tātad,  kas zina,  bez eļļas varēja  būt
sliktāk.

Jebkurā gadījumā es arī izmēģināju eļļu pret vienu no sava drauga (76 gadi) ādas vēzi.Tas bija
patiešām nepatīkama izskata vēzis, apmēram 8 mm ļoti dzeltens centrs, ko ieskauj apsārtums,
kura diametrs bija aptuveni 75 mm.Viņš to atstāja tikai 2,5 dienas, jo nieze un smaka viņam bija
pārāk daudz.Tomēr,  kad pārklājums tika noņemts (tas bija  ūdensizturīgs pārsējs),  vēzis  bija
gandrīz  pazudis.Diemžēl  viņam  ir  daudz  ādas  vēža,  un  viņš  nevar  atļauties  to  ārstēšanai
nepieciešamo naudu.Tāpēc viņš tos nodedzināja ar lielām sāpēm.Viņš ir skeptisks, un viņam ir
ļoti svarīgi slavēt eļļu.

LABAS ZIŅAS.Mans dēls  mācās pēdējo kursu universitātē ķīmijas specialitātē un pastāstīja
savam organiskās ķīmijas profesoram (Austrālijā dzimušam ķīniešu kungam) par rezultātiem, un
viņš  bija  diezgan  ieinteresēts  un  gatavojas  izmeklēt  un  eksperimentēt  ar  eļļu  dažādiem
cilvēkiem  ar  ādas  vēzi.Es  nezinu,  cik  ilgi  tas  prasīs,  bet  es  jūs  informēšu.Ar  profesora
uzticamību mēs varam dabūt kāju birokrātijas durvīs.Ar cieņu, Warwick, Austrālija”

"Izgatavoju,  ievadīju  to  savam  18  gadus  vecajam  dēlam...  Tagad  nav  nekādu  vēža
pazīmju.Esmu  jums  parādā  milzīgu  paldies  Rick  Simpson.Manam  dēlam  oktobrī  tika
diagnosticēta sinoviālā sarkoma pēc audzēja izņemšanas pirms biopsijas...Tika teikts, ka vēzis
joprojām pastāvēs un varētu būt izplatījies viņa plaušās, jo tas ir agresīvs vēža veids...Jaunākie
pārbaužu rezultāti, viņi nevar atrast nekādas pēdas no viņu apjukuma...Kaņepju eļļa bija viena
no  daudzajām  lietām,  ko  es  viņam  sāku  lietot  gandrīz  uzreiz  pēc  diagnozes  noteikšanas.
Amanda

"Manam tuvam draugam pret  smadzeņu audzēja sāpēm savulaik  deva morfiju.Pats morfīns
izraisīja atkarību, abstinences un lietošanas laikā situāciju tikai  pasliktināja.Kaņepes pati par
sevi  bija  vienīgās  zāles,  kas  atviegloja  abstinences  simptomus,  depresiju,  sāpes  un  pašu
vēzi.Jūsu vēstījums ir tas, kas izglāba manu draugu. Džaspis

"Esmu ļoti sajūsmā par eļļu.Šis pagājušajā mēnesī bija pirmā reize, kad es jebkad par to lasīju
vai dzirdēju.Esmu sajūsmā...Simpsona kungs, daudzi no mums pateicas jums par nesavtīgo un
mīlestības pilno darbu, ko esat paveicis visas cilvēces labā.Tu esi mana humanitāra definīcija!!!
Kopš  1998. gada  esmu  brīvprātīgi  strādājis  Hospice,  esmu  redzējis  daudzus  ciešanām  un
aiziešanai  mūžībā,  pat  manās rokās.Domāt,  ka tik  daudz no šīm ciešanām varēja mazināt,
burtiski ir prātam neaptverami...” Sindija

--  Tā  noteikti  ir,  it  īpaši,  ja  ņem  vērā,  ka  visa  informācija  par  Rika  Simpsona  eļļas
“brīnumainajām dziedinošajām spējām” ir  patiesa.Pareizi  ražota  un lietota  eļļa  patiešām var
izārstēt vēzi, diabētu un tūkstošiem citu slimību.Tas patiešām var palīdzēt pret sāpēm, kurām
morfijs  nepieskaras.Tas  patiešām  atjauno  ķermeni  un  atjauno  muskuļus.Vārdi  prātam
neaptverami, manuprāt, to pilnībā neapraksta.JB

"AK MANS DIEVS.Es tikko saņēmu ziņu no kāda cilvēka, kuram es dodu Fīniksa asaras, kam
bija,  un es domāju, bija nieru vēzis.Pēc eļļas lietošanas 90 dienas jaunākā PET skenēšana
liecina, ka audzēji ir pazuduši..Tas ir neticami.Esmu redzējis, ka Phoenix Tears izārstē daudzus,
kopš strādāju ar to.Paldies, ka palīdzējāt man palīdzēt citiem atveseļoties. ” Gregs

--  Apsveicam  un  paldies,  ka  palīdzējāt  citiem,  Gregg.Vairs  nekādas  skenēšanas,  tikai
eļļa.Skenēšana ir kancerogēna, tā var izraisīt vēža atgriešanos, un kurš gan to vēlas?JB

"Sveiki, mīļie Rick Simpson un Jindrich Bayer, es ceru, ka jums ir labi un laimīgi.Ņemot vērā e-
pasta ziņojumu daudzumu, kas jums jāsaņem, esmu pārliecināts, ka jūs mani neatceraties no
mēnešiem, tāpēc es iekļāvu mūsu iepriekšējo saraksti.Mamma ir dzīva un ļoti vesela!Teikt, ka
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esam tik ļoti pateicīgi, ir nepietiekami.

Pēc  diagnozes  noteikšanas  2012. gada  februārī  (4.  stadijas  aizkuņģa  dziedzera
adenokarcinoma ar metastāzēm aknās un plaušās) viņas prognoze bija no 3 līdz 6 mēnešiem ar
paredzamo nopietnu veselības pasliktināšanos šajā laika posmā.Tā vietā viņa ir dzīva, laimīga
un vesela pēc 10 mēnešiem.Es zinu, ka jūs abi iebilstat pret ķīmijterapiju, un mēs arī... Bet, kad
viņi teica, ka 3 mēneši, mēs izmetām visu, tostarp ķīmijterapiju, kā arī nekavējoties uzsākām
RSO.Mums ir  teikts,  ka neviens nepaliek tik vesels kā mamma, saņemot tik daudz Gemzar
ķīmijterapijas,  cik  viņa  saņēma.RSO  tajā  laikā  bija  jāuztur  viņas  veselība.Ķīmijterapija  tika
pārtraukta  pirms  6  nedēļām,  kad  viņa  nolēma,  ka  var  sajust  ķīmijterapijas  bojājumu
sākumu.Viņa tagad ir bijusi bez ķīmijterapijas 6 nedēļas un jūtas lieliski.

Kopš diagnozes noteikšanas 2012. gada februārī pēc sākotnējās uzkrāšanās viņa ir paņēmusi
gramu RSO dienā (līdz šim kopā aptuveni 300 grami).Jaunākā skenēšana, kas veikta pirmdien,
12.–17.–12., uzrādīja lielāku audzēja saraušanos, tostarp dokumentāciju, ka daži audzēji bija
pārāk mazi,  lai  tos varētu vizualizēt,  izmantojot  CT skenēšanu.Tās bija neticamas ziņas!Tad
otrdien mēs saņēmām rezultātus no viņas laboratorijas darba.Pēc tik  labu skenēšanas ziņu
saņemšanas mēs bijām šokēti, uzzinot, ka viņas audzēja marķiera tests (CA19-9) ir palielinājies
no 285 līdz 2100.Vai esat kādreiz redzējuši, ka tas notiek agrāk?Vai jums ir kāds paskaidrojums
par to, kāpēc vai kā marķieri palielinājās?Vispār ir idejas?Kādi ieteikumi?Šis jautājums ir uzdots
vairākiem RSO veidotājiem, taču līdz šim nav saņemta galīga atbilde.

Šeit  ir  viņas  CA19-9  rezultāti  līdz  šim.Normālais  līmenis  ir  MAZĀKS  PAR  37.  Sākotnējās
diagnozes laikā februārī netika veikts audzēja marķiera tests. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5240;
6-18-12...4458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (pēdējā  ķīmijterapija  bija  10-29-12);  12-17-
12...2100.Mana ģimene novērtēs jebkuru jūsu ieguldījumu!Daudz mīlestības, B”

"Dārgais B, CT skenēšana dod milzīgu starojuma devu, un tieši tas to varēja izraisīt,  turklāt
ķīmijterapija bija pilnīgi nevajadzīga.Es liktu viņai pēc iespējas ātrāk apēst 180 g vislabākās
kvalitātes eļļas.Vairs nekādas CT skenēšanas vai citas kancerogēnas muļķības, tikai eļļa un tik
daudz,  cik  viņa  spēj  uzņemt.Vispirms  jums  ir  jāatsauc  ķīmijterapijas  un  starojuma  radītie
bojājumi,  un tas prasīs kādu laiku,  jo  tas tikai  apgrūtināja eļļas darbu.Tāpat  kā pretlīdzekļa
došana,  sūknējot  indi  vēnās,  man  no  tā  nav  nekādas  jēgas.Ar  vislabākajiem  vēlējumiem,
Džindrihs Bajers”

"Pirms 4 nedēļām mani uzrunāja sieviete ar krūts vēzi, un viņai izdevās viņu norādīt pareizajā
virzienā.Viņai ir diezgan ievērojams audzējs (es domāju, ka viņai varētu būt vairāk nekā viens)
un viņa spēj to sajust.Ir  pagājušas tikai 3 nedēļas kopš viņa sāka lietot eļļu un jau audzējs
noteikti mīkstina.Nav slikti jau 3 nedēļas!Es jūtos ļoti iedrošināts par viņu, un es vienkārši ZINU,
ka šī dāma būs vēl viens veiksmes stāsts.Viena mīlestība." Korijs

"Manam tēvam ir 89 gadi, viņa sejā ir ādas vēzis.Trīs reizes esmu aizvedis viņu uz slimnīcu, lai
veiktu izgriezumus, kas viņu paver infekcijām, nemaz nerunājot par izņemšanu no pansionāta
un atpakaļ, tas viņam ir grūti.Pirms pāris nedēļām sāku lietot kaņepju eļļu.Daži no tiem ir mana
mazuļa pirksta līdz īkšķim.Bija 11, kurus esmu ārstējis, tagad ir 4 — tas ir bērna pirksta īkšķa
izmēra.Viņi  vienkārši  mirst  un  nokrīt  no  ādas  sadzijuši.Esmu  pārsteigts,  tāpat  kā  visas
medmāsas un ārsts.Stīvs

“Es tikai vēlos teikt, ka man ir ārkārtīgi liels prieks paziņot, ka mana vīra tēva veiktais vēzis jau
otro reizi ir bijis pilnīgi tīrs pēc tam, kad pirmo reizi parādījās plankumi uz plaušām.Mēs viņu
sākām uz eļļas uzreiz pēc tam, kad pirmajā parādījās plankumi.Kaņepes viņam ir paņēmušas
plaušas un tās iztīrījušas!Viņam teica, ka viņam nepieciešama ķīmijterapija.Mēs bijām pret to un
uzlikām viņu uz eļļas.Kaņepes ārstē vēzi!!!” Kārena

“Tas arī ārstē dzemdes kakla vēzi!Es nevarēju atļauties ārstēšanu (pat VIENU...) un gadu gāju
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bez jebkādas medicīniskās palīdzības...bet  es smēķēju gandrīz katru dienu...tad gadu vēlāk
manā ikgadējā eksāmenā ārsts un medmāsas tika pārsteigti...viņi nevarēja atrast neko citu kā
tikai  nelielas  rētas  vietā,  kur  bija  vēzis...Tagad  esmu  100%  brīvs  no  vēža...paldies
marihuānai...ne  ārsti...nevis  "zāles"...nevis  ārstēšana...bet  tīra,  ārstniecības  augu,  DABĪGA
auga dēļ...Es esmu dzīvs pierādījums...Ārsti teica, ka man vajadzēja būt 5. vēža līmenī, lai es
netiktu bez ārstēšanas...bet tomēr tas bija pazudis...bez viņu palīdzības...viņi bija tik satriekti, ka
nosūtīja mani uz LITTLE ROCK (UAMS) VALSTS SLIMNĪCU, lai veiktu papildu pārbaudes...un
arī UAMS neko citu kā nelielas rētas neatrada...viņi teica, ka tas ir brīnums...Es domāju, ka tā
bija  tikai  marihuāna...Jau  legalizējiet...palīdzēt  cilvēkiem...vai  tas  nav tas,  par  ko  agrāk  bija
cilvēce? Monika

"Es  izmantoju  kaņepju  eļļu,  lai  ārstētu  bazālo  šūnu  karcinomu  uz  galvas,  kakla  un
sejas.VEIKSMĪGI.Tas ir ideāls vēzis, lai veiktu pētījumus.Tas ir skaidri redzams ar neapbruņotu
aci, un visas notiekošās izmaiņas ir viegli pamanāmas.Esmu mēģinājis radīt interesi par to šeit,
ASV,  taču  federālajiem  dienestiem  ir  kāds,  un  šķiet,  ka  pieskaroties  visiem  ir  līdz  nāves
rētas.Skatiet, ko jūs varat darīt." Jāzeps

“Man augšstilbā ir veidojums, agrāk tas bija ciets, gandrīz 2 cm, tagad tas ir mazāks par pusi un
kļūst mīkstāks (4 nedēļas).” Katri

"Un es tikko uzzināju, ka man nav vēža pēc tam, kad 5 mēnešus pēc kārtas lietoju eļļu!!" Mimi

J.JB,  vai  jums  ir  kaut  kas  par  noteiktu  audzēju  veidu,  ko  sauc  par  hemangioblastomu,
dziedināšanu?Es  sekoju  jūsu  ziņām,  kā  arī  citiem.Es  NEKAD neesmu redzējis  šāda  veida
audzēju ārstēšanu, izņemot izgriešanu.Man viņu ir daudz. ” Greiems

A.Ne  klātienē,  mums  noteikti  nav  bijusi  iespēja  ārstēt  visas  cilvēkam  personīgi  zināmās
diagnozes, bet, spriežot pēc tā, ko tagad par to esmu lasījis, es neredzu iemeslu, kāpēc eļļai
nevajadzētu palīdzēt.Cik es zinu, viņi to var diagnosticēt tikai ar CT skenēšanu, un, kā es uz to
skatos, ikvienam, kurš veic CT, pēc tam vajadzētu ēst vismaz 60 g eļļas.Un, ja viņi apēd tos 60
g pirms operācijas, vairumā gadījumu esmu pārliecināts, ka operācija nebūs nepieciešama, jo
audzēju tur nebūs.Tāpēc es noteikti izmēģinātu eļļu pats.Visu laba vēlējumi, JB

“Tas, ka placebo dziedina dažus cilvēkus, ir iemesls uz visiem laikiem atteikties no zālēm un
pētīt placebo mākslu.Sakot, ka jūs nekad neveicat placebo pētījumu, ja jums ir efektīvas zāles,
jums ir taisnība, tas nozīmētu, ka puse jūsu pacientu tiktu nogalināti slimi un nežēlīgi. Kristofers

-- Tas tiešām būtu slimi un nežēlīgi, un tāpēc es personīgi to nedarīšu.Citi var, ja vēlas, bet es
nedarīšu.Es vēlos, lai medicīnas sistēma sāktu lietot eļļu kā placebo - ja viņi pierāda, ka viss, ko
viņi vēlas lietot, ir drošāks un efektīvāks par eļļu (un pacientam ir jautrāks/patīkamāks), tad viņi
var iet uz priekšu un to pārdot. .Ja nē, tad kāpēc ne.Tas, manuprāt, ir diezgan vienkārši un ļoti
racionāli.Un tā tas būs arī nākotnē, kāpēc gan gaidīt?JB

“Nekad nav par vēlu pieņemt faktu, ka kaņepes ir vienkārši zāles.Tajā pašā laikā nekad nav par
vēlu sākt lietot eļļu kā zāles neatkarīgi no tā, kāds ir jūsu stāvoklis vai cik tas ir smags.Lietojot
eļļu,  parasti  ir  liela  iespēja,  ka  pacients  var  atveseļoties,  vai  arī  eļļa  nodrošinās  viņam
maksimālu dzīves kvalitāti līdz pat beigām.Un tas arī ir svarīgi.JB”

"Kad pacienti,  kuri ir lietojuši ķīmijterapiju,  sāk lietot eļļu, pirmā lieta, kas jādara, ir  ķermeņa
detoksikācija.Tāpēc dažos gadījumos pacientam var būt nepieciešams uzņemt diezgan daudz
eļļas,  pirms tas sāk uzbrukt  pašam vēzim.Tā patiešām nav laba doma lietot  ķīmijterapiju,  it
īpaši, ja tas ir absolūti nevajadzīgs, ņemot vērā, ka medicīnas sistēma ir zinājusi par kaņepēm
kā līdzekli pret vēzi jau vairākus desmitus gadu.JB”

J."Termināla"  vēža  pacienti:  vai  jūs  sākat  viņiem  agresīvi  lietot  1  gramu  dienā  vai
strādājatviņiem līdz tam vairāk nekā nedēļu, vai arī tā?Padomi no pieredzes?
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A.Nē, mēs vienmēr sākam ar mazām devām un gandrīz sekojam norādījumiem.Protams, ja
viņiem ir iepriekšēja pieredze ar kaņepēm un viņi zina, ka nav no kā baidīties, dažreiz jūs varat
sākt ar lielāku devu.Bet jūs nekad nezināt, kā pacients reaģēs uz eļļu, turklāt viņi parasti lieto
dažādu  medikamentu  maisījumus,  tāpēc  jūs  varētu  vēlēties  būt  uzmanīgiem  un  novērot
pacienta asinsspiedienu utt.Vispārīgs ieteikums ir sekot instrukcijām, jo mazāk formāla - sekojiet
savam instinktam un spriedumam un, kad pacientam nav ko zaudēt, es nevilcināšos dot viņam
lielu devu, kad tas ir nepieciešams (akūtas muguras sāpes utt.) .Viens grams patiešām augstas
kvalitātes eļļas nepieredzējušam lietotājam var iegūt ļoti augstu, tomēr tas nekaitē.Dažreiz pat
kaņepju izraisīta koma var izrādīties noderīga, un esmu pārliecināts, ka agrāk vai vēlāk tā tiks
izmantota  anestēzijai  pirms operācijas,  taču šobrīd  mēs vēlamies,  lai  pacienti  pēc  iespējas
vairāk paliktu savā komforta zonā.Ceru, ka labi paskaidroju.Ar laba vēlējumiem, JB”

“Kori, mans draugs, tu man palīdzēji ar ***.Esmu viņam devusi zāles neiroendokrīno audzēju
ārstēšanai.Viņš ir lietojis zāles 1 mēnesi, un tas sāk sarukt.Tas bija tik liels, ka spieda uz viņa
vēdera, bet  tagad tas ir  tiktāl,  ka viņš atkal var ēst,  un viņa ārsts teica,  ka viņš nekad nav
redzējis, ka šāds audzējs tik ĀTRI sarūk.Tas viņu sabiedēja, un viss asins darbs normalizējās,
tāpēc vēl viens ir ceļā uz izārstēšanu, un tas ir SUPERĪGI.Un tu esi AUGSTĪGS, un Dievs ir
lielisks.”

"Man ir draugs, kuram ir smadzeņu vēzis, un man ir Cml.Eļļa mums abiem der!!!Mans draugs
manās acīs ir pirmais pierādījums tam, ka šī eļļa ir brīnums...Man bija šaubas agrāk, bet ne
tagad!Paņemiet eļļu, TĀ STRĀDĀ! Tailers

“Kaņepju eļļa pēc viena gada lietošanas un tikai kaņepju eļļas izmantošana mainīja vēzi no
zirnekļa tīkla veida par audzējiem, jo  viņi tagad varēja mērķēt ar noteiktu ķīmijterapijas veidu,
viņa arī palielināja eļļas devu līdz 3 gramiem dienā.Pirms 18 mēnešiem vecākiem tika paziņots,
ka  viņas  smadzeņu  vēzis  ir  neārstējams  un  viņai  bija  jādzīvo  apmēram 18  mēneši  un  ka
ķīmijterapija viņai atpirks tikai  dažus mēnešus, tāpēc atbilde uz jūsu jautājumu abi veicināja
remisiju, es ceru, ka tas atbildēs uz jūsu jautājumu. Mičiganas kaņepju vēža projekts

“Pagājušajā gadā man jautāja mammas draudzene, vai es nevaru viņas mammai pagatavot 6
mēnešu  kaņepju  eļļas  kursu  no  augstākās  šķiras  kaņepēm.Viņai  bija  kakla  vēzis.Es  viņai
pagatavoju eļļu pēc Youtube ieteikuma, pēc tam ievietoju to Krievijā.Viņa izmantoja pirmo 6
mēnešu kursu ar pārsteidzošiem rezultātiem un lūdza vēl 6 mēnešu devu, es viņai nosūtīju vēl
vienu kravu,  un tagad pēc 14 mēnešiem viņa ir  pie labas veselības.Jūs darāt  pārsteidzošu
darbu, Rik.Paldies." Garets

"Sveiki,  mani sauc Alisa, un man ir  16 gadi.2011. gadā man tika diagnosticēta anaplastiskā
astrocitoma  3.  stadijā.Mēs  (mana  ģimene  un  es)  pieņēmām  lēmumu  lietot  kaņepju
koncentrātu.Mičiganas Universitāte mums teica, ka es, visticamāk, neizdzīvošu ilgāk par pāris
gadiem, un pats vēzis nebija operējams, jo tas bija zirnekļa veidojumā.Pagājušā gada janvārī es
devos uz savu regulāro MRI Mičiganas Universitātē.Visi audzēji ir pazuduši.

“Manai mammai ir 4. stadijas plaušu vēzis, un tas pārcēlās uz viņas smadzenēm, taču kopš viņa
lieto RSO kaņepju eļļu, viņai klājas labi.Viņas asins analīzes atgriezās lieliski, un es jūtos jums
ļoti pateicīgs, jo jūtu, ka RSO ir devis manai mammai iespēju cīnīties ar šo vēzi...” Šenona

“Es esmu 68 gadus vecs vīrietis, kurš dzīvoja, kā es uzskatīju par normālu veselīgu dzīvi, bez
lielām  problēmām  un  uzturu  sevi  ar  ikgadēju  vakcināciju  pret  gripu  un  pārbaudēm.Manas
ķermeņa funkcijas bija labi, un viss šķita kārtībā, līdz kādu rītu pamodos ar šausmīgām vēdera
sāpēm.Uzskatot,  ka  tā  ir  aklās  zarnas vai  trūce,  mana sieva mani  aizveda uz  neatliekamo
palīdzību.Apmēram pēc 2 stundām, 2012. gada 15. augustā, man tika veikta ārkārtas operācija,
un manā resnajā zarnā bija masīvs audzējs, kas tika noņemts kopā ar 14 limfām.mezgli.Pēc
nedēļas manas iekšpuses atlauzās un saindēja mani, un tas noveda pie otrās operācijas.
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Pēc  4  dienām  es  sāku  justies  labāk,  es  biju  kājās  un  lēnām  atguvu  kustīgumu  un  sāku
asiņot.Atgriezās uz 3. operāciju un dienu vēlāk piedzīvoja vieglu sirdslēkmi.Neilgi pēc tam - 33
dienas intensīvās terapijas nodaļā - mani izrakstīja un nēsāju OSTOMIJAS MAISU.Soma bija ar
mani 8 mēnešus, un tika veikta apgriešanas operācija bez komplikācijām.Ķirurgs teica, ka vēzis
nav izplatījies tālāk par mezgliem.

Neskatoties  uz  to,  viņi  mani  aizveda  uz  Vēža  klīniku  un  sāka  apspriest  ķīmijterapiju  un
starojumu kā "sekojošu pasākumu".  Standarta  protokols  viņi  teica.BULLSHIT es teicu!Mans
ķermenis  netiks  izstarots  vai  saindēts  ar  ķīmijterapiju  vai  starojumu.Vēža  klīnikas  onkologs
nestrīdējās  un  ieskicēja  novērošanu  ik  pēc  3  mēnešiem  gada  garumā,  kas  ietvēra  CT
skenēšanu un asins analīzi.

Es  ieguvu  materiālu,  kā  to  aprakstījis  Riks  Simpsons,  un  izveidoju  RSO.Ievērojot  visus
ekstrakcijas procesa norādījumus un kā šķīdinātāju izmantojot ligroīnu, es saliku gatavo eļļu
šļircēs un sāku to uzņemt divas reizes dienā, katru reizi nelielu daudzumu.Es pabeidzu savu 4.
novērošanu Vēža klīnikā, un viņi paziņoja, ka datortomogrāfija neuzrāda neko, kas liecinātu par
VĒZI.Asins  analīzes  uzrādīja  CEA līmeni  1,4,  bet  kāda  velna  pēc,  katrā  ir  vēža  šūna  vai
divas.Viņi uzskata, ka viss, kas ir 5+, rada bažas.Es tagad gatavoju citu partiju un profilakses
nolūkos  uzņemšu katru  dienu.IKVIENAM,  kas  tagad  cieš  no  vēža,  es  iesaku  jums darīt  to
pašu.Mums NAV, ko zaudēt, un viss, ko iegūt. Džerijs

"Vai ir par vēlu glābt kādu, kuram ir 4. stadija un kurš jau ir ar ādu un kauliem un knapi staigā no
spēka zuduma?" Tumble

"Tas nekad nav par vēlu.Ar šīs eļļas lietošanu ir redzēti daudzi brīnumi.Ja tas viņus nevar glābt,
mazākais,  ko  tas  darīs,  ir  atvieglos  viņu  ciešanas  bez  farmaceitisko  līdzekļu  skarbajām
blakusparādībām.Ņemiet  vērā,  ka,  ja  viņi  sāk lietot  lielas devas,  būs daudz miega,  līdz tiks
izveidota tolerance.Tas ir ļoti spēcīgs. ” Niks

“Vienam  no  mūsu  pilsētas  vecākajiem  tika  dotas  3  nedēļas,  lai  dzīvotu  ar  aknu  vēzi  3.
stadijā.Viņa ģimene, kas pulcējās apkārt, deva viņam dzīvu atmodu.Viņš izmēģināja šo eļļu.Ir
pagājuši  divi  gadi,  viņam  viss  ir  kārtībā.Bez  vēža,  ārsti  viņu  pārbaudīja  pa  ceļam.Viņi  pat
nerunās par to.Nav naudas, lai atrastu ārstēšanu.Es uzskatu, ka tas darbojas......” Bobijs

"Es arī bez vairogdziedzera vēža!!" Mišela

"Saki  par  mani,  ko gribi,  draudzējies ar  mani,  tiesā mani...Jūsu arguments ir  nederīgs!Šī  ir
pēdējā skenēšana, ko mamma jebkad iegūs!!!KAŅEPES NOgalina VĒZI!” Rītausma

Steisija: Kurā stadijā bija tava mamma?Es zinu, ka jūs to ievietojāt vienu reizi iepriekš, bet es
aizmirsu.Uzreiz pasakaina atskaite!!

Rītausma: Steisija, tā bija 3. stadijas plaušu sīkšūnu karcinoma.5 audzēji ar maziem metiem uz
augšējo limfas sistēmu.

Debija: Tas ir tik fenomenāli!Es nekad neesmu dzirdējis, ka kāds izārstētu mazo šūnu, pat ar
visiem parastajiem protokoliem.Tas ir ievērojams!Jūs ne tikai izglābāt savas mammas dzīvību,
bet arī citas dzīvības, jo tas ir pierādījums tam, ka kaņepes darbojas.Liels paldies, ka dalījāties
ar  šo!
Rītausma:  Debija,  viņa  to  visu  izdarīja,  kaņepju  eļļa  -  ķīmijterapija  -  starojums,  BET  tika
izārstēts,  pirms  tika  veikta  ķīmijterapija  un  staru  terapija,  tāpēc  viņa  atteicās  no  atlikušās
ārstēšanas un palika pie eļļas...Ko viņa joprojām ņem un ņems KATRU DIENU visu atlikušo
mūžu!

Stīvs: saka: "tas ir visvairāk saderīgs ar izmaiņām pēc starojuma".Vai viņai bija radiācijaterapija?

Dawn: Stīvs, jā, viņa to darīja, bet viņa nekad nepabeidza...Dr ir grīda!
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Paciente:  Linda  V.,  Apkalpošanas  datums:  16.11.2013.,  Procedūra:  Krūškurvja  CT  AR
KONTRASTA.Tika veikta krūškurvja CT...Salīdzinājums veikts ar iepriekšēju krūškurvja CT no
8.07.13.INDIKĀCIJA: Šī ir 64 gadus veca sieviete ar plaušu vēzi...

SECINĀJUMI:  ir  palielinātas  intersticiālas  izmaiņas  un  starplobulārās  starpsienas
sabiezējums ...kas ir  uzlabots salīdzinājumā ar iepriekšējo eksāmenu....Nav pierādīti  noteikti
videnes mīksto audu mezgliņi vai videnes adenopātija.Nav konkrētu pierādījumu par paduses
limfadenopātiju  vai  kalnu  limfadenopātiju.Ja  neskaita  pēcradiācijas  izmaiņas  labās  augšējās
daivas  mediālajā  aspektā,  papildu  parenhīmas  plaušu  apduļķošanās  vai  aizdomīgi  plaušu
mezgliņi  netiek  parādīti.Traheja  un  galvenie  bronhi  ir  patentēti.Nav  pleiras  izsvīduma.Sirds
izmērs  ir  normāls.Perikarda  izsvīduma  nav.Vizualizētās  vēdera  augšdaļas  daļas  nav
ievērojamas.Nav fokāli agresīvu lucentu vai sklerozisku kaula bojājumu.

IESPAIDS:  Uzlabojas  pēcradiācijas  izmaiņas  labajā  paugurā  un  labās  augšējās  daivas
mediālajā aspektā.Nav konkrētu pierādījumu par atkārtotu vai atlikušo slimību.

“Man bija neoperējams auzu vēzis, tas ir manas kreisās plaušu apakšējās daivas sīkšūnu vēzis.
Es iedzēru ļoti dārgās kaņepju eļļas, un šūnas sarūk. Es biju terminālī un teicu, ka būšu miris
līdz 2013. gada Ziemassvētkiem. Es joprojām esmu šeit, pateicoties THC. Džons-Maihaels

"Eļļa apvērsa visus radiācijas radītos bojājumus un dziedināja neticami...Medicīniskā marihuāna
mani  izglāba un attur  no 5 aptiekām.Es pazaudēju labo nieri  ķīmijterapijas laikā,  un tā sāk
satvert vietu, kur man sāp āda...un dažu minūšu laikā pēc eļļu patērēšanas tinktūrā es lieku
krampjiem apstāties un palikt prom mēnešiem ilgi...

Apbrīnojami, un tas ir tikai viens no tiem, ka eļļas apvērsa nervu bojājumus manās acīs, ko
izraisīja ķīmijterapija, līdz vietai, kur man tika diagnosticēta glaukoma, un manā pēdējā vizītē,
kas bija tikai pirms 6 mēnešiem, glaukomas nebija nekādu pazīmju, un mana redze ir labāka,
kad es lietoju zāles. ..” Terēze

"Es zinu cilvēku,  kuram bija  4.  stadija,  kas  izplatījās  kā  traks.Viņam tika  dota  10% iespēja
nodzīvot  gadu  un  likts  sakārtot  savas  lietas.Es  teicu  viņam  skatītiesBēgt  no  ārstēšanasun
izmēģināt zāles.Gada laikā viņam tika diagnosticēts 100% vēzis, un tagad viņš ir aprūpētājs
vairākiem pacientiem, un tas viss ir saistīts ar kaņepju brīnišķīgajām dziedinošajām spējām un
Rika Simpsona norādījumiem.Tāpēc paldies Rikam. ” Džeimss

“Mana tante ar 4. stadijas glioblastomu no ratiņkrēsla pārgāja uz kājām tikai pēc trīs devām!
Viņas kreisā puse bija paralizēta vairāk nekā mēnesi.Bet tagad pilnībā funkcionē!!Tik satraukti!”
Nikoleta

"Man bija glioblastoma ar augstu mirstības līmeni.Pēc 6 mēnešu ķīmijterapijas un starojuma,
slikta dūša un vemšana, sāp nieres un viss saindēšanās sajūta.Pēc tam, kad beidzot  mani
nosūtīja mājās,  sakot,  ka mēs neko vairāk nevaram darīt,  es mainīju savu uzturu, ēdot tīru
bioloģiski audzētu pārtiku no sava dārza.Dzerot zaļos smūtijus, uzņemot vit C injekcijas.Pēc tam
pievienoju  soursop augļus.Pēc tam draugs man atnesa Rika eļļu.Nu,  pagājušajā  piektdienā
mans onkologs piezvanīja, sakot, ka esmu BRĪVS no vēža.Tik daudz mīlestības no manas sirds
tev.Tas bija dzīvības glābējs. ” Taņa

“Mana tante lieto eļļu  6 nedēļas.Viņas terminālie  audzēji  tagad ir  samazinājušies par vairāk
nekā 50%.Tas darbojas. ” Boosboys

"Es  saņēmu  draugu,  kuram  es  to  pastāstīju  pirms  4  mēnešiem,  jo  viņas  tēvs  saņēma
ķīmijterapiju un kļuva arvien sliktāk, tagad viņš ir gandrīz brīvs no vēža... un viņš jūtas lieliski."
Rūta

“Tas darbojas — tas izārstēja manas sievas vēzi, kad ķīmijterapija/radio lika tam izplatīties —
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viņi  teica,  lai  paskatāspar  alternatīvām…  mēs  uzzinājām  par  eļļu —  vēzis  pazuda
3 mēnešos/90 dienās — par to maksājam tagad. Kriss

"Es lietoju eļļu apmēram gadu, lai novērstu gliomas smadzeņu audzēja atjaunošanos.Lūdzu,
izsakiet manu pateicību Rikam, šķiet, ka ārstēšana palīdz manai vispārējai veselībai, un nekas
nav  atjaunojies.Vai  kāds  zina,  kāda  būtu  laba  deva  kādam,  kurš  cenšas  novērst  PVO  2.
pakāpes smadzeņu audzēja atkārtošanos?“Standarta” padoms ir  tāds, ka tas ataugs un būs
nepieciešama ķīmijterapija.Mans ārsts ieteica 50% ataugt 3 gadu laikā, ko esmu pārspējis par
dažiem mēnešiem.Tik tālu, labi." Četrdesmit

“Tikko saņēmu ziņu no drauga, ka viņa draugs ir izārstēts no IV stadijas plaušu vēža.9 ārsti
vienojās, ka viņam ir jādzīvo nedēļas un ka tas ir izplatījies uz viņa kauliem un smadzenēm.4-5
nedēļas uz eļļas,  un tagad ārsti  saka,  ka viņi  nepareizi  diagnosticēja,  tā bija neliela plaušu
infekcija.Viņa asinīs nav nekādu audzēju vai vēža marķieru pazīmju.Es viņu pievērsu Phoenix
Tears  un  parādīju,  kā  pagatavot  partiju,  izmantojot  mazākus,  pieejamākus  augu
daudzumus.Jūtieties  brīvi  izmantot  šo,  vienkārši  saglabājiet  mani  anonīmu.Paldies  un Dievs
svētī. ”

“Es  strādāju  kolektīvā  un  daudzus  gadus,  un  man  bija  ādas  vēzis  uz  kreisās  rokas,  jo
braukšanas laikā to izkāru pa logu.Tagad es zinu, ka nevienam man nav jātic,  bet es sāku
smērēt RSO eļļu katru dienu un zvēru, ka tā vairs nav.Tas aizņēma pāris mēnešus, bet tas
patiešām ir aizgājis no vietas, kur tas ir bijis gadiem ilgi. Rendijs

“Esmu saticis kādu izdzīvojušo, kurš izvēlējās lietot eļļu,  ja dzīvībai bīstamā ķīmijterapija un
starojums... viņai tika dots mazāk nekā gads... viņa ir slima ar vēzi jau 5+ gadus un nekad nav
zaudējusi  matus  vai  bija  vāja  un  slims  no  ārstēšanās...dabiskā  neķīmiskā  medicīna!!Nav
krāpniecība! ” Gvendolīna

“Es tikko nosūtīju ziņu vienam no saviem pīpiem.Viņai bija ne-Hodžkina limfomas 4. stadija un
trīs reizes (tas nozīmē, ka tai bija 3 vadītāji, kā viņi to viņai paskaidroja un teica, ka viens no
vēža  veidiem  faktiski  aizsargā  otru  no  ķīmijterapijas  iedarbības),  tāpēc  viņas  vienīgā
medicīniskā  iespēja  bija  kaulu  smadzeņu  transplantācija.Viņas  onkoloģe,  ko  viņa  šodien
apmeklēja, teica, ka viņas "vēzis tagad atgriezīsies", jo viņa atteicās no transplantācijas.Šis ir
viņas ziņojums: “Tikko redzēju savu onkologu.Manas asinis ir  labas.Es daru pareizi.Urā, labi
rezultāti, labas ziņas, nav vēža. Kaņepes nogalina vēzi! Korijs

"Riks man ir parādījis, kā tagad 3 gadus palikt dzīvam, cīnoties ar 4 dažādiem vēža veidiem
manā urīnpūšļa rajonā. Tagad man ir 2 un es cīnos katru dienu, izmantojot RSO. Nezinu, vai
uzvarēšu, bet tā ir bijusi laba cīņa, un tagad esmu 3 gadus pāri pļāvējam un joprojām cīnos...
Paldies, Rick un apkalpe... Dievs svētī...” Gregorijs

“Mēs  veidojam  RSO  manam  vīram.Viņš  cieš  no  reimatoīdā  artrīta.Viņš  arī  tikko  pārspēja
Hodžkina limfomu.Mēs izmantojam 99,9% izopropilu.Mēs neatstājam to šķīdinātājā ilgāk par 3-5
minūtēm.Tādā veidā tas nav zaļš ar hlorofilu.Manam vīram NAV bijis jālieto zāles pret RA.Viņš
neuzbriest un nesāp.Dievs svētī jūs Riku un jūsu draugus, ka dalāties ar šīm lieliskajām zālēm!
Dženisa

"Es esmu personīgi  pieredzējis,  kā  tas  izārstē  abus ādas vēža veidus un ceturtās stadijas
prostatas vēzi manam tēvocim. Esmu arī redzējis, ka tas veiksmīgi cīnās ar limfomu. Mēs arī ļoti
veiksmīgi ārstējam audzējus mūsu sunim. Audzēji ir pazuduši aptuveni 85% pēc divu mēnešu
lokālas lietošanas, kad tas tika uzņemts ar pārtiku. Dodiet to arī mūsu 9 gadus vecajam vācu
aitu sunim artrīta ārstēšanai. Viņai tas patīk, un tas patiešām ir atjaunojis viņas dzīves kvalitāti,
īpaši labāk nekā Rymadil, ko veterinārārsts izrakstīja pirms vairākiem gadiem! Džeisons

"Es izārstēju savu 4. stadijas kaulu un aknu vēzi, izārstēju nepatīkamu apdegumu uz rokas,
noregulēju asinsspiedienu, noskatījos, kā izzūd manas varikozas vēnas, zaudēju 90 mārciņas,
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pārtraucu lietot pretsāpju līdzekļus, atviegloju saules apdegumu ar lokālu eļļu, izārstēju savu
draugu suni. par kaulu vēzi...hmmm, kas vēl...artrīts manos pirkstos, es aizmirsu, ka man tas
pat ir. Tas ir ĀRPRĀTI, ka šī auga burvība ir nelikumīga. Ej izdomā." Laura

"Tas  ir  mainījis  manu dzīvi  pēc  tam,  kad  gandrīz  pirms  gada  man tika  diagnosticēta  CML
(hroniska  mieloleikoze),  un  es  noskatījos  videoBēgt  no  ārstēšanaspar  to,  kā  kaņepju  eļļa
izārstēja  termināla  vēža  slimniekus.Nu,  es  esmu  dzīvs  pierādījums,  ka  tas  darbojas.Tas  ir
mainījis manu vēža līmeni.Vēl neesmu izārstēts, bet cerams, ka drīzumā es varu teikt, ka esmu
izdzīvojušais, tāpēc, ja vien neesat nogājis jūdzi neviena vēža pacienta apavos, nesāciet baiļot
kaut ko, par ko neko nezināt. Denīze

"ES  ticu.Manam  draugam  tika  diagnosticēti  3  vēža  veidi.Viņam  tika  dotas  3  nedēļas
dzīvot.Tagad, pēc 2 gadiem, viņš ir kļuvis par vienu un dara labu. Sandra

"Jūs visi palīdzējāt glābt manas mammas dzīvību.Viens gads bez vēža!” Skaists

"Manas mammas stāsts: "2010. gada septembrī manai mātei tika diagnosticēts olnīcu vēzis 4.
stadijā, un viņai tika doti 6 mēneši, lai dzīvotu bez ārstēšanas un pusotrs gads, lai dzīvotu ar
ārstēšanu.  Viņa  nekavējoties  sāka  ķīmijterapiju,  un  vēzis  reaģēja  diezgan  labi,  lai  gan  tas
izpostīja viņas 70 gadus veco ķermeni, kas tikai 85% bija atveseļojies no Gijēna Barē sindroma.

Viņa  turpināja  lietot  vairāk  ķīmijterapijas,  un  2011. gada  decembrī  viņai  bija  jāveic  ārkārtas
operācija,  jo  viņas  GI  un  ginekoloģiskās  sistēmas  bija  savstarpēji  saistītas,  izraisot  smagu
infekciju.Tika izņemts tik daudz vēža, cik varēja noņemt; viņa bija ļoti tuvu nāves durvīm un kaut
kādā veidā tika cauri operācijai un atveseļošanai un varēja doties mājās, lai gan joprojām nebija
brīva no vēža.

Tikmēr draugs sāka man pārsūtīt informāciju par marihuānas/kaņepju eļļu un tās lietošanu pret
vēzi.Lēnām es sāku klausīties un veikt savu pētījumu; Es biju pārsteigts par to, ko sāku atrast,
un turpināju pētīt…

Nākamajā gadā mammai tika veikta vairāk ķīmijterapijas;  pret  sāpēm viņa lietoja morfiju un
oksikodonu.Viņas dzīves kvalitāte pasliktinājās, tāpat kā viņas “nekad nepadodies, godīgs pret
Dievu, Okie no Muscogee, attieksme”.

Līdz 2013. gada janvārim viņa bija izgājusi piekto ķīmijterapijas kārtu.Viņas iepriekšējais gads
bija pavadīts cīņā; viņa bija izsmelta, sista, viņai sāpēja, un ķīmijterapijai vairs nebija dziedinoša
efekta.

Mums teica, ka vēzis ir izplatījies uz viņas urīnpūsli un viņas aknām, un ka aknu vēzis būs tas,
kas viņai bija; viņi nevarēja to apturēt, bet cerēja, ka spēs to palēnināt un atpirks viņai kādu
laiku.Mēs  bijām  garām  laika  grafikam,  kas  mums  sākotnēji  tika  noteikts  pēc  sākotnējās
diagnozes, taču mēs joprojām uzskatījām, ka ir jādara vairāk.

Viņa bija galā un gatava padoties; viņai tika veikta ķīmijterapija; "vairāk ne!" viņa teica.Es devos
pie viņas un sāku apspriest to, ko biju iemācījies pēdējā gada laikā, kā arī par kaņepju eļļu un
tās  lietošanu  pret  vēzi.Neraugoties  uz  viņas  stingro  audzināšanu  1950. gadu  nabadzīgajās,
reliģiskajās, Teksasas lauksaimniecības zemēs un apdzīvotās vietās, viņa bija gatava tiešsaistē
noskatīties dokumentālo filmu vai divas par naftu un uzzināt vairāk par ziņotajiem veiksmes
stāstiem utt.Pēc ilgām diskusijām un to, ka pārdošanas piedāvājumu varēja dot tikai mirstošas 
mātes dēls, es panācu, ka viņa piekrita izmēģināt eļļu.

Sākot  lietot  devu,  kas bija mazāka par pusi no rīsa graudu lieluma, norijot  tukšās vitamīnu
kapsulās, viņa pamanīja, ka viņas narkotiku lietošana divu dienu laikā samazinājās par 50%, un
šis samazinājums saglabājās visu šo zāļu lietošanas laiku.

Mamma nekad mūžā nebija lietojusi THC produktu, un tas viņai bija liels pielāgojums.Reizēm
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ietekme bija ļoti  pozitīva, bet galvenokārt  tikai ļoti  nomierinoša.Reizēm thc bija nedaudz par
stipru,  bet  no  pārdozēšanas  jūs  nevarat  ciest,  tāpēc  viņa  gāja  gulēt  un  lūgties,  līdz  tas
pārgāja.Miegs ir daļa no dziedināšanas procesa, tāpēc nomierinošais raksturs ir izstrādāts.

Drīz vien mammas CT audzēju skaits sāka pieaugt līdz 455, un viņa sāka palielināt eļļas devu,
cik  ātri  vien  spēja.Pēc  ārsta  ieteikuma viņa vērsās pie  ginekoloģiskā vēža ķirurga,  un  viņš
piekrita iet un mēģināt noņemt pēc iespējas vairāk vēža.Operācija bija plānota jūnija beigās, un
brīdī, kad tā ieradās, audzēju skaits bija samazinājies līdz 405, un mamma bija uzņemusi vairāk
nekā 100 gramus eļļas.

Kad ķirurgs iznāca no operācijas, lai runātu ar manu tēvu, viņa precīzie vārdi bija: "Tas nevarēja
būt labāk!" Viņi  izņēma lielo vēzi,  par kuru viņi  zināja, ka tur bija,  taču nebija mazāku vēža
audzēju,  ko viņi  cerēja redzēt.Mamma atveseļojās no operācijas,  un viņas audzēju skaits ir
saglabājies zem 20 (normāls ir 34) kopš 2013. gada jūlija; viņas pēdējā kaķu skenēšana no
decembra apstiprina, ka 2014. gada jūlijā viņa joprojām ir brīva no vēža. Skaists

“Manam brālim bija limfoma, kuņģis, metastēts mugurkaulā.Narkotikas, ko viņi viņam deva, lika
viņam nomodā visu nakti katru nakti un dienu un nedēļām ilgi negulēja vai ēst.Viena grama eļļas
tablete, un viņš paguļ 18 stundas un paēd pēc sirds patikas.Pēc nedēļas viņam par 78% nav
vēža.Ārsts  bija  neizpratnē.Mēs  viņam  neteicām,  jo  viņš  nebija  medicīnisks,  taču  kaņepes
izglāba viņa un mūsu dzīvību.Tagad, gadu vēlāk, MANS BRĀLIS PĀRVĒJA LIMFOMU!Neviens
tā nedara...bez kaņepēm." Errl

“Kādu  laiku  atpakaļ  man bija  liels  ļaunums.Es paņemtu  pilienu  dienā.Persona,  kas  man to
iedeva, prasīja to atpakaļ.Galu galā viņš to iedeva sievietei, kura bija izzūdoša no vēža.Viņa
nevarēja  ēst,  dzert,  nemaz  nerunājot  par  dzīvi.Viņa  svēra  mazāk  nekā  70  mārciņas.Mans
draugs viņai  iedeva eļļu...  voila!Viņa sāka ēst,  dzert  un turpināja cīņu...  veiksmīgi.Stingri  tic
kaņepju ārstnieciskajām īpašībām. Tara

“Es esmu ļoti uzticīgs, lasot visu, ko jūs publicējat.Mans tētis nomira, jo viņam bija vēzis.Viņi
gatavojās veikt tikai starojumu.Viņam bija viena procedūra, un viņi palaida garām vietu, tāpēc
būtībā viņi viņu apcepa.Viņš nomira 2 dienu laikā." Anita

“Šodien  saņēmu  ziņas  no  vīrieša,  kuram  ziedoju  lielu  summu.Viņam  kaklā  bija  vēža
audzējs.Kopš 2013. gada aprīļa sākuma viņš tiek barots ar zondi.Slimā vīrieša sieva visus sauc
asarās.Pēc 4 nedēļām, lietojot eļļu 2 reizes dienā, tas ir pagājis.Pilnīgi pazudis...Viņš ir ēdis
cietu  pārtiku...Nekādas  jaunas  ārstēšanas  metodes  vai  jaunas  zāles,  tikai  RSO.Dalieties
zināšanās, izglābiet dzīvību. Džareds

“Es esmu pārdzīvojušais  vēzis  4.  stadijā,  un,  kamēr  es  veicu  ķīmijterapijas  kursu  (NEKAD
vairs), varu jums pastāstīt par visiem medikamentiem, kas tika izrakstīti, lai cīnītos pret sliktu
dūšu, palīdzētu aizmigt utt. padarīja mani slimāku!Tikai tad, kad es pārgāju uz medicīnisko THC,
es  varēju  ēst,  gulēt,  atpūsties  un  izturēt!!Paldies  Dievam,  es  dzīvoju  Kalifornijā,  kur  tas  ir
likumīgi, mana sirds patīk tiem, kuriem nav piekļuves! Heincs

“Lūdzu, dalieties, lai citi nepieļautu tādas kļūdas kā mēs.Diēta ir tik svarīga!!!!Un tad dažiem,
piemēram, dāmai šeit Sentdžonā, kurai pirms 4 gadiem tika diagnosticēta 4. stadijas sīkšūnu
karcinoma un kurai bija atlikuši 2-3 mēneši, es tikko sazinājos ar viņu, viņai viss kārtībā!! !!!!!Un
viņai  ir  73!!!Plaušu  vēža  dēļ  zaudēja  2  māsas.Un...tas  bija  viņas  dēls,  kurš  mums  par  to
pastāstīja, JO viņam kāds par to stāstīja!!!!” Bronvens

“Es esmu izārstējis vēzi ar RSO apmēram 6 reizes, ieskaitot smadzeņu vēzi, ātrākais, ko esmu
izārstējis kāda cilvēka vēzi, bija 13 dienas!!!Lol, mani kutina.Izārstēja arī diabētu, kataraktu, IBS,
artrītu, sirmus matiņus un augstu asinsspiedienu.Traki domāt, cik ļoti es šaubījos par šo lietu!!!
Tagad es ticēšu gandrīz jebkam. Jade
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"Jā, tas var izārstēt sirmus matus.Esmu to jau iepriekš pārvērtusi par balzāmu un uzklājusi uz
matiem un sejas.Oho, lietas dara brīnumus. Britnija

"Esmu redzējis trīs cilvēkus, kas dziedināja ar eļļu.Viena no viņas pēdas diabētiskās čūlas pēc
tam,  kad  viņas  ārsts  teica,  ka  pēda  ir  jāamputē.Viens  no  "termināla"  aknu  vēža.Un  viens
nopaaugstinātas  jutības  pneimonīts,  kas  attīstījās  pēc  apsmidzināšanas  ar  Agent  Orange
Vjetnamā.Viņa  VA  ārsts  viņam  teica,  ka  stāvoklis  ir  "pārvaldāms",  bet  galu  galā  viņu
nogalinās.Dažus mēnešus vēlāk šis vīrietis tika hospitalizēts ar gripu, un viņa ārsts lika veikt
CAT skenēšanu.Viņš lika veikt otro skenēšanu pēc tam, kad uzskatīja, ka pirmā ir sajaukta ar
citu pacientu.Tad viņš manam draugam jautāja: “Kas, pie velna, notiek” — rētaudi viņa plaušās
bija sadzijuši, un viņam bija “būtībā normāla cilvēka plaušas” — no stāvokļa, kam vajadzēja būt
neatgriezeniskam. Booth

“Mans vīrs saka, ka viņš nejūtas savādāk, ja lieto eļļu viņa tagad pazudušā vēža ārstēšanai.Viņš
ir to izmantojis 3 mēnešus, tikai sasniedzot apkopes līmeni, un viss ir lieliski!Kāda brīnumzāle!”
Debora

“IV  stadijas  neiro-endokrīnais  aizkuņģa  dziedzera  galvā.Diagnozes  datums  2012. gada
maijs.Sākta eļļa 2013. gada decembrī.Audzējs saruka par 20%.Audzēja marķieri samazinās no
73 līdz 23 (normāls diapazons no 0 līdz 30). Džoanna

“Kaņepju  eļļas  dēļ  es  esmu  TERMINAL  vēzis.2008.  gadā  man  atklāja  mīksto  audu
sarkomu.Man bija 5 nedēļas starojums, 8,5 stundu operācija.un pēc 8 nedēļām man teica, ka
esmu galīgs, jo vēzis tik ātri bija izplatījies manās plaušās.Tas nebija izmantojams, jo tajā bija
no 25 līdz 40 metru.Ķīmija nebija izvēle.Man tika doti 3 mēneši līdz gadam.Pēc 1 mēneša es
sāku lietot  eļļu,  un gadu vēlāk CT skenēšana manās plaušās neuzrādīja  vēža pazīmes.Šīs
lietas darbojas!Riks Simpsons izglāba manu dzīvību! Salobrena

“Es lietoju RSO kopš 2013. gada 23. decembra, jo 2012. gada novembrī man tika diagnosticēts
kolorektālais  vēzis  4.  stadijā.Mani  audzēji  nav  auguši  pēdējo  3  mēnešu  laikā.Es  jūtos
pārliecināts, ka eļļa darbojas. Sūzena

“Pēc mēneša eļļas lietošanas man ir remisija.Paldies!Vārdi nevar izskaidrot, kā es jūtos.Es atkal
varu ceļot.Un ēst daudz labāk.Dzīvības glābējs ir  tas, kas tu esi....Paldies vēlreiz.Mans tētis
nomira no vēža, tāpēc vēlējās, lai es toreiz būtu par to uzzinājis.

Turklāt,  lai  tikai  pieminētu.Esmu  divreiz  pārdzīvojušais  vēzis.Gandrīz  nesanāca.Kaut  es  arī
toreiz būtu par to zinājis.Nekad nebūtu gājusi parasto ceļu, kas mani gandrīz nogalināja.Ķīmija,
radiācija, 3 operācijas un iliostomija ar reversas operāciju.Ilgu laiku nevaru paēst vai iziet no
mājas.Paldies!Paldies!Un.Paldies vēlreiz.Es atkal esmu dzīvs." Karīna

“Es personīgi esmu izārstējis cilvēkus no leikēmijas, vēža, Laimas slimības, rīkles vēža, ādas
vēža un visa veida lietām, izmantojot kaņepju sveķus.Es visu laiku lietoju kaņepju sveķus un
man ir vienalga, kurš to zina.Jā, policija, ja jūs klausāties, es visu laiku lietoju kaņepju sveķus un
man ir vienalga, ko jūs par to domājat. Makss Igans

“Es personīgi esmu redzējis 4. stadijas vilkēdi un vēzi ar vairākiem neoperējamiem audzējiem;
dots  nepilnus  divus  mēnešus,  izārstēts,  vēl  te  pēc  3  gadiem.Krampju  traucējumi
pazuduši.Izārstēts  diabēts,  Krona  slimība  un  vairākas  citas  zarnu  slimības.Hep  C.Aknu
mazspēja,  nieru  mazspēja.Visi  sāpju  traucējumi,  ieskaitot  fibrozi  un  neiropātiju.Nevis
pakalpojumā YouTube tūkstošiem atsauksmju.Bet cilvēki, kurus es pazīstu, izglābās.Izārstēts un
atgriezies pie dzīves kvalitātes.

Esmu  biedrs  organizācijā,  kas  ārstē  pacientus,  kuri  lieto  medicīnisko  marihuānu  dažādām
slimībām.Mēs visi atradām un izmantojām Rick Simpson kaņepju eļļu.Marihuānas ekstrakcija.Ir
neskaitāmi apstākļi, kurus tas ārstē un izārstē.Tas ir kaut kas, ko var iegūt visās juridiskajās
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valstīs no jūsu apdares un pumpura.Un procesi.Es personīgi  neizmantoju un nerūpējos par
ambulatoriem, bet katram savu.Man vienkārši patīk, ka varu parūpēties par sevi un citiem, ko
mīlu, izmantojot šo dzīvi atjaunojošo medicīnu.

Šis augs ir minēts Bībelē.Uz kaut ko mūsu valsts apgalvo, ka tā ir balstīta.Tomēr tas atņem un
iznīcina  mūsu  planētu  resursus,  lai  aizstātu  visu,  kas  bija  un  kam  ir  noderīgs.AtrastTava
balss.Runājiet un neapstājieties, kamēr tas nav pilnībā likumīgs.Kaņepju lauki ir atjaunoti visiem
nemedicīniskiem  nolūkiem,  un  pret  cilvēkiem  atkal  izturas  kā  pret  cilvēkiem.Svētī  visus.Es
vēlos,  lai  šis  būtu  pirmais  protokols.Ne  ķīmijterapija  vai  liela  farmācija,  kas  izraisīja  vairāk
veselības problēmu, nekā es sākotnēji ārstēju.Laimīgu dziedināšanu.Kāpēc gan nepamēģināt?”
Bristy

"Mans draugs pārtrauca lietot ķīmijterapiju un sāka lietot eļļu, un viņam kļuva labāk.Ārsti teica,
ka tas ir neārstējams, bet tagad saka, ka viņš ir tīrs!!!!" Ketija

"Es 18 mēnešus veicu ķīmijterapiju, pirms kāds man uzdāvināja Rick Simpson eļļu.Neārstējamā
nāvējošā  slimība  ir  pagājusi.Es  joprojām  ārstēju  ķīmijterapijas  radītos  bojājumus  ar
eļļu.Ķīmijterapiju  pārtrauca  gandrīz  pirms  trim  gadiem.Ķīmija  bija  manas  veselības
izšķērdēšana. Ēnohs

"Paldies, paldies, Rik, es to saņēmu tieši laikā, un šodien esmu brīvs no vēža, un arī es izskatos
labāk nekā jebkad agrāk." Randa

“Kurš, Rika Simpsona eļļa ir brīnišķīga!!Paldies, ka dalījāties ar pasauli, kā padarīt šo brīnišķīgo
līdzekli  visiem.Es  liku  savai  draudzenei  Karmenai  lietot  eļļu,  kad  viņai  tika  diagnosticēts
Hodžkina limfomas vēzis.Viņa jau gadu ir BEZ VĒŽA!!!Un mana Adisona slimība ir PAZIŅA, bez
tās pēdām, un ārsti nevar izskaidrot, kā un kāpēc, jo tas NEKAD agrāk nav noticis.BET es varu
un DARU!!!Kaņepes ĀRSTĒ!!!” Eimija

“Šodien pirms gada kāds man ļoti tuvs cilvēks man teica, ka viņam ir neārstējams vēzis.Viņam
teica, ka viņam ir jādzīvo 8 mēneši.5 dienu laikā es viņam iedevu kaņepju eļļu, lai viņš norīt,
apēdot pusi no rīsu graudu lieluma eļļas.6 nedēļu laikā viņa audzēja izmērs samazinājās, un
nekas neliecināja par tā izplatīšanos, kā viņi teica.

Ar  prieku  varu  teikt,  ka  audzējs  bija  liela  greipfrūta  lielumā,  un  šodien  tas  ir  zīles
lielumā.Kaņepju eļļa ir izglābusi viņa dzīvību.Viņš turpinās ēst eļļu, līdz tā izzudīs.Tas ne tikai
izārstē viņa galīgo vēzi, bet arī ir pārsteidzoši ietekmējis viņa veselību.Viņš bija pirmsdiabēta un
aptaukojies, un tagad viņš ir sasniedzis ideālu svaru un ir laimīgāks nekā jebkad agrāk!Es aicinu
ikvienu izpētīt kaņepju eļļas terapiju.Lūdzu, noskatieties RIKS SIMPSONS “RUN FROM THE
CRE”  video  vietnē  Youtube...Tas  vienkārši  var  glābt  jūsu  dzīvību  vai  kādu,  kuru  jūs
zināt.Uzdāvini viņiem dzīvību!” Hosē

"Jā....Paldies,  Simpsona  kungs,  jūsu  lieliskais  izgudrojums  man  palīdzēja  uzveikt
vēzi.2007. gada  jūlijā  tika  diagnosticēta  iespēja  izdzīvot  20%  vai  mazāk,  un  tad  es  sāku
ārstēšanu pēc tikšanās ar Riku kādā pasākumā.Eļļas izmantošana izglāba manu dzīvību.Mana
leikēmija ir remisijas stadijā, un es joprojām uzlabojos ar katru dienu, un, pateicoties eļļai, es
varu dalīties ar jums patiesību.....Miers un mīlestība." Maikls

“Vakar bija skaista diena, lai pagatavotu Dženisai (vecmāmiņai) dzīvības glābšanas zāles.Viņa
lieto RSO apmēram 6 mēnešus.Viņas audzējs ir pagājis, pietūkums aiz acīm ir pazudis, viņa ir
zaudējusi 106 mārciņas, nierakmeņi ir pazuduši, asinsspiediens normāls.Taču pavērsiens viņas
vispārējā veselībā nav bijis nekas cits kā brīnums.Kad viņa pirms 6 mēnešiem nonāca manā
mājā, viņa knapi varēja uzkāpt pa kāpnēm, tagad viņa skraida augšā un lejā pa kāpnēm un
riņķo ap mani!Ja vēlaties uzzināt vairāk par to, kā ārstēt Pseudo Tumor Cerebri ar kaņepju eļļu,
Dženisa vai es labprāt par to runātu ar jums!Viena mīlestība.miermīlestība ĀRSTĒT.Es mīlu tevi
vecmāmiņ!!” Debra
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"Ārsti man teica, ka man būs jādzīvo 6 mēneši, ja es neņemšu viņu ķīmijterapiju........ tas bija
pirms 11 gadiem...Ja tā nebūtu eļļas, es droši vien būtu sakodis putekļus.Es tagad esmu vesels
kā vērsis un man nebija jākrīt mati!!Paldies, ka atnesāt to pasaulei. ” Kreigs

“Mans labākais draugs, kuram rudenī bija palikuši vēl 6 mēneši, tagad ir gandrīz bez vēža!!!
Viņam  bija  40  metastāzes  aknās  no  resnās  zarnas  vēža.Paldies  Rick  par  visiem  jūsu
pētījumiem un  pieredzi,  kā  arī  par  dalīšanos  tajā!Jūs  palīdzējāt  glābt  dzīvību  arī  Holandē!
Mīlestība no naturopāta, kuru iedvesmojāt jūs. Marloes

“Manam draugam pirms 3 gadiem tika diagnosticēts 4. stadijas plaušu vēzis, un viņam klājas
lieliski.Viņš zvēr pie šīm lietām. ” Ričards

“RSO strādā.Es neesmu anekdote." Tīlmans

"Rik  Simpson,  liels  paldies.  Esmu  dzīvs  zināšanu  dēļ.  Aknu,  kaulu  un  prostatas  vēža
pārvarēšana.Dažu  mēnešu  laikā  pēc  eļļas  lietošanas  sākšanas  aknu  un  kaulu  vēzis  bija
remisijas stadijā, un skenēšanas laikā to vairs nevarēja redzēt.Luiss

“Kad man pienāca vēža izpēte, ko vācot, es viņiem teicu, ka došu viņiem vairāk nekā naudu, es
pierakstīju Rika Simpsona vārdu un liku viņiem to Google. Lai Dievs tevi svētī." Džeina

"Tikai cilvēki  var būt pietiekami muļķīgi,  lai  ļautu citiem neļaut viņiem dabiski  izārstēties...Es
domāju, cik tas ir smieklīgi?Neziņa ir cilvēka lielākais ienaidnieks. ” Sol

Papildu padomi plaušu vēža slimniekiem
J.Šis kādu laiku bija uz eļļas un joprojām bija jālieto pretsāpju līdzekļi,  tāpēc mēs meklējām
vairāk veidu, kā palīdzēt pacientam.

A.1) Pagatavojiet vēl vienu eļļas partiju un mēģiniet to sajaukt ar to, kas jums ir, meklējiet pēc
iespējas nomierinošāku eļļu, jūs nevēlaties pacientam dot enerģiju.

2) Mēģiniet ražot eļļu no vairāk nekā viena celma vienlaikus, tai parasti ir labāks pārklājuma
efekts un tā var efektīvāk ārstēt daudzas slimības. Atkal meklējiet  visjaudīgāko nomierinošo
Indica pumpuru materiālu ar 20% THC vai vairāk no dažādiem pieejamajiem indica celmiem, lai
iegūtu visefektīvākās zāles.

3) Būtu labāk, ja viņa beigtu lietot eļļu kapsulās.Jūs vēlaties, lai daļa no tā būtu viņas mutē, lai tā
papildus uzsūktos zem mēles (var būt, ka šādā veidā tam ir labāka pretsāpju iedarbība)

4) Pagatavojiet 0,3-0,5g svecītes ar kakao sviestu un lieciet viņai tās lietot vismaz divas reizes
dienā, viņa to var lietot gan anāli, gan iekšķīgi.

5) Lieciet viņai vairākas reizes dienā iztvaicēt eļļu - ir vēlams klepus, viņai jāizklepo viss, kas
neietilpst plaušās, ieskaitot tos audzējus (tiem vienkārši jāsaraujas un tad jāsadalās, un viņa tos
atklepo).

6) Pagatavojiet eļļas tinktūru ar spirtu (20-30-50%, atkarībā no tā, cik daudz eļļas jums ir; 1-2 ml
eļļas 4 ml 96-99% spirta) un uzklājiet to uz operētās vietas. ar pilinātāju parasti der viens vai divi
pilieni, un šādā veidā jūs varat ietaupīt daudz eļļas.Protams, jūs varat arī uzklāt nedaudz eļļas
tieši uz vietas un pārklāt to ar pārsēju un atkārtot ik pēc trim dienām vai tad, kad pārsējs nokrīt.

7) Pagatavojiet  salveti  ar šī  sviestu vai izšķīdiniet  nedaudz eļļas siltā kaņepju sēklu eļļā vai
augstas  kvalitātes  neapstrādāta  augstākā labuma olīveļļā  un ierīvējiet  zonu vairākas  reizes
dienā.Tam vajadzētu palīdzēt novērst sāpes viņas ribās, un jūs varat to izmantot arī izgulējumu
un jebko citu uz viņas ādas ārstēšanai.
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8) Iekļaujiet viņas uzturā kaņepju sēklas, kaņepju sirdis un kaņepju sēklu eļļu - vismaz sauju
sēklu/sirdiņu vai 1-3 ēdamkarotes kaņepju sēklu eļļas.

9) Centieties pēc iespējas ātrāk aizstāt pretsāpju līdzekļus un plāksterus ar eļļu.Ja sākat lietot
eļļu lokāli, tai vajadzētu ļoti palīdzēt.Svecītes arī dara brīnumus plaušu slimībām.Jo vairāk eļļas
viņa uzņem un jo ātrāk viņa to dara, jo labāk.Viņai vajadzētu lietot vienu gramu vai vairāk dienā,
līdz viņa uzvar slimību, un pēc tam lietot uzturošo devu 1–2 g mēnesī. JB

Artrīts, sāpes, muskuļi

“Mans draugs savās rokās pārgrieza vairākas cīpslas, kas avārijā noveda pie viņa pirkstiem.Eļļu
viņš izmantoja uzreiz pēc operācijas, lai veicinātu tās dzīšanu, un tā sadzija tik ātri, ka šuves
bija jāizņem agri, kas viņam patiesībā bija sāpīgi, jo tās jau bija pielipušas pie viņa ādas, tās
nebija  šķīstošas  šuves.Viņa  ķirurgs  un  fizioterapeits  bija  pilnībā  pārsteigti  par  to,  bet  viņš
neteica viņam, ko viņš darīja, līdz viņa pēdējai tikšanās reizei.Es nezinu, vai viņi viņam ticēja vai
nē, bet es zinu, ko redzēju savām acīm, un viņš zina, ko piedzīvoja. Tīna

"Vai  jums  ir  nepieciešams  kāds  pierādījums?Mana  māsa  tika  nosūtīta  mājās  ar  pāris
mēnešiem.Nevarēja izkāpt no gultas ar to plaušās.Pirms 5 nedēļām viņa sāka lietot eļļu.Pirms 3
nedēļām un visu šo nedēļu un pagājušo nedēļu viņa tagad atkal brauc ar savu automašīnu,
strādā  dārzā  un  lol,  viņa  ir  resnāka  par  jebkuru  no  mums,  viņas  pārējiem  4  brāļiem  un
māsām.Tas ir patiesi, pateicoties Rikam.Mīlu tevi vīrieti. ” Endijs

“Atjauninājums:  pagājušajā  nedēļā  es  pieminēju,  ka  brālis  palīdz  savam  brālim,  iegūstot
nepieciešamos  materiālus  Rick  Simpson  Oil  pagatavošanai,  lai  ārstētu  viņa  novājinošo
reimatoīdo artrītu.Šovakar viņš man piezvanīja, lai pastāstītu man, ka viņa brālis ēd, smejas,
runā pa telefonu ar draugiem un ģimeni pēc tam, kad bija diezgan gulējis 2 dienu sniega vētras
un Super Bowl izcīņā.Viņš gribēja zināt, vai varbūt viņš viņam nav devis pārāk daudz, jo viņš
nekad tā nerīkojas.DUDE!(smejas) Man šķiet, ka viņam klājas lieliski, izņemot Super Bowl spēli,
viņš ilgi  ievelk  elpu un saka:  "Paldies,  man ir  jauki,  ka mans brālis  ir  atgriezies,  viņš atkal
smejas." (Tas padara to visu vērtīgu, ļaudis)

Tas ir tikai pēc trim dienām, ir tik labi, zinot, ka MĒS PATIEŠĀM SPĒJĀM PALĪDZĒT KĀDAM,
KURAM BIJA ABSOLUTSENAV CERĪBU.Šī ir otrā persona ar reimatoīdo artrītu, kurai es zinu,
ka Rick Simpson Oil ir palīdzējis.Mēs neesam apmācīti ārsti - mēs esam tikai puiši, kuri dzirdēja
par eļļu, daži to izmēģināja un atklāja, ka tā darbojas, mēs esam vienkārši cilvēki, piemēram,
jūs, kas rīkojās, lai palīdzētu mīļotajam - nekas vairāk. Maikls

“Šobrīd 78 dienas eļļā, un es redzu dažus pozitīvus rezultātus!!!Man ir RA, un kopš šīs kaņepju
eļļas  apstrādes  man  nav  bijuši  uzliesmojumi.Nekādas  astmas  lēkmes,  bez  nātrenes,  bez
sūdzībām!!!” Beverlija

"Man ir bijusi RA gadiem ilgi.Kopš es to ārstēju ar kaņepju eļļu, man nav bijis uzliesmojumu, un
daži locītavu bojājumi faktiski pārgāja.Man ir sāpes, bet nekas tāds, kā man bija, pirms atklāju
zāles.Es tik un tā biju ilglaicīgs, taču ar smēķēšanu nepietiek ar hroniskām slimībām un stiprām
sāpēm. Atzīmēt

“Dodiet vīrietim zivi, viņš ēdīs vienu dienu (ja vien tā nav īsti zivs, tikai sojas pīrāgs ar zivju
eļļu).Iemāci vīrietim makšķerēt un viņam ir pilns vēders uz mūžu.Paldies, ka sniedzāt mums to,
par ko lielākā daļa prasītu maksu.Pašlaik es neizmantoju RSO finansiālu iemeslu dēļ, bet, kad
es varēju, tas pilnībā kontrolēja manu nervu traucējumu (RSD).Nevarēju izārstēt, bet es biju
apmierināts ar simptomu kontroli.Tas aizstāja 9 tablešu lietošanu dienā.Paldies." Drošs

"Sveiki,  Rick & JB! Es vēlējos ziņot  par vēl  vienu labu rezultātu,  personīgi  lietojot eļļu:  šī  ir
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aptuveni  8.  eļļas  diena.Es  to  lietoju  vismaz  divas  reizes  dienā,  apmēram  1/4cc  līdz  1/2cc
dienā.Man bija izcili panākumi papēža/pēdas/potītes sāpju gadījumā – ar katru dienu tās kļūst
arvien labākas un labākas!Elastīgums atgriežas manā ievainotajā plecā, un pagājušajā naktī –
masāžas laikā es pamanīju, ka MILZĪGAIS mezgls manā kreisajā plecā/kaklā, kas izraisīja tik
stipras  sāpes  šajā  plecā,  patiesībā  bija  SAMAZINĀJIES  līdz  apmēram  pistācijas  izmēram.
valrieksta lieluma.Tas varētu būt iemesls, kāpēc manas plecu sāpes tik ātri mazinās.Es nezinu,
kas ir/bija  mezgls,  bet  es noteikti  priecājos,  ka tas pazūd.Vai  testos kādreiz  ir  secināts,  ka
kanabinoīdi  faktiski  samazina  audu  iekaisumu  un  palielina  locītavu  kustīgumu  un  muskuļu
elastību?Man  pat  ir  vienalga,  ko  saka  testi —  esmu  pārdots,  un  es  neesmu  jutusies  tik
labigadi!!!

Es biju pilnīgi noraizējies, ka man NEBŪS enerģijas un es gribu tikai gulēt, gulēt, gulēt, kamēr to
lietoju.Bet---man ir gluži otrādi--man ir palielināta enerģija un nav letarģijas dienas laikā.Kaut es
varētu tevi MILZĪGI apskaut!!!” Virši

“Man izdevās atmest ķīmijterapijas līdzekli, ko lietoju reimatoīdā artrīta ārstēšanai.Tomēr tas, kā
es šeit nokļuvu, bija garš ceļš.1997. gadā es strādāju nopietnā MVA, padarot mani invalīdu un
atkarīgu no medikamentiem.Vairāk nekā 14 gadu laikā man bija vairāk nekā 10 operācijas abās
kājās, es piedzīvoju depresiju, dusmas, fibromialģiju (kuru es izārstēju bez tradicionālajām ārstu
zālēm), gadiem ilgi fizioterapija, alternatīvas meditācijas metodes, akupunktūra, Reiki utt.Man
izdevās sasniegt fizisko sagatavotību, ka es atkal varēju doties īsos pārgājienos, peldēt apļus
baseinā un atpakaļ saskaņā ar regulāru vingrojumu programmu, ko varēju fiziski paveikt.Vairāk
nekā  desmit  gadu  laikā  es  lietoju  steroīdus,  visa  veida  pretsāpju  līdzekļus,  pretiekaisuma
līdzekļus un vēl un vēl un vēl.Pirms diviem gadiem sāpes pastiprinājās un atšķīrās no tām, ko
es piedzīvoju ar osteoartrītu, ko izraisīju vairākās ķermeņa vietās, kaklā, krūšu kurvja mugurā
un  muguras  lejasdaļā,  kā  arī  kājās  un  ceļos  gūtās  traumas.Manas  rokas  un  kājas  bija  tik
sāpīgas un pietūkušas, kā arī plaukstas deformējās no reimatoīdā artrīta radītā kaitējuma, un
pēc daudzām pārbaudēm un braucieniem pie reimatologa man tika noteikta diagnoze, un man
tika uzlikts virkne zāļu izmēģinājumu un protokolu, kas ietvēra tūlītēju sākšanu. Metotreksātu,
ķīmijterapiju RA ārstēšanai, 6 mēnešus pēc tam viņi man ielika citas zāles kopā ar ķīmijterapijas
zālēm, kurām bija briesmīgas blakusparādības, taču man bija jācieš saskaņā ar protokolu, pirms
es varēju pāriet uz citu labāku un dārgāku medikamentu. (Lielās farmācijas apziņā) visu laiku
joprojām  lietoju  ķīmijterapiju,  tāpēc  pēc  pusotra  gada  ķīmijterapijas  un  papildu  RA  zāļu
lietošanas man bija draugs, kurš mani iepazīstināja ar video “Run from the Cure”, stāstu par
RSO. .Nu, man no pirmās reizes, kad es skatījos šo videoklipu un daudzus citus kopš tā laika,
tas ir pilnībā mainījis dzīvi.Es sāku pēdējo nedēļu 2012. gada novembrī, un pēc neilga laika es
sāku pamanīt dažas noteiktas izmaiņas savā labsajūtā, es daudz gulēju no eļļas, bet tas tikai
nozīmē, ka es dziedēju, pagāja kāds laiks, līdz mana apetīte atgriezās. bet galu galā tas notika,
mani mati bija būtisks uzlabojums, tie atkal kļuva spīdīgi, nevis tievēja un neizkrita. Vendija

“Eļļa izārstēja manu podagru 5 stundās.Par to ir runa!VAIRS NEKĀDU SĀPJU!" Maikls

"Es  to  lietoju,  lai  ārstētu  smadzeņu  traumas  negatīvās  sekas  un  arī  hroniskas  sāpes  visā
ķermenī.Stress  pasliktina  simptomus,  bet  marihuāna  palīdz  man  ļoti  efektīvi  tikt  galā  ar
stresu.Tas palīdz nomierināt gan manu prātu, gan ķermeni, ļaujot man labāk koncentrēties uz
uzdevumiem un nekļūt satrauktam, aizkaitināmam, dusmu lēkmēm, depresijai utt.Es uzskatu, ka
tas  uzlabo  manu  garastāvokli,  un  manas  reakcijas  uz  ārējiem  stimuliem  ir  mērenākas  un
ierobežotākas,  nevis  impulsīvas  darbības.Ceru,  ka  šī  informācija  jums  noderēs.Man  nav
licences un esmu nomelnota, ka mani sauc un izturas kā pret narkomānu.Tas pats par sevi baro
manu depresiju un padara neiespējamu atveseļoties un atgriezties darbā. Freds

“Lūk,  ko  hash  eļļa  kopumā ir  devusi  manā  labā.Četru  gadu  laikā  esmu  pārgājusi  no  visu
trauksmes tablešu un pretsāpju  līdzekļu  (tostarp heroīna)  lietošanas,  bet  tikai  1/8 thpretsāpju
tableti divas reizes dienā.Man ir muskuļu spazmas, kas jūtas tā, it kā mani sadurtu, un nesen

- 92 -



man  sākās  krampji,  kad  man  beidzās  eļļa.Man  ir  arī  migrēnas  galvassāpes,  un  man  ir
diagnosticēti  vairāki  psihiski  traucējumi.Man nav ne jausmas,  cik  daudz sintētisko narkotiku
ārsts man izrakstītu.Bet eļļa par to visu parūpējas.Jāpiemin arī, ka veicu IQ testus ar un bez
hash eļļas ietekmes.Ieguva 148 ar, 122 bez.Vai tas nozīmē, ka tas ir kļuvis gudrāks... gandrīz
līdz ģeniālam līmenim?Varbūt es esmu gandrīz ģeniāls ar ADHD, un hash eļļa ārstē šo stāvokli?
Man noteikti  gāja  labāk  koledžā,  kad es  apmeklēju  tiešsaistes  nodarbības,  lai  stundu  laikā
varētu lietot  zāles.Jebkurā gadījumā hash eļļa  ir  atbilde uz lielāko daļu pasaules problēmu.
Džimijs

“Vēl viens atjauninājums par eļļas lietošanu papēžu/pēdu/potīšu sāpēm.4 dienas, lietojot eļļu
iekšķīgi  3  reizes  dienāatbrīvoja  no  sāpēm  un  deva  man  pilnu  kustību  diapazonu  ar  labo
pēdu/papēdi/potīti.Vakar es aizmirsu iedzert rīta un pēcpusdienas devu, un dienas beigās es tik
tikko varēju paiet, manas locītavas atkal kļuva stingras un es jutos nožēlojami.Es atnācu mājās,
paēdu  eļļu  un  15  minūšu  laikā  sāku  atgūt  elastību  un  sāpes  mazinājās,  klibošana
apstājās.Pārsteidzošā kārtā tas noņem visu manu plecu stīvumu no senas traumas autoavārijā
pirms 20 gadiem un mazinot pleca sāpes, pēc tam noņem visas manas kakla sāpes no pleca
muskuļiem,  kas  ir  saspringti  un  izrauj  mugurkaulu.  .Arī  mana  pleca  stīvums  vairs  nesāp
galva.Tas man bija  pilnīgs apstiprinājums tam,  ka eļļa  darbojas  sāpju  mazināšanai  kopā ar
vairākām citām burvībām.

"Tas nav vēža ārstēšana vai kaut kas cits, bet es gribēju darīt Rikam zināmu, ka es jau gandrīz
gadu kliboju uz sava labā papēža, nezinu, kas ar to ir nepareizi, un zinu, ka ārsts man iedos
zāles, ko es. nejūtos ērti, tāpēc es tikko tiku galā ar sāpēm.

Ar RSO mūs nesen iepazīstināja draugs Čārlzs, un mēs esam sākuši to veidot.Pēdējo divu
dienu  laikā  es  esmu  iedzēris  eļļu  dažas  reizes  dienā,  un  šorīt  es  pamodos  un  nebiju
klibojusi.Mans  vīrs  to  uzreiz  pamanīja.Viņš  ņēma vērā,  ka  eļļai  noteikti  jādarbojas  maģiski!
Paldies Rick Simpson![:)] ES jūtos lieliski!" H

-- Cien. H! Paldies par labajām ziņām, mums vienmēr patīk par viņiem dzirdēt.Es sajaucu eļļu ar
kaņepju sēklu eļļu  vai  olīveļļu  un pagatavoju tinktūru un lietoju eļļu  arī  lokāli.Protams, eļļas
ēšana ir patiesas dziedināšanas atslēga, un visi norādījumi par eļļas lietošanu ir atrodami mūsu
vietnē.Ar laba vēlējumiem, JB (no FB ziņas)

"Pirms divām nedēļām es salauzu kāju  un vairāk  atbrīvojos  no eļļas un kaņepēm nekā no
hillbilly opiātiem, tikai sakot, ka Big Pharma man palīdz." Maikls

“1987. gadā divās vietās salauzu muguru.Līdz 1994. gadam dzēra alkoholiskos dzērienus un
drukāja  tabletes.Pameta  partiju  un  darīja  NA un AA lietas,  kļuva par  narkotiku  un alkohola
padomdevēju.Hroniskas muguras sāpes lika man pārvērtēt pretsāpju zāles.Es kļuvu atkarīgs no
LA,  morph  un  heroīna.Sāka  smēķēt  podu  sliktas  emfizēmas  dēļ  un  pārtrauca  visus
opiātus.Pašlaik veiktie pētījumi liecina, ka kaņepes samazina opiātu atkarības izņemšanu un
samazina  nepieciešamo  miligramu  daudzumu  par  vairāk  nekā  pusi,  ja  to  lieto  kopā  ar
kaņepēm.Tas viss ir brīnumlīdzeklis.:)" Džons

“20 gadu sākumā es savainoju muguru.Mani mocīja išiass gandrīz 2 gadu desmitus.Pēdējo reizi
es to pasliktināju pirms 5 gadiem, un tas bija visu laiku sliktākais.Četru mēnešu laikā tas mani
dubultoja tik tālu, ka es gandrīz vairs nevarēju nokļūt vannas istabā.Man bija 10. sāpju līmenis
vairāk nekā 2 mēnešus, un man bija jāpaliek uz dīvāna, kas bija atbalstīts uz spilveniem.Es
nevarēju pietiekami iztaisnoties, lai gulētu gultā.

Kāda jauna dāma, kas draudzējās ar maniem zēniem, man teica, ka man vajadzētu izmēģināt
medicīnisko marihuānu, jo tā palīdzēja viņas mammai ar MS.Es viņu pasmēju un teicu, ka tas ir
paredzēts  vēža  slimniekiem  un  cilvēkiem,  kas  ir  sliktāki  par  mani,  un  ka  es  nevaru
kvalificēties.Es to nezināju, bet šī jaunā dāma par šo tēmu zināja diezgan maz, un, manuprāt,
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pēc vēl pāris nedēļu pasliktināšanās viņai bija apnicis skatīties, kā es ciešu nevajadzīgi, tāpēc
viņa atveda mammu, lai ar mani aprunātos.Viņas māte man teica, ka es viegli kvalificēšos, ko
es vēlāk arī izdarīju, un ka tas palīdzēs.Viņa man teica, lai uz grauzdiņiem apēdu nedaudz eļļas
zemā temperatūrā pagatavotu pumpuru.Es biju izmisis un izdarīju to.Mana ģimene teica, ka
apmēram 15 minūtes pēc kaņepju ēšanas, ka es biju aizmigusi un siekalošanās... lol.

Es pamodos nākamajā rītā, kas bija nedaudz dīvaini, jo es nebiju gulējis neaizmirstamu miegu
vairāk nekā 2 mēnešus, un pirmā lieta, ko es pamanīju, bija ievērojama sāpju samazināšanās,
es teiktu, par aptuveni 20%, un apmēram tāpat. kustību diapazona uzlabošana.Es biju sajūsmā
un ļoti pārsteigta.Es turpināju ēst kaņepes un nākamā mēneša laikā es atkal stāvēju taisni.Tā es
atradu Riku Simpsonu.Es vienkārši Google meklēju kaņepju pretiekaisuma līdzekli, un Bēgt no
ārstēšanas bija daži no pirmajiem pētījumiem, ko jebkad veicu par šo tēmu.Pēc 5 gadiem, un
mana  mugura  tā  jūtasvajadzētu.Es  regulāri  ēdu  kaņepes,  un  tas  samazina
iekaisumu.Savainojums joprojām ir.Ja es ieeju bedrē vai kaut ko citu, tas sāp, bet nav vajadzīgs
ilgs laiks, lai atgūtos, un mana mugura nesāp, ja vien es neizdaru kaut ko muļķīgu. Džodija

“Izlaboja manu artrītu un cukura līmeni asinīs, trauksmi, depresiju un bezmiegu. Es saku artrīts,
bet tā smaga deģeneratīva diska slimība. Es burtiski nevaru staigāt bez eļļas (lietoju to jau 2
gadus). Es mēdzu iet cauri 120 narkotikām ik pēc 14 dienām. Vairāk nekā gadu man nav bijusi
neviena pretsāpju  tablete.  Sākotnēji  es  to lietoju  tikai  artrīta  un blakusparādību dēļ  (lielisks
miegs un bez grumbām). Esmu savā mūžā labākajā formā. 45 gadus veca vecmāmiņa. 3 bērnu
māte." Everglade

"Pēc tam, kad 3 gadus lietoju visu, sākot no oksikodona līdz fentanila plāksteriem, kam sekoja
160 mg morfīna katru dienu vēl divus gadus, un pēc tam man teica, ka man ir jāievieto sāpju
sūknis,  es  nolēmu,  ka  pietiek.Pārtraucu  aukstu  tītaru  (es  neieteiktu  to  darīt)  un  sāka  ar
kaņepēm.Pat dienas, kad sāpes joprojām ir nekontrolējamas, kuru ir maz, mans prāts tam pat
nepievērš uzmanību. Maikls

“1981. gadā es biju MVA.Es izmežģīju labo plecu.Mana labā roka bija paralizēta no nerva līdz
mugurkaulam,  kas  bija  izstiepts.Es  nevarēju  saņemt  nekādu  atvieglojumu no  briesmīgajām
sāpēm, kuras es cietu.Es pamostos nakts vidū agonijā raudot.Likās, ka adatas tika iespiestas
zem maniem nagiem un skrēja taisni uz manu roku.Es paņēmu pirmos 400,00 USD, ko man
iedeva apdrošināšanas regulētājs, un liku māsīcai atvest uz slimnīcu draugu ar kādu MJ.Pēc MJ
smēķēšanas  sāpes  bija  pilnībā  pazudušas,  un  es  varēju  atgriezties  gulēt.Tas  tiek  teikts.Es
domāju, ka Rika veids, kā uzņemt eļļu, darbotos labāk nekā smēķēšana vai iztvaicēšana, lai
gan man patīk darīt abus.Priekā." Rons

“Es zinu, ka pēc 3 dienu ilgas RSO ārstēšanas es varētu skriet...  bez sāpēm!Pirmo reizi 15
gadu  laikā  mugurkaula  saplūšanas  dēļ,  kas  atstāja  neatgriezeniskus  nervu  bojājumus  un
pastāvīgas sāpes.Arī kokosriekstu eļļas kapsulas darbojas lieliski.Kopš eļļas kapsulu lietošanas
sākšanas  man  nav  bijusi  vēlme,  un  es  neesmu  lietojis  Percocet.Tas  pat  samazināja  vēlmi
smēķēt arī marihuānu, uzņemot kapsulas. Terijs

“Atjaunināt,  omgosh!Es cīnījos ar savu dēlu!Es visu laiku cīnījos ar saviem zēniem, īpaši ar
savu jaunāko dēlu.Es neesmu varējis ar viņu pacīnīties burtiski gadus!Viņam tagad ir 22, man ir
52.Artrīta izraisīto sāpju dēļ visā ķermenī ir bijis ārkārtīgi grūti pārvietoties, vēl mazāk cīnīties!
Bet es šodien izdarīju!Un man arī viņš gandrīz bija, bet sāku smieties, lol.Es nevaru jums izteikt,
cik tas ir aizraujoši!!Pat pēc tam man nav sāpju, es jūtos lieliski!!!” Keisija

“Man  ir  diska  trūce,  kas  nospiež  manu  sēžas  nervu,  izraisot  stipras  sāpes,  kas  sākas  no
muguras lejasdaļas uz kreiso kāju līdz pirkstiem.Es lietoju 3 ibuprofēnu ik pēc četrām stundām,
lai es varētu piecelties no gultas un staigāt.Es sāku lietot eļļu gandrīz pirms divām nedēļām
sāpju un iekaisuma dēļ.Tagad man nav nepieciešams ibuprofēns, es guļu labāk nekā jebkad
agrāk, mani kolēģi ir komentējuši manu labāko garastāvokli un vispārējo laimi.ES JŪTOS LABI!"

- 94 -



Dženifera

"Pat  ja  jums nav vēža,  padomājiet  par sava ķermeņa profilaktisko uzturēšanu.RSO nelielos
daudzumos izmanto ikdienā.Jūs ļaujat savam ķermenim cīnīties ar visa veida nepatīkamiem
vīrusiem un kļūdām.Kaņepju  un  visu  tās  ārstniecisko īpašību dēļ  es  neesmu redzējis  savu
“primārās aprūpes ārstu” 15 gadus.Neatkarīgi no tā, kas ar mani notiek nepareizi, RSO ir viena
no pirmajām lietām, pēc kuras es ķeros klāt.

Starp citu, esmu 3 reizes lauzusi muguru.Tika nomainīti skriemeļi un diski no L-4 uz S-2.Mans
mugurkauls bija jāpievieno iegurņa zonai... bija jānoņem maiņstrāvas locītava.Tika galā ar aknu
vēzi un Hep C.Es ārstēju sevi 100% ar kaņepēm.RSO ir tikai instruments manā arsenālā. Riks

“Liels paldies par jūsu darbu.Man ir 25 gadus vecs muguras smadzeņu bojājumsproblēmas ar
brūcēm un pietūkumu manās kājās un pēdās.Es izmēģināju nelielu daudzumu sliktas brūces
pēdas augšdaļā, un pāris dienu laikā tas ievērojami uzlabojās.Šķiet, ka pietūkums arī nav tik
smags.Mans jautājums ir par izejmateriālu, no kura tika izgatavota partija.Tajā bija augsts sveķu
saturs un tas bija pietiekami nobriedis, taču tas nebija pareizi sacietējis, un tam bija nedaudz
sasmaržota smaka (lai gan tie bija spēcīgi celmi). Vai jūs domājat, ka tas ietekmēs kopējo eļļas
kvalitāti?Arī atlikušo eļļu es atstāju uz kafijas krūzes sildītāja daudz ilgāk nekā “dažas stundas”,
es atstāju to tur apmēram 7 stundas.Vai jūs domājat,  ka tas ietekmēs arī  kvalitāti?Gatavais
produkts  izskatās  tā,  kā  jūs  teicāt.Gluži  kā  asu  smērviela  ar  tumši  zeltainu  dzintara
atlikumu.BTW, esmu sācis to dot savam vecajam sunim, kuram ir bijušas milzīgas sāpes un ir
grūtības pārvietoties.Viņš arī ir parādījis ievērojamus uzlabojumus.Vēlreiz paldies par visu, ko
esat kopīgojis un paveicis.Sākumā biju mazliet skeptisks, bet tagad esmu pārsteigts! XXX

-- Strādājiet ar to, kas jums ir, un meklējiet labāku materiālu.JB

“Ir pagājis gandrīz gads, kopš es sāku lietot kaņepju eļļu RA ārstēšanai, un es joprojām redzu
pozitīvus rezultātus un varu godīgi teikt, ka, manuprāt, mana RA ir remisijas stadijā.Ir novērotas
arī vairākas citas pozitīvas blakusparādības, piemēram, svara zudums, normāls asinsspiediena
līmenis (asinsspiediens pazemināts par 30 punktiem),  pulsa ātrums no 50 līdz 60 sitieniem
minūtē, vairs nav depresijas un, vislabāk, nav toksisku recepšu medikamentu. Toms

“Tagad varu piecelties no gultas uzreiz pēc pamošanās, nevis justies kā 90.Locītavas kustas
daudz  vieglāk,  vairs  necieš  sāpes.Izslēdziet  noteiktas  zāles  uz  visiem  laikiem!Patiesi
pārsteidzošs augs, kam jāpārtrauc pārmest, ka tas ir SLIKTS. Kerola-Anna

“Es uzskatu, ka tas ir reģenerējošs, ka mūsu ķermenim tas ir nepieciešams, lai atjaunotos un
dziedinātu, es cietu- labi cietu no artrīta, tas ir mazinājis sāpes un atjaunojis manu roku elastību
pirms gada es nevarēju pat rakstīt bez nopietnām sāpēm.Tas vairs nav, tagad manas rokas ir
normālas un atkal elastīgas, varu rakstīt un šūt.Un mans acu ārsts ir pārsteigts, ka manas acis
patiešām ir labākas katru reizi, kad es dodos. Kelee

“Man ir bijušas operācijas un neskaitāmi mugurkaula sitieni vienā vietā muguras lejasdaļā.Tas
viss ir radījis biezu rētu, ko var manīt un skriemelis iekaist, un tas ir patiešām sāpīgi.Man ir
bijušas  ļoti  sāpes,  izmisīgi  meklēju  atvieglojumu.Tātad  Geils  uz  vietas  ierīvēja  nedaudz  (1
pilienu)  RSO  (kaņepju  eļļas)  un  lika  man  nogulties,  lai  tā  iesūktos.Nu,  eļļa  juta  nedaudz
tirpšanas, bet izņemot to, es nedomāju, ka tā neko daudz darīja.Nu, pēc 20 minūtēm sāpes
pārgāja, un es biju nogurusi līdz rītam!Gulēju fantastiski un pamostoties mugura jutās labāk un
rētaudi nebija tik biezi.Man tas ir savvaļas, bet šķiet, ka eļļa noārda vecos rētaudi.Kaņepju eļļa ir
brīnišķīga, un, ja es nebūtu lasījis citus tādus stāstus, kā šis, es domāju, ka esmu neprātīgs!
Mikijs

“Manas draudzenes vecmāmiņai ir smags artrīts un viņa nevar atvērt rokas.Mēs izmēģinājām
nelielu eksperimentu ar Rick Simpson eļļu un likām viņai to berzēt uz rokām.Dažu minūšu laikā
pēc uzklāšanas viņas rokas sāka atslābt, un, ja viņa varēja vēl dažas reizes, viņa atkal sāka
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kustināt pirkstus bez sāpēm.Bija patiesi pārsteidzoši redzēt, ka kaut kas tāds notiek." Duane

"Manuprāt,  nav  šaubu,  ka  tas  darbojas.Es pamanīju  tūlītējus  rezultātus.Es  jau  biju  izpildījis
plānu A.Eļļas apstrāde bija plāns B.Kaut es vispirms būtu izmēģinājis eļļu.Es izgāju cauri sāpēm
gadiem, kas man nebija jādara.Es dzēru pretsāpju tableti ik pēc 4 stundām.Ir pagājušas tikai
divas eļļas procedūras, bet es jūtos daudz labāk.Izmantojot arī sārmainu ūdeni.Apbrīnojami!!!”
Džeimss

"Rika Simpsona eļļa ir īpaša.Esmu lietojis kaņepes, lai ārstētu sāpju simptomus gadiem ilgi,
taču tas tikai tikko nosedza simptomus.Es zināju, ka mana trauma nav pilnībā dziedējusi.Kad
sāku lietot Rick Simpson Oil,  es jau biju mēģinājis ēst dažādus kaņepju ekstraktus, un tiem
visiem  bija  kāda  īslaicīga  iedarbība,  bet  pēc  tam lika  man justies  vai  nu  pārgurušam,  vai
izdegušam, vaitas vienkārši nebūtu pietiekami ilgi.Es nekad neesmu jutusies perfekta.Es pat
biju izmēģinājis produktu, kas man tika pārdots kā Rick Simpson Oil,  kas bija šķebinošs un
neefektīvs — uzmanieties no zemas kvalitātes ekstraktiem, kas neko nedos, un tas nezaudē
drosmi,  jo  patiesais  darījums  ir  vienkārši  brīnums.Es  lietoju  strauji  pieaugošu  opiātu
daudzumu.Rick  Simpson eļļa  palīdz uzsūkties opiātiem,  taču tā ir  arī  ļoti  spēcīga pretsāpju
līdzeklis  pati  par  sevi.Tas  ilgst  visu  dienu,  un  es  vairs  neievēroju  nekādas  lielas  vai
blakusparādības no lietotās devas.Es spēju darīt daudz vairāk kā cilvēks bez sāpēm, es jūtu, kā
mans  kustību  diapazons  palielinās,  un  es  zinu,  ka  es  dziedēju.Patiesībā  mana  vispārējā
veselība ir bijusi neticama — kopš eļļas lietošanas sākšanas man vienmēr ir bijis daudz slimību
vai infekciju, un mana veselība ir bijusi ārkārtīgi tīra.Tagad es atkal lietoju savus opiātu pretsāpju
līdzekļus, bet joprojām jūtos labāk.Pa šo laiku es laiku pa laikam esmu izmēģinājis citus dažāda
veida ekstraktus, piemēram, hash eļļu vai pārtikas produktus.Es atklāju, ka Rick Simpson Oil
sāpju mazināšana ir par vienu pakāpi spēcīgāka nekā jebkura cita kaņepe, neatkarīgi no tā, vai
tā tiek ēsta vai kūpināta.Tas ir savā simptomu mazināšanas līgā, pat salīdzinot ar spēcīgākajiem
kaņepju vaska ekstraktiem.Tagad es plānoju kādu dienu pilnībā atteikties no opiātiem. Maiks

"Es izmantoju šo eļļu.Man ir muskuļu distrofija, un man ir pastāvīgas veselības problēmas no
Stīvensa  Džonsona  sindroma/TEN.Tas  darbojas.Tas  darbojas  labāk  nekā  jebkura  farmācija
tirgū.Tas  ir  drošs  un  efektīvs.Bez  tā  es  nevarētu  darboties.Tas  ļauj  man  būt
produktīvam.Strādāju pilnu slodzi.Pirms eļļas lietošanas es lietoju lielas slodzes zāles, kas neko
nedarīja, bet padarīja mani par zombiju ar daudzām blakusparādībām.

Nobeigumā ļaujiet  man teikt:  tiem,  kas tic,  nekādi  paskaidrojumi nav vajadzīgi.Tiem,  kas to
nedara,  neviens izskaidrojums nav pietiekami labs.Es esmu dzīvs pierādījums šī  pasākuma
efektivitātei.Un tas ir jāpadara likumīgs un pieejams ikvienam. Lorija

Diabēts
"Eļļa atjauno aizkuņģa dziedzeri, un, ticiet vai nē, tā bieži sāk ražot insulīnu pat pēc gadiem
ilgas  neaktivitātes.Daudzi  pacienti  pēc  vairāku  nedēļu  ilgas  eļļas  lietošanas  var  pārtraukt
insulīna  ievadīšanu.Eļļa  arī  palīdz  izārstēt  vai  kontrolēt  visas  citas  ar  diabētu  saistītās
problēmas organismā.

Es ēstu eļļu un/vai lietotu to svecītēm.Smēķēšana vai iztvaicēšana var arī palīdzēt samazināt
cukura līmeni asinīs, taču ietekme ir ļoti ierobežota, salīdzinot ar eļļas uzņemšanu.Es lietotu eļļu
lokāli pret diabētiskām čūlām, vienkārši uzklāju eļļu, pārklāju ar pārsēju un atkārtoju to ik pēc
trim  dienām,  līdz  čūla  ir  sadzijusi.Kaņepju  sēklu  eļļu  sajauktu  ar  ekstraktu  un  izmantotu
masāžām, kas veicinās asinsriti un palīdzēs novērst tūsku un citas neērtības.Es savā uzturā
iekļautu arī kaņepju sēklas un kaņepju sēklu eļļu.JB”

"Otrais veids gandrīz pazudis, gandrīz visas zāles, cīnoties ar sarkoidozi, tas darbojas." Džefs
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"Kokosriekstu  eļļa  arī  palīdz  stabilizēt  cukura  līmeni  asinīs  diabēta  gadījumā!Mans  vietējais
veikalnieks to izmēģināja, un tas darbojas kā šarms, ko viņš teica!Viņš arī jūtas garīgi daudz
labāk [vairāk enerģijas] un arī zaudē svaru!!Viss labi!!" Robins

“Mans cukura līmenis asinīs bija sajukums (mēnešus līdz 400+- — ļoti bīstami), un tas mani
burtiski izsit.Es pamāju pie stūres - tāpēc es pārtraucu braukt - patiešām slikta lieta!Ārsti man
pat aizliedza lidot uz NYsatikt mammu Ziemassvētkos.

Nu - dakteri izmēģināja vienu insulīnu, tad divus - nedarīja pilnīgi neko.Tātad - beidzot viņiem
pateicu - pietiek!!Es lietoju eļļu (es nekad neesmu teicis ārstam, ka to darīju iepriekš), un es
palielināju  devu  līdz  ik  pēc  2  stundām.Nu,  jūs  uzminējāt  –  mans  cukurs  degunā  atgriezās
normālā diapazonā.Mans ārsts ir  viens no tiem ārprātīgajiem Hārvardas puišiem, un viņš ir
apdullināts.Ieskaitiet  vienu  barbariem!!!!Tātad  -  tagad  mums ir  pilnībā  dokumentēts  Diabēta
gadījums, kur tika izglābta dzīvība - Es!!!!!!-- :)” Dženeta

“Dramatiskas  pārmaiņas,  man  gandrīz  nav  insulīna.Reizēm  man  būs  jāizmanto  Lantus,
ilgstošidarbojas insulīns, bet ne bieži.Es sāku lietot RSO daudzu iemeslu dēļ, taču viens no tiem
bija cerība, ka varēšu atbrīvoties no insulīna un beidzot ieraudzīt vienmērīgāku cukura līmeni
asinīs.Es lietoju 300 vienības Novolog dienā, īstermiņa insulīnu un 200 vienības Lantus un 4
metformīna tabletes dienā.Es joprojām lietoju tabletes, bet varu ar to dzīvot, jo man vairs nav
jālieto insulīns.Vairs nebāzu vēderu ar adatu 6 līdz 8 reizes dienā!Manu cukura līmeni ir vieglāk
kontrolēt, un es vairs neredzu rādījumus no 2 līdz 5 simtiem.Es arī vairs neredzu dramatiski
zemo cukura līmeni 30. gados.Tas ir bijis Dieva sūtījums un pirmā lieta, kas faktiski uzturēja
manu cukura līmeni. Dena

"Mans cukura līmenis asinīs pirms diabēta bija virs 140, un tagad es esmu pie 100.Pirms eļļas
ievadīšanas pārbaudiet asinis, uzgaidiet apmēram 10 minūtes un pārbaudiet vēlreiz, un tas būs
daudz nokrities.Manējais izdarīja tik daudz, kad man bija jāizdzer Gatorade, lai atgūtu līmeni.
Mišela

"Es  esmu  no  insulīna  atkarīgs  cukura  diabēts,  un  ar  vienu  60  gramu  eļļas  devu  esmu
samazinājies no 100 vienībām dienā līdz 50 vienībām insulīna." Leslija

"Tas ir pilnībā līdzsvarojis manu līmeni.Man iedeva METFORM, ko lietot iekšķīgi, un es neesmu
lietojis nevienu tableti kopš pirmās tabletes, un es atkal pamodos un domāju: "Nē, palieliniet
eļļas daudzumu tagad, kad man ir diagnosticēts II tipa diabēts." Mani līmeņi svārstās no 3,4 līdz
7,2.Absolūti augstākais, ko esmu spējis paaugstināt cukura līmeni, bija 8,1 pēc tam, kad kā
eksperimentu apēdu konfekšu maisiņu, ieskaitot šokolādes tāfelīti.Es palielināju to līdz 8.1 un
sāku  pārbaudīt  savu  līmeni  ik  pēc  10 minūtēm,  lai  redzētu,  vai  varu  panākt,  lai  tie
pazeminātos.10 minūtes pēc eļļas es nokritu līdz 7,3 un, kad es testēju 20 minūšu atzīmei pēc
eļļas, es nokritu līdz 4,8. Mišela

"Es varu izmantot tikai nelielas eļļas devas.Tas man izraisa hipoglikēmiju ar pilnu spēku.Bet tas
ir  labi,  jo pirms astoņiem gadiem es sāku ar 45/10 ilgstošas  un īslaicīgas darbības insulīna
injekcijām.Es veicu dažus pētījumus par savu jauno slimību, un marihuāna pastāvīgi parādījās
kā dabisks līdzeklis  kopā ar  citām garšvielām,  piemēram,  kanēli,  tāpēc es sāku lietot  hash
vāciņus, līdz bija pieejama “īstā” eļļa.Tie bija tik spēcīgi, ka man likās, ka nomiršu, kad pirmo
reizi ēdu hash vāciņu.Nemaz nerunājot par RSO piesātinošo devu.(Bet toreiz RSO man pat
nebija  izvēles  iespēja)  Bet  reiz  eļļas  lietošana  (graudu  dienā)  izraisīja  mana  ķermeņa
paaugstinātu  jutību  pret  insulīna  injekcijām  divas  reizes  dienā,  un  es  biju  iestrēdzis  ceļa
sazarojumā, lai izvēlētos. RSO vai kadri.Es pārtraucu šāvienu un turpināju eļļu.

Līdz ar diētas maiņu un palielinātu ikdienas aktivitāti (vingrinājumi) man tagad ir 5,7 A1C, es
zaudēju 60 mārciņas un vairs  nejūtu  fantoma dedzinošas sāpes (diabētiskā neiropātija).Pēc
dažu  mēnešu  ārstēšanas  man nācās  pāriet  uz  glicerīna un  alkohola  tinktūru  un  veikt  tikai
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ikgadējās eļļas procedūras.Jo mans cukurs sāka pazemināties pārāk zemu.

Tam ir brīnumainas diabēta dziedināšanas spējas.Jāņem vērā un rūpīgi jāizpēta, kā kaņepes
iedarbojas uz ķermeņa endokrīno sistēmu.Es labāk gribētu mēnesi gadā veikt eļļas apstrādi,
nekā veikt 730 ģenētiski modificētas cūkas DNS kadrus.Es izmantoju sativa augu šķirnes, lai
iegūtu  eļļas  un  pagatavotu  no  tām  tinktūras.Tas  vislabāk  darbojas  maniem simptomiem.Es
izmēģināju indica un atzīmēju, ka es vienkārši nevaru funkcionēt un gribēju ēst vairāk, un visu
laiku jutos auksti.Sativa paātrināja manu vielmaiņu un sirdsdarbības ātrumu, nomāca apetīti un
izraisīja histēriskas smieklu lēkmes (mana iecienītākā blakusparādība).

Ja jūsu cukura līmenis ir augsts, sāciet ar zemām konsekventām devām.Jūs joprojām vēlaties
sajust, kas notiek ar jūsu ķermeni.(Viena problēma, kas man radās, bija nezināt, vai man reibst
reibonis no eļļas vai zema cukura, tāpēc jūs gatavojaties iet cauri dažām teststrēmelēm pirmajā
mēnesī, līdz jūs zināt, ko jūtat).Un jūs būsiet ļoti izslāpis cilvēks.Ūdens ir jūsu draugs ar šīm
procedūrām.Augsts cukurs liek jums visu laiku būt izslāpis, tāpat kā eļļa, tāpēc ņemiet vērā arī
to.

Un sākumā pārāk neuztraucieties par to, ka cukura līmenis samazināsies.Tas nav kā piespiedu
insulīna piliens.Eļļa vienkārši ieplūst un dara to, ko man patīk uzskatīt, jo tas iedarbina visus
jūsu orgānus, un tas savukārt palīdz tiem attīrīt  asinis, un tai ir arī lieliska saistība ar nervu
sistēmu, un es uzskatu, ka jūsu smadzenes labāk jūt jūsu ķermeni. caur šiem kanāliem un zina
nodot  visas  savas  dabiskās  dziedināšanas  spējas  stresa  situācijām.(Manā  gadījumā  mans
aizkuņģa dziedzeris, nieres un asinis.) Tagad paturiet prātā, ka tā ir tikai mana teorija, un es
neesmu zinātnieks, es tikai runāju par to, kā tas darbojas man un kā vislabāk racionalizēt tās
ietekmi.Ir labi vest žurnālu un regulāri veikt veselības pārbaudes un asins analīzes, lai atzīmētu
jūsu progresu.Kad jūsu A1C tiks pārbaudīts un jūsu nieru darbība būs labāka, jūs zināsiet, ka
esat uz pareizā ceļa, un tad strādāsit tikai tādā līmenī, un tas nekādā ziņā nav tik enerģiski kā
tur nokļūt.Visticamāk, tas prasīs tikai nelielas konstantas devas un dzīvesveida uztura izmaiņas,
kas  diabēta  slimniekiem nav svešas.(Man vajadzēja  apmēram sešus  mēnešus,  lai  no  A1C
pazeminātos līdz 7,  un vēl  daži uzlabojumi diētā un vingrošanā,  lai  sasniegtu 5 diapazonu.
(Ūdens vingrošanai ir maza ietekme, un tā man darbojās lieliski.) Entonijs

"Es lietoju 1 gramu eļļas dienā smagai deģeneratīvai perifērai neiropātijai, un atvieglojums ir
pārsteidzošs!" Lorija

"Mans vīrs gadiem ilgi ir lietojis kaņepes un nesen RSO eļļu diabēta ārstēšanai.Tas ne tikai ir
stabilizējis  viņa cukura  līmeni  asinīs,  bet  arī  ATZĪST viņa hronisko nieru slimību.Viņam tika
diagnosticēta  3.  stadijas  HNS,  un  viņi  tika  iekļauti  nieru  donoru  sarakstā.Viņš  sāka  lietot
tinktūras  un  RSO  eļļu,  un  tagad  viņam  ir  CKD  1.  stadija.Ārsti  viņam  teica,  ka  tas  nav
iespējams.Tikām vaļā  no tiem ārstiem un  dabūjām jaunu!RSO eļļa  ir  arī  pazeminājusi  viņa
asinsspiedienu, stabilizējusi anēmiju un diabētisko retinopātiju (viņam līdz šim bija jābūt pilnīgi
aklam, saka Rietumu medicīna).Paldies Lielajam Garam par skaisto kaņepju augu un visu, ko
viņa  sniedz!!Paldies  Rick  Simpson,  ka  sniedzāt  informāciju  par  to,  kā  pagatavot  kaņepju
ēterisko eļļu, un to cilvēku atsauksmes, kuri to dara! Džūlija

"Manai  partnerei  ir  1.  tips,  un  niecīga  eļļas  ēšana  palīdz  stabilizēt  viņas  cukura  līmeni.Tā
patiešām ir dāvana…” Spaceleaf

"Es lietoju 4 metformīnu un 4 diamikronus dienā, mans cukura līmenis asinīs bija 12% pēc 12
stundu  ātras  cukura  līmeņa  noteikšanas  asinīs.Mans  ārsts,  izskatoties  mazliet  vīlies,  teica:
"Labi, man šķiet, ka jums vairs nav vajadzīgas tabletes diabēta ārstēšanai." 9 mēnešus pēc
izārstēšanas.Visi mani simptomi, nieres, artrīts,  holesterīns, asinsspiediens, daudz labāk par
eļļu, nevis uz tabletēm.Tas ir brīnums.

Mans  cukura  līmenis  asinīs  nokritās  kā  akmens  tieši  ap  6.  ārstēšanas  nedēļu.Kādu  nakti
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pamodos ar jocīgu sajūtu, cukura līmenis asinīs bija zem 4% atzīmes, 3,2%.Es pārtraucu lietot
8 tabletes dienā, ko lietoju 2. tipa diabēta ārstēšanai.Tas bija pirms 17 mēnešiem.Kopumā es
lietoju 15 tabletes dienā, tagad nevienas.Tātad, Maikl, veiciet izārstēšanas līmeņa ārstēšanu.3
mēneši, 60 grami [sekojiet norādījumiem Rika vietnē], jūsu diabēts pazudīs. Pēteris

"Kaņepju eļļa ir vienīgā lieta, kas apturētu manas neiropātijas izraisītās sāpes.Pat Oxycontin
nespēja novērst visas sāpes, kā to darīja CBD kaņepju eļļā, kas sajaukta krēmā.Tas ir brīnišķīgs
augs visu veidu medicīniskiem nolūkiem, un beidzot cilvēki to atpazīst. Važas

“Riks mani netieši izglāba no likteņa, kas ir sliktāks par nāvi pēc tam, ko piedzīvoju ar sirds
speciālistiem.14 mēneši, vairāk nekā 22 dažādi testi 4 slimnīcās un medicīnas centrā."Jūs esat
sliktākajā gadījumā, viena jūsu sirds puse ir mirusi, iespējams, jums būs nepieciešama sirds
transplantācija." Tad pēc 14 mēnešiem viņi vairs nevarēja veikt testus, viņi veica apvedceļu.

Pēc 2 gadiem es devos uz pārbaudi no jauna kardiologa, kurš teica: "Jūsu sirdij nav nekādu
bojājumu.  Kurš jums teica,  ka  ir  bojājumi un ka jums ir  sirdslēkme?Tā nav taisnība."  Mani
spēlēja par sūcēju.Tāpēc, kad ārsts mani nosūtīja pie diabēta speciālista, kurš mani nosūtīja pie
nieru speciālista,  es labprātāk būtu  pagulējis  sniega sēklī  un  pēc tamatkal  kaut  kas līdzīgs
veselības speciālistiem.Tad nāk eļļa.Tagad esmu veselāks nekā 20 gadus. Pēteris

“Es esmu dāma 79 gadus veca un dzīvoju Francijā.Es vēlos dalīties ar jums savā personīgajā
pieredzē ar  kaņepju eļļu.Manam vīram Džeromam pirms dažiem mēnešiem kritiena dēļ  tika
lauzts astes kauls un gūžas kauls.Kopš tā brīža viss nogāja greizi, viņš cieta lielas sāpes, un
pār viņu stipri lidinājās mokas.Mans mazdēls man teica, ka zina ļoti iedarbīgas dabīgas zāles,
kas var palīdzēt  jums šajā sāpīgajā stāvoklī.Mēs izmantojam kaņepju eļļu viņa brūcēm, kas
sadzijušas, bet pietūkušas, un iekšķīgi iedevām nelielu daudzumu katru dienu.

Man jāsaka, ka atveseļošanās bija brīnišķīga, bet ir vēl kas, kas jums jāzina, mans vīrs jau sen
cieta no erektilās impotences, tāpēc es nolēmu papildus eļļai iedot to uz viņa dzimumlocekļa,
rezultāts bija visbrīnišķīgākais ko esmu redzējis savas dzīves laikā, tagad mans vīrs ir lieliski
spējīgs nodarboties ar intensīvu seksu vairākas reizes dienā, kā arī viņa dzimumlocekļa izmērs
ievērojami palielinās līdz tādam izmēram, kāds man bija manam vīram, kad es biju jauns.Var
šķist neparasti, ka mana vecuma cilvēks sniedz šo liecību, taču es domāju, ka veselība ir tikpat
svarīga kā laba seksuālā dzīve.Paldies Rick. ” Rošela

-- Paldies, Rošela.Jā, veselība ir tikpat svarīga kā laba seksuālā dzīve, un jā, eļļa dara tieši to,
ko jūs aprakstījāt.JB

"Kuri celmi palīdz vīriešu impotencei, JB?Vīriešiem tas ir jāzina...” Tomass

-- Tas ir labs jautājums, Tomas.Vienkārši dodieties uz celmu pārskata vietni un meklējiet celmus
ar ziņoto afrodiziaku iedarbību.Pēc tam iegādājieties, izmēģiniet to, smēķējot, un, ja jums patīk
efekts, pagatavojiet  eļļu un izmantojiet  to.Tas ir  apmēram viss.Daži celmi padara jūs ragāku
nekā  citi,  un  dažas  celmu  kombinācijas  būs  efektīvākas  nekā  citas  celmu  vai  eļļu
kombinācijas.Tas ir apmēram viss, ko es šobrīd varu pateikt.Izmēģiniet eļļu, ja tai nav meklētā
efekta, pagatavojiet vai iegūstiet citu partiju, līdz atrodat īsto.Tā tam ir jābūt.JB

"Manas kājas jūtas labāk nekā jebkad pēdējo desmit gadu laikā neiropātijas dēļ." Leons

“Es teiktu, ka garīgās veselības problēmas pastāvēja pirms jebkādas kaņepju lietošanas; ka
garīgās slimības diskomforts viņus mudināja mēģināt pašārstēties.Man ir C-PTSS, un es biju
aktīvajā atkarībā no (vismaz) 12 gadiem, līdz kļuvu tīrs 33 gados.Tas ir pirms 5,5 gadiem.Es
izmēģināju  gandrīz  visas  zāles,  ko  varēju,  jo  nejutos  “pareizi”.  Tīrīšana  man  nozīmēja
psihiatriskās zāles un rehabilitāciju un dažus terapijas gadus.

Pēc tam, kad pirms gada (atkal) atradu kaņepes un lietoju to disku problēmām, es biju šokēts,
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atklājot,  ka  man  vairs  nav  vajadzīgas  vairākas  psihiatriskās  zāles,  ko  lietoju  vismaz  3
gadus.Man arī  tika  diagnosticēts  2.  tipa  cukura  diabēts  neilgi  pirms es  atklāju  medicīnisko
kaņepes.Tas  bija  dažu  psihisko  medikamentu  tiešs  rezultāts!Tagad  man  ir  regulārs  cukura
līmenis  asinīs,  un  es  strādāju  pie  tā,  lai  2  gadu  laikā  atmestu  pēdējos  2  medikamentus
(antidepresantus, kas ir lēnām jāatšķir no lietošanas). Džena

"Man  bija  arī  2.  tipa  diabēts.Kaņepju  lietošana  ikdienā  ļāva  man  pārtraukt  lietot  vairākas
recepšu zāles, kas mani burtiski nogalināja no iekšpuses.Šīs pārmaiņas man deva enerģiju un
skaidrības  sajūtu,  kas  man  nebija  ilgu  laiku.Palielināta  enerģija  nozīmēja,  ka  es  patiešām
GRIBĒJU iet pastaigās.Es sāku apmeklēt ūdens fitnesa nodarbības.

Es veicu dažas vienkāršas izmaiņas savā uzturā.Viena izmaiņa ir tāda, ka es sāku ēst vairāk
kaņepju.Parasti šokolādes veidā, kas pagatavota ar  kaņepēm uzpūstu kokosriekstu eļļu (ļoti
veselīga eļļa, ļoti noderīga aknu detoksikācijai un palīdz zaudēt svaru).

Pirmajā kaņepju ikdienas lietošanas gadā es zaudēju nedaudz vairāk par 40 mārciņām.Esmu
mazliet atguvis, bet esEs par to nemaz neuztraucos, jo zinu, ka pēdējā laikā esmu nedaudz
vairāk pakļauts stresam un ka, katru dienu lietojot (īpaši ēdot!)  kaņepes,  mans ķermenis ar
prieku parūpēsies par sevi, kā tas ir izveidots. Džena

"Es nezinu, vai jūs to zinājāt, bet 2011. gadā mans diabēts bija slikts, no manām nierēm dienā
izplūda 12 grami proteīna, man tik ļoti sāpēja ceļi, ka nevarēju staigāt.Cīpslas, kuras pārrāvu
gūžas  locītavā  85. gadā,  atgriezās  ar  gandrīz  nepanesamām  sāpēm.Es  svēru  220
mārciņas.Ārsts mani nosūtīja pie diabēta speciālista, kurš mani nosūtīja pie nieru speciālista.Es
pat vairs nevarēju spēlēt ģitāru.Es pārstāju rūpēties.

Es veicu dažus pētījumus pēc tam, kad Maiks par šo ierakstu man teica, ka kāds puisis vārdā
Riks  Simpsons ar  eļļas  eļļu  izārstēja  daudzus cilvēkus no vēža.Es domāju,  ka bsbet  es to
ieskatījos.Un uzzināju, ka tas darbojas arī uz 2. tipa diabētu – to, kas man bija.

Es sekoju Rika Simpsona norādījumiem, kas viņa vietnē ir par to, kā to pagatavot un cik daudz
uzņemt utt.tas mani saslima, es domāju, ka man ir gripa, es turpināju to darīt, un aptuveni 6.
nedēļā mans cukura līmenis asinīs samazinājās, es pārtraucu lietot 8 tabletes dienā, un mans
cukura līmenis asinīs palika mērķa līmenī.

Es zaudēju 30 mārciņas, mana mugura nesāpēja tik smagi.Es devos uz 3 mēnešu pārbaudi, un
mans ārsts stāvēja ar atvērtu žokli.Visas manas dzīvības bija normālas.Tas bija pirms 2 gadiem,
es sveru 173 mārciņas, mans cukura līmenis asinīs joprojām ir normāls bez tabletēm. Es veicu
vēl vienu 24 stundu urīna analīzi, lai redzētu, kā manām nierēm darbojas vislabākais, ko varēju
saņemt no sava ārsta: “Es nezinu, kāpēc jūsu nieres ir kļuvušas tik daudz labākas. Man nesāp
ceļgali  vai  mugura,  ja  vien  nepārspīlēju,  bet  pēc  dažām  dienām  tās  atgriežas  normālā
stāvoklī.Zāli vairs gandrīz nesmēķēju, man tā īsti nepatīk.Tas ir tas, ko eļļa man darīja. Pēteris

"Neesat pārliecināts, ka atceraties mani, es lietoju 1 g dienā smagas idiopātiskas neiropātijas
ārstēšanai.Kādu dienu Riks un Dženeta sazvanījās ar pusdienlaiku, un viņi man teica, lai es tevi
informēju...Pagājuši 3 mēneši, un es šovakar biju apdullināta...sēžot uz dīvāna, pēkšņi sapratu,
ka mans suns ir zem manis, es viņu glāstīju, man nav ne jausmas, cik ilgi, ar ikru aizmuguri.UN
VIŅA JUTĀS MAIGA!!!Pēdējo 10 gadu laikā man ir veiktas TRĪS ķirurģiskas procedūras zem
ceļgala  bez  anestēzijas  līdzekļiem,  jo  es  to  nevarēju  sajust.Viena  no  šīm  operācijām  bija
SURĀLO NERVU BIOPSIJA!TAS ir šoks un bijība, cilvēki! ” Lorija

"RSO eļļa man ir bijis tāds brīnums, es atkal varēju ēst, manas sāpes pagaidām bija vadāmas,
un nav narkotisko vielu,  man ir  vairākas problēmas pārāk daudz,  narkotikas noārda manas
saķeres,  kas ir  manas iekšas salīmētas,  ārsti  neko nedarīs,  ja vien man nebūs šķēršļu,  es
nevarēju ēst neko citu kā tikai šķidrumus pirms divām dienām, 4 dienas RSO, man bija grilēta
siera sviestmaize un vakar puse tunča sviestmaize, ārsti neko nevar darīt manā vietā, tāpēc es
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esmu viena,  es sveru 110 mārciņas un tas nav mans normāls vai veselīgs svars,  es esmu
nokritis līdz 98, ar viņu zālēm, viņi to darīja audziniet mani ar tējkaroti, 24/7, jauki, labprātāk ēstu
tādus ēdienus, kādi mums bija paredzēti...Atbrīvojiet augu, ko Dievs mums ir devis...” Džoisa

“Patiesība.Mans cukura līmenis asinīs tagad ir normas robežās, un es esmu atteicies no 2000
mg metformīna dienā un tagad ēdu gandrīz nulles lipekļa līmeni un ievēroju savu diētu.Nekādu
beztauku muļķi, diētas muļķības vai saldētas svara vērotāja maltītes.Vai esat redzējuši nātrija
saturu šajās saldētajās maltītēs?Satriecoši!” Češīra

-- Vai jums patika šo ēdienu garša, kad izmēģinājāt tos ar eļļu?JB

“Agrāk man tās nepatika, bet kopš eļļas vai mana vecuma esmu kļuvis jutīgs pret lipekli.Man ir
vairāk  migrēnas,  vairāk  fibrozes  uzliesmojumu,  pinnes,  vēdera  krampji,  lai  nosauktu  tikai
dažus.Turklāt nātrijs liek man uzbriest kā balonam.Kopš kļuvu galvenokārt par kaņepju lietotāju
un ar eļļu, es ēdu vairāk kaņepju, augļu un dārzeņu, mazāk tauku un mazāk garšaugu.MAN TO
MĪLU!Tomērar  lipekli  saistīti  pārtikas  produkti,  piemēram,  makaroni  un  maize,  man  patīk
neatkarīgi no tā, vai eļļa ir vai nē.Rezultāts ir tāds, ka manam ķermenim tas nepatīk, un man ar
to viss ir kārtībā. Češīra

"Sveiks, Greg, mana urīnpūšļa veselība ir tīra.Tā saka ārsts, pateicoties Chemo.Viņš saka, ka
tagad esmu pilnīgā remisijā.Taču patiesībā es paņēmu kopā apmēram 19 gramus RSO, sākot
no 2012.  gada 13.  oktobra  un  pēc tam,  un  ceturtdien,  2012.  gada 19.  decembrī.Izmeklēju
dzimumlocekli  caur  manu  prostatu  un  urīnpūsli,  un  tagad  man  ir  pilnīga  urīnpūšļa  vēža
remisija.Viss veselīgi rozā un bez vēža pazīmēm.Mans ārsts saka, ka es izskatos tā, it kā man
nekad agrāk nebūtu bijis vēzis.Viņš bija pārsteigts, cik labi es izskatījos.Es joprojām cīnos ar
šīm narkotikām un zinu, ka RSO var palīdzēt man atbrīvoties no šīm tabletēm, pirms tās mani
ievada.Joprojām ceru samazināt cistas katrā manā nierē, pa labi un pa kreisi.

Manas miega zāles pēdējos mēnešos ir ārkārtīgi samazinātas, un es arī tagad PILNĪBĀ esmu
atteicies no Cymbalta,  kā arī  esmu samazinājis Baclifin,  Lyrica un OXYCOTIN lietošanu un
joprojām mēģinu  pilnībā  atbrīvoties  no  tiem,  kas  mani  ārsti  pārsteidz,  cik  ātri  es  esmu.  es
samazināšu un kā tas man dos iespēju dzīvot normālu dzīvi.

Es atzīstu, ka smēķēju ārstniecisko marihuānu, kas palīdzēja man izdzīvot šajā narkotiskajā
manas dzīves daļā.Ārsti mani norakstīja SEN.Šis RSO ir ļāvis man sākt pieņemties svarā pēc
tam, kad pagājušā gada oktobrī sasniedzu visu laiku zemāko svaru 135 pēdu augstumā, un
tagad  es  sveru  149 — tas  ir  14 mārciņas  PIEAUGUMS,  kamēr  es  lietoju  RSO.Mana  stīvā
mugura ir mazinājusies no sāpēm, un man ir bijis vairāk kustību, kā arī pēdējos mēnešos. Mana
kakla OPERĀCIJA arī šoruden ir aizturēta kopš manas RSO uzņemšanas.

Arī  mans psoriātiskais artrīts manās pēdās ir  samazinājies, un es lūdzu, lai vairs neievadītu
pēdas steroīdu injekcijas, un lūdzu to pašu par savu muguru, mana pēdējā epidurālā steroīdu
injekcija manā mugurkaulā bija pagājušajā rudenī,  un ceru, ka manas sāpes. līmenis paliek
zemāks, lai nekas vairāk nenotiktu.

Mans ārsts saka, ka mans ķermenis vairs nevar izturēt (JA ES VĒLOS DZĪVOT) tirgot šāvienus
un tabletes dzīves kvalitātes uzlabošanai.BULLSHITS, ES SAKU.Izmantojiet RSO, lai palīdzētu
ar visām savām slimībām un samazinātu pretsāpju medikamentu lietošanu un uz visiem laikiem
iznīcinātu vēzi.Es neesmu izmantojis ļoti daudz un ne pārāk ilgi, ja tas manā vietā to var izdarīt
tik īsā laikā, tikai padomājiet, vai visa pasaule varētu par to uzzināt.Dieva izārstēt!!!” Tonijs

"Manam tētim  pirms  6  mēnešiem tika  diagnosticēts  aizkuņģa  dziedzera  vēzis.Ķīmijterapijas
laikā tas izplatījās nierēs un plaušās.Viņam visur parādījās plankumi, un viņa stāvoklis ļoti ātri
pasliktinājās.Es izlasīju par eļļu un nolēmu, ka viņam nav ko zaudēt.Mēs pagatavojām dažus,
un viņš  to lieto katru dienu trīs  mēnešus.Skenēšanas rezultāti  tika saņemti  vakar.Ārsts  bija
pārsteigts.Aizkuņģa dziedzera vēzis ir samazinājies, un citi  plankumi ir pilnībā izzuduši.Mans
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tētis  ir  daudz labāks.Slikta dūša nav,  ir  pieņēmies svarā,  vairs  neguļ  visu dienu un atkal  ir
ārā.Patiešām pārsteidzošs.Mēs esam pāri mēness. Liza

-- Lieliski, Liza, bet, lūdzu, vairs neskenē, tikai eļļu.Jums tiešām nav nepieciešama kancerogēna
skenēšana,  lai  redzētu,  ka  viņam  klājas  labi.Kā  jūs  sakāt,  jums  nebija  ko  zaudēt,  tāpēc
nezaudējiet šo spēli, veicot nevajadzīgas skenēšanas iespējas, kas var to vienkārši pasliktināt.

Radiācijas  ietekme  uzkrājas  organismā.Jo  mazāk  skenēšanas  veic  pacientam  ar  vēzi,  jo
labāk.Tas ir  tikai veselais saprāts, nekas cits.Kopumā tiešām labāk apēst vēl  60g eļļas, kad
neesi pārliecināts, vai esi 100% vesels.

Arī visas šīs pārbaudes un vizītes pie ārstiem parasti padara pacientus ļoti nervozus un rada
lielu stresu.No stresa un trauksmes ir  grūti  izvairīties,  ja  cilvēks  saskaras ar  slimību,  tāpēc
izvairieties no stresa un trauksmes, cik vien iespējams, un eļļa var palīdzēt tikt galā ar stresu un
trauksmi labāk nekā jebkura cita man zināma viela.JB

"Es gadiem ilgi lietoju kaņepes diabēta ārstēšanai.Es vienmēr jutos kā muļķis.Manā ģimenē no
mātes puses diabēts bija smags, pēdu, kāju, redzes zudums un pēc tam nāve.Manas tantes,
onkuļi, vecmāmiņa.Un visas mātes ir pārgājušas no diabēta.Manai mātei bija 55.Mans vecums
šodien.Manai jaunajai māsai šeit punkti ir virs 570 dienā, 3 šāvieni dienā, bet kas attiecas uz
mani, bez diabēta, daudzus gadus.Esmu diezgan vesela.

Labs draugs, ap 70 gadiem.Apmēram pirms septiņiem mēnešiem atnāca pie manis.Viņa punkti
bija  500.  gadu  vidū,  viņš  bija  patiešām  slims.Pēc  tam,  kad  viņš  izmantoja  RSO,  tikai  pēc
apgriešanas,  viņa  vērtība  samazinājās  līdz  180. gadiem.Tikai  dažu  mēnešu  laikā.Uzliets  ar
kaņepju  eļļu  pa divām kapsulām dienā.Tagad viņš  ir  atgriezies  medībās,  makšķerēšanā un
malkas zāģēšanā.76 gadus vecs, un viņš izskatās par 15 gadiem jaunāks.Es tiešām zinu, ka
kaņepes ir iemesls, kāpēc es šodien nelietoju šāvienus.Es joprojām esmu bez diabēta.Es esmu
vienīgais savā ģimenē.Kaut mana māsa izglītotos, viņa justos daudz labāk.Tāpat kā katru rītu
braucot ar Grizzly. Rons

"Es  varu  jums  pateikt  patiesi,  ka  manā  gadījumā  kaņepju  eļļas  un  medus  kā  saldinātāja
kombinācija  ir  samazinājusi  manu  cukura  līmeni  līdz  pieņemamam  (lasiet  normālam)
līmenim.Man ir  jāizmanto  tikai  līdzvērtīgs  daudzums apmēram garengraudu  rīsu  lielumā.Es
ciešu no perifēras neiropātijas, bezmiega, hroniskām kakla un locītavu sāpēm, sliktām aknām
(tas acīmredzot ir medicīnisks termins), zema trombocītu skaita, hroniskas EBV un liesas, kas
lielāka par maizes kastīti.Mani nevar (ne jau tā darītu) operēt, ja nav ļoti lielas iespējamības, ka
es atainošu.

Tagad es nevienam citam neieteiktu to darīt, bet es esmu slims desmit gadus.Tas kļuva sliktāks,
jo vairāk medikamentu un procedūru viņi man izlika.Es beidzot teicu "PIETIEK".Nav bezrecepšu
medikamentu,  nav  komerciālu  zāļu,  viss  ir  balstīts  uz  ārstniecības  augiem  vai  pārtiku.Es
izmantoju savu ND, lai pieprasītu man veikt testus, pēc tam es to izskatu kopā ar viņu un var
lūgt ieteiktās metodes.Bet!Man ir pēdējais vārds.Un man iet labāk.” Kapucis

“1. tipa cukura diabēts mans vai nē, vienmēr strauji paaugstinājās cukura līmenis asinīs.Kopš
lietoju eļļas, mans cukurs paliek normāls.Pirmo reizi, kopš saņēmu to 20 gados, mans a1c tests
tagad ir 6,8. Jevgeņijs

"Man ir  draugs,  vairāk  nekā viens,  bet  viņa cukuri  bija  20+.Ilgi  smēķējām 35+gadus,  tāpēc
dabūjām eļļu.Nekas, ko ārsts darīja, nedarbojās.Viņa cukuri tagad ir 10.Joprojām augsts, bet
viņam patīk Pepsi. Donalds

"Eļļa ir pilnībā nogalinājusi manas sāpes, ko izraisīja kauli un vājas plaušas, kas, šķiet, ar katru
dienu kļūst stiprākas!Un es tikai nesen sāku eļļu!Esmu gan pārsteigta, gan pateicīga!” Mūžzaļš
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“Neticami.Tas ir brīnumaugs.Šķiet, ka tas cenšas normalizēt jūsu sistēmu neatkarīgi no tā, kas ir
nepareizi. Zed

"Manai  sievai  vairs  nav  neiropātijas  kājās.Apmēram divus  mēnešus  atpakaļ  mums beidzās
nafta, un šo 20 dienu laikā neiropātija sāka atgriezties pēdējās dienās.Četras dienas atpakaļ uz
eļļu un vairs nav adatu.Viņai vairs nav augsta asinsspiediena, un viņa ir zaudējusi gandrīz 30
mārciņas,  vienkārši  pievienojot  kaņepju  eļļu  savai  rutīnai.Viņai  ir  arī  priekškambaru
mirdzēšana.Kopš eļļas lietošanas sākuma nav nekādas aritmijas. Draugs

"Mani  cukuri  izgāja  no  kontroles.Es  lietoju  maksimālo  insulīna  daudzumu  un  perorālos
medikamentus bez rezultātiem.Es biju pieņēmusies svarā no šīm zālēm un jutos nožēlojama.Es
sāku lietot eļļu, kāpjot pa pilienam uz augšu, 8x dienā pārbaudot asinis, lai pārliecinātos, ka viss
kārtībā.Tas izdevās!Lietojot vieglu devu, mans cukurs nokritās līdz normai.Pēc diviem gadiem
es esmu dzīvs, nometu 67 mārciņas, nemainīju diētu un palīdzu Rikam.Ja mans skaits pieaug
(es dažreiz esmu slikts), es paaugstinu savu eļļu. Dženeta

"Sveiki, Simpsona kungs, es esmu Ārons, man ir 17 gadi.Es izmantoju jūsu receptes eļļu, lai
palīdzētu manam 1. tipa cukura diabētam.Man vajadzētu veikt četras insulīna injekcijas dienā
lielās devās, bet, tā kā es izmantoju jūsu eļļas recepti, man ir jāievada tikai viena naktī, un es
vēlētos jums pateikties.Uz šīs planētas nav daudz tādu cilvēku kā jūs, un tagad jums ir viensaiz
jums vairāk atbalstītāju.Ar cieņu, Ārons”

“Šī stāstījuma nolūkos mani sauc Aleksis.Esmu diabētiķis kopš 1994. gada.2010. gada rudenī
mana kreisā pēda cieta, šķiet, vienkārši plīsusi, un medicīniskā palīdzība netika sniegta, un tas,
ko es saņēmu, bija niecīgs.Mani informēja, ka man varētu būt Šarko pēda, kas parasti netiek
atpazīta, īpaši akūtā fāzē, līdz rodas smagas komplikācijas.Agrīna atpazīšana un diagnostika,
tūlītēja  imobilizācija  un  profilaktiskās  aprūpes  programma  var  samazināt  saslimstību,  kas
saistīta ar šo postošo diabētiskās neiropātijas komplikāciju.Nepareizi pārvaldīta Šarko pēda var
izraisīt postošas sekas, tostarp amputāciju.

Līdz  decembrim  man  bija  čūlains  pušums  manas  ļoti  pietūkušās  pēdas  apakšā.Meklējot
neatliekamo ortopēdisko aprūpi, ārsts ātri to diagnosticēja kā "hronisku Šarko ar osteomielītu".
Manā  pēdā  bija  gaisa  kabatas  un  nopietna  infekcija  kaulā.Viņš  man  teica,  ka  vienīgā
dzīvotspējīgā ārstēšana ir tūlītēja pēdas amputācija.Man bija stipras sāpes fiziski, emocionāli un
garīgi.Ārsts  man deva nedēļu,  lai  psiholoģiski  tiktu  ar  to  galā.Man tika iedots ratiņkrēsls  ar
instrukcijām, kā pilnībā neizturēt manu kāju.

Mēs visi  zinām,  ka Dievs  darbojas noslēpumainos un brīnumainos veidos.Viņš  man atnesa
divus savus cilvēciskos “dziedinošos eņģeļus” ar zālēm, kuras Viņš bija sagādājis jau sen.Tā kā
nebija ko zaudēt, izņemot pēdu, es iedzēru zāles, viņi man ar mīlestību atnesa gan zem mēles,
gan uzlika tieši uz vaļējās brūces.Līdz nedēļas beigām es un tie, kas par mani rūpējas, varējām
redzēt uzlabojumus tikai ar brūces ārpusi.Kad es atkal tiku pie ārsta, viņš man piešķīra vēl vienu
nedēļu ar garu ieteikumu sēriju par to, kam jāpievērš uzmanība, ko viņš sauca par "OMG ..."
brīdi.Es  uzticīgi  turpināju  ievadīt  ieteiktās  zāļu  devas.Es  sāku  justies  labāk,  un,  kas  ir  vēl
svarīgāk, čūlainā čūla sāka dziedēt.Līdz aprīlim man bija atļauts staigāt ar kājām 10 minūtes
dienā.Bija nepieciešama neliela ķirurģiska procedūra, lai noņemtu daļu no bojātās kaulu masas,
kas veidojās.

Es turpinu lietot zāles, un mans ārsts ir  piesardzīgi optimistisks, ka es varētu saglabāt savu
kāju.Infekcija  manā  kaulā  bija  ļoti  nopietna,  un  paies  kāds  laiks,  lai  izzustu,  taču  tā
dziedē.Šobrīd ārsts apsver iespējamu konstruktīvu manas pēdas operāciju gada laikā,  ja  tā
turpinās uzlaboties. Aleksis

"Es esmu viens no draugiem, ko piemin "Alexis".Es viņai nosūtīju saiti  uz šo ziņu,  un viņa,
iespējams, vēlēsies atklāties, kad to ieraudzīs. Es to atstāšu viņas ziņā.Es jau ilgu laiku esmu
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iestājies par marihuānas legalizāciju atpūtas nolūkos un apzinājos, ka tā var efektīvi mazināt
sāpes un trauksmi.Tomēr tikai pēdējo 8 vai 9 mēnešu laikā es esmu patiesi apzinājies kaņepju
dziedinošo  spēku.Kad  es  februārī  runāju  ar  Aleksisu  un  viņa  man  pastāstīja  par  iecerēto
amputāciju,  es  biju  noskatījies  Rika  sūtījumu.Bēgt  no  ārstēšanas”  video,  taču  bija  patiesi
skeptisks.Mēs ar partneri apspriedām iespēju pagatavot kaņepju eļļu un izmēģināt to kā līdzekli,
un  mūsu  kopīgais  draugs  Aleksis  šķita  lielisks  kandidāts.Viņa  piekrita,  un  mēs  tajā  vakarā
pagatavojām  eļļas  partiju  un  sākām  to  ievadīt  nākamajā  dienā.Sākotnējie  rezultāti  bija
daudzsološi, taču es joprojām biju ļoti skeptisks.Bet kā es teicu Aleksisam: “Kas tev ir jāzaudē?
tava kāja?daktere jau grib paņemt!” Es nekad nebiju lepns par to dienu, kad viņa iegāja manā
viesistabā.Un, lai gan operācijas dēļ viņa kādu laiku atkal ir ratiņkrēslā.viņas ārsts viņai ir teicis,
ka Aleksisas galvenā prioritāte ir  dejot viņas kāzās nākamā gada maijā.Tas no vīrieša, kurš
vēlējās viņai nogriezt kāju pirms četriem mēnešiem. Booth

“Paldies, Rik, es pagatavoju eļļu, lai palīdzētu cilvēkiem, kuriem nebija ne jausmas par tās spēju
dziedēt.Pirmais  gadījums  –  diabēts,  kuram  tiek  veikta  dialīze,  5  dienas  nedēļā,  6  stundas
vienlaikus.13% nieru darbība un lielas sāpes.Sāpes pārgāja pirmajā dienā.Trīs mēnešus pēc
ārstēšanas līdz 2 reizēm nedēļā ar dialīzi, 3 stundas.Un 54% nieru funkcijas atgriežas.Piecus
mēnešus pēc ārstēšanas vairs nav veiktas dialīzes un 98% nieru darbība ir atjaunota, un vairs
nav recepšu pretsāpju medikamentu, un viņa dzīve atgriežas pēc 25elles gadi.Ak, par eļļu nav
jāmaksā, un es mīlu katru minūti, kad varu viņai palīdzēt.Arī pārējiem, kurus ārstējam, ir līdzīgi
panākumi, tāpēc paldies, ka ļāvāt man būt daļai no tā. Dens

“Manam vīram ir 2. tipa cukura diabēts, viņš ir lietojis kaņepes, un viņam ir samazināts no 3
vienībām dienā, turklāt 5 vienībām naktī, līdz 5 vienībām naktī, tāpēc tas palīdz.Viņš to lieto tikai
pusotru mēnesi. Gladys

"Es  arī  esmu  izārstējis  5  cilvēkus.Mani  draugi.2.  tipa  cukura  diabēts.Olnīcu
vēzis.Aptaukošanās.Ādas vēzis.Un tas izārstē manu HGG smagu rīta nelabumu.Es to gatavoju
pats.Manā pagalmā.Es mācu savu 4 gadus veco.Es saprotu, cik tas ir svarīgi." Kaņepju meitene

Gremošana un Krona slimība
"Eļļa palīdz Krona slimībai.Tas aptur iekaisumu jūsu zarnās.Man bija audzējs un tika izņemta
1/3 aknu un žultspūšļa, pirms es uzzināju par eļļu.Tagad eļļa ir  izārstējusi  visas šķebinošās
ķīmijterapijas sekas manai hep C un operācijām.Esmu zaudējis 18 mārciņas un jūtos lieliski.
Mišela

"Man iedeva nelielu summu, lai izmēģinātu.Oho.Es ēdu tā, kā nebiju ēdusi gadiem!Mana apetīte
atgriezās!Tagad es zinu, ka tas nav lēts, bet tas darbojas visu veidu problēmām.Paldies!" Denijs

"Es atradu to pašu!60 mārciņas nedaudz vairāk nekā pirms gada no 205.Tagad esmu atgriezies
pie 180 un esmu stabils.Es kļūstu absolūts alkats, un ne tikai manas.Tagad es ēdu vienu pilnu
maltīti dienā.Pirms tam?2 kodumi un es gribēju...Nu, nekļūstam pārāk grafiski. Kapucis

"Un, protams, uztura izmaiņas izraisīja arī RSO...Es tagad alkstu daudz veselīgāku ēdienu nekā
jebkad  agrāk...Man  bija  problēmas  ar  šokolādi...tagad  pietiek  ar  1  gabaliņu  un  man  tas
lielākoties pat nav vajadzīgs!!!Es gribu ēst veselīgi, DZĪVOT veselīgi!!!” Lorija

“Krāna slimības forumā es praktiski jutos “iebiedēts”, lai uzzinātu, kas ir šis “RSO”.Un tikai divas
īsas  nedēļas  pēc  tam  tas  izglāba  manu  dzīvību,  un  tas  notiek  katru  dienu.Atklāts
29.12.2012.Dzīvība izglābta 11.01.13..” Sāra

"Es ceru, ka jūs neesat apklusts, es tikko tevi atradu!Pagājušajā mēnesī es gulēju gultā ar drošu
nāves sajūtu pār manu ķermeni, kā es esmu jutis iepriekš.Tikai 2 nedēļas pirms tam es biju
saskāries ar jūsu vārdu un darbu Krona forumā.Šis puisis atkārtoja tavu vārdu tik daudz reižu,
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ka es gandrīz jutos “iegūts”, lai noņemtu tavu vārdu.Nedaudz vēlāk es meklēju jūsu vārdu un
eļļu.Sanāca daudz informācijas, tāpēc es sāku ar interneta radio sarunu šovu “Red Ice Radio”
un intervijas ar Riku ierakstu par eļļu.Kad tas bija beidzies, es raudāju.Es devos mājās un visu
izstāstīju savam vīram.

FF līdz janvārim.11 diena, kad man vajadzēja mirt.Mans vīrs tikko 10. datumā bija iegādājies to,
kas  mums  bija  nepieciešams,  lai  pagatavotu  eļļu,  un  plānoja  eļļu  pagatavot  aptuveni  pēc
dienas.11. datumā no rīta man palika slikti...tāpat kā vairumā rītu.Slimība mani pārņēma ātri un
spēcīgi.Es iegūlos gultā, lai nomirtu...Es zināju, ka tas ir slikti, kad nevaru piespiest piezvanīt
vīram darbā.Kad viņš atgriezās mājās, viņš uzreiz sāka lietot eļļu.Es ēdu auzu pārslu lieluma
bumbiņu un jutu, ka mans ķermenis stundas laikā pagriežas atpakaļ, tāpēc es apēdu vēl vienu
bumbiņu un pēc 2 stundām pati varēju iet uz vannas istabu.Nākamajā rītā es tik tikko sajutu
iepriekšējās  dienas  simptomus  un  devos  uz  darbu!(nedēļas  nogales  darbs-lēns  un  viegls)
15. datumā  es  sedzu  papildu  dienu,  un  pēdējā  brīdī  tika  lūgts  segt  atlikušo  nedēļu.ES
PASTĀSTĪŠU PASAULEI PAR RSO!

Es aizmirsu pieminēt,  ka man ir  Krona slimība, kolīts un bioķīmiski apdegumi (aklās zarnas
noplūde) no plaušām.Mans papildinājums noplūda 5 1/2 mēnešus vēlu decembrī.2008. gada
līdz 2009. gada 19. maijam.1 galona infekciozo atkritumu noņemšana.

Esmu  lietojis  šo  eļļu  katru  dienu  39  dienas  pie  auzu  miltu  graudu  izmēra  bumbiņas  3x
dienā.Man vairs nevajag nekādus medikamentus un gandrīz nesmēķēju.Es arī dzeru Aloe Vera
sulu 95%.Tas ļauj eļļai darboties vēl labāk.Es visu piereģistrēju.Es nekad vairs nelietošu citas
cilvēka radītas vielas. Sāra

“Pots ir vienīgais līdzeklis, kas manu smagajai Krona slimībai piespieda remisiju.Kaņepes ārstē.
Alicia

“Kad es saku, ka kaņepes dziedē Krona slimību, es to domāju.Es nodzīvoju 30 gadus ar šo man
nezināmo  slimību  un  to  uzzināju  tikai  pēc  tam,  kad  es  pārtraucu  marihuānas  lietošanu
atpūtai.Tas bija ilgs pārtraukums, un mana Krona slimība neatgriezās kontrolējamā līmenī, līdz
es atsāku lietot kaņepju.Sākotnēji es tikai nogalināju savu sliktu dūšu, bet pēc tam atklāju, ka to
palīdzēja Krona slimība.Neskatoties atpakaļ!” Šons

"Lielisks  darbs!Kad  strādāju  ambulatorā,  man  paveicās  satikt  jaunu  vīrieti  (18),  kuram  bija
diezgan  progresējoša  Krona  slimība.Viņš  tajā  laikā  neizmantoja  RSO,  bet  tikai  dažus
medikamentus, ko mēs nēsājām.Viņš devās uz pētniecisko operāciju un nevarēja lietot savu
kaņepes.Slimnīcā  viņš  saslima,  drudzis,  infekcija,  strauji  zaudēja  svaru  uz  jau  pārāk  tieva
rāmja.Viņa ārsts beidzot piekrita viņam izsniegt dienas karti, lai viņš varētu ierasties pie mums
un saņemt zāles.

Viņa ārsts bija ļoti pārsteigts, kad viņš nākamajā rītā iegāja, lai viņu pārbaudītu, un viņš sēdēja
gultā  ar  spilgtām acīm un  kuplu  asti,  iepriekšējā  vakarā  paēdis  gardu maltīti  un  tikko ēdis
brokastis.Pēdējo reizi es runāju ar pacientu, viņš tikko bija dzirdējis par RSO.Man nav šaubu, ka
viņš drīzumā tiks pilnībā izārstēts no visām Krona slimības problēmām. Džena

"Man ir Krona slimība.Pateicoties Rikam Simpsonam, mana dzīve ir atgriezusies! Ketlīna

"Tas patiešām izārstē Krona slimību,  es zinu no pirmavotiem.Jums tas ir  jānorij.Gadiem ilgi
smēķēju arī, lai pārdzīvotu sāpes... Dziedināšana nenonāca, līdz es iedzēru eļļu.Izmēģiniet to,
jums nav ko zaudēt, izņemot nepanesamu slimību. Sāra

"Kaņepju eļļa palīdzēja izārstēt manu Krona slimību, lai es varētu tikt galā ar to!Tagad man atkal
ir  dzīves kvalitāte,  pateicoties  Rick  Simpson eļļai  un Shona Banda eļļai.Es  NEKAD nebūtu
varējis kaut ko tādu izdarīt šajā laikā pagājušajā gadā... Es tik tikko varēju iepirkties pārtikas
preču  veikalā,  nebaidoties  no  nepieciešamības  atrasties  vannas  istabas  tuvumā.Man  bija
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pastāvīgi jāatkāpjas no mākslas izstādēm un gleznošanas koncertiem, jo man bija slikti Krona
slimība.Par laimi,  es tiku iepazīstināta ar kaņepju eļļu un galu galā atradu man piemērotāko
eļļu.Es atkal dzīvoju un mīlu dzīvi...nopietni, pagājušajā gadā šajā laikā es pat nevarēju aiziet uz
zemnieku tirgu...dzīve izsmelta!KAŅEPES DZIEDĒ!!!!

Izlasot Šonas Bandas grāmatu ~ Live Free or Die, man radās spēks piecelties un iegūt drosmi
DZĪVOT BRĪVI un dziedināt.Izlasi Rika Simpsona grāmatu!Tā ir brīnišķīga autobiogrāfija, kas ir
pilna ar informāciju, kuru ir vērts zināt.Abas grāmatas palīdz pamodināt jūsu prātu, lai jums vairs
nebūtu jābūt daļai no aitas.Uzziniet patiesību.Google to. Linzijs

“Viena no lielākajām sajūtām, ko nebiju izjutusi ilgu laiku, ir sajūta, ka ir satriecošs siltums, ēdot
jalapeno ar šriraču in pho…Bez sāpēm zarnās!Paldies Dievam par KAŅĒŠU EĻĻU!Es mēdzu
izturēt sāpes tikai tāpēc, lai varētu palutināt sevi ar pho... mans visu laiku iecienītākais ēdiens...
Mūsdienās es  varu  to  ēst  un NEJŪT SĀPES,  jo  kaņepju  eļļa  palīdz  pārvaldīt  manu Krona
slimību!!!Ak, kā man pietrūka pho garšas un siltā piedeguma no asajām garšvielām!Es nekad
nepārstāšu lietot savu eļļu.Mmm mmm nekādā gadījumā! Linzijs

“Man ir  Krona slimība,  un tas dara brīnumus!!!Darbojas  labāk nekā jebkura  tablete,  ko viņi
jebkad man ir iedevuši. Endrjū

“Pašlaik ārstēju savu istabas biedru no kolīta ar RSO.Kad viņš salauza motociklu, viņš tika stipri
salūzis un mēnesi atradās slimnīcā.Slimnīcā mums teica, ka viņam ir masa resnajā zarnā un ka
tas, visticamāk, ir vēzis.Kopš savas dzīves viņš cieta no kolīta17 gadus vecs, viņam tagad ir 29.

Pēc  tam,  kad  biju  nobijies  un  nezināju,  kas  notiek,  es  runāju  ar  savu  draugu  par  RSO
mēģinājumu.Viņš  pagatavoja  Rick  Simpson  Oil  manam  draugam,  un  viņš  to  lieto  kopš
oktobra.Ārsti saka, ka masa ir noregulējusies, atgriezusies normālā krāsa, un viņi vairs netic, ka
tas ir  vēzis.Kopš oktobra  mēs esam efektīvi  apturējuši  viņa  asiņošanu zarnās bez neviena
uzliesmojuma!Iekaisums ir  minimāls.Mēs NEKAD nepārtrauksim lietot  RSO manā ģimenē!!!”
Kriss

"Es lietoju eļļu pret kolītu.Tas darbojas.Vienīgā problēma ir tā, ka man nav pienācīgas slodzes,
tāpēc man no tā nedaudz reibst galva.Bet kam tas rūp, es ar to jūtos labi. Igors

"Man ir draugs ar kolītu, un tas palīdz pārsteidzoši.Man šķiet, ka viņš lietoja visas ģenētiskās
zāles,  viņš  bija  ļoti  tuvu  klauzulas  maisam.Redzot  vairākus  ārstus,  Viņš  ir  ļoti  atvērts  šim
jautājumam, detaļām utt.Es varētu mēģināt iegūt sīkāku informāciju. ” Džastins

"Man ir kolīts no staru terapijas...narkotikas ir bezjēdzīgas.Kaņepes ir VIENĪGAIS, kas man ir
devis atbrīvojumu no sāpēm. Lī

"Cilvēkiem, kas meklē celmus, kas darbojas ar kolītu, daudzi siera un Chemdogg slīpie krusti ir
tie, kas vislabāk darbojas tiem, kurus es pazīstu, kuri tos lieto." Kriss

“Esmu lietojis RSO kopš 20. gadu sākuma, lai novērstu čūlainā kolīta progresēšanu.Man 41
gadu vecumā ir pilnīgi normāls gremošanas trakts.Mans tēvs vairākkārt cieta no Krona slimības,
un es uzskatu, ka tieši eļļa neļāva man piedzīvot tādu pašu likteni. Tods

"Es lietoju kaņepes,  kad man ir  divertikulīta  uzliesmojums, tas ir  vienīgais,  kas man sniedz
patiesu atvieglojumu,  lieliski  palīdz pret  sāpēm vēderā un palīdz atslābt  vēdera muskuļiem,
labāk nekā recepšu pretsāpju līdzekļi, kas tikai maskē sāpes kādu brīdi!” Deivids

"Es izmantoju RSO arī savam Kronam.Man tas ir bijis brīnums. ” Bobijs
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Sirds, Asinsspiediens
“Sirds ir svarīgs orgāns, un eļļa atjauno dzīvībai svarīgus orgānus.Kad pacienti sāk lietot eļļu,
viņi parasti samazina sirds zāļu devas, un lielākā daļa pārtrauc lietot zāles, tiklīdz uzskata, ka
var  pārtraukt  to  lietošanu.Eļļa  ir  ļoti  labvēlīga  sirdij,  bet  es  domāju,  ka  pacientam  tiešām
vajadzētu konsultēties ar ārstu, pārtraucot lietot šīs zāles, kas viņam tika izrakstītas.

Eļļa var ļoti efektīvi regulēt asinsspiedienu un dažos gadījumos aritmiju.Tas parasti pazemina
asinsspiedienu,  tāpēc  tiem,  kas  lieto  asinsspiediena  medikamentus,  ar  eļļas  lietošanu jābūt
uzmanīgiem,  līdz  pierod.Asinsspiediena  medikamentu  un  eļļas  kombinācija  var  pazemināt
spiedienu pārāk zemu, tāpēc ir ieteicams kontrolēt asinsspiedienu, izmantojot asinsspiediena
mērītāju.Daudzos  gadījumos  pacienti  arī  atklās,  ka  eļļa  arī  nedaudz  palielina  sirdsdarbības
ātrumu.

Šī  joma  prasa  daudz  vairāk  pētījumu,  tāpēc  pacientiem,  uzsākot  eļļas  lietošanu,  jāievēro
veselais saprāts, taču viņiem arī jāsazinās ar savu ārstu, jo viņiem var rasties problēmas ar šo
zāļu  lietošanu.Sirds  slimniekiem  jāpārbauda  elektriskie  vadi  savās  mājās  vai  darbā.Sirds
darbojas  ar  elektromagnētiskiem impulsiem,  tāpēc  viņiem pēc  iespējas  vairāk  jāizvairās  no
uzturēšanās elektromagnētiskajos laukos.

Es ēdu eļļu un izmantoju to arī svecītēs.Kas attiecas uz lokālu lietošanu, tas nekad nesāpēs, bet
es nevaru pateikt, cik izdevīgi tas šobrīd ir.Kā vienmēr, es izmantotu kaņepesvisos iespējamos
veidos.Es savā uzturā iekļautu arī kaņepju sēklas un kaņepju sēklu eļļu, jo gan sēklām, gan eļļai
ir ļoti labvēlīga ietekme uz daudzām sirds slimībām.

Ja es būtu ārsts un veiktu ar sirdi saistītu operāciju vai transplantāciju utt., es vispirms mēģinātu
atjaunot  orgānu  ar  vismaz  60  g  eļļas.Ja  60g  nepalīdzētu  pacientam  sasniegt  pietiekamu
veselības stāvokli, es tomēr turpinātu viņam dot eļļu.JB”

"Es samazināju un pārtraucu lietot asinsspiediena tabletes, jo mans asinsspiediens kļuva pārāk
zems.Pēc  asinsspiediena  tablešu  lietošanas  mans  asinsspiediens  normalizējās.Sirdsdarbība
šķiet  regulārāka  un  nav  tik  apgrūtinoša,  jo  man  kopš  dzimšanas  ir  bijusi  neregulāra
sirdsdarbība. Džordžs

Man bija sirdslēkme nākamajā dienā pēc manas dzimšanas dienas, 2012. gada 2. aprīlī.Ārsts
mēģināja man pateikt, ka tas viss ir artrīts, un tas bija tikai sirdslēkme.Viņiem nepatīk, ka es
lietoju kaņepes, šeit bija liels trieciens starp ārstu, kurš ir tikai farmaceits un stumj tabletes, un
naturālistisku farmaceitu, mans reg. Ārsts arī mani nogalināja, es biju 100% bloķēta no vienas
puses un 80% no otras puses, es domāju, ka būšu invalīds, es lūdzu jūsu palīdzību pagājušajā
nedēļā, un vienīgais mierinājums, kas man bija,  bija kaņepes, joprojām meklēju eļļu,  man ir
artrīts, viņi teica, ka ir atraitne. maker, man paveicās, es devos uz ātrās palīdzības dienestu, viņi
man teica, ka esmu ievietojis stentu un gaidu, lai redzētu, ko darīt ar otru. Paldies, Rick, ka
darāt lielisku darbu, un jūs esat ļoti novērtēts.Hei, es joprojām esmu šeit, un vēl viena piezīme:
mans vīrs neiet pie ārsta, nedzer un nesmēķē, tikai lieto kaņepes visus šos gadus.Viņam ir
asinsspiediens gluži  kā pusaudzim,  vesels,  Dievs svētī  tevi  un mūs visus,  Bārbija  joprojām
pacieš (@ O@ ) par sāpēm.” Bārbija

"Mans suns, kuram ir sastrēguma sirds mazspēja, joprojām turpina dzīvot, un arī viņa lieto eļļu
kopš marta.Miera mīlestība un RSO!!” Dženna

“Mans asinsspiediens pazeminājās no 139/99 līdz 114/80, tas nekad nav bijis tik zems.Paldies
Rick. ” Džeisons

J.Sveiki,  man ir  jautājums.Man  bija  interese,  vai  ir  kādas  atsauksmes  par  eļļu,  kas  palīdz
ARTĒRIĀLĀS FIBRILĀCIJAS gadījumā?Neregulāra sirdsdarbība.Paldies!!!!" Marija
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A.Dārgā  Marija,  jā,  protams.Pārliecinieties,  ka  eļļa  tiek  ražota  un  lietota  saskaņā  ar  mūsu
norādījumiem, un esiet uzmanīgi, kombinējot to ar sirds zālēm.JB

“Tagad  es  dalīšos  ar  visiem  savā  stāstā  un  ilgajā  cīņā  ar  augstu  asinsspiedienu
(hipertensiju).Kopš  25 gadu  vecuma  man  vienmēr  ir  bijis  izaicinājums  ar  paaugstinātu
asinsspiedienu,  taču  aptuveni  2008. gadā  es  laikus  nesamaksāju  savas  dzīvības
apdrošināšanas  prēmijas.Man  teica,  ka  man  ir  nepieciešama  fiziska  pārbaude,  lai  mani
atjaunotu.Uzņēmums  mani  nosūtīja  pie  vietējās  medmāsas,  kura  noteica  man
asinsspiedienu.Tas bija 180/120.Viņa man teica, ka esmu "staigāšanas insults" un ieteica man
doties tieši uz neatliekamās palīdzības numuru.Nu, man īpaši nepatīk slimnīcas, tāpēc es devos
mājās  un  devos  uz  dabas  aizsardzības  līdzekļu  disciplīnu  -  tas  viss  nedeva  neko.Es  bieži
pārbaudīju savu BP, lai redzētu, kas darbojas, ieskaitot vingrinājumus.Tas joprojām bija diezgan
augsts un palika tur.

Pēc gada, kad asinsspiediens bija virs 180, draugs teica, ka labāk doties pie ārsta, ko es arī
izdarīju.Es paņēmu dažus medikamentus, kas nesniedza rezultātus, bet arī radīja ļoti reiboni un
miglas sajūtu.Es atmetu zāles un atradu MLM produktu, kas bija “garantēts”, lai mēneša laikā
iztīrītu  artērijas.Es  lietoju  četras  devas,  un  pēc  9  mēnešiem  joprojām  bija  augsts
asinsspiediens.Pagājušajā  oktobrī  mans  asinsspiediens  paaugstinājās  līdz  235/135  (bīstami
augsts)un man likās, ka drīzumā pazustu, tāpēc beidzot padevos un devos uz neatliekamās
palīdzības nodaļu slimnīcā.Viņi mani piesaistīja un izmēģināja divus medikamentus – Lisinoprilu
un Diltazem, kas pazemināja asinsspiedienu līdz 150/110.Es lietoju zāles, līdz beidzās mēneša
laikā.Kad es atgriezos pie sava ārsta, lai veiktu pārbaudi pēc mēneša, un mans asinsspiediens
joprojām bija ap 160/110.Es biju ļoti neapmierināts, jo es joprojām biju "staigāšanas insults".

Janvārī mani iepazīstināja ar Āmanu no Kolorādo, kurš īpaši strādāja ar kaņepju eļļu.Viņš man
teica, ka eļļa ir radījusi brīnumus MS pacientiem un sāpēm, kas ir manai sievai.Viņš man arī
teica, lai noskatos filmu -Bēgt no ārstēšanaskas īpaši izmantoja kaņepju eļļu daudzu vēža veidu
ārstēšanai.

Mana  sieva  pēc  pārdošanas  un  nedaudz  atvērtāka  joprojām  nevēlējās  to  lietot,  tāpēc  es
paņēmu devu, lai  redzētu, kā tā ietekmē manu asinsspiedienu.Āmans teica, ka jāsāk ar ļoti
mazu devu un jāstrādā līdz manai tolerancei.Sāku ar rīsa graudu lielumu, un asinsspiediens no
rīta bez citām zālēm bija 138/90 – liels uzlabojums.Man arī bija beigušies vecie medikamenti,
kad sāku.Es turpināju lietot mazo devu, bet dramatiskie efekti pārstāja notikt, līdz palielināju
devu līdz diviem graudiem.Pārsteidzoši,  asinsspiediens atkal pazeminājās.Es joprojām esmu
eksperimentālā  režīmā  ar  savu  ķermeni,  un  pēdējās  dienās  mans  asinsspiediens  ir  bijis
normāls, un esmu to uzturējis, pirms gulētiešanas iedzerot apmēram 3 graudus un bez recepšu
medikamentiem.Es arī neesmu pamanījis nekādas blakusparādības, un es plānoju to paturēt
zem sliekšņa, lai "kļūtu augstu".

Kad pieteicos medicīniskajai kartei, daktere teica, ka kaņepju eļļas līdzekļa pret asinsspiedienu
iepriekš nav bijis.Es joprojām varēju saņemt apstiprinājumu locītavu sāpju dēļ, kas man ir bijis
gadiem ilgi.Uzmini  kas?Bija  vēl  viens  lielisks blakus efekts/ieguvums – vairs  nebija  locītavu
sāpju.

Daudziem cilvēkiem,  arī  man,  nepatīk  dūmi.“Podgalvas”,  kas nevar  darboties  un ļaunprātīgi
izmanto šo atbrīvojumu, ir padarījušas nozari melnu aci.Es ceru, ka valsts neizmetīs bērnu kopā
ar vannas ūdeni, izmantojot šīs brīnišķīgās zāles.

J.Cik daudz jūs lietojat ikdienas asinsspiediena kontrolei?Džo

A.Vienmēr  vislabāk  ir  veikt  vismaz  60  g  ārstēšanu  saskaņā  ar  instrukcijām  un  pēc  tam
samazināt līdz uzturošajai devai.JB

“Laikā, kad lietoju to vēža ārstēšanai, man tika veikta pilna mēroga asins analīze... ārsti bija
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pārsteigti par manu holesterīna līmeni, cukura līmeni asinīs un asinsspiedienu!Viņi teica, ka tas
bija kā pusaudžiem.Un man ir 49! Lindsija

"Es svēru 240 mārciņas un biju slims ar diabētu.Zaudēta ožas un garšas sajūta, iekaisums un
pietūkums  apakšstilbos  un  pēdās,  tirpšana  pirkstu  galos.Ir  arī  smaga  OA.Pēc  aptuveni
6 mēnešiem, lietojot RSO 2 rīsu kodolu dienā, visi diabēta simptomi ir pazuduši un nav hronisku
sāpju no OA.Zaudēja vairāk nekā 40 mārciņas.Es pats izgatavoju eļļu." Rons

"Es nezinu par savu holesterīnu, bet es zinu, ka pēc nedēļas, kad katru dienu ēdu mazāk par
rīsu graudu, es sāku zaudēt svaru.Otrajā nedēļā mana vēdera tauku vairs nav, un es zaudēju
ādu.Trešā nedēļā vaļīgā āda atkal savelkas...” Daniels

"Mans  holesterīna  līmenis  pazeminājās  līdz  normāliem  rādītājiem,  un  es  pārtraucu
medikamentu  lietošanu  no ārstiem.Jau  iepriekš  viņi  teica,  ka  es  visu  atlikušo  mūžu  lietošu
zāles.Arī mans cukurs ir normāls, man bija 126 gadi, tagad 80. un 90. gadi. Hosē

"Pirms pāris mēnešiem man veica asins analīzi, un ārsts rāva par to, ka es nelietoju holesterīna
zāles, un es pārtraucu apmēram pirms 10 mēnešiem.Es viņam jautāju, kāds ir mans holesterīna
līmenis,  un  viņš  pusbalsī  atbildēja,  ka  viss  ir  kārtībā,  bet  man  sekoja,  ka  mans  sliktais
holesterīns ir  augstāks par labo holesterīnu, bet tā tas ir bijis vienmēr, tāpēc es domāju, ka
mans ķermenis ir tāds. .Es lietoju RSO jau gadu un esmu zaudējis svaru par 30 mārciņām, un
cukura  līmenis  ir  samazinājies,  tāpēc  tas  nav  pārāk  noraizējies,  un  esmu  pārtraucis  lietot
vairākas citas zāles, tāpēc man noteikti patīk šī eļļa. Al

“Es biju ļoti  skeptisks, kad tīmeklī lasīju atsauksmes.Bet pēc tam, kad divi mani draugi to ir
lietojuši regulāri,  un es jau iepriekš zināju viņu veselības problēmas, un es to redzuneticami
uzlabojumi viņu dzīvē un veselībā, es ļoti vēlētos, lai marihuāna tiktu izņemta no aizliegto vielu
saraksta.Katram jāļauj izaudzēt savu.

Bija laiks, kad es biju ļoti pret marihuānu, bet daži draugi mainīja manu viedokli.Viena diezgan
ilgu laiku mocījās ar paaugstinātu asinsspiedienu - viņa lietoja tabletes (arī ļoti ilgi bija pret), līdz
kāds viņu pārliecināja, lai tikai nedēļu pamēģinās.Viņa to darīja, un efekts viņu apdullināja, jo no
parastajām aptuveni 200 vienībām viņa samazinājās līdz 140 vienībām.

Kāds cits draugs vairāk nekā 4 gadus cīnījās ar sāpēm kaklā un vēderā un ar čūlu saistītām
problēmām.Pēc  dažām  nedēļām  regulāras  marihuānas  devas  kā  tējas,  dūmu  un  pilienu
lietošanas viņš izskatās daudz labāk.Viņš guļ labāk, viņam vairs nav vajadzīgas tabletes. Alekss

Astma, elpošana, plaušas
“Man ir gandrīz ideāla veselība, man vairs nav astmas, zaudēju lieko svaru bez fiziskas slodzes,
un es jūtos lieliski katru dienu.Nosauciet tableti, kas to spēj? Edvards

“Paldies  par  eļļu,  tā  man palīdzēja  pārvarēt  smagu pneimoniju.Eļļa  paveica  to,  ko  nespēja
NyQuil  un  ārsta antibiotikas.Un es  pa nakti  izārstējos!!!Riks  Simpsons manā dzīvē sniedza
atvieglojumu un dziedināšanu, un par to es vienmēr būšu pateicīgs par Rika Simpsona darbu un
viņa eļļu.Turpini dziedēt!” Džo

"Varētu  sagaidīt,  ka  eļļas  iztvaicēšana  būs  efektīva  astmas  un  citu  elpošanas  problēmu
ārstēšanā.Bet pārsteidzoši, mēs esam atklājuši, ka kaņepju eļļas svecītes ir ārkārtīgi efektīvas,
lai atvērtu elpceļus.Parasti 30 minūšu laikā pēc svecīšu lietošanas pacients ziņo, ka jūtas tā, it
kā plaušas būtu atvērušās un var daudz vieglāk elpot.Protams, tāpat kā ar jebkuru citu slimību,
es trīs mēnešu laikā uzņemu standarta 60 g devu un paliku pie grama dienā, līdz jutos pilnīgi
vesels.Tad es, protams, lietotu uzturošo devu līdz mūža galam.Es eļļu lietotu iekšķīgi, lokāli uz
rīkles un krūtīm un svecīšu veidā.JB”
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"Man 2002. gadā tika diagnosticēta hroniska emfizēma.Man teica, ka man ir slima 90 gadus
veca cilvēka plaušas.Pārstāja  smēķēt  tabaku  un tikko smagi  smēķēja  labu kaņepes.Plaušu
darbība šodien ir  laba.Es tikko sāku lietot eļļu katru dienu arī  mugurkaula bojājumu sāpēm.
Džons

"Man  ir  astma  21  gadu,  smēķēju  cigarešus  un  mmj  kopš  14.Man  nav  nācies  lietot  savu
inhalatoru,  kopš  es  eksperimentēju  ar  marihuānu  93. gadā.Man  joprojām  ir  glābšanas
inhalators, bet tas nav vajadzīgs.Tāpat NELIETOJIET manus muskuļu atslābinātājus, 800 mg
ibuprofēna, antidepresantus vai divus citus migrēnas ārstēšanai.Es mīlu MMJ.Tas izglāba manu
dzīvību. ” Kari

“Pirmo reizi ar RSO es paņēmu tableti 1,7 gramu vērtībā.Es nevarēju staigāt taisni, es jutos kā
garīgi atpalicis, bet tā rezultātā es nākamajā dienā izdziedu no smagas pneimonijas!Es to darītu
vēlreiz, lol. Džo

"Es sāku lietot  kaņepju eļļu  ekzēmas un astmas ārstēšanai,  un  tas viss  ir  pagājis!Es  vairs
neizmantoju  steroīdu  inhalatoru  vai  steroīdu  krēmus.Nekad  nebiju  domājis,  ka  pēc  miljona
gadiem tas  kādreiz  pazudīs.KAŅEPES UZ UZVARU!Es,  godīgi  sakot,  nekad  nedomāju,  ka
atradīšu atvieglojumu savām problēmām,  līdz  es uzzināju,  ka  augs,  kuru  man vienmēr lika
nelietot, jo tas bija man kaitīgs, patiesībā ir man labs! Matt

“Eļļa strādā plaušām!Iztvaicēšana arī palīdz.Pirmajās 5 dienās pēc eļļas lietošanas jūsu plaušas
sāks izvadīt  flegmu,  un,  ja  jūs  cīnāties  ar  plaušu vēzi,  audzējiem jāsāk  sarukt,  kamēr  eļļa
nogalina  vēža  šūnas.60-80% audzēju  ir  piepildīti  ar  Candida  sēnīti,  tāpēc  THC  pretsēnīšu
īpašības  palīdz  šim  procesam  kopā  ar  kanabinoīdiem,  kas  izraisa  ķīmisko  procesu  jūsu
imūnsistēmā!Kaņepes  atšķirībā  no  cigaretēm  atver  plaušas  un  paplašinabronhu  caurules,
vienlaikus  atgriežot  jūsu  ķermeni  homeostāzes  stāvoklī.Daudziem  cilvēkiem  ar  plaušu
problēmām, kā arī daudzām citām slimībām no uztura jāizņem kvieši un cukurs, jo mūsdienu
kviešu 95% ir ĢMO un cilvēka ķermenis nezina, kā tos pārstrādāt, tāpēc tie uzglabāsies un var
izraisīt imūnreakciju. iekaisumu vai histamīnu jebkurā ķermeņa daļā!Viela pārdomām!" Metjū

J.Sveiki,  JB,  vai  jums  ir  bijusi  iespēja  ārstēt  kādu,  kas  cieta  no  HOPS,  izmantojot  eļļu?
Emfizēma?Astma?Šons

A.Jā, visas šīs.Viens no maniem pirmajiem pacientiem ar HOPS un stenokardiju nevarēja uziet
pa sešām kāpnēm (nevis sešus kāpņu posmus, viņš tik tikko varēja paiet, jo nevarēja elpot).Pēc
diviem mēnešiem viņš atkal spēlēja badmintonu.Eļļa palīdz visos šajos apstākļos ļoti efektīvi un
droši.Es ēdu eļļu, izmantoju to svecītēs (tie lieliski darbojas arī plaušu slimībām), vairākas reizes
dienā iztvaicēju eļļu (tas veicinās klepu,  un tas ir  tas,  ko jūs vēlaties,  jums ir  nepieciešams
noņemt visu piesārņojumu no plaušas, un jūs to darāt, izklepojot), un es arī lietotu eļļu lokāli uz
rīkles, krūtīm un muguras.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Man ir HOPS, es biju pēdējā stadijā un domāju, ka vienkārši izvilkt no kontaktligzdas.Es jau
mēnesi lietoju kaņepju eļļu un tagad esmu ceļā uz atveseļošanos! Gordons

“Šķiet,  ka  Mans  Gramps  nav  vienīgais  Gramps,  kurš  varēja  gūt  labumu  no  līdzjūtības!
Šis  vecais  vīrs  izārstēja  savu  emfizēmu,  izmantojot  kaņepju  eļļu.Mans  Gramps  arī  varēja
atbrīvoties  no  skābekļa  un  astmas  inhalatoriem  (lai  gan  viņš  mira  no  plaušu  vēža  beigu
stadijas), izmantojot kaņepju auga ēterisko eļļu.Tās ir vienīgās zāles, ko mans vecpuisis lietoja
savas dzīves pēdējās 8 nedēļas...Viņš kaut kā varēja izārstēt pneimoniju bez antibiotikas, lai
gan viņam bija HOPS un emfizēma un plaušu vēzis.Mani Gramps izturēja ar 100% skābekļa
līmeni,  tāpēc nebija  nepieciešama elpošanas aparātu  vai  papildu  medikamentu PALĪDZĪBA.
Lindsija

"Es pats esmu redzējis rezultātus ar: Bērnu un pieaugušo leikēmiju ~ Aknu slimību ~ Hroniskas
sāpes ~ Diabētu ~ Aptaukošanos ~ Astmu ~ Hronisku bronhītu ~ IBS ~ Iekaisumu ~ Uzklāja

- 110 -



lokāli  uz artrītiskām rokām - sāpes pazuda aptuveni minūtes laikā.Uzklāja uz apdedzinātiem
pirkstiem un sāpes pārgāja pāris minūšu laikā...GONE Es noteikti domāju, ka visa āda nokrīt, un
tikai viena vieta uz vidējā pirksta zaudēja ādu.Tagad, kad tie pirksti iznāca no verdošās rapšu
eļļas,  āda  bija  balta  kā  vārīta  vista!Nekas  labāks  pret  apdegumiem.No  šī  brīža  es  virtuvē
glabāšu burku!Paldies kaņepēm! Debra

-- Paldies, Debra.Piekrītu, ka racionālam cilvēkam ir nepieciešama tikai viena pieredze ar to, ko
eļļa var dot apdegumu gadījumā, lai tā vēlētos burciņu virtuvē.Pie katras plīts, atklātas uguns,
krāsns utt. ir jābūt burkai ar eļļu.Katram gadījumam.JB

“70. gadu beigās un 80. gados man bija jādodas pie sava ārsta (Hašmi) un vismaz divas reizes
gadā (rudenī  un pavasarī,  kad gaiss  bija  vienmēr)  jāsaņem tabletes  pret  bronhīta lēkmēm.
mitrs).Es atmetu cigarešu smēķēšanu 1990. gadā un sāku smēķēt daudz vairāk katliņu (tajā
laikā es sāku augt daudz vairāk, un es paturēju sev apmēram 5 mārciņas pumpuru, tagad es
izmantoju daudz vairāk, jo gatavoju eļļu un gatavoju ar tā.) BET kopš 1990. gada es neesmu
atgriezies pie ārsta pēc bronhīta tabletēm.TIE IR 22 GADI BEZ NEPIECIEŠAMAS BRONHĪTA
Tabletes...NEMĒĢINĀJIET  MAN  SASTĀT,  KA  KAŅEPES  Smēķēšana  NEPAREDZ  TAVU
PLAUŠĀM...PASŪT MĀTEI, GARANTĒJU, VIŅA NEVIENAM NEMELOS...” Flauta

“Es lietoju vienu gramu RSO dienā HOPS ārstēšanai, un tas darbojas kā sasodīts.Es to veidoju
kapsulās  un  lietoju  250  mg  ik  pēc  sešām  stundām.Es  smēķēju  tabaku  60  gadus.Aptieku
inhalatori ir tikai nevēlami,  kas faktiski pasliktināja situāciju.Mans ārsts ir stulbs, jo viņš man
teica, ka zāles nevar izārstēt, un es sākšu lietot skābekli, kad pūšļi vairs nedarbosies.Pacel viņa
dupsi ar nūju ar naglām, ja saproti, ko es domāju.Es sāku eļļu decembrī.Tas ir pārsteidzoši, kā
es atkal pārvietojos kā parasts cilvēks, nevis noplicināts un nožēlojamsvecs radījums, par kuru
es  strauji  kļuvu.Pēc  tam,  kad  biju  izmantojis  RSO  neapstarotā  un  neķīmizētā  kuņģa  vēža
ārstēšanai,  kas  man  tika  diagnosticēts  2011. gada  novembrī,  es  biju  nejauši  izvēlējies  šo
ārstēšanu.Es izdzīvoju visu šo ainu tikai tāpēc, ka tas ir pierādījums “Īru veiksmei” darbībā.Mans
advokāts bija dzirdējis par manu grūto stāvokli.Viņš diezgan pareizi sprieda, ka, ja es esmu
atstāts  pašplūsmā,  es,  visticamāk,  grasījos  pamest  šo  pasauli.Viņš  bija  uzzinājis  par  RSO
utt.Informēja mani un te nu es esmu.Mans jurists šajās lietās ir daudz vairāk izglītots nekā mans
kurkētājs.Jebkurā gadījumā vēlreiz paldies Rikam un visiem cilvēkiem, kas mums palīdz. Deils

"Es lietoju RSO savai HOPS ārstēšanai...Man attīstījās aukstumpumpa, kurai alkohols un H202
nebija palīdzējuši 2 dienu laikā.Es no rīta un vēlāk dienas laikā uzliku tam eļļas punktu, un šorīt
tas bija pazudis?Es jutu pa visām savām novājinātajām vecajām lūpām, un tur nekā nebija...Vai
es jūk prātā???Es ieeju vannas istabā un applūstu vietu ar gaismu un beidzot pēc izstiepšanas
un pavilkšanas es to salaužu ATVĒRT vietā, kur tā bija sadzijusi... Es uzlieku vēl vienu punktu,
un  es  nedomāju,  ka  kādreiz  esmu  apzināti  uz  to  skatījies  atkal...Visapbrīnojamākās  zāles
RSO...” Deils

"Mammai ir plaušu vēzis.Viņa teica, ka es nedaru ķīmijterapiju.Es teicu, ko tad tu izmantosi?
RSO.Viņa teica vai?Viņa man iedeva saiti, un tā bija no turienes.Viņa ir zaudējusi 60 mārciņas 4
mēnešu  laikā.Nelieto  aptieku  zāles,  un tagad  viņš  izskatās  labi  un  rosās  pa  pilsētu!Vai  es
minēju, ka viņai ir emfizēma?Viņai pat vairs nav vajadzīgas skābekļa tvertnes.Paldies visiem,
kas dalās.Riks - mans Fkn varonis bez jokam!JB -- neapturi brāli.Tas notiks.” Bils

“JB,  es  esmu parādījis  PT video  savam vīram un  esmu dalījies  ar  viņu  tūkstošiem liecību
pēdējos 2 gadus.Viņš būtībā piekrīt visam, ko dara eļļa.Tomēr pagājušajā nedēļas nogalē mums
bija karstas diskusijas.Es pat nezinu, kā radās tēma par kaņepju kūpināšanu...Es to nesmēķēju
vai vēlos smēķēt.Viņš apgalvo (un man nav ne jausmas, kur viņš dzirdēja šo b/c, viņš nelasa
neko tādu, kas varētu sevi izglītot!), ka smēķējot un ieelpojot plaušās izdalās amonjaks, tāpēc
apgalvo,  ka  tajā  brīdī  tas  ir  toksisks...  nekad  neesmu  par  to  dzirdējis  un  viņam  nebija
atgriešanās.Domas?” Pam
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--  Jebkura  smēķēšana  nav  labākais  risinājums  jūsu  plaušām.Kaņepju  smēķēšana  noteikti
sniedz ieguvumus veselībai, kas viegli pārspēj visas iespējamās kaitīgās sekas, tomēr vislabāk
ir  uzņemt  eļļu.Ja  kāds  vēlas  iztvaicēt  eļļu  atpūtai  vai  citiem  medicīniskiem  nolūkiem,  tam
vajadzētu  būt  viņa  paša  ziņā.Eļļas  iztvaicēšana  ir  daļa  no  plaušu  slimību,  tostarp  vēža,
ārstēšanas protokola. Jūs vēlaties, lai pacienti atklepo visu, kas viņiem nevajadzētu atrasties
plaušās.Manā skatījumā, ja kaņepju smēķēšana nodara kaitējumu, eļļas ēšana var to novērst,
kur tad īsti ir problēma? JB

"Manai mammai ir plaušu plaušu fibroze... Viņai var tikt veikta transplantācija, ja viņa zaudē 70
mārciņas, bet tas ir gandrīz neiespējami, ja nevarat elpot, lai vingrotu...Es godīgi uzskatu, ka
pēc veiktajiem pētījumiem viņu var izārstēt, bet ne ar ārstiem, un mums pietrūkst laika...Es ļoti
gaidu kādu, ar ko parunāt par šo...Esmu redzējis video ar cilvēkiem ar tādu pašu stāvokli, kuri ir
izmantojuši RSO, lai to pārvarētu...Es darīšu visu, lai glābtu savu mammu...Ārsti viņai teica runu
“pavadi laiku kopā ar ģimeni”, bet es zinu, ka viņai ir pārāk daudz, ko pasaulei dot, viņai ir tikai
55 un brīnišķīga dāma, pilna sirds. Andžela

--  Andžela,  iedod  viņai  eļļu,  viņa  zaudēs  svaru,  un  eļļa,  iespējams,  arī  labos  šo  plaušu
stāvokli.Lieciet  viņai  to  ēst,  lietot  svecītēs,  kā arī  vairākas reizes dienā iztvaikot  eļļu,  jo  jūs
vēlaties, lai viņa atklepo to, kas neietilpst viņas plaušās.JB

“2009. gadā man tika diagnosticēta idiopātiska peritoneālā fibroze. Nonācu intensīvās terapijas
nodaļā pēdējā stadijā. Asinsspiediens 223 virs 130, nieru mazspēja 90%, tek aorta, neregulāra
sirds 140-40. Šķiedras bija aizbāztas aiz mana vēdera sienas, nospiežot visus manus rumpja
orgānus,  izraisot  ārkārtīgi  lielas  sāpes.  ES  izdzīvoju.  Nākamos  12 mēnešus  neveiksmīga
ķīmijterapijas līdzekļu dažādība. Tad es sāku Rick Simpson Oil. To man uzdāvināja, jo nevarēju
to atļauties.  Vēl  6 mēneši  lēnāmatteikšanās no ķīmijterapijas eļļas lietošanas laikā.  Pēkšņa
apstāšanās  sagrautu  manu  imūnsistēmu.  Pat  ar  eļļu.  Ātri  uz  priekšu  un  daudz  ko  atstājot
ārpusē.  Pirms  diviem mēnešiem mani  ārsti  teica;  viņi  nevar  atrast  manā ķermenī  nekādas
idiopātisko šķiedru pēdas. Man joprojām ir problēmas ar to, ko ķīmijterapija nodarīja manam
kuņģim un zarnām, bet arī tas vienmērīgi atrisinās. Ārsti to sauc par medicīnisku brīnumu. Pat ja
viņi  apzinās un veic lieliskas piezīmes, kad es runāju par Rick Simpson Oil lietošanu. I.  Arī
pagatavojiet un paņemiet augu glicerīna tinktūru. Mans primārās aprūpes ārsts ieteica kaņepes
pirmajā mēnesī pēc manas galīgās diagnozes. Viņš patiesībā teica, ka tā ir vienīgā cerība, ko
viņš zināja. Šajā atbildē ir pārāk daudz detaļu. Es ceru, ka tas palīdz. ” Ēnohs

"Nezāle izglāba manu dzīvību no astmas lēkmes.Par mani smējās gadiem, jo es par to stāstīju
–  kā  smēķēšana  var  palīdzēt  astmai,  teiktu?Es  nezinu,  kā,  es  neesmu zinātnieks,  bet  tas
strādāja, un es dzīvoju tāpēc. Deivids

"Daudzi cilvēki stāv ceļā šīm zālēm.Ja vien viņi zinātu, ka viņiem pašiem un viņu ģimenēm tas ir
vajadzīgs, lai tik viegli cīnītos vai novērstu tik daudz slimību.Ja vien viņi zinātu, ko viņu ģimenes
locekļi viņiem teiks, kad viņi uzzinās patieso patiesību par šo zāļu daudzajiem brīnišķīgajiem
efektiem.Ja vien viņi  zinātu,  cik  daudz sāpju  un ciešanu viņi  paši  pārdzīvoja  eļļas  trūkuma
dēļ.Es domāju, ka viņi rīkotos daudz ātrāk, un es domāju, ka viņi beidzot kaut ko darītu lietas
labā, nevis pret to.Tikai muļķis vai neinformēts cilvēks varētu stāties pretī zālēm, kurām ir tik
daudz lietojumu.JB”

“Kopš 2011. gada beigām, kad man tika diagnosticēts kuņģa vēzis, arī manas HOPS gadījumā
es  lielākoties  esmu  bijis  stabils  RSO...Citas  lietas,  par  kurām  tā  ir  parūpējusies,  ir
pārsteidzošas...Redze, dzirde un āda ir ne tā kā lielākajai daļai 75. gadu...Varikozas vēnas ir
atkāpušās  par  aptuveni  50% vismaz...Meitenēm  tas  patiktu...Tas  vienkārši  liek  man  justies
veselam...” Deils

“Kad  vairāk  sieviešu  sapratīs,  ka  tai  piemīt  pretnovecošanās  īpašības,  viņas  iebruks
parlamentā.Lol.”  Lupus
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-- Viņi noteikti to darīs, Lupus, par to es nešaubos.JB

"Esmu to lietojis un paņēmis visus medikamentus, kā arī uzvarēju HOPS.Mana artrīta dēļ es
lietoju tik daudz medikamentu, ka man bija slikta elpošana.Vairāk nekā 5 gadus lietoju skābekli,
un pēc visu pretsāpju zāļu lietošanas mana elpošana ir lieliska.Joprojām ir artrīts, bet dzīve ir tā
vērta, lai tagad. Laurels

"Tas nogalināja lēni augošu ādas vēzi manas mammas mugurā divu nedēļu laikā, kas viņai bija
gandrīz visu mūžu...Vai man jāsaka vairāk!Tas ir palīdzējis daudziem mums zināmiem cilvēkiem
ar dažādām slimībām, un tagad mēs redzam, kā tas ārkārtīgi  palīdz HOPS gadījumā!Slava
Dievam par šo brīnumaugu!” Bonijs

-- Pazudis ādas vēzis, pazudusi hroniska obstrukcijas plaušu slimība.Es zinu tikai to, ka ārstiem
parasti  ir  lielas  grūtības  ārstēt  abus.Nav brīnums,  ka viņiem nav savam darbam piemērotu
instrumentu, kad viņi nevar lietot kaņepes, kas ir  viena no vecākajām tradicionālajām zālēm
reģistrētajā vēsturē.Viņiem vajadzētu būt pirmajiem, kas to lūdz.JB

Hepatīts
"Hep C, pagājis, augsts asinsspiediens un zarnu problēmas, pagājis." Dženeta

“Diagnozēta Hep C — 2006.Klīniskais pētījums.1 no 1000 visā pasaulē.Albuferons + Ribavirīns
— 2007. gada jūlijs–2007. gada decembris.Nedēļas laikā pēc šī ķīmiskā kokteiļa sākšanas man
bija  stipras  sāpes  un  morfija,  sāka  zaudēt  svaru,  parādījās  izsitumi  utt.Līdz  izmēģinājuma
beigām es biju zaudējis 47 mārciņas un piedzīvoju stipras sāpes 24:7.Es biju spiests doties
pensijā 47 gadu vecumā un cīnījos par savu uzņēmumu par invaliditāti  divus gadus un par
Kanādas  valdību  četrus  gadus.Pagājušajā  gadā  mani  informēja,  ka  klīniskās  izpētes  zāļu
lietošana tika pārtraukta nāves gadījumu un blakusparādību dēļ.

2012. gada vasarā, jūnijā, sākās krampji, nespēja norīt, līdzsvara zudums.Īsi sakot, es nokļuvu
ratiņkrēslā.Šajā brīdī mani nosūtīja uz visiem skenējumiem, rentgena stariem un testiem, un
neirologs saprata MS?MRI nenozīmīgs...

Ģimenes ārsts teica, ka, iespējams, man ir neliels insults.Abi mani nosūtīja mājās, lai dzīvotu ar
to,  jo  viņi  vairs  netaisīs  pārbaudes!Es  viņus  abus  atlaidu.Pēc  tam  draugs  mani  pievērsa
Mr.Pagājušā gada augustā Riks Simpsons un es sākām medīt indica pumpurus.29. decembris
bija diena, kad es pieņēmu 60 gramus, un tajā pašā naktī man bija pēdējā lēkme, un nākamajā
rītā sāku lietot Heavy Oil programmu.

Kopš  ķīmijterapijas  es  nekad  neesmu  gulējusi  tik  labi,  man  paveicās,  ka  dabūju  1-2
stundas...Tagad 7-8.Nereāls pats par sevi.Es nelietoju recepšu medikamentus un lietoju visus
opiātus, miegazāles un antidepresantus, un tiem visiem bija sliktas blakusparādības.Tas arī ir
pārvaldījis manas sāpes labāk nekā jebkas cits.

Tagad  esmu  pabeidzis  un  meklēju  nākamo  celmu  savai  mūža  uzturošajai  devai.Manas
diagnozes no Rietumu dokumentiem, kurus es atlaidu, ir šādas...C hepatīts, fibromialģija, Reino
slimība, IBS, CFS, depresija, ārkārtēja trauksme, MS???Man nav recepšu medikamentu, man
nav krampju un es pārvaldu savas sāpes...Izmēģiniet to ar tabletēm!Esiet stiprs — cīnieties
tālāk. Rojs

“Man bija panākumi savā karjerā, un man bija lieliska dzīve… jauka māja, automašīnas, laivas
utt.Man ir bakalaura grāds garīgajā veselībā, un joprojām esmu par to parādā 28 000.00.Esmu
pieļāvis milzīgas kļūdas... MILZĪGI!Un es cietu no sekām.Es nepasludinu, ka esmu ne augstāks,
ne zemāks.Mums visiem ir stāsts, ceļojums, kas ir unikāls mums.
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Es neizvēlējos slimot.Bet es to darīju.Es neizvēlējos izmantot SSD, taču tā bija iespēja, kas man
bija jāizmanto.Man nav ne kauna,  ne lepna.Es dzīvoju tikai  ar  980,00 mēnesī,  mazāk nekā
daudzi, vairāk nekā daži.Es cenšos nesūdzēties, bet es to daru.Es saņemu pārtikas talonus un
Medicare.Dzīvoju viena ar savu kucēnu.Dažreiz es jūtos bezcerīga, nevērtīga un izmisusi.Es
zaudēju interesi par lietām, kas man patīk, dienas saplūst kopā, un es bieži nevēlos piecelties
no gultas.

To sakot, es arī esmu mīlošs, laipns, līdzjūtīgs un man patiesi rūp cilvēki.Man ir ļoti maz, ko
piedāvāt,  izņemot  mīlestību  un  atbalstu  saviem  draugiem,  bet  tomēr  esmu  bijis  upuris
daudziem,  kas  mani  ir  nozaguši  un  izmantojuši  savā  labā.Es  nečīkstu,  tas  vienkārši  tiek
paziņots.
Es katru dienu ciešu no hroniskām sāpēm un noguruma.Katru dienu man ir  jāpiespiež sevi
atrast iemeslu piecelties un piecelties no gultas.Parasti to dara mans kucēns.Bet mani draugi ir
brīnišķīgi!Un  viņi  laikam  pat  nezina,  ka  es  viņu  dēļ  pamostos.Jā,  esmu  nomākts.Sāpes,
hroniskas sāpes to darīs ar jums.

Es esmu hiper, mazliet traka… bet es esmu es, DIEVS nav radījis atkritumus.Es jums saku to,
lai pastāstītu jums to... Esmu mēģinājis alkoholu, tabletes, narkotikas... Man ir izrakstīti šādi:
Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, daudzi pretiekaisuma līdzekļi, Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin un Dievs vien zina, cik daudz citu esmu aizmirsis.

ES ESMU MEDICĪNAS MARIHUĀNAS PACIENTS.Kāpēc?Nu ne tāpēc, ka gribu tikt augstu.
Es strādāju ar savu aprūpētāju pie medikamentiem, kas man der.Tas ir process.Es nevēlos, lai
mani nomētā ar akmeņiem.Es vēlos domāt skaidri un atbrīvoties no sāpēm.Es nevēlos radīt
turpmākus bojājumus savām aknām.Man ir C hepatīts un jau daudzus gadus.Tātad, visas šīs
receptes…  labi,  tās  tikai  nodara  papildu  kaitējumu.Es  lietoju  Rick  Simpson  Oil  un  lietoju
medikamentus, kas ir palīdzējuši mazināt iekaisumu un atslābināties.Es reti guļu sāpju dēļ.Taču
darbs ar manu aprūpētāju ļauj labāk gulēt!Es atklāju kaņepju priekšrocības un atrodu ceļu caur
sāpēm,  palīdzot  cilvēkiem,  kuri  ir  līdzjūtīgi,  mīloši  un  laipni!Man  nav  jākļūst  par  recepšu
medikamentu upuri.

Tātad, tiem no jums, kuri ir slēgti pret netradicionālo medicīnu, pirms sprieduma pieņemšanas ir
jāizglītojas.Es zinu, ka daudzi no jums var redzēt tikai negatīvo.Es saprotuka.Un, iespējams,
medicīniskā marihuāna nav priekš jums… un tas ir  labi.Bet tiem no mums, kuri  nevēlas, lai
tradicionālā  medicīna  viņiem  vēl  vairāk  kaitētu…  nu,  lūdzu…  atbalstiet  mūsu  lēmumu  un
izglītojiet sevi pirms sprieduma pieņemšanas.Es neesmu akmeņu mētāja, es esmu cilvēks, kurš
cieš no sāpēm… un es gūstu labumu no daudzajiem kaņepju lietošanas veidiem.

Esmu pieredzējis cilvēkus MM kopienā, kuri ir mīloši, laipni un patiesi gādīgi, un es esmu bijis tik
ļoti  svētīts.Esmu  arī  redzējis  kaitējumu,  ko  nodarījuši  kopienas  locekļi,  kas  to  maksā  par
naudu…  un  nesniedz  neko  vairāk  kā  uzvedību  uz  ielas.Tā  nav  ideāla  pasaule.
PS Es baidos publicēt šo.Bet mūsu kopienas labad... es to izlieku.Miers.” Ketija

"Eļļa palīdz Krona slimībai.Tas aptur iekaisumu jūsu zarnās.Man tika izņemts audzējs un 1/3
daļa no manām aknām un žultspūšļa, pirms es uzzināju par eļļu.Tagad eļļa ir izārstējusi visas
šķebinošās ķīmijterapijas sekas manai hep C un operācijām.Esmu zaudējis 18 mārciņas un
jūtos lieliski. Mišela

"Man  bija  Hep  C  35  gadus.Izgājusi  interferona  injekcijas  un  citas  briesmīgas  ārstēšanas
metodes.Nākamajā gadā viņi izņēma hemangiomu un arī 1/3 no manām aknām.Un man bija
slims žultspūslis, ko viņi izņēma.Es lietoju eļļu 3 gadus.Joprojām nav vīrusu, aknas atjaunojas,
un  eļļa  uztur  normālu  cukura  līmeni  asinīs.Kopš  maija  esmu  arī  zaudējis  apmēram  45
mārciņas.Es arī uzliku eļļu uz savām diabēta čūlām, un tās visas sadzija.Bez rētām." Mišela

“Es izveidoju savu versiju, visu labāko, vairāk sāpju mazināšanas un nedaudz psihoaktīvāku
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THC,  kā  arī  dažus  labus  CBD  skaitļus.Sāpju  mazināšana  90  mg  morfija  nevarēja
apstāties.Mana eļļa pārtrauc sāpes 3 minūtēs.Nevis 20 kā morfijs.Un tas ilgst 4 stundas, nevis 2
kā morfijs.Taču piekrītiet, ka jūsu versija pievieno citas funkcijas.Bet tas man darbojas labāk,
esmu mēģinājis arī RSO.Es varu uzbāzt dažus no maniem uz zobu bakstāmā zem mēles un
dejot vairāk nekā 5 stundas bez sāpēm.Manuprāt, labas zāles visiem, kam tās ir vajadzīgas.
Džims

“Tas izglāba mana vīra dzīvību.C hepatīta ārstēšana viņu nogalināja.Nevarēju ēst, zaudēja 70
mārciņas,  5  skripti  pret  sliktu  dūšu,  neviens  no  tiem  nedarbojās.Paldies  Dievam,  ka  mēs
dzīvojam Arizonā, un man bija lieliski gādīgi cilvēki kooperatīvā, kas mums palīdzēja 24 stundu
laikā.Viņš  neļāva  ēst  un varēja  pabeigt  ārstēšanu.Bez  hepatīta  C un lieto  pilienus apetītes
dēļ.Narkotikas nogalināja labas lietas.Ārstēšanas laikā ir svarīgi ēst.Tas darbojas, un mēs esam
pateicīgi,  ka  mums bija  tik  daudz  izpalīdzīgu  lielisku  cilvēku.Paldies  Dievam par  kaņepēm,
Arizonu un labiem cilvēkiem. Džūlija

"G'day Rick, tikai gribu pateikt paldies.Man ir aknu ciroze no hep c, un es tikko pagatavoju eļļu
no 6 uncēm chemdog, bet es izmantoju 4 litrus izopropilspirta.Tas ir tik stiprs!Man bija gabals
rīsa graudu lielumā, un, Dievs, es peldēju uz mākoņa...lol.Man tikai jāpielāgo savas summas.Lai
nu  kā,  pirmo reizi  vairāk  nekā  18 mēnešus,  kas  ilgušas  briesmīgas  aknu  sāpes,  man nav
sāpju.Tas  notika  pēc  pirmās  eļļas  lietošanas  dienas.Tā  patiesi  ir  Dieva  dāvana
cilvēkam...Svētības no Austrālijas...:-))” Naidžels

"Labas ziņas.Tēta aknu enzīmi ir normāli, un viņam ir bijis HEP C vairāk nekā 10 gadus.Viņš ir
lietojis RSO 2,5 mēnešus, ārsts neteica, ka HEP C ir pazudis, bet viņa aknu enzīmi ir normāli,
kas ir uzlabojums!Un tētis pēdējo 1-2 gadu desmitu laikā ir bijis smags C hepatīta dzērājs, viņa
aknas tika nošauti, un tagad tās ir izārstētas! Rodžers

"Pat ja jums nav vēža, padomājiet par sava ķermeņa profilaktisko uzturēšanu.Uzņemot RSO
nelielos  daudzumos,  ko  lieto  ikdienā.Jūs  ļaujat  savam  ķermenim  cīnīties  ar  visa  veida
nepatīkamiem vīrusiem un kļūdām.Kaņepju un visu tās ārstniecisko īpašību dēļ  es neesmu
redzējis  savu  “primārās  aprūpes  ārstu”  15  gadus.Neatkarīgi  no  tā,  kas  ar  mani  notiek
nepareizi.RSO ir viena no pirmajām lietām, pēc kuras es ķeros klāt.Starp citu, esmu 3 reizes
lauzusi  muguru.Tika  nomainīti  skriemeļi  un  diski  no  L-4  uz  S-2.Mans  mugurkauls  bija
jāpiestiprina manamiegurņa zonā...  bija jānoņem AC locītava.Tika galā ar aknu vēzi un Hep
C.Es ārstēju sevi 100% ar kaņepēm.RSO ir tikai instruments manā arsenālā. Riks

"Es zinu, ka tas darbojas ne tikai pret vēzi, man bija hep c un četrus mēnešus lietoju eļļu.C
hepatīta  vairs  nav,  aknas kā jaunas,  ārsti  brīnās.Paldies  par  šo dāvanu,  Rik,  tu  tiešām esi
dzīvības glābējs. Džeisons

“Hep  C  un  kaņepju  eļļa:  manam  radiniekam  ir  hepatīts  C,  ko  tikko  uzzināju  2013. gada
maijā.Līgums noslēgts no netīrās slimnīcas operācijas laikā/pēc operācijas.Samulsināja viņu
bez gala.Tiešām sagrābts ar prātu.Nekavējoties lietoja eļļu, un viņš to lieto kopš tā laika ar laika
posmu,  kurā  viņš  pārtrauca  lietot  eļļu!Un  bija  īsts  iedunkāt  par  to.Domājot,  ka  viņš  lietos
interferonu (noskaidrojiet blakusparādības!Šausmīgi!Un tas to neārstē!!!), runājot par nomiršanu
un "nebūšanu nākamgad".Prāts ir tik spēcīgs.

Viņam ir veiktas 5 asins analīzes, lai noskaidrotu, kur atrodas viņa aknu skaits.Kopš 13. gada
maija  viņa skaitļi  ir  samazinājušies  no augstākā līmeņa 108 līdz pašreizējam 63 (parastais
diapazons ir 0–41)!Šīs ir neticamas ziņas!Viņš ir pāri Mēnesim un lēnām pāri vēlajam rudenim
un līdz mūsdienām, viņa garastāvoklis ir pacēlies.

Es jums parādīšu, ko, atrodoties uz eļļas, sāka darīt, pēc tam viņš no tās aizgāja un pēc tam
atkal uz tās ar patiesu baudu un sekojot norādījumiem.Šie skaitļi ir ALT (normāls diapazons 0-
63) / un AST (normāls diapazons 0-41).Šie aknu pārbaudes fermenti: maijs '13: 99/93, jūlijs '13:
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84/79 (strauji samazinās!Labas ziņas).augusts '13: 108/99!(Nav labi.Jūs varat redzēt 4 nedēļas,
kad viņš pilnībā pārtrauca eļļu un bija ļoti nomākts).13. novembris: 87/78!(108 izbiedēja viņu!
hahahaa!atpakaļ uz eļļu).14. februāris: 72/63!!!(Gandrīz mājās!).

Šie skaitļi ir fenomenāli!Pastāstiet pasaulei, ja jums vai kādam, kuru jūs mīlat, ir C hepatīts, pēc
iespējas ātrāk ievadiet viņiem kaņepju eļļu.Vienkārši saki NĒ interferonam!Es noteikti ceru, ka
viņš būs normālā diapazonā līdz 2014. gada maijam (tikai 1 gads no diagnozes datuma)!Pēc
tam uzturošā deva uz mūžu. Ketija

Bērni
"Džeidenam veicas lieliski, mēs esam samazinājuši līdz 8 tabletēm no 22 tabletēm.Un mums
viņam ir līdz 1 Topamax dienā no 10.Tas ir pārsteidzoši, pirms CBD mēs viņu noņēmām no 1
Topamax, un viņam nedēļu ilga krampji.Viņš jūtas ļoti laimīgs un saprot daudz labāk, izdodot
dažādas skaņas un daudz labāku acu kontaktu.Šonedēļ viņam bija 1 lēkme, un tas bija tikai 1
minūti  garš,  un  man  nebija  jālieto  valium.Paldies  Dievam.Tuvākajās  dienās  mēs  izņemsim
Džeidenu no viņa pēdējās topamax tabletes, tā būs pirmā reize 4 gadu laikā bez tās.Lūdzu,
lūdziet Džeidenu, lai viņš darītu labu pēc tam, kad ir noņēmis viņu no šiem atkritumiem.Paldies."

“Es uzzināju par eļļu pirms 3 mēnešiem, meklējot internetā līdzekli pret pūtītēm un rosaceju.Tas
uzreiz to noskaidroja!Es pievienoju kokosriekstu eļļai izo eļļu un turpinu to lietot uz sejas un
kakla vienu reizi dienā.Mans vīrs saka, ka izskatos par 15 gadiem jaunāka!Liels paldies, ka
dalījāties ar šo informāciju.Dievs svētī jūs visus.Tā turpināt." Toni

"Man  ir  dvīņi,  kas  dzimuši  23,6  grūtniecības  nedēļā  un  sver  tikai  nedaudz  vairāk  par
mārciņu.Viņi ir brīnumi un laimīgi būt dzīvi!Viņiem tagad ir 2 gadi, un viņu attīstība aizkavējas
par  aptuveni  1  gadu,  neskatoties  uz  visu  terapiju  (profesionālo,  runas,  fizisko,  attīstības
iknedēļas).Esmu lasījis,  ka  kaņepju  eļļa  ārstē  daudzas  slimības,  tostarp  vēzi  un  smadzeņu
traumas...Mans jautājums ir - vai kaņepju eļļa varētu palīdzēt manu brīnumbērnu attīstībai?!?
Un, ja jā, cik daudz man jāievada dienā?Liels paldies par palīdzību!” Dženna

-- Dārgā Dženna, sāciet ar nelielām devām (0,005–0,01 g), trīs reizes dienā.Bērniem vajadzēja
lietot eļļu no pirmās dienas, ja ārsti zinātu, ko viņi dara.Esmu pārliecināts, ka jūs redzēsietļoti
drīz tiks veikti milzīgi uzlabojumi.Es arī iekļautu viņu uzturā kaņepju sēklas un kaņepju sēklu
eļļu, kā arī pievienotu vannām tējkaroti kaņepju sēklu eļļas un kaņepju eļļas maisījumu — tas
lieliski iedarbojas uz viņu ādu un novērš ekzēmas un izsitumus.JB

"Sveiki, es gribēju zināt, cik gramu eļļas ir šļircē, ko es saņēmu savai meitai?" Marie — grams ir
aptuveni 0,9 ml.JB

“Beigās es sazinājos ar Kešijas mammu, un viņa ieteica man veikt radiāciju, un es to darīju, jo
eļļa vēl neieplūda un viņa elsās pēc gaisa.Tāpēc viņai tika veiktas 4 starojuma procedūras, un
tas ir samazinājies, un viņa beidzot var atkal elpot.Es nepārtraucu eļļu, es joprojām dodu viņai
gramu dienā.Tāpēc tagad, cerams, tas sāks darboties ...Es zinu, ka jūs sakāt, ka nav radiācijas,
bet kas man bija jādara?Ja nebūtu radiācijas, viņa šobrīd būtu mirusi...Jo audzējs viņai ieauga
kaklā…” Māra

-- Sveika, Māri, tu izdarīji to, kas tev bija jādara.120–180 g augstas kvalitātes eļļas nākamo sešu
mēnešu laikā varētu novērst  bojājumus.Es labprātāk būtu pabarojis  pacientu ar  pieciem vai
desmit gramiem eļļas dienā, bet mēs tik un tā nevaram to atsaukt.Ar vislabākajiem vēlējumiem,
JB

"Viņai ir tikai 7 mēneši.10 grami dienā šķiet pārāk daudz mazulim, jo viņai ir grūti tikt galā ar 1
gramu dienā.Māri
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– Es zinu, Māri.Ir ļoti grūti sniegt šīs konsultācijas internetā, neredzot pacientu, nezinot eļļas
kvalitāti  utt.Jūs izdarījāt to, kas jums bija jādara, man tas viss ir kārtībā.Viss, ko es saku, ir
pārliecināties, ka viņa tagad ēd daudz eļļas, lai novērstu nodarīto kaitējumu.JB

“Sveiki, vai es varētu savai meitai audzējā injicēt eļļu?Tā kā tas atkal aug, viņas audzējs atrodas
uz apakšējās lūpas un abu vaigu iekšpusē...Labās ziņas ir tādas, ka viņa beidzot ir atteikusies
no hidromorfīna lietošanas un pat tad, ja tas atkal sāk augt, viņai nav sāpju...Tāpēc es redzēju,
ka viņi injicēja eļļu krūts vēža slimniekiem, un tas man lika aizdomāties, vai man vajadzētu darīt
to pašu Keilijai?Ja jā, cik daudz man viņai vajadzētu injicēt, un vai es joprojām dodu viņai ar
caurulīti?”Māri

-- Sveika, Māri, es to lietotu lokāli, vajadzētu pietikt.Tinktūra darīs labu darbu vai tieši uz tās.Es
neinjicētu audzēja laukumu pārāk daudz, ja vien tas nav patiešām nepieciešams.Protams, jo
vairāk eļļas saņemsi un jo tuvāk audzējam, jo labāk, bet šajā gadījumā domāju, ka derēs lokāla
lietošana.Lūdzu, uzņemiet fotoattēlus vai videoklipus un sveiciet tos.Džindrihs

"Es nedomāju, ka eļļa Keilijai derēs.Tas atkal kļūst patiešām liels...Drīz notiks kā pēdējo reizi,
audzējs bloķēs viņas elpošanu...Tagad viņa uzņem vairāk nekā 2 gramus dienā, un joprojām
nav nekādu izmaiņu...Viņa nevarēja paciest 5 līdz 10 gramus dienā, jo viņa nevar paciest pat 2
gramus dienā...un plus tas mums maksā 200$ ik pēc 2 dienām, mēs nekādi nevaram atļauties 5
gramus dienā, mums vēl ir 2 citas meitas, kuras mums arī jāparūpējas...Mēs dzīvojam murgā…”

--  Nu,  jums nav  ko  zaudēt,  samaziniet  devu  un  sāciet  injicēt.Tas  ātri  samazināsies,  tāpēc
netērējiet laiku, ja zināt, ko darāt, un es ceru, ka jūs to darāt.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Man būtu vajadzīgas papildu instrukcijas par to, kā injicēt, ar ko man sajaukt eļļu, lai to izdarītu,
utt.?...Es priecātos, ja jūs varētu man uzrakstīt visus norādījumus, ja varat.

--  Nu,  es  pats  to  nekad  neesmu  darījis,  godīgi  sakot  -  vai  jūs  joprojām  vēlaties  manus
norādījumus?JB

"Jā ...Jūs noteikti zināt kādu, kurš to izmēģināja?

--  Es  eļļu  nešķīdinātu,  iešpricētu  tieši  pie  audzēja.Jums  būs  jāuzsilda  šļirce,  lai  eļļa  būtu
šķidra.Tad iešpricē cik var, varbūt teiksim pusgramu, kas zina.Vai arī sāciet ar mazāk.Bet atkal -
ārstam tas jādara ideālā situācijā,mēs abi to zinām.JB

"Labi...Kaylie  ārsti  nezina par  viņas  atrašanos eļļā...Man šeit  ir  adatas,  ko medmāsas man
iedeva, lai izņemtu zāles...Ja es kādu injicēju viņai blakus audzējam, vai man joprojām ir jāiedod
viņai mēģenē?

-- Izmēģiniet to, skatiet, kā viņa reaģē, un apvienojiet abus.Es domāju, ka derētu injekcija reizi
dienā, taču ir patiešām grūti sniegt jums šo tiešsaistes padomu.Jo vairāk eļļas viņā, jo lielāka
iespēja, daži pacienti paņēma veselu zondi un gulēja trīs četras dienas, bet viņu audzēji pa to
laiku iekapsulējās, es tiešām nezinu, ko teikt.JB

"Vai Robunolu var ievadīt, kamēr viņa ārstējas ar eļļu?Jo viņas gļotas ir ļoti sliktas, un, ja es
nedotu Robunolu,  es domāju,  ka  viņa aizrīsies  ar  savām gļotām.Bet  es baidos,  ka eļļa  vēl
nesamazina viņas audzēju, kas to izraisa…

-- Eļļa parūpēsies par viņas gļotām, tāpēc es viņai nedotu Robunolu.JB

"Vēl  nav,  tad  es  nedrīkstu  iegūt  labas  kvalitātes  eļļu,  jo  nekas  nedarbojas..."
-- Arī tas ir iespējams.JB

"Mana meita nomira piektdien pulksten četros no rīta."

-- Māri, tu izdarīji visu, ko varēji.Džindrihs

- 117 -



“4 GADUS AR SMADZEŅU AUZIJU.Ak, jā, tas ir KĀPĒC es neklusēju par to, ka kaņepju eļļa
nogalina vēzi.Šis ir 4 gadus veca zēna mātes atjauninājums ar smadzeņu audzēju beigu stadijā,
kas  ir  aptīts  ap  muguras  smadzenēm.Apmēram  pirms  6  nedēļām  R.tika  doti  dzīvot  2
mēneši.Viņš ir paralizēts no vidukļa uz leju no audzēja.Iepriekšējā ziņojumā mamma bija teikusi,
ka viņš mazliet kustina kreiso kāju.Šis ir atjauninājums, ko tikko saņēmu.==

Čau,  Korij,  kā  tev  iet?Šeit  viss  ir  labi!!R.šķiet,  ka  iet  labi!Uzturot  savu  svaru,  labi  ēdot  un
nedaudz sāpinot S.un es un fizioterapeits domājam, ka viņa stumbra vājie muskuļi!!Viņš ērti guļ
un vairākas stundas var sēdēt ratiņkrēslā.Es jūtos ļoti pozitīvi, ka viss notiek pareizajā virzienā!!

Viņš sēž 3 stundas vienā reizē un sāpes ir ļoti mazas!!Viņš var pamosties naktī, lai lūgtu mums
viņu ripināt vai dažreiz pamasēt viņa pēdas, bet tas arī viss.Viņš nesūdzas par sāpēm, kur bija
audzējs un neko izspiedušos neredzam!!!Viņš atkrīt apmēram 3 stundas pēc tam, kad es viņam
devu devu, un guļ apmēram 4 stundas.Mēs joprojām strādājam, lai sasniegtu 1 gramu dienā,
bet esam pāri pusei!!!Mēs esam ļoti laimīgi, ka satikām jūs tajā laikā, kad to satikām!!Es patiesi
ticu,  ka  tā  bija  paredzēts!!R.22.  aprīlī  ir  paredzēts  viņam  MRI!!!Saglabājiet  ticību
cilvēkiem.KAŅEPES NOgalina VĒZI. Korijs Jellands

"Mammām vajadzētu ēst eļļu, tā būtu labāk gan viņām, gan viņu bērniem.Šo zāļu smēķēšana
ne  tuvu  nav  tik  efektīva,  90% zāļu  iedarbības  izdalās  dūmos.Un,  ja  jūs  man jautāsiet,  vai
bērniem vajadzētu  lietot  eļļu  kā  zāles,  es  teikšu  jā,  noteikti,  vēlams katru  dienu.Ko  vēl  jūs
vēlētos dot bērnam kā zāles?JB”

“Tikko savam dēlam veicu muguras masāžu ar tējas koka eļļu ar kaņepju eļļu.Viņš sūdzējās par
sāpēm  lejasdaļā.Tātad  iznāca  zāles.Tas  strādāja  divu  minūšu  laikā.Viņš  teica,  ka  sāpes  ir
pilnībā pazudušas.Viņš ir atgriezies ārā, veicot būvniecības projektu ar saviem traktoriem. Hosē

"Manai meitai ir epilepsija, pirmo lēkmi piedzīvoja 13 gadu vecumā.Viņai tagad ir 31 gads, un
viņa pašlaik lieto 5 veidu medikamentus, kurus viņa lieto 3 reizes dienā lielās devās.Viņai ir arī
VNS implants (vagālā nerva stimulators), ko viņa ieguva 2000. gada aprīlī.Tolaik viņas lēkmes
bija  tik  smagas,  ka  viņa  bija  nefunkcionējoša  persona,  kuru  vajadzēja  piesprādzēt
ratiņkrēslā.Jāatzīst VNSļoti palīdzēja ar to!Bet viņai joprojām ir krampji, un starp tām un visām
zālēm viņa nevar dzīvot.Viņai ir bijis vairāk skavu, šuvju un lauztu kaulu, nekā jebkad vajadzētu
saskarties.

Jebkurā gadījumā, cerams, ka jūs sapratīsit attēlu.Mans dēls un brālis lieto marihuānu bipolāru
un sāpju  ārstēšanai.Viņi  man vairākas reizes  ir  jautājuši,  vai  es  jebkad esmu pētījis  kādus
pētījumus  par  tā  lietošanu  krampju  ārstēšanai.Beidzot  es  sāku to  izpētīt,  un  tad es  atklāju
fēniksa asaras.Es neesmu pilnīgi pārliecināts, ka eļļa viņai derēs, tomēr pagājušajā svētdienā
es pati sāku to lietot pret sāpēm visā ķermenī un masveida bezmiegu.Tas MAN ir palīdzējis
vairāk, nekā es varu pateikt!

Taču savos pētījumos es saskāros arī ar Džeisona un Džeidena stāstu.Es pieņemu, ka jūs to
pazīstat,  taču  katram  gadījumam  kāds  vīrietis  ārstē  savus  dēlu  krampjus  ar  augstu  CBD
tinktūru.Es  arī  sāku  to  pētīt  un  nolēmu izmēģināt  to  savai  meitai.Pirmo devu  viņa  saņēma
svētdien, 2012. gada 30. decembrī.No šodienas es viņai dodu 1/2 pilienus 5 reizes dienā.Mazāk
nekā nedēļas laikā viņa ir pārgājusi no vairākiem krampjiem gandrīz katru dienu līdz nevienam
pēdējo divu dienu laikā!Es visu pierakstu, un mans mērķis ir atbrīvot viņu no medikamentiem un
stingri  lietot  tinktūru.Ja  mana  dokumentācija  kaut  kādā  veidā  palīdzēs,  es  to  jums
nosūtīšu.Esmu ārkārtīgi pateicīgs par darbu, ko jūs un Riks Simpsons darāt!Paldies." Keisija

-- Sveiks, Keisij, paldies par jaunumiem.Tas ir diezgan tipiski, cilvēkiem nav daudz krampju, kad
viņi ir uz eļļas.Vislabāk būtu, ja viņa pareizi veiktu ārstēšanu, ievērojot mūsu vietnē sniegtos
norādījumus.Protams, lieliski noderēs dokumentācija, kā arī Youtube klipi vai kas tamlīdzīgs.Ar
laba vēlējumiem, Džindrih”
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J.Vai ir kāds vecums, kurā viņi var to sākt?Manam dēlam ir 3 gadi, un viņam ir slikta ekzēma, un
šeit ir auksts lielu daļu gada.” Roksana

-- Roksana, ir pilnīgi droši dot eļļu bērniem, pat jaundzimušajiem, īpaši, ja to lieto lokāli kopā ar
kaņepju sēklu eļļu vai šī sviestu.Laba stratēģija ir sajaukt kaņepju sēklu eļļu ar eļļu (der 1%
eļļas, bet ideāli būtu 20-30%) un pēc tam katru dienu pievienot dažus pilienus vannai.Tas atstās
plānu  plēvi  uz  visa  ķermeņa,  un  tas  parasti  ir  viss,  kas  nepieciešams  (vai  vismaz
apkopei).Uzņemiet  attēlus un video,  uzlabojumiem jāsāk notikt  ļoti  ātri.Nieze un kairinājums
izzudīs dažu sekunžu vai minūšu laikā, un ekzēmai vajadzētu vienkārši izzust nedēļas vai ilgāka
laika periodā.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“RSO līdz šim ir bijusi labākā terapija manam autisma dēlam, kurš bija saistīts ar grupu mājās,
jo  mani  piekauj  un  mana  māja  tika  iznīcināta.Esmu  izmēģinājis  diētas,  helātu  terapiju,
hiperbarisko skābekli,  metilb 12 šāvienus un daudzas farmaceitiskās iznīcināšanas zāles, un
nekas nav iedarbojies labāk par kaņepju eļļu.

Ir grūti dabūt medicīnisko karti nepilngadīgajam, ja vienkārši piezvani un jautā, vai viņi iedos
karti  nepilngadīgajam ar  autismu.Vecākiem,  kuriem ir  grūti,  piezvaniet,  kamēr  jūsu  bērns  ir
dusmīgs,  lai  viņi  klātienē  dzirdētu,  cik  nopietna  ir  situācija.Mani  3  reizes  atteica,  pirms  es
nolēmu piezvanīt, kamēr viņš dūra caurumus savās sienās un kliedza...tad viņi teica, ka iedos
viņam karti." Robins

"Paldies Rick Simpson eļļa...Es nevarēju jums pietiekami pateikties!Jūs dodat manai septiņus
gadus vecajai  mazajai  meitenei,  kas  slimo ar  akūtu limfoblastisku leikēmiju,  spēku turpināt!
Uzminiet, kas vēl?!Viņai iestājās remisija nedēļu pēc eļļas kapsulu veidā lietošanas!!!(Viņai ir
OMMP karte, lai legāli lietotu kaņepes leikēmijas ārstēšanai, ko ieteicis viņas ārsts)

Paldies,  ka  devāt  mums  iespēju  nepiepildīt  mūsu  mazās  meitenes  ķermeni  ar  dzīvību
mainošām narkotiskām zālēm.Paldies, ka devāt viņai mantiņu...kad normāliem bērniem vēders
slikti!Paldies, ka pasmaidījāt viņas sejā un ļāvāt viņai izvairīties no sabrukuma ilgu mēnesi ilgas
lielas devas steroīdu terapijas laikā.

Vienīgais trūkums Rika Simpsona eļļas izmantošanai mums...ir spītīgs bioloģiskais tēvs, kurš
nekad agrāk nav bijis viņas dzīvē, nepiekrīt un vēlas uzņemties viņu aizbildniecību.Bet es ticu
jūsu ārstnieciskajām spējām, un es atbalstīšu mūs un medicīnisko marihuānu un cīnīšos par to,
ka šī ir vissvarīgākā daļa manu mazo meiteņu ārstēšanā. Erīna

"Pirmdien  Brave  Mykayla  pārbaudīja,  vai  laboratorijas  ir  pietiekami  augstas,  lai  atsāktu
ķīmijterapiju (viņa ir aizkavējusies zemā neitrofilo leikocītu skaita dēļ kopš 4. jūnija)...man par
skumjām tie joprojām bija ļoti zemi.

Es  uztraucos  par  viņu...viņas  ķermenis...viņas  veselība...viņas  nākotne...viņas  labklājību.Es
vēlos viņai pašu labāko, un, redzot viņas ķermeni tik sliktā formā, mana sirds salauž.Jūs visi
redzat smaidus un enerģisku, pusveselīgu, laimīgu 8 gadus vecu bērnu (kas ir brīnišķīgi, un es
nevaru  būt  laimīgāks  par  to),  bet  patiesībā,  ja  jūs  redzētu  viņas  laboratorijas...un  to,  ko
ķīmijterapija nodara viņas ķermenim, tu sajustu to sajūtu, kādu es jūtu.Manas sadragātās sirds
mazie sīkie gabaliņi sabrūk, krāsai noslīdot no manas sejas...man kaklā veidojas kamols...un
manas acis pietūkst no asarām.Viņa ir tik skaista...viņa ir tik laimīga un izskatās vesela...viņai
nav vēža...un viņai ir labākās dabiskās zāles cīņai pret vēzi...Es nevaru izturēt to un to, ko tas
viņai dara.Es gribu, lai tas tiktu izdarīts drīz...bet dienu pirms došanās uz Havaju salām mēs
saņēmām viņas ārstēšanas beigu datumu 2014. gada 13. novembrī.Es biju ļoti pateicīgs, ka tas
beidzas  par  8  mēnešiem  ātrāk  nekā  es  domāju,  bet  patiesībā...vai  jūs  varētu  iedomāties
ķīmijterapiju  lietot  katru dienu vairāk nekā 1,5 gadus!Un intensīva iknedēļas  ķīmijterapija  10
mēnešus pirms tam?!

Uzturošā ķīmijterapija mums tika skaidrota kā vieglāks ķīmijterapijas periods...un tas nemaz nav
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bijis viegli.Viņi saka, ka viņu neitrofilu skaits ilgstoši var palikt zems, cīnoties ar vīrusu...tomēr
man viņu  vajadzētu  sūtīt  valsts  skolā,  nesaņemot  vīrusu?!Tas  būs  neiespējami...viņi  mums
teica, ka viņai, iespējams, ir vīruss * lai gan viņai nebija nekādu simptomu...viņas mazā māsa
bija ļoti slima*, un pēc 20 dienām mēs joprojām esam ar ļoti zemu skaitu.

Lūdzu, draugi aizlūdz par drosmīgo Mikailu, lai viņš rastu spēku pārvarēt visu, kas izraisa šo
ilgstošo zemo skaitļu periodu.Lūdzu, Dievs, dziedina viņas ķermeni un dod tam enerģiju,  lai
izturētu  ķīmijterapiju  bez  blakusparādībām  vai  ilgtermiņa  blakusparādībām.Lūdzu,  Dievs
pasargā viņu manā vietā...Es nekad nevarētu iedomāties dienu bez viņas skaistā smaida un
siltā, mierinošā apskāviena.Nākamās nedēļas otrdienā mēs atkal pārbaudīsim laboratorijas... un
es jūs visu informēšu.miermīlestība CURE.” Drosmīgā mamma

-- Grūti aprakstīt, ko ar mani nodara šī lasīšana.Un ir grūti iedomāties, ko visa tā inde nodara
Mikailai.Nekā  cita  iemesla  kā  alkatības  un  korupcijas  dēļ  mūsu  sabiedrības  augstākajos
līmeņos.

Mikailai  ir  vajadzīgas  zāles,  kas  stiprinās  viņas  imūnsistēmu,  nevis  inde,  kas  radīs
neatgriezeniskus ilgtermiņa bojājumus.Vai tiešām viņas ārsti to nezina?Kāda kvalifikācija viņiem
ir,  lai  bez  iemesla  ievadītu  indi?Vai  tiem gangsteriem,  kuri  gūst  labumu no  indes  došanas
bērniem, ir arī atļauja nogalināt?Kas viņiem to iedeva?

Vakar  mēs  runājām  par  sieviešu  iesaistīšanu  darbībā.Šeit  ir  jūsu  iemesls.Tā  tas  izskatās
praksē, kad ārsti nedara savu darbu tā, kā vajadzētu.Un tas ir atkarīgs no jums, sievietēm, lai to
mainītu.Jūs aizsargājat savus bērnus visu savu dzīvi, tāpēc dariet to, kas jādara.Rīkojieties tūlīt,
negaidiet, katrai dienai ir nozīme.JB

"Zini...Citu dienu mēs atvedām Mikailu pie ārstiem, un viņi vadīja parastās laboratorijas...Viņas
hemoglobīna līmenis bija ļoti zems 5,2 (kas tehniski ir tik tikko pietiekami daudz asiņu, lai jūsu
ķermenis varētu funkcionēt...daktere mums teica,  ka vidusmēra bērns šajā zemajā līmenī ir
gandrīz NEATbildīgs) Mikaila viņa atleca no sienām, hiper, iekļuva nepatikšanās par lēkšanu
savā gultā, runīga, smaidīga un laimīga!!!Ārsti brīnās, kāpēc...nu dok, kas atšķirasstarp Mikailu
un citiem taviem bērniem...viņai ir kaņepes!!!

Protams, ārsti NEKAD tādas lietas kā šī kaņepēm nepieskaita...bet viņiem vajadzētu.Ārsti un
medicīnas  pētnieki  un  farmācija  liek  mūsu  rasei  ciest  nevajadzīgas  ciešanas,  un  tas  ir
postoši.Pat ja kādu kaut kādu iemeslu dēļ nevar izārstēt...viņu dzīves kvalitāti var ievērojami
uzlabot  ar  kaņepēm.Jūsu vectēvs  ir  pierādījums tam,  ka  viņa  vēzis  bija  ļoti  progresējis  un
izplatījās visā viņa ķermenī...bet paskaties, ko kaņepes viņam nodarīja!

Kad  Mikaila  bija  maza,  viņas  vecmāmiņa  nomira  no  vēža...ļoti  ātrs  un  agresīvs  vēzis.Viņa
kaņepes  nelietoja.Viņi  viņu  ievietoja  patversmē  un  piesūknēja  ar  morfiju...patiesībā  stāstīja
mums,  ka  tas  bija,  lai  saglabātu  viņas  sāpes  un  paātrinātu  nāves  procesu.Tas  ir
nežēlīgi...neparasti  un  ļauni...un  tā  ir  STANDARTA  MEDICĪNAS  ĀRSTĒŠANA.Es  nekad
negribētu būt iestrēdzis uz morfija pilienu, lai ciestu līdz nāvei.Tas ir nežēlīgi...un es katru dienu
lūdzu, lai šī samaitātība izbeigtos. Drosmīgā Mikaila

"Pēdējie divi mani ieraksti ir radījuši daudz jautājumu un dažas prasības pēc "pierādījuma"...Es
vēlos dalīties ar jums visā zinātnē par kaņepēm un imūnsistēmas vēzi (leikēmiju/limfomu).Šī
informācija attiecas uz Jurkat leikēmijas šūnu līnijām...kas ir CD4+ t-šūnu akūta limfoblastiska
leikēmija...TIEŠI tāda pati izcelsme kā Mikailas leikēmijai.

Drosmīgajam Mikailas specifiskajam vēža veidam ir  ārkārtīgi  daudz pārbaudītu zinātņu,  kas
apliecina,  ka  kaņepes  ir  efektīva  ārstēšana,  jo  zinātnieki  atklāja,  ka  imūnsistēmas šūnās ir
ĪPAŠS cb2 receptors, kas izraisa apoptozi (šūnu nāvi).

THC inducē apoptozi  Jurkat  (t-šūnu akūtas limfoblastiskas leikēmijas)  šūnās,  izmantojot  trīs
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dažādus mehānismus.(1) THC saistās ar CB1 un CB2 un izraisa keramīdu sintēzi ar serīna
palmitoiltransferāzes palīdzību.(2) Keramīds iekļūst mitohondrijās un izraisa citohroma c noplūdi
citozolā.(3) Citohroms c apvienojas ar Apaf-1, kaspāzi 9 un veido apoptosomu.(4) Apoptsoma
pārvērš  prokaspāzi  3  par  aktīvo  kaspāzi  3,  izraisot  apoptozi.THC  aktivizē  arī  ārējo  ceļu
(kaspāzes 8 un 10) un inhibē Raf/Mek/Erk ceļu.Šūnu izdzīvošanas ceļa kavēšana izraisa Bad
defosforilāciju un šī Bcl-2 proteīna pārvietošanu mitohondrijās un pēc tam apoptozi. Drosmīgā
Mikaila

– Jo vairāk eļļas viņa iesūks, jo labāk, jo īpaši ņemot vērā nevajadzīgo medicīnisko aprūpi, kas
viņai joprojām ir un ir jāiziet.Vislabākie vēlējumi Havaju salām, drosmīgākajai Mikailai, ir lieliski
redzēt, ka jūsu sapnis ir piepildījies.Ar nelielu eļļas palīdzību.JB

"Tie dūmi NAV veselīgi  bērniem vai mammām...  stulbām mammām un ko jūs sakāt saviem
bērniem?Eļļa vai nada!Īpaši bērniem!” Naia

-- Es nebūtu tik radikāls, arī smēķēšana vai tvaicēšana ir labvēlīga ietekme, piemēram, pret
sliktu dūšu grūtniecēm.Tas bērnam nekaitēs.JB

"Dūmi nav tik lieli...  it  īpaši, ja jums ir tendence uz alerģijām... tikai pateikt.Es nevaru izturēt
dūmus!Arī bērni nespēj zināt, kad apstāties...vai tas ir cukurs, kofeīns, pārtika utt.Jums ir jābūt
viņu ceļvedim.Es nedomāju, ka kaņepju smēķēšana ir lieliska ideja pusaudžiem.Tikai saku.Tikai
mans  viedoklis  no  redzētā.Var  arī  novērst  uzmanību  no  skolas  darbiem  un  svarīgiem
jautājumiem. Naia

--  Es mēdzu novērst  uzmanību arī  no skolas darbiem un svarīgiem jautājumiem, un mums
vispār  nebija  pieejams kaņepes.Viss,  kas man bija  vajadzīgs,  bija  kaut  kur  redzēt  izskatīgu
meiteni, un tas bija skolas darbam un jautājumiem, kas bija svarīgi citiem, bet ne man.

Ja jūs kontrolējat, cik daudz tējas jūsu bērni dzer, protams, kontrolējiet kaņepju daudzumuviņi
gatavojas ņemt vai norīt.Lai veicas ar to.Tās ir veltīgas pūles, taču esmu pārliecināts, ka tas
daudzus cilvēkus aizņems nākamos dažus gadus, līdz viņi sapratīs, cik kaņepes ir drošas un ka
tās nāvējošā pārdozēšana patiešām ir praktiski neiespējama.

Tātad, kuru interesē, cik daudz no tā kāds uzņem?Man nav.Man pat ir vienalga, cik tējas vai
kafijas  krūzes  cilvēki  izdzer  dienā,  iedomājieties  to.Kāpēc  man  vajadzētu?Tā  nav  mana
darīšana.Un nevienam nav nozīmes, cik daudz šīs dzīvības glābšanas un profilaktiskās zāles
kāds uzņem.

Jo vairāk eļļas jums ir  un jo  biežāk,  jo  labāk jūsu veselībai.Tas ir  vienīgais  noteikums, kas
patiešām  ir  spēkā.Visu  vecumu  cilvēkiem,  tostarp  bērniem  un  grūtniecēm.Ja  tev  šī  ideja
nepatīk,  tiec tam pāri,  iemācies ar to sadzīvot,  tas ir  labākais, ko vari darīt.Nekāds kaņepju
regulējums nedarbosies, to vienkārši tāpat nevar regulēt.Turklāt nav reāla iemesla to regulēt.JB

"Es smēķēju visu savu grūtniecību līdz 4 dzemdību nedēļām.Mans ārsts arī  veica narkotiku
testu  katrā  ārsta  apmeklējumā.Tātad  viņa  zināja,  ka  es  smēķēju.Kad  bērns  piedzima,  viņš
piedzima  vesels,  smags  10,6  mārciņas,  un  THC  tests  bija  negatīvs.Baroju  arī  ar  krūti  un
joprojām turpinu lietot pumpurus.Un uzmini ko, viņš ir  izcils katrā jūdzes akmenī.Tas ir  gluži
pretējs smadzeņu bojājumiem.Smadzenēm ir nepieciešami kanabinoīdi, lai nodrošinātu veselu
motorisko attīstību, tāpēc pārtrauciet nīdēšanu. Nessa

"Mans dēls piedzima 8 mārciņas 1 unce.5 dienas PĀRSNIEDZ viņa izpildes datumu.Tās ir divas
galvenās  “bažas”,  ko  esmu  atklājis  saistībā  ar  kūpināšanas  podu  grūtniecības  laikā,  mazu
dzimšanas svaru un priekšlaicīgām dzemdībām.Manam dēlam ir gandrīz 9 mēneši, viņš tikko
veica Beilijas novērtējumu, lai novērtētu viņa kognitīvo attīstību, kā arī motoriskās funkcijas un
valodu.Viņš ieguva augstu vidējo rādītāju un ļoti pārāks visās kategorijās.Tāpēc ņemiet savas
muļķības un izpūtiet to savā dupsī." Ešlija
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"Šeit noziedznieki ir valdība...Man ir multiplā skleroze un arī manam dēlam... viņam katru nedēļu
jāsaņem 26 injekcijas smadzenēs, lai iznīcinātu sāpes smadzenēs smadzenēs...

Man ir 3 mazbērni, un es neesmu 'NARKOTIKS', NE IR MANS DĒLS, KURŠ pabeidza KLASES
AUGSTĀK, un viņa intelekta dēļ viņam maksāja par klases audzinātāju.Viņa nieres apstājās,
viņa resnā zarna nedarbojās, un sāpes bija tik spēcīgas, ka viņš bija nekustīgs.Viņš nekad nav
lietojis narkotikas vai dzēris dzērienus, tikai reizēm savā dzīvē, pirms viņam parādījās MS.

Viņa māsīca ieslidināja kādu katliņu savos cepumos, kad viņš vakariņās bija viņam nezināms...
un uzmini ko?Viņa nieres atsāka strādāt,  trīce mazinājās, un,  dzerot tinktūru, viņš patiešām
varēja gulēt naktī.Tas nomierina trīsas, un viņš var gulēt naktī...Viņam joprojām katru nedēļu
smadzenēs jāievada 26 adatas smadzeņu nerva sāpju dēļ...

Kas tu esi, lai spriestu par šo neticamo medikamentu...?????un, starp citu, man bija viens bērns
pirms B  hepatīta  vakcīnas,  un viņa  ir  brīva  no  MS,  bet  nedēļas  laikā  pēc  potes  man bija
jāsaņem brilles, un pēc tam 2 nedēļu laikā es biju pilnīgi akls ar kreiso aci. ...man bija 17 gadi un
sāku akls.Nobijies?Jā...Ja nebūtu šīs zāles, es joprojām sēdētu ratiņkrēslā...

Es  nekad  nevienam  nenovēlu  šo  slimību...bet  jums  vajadzētu  pieņemt  lēmumu  kaut  kur
citur...kāpēc jūs domājat, ka DIEVS šīs zāles lika uz planētas?Vai arī jūs domājat, ka Dievs ir
kļūdījies?

Es ceru, ka jūsu bērniem nekad nebūs jāpiedzīvo tas, kas ir manai ģimenei...skatoties kā tavs
bērns mirst tavu acu priekšā...iegūstiet bildi, kungs...Hārpers par vienu augu izaudzēšanu savā
pagalmā  padarīja  par  noziedzīgu  nodarījumu...Es  domāju,  ka  arī  viņa  ģimene  nekad  nav
pārcietusi MS vai vēzi...vai arī RCMP.Ir pienācis laiks mainīt likumus par labu cilvēkiem, nevis
zāļu kompānijām. Laurels

"Tātad manai  meitai  šonedēļ  bija  visdziļākā emocionālā  dziedināšanas pieredze  saistībā  ar
kaņepēm.Teikt, ka viņai ir emocionāls temperaments, tas būtu rupji nepietiekami.Viņa piedzima
ar iedzimtu defektu, kas rada ārkārtējas problēmas.Cienot viņas privātumu, es nerunāšu par tā
detaļām, bet pieņemsim, ka tas ir ekstrēmi.Un dzīvot kopā ar viņu ir izaicinājums, kas manu
pasauli ir satricinājis biežāk nekā nē.Viens fiziskais izaicinājums viņai ir migrēna.Viss, ko viņa
patiešām var darīt, kad tie parādās, ir apgulties, ievilkties segas un iet gulēt.Tas ir vienīgais, kas
patiešām palīdz.

Tāpēc pirms dažiem mēnešiem es liku viņai beidzot izmēģināt vafeles ar kaņepju eļļu, un 15
minūšu laikā viņas migrēnas ir pagājušas.Tāpēc šonedēļ es kādu nakti gāju agri gulēt, un viņa
domāja, ka vēlāk viņai varētu piemeklēt migrēna, jo viņa jūt, ka tās nāk...tāpēc es viņai iedevu
mazu trauciņu ar vafelēm, ko glabāt pie viņas gultas, lai, ja viņa sajutu, ka mans gulēšanas laikā
kāds uzliesmo, viņa to varētu paņemt.Nu, viņa tovakar paņēma četrus.Viņi bija salipuši kopā, un
viņa tos visus vienkārši paņēma.Un viņai bija pieredze.Un pusi.

Viņa gulēja lielāko daļu nākamās dienas un nakts, un nākamajā rītā.Es zināju, ka viņai ir sava
veida  pieredze...  Es  redzēju  viņas  domas  peldam  apkārt  un  zināju,  ka  viņa  kaut  ko
pārdzīvo.Tas, kam es nebiju gatava, bija 180, ko ir piedzīvojusi mana meita.Viņa ir laimīga, mīļa,
uzmanīga un ar prieku būt blakus.Tiesa, arī šajā situācijā esmu veicis dažas lielas izmaiņas.Bet
šī bija nākamajā dienā, tāpēc nevar noliegt, cik pārsteidzoša ir bijusi pāreja no kaņepēm.Es
nekādā veidā nevarēju piespiest viņu uzņemt tik daudz.Viņa būtu atturējusies no tā.Un man pat
nebūtu ienācis prātā, ja būtu godīgs pret tevi.Es gribu vienkārši paklanīties pateicībā.Kad es
jums saku, ka staigāju ar viņu pa virvi, es nejokoju.Pārbīde un atvēršanās, kas mums notika
“negadījuma” dēļ, nav nejaušība.Es viņai nekad neesmu devusi pudeli ar kaut ko, no kā paņemt
zāles.Tas, ko es izdarīju tajā naktī, ir brīnums.

“Esmu tik priecīgs, ka beidzot varēšu paziņot, ka mans jaukais puika lieto kaņepes, lai cīnītos ar
ķīmijterapijas un radiācijas blakusparādībām UN lai nodrošinātu, ka viņam neaug jauni audzēji!

- 122 -



Šīs zāles viņam ir ārkārtīgi palīdzējušas.Pirms šo zāļu lietošanas viņš pastāvīgi vemja, neēda,
bija ļoti letarģisks un kaprīzs...tagad viņš ēd, neēd, viņš pieņemas svarā, un ikviens, kas ir bijis
viņa tuvumā, zina, cik viņš ir laimīgs.

-- Nu, ja viņa ķermenī nebūtu indes, bērnam klātos daudz labāk.Patiešām nav jēgas lietot ķīmiju
un starojumu kopā ar eļļu,  tas ir  tāpat kā dot pacientam pretlīdzekli,  vienlaikus sūknējot indi
vēnās.Tikai eļļa vislabākajiem rezultātiem.Ārstiem tas būtu jāzina, nav nemaz tik grūti saprast,
ka nav labi dot bērniem indi, kad tas nav nepieciešams.JB

J.Esmu 29 gadus veca vientuļā māte.Manam dēlam tagad ir 8 gadi un viņš dzīvo ar mērenu
autismu.Es nemainītu savu mini mani ne pret ko šajā pasaulē, izņemot to, lai padarītu viņa dzīvi
mazliet  vieglāku.Es domāju,  vai  pie  jums ir  nākuši  citi  vecāki,  jautājot  par  eļļu?Vai  arī  kādi
veiksmes stāsti ar autismu/Aspergera slimību?Ja es izlemtu iet šo ceļu, kādu devu es meklētu?
Es novērtēju visu informāciju!Paldies.No neapmierinātās mammas un maza zēna.

A."Eļļa ir vienīgā lieta, kas varētu darboties," sacīja Riks, kad es viņam to izlasīju.Norādījumi par
devām un cita  informācija  par  eļļas  ražošanu un lietošanu ir  atrodama mūsu vietnē un tur
pieejamajās grāmatās.Agrāk esmu palīdzējis diezgan daudziem autisma bērniem, un šīs zāles
viņiem dara brīnumus.Bērniem patīk lietot šīs zāles, viņiem nav aizspriedumu, viņi nezina, ka
“dara kaut ko nepareizi”, un vecāki to ļoti izbauda, kad viņiem ir nedaudz laika sev.Lai sasniegtu
vislabākos rezultātus, kā vienmēr, es sāktu ar standarta 60 g ārstēšanu, bez tabletēm, un pēc
tam es izvēlētos mazulim uzturošo devu viņa izvēlētā daudzumā visu atlikušo garo un mierīgo
dzīvi.Un  bērnam  no  video  vajadzētu  darīt  tieši  tāpat,  ja  vispāriespējams.Ar  vislabākajiem
vēlējumiem, JB

"Mērija  Džeina man ļoti  palīdzēja,  kad biju  stāvoklī,  un  tā  nekad neietekmēja  manus divus
mazuļus." Samanta

"Sveiks,  Rik,  nesen  mēs  atklājām,  ka  man  uz  kreisās  krūts  ir  vidēja  vai  augsta  riska
veidojums.Man ir  34 gadi un manai meitai  ir  tikai  1 1/2 gadi -  man bija bail!Es arī  cietu no
pēcdzemdību  depresijas  pēc  manas  meitas  piedzimšanas,  tāpēc  tas  viss  šķita  pārāk
daudz.Tomēr, par laimi, es dzīvoju Dienvidāfrikā, kur, lai gan joprojām ir nelegāla, kaņepes (vai
dagga, kā mēs to saucam šeit) šeit aug bagātīgi, un ir diezgan viegli iegūt pienācīgu nezāli par
saprātīgu cenu.

Es nekavējoties ķēros pie eļļas pagatavošanas — žūrija joprojām nav pārliecināta par bumbuli
manā krūtī,  jo  uz  nākamo pārbaudi  es dodos tikai  pēc 2 mēnešiem —, taču pēcdzemdību
depresija  ir  pazudusi  pēc  viena  mēneša  lietošanas.  eļļa.Jūtos  spēcīga,  motivēta  un  spēju
sasniegt ikdienas lietas – kas pirms neilga laika bija tikai sapnis!Dienvidāfrikā mēs galvenokārt
iegūstam tikai Sativa celmus vai jauktos sativa celmus.Es tikai vēlējos jums pastāstīt par savu
stāstu,  jo  ir  tik  daudz  cilvēku,  kas  nevajadzīgi  cieš  no  depresijas,  lieto  nepatīkamas
farmaceitiskās zāles, kas viņus ietekmē negatīvi, lai gan patiesībā šķiet, ka eļļa bez piepūles
izlabo visu, kas nepieciešams, bez jebkādas nepatīkamas puses. efekti!Es atkal jūtos kā vecais
es, un tas jūtas LIELISKI!Turpiniet strādāt,  un es turpināšu izplatīt  šo ziņu šajā pusē!Daudz
mīlestības, Kellij”

-- Paldies par šo lielisko atsauksmi, Kellij.Esmu pārliecināts, ka tas var palīdzēt daudzām citām
mātēm.Manuprāt,  māmiņām  grūtniecības  laikā  vajadzētu  uzņemt  niecīgas  eļļas  devas  un
turpināt to lietot pēc dzemdībām, ja viņas patiešām vēlas dot bērnam to labāko.Tas var šķist
pretrunīgi, bet kādas citas zāles, izņemot tik dabiskus līdzekļus kā eļļa, jūs vēlētos dot mātei un
viņas bērnam?JB

“Visas  grūtniecības  laikā  es  smēķēju  un  ēdu,  un  mans  dēls  ir  viens  no  gudrākajiem  un
veselīgākajiem mazajiem zēniem, kādu esmu saticis.Es mēģināju lietot rīta pretsāpju tabletes
un pret galvassāpēm, un nekas nepalīdzēja.Mans sēžas kakls nepārtraukti tika saspiests un
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mans ķermenis sāpēja (iespējams, tāpēc, ka viņš bija 10 mārciņas un 23 collas garš, kad es
dzemdēju,  tāpēc  skeptiķiem,  kas  saka,  ka  tas  kavē  augšanu,  jūs  ļoti  kļūdījāties.)  Es  ēdu
gardumus vai biju mazs uzpūtiens, es saņemtu gandrīz tūlītēju atvieglojumu.Man būtu jāpiekrīt,
ka tās ir visdrošākās pieejamās zāles. Sāra

“Grūtniecība ar manu otro bija spīdzināšana!Es biju zaudējusi 20 mārciņas 1. trimestra beigās,
katru dienu vemjot, apetītes nebija vispār.Es viņu bez šaubām pazaudēju.Es mēģināju smēķēt
un mani pārņēma vainas sajūta!Tomēr tas izglāba viņas dzīvību...Es ēdu un atpūtos labāk nekā
jebkad  agrāk!Viņa  ir  vesela,  laimīga  un  absolūti  skaista!Tagad  9  gadi,  nekādu  veselības
problēmu nav.” Dženifera

“Māte nevar ierobežot ēdienu.Kā tas ietekmē augļa attīstību?Tas ir ļoti kaitīgs auglim.Tātad, kā
panākt,  lai  māte  nezaudētu  pārtiku?Jūs  lietojat  zāles,  kuras,  visticamāk,  neradīs
kaitējumu.Kaņepes.Jebkuras  citas  zāles  pret  sliktu  dūšu,  ko  var  lietot  ārsti,  rada
blakusparādības.Vienīgā kaņepju blakusparādība ir labsajūta un miegs. Geršs

J.Manai sievai ir stipras sāpes muguras lejasdaļā, jo viņa bija 7. grūtniecības mēnesī, un viņa
tās raksturo kā nervu raustīšanās, kas ir ārkārtīgi sāpīga.Es mēģināju paskatīties jūsu vietnē un
šeit.Vai RSO ievērojami atvieglos sāpes?Vai jums ir saite uz iepriekšējo tēmu par šo tēmu?Es
esmu nobažījies, ja viņi viņai lietos kodeīnu, tas kaitēs mazulim

A.Lieciet viņai norīt nelielas eļļas devas un lokāli uzklājiet eļļu uz muguras.Veiciet viņai masāžu
ar  eļļas  un  kaņepju  sēklu  eļļas  maisījumu.Jā,  pastāv  liela  iespēja,  ka  kodeīns  var  kaitēt
mazulim.Eļļa nevar un nekādā veidā nekaitēs mazulim.JB

“Manam dēlam oktobrī  tika  diagnosticēta sinoviālā  sarkoma pēc audzēja  izņemšanas pirms
biopsijas.Tika  teikts,  ka  vēzis  joprojām  būs  un  varētu  izplatīties  uz  viņuplaušas,  jo  tas  ir
agresīvais vēža veids.Jaunākie testa rezultāti liecina, ka viņi nevar atrast nekādas pēdas, kas
būtu  viņu  apjukumā.Kaņepju  eļļa  bija  viena  no  daudzajām lietām,  ko  es  viņam sāku  lietot
gandrīz uzreiz pēc diagnozes noteikšanas. Amanda

“Kas ir jaunākais cilvēks, par kuru jūs zināt, ka ārstējies ar RSO?Vai ir pediatrijas ārstēšanas
protokols?Kamēr  mums  līdz  šim  nav  izdevies  ietekmēt  vecmāmiņas  viedokli  un  izārstēt
vectētiņu.Man ir 2 gadus veca meitene ar nezināmām kuņģa problēmām (jā, viņa ir "ārstējusies"
vairāk  nekā  gadu,  un  visas  tabletes,  krēmi,  losjoni  un  Big  Pharma  dziras  ir  bijušas
neveiksmīgas.Tagad viņi  sliecas uz proteīna sindromu.Acīmredzot  25 mārciņas smags bērns
nevar izturēt tādu pašu devu kā 175 mārciņas smags vīrietis, tāpēc vai jūs to vispār ieteiktu
lietot pediatrijā? Sāra

- Grūtniecēm jālieto  eļļa  un pēc tam jāpalielina  deva,  kad viņas  dzemdē.Pēc piedzimšanas
māmiņām eļļu vajadzētu ēst nelielās devās, lai nodrošinātu bērna optimālu attīstību.

Tātad, ja man jautā, manam jaunākajam pacientam bija mīnus astoņi mēneši un viņam joprojām
klājas lieliski, viņš ir vislabāk attīstītais bērns savā bērnudārzā un sāka runāt ātrāk nekā vairums
citu.Viņa māte lietoja eļļu pirms viņa dzemdībām, un mazulim tika dota eļļa arī pēc vakcinācijas
ar heksavakcīnu, lai nodrošinātu, ka bīstamās ķīmiskās vielas tiks izskalotas no viņa ķermeņa
pēc iespējas ātrāk.

Kaņepju eļļa ir drošas zāles visu vecumu cilvēkiem.Ja jums ir problēmas to aptvert, skatieties,
kā eļļa palīdz pret ekzēmu vai autiņbiksīšu izsitumiem, un pēc tam atgriezieties un sakiet, ka jūs
nekad nedotu savam bērnam kaņepju.Viss, ko jūs no manis dzirdēsit,  ir  tas, ka vecāki,  kuri
nedotu kaņepes kā zāles savam bērnam, ir  vai  nu slikti  informēti,  vai arī  viņi  ir  psihopātiski
sadisti, kuriem patīk skatīties, kā citi cieš.

Vai jūs zināt, cik efektīva ir eļļa pret zobu sāpēm?Vai jūs dotu bērnam eļļu, lai cīnītos ar sāpēm,
kas saistītas ar zobu augšanu?ES būtu.Pilnīgi bez vilcināšanās.
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Devas bērniem būtībā ir  tādas pašas kā pieaugušajiem, ārstējot  kaut  ko nopietnu.Sāciet  ar
nelielu devu trīs reizes dienā, pieradiniet pacientu pie tās, palieliniet devu ik pēc četrām dienām
vai  pēc  vajadzības un vienmēr  mēģiniet  pēc  iespējas  ātrāk ievadīt  pacientam pēc iespējas
vairāk zāļu, vienlaikus nodrošinot, ka pacients paliek. savā komforta zonā.JB

“Ja jums ir bērns un atsakāties saņemt “ieteicamās” vakcinācijas, esiet gatavs tam, ka valsts,
kurā  dzīvojat,  piespiedu  kārtā  atņems  jūsu  bērnu.Tas  notiek  biežāk,  satraucošā
ātrumā.Pameklējiet to Google un izpētiet savas valsts "prasības". Sociālie darbinieki katru dienu
rāda  vairāk  "Dieva  kompleksu"  un  uzskata,  ka  viņi  labāk  par  jebkuru  vecāku  zina,  kas  ir
vislabākais katram bērnam.Esiet piesardzīgs, pat runājot par šo tēmu ar savu ģimenes ārstu.
Pīļknābis

“Es pazīstu divus cilvēkus, kuru bērni nekad nav vakcinēti.Abi ir chiropractors.Viens no bērniem
mācās privātskolā.Es domāju, ka, ja tu mācies mājās, tam nav nozīmes.Neesmu pārliecināts."
Lorinda

"Es redzu mazus bērnus un mazuļus ar vēzi, pirms ārstēšanas viņi izskatās labi, pēc operācijas
un ķīmijterapijas viņi izskatās kā mirst, un bieži vien arī dara.Man sāp sirds, kā cilvēkiem liek
ciest  un agri  mirt,  kad šī  eļļa  tik  ļoti  dziedina.Es lietoju  eļļu  nedēļu,  un es jūtos lieliski,  es
uzskatu, ka tas samazina manu audzēju uz nierēm, man vēl nav pierādījumu, bet drīz es to
izdarīšu. Lanna

“Māsas draudzene to lietoja 3. posma autiņbiksīšu izsitumu gadījumā, pazuda vienā naktī!” Alise

-- Tiem, kuri uzskata, ka bērni nedrīkst lietot kaņepes.Kādas vēl zāles jūs izvēlētosVai vēlaties
viņiem dot, ja ne šīs vecākās, drošākās dabiskās zāles, kas lietotas tūkstošiem gadu?Vai arī jūs
skatīsities, kā jūs, bērni, ciešat no visām šīm ekzēmām un izsitumiem bez iemesla?Es teiktu, ka
tā nav jauka lieta.It īpaši, ja visām šīm ādas problēmām ir tik vienkāršs risinājums.

Vai ir pareizi skatīties, kā jūsu bērni kliedz no sāpēm, ja jūs varētu viņiem vienkārši iedot pilienu
eļļas un viņi nesāpēs?Hm?JB

"Vai administrators, lūdzu, var ieteikt, kādu devu dot 8 gadus vecam bērnam, kurš nosūtīts uz
mājām mirt?" Rikardo

-- Sāciet ar mazu devu, pārbaudiet, kā bērns reaģē, un pēc tam palieliniet devu tik ātri, cik bērns
to var uzņemt.Trīs reizes dienā.Parasti tās ir pilnas ar tabletēm, kad tās tiek nosūtītas uz mājām
mirt, tāpēc vispirms gribas tās detoksicēt, jo nezini, kāda būs mijiedarbība, parasti nav īpaši
patīkami, ko dara mijiedarbība ar šīm nāvējošajām ķīmiskajām vielām.Bet tas ir tāpēc, ka eļļa
mēģina notīrīt galdu, lai tas varētu sākt darboties.

Vai arī, ja jums nav ko zaudēt, varat arī sākt ar lielu eļļas daudzumu un tādā veidā pacientam
nonākt kontrolētas komas stāvoklī.Tā es droši vien darītu, bet tas, kādu ārstēšanas virzienu viņi
izvēlas, ir vecāku ziņā.

Zinu tikai to, ka pret agresīvām slimībām ir jāārstē agresīvi.Un es arī zinu, ka kopumā, jo vairāk
eļļas jums izdodas iekļūt pacienta ķermenī un jo ātrāk jūs to izdarīsit,  jo lielāka iespēja gūt
panākumus un izdzīvot.Bet es arī zinu, ka norādījumi par devu ir minēti iemesla dēļ.

Ja  tas  būtu  mans  bērns,  es  pildītu  viņu  ar  eļļu,  es  zinu,  ka  bērns  tajā  peldētos,  un  es,
visticamāk, neļautu nevienam ārstam viņam tuvoties.Bet tas esmu es, un es zinu, ko darīt.Ar
vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Labi, es šobrīd izmetu.Dave's Dr. ievietoja viņu Lyrica, lai ārstētu jostas rozes sāpes.Pēdējās
divas  dienas  (un tas  ir  pasliktinājies)  Deivam ir  halucinācijas.Tāpat  kā  viņš  vienkārši  teica:
"Puisis ar sarkaniem matiem nedrīkst šeit piegādāt." Kad es teicu: "Ko?", Deivs atbildēja: "Ak,
vienalga, esmu pārliecināts, ka viņš šeit nav." Man tikko bija saruna ar viņu, un viņš teica, ka
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sapratis, ka notiek kaut kas nepareizs, jo, skatoties pa acu kaktiņiem, viņš aiz mūsu loga redz
džungļus.WTF!!!Viņš  jau  kādu  laiku  lieto  kaņepju  eļļu,  un  viņam  nekad  nav  bijis  nekā
tamlīdzīga.Mazāk nekā nedēļa ar Lyrica, un viņš ir zaudējis gandrīz visu motora kontroli,  un
tagad viņam ir halucinācijas.Es tikko uzliku kaņepju eļļu uz jostas rozes bojājumiem (ar DMSO),
un  sāpes  apstājās.Es  piezvanīju  Dr.  un  vedu  Deivu  PIRMDIENĀ.BTW,  es  tikko  pārbaudīju
Lyrica vietni, "nenormāla domāšana" un "halucinācijas" ir viena no blakusparādībām. Kim

“Spenseram visiem ir  bijusi  brīnišķīga nedēļa!!Viņš pirmo reizi  satika māsīcu un satika savu
onkuli un tanti no Džordžijas!!Viņš pilnībā iemīlēja savu tanti Sāru, viņš pat izvēlējās viņu pār
mani vai tēti!!Labākā daļa bija redzēt, kā viņš tur KRĪTI ROKAS UN KRĀSĀ, atrodoties tantes
klēpī!Viņš pat izdarīja pārskaitījumu, no labās rokas uz kreiso!!Viņš krāsoja koka automašīnu ar
pilnīgu precizitāti, izmantojot savus PIRKJUS!Drīzumā mēģināšu augšupielādēt viņa video!Viņš
turpina teikt jaunus vārdus un būt vienkārši burvīgs!Mēs spējām panākt, lai viņš izturētu svaru
uz savām kājām ar lielu atbalstu!Viņam bija vislabākais laiks, kad viņš tika vilkts staigulī...Es
nevaru aprakstīt priecīgo sirdssāpes, ko es jutu, skatoties, kā mans mazulis to darīja.Tīrs prieks
viņa sejā, spēlējoties ar lielajiem zēniem...viņi visi brauca ar velosipēdiem un skrejriteņiem, un
viss, ko viņš varēja darīt,  bija ar ilgām skatīties...Es redzēju viņa sejā vēlmi pievienoties un
nesapratni,  kāpēc viņš nevarēja vienkārši skriet  un spēlēties ar viņiem...Un tad viņa brālēns
Džeisons ar zelta sirdi sāka viņu vilkt līdzi, sacīdams pārējiem puišiem, lai labāk brauc ātrāk,
pretējā gadījumā policisti viņus paņems, velkot Spenseru aiz viņiem savā staigulī, iedarbinot
sirēnu.skaņas,  kamēr  pārējie  brauca  apkārt  un  apkārt.Ja  tu  būtu  varējis  tikai  redzēt  viņa
seju...beidzot, beidzot, viņš bija viens no zēniem!Tas salauza manu sirdi miljardiem gabalos un
pēc tam atkal savilka to kopā ar acu mirdzumu un ķiķināšanu viņa balsī.Labākā nedēļa ilgu
laiku.Spenseram ir jābūt lielam zēnam, un man tas patīk!Man liek vēlēties vairāk spiest, cīnīties,
ilgāk lūgties par šo mazo brīnumu, ko mēs saucam par Spenseru.

"Un viņa audzēji samazinās, izmantojot kaņepju eļļu ar augstu THC!!Loma Linda onkoloģija ir
atzinusi Spenseru par terminālu.Bet nesen veiktā MRI parādīja audzēja lieluma samazināšanos!
Eļļa ar augstu THC līmeni ir viņa vienīgās zāles!Augsta CBD tinktūra ir tā, kas uzlabo viņa roku
darbību, būtībā dziedinot nervus, kas tika iznīcināti viņa smadzeņu un mugurkaula operācijas
laikā. Suzetta

"Es joprojām nespēju noticēt, ko eļļa ar mani nodarīja.Cukura diabēts, nieru bojājumi, artrīts,
išiass, plīsušas cīpslas, aptaukošanās viss ir pagājis un noteikti notika neiroģenēze.Turklāt man
būtu  teikts,  ka  man  ir  ADHD,  ja  es  tagad  būtu  bērns.Es  biju  maniaks  pašiznīcinošs
briesmonis.Es  pavadīju  vairāk  laika,  izdemolējot  skolu,  nevis  devos  uz  stundām.Es  savus
vecākus izvedu cauri ellei.Līdz brīdim, kad sāku pīpēt podu.No vidēji 30 skolā es sasniedzu
vairāk nekā 80, pat 90 dažos priekšmetos.Un vairs nav vandālistikas.Smieklīgi, ka viņi domā, ka
pods ir kaitīgs bērniem.Man būtu jāpiekrīt. ” Pēteris

"Mēs  ārstējam  savu  6  gadus  veco  dēlu  ar  AA3  smadzeņu  audzēju  un  retu  ģenētisku
traucējumu.Ārsti neko nevar piedāvāt un teica, ka viņam atlicis dzīvot tikai mēneši.Pagaidām
nekādi krampji un nākamā MRI mums pastāstīs vairāk.Pēdējā pārbaudē, izņemot smadzeņu
audzēju, viņam ir IDEĀLA veselība.Viņam nav bijusi ķīmijterapija, starojums un operācija.TIKAI
eļļa!!!” Penne

"OMG,  es  sēžu  šeit  ar  sūcošām  acīm  un  mēģinu  uztvert  ziņas  no  tikko  saņemtā  tālruņa
zvana.Pirms  nedaudz  vairāk  nekā  2 nedēļām es  runāju  ar  tēvu,  kura  5 gadīgā  meita  tikko
piedzīvoja recidīvu.**** tika diagnosticēta 4. stadijas augsta riska neiroblastoma (bērnu vēzis) -
slikta prognoze (MYCN pastiprināta).Viņiem teica, ka nav nekādu cerību un būtībā aizvest viņu
mājās un izbaudīt pēdējās dienas kopā ar viņu, ka viņai ir maz laika.Saprotams, ka tētis bija
ārkārtīgi satraukts, kad viņš man piezvanīja.Mēs viņu norādījām pareizajā virzienā, un viņi sāka
**** par med.Viņi tikko pabeidza tikšanos ar onkologiem slimnīcā.**** audzēja marķiera urīna
analīze ir PILNĪGI NORMĀLA!!!Viņa ir pakāpusies no 80, pēc tam nākamajā nedēļā pakāpās
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līdz 90 un tagad ir samazinājusies līdz 8,7.(Starp 2 un 9 ir normāli).Tieši tā, cilvēki, NAV VĒŽA
PAZĪMES.2 nedēļu laikā šis bērns ir kļuvis no neārstējami/kritiski slima līdz skaidram veselības
stāvoklim.Onkologs teica, ka viņi nekad agrāk neko tādu nav redzējuši. Korijs

"Mans 11 gadus vecais dēls pēdējos 10 mēnešus ir saņēmis ķīmijterapiju (un šajā laikā viņš
saņēma starojumu arī 6 nedēļas), un mēs esam viņam devuši eļļu pēdējos 4 mēnešus, un tā
patiešām ir palīdzējusi daudzos veidos. ”. Andžela

"Eļļa ir izglābusi manu dzīvību.Burtiski.Man ir smaga sirds mazspēja, osteoporoze, osteoartrīts,
vaļīgu saišu sindroms un reģionālo sāpju sindroms.Es nelietoju nekādas citas zāles, un mana
veselība nepārtraukti uzlabojas.Manam 11 gadus vecajam dēlam ar autismu/epilepsiju vairākus
mēnešus nav bijis medikamentu, un viņš labi funkcionē, jo Riks ir mācījies par eļļu.Paldies, ka
izglābāt mūsu dzīvības. ” Marija

“Esmu ievērojis, ka tas izdara dažas lietas, manam mazajam, kad viņš atsit ar galvu akmeņu
mešanas vai kāda cita dēļ un iegūst bumbuli, eļļa to izkliedē vienas dienas laikā!Šķiet, ka tas
darbojas arī, lai aizvērtu caurumus ādā, ko atstājuši pūtītes vai vārīšanās vai pat cistas.Man
dažreiz  uznāk pūtītes uz  sejas un tie  notecina ar  ichthammolum salvīm,  bet  dažreiz  paliek
caurums.Es nesen sāku ieliet kaņepju eļļu caurumā, un vai jūs nezināt,  ka tā aiztaisīja lielu
caurumu apmēram milimetra diametrā!Un tagad vieta ir vienā līmenī ar manu ādu!Vienīgais, ko
tas nav paveicis, ir izbalējis manas ādas laukumu, kas ir nedaudz tumšāks, taču ir  arī citas
lietas, ko es varu izmantot šim nolūkam.Es vienkārši priecājos, ka tas nostiprina ādu! Mahndiša

“Mans labākais draugs to iedeva savam dēlam, un viņam pārstāja lēkmes.Piedod mans draugs,
ka es par tevi šaubījos.Jūs zinājāt, kas jūsu bērnam ir vislabākais, un jums bija taisnība. Marija

“Zini, kas man ir zem ādas?Šie vecāki ir labi ar tādām blakusparādībām kā nieru mazspēja,
koma, attīstības kavēšanās un, iespējams, nāve.Bet, kad iespējamā blakusparādība ir “augsta”,
visi  satraucas.Lūk,  cik  viņiem  smadzenes  ir  izskalotas.Nāve  ir  kaut  kā  pieņemamāka
blakusparādība nekā augsta.Bieži vien tie ir arī izglītoti, inteliģenti cilvēki.Tas ir neticami.” Missy

"Atkal bērniem ir nepieciešams THC arī viņu medikamentos.Regulējiet kaņepes tieši tāpat, kā
regulējat kukurūzu vai tēju.Tas ir viss, kas vajadzīgs.Nekādu papildu nodokļu, nekādu speciālu
licenču,  nekā.Tas  ir  vienīgais  racionālais  ceļš.30% THC kosmētikas  darbojas  vislabāk,  tikai
atcerieties to, kad sākat domāt par to, kā "regulēt kaņepju". Tā ir laika un pūļu izšķiešana, pat
mēģināt to “regulēt”. Es teiktu, ka mēs jau esam pietiekami pārregulēti.JB

Svecītes
"Svecītes ar Rick Simpson Oil (RSO) ir svētība visām sievietēm ar PMS problēmām, kā arī
ikvienam, kam ir  hemoroīdi,  Krona,  zarnu un zarnu problēmas utt.Tie ir  lieliski  piemēroti  arī
elpošanai un plaušu slimībām, nemaz nerunājot par gripas kontroli.Tie rada ļoti patīkamu un
ilgstošu sajūtu ķermenī.Es neesmu redzējis nevienu, kam nepatika tos lietot pēc tam, kad viņi
bija pārvarējuši savas sākotnējās vilcināšanās.JB

"Sveiki, JB, es nezinu, vai tas kādam ir noderīgs, tāpēc ļaušu jums būt par to tiesnesim.Man
nesen  bija  kāda  veida  zarnu  nosprostošanās  problēma,  tā  nekad  netika  pilnībā
diagnosticēta.Iekšējs, ļoti sāpīgs pietūkums, kas bloķēja zarnu darbību.Sliktākajā gadījumā es
nevarēju  sēdēt  vai  pat  stāvēt  sāpju  dēļ  un  varēju  tikai  apgulties  uz  sāniem,  lai
atvieglotu.Ģimenes ārsts acīmredzot  izslēdza vēzi,  izmantojot  ātrās asins analīžus,  bet  man
nekas  cits  nevarēja  palīdzēt,  kā  vien  pēc  dažām  nedēļām  pierakstīties  pie  konsultanta.Es
muļķīgi izmēģināju aptieku zāles, kas pēc īsas nomierināšanas pasliktināja situāciju.

Apmēram mēnesi pirms tam es biju iegādājies svecīšu veidni vietnē eBay, tāpēc nolēmu to
izmēģināt.Es sajaucu kokosriekstu eļļu (cieta istabas temperatūrā) ar RSO un pievienoju dažus
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pilienus  tējas  koka  eļļas.Nomierinoša  iedarbība  bija  tūlītēja,  un  24  stundu  laikā  es  jutu
uzlabojumu,  noteiktu  dziedināšanas sajūtu  un pietūkums bija  samazinājies.7  dienu  laikā  es
atgriezos  normālā  stāvoklī  un  jutos  pilnībā  izveseļojusies,  pārtraucu  lietot  svecītes.Tas  bija
nedaudz priekšlaicīgi, un pēc vēl 7 dienām pietūkums atgriezās.Es uzreiz atgriezos pie svecīšu
lietošanas un šoreiz turpināju 14 dienas (cik vien iespējams) pēc pietūkuma izzušanas.Man ir
īkšķi,  kad es to saku,  bet  šķiet,  ka tas ir  izdevies,  un eļļa  mani  ir  izglābusi  no biedējošās,
sāpīgās pieredzes gaidīšanas laikā  pie  speciālista.Tagad es  jūtos  ļoti  neaizsargāta,  ja  man
ledusskapī nav eļļas tūbiņas.

Par to, ka esmu mazinājusi sāpes un ātri izārstējusi sevi, ietaupot ārsta speciālista vērtīgo laiku,
es acīmredzot esmu likumu pārkāpējs noziedznieks!Kāda dīvaina pasaule! M

Kā pagatavot svecītes?
Iesākumā izkausē kakao sviestu, pievieno eļļu, apmēram 1-2g eļļas uz 100g izkausēta kakao
sviesta.Pēc  tam  palieliniet  devu  ik  pēc  četrām  dienām,  līdz  pacients  katrā  svecītē  izlieto
aptuveni 0,33 g eļļas.1g (kopējais svars) svecītes bērniem, 2g pieaugušajiem, 3g (bumbiņas)
maksts problēmām.Iesācējiem labi derēs 0,01-0,02 g eļļas.Ja kādu iesāc ar 0,05 g suppo, tad
arī viņš to droši vien nejutīs, bet labāk sākt ar mazu devu (tiem, kas agrāk nekad nav mēģinājuši
kaņepes  utt.).Īstais  RSO  ir  ļoti  spēcīgs,  un  jūs  nekadprecīzi  zināt,  kā  pacients  reaģēs
(asinsspiediens utt.), bet svecītes būtu labs veids, kā pieradināt cilvēkus pie eļļas.

Interesantākais  ir  tas,  ka  svecītēm šķiet,  ka  tās  atver  plaušas  un  padara  elpošanu  daudz
vieglāku 20 minūšu laikā – tas ir sapnis, kas piepildās daudziem ar HOPS vai astmu utt.Pacienti
tos lietojuši arī psoriāzes, augsta asinsspiediena, Krona, PMS krampju u.c. ārstēšanai.

Svecēm var pievienot arī citas dabīgas eļļas, tas atkarīgs, kādam nolūkam tās vēlies un kādam
nolūkam.Vienkārši  dodieties  uz  dažām  dabiskās  medicīnas  vietnēm  un  izlasiet,  ko  dara
dažādas ēteriskās eļļas, un varat eksperimentēt tik daudz, cik uzskatāt par nepieciešamu.

Turklāt svecītes ir lielisks veids, kā ārstēt pacientus, kuri nevar ēst eļļu vai kādu iemeslu dēļ
nevar to paturēt vēderā.Manuprāt, spriežot pēc iedarbības, eļļas ņemšana svecītēs ir labākais
un patīkamākais kaņepju lietošanas veids.Sākumā tas izklausās un izskatās smieklīgi,  es to
pieļauju, bet tie, kas ir mēģinājuši, piekrīt.Varbūt tas atver čakras no apakšas uz augšu, kas
zina, bet tas noteikti jūtas lieliski.

Sievietes  labprāt  lietotu  svecītes  –  tās  palīdz  arī  pret  visu  veidu  bakteriālām  un  vīrusu
infekcijām, “partneru mikrobioloģiskās informācijas apmaiņu”, alerģijām pret prezervatīviem un
uz  tiem  lietotajiem  lubrikantiem  utt.Vai  es  minēju,  cik  efektīvi  eļļa  rūpējas  par  hormonālo
nelīdzsvarotību?Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Svecītes ar RSO var izmantot arī visu veidu maksts problēmām, tostarp, bet neaprobežojoties
ar  rauga  sēnīšu  infekcijām,  HPV,  kondilomām,  herpes  un  daudzām  citām  slimībām  vai
infekcijām, no kurām ne vienmēr ir  jācieš.It  īpaši,  ja tos var tik viegli  kopt,  ja tiek izmantota
eļļa.JB”

“RSO  kaņepju  eļļas  svecītes  lieliski  noder  visu  veidu  anālās  vai  maksts  problēmām,
hemoroīdiem, Krona slimībām, zarnu vai zarnu problēmām, leikēmijai, plaušu slimībām, tostarp
astmai, smadzeņu audzējiem, asinsspiedienam, hormonālā līdzsvara kontrolei utt.JB”

"Vai varat sniegt man padomu, vai kaņepju eļļu var droši lietot grūtniecības laikā?Nav daudz
informācijas, ko es varu atrast.Manai draudzenei tikko teica, ka viņai ir  nabas cista, kas var
izraisīt  asins recekļu veidošanos, kas noved pie viņas mazuļa nāves.Esmu redzējis kaņepju
eļļas ietekmi un to, ko tā var dot, es tikai neesmu pārliecināts, vai tā ir droša grūtniecības laikā.
Kristīne
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-- Cienījamā Kristīn, protams, ka tās ir droši lietot, kaņepes ir lietotas grūtniecības laikā un arī
dzemdību sāpēm jau gadsimtiem ilgi.Es iesaku viņai pagatavot svecītes, kurās katrā ir 0,01-
0,06 g eļļas (sāciet  ar  1-2 g eļļas uz 100 g kakao sviesta).Cista parasti  izzūd dažu nedēļu
laikā.Trīs reizes dienā, un neuztraucieties, eļļa mazulim nekaitēs.Ar vislabākajiem vēlējumiem,
JB

“Vai ciešat no migrēnas?Paņemiet rīsu graudu lielumu kaņepju eļļas, akaRSO un pāris reizes
piemiedz ar aci.Nekas labāks, ļaujiet man jums pastāstīt! Sāra

-- Lielisks padoms, Sāra.Tas tiešām strādā.Vai es ieteiktu to izmēģināt svecītēs, kas ir diezgan
tuvu tūlītējam atvieglojumam un darbojas arī kā profilakses līdzeklis, ja to lietojat reliģiski katru
dienu.Migrēnas var būt tik novājinošas.(Dzindrihs mani izglītoja par svecītēm, un viņam bija
taisnība visos jautājumos.)” Treisija

"Es saņēmu to, ko gribēju, paldies.Es gribēju, lai jūs atzītu, ka eļļa ir ārstnieciska neatkarīgi no
stipruma.Eļļai nav jābūt 95-98%, lai tai būtu ārstnieciska vērtība.Tas nav vienkārši “smuki”, ja ne
augstākais iespējamais procentuālais daudzums.Man šķiet kaitīgi, ka tik daudz cilvēku vēršas
šeit pēc informācijas, lai iegūtu dezinformāciju, ka kaņepes var būt muļķības.Tas ir svēts augs,
un tam noteikti ir vērtība jebkurā formā.

Es domāju, ka varētu ievietot ieeļļotu šļirci (bez adatas, protams) ar nedaudz uzsildītu eļļu un
ielikt  tieši  zarnās.Iešaujiet  to  tieši  tur.Šķiet,  ka  atšķaidīšanai  ir  lielāka  nozīme  lokāliem
lietojumiem lielās platībās. Bleiks

--  Ja  jūs  to  vēlējāties,  tad  jums joprojām nav  nozīmes,  Bleik.45% THC eļļa  ir  muļķīga,  ja
salīdzina ar vislabāko, īpaši iedarbīgo un nomierinošo 95-98% THC RSO, un tai nekad nebūs
tādas pašas vai salīdzināmas iedarbības.Vai to jūs gribējāt dzirdēt?

Tagad, lūdzu, iesmērējiet taisnās zarnas eļļu ar eļļu, ja vēlaties vēl labāk pierādīt savu viedokli,
tādējādi jūs iegūsit praktisku pieredzi, kā to pareizi lietot.Eļļa ātri parādīs, kāpēc to labāk lietot
svecīšu veidā un to labāk ieklausīties, nevis labi domātus padomus.Eļļa var darboties kā līme, ja
jūs  joprojām nesapratāt  mājienu.Izbaudi  eksperimentu,  lūdzu uztaisi  video par  to,  lai  citiem
nebūtu jāatkārto šī iesācēju kļūda.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Aknas  saņem  lielāko  daļu  asins  piegādes  no  gremošanas  sistēmas,  lai  tās  varētu  tālāk
apstrādāt olbaltumvielas, citas uzturvielas un toksiskas vielas.Tāpēc Simpson Oil uzņemšana
nodrošina drošu un ātru piegādi aknās un pēc tam asinsapgādē un pārējā ķermeņa daļā.Turklāt
daļa eļļas nonāks tieši resnajā zarnā, lai papildinātu zāles jūsu asinsritē.Veiksmi!" Stīvs

“Vēl, kaņepju eļļas svecīte BEIDZOT ir mazinājusi manas stiprās sāpes vēderā!Es arī nejutos
nomētāts ar akmeņiem!(Es dodu priekšroku izvēlei ar to) Es beidzot varēju gulēt bez sāpēm un
pamodos,  jutoties  daudz labāk.Draugs man iedeva rakstu,  kurā ir  izskaidrota kaņepju  eļļas
biopieejamība dažādām ievadīšanas metodēm.Tas ir garš un zinātnisks, bet es to visu izlasīju.

Lietojot  iekšķīgi,  kuņģa  skābes  samazina  uzsūkšanās  ātrumu.Cilvēkiem  rodas  patiešām
“augsta” vai  “akmeņu” sajūta,  kad viņi  norij  eļļu,  un,  savukārt,  viņi  domā, ka eļļai  ir  “tiešām
jāstrādā”.Bet, lietojot orālo ceļu, tas faktiski netiek absorbēts ātrāk, tas vienkārši tiek pieredzēts
psihoaktīvā veidā.

Es lietoju kaņepju eļļu iekšķīgi gandrīz 2 gadus, un man ir bijusi lieliska atveseļošanās.Butt (pun
paredzēts), pēc 2 dienu svecīšu izmēģināšanas esmu pārliecināts!Es jūtos daudz labāk!Mazāks
iekaisums locītavās, ne tik stīvs, nervu sāpes un muskuļu spazmas ir tik daudz labākas un nav
sāpes vēderā!Beidzot!Slimības un hroniskas sāpes ir šausmīgas.Tagad es jūtos vēl pozitīvāka
par šo eļļu.Man tiešām vajadzēja cerību ar to.Es sāku domāt, ka tas ir izdarījis visu, ko varēja,
tagad es jūtos cerīgs par to.
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"Rektālā ceļa biopieejamība bija  aptuveni  divas reizes lielāka nekā perorālajam ceļam,  jo  ir
lielāka uzsūkšanās un zemāks pirmā loka metabolisms." Mikijs

-- Pieņemsim, ka tie ir lieliski piemēroti tik daudziem apstākļiem.Es padarīju tos populārus CR,
un tūkstošiem cilvēku tos ļoti veiksmīgi izmanto.Apsveicu, Mikij.;) JB

"Šķiet,  ka  var  lietot  daudz  lielākas  devas  pa  svecītēm  un  neradītu  negatīvu  psihoaktīvu
reakciju.Vai ir piesātinājuma pakāpe rektālajai absorbcijai?Tas nozīmē, vai es varētu paātrināt
savu dziedināšanu, izgatavojot lielākas devas svecītes? Mikijs

-- Esiet tikpat uzmanīgs ar devām, kā lietojot iekšķīgi.Līdz 5 mg vienā supo nepieredzējušiem
cilvēkiem, aptuveni 10 mg parasti panes ļoti labi.Lietojot lielākas devas, jūs nekad nezināt, kā
pacients reaģēs, tāpēc vislabāk ir arī pakāpeniski palielināt devu.Bet, kad esat izveidojis savu
toleranci, varat brīvi eksperimentēt.Man personīgi patīk suppos ar 0,3–0,5 g eļļas, taču lielākajai
daļai  citu  tas  būtu par  daudz,  tāpēc nemēģiniet  to  izmēģināt,  ja  vien nezināt,  ko darāt,  un
neiebilstat par divu dienu miegu vai kaut ko tamlīdzīgu.;) JB

"Es saprotu, kāpēc viņa jūtas mazliet nobijusies, jo eļļa var likt jums justies,it īpaši, ja jūs to
nekad iepriekš neesat piedzīvojis.Manai mammai bija 62 gadi, kad sākām lietot eļļu, viņa nekad
agrāk nebija pat smēķējusi marihuānu.Viņa bija ļoti vāja un reiba un kādu laiku nevarēja ēst,
BET  tās  ir  eļļas  blakusparādības.Tagad  mēs  izgatavojam  svecītes,  un  atšķirība  ir
pārsteidzoša.Tagad  viņa  var  uzņemt  visu  savu  gramu,  sadalot  to  3  kapsulās  dienā.Viņa
joprojām jūt, kad tas iedarbojas, bet tas nav tik smags kā tad, kad viņa to lietoja iekšķīgi.Mēs arī
sajaucam tādā pašā proporcijā kaņepju sēklu eļļu, un līdz šim tā darbojas labi.Ceru, ka man bija
kāda jēga. ” Nikita

"Sveiki, Dž. B., manai mammai ir plaušu vēzis (3. stadija), un es viņai slēju eļļu, viņai ir 10.
diena, un mums ir gandrīz 1 grams dienā.Tev bija taisnība, viņa pieradusi un Zombiju efekti
dienā  ir  labāki,  viņa  naktī  guļ  10-12  stundas.Vai  tad  man ar  mammu arī  jātaisa  svecītes?
Paldies." Rio E

--  Jā,  Rio,  kāpēc  gan  ne.Viņai  patiks  tos  uzņemt,  tie  patiešām  rada  ļoti  patīkamu  sajūtu
ķermenī.Tāda pati deva, kādu viņa ir pieradusi lietot iekšķīgi, sajauc to ar kakao sviestu.Viņa var
to  lietot  starp  devām kā  papildinājumu,  ja  viņa  var,  vai  perorālās  devas  vietā,  atkarībā no
viņas.Rektāli vai vagināli sievietēm šajā ziņā ir nelielas priekšrocības salīdzinājumā ar vīriešiem.

Un,  ja  sievietes  zinātu,  cik  daudz  svecītes  ar  eļļu  var  palīdzēt  ar  pirmsmenstruālām  un
hormonālām problēmām, viņas visas tās lietotu, par to man nav šaubu.

Arī  svecītes,  kurās  ir  0,005-0,01  g  eļļas,  ir  lielisks  veids,  kā  uzsākt  ārstēšanu  iesācējiem,
pacienti parasti nepārdzīvo ar svecītēm, kurās ir nelielas eļļas devas, un šķiet, ka viņiem tas ļoti
patīk.Bet,  kā mēs noskaidrojām, svecīšu lietošana bieži ir  daudz strīdīgāka tēma nekā eļļas
lietošana kopumā.

Tomēr realitāte ir tāda, ka hemoroīdi jūs agrāk vai vēlāk noķers, un, kad tas notiks, jūs ar prieku
paņemsiet vienu vai divas kaņepju eļļas svecītes, es varu jums to garantēt.Tā kā atvieglojums ir
tūlītējs,  un ticiet  man, ka tikai  daži cilvēki  ir  pietiekami izturīgi,  lai  šādās situācijās nelietotu
svecītes.Tik daudz par aizspriedumiem pret kaņepēm, hemoroīdi tos var ļoti ātri sakārtot.JB

"Jūs  teicāt,  ka  hormonālās  problēmas...Es  lietoju  Estrogel,  jo  manai  lielajai  operācijai  nav
hormonālu iemeslu.Vai tas tam palīdz?" Elizabete

"Protams...Man ir 55 gadi, un es to lietoju katru dienu. Kristijs
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Barošanas caurules
"Es ārstēju savu māti.Viņai ir rīkles vēzis, un viņa to ir ievadījusi caur barošanas zondi.Nedaudz
sasildiet un sajauciet ar kokosriekstu eļļu!Nekad nav aizsērējusi cauruli! Stīvs

"Es to dodu savam dēlam caur barošanas zondi, kad viņš to nenorīs - es uzleju ļoti karstu ūdeni
uz eļļas krūzē, tad tā izkliedējas, tad pievienoju nedaudz vēsāku ūdeni (ne pārāk daudz), lai
ūdens izplūstu. ne pārāk karsts, tad ielej to mēģenē.Tas ir strādājis diezgan labi, lai gan dažreiz
eļļa nedaudz pārklāj cauruli, bet tā nekad nav bijusi bloķēta.Noslēpums ir to izliet, kamēr tas vēl
ir ļoti silts. Andžela

“Vai kādam ir idejas, kā kādam caur barošanas cauruli iedot kaņepju eļļu?Esmu sajaucis to ar
olīveļļu, lai nebūtu tik biezs, bet joprojām baidos, ka tas neaizsprosto cauruli.Kādas idejas?"
Stīvens

-- Stīven, vienmēr vislabāk ir atrast veidu, kā ievadīt neatšķaidītu eļļu, tas ir labākais veids.Ja
nevarat atrast veidu, varat to sajaukt ar pacienta ēdienu un likt viņam to ēst šādā veidā.Jā, tas
var  aizsprostot  cauruli,  proti,  ja  eļļa  ir  biezas  konsistences.Dažas  eļļas  ir  biezas,  dažas  ir
šķidrākas.Bet, kad jūs tos sasildāt līdz ķermeņa temperatūrai, tiem jābūt pietiekami šķidriem, lai
neaizsprostotu cauruli.

Vēl  viens  veids  ir  dot  to  pacientiem svecītēs  ar  kakao  sviestu.Tomēr,  kad  vien  iespējams,
vislabākais šo zāļu lietošanas veids ir eļļas ēšana.Ir daudz veidu, kā ievadīt eļļu, un tas bieži ir
ļoti  individuāls,  tāpēc  mēģiniet  atrast  veidu,  kas  vislabāk  atbilst  pacientam.Ar  vislabākajiem
vēlējumiem, JB

"Es zinu, ka tas izklausās šausmīgi, bet nedaudz kokakolas caur cauruli, lai to izskalotu pēc
viskozu  vielu  ievadīšanas  vai  vienkārši  notīrītu  koka  tubus,  tas  darbojas  labi.Vecs  RN
gaidīšanas režīms. Elena

Ķirurģija, ķīmija vai eļļa?
"Tu nekad nepaņemtu manas krūtis, ja es varu norīt RSO!!" Hloja

“Pati ideja, ka krūts vēzis ir “riska procents”, ir pilnīgi meli.Patiesībā visiem ir vēža mikroaudzēji
organismā,  arī  manī.Vēzis  nav  slimība,  ar  kuru  jūs  vienkārši  "saņemat"  kā  nejauši  zibens
spērienu.Tas  ir  kaut  kas,  kas  jums  ir  "jāpārvalda"  vai  "novērš"  katru  dienu,  ēdienreizi  pēc
ēdienreizes, izvēloties dzīvesveidu, kas ietver D vitamīna papildināšanu,  uzturu,  superfoods,
dārzeņu sulas un izvairīšanos no vēzi izraisošām ķīmiskām vielām un starojuma. Tātad, kad
ārsts saka, ka jums ir “iespēja” saslimt ar vēzi, viņš ar to norāda, ka jūs nekontrolējat vēzi, un tie
ir klaji meli.Citiem vārdiem sakot, vēzis.

-- Ja jums ir "iespēja" saslimt ar vēzi, vienkārši uzņemiet eļļu.Tas ir daudz veselīgāks un drošāks
risinājums.JB

“Paskatieties uz vēzi vai jebkuru citu nopietnu slimību tā, it kā tas būtu ugunsgrēks.Jo lielāks
ugunsgrēks, jo vairāk spēka jums ir nepieciešams, lai to nodzēstu.Tātad, vai jūs labāk izmantotu
simts  spaiņus  ūdens  (RSO)  vai  glāzi  ūdens  (cita  veida  eļļas),  ja  jūsu  māja  degtu?Vai  arī
vēlaties,  lai  profesionāli  ugunsdzēsēji  nāk  un jums palīdzētu?Tā es  gribētu,  bet  pašreizējie
ugunsdzēsēji, proti, ārsti, pat nedrīkst izmantot ūdeni, lai dzēstu visus šos ugunsgrēkus un viņi
pat nezina, kā to izmantot pēc visiem tiem gadu desmitiem ilgas indoktrinēšanas, smadzeņu
skalošanas un kaņepju nelietošanas. medicīna.

Vai jums ir jēga, ka kāds sūtīja profesionālus ugunsdzēsējus uz lielu pilsētas ugunsgrēku un
neļāva viņiem izmantot  ūdeni,  ti,  visvienkāršāko un tradicionālāko ugunsdzēšanas veidu?Ne
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man.Bet tomēr tieši to pie varas esošie darīja ar to medicīnas sistēmu, kāda mums ir šodien.

Daudz ugunsgrēku,  nav  ūdens,  ti,  daudz papildu  darba ugunsdzēsējiem/ārstiem,  kuri  nevar
veikt  savu darbu vislabākajā  veidā.Tā tam nevajadzētu  būt,  manuprāt.Viņiem vajadzētu būt
vislabākajam aprīkojumam un labākajiem instrumentiem viņu darbam, vai ne?Tā es darītu, ja
būtu viņu vadītājs/valdība.Vai ir kaut kas nepareizs, skatoties uz to šādā veidā?Es tā nedomāju.
JB

"Es ceru, ka jebkurai sievietei, kas to lasa, tas palīdzēs uzzināt, ka jums ir iespējas," sacīja
Džolijas  kundze.
-- Ja Džolijas kundze uzskata, ka dubultā mastektomija ir labākais veids, kā novērst vēzi, tad
ļaujiet man tikai pateikt, ka es tam kategoriski nepiekrītu.Un, ja es būtu viņas vietā, es ēstu eļļu
un  katru  dienu  berzētu  ar  to  aizdomīgām vietām,  tas  ir  daudz  drošāks  variants  nekā  viņa
pārdzīvotais.Un jocīgākais ir tas, ka viņa tik un tā eļļu taisās ēst, jo vajadzēs.

Piemēram, cik datortomogrāfiju viņai bija jāveic pirms un pēc operācijas?Viena CT skenēšana ir
vienāda  vai  var  būt  vienāda  ar  200-500  plaušu  rentgena  stariem,  un starojuma ietekme ir
kumulatīva.Tātad  patiesībā  “profilaktiskā  ķirurģija”,  visticamāk,  viņai  radīs  vēzi,  nevis  to
novērsīs.Nu labi.

Tas ir tas, ko jūs saņemat, kad jums ir pārāk daudz tērēšanas un kad veicat gēnu testu, lai
prognozētu savu nākotni.Tie  krāpnieki  viņai  teica,  ka viņa saslims ar  krūts  vēzi,  tāpēc viņa
"rīkojās" un tagad viņa dzīvos bez krūtīm, viņa par to būs nomākta, viņa visu laiku domās par to,
viņa saslims ar daudzām citām slimībām. to, un viņa, visticamāk, saņemsvēzis kaut kur citur, un
viņa, visticamāk, būs pēc tam, ko ārsti viņai nodarīja, un pēc visām BS, ko viņi viņai teica.

Tiešām labāk ir sēdēt mājās un ēst eļļu un ne par ko neuztraukties.Vai vismaz es tā domāju.Ja
tas nāks, tad nāks, kāpēc uztraukties par kaut ko, kas varētu notikt pēc divdesmit gadiem, un
izgriezt krūtis bez cita iemesla, kā vien vienkārša korupcija un zādzība visaugstākajā līmenī.JB

"Es uzskatu, ka jums ir taisnība par JB!2005. gadā man izņēma labo krūti, ja es būtu zinājusi
par RSO, es nekad nebūtu veikusi šo operāciju.Kā jūs zināt, man tagad ir plaušu vēzis, un es
uzskatu, ka RSO ir vienīgais ceļš. Bonija

“Tik patiess JB, man bija profilaktiska histerektomija pēc krūts vēža 1. stadijas, ko es tagad
nožēloju.Ja es toreiz zinātu par RSO, man nebūtu bijusi operācija vai starojums!Plus starojums
bija protokols!!!!!Man ir tik ļoti TICĪBA RSO, ka esmu atcēlis savu nākamo mamogrāfiju.Es tikšos
ar savu konsultantu pēdējo reizi,  lai  pateiktu viņam, ka esmu beidzis  ar  vēža nozari,  jo  es
uzskatu, ka zinu, kā izārstēt, es uzrakstīšu uz savām slimnīcas piezīmēm RIKA SIMPSONA
FĒNIKSA ASARAS.:) Es nevaru jums pietiekami pateikties par jūsu palīdzību un centību.Mani
vēža ziedojumi tagad tiek novirzīti fēniksa asarām.Es esmu svētīts!!!MIERS, mans draugs.:)”
Tīna

“Ir tik stulbi riskēt ar savu dzīvību ar mastektomiju, lai jums, IESPĒJAMS, nebūtu jāriskē ar savu
dzīvību ar vēzi.Un tad riskējiet iegūt vēzi ar visiem šiem skenēšanas gadījumiem!Cik stulbi jūs
justos, ja pēc visa šī skenēšanas rezultātā jums būtu vēzis plaušās?Vai arī nomira operācijas
komplikācijas laikā?Mastektomija pēc vēža diagnozes, KOPĀ ar kaņepju eļļu, un es nevarētu
spriest, bet to darīt bez vēža ir tikpat liels risks kā saslimt ar vēzi.Vienkārša loģika." Karla

"Diemžēl es redzu, ka sievietes to visu laiku dara kā "profilaktisku līdzekli". Un viņi no tā baidās,
jo uzskata, ka tā ir viņu vienīgā iespēja.Mēs zinām labāk, bet, dievs, cik vēl cilvēkiem ir jācieš no
šīs  sūdīgās  slimības??!!Mūsu  valdības  ir  bezjēdzīgas.Ja  mums  šeit  būtu  brīvi  lietojama
kaņepes, daudzi nebūtu tādā stāvoklī, kādā atrodas šī sieviete.Ļoti skumji un patiesībā padara
mani dusmīgu. ” Gruzija

"Tātad viņa nokāva sevi un nosauca to par preventīvu pasākumu?Tas ir traki...Turklāt ģenētika
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tā nedarbojas.Mums visiem ir visi gēni būtībā visam...Mūsu VIDE ir tā, kas izraisa noteiktu gēnu
aktivizāciju.Kad viņi saka: “tas notiek ģimenē”, tā patiešām liecina par paradumiem, kas tiek
nodoti no paaudzes paaudzē, izraisot tos pašus ģenētiskos izraisītājus.Tas nav tikai ģenētikas
gadījums.To teikt ir pilnīgi neprātīgi...” Alisters

"Ko ārsts var pārliecināt kādu darīt...Klausieties, cilvēki, ģenētiskā skrīnings ir daudz sarežģītāks
nekā "Ak, jums ir šis gēns, tāpēc jums ir 87% iespēja saslimt ar vēzi." Šeit ir vēl viens fakts, ko
lielākā  daļa  nezina:  ikvienam  ir  vēža  šūnas;  vitālas  ķermeņa  uzbūves  saglabāšana  un
apkārtējās vides toksīnu samazināšana ir labākais risinājums, lai saglabātu veselību...Tas šķiet
tik pārspīlēti.Nopietna ārsta/pacienta attiecību ļaunprātīga izmantošana. Džeks

"Nez, vai Breds Pits tagad nogriež savas bumbiņas, lai novērstu sēklinieku vēzi." Maiks

"JB, gribēju padalīties ar jums un Riku.Eļļas tablete, par kuru viņa runā, ir RSO.Es domāju, ka
tas jūs varētu interesēt.Man arī tev ir bildes.To nosūtīja darbinieks un dabisko zāļu lietotājs. Riks

"Labi,  šī  ir  pirmā  reize,  kad  es  to  stāstu  pasaulei,  tāpēc  piedodiet,  ja  es  mazliet  paklīdu.
Es ciešu no smaga endometriozes gadījuma.Tā ir slimība, kad audi, kas parasti izklāj dzemdes
iekšpusi, ko sauc par endometriju, sāk augt ārpus dzemdes.Parasti aptver olnīcas, zarnas un
citus orgānus un audus iegurņa gļotādā.Tāpat kāendometrijs reaģē menstruāciju laikā, tāpat arī
nobīdīts  endometrijs  ārpus  dzemdes.Tas  sabiezē,  sadalās  un  asiņo  ar  katru  menstruāciju
ciklu.Pārvietotie audi nevar izkļūt no ķermeņa, kļūstot iesprostoti.Kas savukārt izraisa apkārtējo
audu kairinājumu un iekaisumu, kas galu galā attīstās rētaudi un saaugumi (nenormāli audi, kas
saista orgānus kopā).

Tas izraisa briesmīgas blakusparādības.Sāpes Kb pastāvīga ikdienas slikta dūša.Dismenoreja,
sāpīgas  menstruācijas,  kas  parasti  var  ilgt  visu  ciklu.Pārmērīga  asiņošana,  neauglība,
nogurums,  slikta  dūša,  aizcietējums  utt.Tagad  mūsdienu  medicīniskā  aprūpe  endometriozei
galvenokārt ir hormoni un stipras pretsāpju zāles.Atkarībā no smaguma pakāpes un ārstēšanas
plāniem ieteicamākā un efektīvākā ārstēšana ir histerektomija.

Man ir tikai 21.Es pastāvīgi cīnos ar ikdienas sāpēm un cerībām par nākamo ģimeni un labu
veselību.Tas  ietekmē  ikdienas  dzīvi  tik  negatīvi,  ka  dažreiz  es  tik  tikko  varu  piecelties  no
gultas.Esmu izmēģinājis  hormonus un daudzas zāles,  kas padara mani  ļoti  slimu.Pagaidām
nekas nav izdevies...līdz apmēram mēnesim.Īpašnieks un radītājs jeb MOTH (zāles zāles) mani
iepazīstināja ar šīm brīnišķīgajām zālēm, ko sauc par “eļļas tabletēm”. Līdz ar uztura maiņu
pagājušajā mēnesī esmu redzējis milzīgus uzlabojumus.Esmu gulējis pilnas 8 stundas, kas man
ir  tabu!Esmu redzējis  milzīgu ievērojamu sāpju samazināšanos,  maz vai  nemaz.Mana slikta
dūša tagad ir pilnībā pazudusi, un atšķirībā no pretsāpju medikamentu iedarbības, ko saņēmu
no saviem ārstiem, es tagad spēju sagremot un ēst bez problēmām. Varu godīgi teikt, ka tik
lieliski neesmu juties kopš 15 gadu vecuma!

“Es labprātāk vienkārši nomirstu no dabīgiem cēloņiem, nekā lai kāds mani uzgrebtu uz tērauda
galda  slimnīcā.Ķirurgiem  ne  vienmēr  ir  100% panākumu līmenis,  mana  draudzene  Mārdija
nomira no histerektomijas, viņa noasiņoja uz operāciju galda. DeYoung

“Rūpes  par  manām  māsām  žultsakmeņiem.Tiklīdz  viņa  sāka  lietot  eļļu,  viņa  pārtrauca
šausmīgos  lēkmes.Nekad  nav  bijusi  cita,  un  viņa  atcēla  operāciju!!!!Arī  mana  veselība  ir
uzrādījusi 180. Kellija

“Pirms  19  mēnešiem  pēc  vēža  audzēja  izņemšanas  resnajā  zarnā  Vēža  klīnika  piezvanīja
izrakstīšanās  dienā.Plānots,  ka  nākamnedēļ  sāksies  ķīmijterapija  un  radiācija  -  standarta
protokols,  ko  viņi  teica.Muļķības  es  teicu!!!Kaņepju  eļļa  būs  mana  standarta  protokola
versija.Viena gada pārbaude pagājušajā mēnesī.ASINIS IR TĪRAS — CT SCAN rezultātus man
diktēja mans ķirurgs. Citāts, Džerij, tava resnā zarna ir nevainojama. Džerijs
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"Sveiki, JB! Man ir neatliekamas medicīniskās palīdzības jautājums.Mans tētis ir kritis, sasitis
galvu un viņam ir izveidojies asins receklis smadzeņu ārējā membrānā, nevis smadzenēs.Viņš ir
izrakstīts  no  slimnīcas  un  ir  pārtraucis  lietot  pretsāpju  līdzekļus,  jo  tie  nepalīdz  pret
galvassāpēm.Ārsti cer, ka asins receklis ar laiku samazināsies, pretējā gadījumā viņi mēģinās
operēt...Viņš  lieto  Coversyl  2,5  mg  asinsspiediena  pazemināšanai,  Flomackstra  -  prostatas
palielināšanai,  un  viņam  ir  arī  stāvoklis,  kad  asinīs  trūkst  trombocītu,  kas  izraisa  zināmas
nozīmes gammofātiju.Viņam ir 80 gadi, un viņš nekad nav mēģinājis RSO.Man tādas ir, lai gan
jau  gadu  stāv  traukā  ledusskapī...Vai  jums  ir  bijusi  pieredze  ar  šāda  veida  trombu
samazināšanu?Vai  būtu  kāds  labums  no  lokālas  lietošanas  uz  galvas  sāpju  zonā,  vai  arī
vislabākais būtu norīšana?Es noteikti iegādāšos jūsu e-grāmatu šodien, bet jebkurš konkrēts
PRIVĀTS padoms būtu ļoti  pateicīgs...Es,  iespējams,  sajaucu RSO ar  kokosriekstu eļļu  vai
olīveļļu,  ko viņš varētu dot  priekšroku,  jo viņš ir  itālis,  lai  to uzņemtu un/vai lietotu lokāli.Es
domāju, ka galvenais, ko es vēlos zināt, ir tas, vai RSO uzņemšana var nelabvēlīgi ietekmēt
asins recekli?Visur ir daudz lietas par audzēju samazināšanu, bet es nevaru atrast nevienu lietu
par asins recekļiem smadzeņu ārējā membrānā???!!!Pls palīdziet. ” Ross

-- Sveiks, Ross, šī ir e-grāmata jums.Eļļa palīdzēs arī ar asins recekli, viegli.Viņam kaņepēm
vajadzēja nonākt sistēmā uzreiz pēc kritiena.Un tagad, jo ātrāk jūs viņu varēsit uzvilktjo lielāka
iespēja gūt panākumus.Es samazinātu zāles uz pusēm, kad jūs sākat lietot eļļu, lai izvairītos no
nevēlamām  blakusparādībām,  un  pēc  tam,  kā  jūs  sakāt,  iekšēji  un  lokāli.Lieliski  noderētu
svecītes ar eļļu – svecītes ir lieliski piemērotas plaušu un smadzeņu slimībām. JB

“Es  sajaucu  apmēram  pusi  unces  ar  60  ml  olīveļļas  (nezinu,  cik  kvalitatīva  tā  bija,  ko
pagatavoju).Devos tur, viņš izskatījās kā nāve sasildījusi (viņš ļāva man tikai lokāli uzklāt uz viņa
galvas).Es  pārbaudīju  0,5  ml  pipetē,  un  es  joprojām  strādāju,  taču  esmu  mazs  svars.Es
uzsmērēju viņam uz galvas vismaz divreiz vairāk.Pēc pusstundas viņš secināja, ka tas viss ir
iedziļinājies un noslaucīja  galvu ar  dvieli....Mēs ēdām manis  atnesto kūpinātu  lasi,  pēc  tam
izgāju pēc maizes un piena un atgriezos, lai dzirdētu, kā viņš čivināt pa telefonu kopā ar citiem
bērniem, kuri acīmredzot bija priecīgi dzirdēt, ka viņš atgriežas savā ierastajā esībā.Yadayada,
paldies par jūsu darbu, puiši!...Ross

"Es esmu 4x vēža izdzīvojušais, mana pēdējā diagnoze bija Agresīvs invazīvs 4. stadijas krūts
vēzis, tāpēc 2014. gada februārī man tika veikta dubultā mastektomija. Šoreiz esmu atteicies no
ķīmijterapijas un radiācijas un izmantoju THC un CBS eļļas, lai sevi izārstētu. Man ir remisija jau
2 gadus. Jā, mīļā, tas darbojas. Ja jums ir kādi jautājumi, rakstiet man PM. Es domāju, ka varu
jums palīdzēt. Esmu 3x izgājusi staru un ķīmijterapiju, un šoreiz es no tās atteicos un izmantoju
savas alternatīvās metodes. Šoreiz man ir bijusi vislabākā dzīves kvalitāte. Nav slims un visu
laiku slikta dūša. Manu sāpju līmeni kontrolē ar THC un CBD eļļām un koncentrātiem. Šoreiz ne
farmācija. Nav opioīdu. Paldies Dievam." Tīna

“Es  mazliet  atpakaļ  satiku  kādu  kungu,  viņš  man  teica,  ka  ir  īpašu  projektu  direktors,
septiņdesmito gadu sākumā strādājis valdībā.Viņš man teica, ka viņi toreiz pētīja medicīnisko
kaņepju eļļu, un viņi to atmeta.KĀPĒC?Jo tas STRĀDĀJA!!Jā, viņš teica: "Tās varas zina, ka
dzīvošanai  nav naudas,  ir  tikai  mirst."  Kā mēs visi  zinām, mūsu valstī  un ASV politiķiem ir
investīcijas ķīmijas laboratorijās un zāļu uzņēmumos.Nu,  pēc ilgām diskusijām viņš man arī
pastāstīja, ka viņš un visa viņa komanda kopš tā laika ir lietojuši ārstniecisko kaņepju eļļu, un šis
lieliskais kungs izskatās pēc sešdesmitajiem gadiem, nu, patiesībā viņš ir septiņdesmito gadu
beigās un izskatās lieliski. !!Arī pārējie viņa komandas biedri joprojām visi dzīvo, tagad ir par ko
padomāt!!Un hei, vai jūs arī zinājāt, ka vecākajai dzīvajai būtnei uz mūsu planētas ir 131 gads,
viņš visu mūžu lietojis ārstniecisko kaņepju eļļu un joprojām katru dienu strādā un strādā savā
saimniecībā... Mūs nodod cilvēki, kuriem mums vajadzētu uzticēties! !” Braiens
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PMS, menopauze
“Šī  ir  viena  lieta,  kurai  kaņepes  un  jo  īpaši  kaņepju  eļļa  ir  vislabākā,  bet  ne.Jūs  vienkārši
neatradīsit neko, kas varētu vai palīdzētu labāk par kaņepēm.Tas palīdzēs atjaunot hormonālo
līdzsvaru  un  novērst  agresiju,  garastāvokļa  svārstības  utt.Tas  arī  palīdzēs  mazināt
pirmsmenstruālās sāpes un krampjus, nemierīgas sajūtas, trauksmi utt.

Ja es redzētu, ka sieviete sāk dīvaini uzvesties ar PMS saistītās hormonālās nelīdzsvarotības
dēļ viņas ķermenī, es viņai nekavējoties dotu kaņepes visos pieejamos veidos vai formās.Es
neredzu iemeslu, kāpēc kādam būtu jācieš bezjēdzīgi.Nemaz nerunājot par to, ka, ciešot, cieš
visi  apkārtējie,  to  var  apstiprināt  ikviens,  kam  ir  nācies  saskarties  ar  sievieti  pirms
menstruācijas.Es liktu viņai ēst eļļu, lietot to svecītēm, un es neatstātu novārtā lokālu lietošanu
uz  vēdera  un  muguras.Viņai  tas  patiks,  jo  tas  noņems sāpes  un  uzlabos  viņas  ādu  šajās
daļās.Es arī kopā ar viņu uzpīpēju eļļu, lai viņa zinātu, ka nav viena un ka kādam tas rūp.Ar
kaņepēm menstruācijām nav jābūt nomāktai un nepatīkamai pieredzei visiem iesaistītajiem.JB”

"Kaņepju eļļa ir manas zāles pret menopauzi un manas profilaktiskas zāles pret olnīcu vēzi,
kuras  dēļ  mana  māte  1985.Ja  es  būtu  zinājusi  tikai  par  eļļu,  mana  mamma  mani  būtu
redzējusiizaug  un  dzemdē bērnus!Tas  izārstēja  manus  menopauzes  simptomus.Strādāja  48
stundu laikā!Es varu dzīvot vēlreiz!Es dalos ar šo informāciju visur, kur vien varu.Ārstniecības
līdzeklim ir jābūt pieejamam ikvienam!Paldies Rikam par ziņu izplatīšanu un cilvēku veselību!
Shelagh

"Es esmu zaudējis 50 mārciņas, jo tas ietekmē manu hormonu darbību — es to jūtu uzreiz —
vairs nav karstuma zibšņu, kas parasti ilgst visu dienu un nakti.Kad saslimu 37 gadu vecumā,
man arī iestājās tūlītēja menopauze, un slimība sajaucas ar visiem hormoniem.Esmu ticīgs, jo
kopš saslimšanas esmu pieņēmies svarā par 100 mārciņām un, tikai nedaudz lietojot,  esmu
zaudējis 50 mārciņas. Džoanna

“Es jau labu laiku sekoju Rika lapai, un, pateicoties tur iegūtajai informācijai, mana astma un
ĻOTI STIPRĀS nakts svīšana un karstuma viļņi  ļoti  sarežģītas menopauzes dēļ tagad vairs
nepastāv.Tā turpināt." Lize

"Man  ir  vēzis  un  miega  apnoja.Es  ne  tikai  lieliski  guļu,  bet  arī  nepamostos  no  karstuma
viļņiem.Tā ir svētība.” Stefānija

"Vai kāds cits ir ziņojis, ka eļļa patiešām ir piemērota menopauzes simptomu mazināšanai?Mani
karstuma viļņi un nakts svīšana gandrīz pilnībā izzuda, kad es lietoju eļļu. Gill

J.Sasodīts,  JB...  viņai  gāja  lieliski,  LĪDZ  antiestrogēnu  injekcijām.Viņi  padara  viņu  nāvējoši
slimu.
A.Pārsteigums,  pārsteigums,  Valērija.“Turieties  tālāk  no  ārstiem”  diemžēl  šobrīd  ir  spēles
noteikums.Mēs to nesakām aiz prieka, tā ir  realitāte.Pacienti  parasti labi izturas ar eļļu,  līdz
iejaucas  medicīnas  eksperti  un  sajauc  to  ar  dažiem  nevajadzīgiem  ļoti  alternatīviem  un
eksperimentāliem ķīmiskiem medikamentiem.Tāpēc, kamēr ārsti nav iemācījušies pareizi lietot
šīs zāles, patiešām visdrošāk ir turēties tālāk no viņiem (protams, ja apstākļi to atļauj).Viņai nav
vajadzīgi šāvieni, viņai pēc iespējas ātrāk ir jāuzņem tik daudz eļļas, cik viņa var, lai novērstu
iepriekšējās  medicīniskās  ārstēšanas  radītos  bojājumus  un  kontrolētu  savu  stāvokli.Ja  eļļa
nepalīdz, maz ticams, ka kaut kas cits varētu palīdzēt.JB

Ķermeņa svara regulēšana
“Kaņepju eļļa regulē ķermeņa svaru un noteikti  novedīs pie veselīga svara!Tas arī  liek jums
nemaz tik ļoti  alkst  neveselīgas pārtikas.Tās patiešām ir  pārsteidzošas zāles.Šīs ir  vienīgās
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ĪSTĀS svara zaudēšanas zāles. Riks

"Arī es zaudēju svaru --- man jāiet pirkt jostu.:) Uzkāpu uz svariem un tagad man ir 139# -- tādu
svaru neesmu redzējis kopš vidusskolas.Esmu pārsteigts,  un joprojām cilvēki man saka, cik
manāms ir svara zudums, tas jūtas lieliski.Man arī gandrīz nav ēstgribas, un ir dīvaini, kad es
jūtu  vēlmi  nodot  kādu  treknu  saldumu,  ko  es  parasti  nekad  agrāk  nezaudētu.Dīvaini.Nano
sekundi es uztraucos, ka lietoju pārāk daudz eļļas vai kaut ko citu, bet ātri sapratu, ka tā ir mana
ķermeņa atveseļošanās... izlaižu to, kas tur nenonāk, un jo vairāk es mainu savu uzturu uz
bioloģisko,  jo  veselīgāks  tas kļūst.Bez diētām,  bez pārmērīgas vingrošanas,  tikai  izjādes ar
zirgiem, dārzkopība un būt mammai.Es domāju, ka tā ir dabiska RSO blakusparādība.:)” Virši

"Es  lietoju  eļļu  2  mēnešus,  un  es  arī  novēroju  svara  zudumu...Pilnīgi  bez  recepšu
medikamentiem...Pārtraucu  lietot  asinsspiediena  tabletes...tikko  izmērīju  asinsspiedienu  (2
mēnešu laikā kopš eļļas lietošanas nav lietotas tabletes)...rezultāti 124/80 sēdus pulss 79...AK
MANS DIEVS...tas ir  vienkārši super!!!Asins darbs drīzumā tiks veikts, un tad es ziņošu par
perfektajiem skaitļiem, lai VISI to redzētu… Paldies RS, mans ZAĻAIS eņģelis. Sūzena

“Labs darbs Sūzena!!Es katru dienu ēdu kaņepes jau vairāk nekā gadu, un manas militārās
karjeras  laikā  saglabāt  savu  svaru  vidusskolā  nekad  nebija  tik  viegli,  kad  lietoju  recepšu
medikamentus!Patīk, cik daudz vieglāk ir arī ar kaņepēm!!!” Tammijs

“Es  ievēroju,  ka  pēc  eļļas  izsmēķēšanas  mans  cukura  līmenis  asinīs  patiešām  strauji
pazeminās.Un  es  smēķēju  vairāk  eļļas  nekā  pumpuru,  un  esmu  zaudējis  svaru,  un  mana
gremošanas sistēma ir patiešām nomierinājusies. Mišela

"Es jau kādu laiku lietoju eļļu.Tas patiešām palīdz uzturēt normālu cukura līmeni asinīs, bet man
ir problēma.Mans jaunais sāpju novēršanas ārsts veica urīnu, un rezultāts bija pozitīvs.Esmu
viņai teicis, ka lietoju to, lai man nebūtu jālieto insulīns.Viņa teica, ka, ja man turpināsies pozitīvs
tests, viņa man pārtrauks citas pretsāpju zāles.Tagad esmu zaudējis 40 mārciņas, un mans
cukura līmenis asinīs tagad ir normāls, un es jūtos lieliski.Ja viņi pārtrauks manas zāles, es
pieņemšos  svarā,  jo  mana  mugura  un  ceļgali  deģenerējas  un  es  nevaru  vingrot.Tagad  es
dzīvoju Oregonā, kur ambulances dēļ eļļu ir vieglāk iegūt.Es nezinu, ko teikt savam ārstam.Es
esmu bijis priekšā ar viņiem.VA atsakās no manām zālēm un nevēlas tikt galā ar mums, kas
visu laiku cieš no reālas deģenerējošas sāpes.Kāda nekārtība." Mišela

"Mans chiropractor, tagad dzird mani par RSO.Tagad, kad 5 mēnešu laikā bez fiziskas slodzes
esmu zaudējusi 65 mārciņas, beidziet sevi lietot ar insulīnu, bet tagad manas tabletes ir 1/2 no
daudzuma.Drīzumā atmetīsim arī tos.Viņa sirds atvērās, kad es viņam pastāstīju par Riku un
viņa stāstu.Viņš jautāja pēc citiem saviem pacientiem, mīļais  vīrietis,  kāds viņš ir,  es viņam
atgādināju, ka esmu pieminējis viņam RSO, viņa dēļ!lol Viņam tas patika, tā ty ty ty, tā turpināt,
mēs visi!” Deivs

“Es esmu ēdis kaņepju eļļu,  lai  zaudētu svaru, kā arī  sekotu savam uzturam un regulāriem
vingrinājumiem.Līdz šim 8 nedēļu laikā esmu zaudējis 8 mārciņas.vai tas ir iespaidīgi?Es vēl
neesmu  pārliecināts,  bet  es  jums  paziņošu.Esmu  apņēmies  to  darīt  katru  dienu  6
mēnešus.Esmu ievērojis, ka gandrīz nekad neesmu izsalcis un man nav vēlēšanās (izņemot
labu  šokolādi)  pēc  saldumiem,  un,  ēdot  kaut  ko  saldu,  varu  apēst  tikai  nelielu
daudzumu.Paldies, ka ievietojāt šo.Es vēlētos redzēt, vai citi gūst labumu no eļļas šādā veidā?
Robins

"Sveicināti JB.Cerams, ka šis ziņojums atklās, ka jums klājas labi.Tikko izdomāju, ka padalītos
pieredzē  ar  kaņepju  eļļu  kā  ikdienas  uztura  bagātinātāju.Pirms  uzzināju  par  kaņepju  eļļas
ieguvumiem un to, ko tā var nodarīt cilvēka ķermenim, izmantojot Riku Simpsonu un jūs, es
saskāros ar dažām medicīniskām problēmām, kas man jau ir.

Es  ciešu  no  hroniskām sāpēm no  smagas  OA,  ko  izraisījis  mežizstrādes  negadījums,  kas
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izpostīja manu labo ceļgalu.Šīs traumas dēļ es vairs nevarēju strādāt pilnu slodzi.Es arī ciešu
no OA sāpēm labajā  plecā,  rokā un plaukstā  no brahiālā  pinuma uz  labo plecu,  kas  gadu
izraisīja labās rokas paralīzi.Man bija tirpšana pirkstu galos, kā arī iekaisums un pietūkums abās
apakšstilbos.Mans  ārsts  bija  mani  brīdinājis  6  mēnešus  pirms  pirkstu  tirpšanas,  ka,  ja  es
nemainīšu savu dzīvesveidu, es būšu ceļā uz diabētu.

Tajā  laikā  es  svēru  260  mārciņas.Es  arī  zaudēju  ožu  un  garšu.Tās  visas  bija  diabēta
pazīmes.Ārsts teica pēc cukura līmeņa noteikšanas asinīs, ka no 1-10 esmu labi ceļā @ 6,5.Es
sāku  lietot  eļļu  apmēram  pirms  6  mēnešiem.Rīsu  kodols  no  rīta  un  vēlreiz  pirms
gulētiešanas.Tagad  es  sveru  203  mārciņas,  pirkstu  galos  nav  tirpšanas,  mana  oža  ir
atgriezusies un es atkal varu sajust lietas.Manu apakšstilbu un pēdu pietūkums un iekaisums,
kā arī OA izraisītās sāpes ir pazudušas.Liels paldies, ka izplatījāt patiesību par šo dziedniecisko
augu pārējai cilvēcei.Jūs un Riks esat īsts Dieva dāvana tiem no mums, kuriem tā ir vajadzīga.

Ak!Mana meita gatavo to,  ko mūsu mājsaimniecībā sauc par eļļas bumbiņām (devu sarullē
mazā maizes gabalā), mums beidzās eļļas bumbiņas.Es biju pārāk slinks, lai pagatavotu pats,
un muļķīgi pārtraucu lietot devu apmēram nedēļu.Es atgriezos līdz 217 mārciņām.Kad es atsāku
lietot eļļu, mans svars samazinājās līdz 203 mārciņām un turpina kristies.Mans augums ir 5'8
collas, tāpēc es drīz uzzināšu, vai tas atgriezīs manu svaru pirms laulības 175 mārciņām.Esmu
tik sajūsmā.Gūta mācība.Nekad nepārtrauciet eļļas lietošanu.Dzīve ir laba!Liels paldies." Rons

"Mans dēls Krona slimību ārstēšanai izmanto Simpson eļļu, bet es dzirdēju, ka tā var palīdzēt
zaudēt  svaru.Ja  jā,  kā?”  Kristāla
-- Jā, var, ēdiet eļļu un jūs zaudēsiet svaru, ja jums ir liekais svars, un pieņemsiet svarā, ja jums
ir nepietiekams svars.Nejautājiet man, kāpēc, nejautājiet man, kā tas ir iespējams, es nezinu
atbildi.Tā vienkārši  notiek.Es pats zaudēju 50 kilogramus, izmantojot  eļļu,  un,  ticiet  man, es
centos  visu  iespējamo,  lai  Riku  atspēkotu.Bet  man neizdevās,  un eļļa  atjaunoja  arī  manus
muskuļus.Tas bija dīvaini un grūti noticēt, es atzīstu.Bet man nav nekas pretī, ka es zaudēju
visu šo svaru bez sviedru lāses un bez fiziskas slodzes.Patiesībā tas bija diezgan patīkami, un
man  nebija  iebildumu  par  labu  miegu,  kas  bija  vienīgais  ievērojamais  eļļas  lietošanas
blakusefekts.JB

"Ei, Rik, es tiešām gribēju pateikties tev par manas dzīvības izglābšanu.Man ir 17 gadi no Deli,
Indijas.Man  tiešām  bija  liekais  svars.Kopš  pagājušā  gada  maija,  kad  sāku  lietot  RSO,  10
mēnešu laikā esmu zaudējis 40 kg (88 mārciņas).Mans brālis arī zaudēja 23 kg, un mana māte
kopš tā laika zaudēja 15 kg, un tas ir tāpēc, ka es ēdu daudz vairāk eļļas nekā viņi, jo man no
tās nemaz negaršo, pat ja patērēju ne gramu.

Tātad, jo vairāk un ātrāk ēdat eļļu, jo ātrāki un labāki rezultāti.Es ļoti vēlos, lai visi zinātu, ka tā
var izārstēt vienu no lielākajām slimībām visā pasaulē – aptaukošanos.

Paldies JB, ka sniedza mums informāciju katru reizi, kad tā bija nepieciešama.Jūs abi esat mani
varoņi, un es nevaru jums pietiekami pateikties. Šobhits un Šašanks

Trauksme, paranoja

“Piemērs tam, kā godīgs, bet maldīgs padoms var kaitēt: kāds sūdzējās par augstu, un viņam
lika lietot CITICOLINE. Tas ir labi, izņemot gadījumus, kad CITICOLINE ir ASINS ATŠĶIDĪTĀJS,
un persona, kurai tika sniegts padoms, bija tāda, kas nepanes asins šķidrinātāju. Persona, kas
sniedza padomu, domāja labu, taču neatklāja šo svarīgo informāciju. Es zinu, ka ir daudzi labi
domājoši cilvēki, kuri vēlas palīdzēt, taču, LŪDZU, ESIET UZMANĪGI, sniedzot informāciju, kas
var ietekmēt gan dzīvību, gan nāvi. Starp citu, vienkāršākais veids, kā samazināt augstu līmeni,
ir iebāzt mutē dažus piparu graudiņus... droši, lēti un efektīvi. Gerijs
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“Lieliski zināt par citikolīnu, jo es lietoju arī varfarīnu. Tāpat kā kurkuma, kas arī šķidrina jūsu
asinis. Rendijs

"Citoholīns izraisa/palīdz metastātiskajām šūnām attīstīt  savu asins piegādi. Nav tik labi pret
vēzi. ” Džims

“Vakar sieviete sāka lietot zāles.Šis ir viņas ziņojums no pirmās dienas.Vienkārši pārsteidzoši!
Šeit ir mans pirmās dienas ziņojums:

Vakar no rīta pamodos ar ekzēmu uz lūpas un uzliku uz tās eļļu.Dzeltēšana apstājās apmēram
10 minūtēs.Sāpes pazuda 30 minūtēs.Pietūkums tika samazināts dažu stundu laikā.Pūsliņas uz
manas lūpas šodien ir pazudušas apmēram puse — parasti ir nepieciešamas 2 nedēļas, līdz tās
sadzīst.Elpoju tvaikus no eļļas uz manas lūpas.Ievēroju, ka sāpes, kas jau vairākas nedēļas ir
bijušas manā labajā sinusā, ir beigušās.Un mans deguns pārstāja tecēt.Kopš vakardienas esmu
šķaudījis tikai vienu reizi.Pamanīju, ka mans nogurums nebija tik dziļš kā parasti.Pamanīju, ka
jutos atslābināts un ka satrauktā mala bija pazudusi.

Vakarā pamanīju samazinātas ķermeņa sāpes - parasti līdz vakaram man ir tik stipras ķermeņa
sāpes,  ka  nevaru  mierīgi  nosēdēt  (potītes  nervu  un  muskuļu  sāpes,
ceļu/plecu/elkoņu/plaukstu/īkšķu sāpes ievērojami samazinājušās).Arī ar katru devu es iegūstu
ļoti vieglu mirdzumu.Man nav grūtību strādāt vai koncentrēties, un es nevilcinos braukt.Man ir
ļoti  skaidrs, lai  gan šorīt  aizmirsu iedzert  Citicoline.Es uzleju apmēram pusi graudu eļļas uz
Craisen un pieņemu to tādā veidā.

“Kaņepju eļļu sāku lietot 2012. gada decembrī kā vispārēju toniku.Es cietu no 2. tipadiabēts tajā
laikā.Mans cukura līmenis asinīs bija 300, kur 100 ir normāli.Man tika ievadīts metformīns, kas
izraisīja sliktu dūšu katru reizi, kad to lietoju.Es lūdzu, lai mani pāriet uz citām diabēta zālēm, un
man tika izņemts Metformin un uzlikts Januvia.Mans cukura līmenis asinīs, lietojot tikai zāles,
saprātīgi samazinājās.Mani skaitļi lielāko dienas daļu bija 100 robežās.Kad es pievienoju eļļu
savam režīmam, mani skaitļi atgriezās tikai nedaudz virs normas.Tad tika atklāts, ka Januvia
izraisīja  aizkuņģa  dziedzera  vēzi.Es  gribēju  pārtraukt  šo  zāļu  lietošanu  un  palūdzu  savam
ārstam atgriezties pie metformīna.Viņš piekrita.Protams, lietojot Metformīnu, man bija slikti katru
reizi, kad to lietoju.

Pierast  pie  eļļas  man  bija  diezgan  liels  pārbaudījums.Es  ienīdu  to,  ko  man  deva
marihuāna.Pirms eļļas lietošanas es nebiju lietojis marihuānu vairāk nekā 35 gadus.Es sāku eļļu
ar pilienu adatas galviņas lielumā un pat tas bija par daudz.Pēc Corrie Yelland ieteikuma es
sāku lietot Citicoline, lai mazinātu eļļas ietekmi.Tas darbojās labi, un es gāju pa šo ceļu vairāk
nekā gadu.2013. gada maijā  man steidzami tika veikta neatliekamā žultspūšļa operācija.Biju
slimnīcā 5 dienas bez eļļas.Toreiz atklājās, ka man ir maz magnija.Slimnīcā viņi man sāka lietot
papildu magniju.Kad es atgriezos mājās, es sāku atgriezties pie eļļas.Man par pārsteigumu pēc
nedēļas ilgas magnija uztura bagātinātāju lietošanas es piedzīvoju ļoti patīkamu eļļas efektu.Tā
joprojām ir bijusi mana pieredze.Es varēju pārtraukt lietot Citicoline, lai mazinātu augstu.Pēc
tam es varēju palielināt savu eļļas devu līdz 1 graudam dienā.Man sāka ļoti pazemināt cukura
līmeni asinīs.Es izņēmu metformīnu no ikdienas režīma.

Kopš palielināju eļļas devu līdz 1 rīsu graudam dienā, mans cukurs ir pilnīgi normāls.Mans a1c
ir  samazinājies  līdz  6,1  no  7,2  gadā  un  pirms  1/2.Mans  MDir  pārsteigts,  tāpat  kā  mans
farmaceits.Es nevaru viņiem pastāstīt  par savu panākumu iemeslu,  jo  es dzīvoju valstī,  kur
nafta ir nelegāla.Interesanta piezīme šim stāstam ir tāda, ka, kad es steidzos uz operāciju, es
lūdzu  runāt  ar  anesteziologu  privāti.Es  baidījos,  ka  eļļa  neļaus  man  veikt  drošu
procedūru.Anesteziologs bija pilnīgi neuztraucies, ka es lietoju eļļu, un teica, ka tas atvieglos
manu operāciju, jo mani asinsvadi būs paplašināti un elpošana būs vieglāka, kamēr es būšu
zem tā.Caur šo visu Āmans ir bijis man blakus.Viņam ne vienmēr ir man vajadzīgās atbildes,
bet viņš ir licis man jautāt un uzticēties savam ķermenim un savai intuīcijai.Man tas neklājas

- 138 -



viegli, bet mēs beidzot esam nonākuši pie lieliem panākumiem, kur manu 2. tipa cukura diabētu
veiksmīgi ārstē tikai ar eļļu.Tagad ir 2014. gada maijs.Ar cieņu, Alise”

“Belns, es pat mazgājos kaņepju eļļā,  kas uzlieta ar citām eļļām.Kurš gan būtu domājis,  ka
vanna palīdz pret sāpēm un trauksmi.Lol.” Tonija

"Es to lietoju jau 13 dienas, un mana depresija ir pazudusi, vairs nespiežot nervu sāpes, man ir
izveidojies normāls miega cikls, un man nav dusmu, depresijas, trauksmes vai manas Irākas
PTSD seku sajūtas.Mērķis ir saistīts ar caurumiem manās plaušās no fosfora izgarojumiem no
sprādziena Irākā un toksisko daļiņu ieelpošanas un arī vēža no noplicinātā urāna, kuram es biju
pakļauts.Trīs gadus pēc Irākas man sāka attīstīties bazālo šūnu karcinoma. Jeremija

"Paldies!Esmu pagatavojis vairākas eļļas partijas ar draugiem un rokas šļirces izsniedzis citiem
draugiem.Es  ļoti  jūtu  atšķirību!Mans  PTSD ir  mazinājies,  sāpes  ir  mazinājušās,  un  manas
locītavas jūtas tā, it kā tās būtu saņēmušas WD-40 strūklu.Kad nemiers uzbrūk, es uzsmēķēju
nedaudz  eļļas,  un  tas  ir  pagājis.Citādi  es  devu  devu  trīs  reizes  dienā  apmēram  trīs
nedēļas.Šajās trīs nedēļās esmu staigājis vairāk nekā pēdējos trīs gados!Mana mīlestība un
apbrīns  jums  visiem  Fīniksas  asarās!Jums,  Simpsona  kungs,  pateicība  par  visu  atlikušo
mūžu.Es zinu, ka tagad varu to izbaudīt, nevis atrasties slimnīcas gultā. Freds

"Sāpes ir mazinājušās, un manas locītavas jūtas tā, it kā tās būtu saņēmušas WD-40 strūklu?
Neapstrādāta kokosriekstu eļļa ir drošāka. ”Hunter

“RSO  griešanai  izmantoju  neapstrādātu  organisko  kokosriekstu  eļļu.Tas  nodrošina  labāku
uzsūkšanās ātrumu,  kā arī  neļauj  eļļai  pielipt  visam, ieskaitot  zobus.Es to izmantoju arī,  lai
izvadītu toksīnus, 20 minūtes velkot ap muti ēdamkaroti un izspļaujot miskastē. Freds

"Es biju savā dzīves posmā, kad mana veselība bija šausmīga, un man bija daudz sāpju.Man
bija pašnāvība, jo dzīve bija tik nomācoša.Tad es uzdūros "Bēgt no ārstēšanas”. Kopš tā laika
mana dzīve ir  ievērojami  uzlabojusies,  izmantojot  iegūto  informāciju.Mana veselība tagad ir
lieliska,  un es esmu daudz optimistiskāks,  jo  zinu,  ka kaņepes pasargās manu ķermeni  no
kaitējuma.Kopš tā laika man nav bijušas domas par pašnāvību, un dzīve kļūst arvien labāka, jo
es uzzinu vairāk par kaņepju eļļas dažādajām ārstnieciskajām īpašībām. Pēteris

"Nereāli, kā mana trauksme tiek kontrolēta...Man bija hronisks stāvoklis... Jūtieties normāli, ja
normāls ir laimīgs un daudz vairāk dzīvo... Paldies, Rik. Draugs

Depresija

"Man  ir  posttraumatiskā  stresa  traucējumi,  un  kaņepes  palīdz  man  atpūsties,  ēst,  gulēt,
koncentrēties, koncentrēties.Es vairs neesmu klīniski nomākta...utt...Es lietoju antidepresantus,
garastāvokļa  stabilizatorus,  garastāvokļa  uzlabotājus,  miega  zāles...ko  es  viņiem
neklaucu...Man vienkārši nepatīk blakusparādības...un man tās vairs nav vajadzīgas kaņepju
dēļ...Es patiesi lūdzu, lai cilvēki izglītotos par DIEVA doto AUGU, kaņepēm... no daudzajiem
lietojumiem un ārstnieciskajiem brīnumiem, kas tai piemīt...tikai sakot...” Al

"Šīs patiešām ir pārsteidzošas zāles.Es ieliku savu devu kapsulā, lai to norīt.Palīdz ar sāpēm un
PTSD simptomiem.Es  zinu  diezgan  daudzus  pacientus,  kuriem  tas  ir  izdevīgi  arī  krampju,
Krona, abstinences simptomu utt.Dažas aptiekas to nēsā. Ceru

"Es nevaru runāt citu vārdā, bet man tas ir bipolāru traucējumu, tardīvās diskinēzijas, tardīvās
distonijas,  smagas  depresijas,  hronisku  sāpju,  PTSS,  bēdu  un  trauksmes  simptomu
pārvarēšana.Kopš septembra esmu brīvs no indēm (farmaceitikas), dziedēšu un jūtos lieliski.Šis
ir brīnumlīdzeklis.Mans suns ir gandrīz bez vēža bez eļļas un aktuāliem līdzekļiem.Šo augu ir
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radījis Dievs, lai glābtu vidi, dzīvības un ekonomiku.Sabiedrība ir jāinformē." Ketija

"Es tikai gribu pateikt paldies, Rik. Visus 50 gadus cietu no depresijas, jau 8 dienas lietoju eļļu
un jūtos kā no jauna piedzimusi. Liels tev paldies!" iesūdzēt

Multiplā skleroze (MS)
"Tikai ātrs atjauninājums, Džindrih...Sieva [59] lieto vienu eļļas rīsu graudu lieluma devu dienā,
lai  veicinātu  miegu  un  vispārējo  veselību,  un  viņa  ir  zaudējusi  svaru,  līdz  stabilizējās  līdz
30 mārciņām.Viņai ir brīnišķīga pieredze, izmantojot eļļu, tāpat kā es.Gan matemātikas prasmju,
gan teorijas pārdomu zudums ar MS daudzos gadījumos ir mainījies, un es atkal nodarbojos ar
galveno matemātiku savā galvā kā jaunākā vecumā.Šajā pirmajā lietošanas gadā mēs esam
gan tiekušies pēc galvenajiem dzīves mērķiem, gan tos sasnieguši.Paldies Rikam un tev, mans
draugs.Ak, un Betija, zelta retrīveram joprojām klājas labāk nekā jebkad agrāk, viņš ir vesels, un
veterinārārsti joprojām ir pilnīgi noraidoši. Atzīmēt

"Mans labs draugs, vecāka gadagājuma cilvēks ar MS lieto marihuānu, lai atvieglotu MS.Viņa
zvēr pie tā. ” Rons

“Kāds mans vecāks draugs darbā stāstīja par to, ka viņa sievai ir MS un cik tas bija slikti.Viņš tik
tikko varēja viņai pieskarties, un viņai vienmēr bija sāpes.Es viņam pastāstīju par eļļu, jo nekas
cits nedarbojās, ko viņi  bija mēģinājuši.Viņi  to izmēģināja,  un tas darbojas!Viņa jūtas daudz
labāk un varpatiesībā jūt viņas pēdas (agrāk viņa nevarēja), tagad viņa var pateikt, vai grīda ir
silta vai nē, un tās ir ļoti piesātinātas.Hei, turpinās nelegāli pirkt naftu, līdz tā tiks legalizēta, jo tā
darbojas.Nekas cits neārstē MS, viņi  bija gandrīz padevušies...Kaņepju eļļa ir  devusi viņiem
jaunu skatījumu uz dzīvi un daudz cerību viņu nākotnei kopā.Es turpināšu izplatīt ziņu par šo
medicīnas brīnumu!Paldies Rikam, es nevienam nebūtu sniedzis šo informāciju, ja ne Fīniksa
asaras. (no Ontario)

"Labrīt,  Rik,  es  sekoju  jums Facebook.Esmu no jums tik  daudz uzzinājis  un novērtēju jūsu
smago  darbu  un  centību.Mans  iemesls,  kāpēc  es  domāju  par  marihuānu  medicīniskai
lietošanai,  bija  tikai  mans  stāvoklis,  multiplā  skleroze.Taču,  ņemot  vērā  pētījumus  par
ieguvumiem citām slimībām, tostarp MS un vēzim, esmu nolēmis, ka, ja es nedaru savu daļu
citu  informēšanā,  es  nedaru  savu  daļu  pilnībā.Es  ceru,  ka  būšu  noderīgs  advokāts,  lai
pārliecinātu Arkanzasas iedzīvotājus nākamajās vēlēšanās 2014. gadā balsot par marihuānas
medicīnisko izvēli.Šogad mēs bijām tik ļoti tuvu.Paldies vēlreiz.Ar cieņu, Nensija”

"Mēs esam redzējuši, ka mūsu Simpson eļļas un lokālo svēto eļļu versija dziedē gandrīz visu,
sākot ar MS pacientu, ādas psoriāzi,  vēža slimniekiem un pat palīdz insulta pacientam sākt
runāt vairākus vārdus un teikumus, ko viņa nebija teikusi kopš insults!Paldies par visu, ko esat
paveicis!”  -- Paldies, Maikl,  bet man nekad nepatīk redzēt, ka kāds veido “savu versiju” par
RSO.Lūdzu, cik vien iespējams, ievērojiet norādījumus.Kā vienmēr, uz spēles var būt likta kāda
cilvēka dzīvība, un jūs vienmēr vēlaties nodrošināt pacientus ar visspēcīgāko šo zāļu formu, kad
vien iespējams.JB

"Ir visu veidu pierādījumi un pierādījumi, izpētiet tos.Es pazīstu cilvēku ar MS, viņam tas ir bijis
gadiem ilgi.Viņš  to  apstrādā ar  eļļu,  viņš  var  staigāt  un funkcionēt  tikpat  labi  kā  es.Tad es
pazīstu  putekšņlapu  ar  MS,  viņš  dara  visu,  ko  ārsts  un  mūsdienu  medicīna liek.Un viņš  ir
ratiņkrēslā, un viņa ķermenis izslēdzas. Džefs

"Man arī ir MS, un es pārtraucu lietot savus 13 skriptus.108 tabletes nedēļā un 3 injekcijas...Un
tagad es lietoju tikai kaņepes. Džons

"Pirms piecām nedēļām es saņēmu zvanu no sievietes,  kas  atrodas austrumos un kurai  ir
MSViņa  ir  ratiņkrēslā  15  gadus.Viņa  ir  izmēģinājusi  visu,  ko  vien  var  iedomāties,  tostarp
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pretrunīgi  vērtēto  CCSVI  terapiju,  lai  neredzētu  uzlabojumus.Mēs  viņu  norādījām  pareizajā
virzienā, un viņa sāka lietot eļļu.Viņas pēdējais telefona zvans man bija šāds: "Sveika, Korija.Es
tikai  vēlos  jums paziņot,  ka  mans  ratiņkrēsls  atrodas  garāžā.  (Tāpēc  es  domāju,  ka  tas  ir
salūzis, jo ir pagājušas tikai 5 nedēļas).“Esmu augšā un eju!Esmu apburts.Esmu atbrīvojies no
saviem Depends un tikko pārnācu mājās no iepirkšanās dienas.Korij, es nevaru iet iepirkties 3
gadus. Tajā brīdī viņa sāka raudāt un teica: "Kori, tu man atdevi manu dzīvi." Korijs

Tabletes, cigaretes un detoksikācija
“Ja  vēlaties  atmest  smēķēšanu,  izmantojiet  Rick  Simpson  Oil.Vienkārši  gulēt  cauri
atsaukšanu.Tas pats protokols un tāda pati deva kā jebkurai citai  slimībai,  vienkārši izpildiet
mūsu vietnē sniegtos norādījumus.Pareizi  ražots un lietots RSO darbojas arī  visu citu veidu
vielu pievienošanai, piemēram, heroīnam, kokaīnam, alkoholam, morfīnam, ļoti atkarīgiem un
spēcīgiem medikamentiem utt.JB”

"Es  vēlos  personīgi  pateikties  jums  un  ikvienam  audzētājam,  izplatītājam  un  politiskajam
amatam par šīs brīnumeļļas nodošanu sabiedrībai.Teikšu īsi, es ciešu no šausmīgām spazmām,
sliktas dūšas un ļoti ilgu laiku esmu opiātu atkarīgais šo un citu jauko simptomu dēļ.Pēc brutālas
cīņas ar savu veselību es nolēmu cīnīties pretī.Tabletes nepavisam nepalīdzēja sāpēm, tām
vajadzēja mani atturēt no izņemšanas.Smēķēšanas zāles bija labi, bet nekas ne tuvu nav tam,
ko man sniedz eļļa.Man ir ļoti grūti to uzrakstīt bez tādas pateicībaska caur asarām neredzu.

Es cīnījos ar to, ka ar eļļu pilnībā atbrīvojos no toksīniem!Man tas ir nācies darīt vairākas reizes
iepriekš,  un  katru  reizi  tas  kļūst  sliktāks,  bet  šoreiz  man  gandrīz  nebija  nekādu
problēmu.Nekādu ķermeņa krampju, ne niezošas ādas, ne svīšanas...neviens no parastajiem
murgiem, kā atbrīvoties no opiātiem.Es domāju, ka eļļa ir brīnums!Tas ir izglābis manu dzīvību!

Kopš pārtraucu lietot opiātus, esmu arī mainījis savu uzturu, pārsvarā nesaturot glutēnu.Kvieši ir
problēma,  bet  daži  citi  graudi  nav  problēma.Bet  liela  daļa  no manas uztura  ir  manas eļļas
pastilas.Ar viņiem es varu tikt galā, es varu darboties, domāt, darīt visu, ko vēlos, ar daudz
lielāku enerģiju un modrību, nekā es būtu smēķējis zāles.

Es  teicu,  ka  teikšu  to  īsi,  patiesība  ir  tāda,  ka  es  domāju  rakstīt  grāmatu,  lai  slavētu  šo
brīnumeļļu un visu, kas man ir darīts.Un tāpēc ar dziļu atzinību un mīlestību es pateicos jums
Rick Simpson.Mahalo, Luisa”

"Redzot,  ka  man  ir  alerģija  pret  opiātiem...  (Vismazāk  toksisks???)  Es  paņemšu  kaņepes,
lūdzu." Virši

"Ja lietojat īpaši opiātus, jums jāsaprot, ka būs "sinerģija", kas būtībā nozīmē 1+1=3, jo eļļa, kas
uzņemta kopā ar opiātu, ietekmēs jūs vairāk nekā tad, ja jūs to vienkārši lietojat. vai otrs, tie
uzlabo viens otra iedarbību, tāpēc jums nebūs nepieciešams tik daudz pretsāpju līdzekļu kā
parasti.Konsultējieties ar savu ārstu par lietojamo zāļu daudzuma samazināšanu, jo jūs nevarat
vienkārši lietot aukstu tītaru ar lielāko daļu tablešu, nekaitējot sev. Džims

“Mēs ar vīru sākām lietot eļļu gada sākumā.Viņam ir plaušu embolija, un viņam ir diagnosticēts
2. tipa cukura diabēts.Mēs patērējam tikai vienu adatas pilienu divas reizes dienā, tikai tāpēc, ka
tas ir viss, kas mums šobrīd ir.Starp citu, instrukcijas bija viegli izpildāmas un darbojās lieliski.Ja
es to varu, ikviens var.Ligroīnu var iegādāties Home Hdw šeit, Kanādā, un tas ir marķēts kā
krāsas šķīdinātājs bez smaržas.Lūdziet uz tā norādīto MSDS.

Es joprojām neesmu pārliecināts, vai tas palīdz manam vīram vai nē, varbūt joprojām dziedē
divu CT izmeklējumu sekas?Ar mani tas ir radījis ievērojamas pārmaiņas ļoti  īsā laikā.Mana
laktozes nepanesamība tika izārstēta (ja es atteikšos no eļļas, tā atgriezīsies), taču šobrīd tā
noteikti  ir  pagājusi.Ir  arī  notikušas ievērojamas izmaiņas manā alerģijā pret smaržām.Man ir
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bijusi hroniska sinusa infekcija tik ilgi, cik es atceros, antibiotikas neko nedeva, un es atteicos no
tām pirms gadiem.Ar prieku varu teikt, ka deguna blakusdobumi ir iztīrīti un es varu elpot!Mani
joprojām ietekmē smarža, bet ne tuvu tam, kas tas bija.

Paldies Rikam un JB par šīs informācijas izplatīšanu sabiedrībai un paldies visiem, kas turpina
rakstīt  un dalīties savos stāstos.Kaut  es varētu to kliegt  no jumtiem, bet  es droši  vien tiktu
arestēts ;-)) Ap kaņepēm ir tik aizspriedumi, un cilvēki (šeit) vienkārši nevēlas klausīties.Žēl, es
zinu tik daudzus, ka tas varētu palīdzēt. Klemijs

“Lisa, man arī jāpaziņo, ka daudzās atsauksmēs un dokumentālajās filmās, ko esmu skatījies,
daži  no šiem cilvēkiem sāka lietot  eļļu  vienas konkrētas slimības dēļ  un ieguva labumu un
izārstēja citas slimības, kuras viņi pat nebija. pirms eļļas lietošanas.

Piemēram, pieņemsim, ka lietojat eļļu diabēta ārstēšanai un pēc eļļas lietošanas atklājat,  ka
jūsu holesterīna līmenis ir atgriezies normālā stāvoklī, jūsu ādas izsitumi vai ekzēma izzūd un
hemoroīdi  pēkšņi  pazūd  kopā  ar  dīvainu  kamolu,  kas  jums bija  vai  sinusa  infekcija  pēkšņi
izzūd.Es daudz ko no tā redzu savos pētījumos.

Turklāt daudzi cilvēki ziņo, ka viņi bieži zaudē svaru, ja viņiem ir liekais svars, vai atgriežas pie
normāla svara,  bieži  vien  nemēģinot  ievērot  diētu.Un,  ja  jūs  spiežat  jēlu kaņepju,  svara un
veselības rezultāti ir vēl izteiktāki.

Es zinu, ka Riks Simpsons arī veicina augu diētu.Es redzu, ka daudzos citos pētījumos, izņemot
medicīnisko  kaņepju  lietošanu,  pārejai  uz  augu  izcelsmes  uzturu  ir  tik  daudz  ieguvumu
veselībai, ka diezgan bieži šie cilvēki ir apņēmušies uz mūžu un slavē un veicina to, ka pāreja
uz augu izcelsmes uzturu burtiski izglāba viņu dzīvības." Donna

"Sveiks, Džindrih, atvainojos par apgrūtinājumu, bet Breds šodien mani izlaboja par vienu lietu,
ko  jūs,  iespējams,  vēlēsities  precizēt.Viņa  cukura  diabēta  rādījumi  normalizējās  pēc  7-10
dienām, nevis tikai nākamajā dienā.tomēr tas ir ievērojams.Tas man arī  dod iespēju pārsūtīt
pārējo viņa e-pasta ziņojumu, kuru, manuprāt, vēlēsities arī publicēt PT:

“Man ir bijuši 5 ādas vēži uz kreisās rokas, es zinu, ka tie radušies, gadu gaitā nirstot, balstoties
uz  manu  roku  loga  apmalē.Esmu  tos  turējis  eļļā  24/7,  un  viss,  izņemot  lielo,  ir  pilnībā
pazudis.Lielais ir tikko nosakāms, bet es joprojām jūtu nedaudz paaugstinātu laukumu, tāpēc es
katru dienu turu uz tā eļļu.Es domāju,  ka līdz nedēļas beigām tas vairs nebūs,  jo  tas ir  tik
tuvu.Paturiet prātā, ka man šīs vairākas reizes ir bijušas nosaldētas, un tās vienmēr atgriezās,
šoreiz esmu pārliecināts, ka viņi to nedarīs, ja tā, tad precīzi zinu, ko darīt.Vislabāk jums un
Rikam, Deil."

-- Paldies, Deil, ir patīkami zināt, ka jūs, puiši, precīzi zināt, kas jādara.JB

"Es paņēmu eļļu, lai atmestu pretsāpju zāles un cigaretes...Un man paveicas!Ir pagājis vairāk
nekā mēnesis bez neviena! Rendijs

-- Apsveicu, Rendij.Ar eļļas lietošanu galu galā nebija tik grūti, vai ne?JB

"Daži  cilvēki  vienkārši  ir  nezinoši  un  baidās.Rika  Simpsona  dēļ  man  pašam  ir  izdevies
ievērojami samazināt pretsāpju medikamentu lietošanu, proti, es lietoju 60 mg OxyContin 3 no
rīta un 3 mg pirms gulētiešanas, un biju tos lietojis vairāk nekā 8 gadus...Tas iesūcas!

Tagad kopš eļļas palaišanas es ņemu tikai 1 no rīta un 1 vakarā!Runājiet par brīnumu vismaz tā
es  to  redzu!Ārsti  man  teica,  ka  es  nekad  nespēšu  nolaisties  vai  nevarēšu  pārtraukt  to
lietošanu.Zēns izdarīja "Riku Simpsonu", un es pierādu, ka mani ārsti kļūdās,

Es to daru un jūtos labāk nekā lietojot tās sasodītās indes tabletes!Pat ja es lietoju tik lielu
OxyContin devu, es joprojām piedzīvoju sāpes katru dienu, negulēju un neēdu...Šodien esmu
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bez sāpēm, guļu normāli un ēdu vairāk!Un es nepārtraucu savus centienus atbrīvoties no šīm
tabletēm,  es  ceru,  ka  līdz  mēnesim,  kad  būšu  lietojusi  eļļu,  es  būšu  pilnīgi  off!Novēli  man
veiksmi!" Nensija

"Palīdzēju cilvēkiem atbrīvoties no visa veida opiātiem un ātri...ar RSO...plus miegazāles un
citi.Bez izņemšanas,  bez krampjiem.Lieliski.Viens  čalis  teica,  ka tas ir  tāpat  kā iet  gulēt  un
piecelties tīri, bez vēlmes pēc kaut kā.Viņi jūtas lieliski, tāpat kā katru rītu, ko esmu dzirdējis,
cīnītos pret grizlilāci.Viņi atkal jūtas jauni un veseli.Mums ir nepieciešams “RSO Detox centrs”,
lai risinātu visas šīs Detox problēmas.Miers visiem.” Rons

"Sveiks,  Džindrih,  eļļa  noteikti  izglāba  manam  kaimiņam  plīsušo  sēklinieku.Viņam  pusotru
nedēļu bija asiņains urīns un nepanesamas sāpes.Ārsts teica, ka viņš nevar izrakstīt neko, kas
palīdzētu ar šāda veida sāpēm, un deva viņam trīs dienas pirms sēklinieku noņemšanas, ja tas
neaptur  asiņošanu.RSO nostrādāja  dažu  stundu  laikā  pret  sāpēm,  un  3-4  dienu  laikā  viņš
pilnībā pārtrauca urinēt asinis.Tagad ir  pagājušas divas nedēļas, un viņam viss ir  kārtībā.Es
joprojām strādāju pie viņa, lai izveidotu atsauksmi, bet viņš mazliet baidās to darīt (viņa vārdi...
"Viņi  nāks un aizvedīs mani  prom,  ja  es uzņemšu video"),  un  viņš  neko daudz nezina par
patieso. RSO jauda, tāpēc viņš ir nedaudz skeptisks, ka eļļa izglāba viņa vīrišķību, lol.No tā, ko
es redzēju, eļļa noteikti izdarīja šo triku, taču tas nav 100% dokumentēts, es zinu tikai to, ka
viņam to grasījās noņemt, kad viņu ieraudzīju pirmo reizi, un dažu dienu laikā pēc eļļas ēšanas,
lietojot  to  lokāli,  viņš  kļuva  labāks.  un  kā  asvecītenakts  cepure,  lol,  bet  viņš  to  neatzīs.Es
joprojām viņam katru dienu saku: "Druš, es izglābu tavus riekstus!" lol Jebkurā gadījumā es tikai
vēlējos jums pastāstīt, kā tas gāja, un, ja varu likt viņam sniegt atsauksmi, es jums to paziņošu.
Stīvs

“Ar  eļļu  mēs spējām atradināt  Kešiju  no metadona,  fentanila,  klonapīna,  Versed,  Ativan  un
oksikodona mazāk nekā divu nedēļu laikā!Bez abstinences pazīmēm/simptomiem.Tas darbojas
pasakaini! ” Kalli

“2012. gada  augustā  manam  dēlam  “Pnutam”  sākās  krampji,  katapleksija,  pārmērīga
siekalošanās, ikdienas šķidruma aspirācija un vispārējs nogurums.Viņa garīgās spējas strauji
samazinājās tieši mūsu acu priekšā.Tikai gadu iepriekš viņš bija spēlējis futbolu, futbolu un bija
skauts.Kopumā viņš bija parasts mazs zēns līdz 2012. gada augustam.

Pārejiet  uz  2013. gada  martu,  un  viņam  beidzot  tika  diagnosticēts  C tipa  Nīmans.NPC  ir
termināla slimība, kas visvienkāršākajā nozīmē ir lizosomu uzglabāšanas problēma.Es to skatos
kā uz pastāvīgu smadzeņu bojājumu.Ārsti mums iedeva visas zāles pret krampjiem, ko vien
izdomājat, klonazepāmu, tegretolu, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gēlu ārkārtas klasteriem
utt., un NEKAS nedarbojās.(Šķiet, ka viss, ko tas darīja, bija pasliktināt situāciju, dodot mums
nepatiesas cerības.Katru reizi, kad tas nedarbojās, ārsts palielināja devu.Es viņus nevainoju, jo
tas ir viss, ko viņi zina.) Viņš nogūlās uz dīvāna, varbūt jūs no viņa izvilksiet smaidu, varbūt
nē.Viņš vienkārši gulēja un līda.Viņš nevarēja kustēties.Viņš no ļoti aktīva puiša bija kļuvis par
zombiju.Mums bija jāiegādājas viņam ratiņkrēsls, epilepsijas dienesta suns, un viņš tika nodots
hospisa aprūpei.

2014. gada janvārī ienāca īsts svešinieks, kurš ir kļuvis par īstu draugu “Uncle S” un piedāvāja
mums palīdzību Rick Simpson Oil veidā.Mēs runājām pa tālruni pusotru stundu, un viņš bija tik
kaislīgs par visu augu medicīnu un patiesi ticēja tam, ko Rika eļļa ir  paveikusi ar viņa paša
darbiem, palīdzot citiem, ka viņš jutās spiests mums palīdzēt.Pateicoties viņa sirds laipnībai,
viņš atrada veidu, kā iegūt zāles, kas mums ļoti vajadzīgas.

31.  janvārī  mūsu  dēlam  nomodā  bija  ne  mazāk  kā  15  krampju  lēkmes,  visas  pat  lietojot
Clonazepam un Diastat.Dažas dienas viņam bija labāk nekā citas, dažas dienas bija krampju un
baiļu pilnas.Ja vien jūs neesat vecāks/mīļots cilvēks, kurš to ir piedzīvojis, jūs nesapratīsit tumšo
vietu, kurā jūtaties.
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Savu pirmo Rika eļļas devu viņš saņēma 1. februārī.Tajā dienā viņam bija tikai 3 lēkmes.Viņš
pirmo reizi pēdējo mēnešu laikā piecēlās sēdus gultā un pateica visu teikumu.Nelaime, es pie
sevis nodomāju.Bet es tik un tā biju ļoti priecīgs.Ceturtajā dienā viņš pirmo reizi pēdējo mēnešu
laikā sauca manu sievu par “mammu”.Runājiet par prieku un asarām tajā dienā.Jau nākamajā
dienā, 5. dienā, viņam vispār nebija krampju.Kopš šī ziņojuma mēs esam pagājuši 58 dienas ar
tikai 2 krampjiem, un tos var saistīt ar ārējiem faktoriem.

Šodien mūsu dēls vairāk runā, ir aktīvs, prot nosaukt dažus prezidentus pēc sejas, var pats
braukt ar savu specializēto velosipēdu.Tas, kas ir noticis mūsu acu priekšā, nav nekas cits kā
brīnums.Es neesmu reliģiozākais cilvēks, bet es ticu Dievam.Es patiešām ticu, ka viņš mums
atsūtīja to "tēvoci S".Es uzskatu, ka viņš parādīja Rikam, kā to izdarīt, un viņš ir palīdzējis jums
Dž.

Par to visu, par palīdzību, lai atgrieztu mūsu dēlu pie manis, pie mums.Par to, ka atvedu savu
sievu no dziļākās depresijas un palīdzēju manai ģimenei.Rick Simpson, JB un "Uncle S", es
esmu uz visiem laikiem jūsu parādā.Paldies!!!" Kevins

Atkarības
“Pavisam nesen novēroju, ka nedziedināmi slims, no morfija atkarīgs vēža slimnieks atteicās no
morfija “COLD TURKEY”.Pēc morfija lietošanas viņa kļuva izsalcis; vairs nebija aizcietējumu;
gulēja  ļoti  cieši,  un  viņas  sāpes  tika  kontrolētas  daudz  labāk.Viņa  arī  atkal  kļuva
sakarīga.APbrīnojami.Ja es pats nebūtu redzējis šīs 180 grādu izmaiņas, es NEKAD nebūtu
tam  ticējis.Es  nekad  agrāk  neesmu  bijis  marihuānas  atbalstītājs,  taču  šis  personīgais
novērojums mani padarīja par ticīgu. Dženisa

“Viena  lieta,  ko  esmu  ievērojusi  tagad,  kad  lietoju  RSO  3  mēnešus,  ir  tā,  ka  tas  gandrīz
atbrīvojās no manas tieksmes pēc alkohola.Kādreiz dzēru katru vakaru pa dzeramam vai 2 bet
tagad reti kad gribas dzert un kad gribu tad nedzeru tik daudz, tad arī pamanīju ka bikses ir
palikušas daudz vaļīgākas.Esmu zaudējis 10 mārciņas.Vienīgais, ko es daru mazāk, ir alkohola
lietošana.

Es joprojām ēdu to pašu un joprojām ēdu riekstu maisījumus, cepumus utt. naktīs, kad man ir
munchies, un es, iespējams, pat ēdu vairāk nekā pirms eļļas.Jā, eļļa var padarīt jūs izsalkušu.

Tātad alkohola vai eļļas trūkuma dēļ es 3 mēnešu laikā zaudēju 10 mārciņas.Un man nebija īsti
liekais svars, 5' 10 collas un apmēram 198 mārciņas.Kad es biju jaunāks, es vienmēr svēru
apmēram 186 mārciņas un esmu labā formā.Tagad es esmu samazinājies līdz 187 mārciņām,
kad pēdējo reizi pārbaudīju.Katrā ziņā eļļa vai alkohola trūkums lika man zaudēt svaru.Tikai
priecīga blakusparādība. ” Skots

“Opiāti man izraisa aizcietējumus, sliktu dūšu, ir grūti iegūt pareizo devu efektīvai palīdzībai.Tie
padara mani “jūku”, padara braukšanu nedrošu un vēl un vēl tālāk.Marihuāna nē.Pietiek teikt."
Freds

“15 gadu opiātu atkarība, kas izārstēta ar eļļu.Es to nebūtu mēģinājis, ja tas nebūtu Riks.Tāpēc
man jāsaka,  ka  esmu viņam patiesi  parādā savu dzīvību,  tāpēc tagad esmu viens  no viņa
lielākajiem atbalstītājiem.Es vienmēr biju  smēķējis,  bet  tas nekad nav palīdzējis  tikt  galā ar
sāpēm, kas radās, lietojot tabletes.Es vienkārši gribēju nomirt tik daudzas reizes, jo es vairs
neesmu atbildīgs par  savu dzīvi.Varu teikt  RSO dēļ.Es  NElietoju  morfiju,  oksi,  perc,  vic  vai
suboxone ... tas mani atvairīja no tā visa!!!!!Un man ir 40 un atkal jūtos 20.Mans artrīts, kuru es
jutu katru rītu, tagad ir PAZIŅAS.Esmu lietojis eļļu iekšēji 10 reizes, un mana dzīve ir sākusies
no jauna.Nav vārdu,  lai  izteiktu,  cik es esmu pateicīgs.Ja jūs lietojat  tabletes,  sāciet  ar  eļļu
iedzeršanu naktī, ja vien jums nav nedēļas laika, lai vienkārši gulētu, tad es izvēlētos šo ceļu.
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Rebeka

"Kaņepes mani atbrīvoja no Benzo pēc vairāk nekā 30 gadus ilgas atkarības pirms vairāk nekā
15 gadiem, bez tās, turpinot to kā biju, es tagad būtu miris..." Fils

"Es zinu, ka kāds lieto kaņepes, lai palīdzētu viņiem atbrīvoties no suboxone. Kaņepes viņai ļoti
palīdz.Tas palīdz ar sāpēm, ko viņa saka.Bet es domāju, ka tā tablešu daļa, kas daudziem rada
atkarību,  ir  “augšējā”  daļa...  kurā  kaņepes  nav  daudz  “augšējais”…  bet,  manuprāt,  ja  tu
pieturēsies  pie  tā  pagātnē  un  veido  tolerance  pārmērīga  noguruma  sajūta
pāries.TOLERANCIJA ir galvenais. Erīna

"Es atteicos no visām pretsāpju zālēm un tagad varu darboties — es vēlos, lai vairāk cilvēku
uzticētos dabas spēkam!" iesūdzēt

“Man ir mugurkaula nervs, kas tika lauzts 2000. gadā, un gadiem ilgi es piekritu domai, ka galu
galā no tā būšu kropls, un gandrīz desmit gadus paliku pie Oxycontin, līdz nolēmu izmēģināt
kaņepes.Tagad,  salīdzinot  manus MRI,  ārsti  brīnās,  kā mielīns uz nerva ir  sācis  dziedēt  un
izdalīt rētaudi.Pēdējo divu gadu laikā mana stāja ir sākusi uzlaboties, kustību amplitūda, kā arī
krampju samazināšanās. Ann

J.Kā ar metadonu?Vai RSO palīdz atbrīvoties no metadona?Tā ir absolūti visgrūtākā narkotika,
ko jebkad izņemt.Esmu mēģinājis vairākas reizes ar dažādām lietām!Izņemšana ilgst tik ilgi, ka
tas ir  pārāk briesmīgi,  lai  tik  ilgi  apstrādātu!Pat  Bradford Rehab Alabamā teica,  ka  no tā ir
visgrūtāk attīrīties!Ārons

-- Āron, atkarība no metadona ir neliela daļa no eļļas, it īpaši, ja tā tiek ražota un lietota saskaņā
ar  mūsu  norādījumiem.Iedomājieties  mūsu  pacientus  ar  4.  stadijas  vēzi — viņi  parasti  lieto
kokteili no vissliktākajām lietām, ko vien varat iedomāties, un tomēr viņi parasti var pārtraukt
lietot kaut ko.viņi lietoja nedēļu vai divas.Tātad atkal, ja salīdzina ar šiem labumiem, metadons ir
viegls gabals eļļai.Es jau gadiem par to stāstu atkarību ekspertiem, viņi  negrib tam ticēt un
nekad neatradās, lai es varētu viņiem vienkārši parādīt.JB

“Es lietoju kaņepes sava brāļa heroīna atkarības ārstēšanai.Viņš tika nogalināts darba laikā, bet
mēs redzējām lieliskus rezultātus ar kaņepēm līdz viņa nāvei. Laura

--  Pareizi  lietotu  RSO  var  izmantot,  lai  pārvarētu  visas  cilvēkiem  zināmās  atkarības  no
vielām.Parasti  paiet  nedēļa  vai  divas,  līdz  pacients  pārtrauc  lietot  atkarību  izraisošus
medikamentus/tabletes,  un  parasti  nav  būtisku  abstinences  simptomu.Kas  ir  jauki,  proti,
pacientiem un tiem, kas viņus pieskata.JB

"Manuprāt,  visiem  pilotiem  vajadzētu  ēst  eļļu,  kad  viņi  dienā  nolaižas.Tādā  veidā  viņi  labi
atpūtīsies  un  labi  izgulēsies  un  nākamajā  dienā  atkal  varēs  labi  strādāt.Kā  gan  citādi  viņi
gatavojas pasargāt sevi no radiācijas slimībām un visām desmitiem pilotu veselības problēmu?

Es piekrītu THC testēšanai, tas ir labs veids, kā noteikt, vai persona ir atbildīga vai bezatbildīga
pret savu veselību.Veselība pirmajā vietā.Manuprāt, tie, kuru sistēmā nav THC, vienkārši spēlē
spēles  ar  savu  dzīvi.Vai  arī  viņi  cieš  no  vides  piesārņojuma,  Fukušimas  un  Chemtrails
nolieguma sindroma.Ir labi zināt, ka eļļa var palīdzēt arī šajā jautājumā.JB”

“Esmu atveseļojošs heroīna atkarīgais.Es redzu cilvēkus vienu dienu un mirušus nākamajā,
katru nedēļu savā konsultāciju centrā nevis no kaņepēm, BHO vai  marihuānas,  bet  gan no
ksanaksa un benzodiazipēniem, piemēram, valija un citām recepšu zālēm.Tās pārsvarā visas
pirktas nelegāli!Kaņepes visā vēsturē nekad nevienam nav kaitējušas vai nogalinājušas.Kad
politiskās  partijas  reklamē vārtejas  teoriju  un šizofrēnijas  teoriju.Ko jūs  nesaprotat,  viņi  klaji
melo!Kaņepju smēķētājiem, kuriem ir šizofrēnija, bija šizofrēnija, pirms viņi paņēma locītavu.Un,
visticamāk,  viņi  to  izmantoja,  lai  ārstētu  nediagnosticētu  problēmu.Un  vārti  ir
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muļķības.MARIHUĀNĀ NAV NEKAS, KAS RAKSTS ARĪ CIETĀKĀM NARKOTIKAS!Īstie “vārti”
ir nelegālie tirgotāji, kuri piedāvā kādas citas narkotikas, apgalvojot: “Ja jums garšo zāle, šī jums
patiks”, jo viņi zina, ka zāle neļaus kādu tērēt simtiem dolāru katru dienu vai stundu.Bet heroīns
vai  kokaīns  liks  jums  klauvēt  pie  viņa  durvīm  7  reizes  dienā.Ir  pienācis  laiks  mums
izaugt.Atveriet acis un saprotiet, ka valdībai mēs esam vajadzīgi daudz vairāk nekā mums viņi
un viņu meli. Che

"Pirms vairāk nekā 30 gadiem es uzzināju, ka, ja es izeju dzert un baidītos, ka gulta griežas
(atcerieties tos) no pārmērīgas dzeršanas, es iedzeršu trauku tieši pirms gulētiešanas, un es
patiešām domāju, ka tas man palīdzēja. no tā, ka es saslimu un/vai padarīju manas paģiras ne
tik smagas, kā tas būtu bijis, ja es nebūtu cietis šo sitienu. Skots

"THC šķērso hematoencefālisko barjeru un koriģē atkarības no alkohola un citām narkotikām
amigdalu...Tas parasti noved pie tā, ka persona tiek traucēta pārmērīgas alkohola lietošanas
dēļ, un opiāti atgūst savas kognitīvās spējas un paši pārtrauc savu ļaunprātīgo izmantošanu.
Roberts

"Es to pamanīju.Es vairs nedzeru vispār.Vai arī jums ir vēlme." Britnija

"Ļoti patiess.Es to piedzīvoju.Man nemaz nav vēlēšanās dzert to toksisko indi, kas ir iznīcinājusi
manas aknas.Visa kultūra kļūst arvien dīvaināka, jo ilgāk es turos no tās tālāk.Cilvēki, kas stāv
apkārt,  lej  kaklā  toksisku mīzi.Man tas  ir  dīvaini.:)  Tā ir  tāda svētība izmantot  ārstniecības
augus.Jūtas brīnišķīgi, BEZ PAGIRU!!!” Camuche

"Kā  jūs  zināt,  kam  vai  kuriem  dzīvniekiem  ir  endokanabinoīdu  sistēma?Un  ko  nozīmē
endokanabinoīds? Triša

"Visiem  dzīvniekiem  ir  endokanabinoīdu  sistēma,  izņemot  kukaiņus.Kanabinoīdsreceptori
atrodas  mūsu  ādā,  smadzenēs,  imūnsistēmā,  zarnās,  aknās,  mugurkaulā,  ribās,  balto
asinsķermenīšu un kaulu smadzenēs (cilmes šūnās) utt.Bez vairāk nekā 600 miljoniem gadu
vecās  endokanabinoīdu  sistēmas  "cilmes  šūnas  darbotos  kā  automašīna  bez  vadītāja".  Dr.
Gajs, GW Pharmaceuticals izpildpriekšsēdētājs, Londona, Apvienotā Karaliste.Tas regulē visas
mūsu ķermeņa funkcijas.Omega taukskābes (3, 6, 9) veido endokanabinoīdus, tāpēc tās mums
ir  svarīgas.Kaņepju  eļļa  (RSO)  galvenokārt  uzlādē  endokanabinoīdu  sistēmu,  tāpēc  tā  var
izārstēt vai ārstēt gandrīz jebkuru veselības problēmu. Riks

Dzīves kvalitāte
“Kad uzzināsiet, ka kaņepju eļļai ir simtiem ārstniecisku īpašību, jūs iemīlēsit ziedu.Patiesībā es
nekad neesmu saticis nevienu,  kurš uzskatītu,  ka kaņepju eļļa ir  tik  spēcīga,  un vēl nebūtu
iemīlējusies. Pēteris

“Pirms eļļas gandrīz nevarēju tikt lejā pa priekšējiem 3 pakāpieniem, tagad varu veikt 4 stundu
velobraucienus.Tas tikai kļūs labāks. ” Pēteris

“Paldies par šo informāciju!Es ārstēju savas panikas lēkmes no PTSD ar RSO un atklāju tādus
pašus rezultātus.Laima slimība ir arī vēl viena slimība, kas daudzos veidos atdarina malāriju, ko
daudzi cilvēki neapzinās, ja to kādreiz ir iekodusi inficēta ērce.Lai šīs ziņas skatās MILJONI!!!
Liksim vienreiz lietā šo Facebook!!!!” Linnea

“Manam brālim bija slikts un ievainots zobs.Tāpēc es teicu, ka ierīvē to ar eļļu, un viņš teica, ka
pēc divām nedēļām, un tas joprojām nesāp un nešķiet, ka tagad ir inficēts.Ej izdomā, RSO atkal
palīgā!!!!!” Stīvs

"Ei, nezinu, vai esat to kādreiz dzirdējuši, bet es atklāju, ka eļļa ARĪ IZDZĪJA vai drīzāk sāka
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dziedēt milzīgu dobumu, kas man ir uz diviem priekšējiem zobiem. Es tur nejauši saņēmu eļļu,
un dobuma caurums bija PILNS ar eļļu,  un pēc dažām dienām es pamanīju,  ka dobums ir
sarucis un tagad bija apmēram uz pusi mazāks!Vai kāds to kādreiz bija teicis?RSO zobu pasta
izklausās  pēc  ĻOTI  labas  idejas!Dobumus  ir  grūti  izārstēt,  un  esmu  pārliecināts,  ka  visi
labprātāk tos dziedinātu un pēc tam izrautu zobus!Priecājos teikt laimīgu negadījumu ar eļļu.
Kim

“Ko NEDORA kaņepju eļļa?Šīs ir lieliskas ziņas par zobiem.Šonai Bandai mutē bija nekroze no
inficēta  abscesa,  kurā  tika  izvilkts  beigts  zobs.Viņai  nebija  naudas,  lai  dotos  pie  ārsta  vai
zobārsta,  lai  izārstētu  nekrozi.TĀ  VIETĀ  viņa  vienmēr  uzlika  RSO,  un  viņai  nekad  nebija
jādodas pie zobārsta, viņai nekad nebija vajadzīgas antibiotikas vai pretiekaisuma zāles, kā arī
nebija jāizmanto īpaši līdzekļi,  lai tas būtu tīrs.Tas viss bija pateicoties Rick Simpson Oil,  ka
nekroze apstājās, un viņai tagad atkal ir rozā smaganas!

Esmu  arī  ievērojusi,  ka  kopš  kaņepju  eļļas  lietošanas  sākšanas  man  nav  bijuši
NEKAROTI.Mana mute agrāk bija tik skāba un piepildīta ar dobumiem, ka man likās dīvaini, ja
man nebija pūšanas/dobumu.Šons par to runāja arī kādu citu dienu.

MAN PATĪK klausīties atsauksmes par eļļu!KO TAS NEVAR LABOT?Paldies Jindřich Bayer, ka
dalījāties ar šīs personas atsauksmēm par savu zobu. Man patīk, kad cilvēki dalās pieredzē par
parasto slimību ārstēšanu vai homeostāzes uzturēšanu. LinZy

"Es atbrīvojos no pirmsvēža polipiem, katru dienu lietojot devu." Donna

“Kādu lomu kaņepēm var ieņemt sievietes dzīves ciklā?Kad mamma ir laimīga, visi ir laimīgi,”
tas ir viss, ko es zinu.Un eļļa var iepriecināt sievieti neatkarīgi no tā, kurā cikla posmā viņa
atrodas.JB”

“Kādos  gadījumos  eļļa  nevarēja  palīdzēt?Vai  tajos  ir  kāds  modelis,  vai  tas  ir  vairāk
pārbaudāmsnepieciešams, lai saprastu iemeslus?” Denijs

-- Eļļai ir problēmas salabot to, ko ārsti vispirms sabojāja. Tas ir vienīgais modelis, ko es varu
iedomāties.JB

“Manai  draudzenei  ir  ļoti  liela  alerģija  pret  odu  kodumiem,  un  vakarnakt  viņai  tāds  bija  uz
deniņa... tas bija milzīgs, tomēr es ieteicu paņemt plāksteri un uz koduma uzlikt RSO, ko bijām
pagatavojuši no kaņepju lapām.Šorīt, kad pamodāmies, pumpis bija pilnībā pazudis.

-- Paldies, Džimj.Esmu pārliecināts, ka šī informācija palīdzēs daudziem cilvēkiem.Odu sezona
ir  klāt.Un  eļļa  darbojas  arī  kā  atbaidīšanas līdzeklis,  izmēģiniet  to.Vienmēr  ir  labāk  novērst
problēmu rašanos, lai gan tās ir tik viegli novērst ar eļļu.Eļļu var lietot lokāli uz jebko, kas niez,
dedzina vai sāp.Jo ātrāk jūs uzklājat eļļu, jo ātrāk problēmas var izzust.Atceries to.JB

"RSO ir pilnībā apturējis manus grand mal krampjus.Es nekad nelietošu citas mākslīgi radītas
zāles,  kaut  es  būtu  par  tām  zinājusi  pirms  mana  vīra  nāves.Viņš  nomira  no  Hodžkina
limfomas.Varbūt viņš joprojām būtu šeit.Toreiz mums teica, ka izārstēšanas līmenis ir 70%.Viņš
bija prom mazāk nekā divu gadu laikā. ”Kellija

"Farmaceite man teica, ka tas ir muļķības!Es pazaudēju savu tēvu ar vēzi šajā maijā, viņam bija
divi no labākajiem ārstiem Klīvlendas klīnikā un Geaugas slimnīcā!Manam tētim bija tikai 62
gadi,  manā  grāmatā  viņš  vēl  bija  mazulis!!Pierādiet  man,  ka  mans  brālēns  tēvs  tagad
nodarbojas ar vēzi.Tikko uzzināju pēc tam, kad es pazaudēju savu tēvu un šos savus svainos.
Tammijs

"Acīmredzot farmaceits jums pateiks, ka tas ir muļķības, jo viņš ir bez darba, ja pasaule uzzinās,
ka kaņepju eļļa izārstē vēzi." Moni
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“Apbrīnojams  par  jūsu  apņēmību  JB.Ja  kāds  no  manis  "prasītu"  pierādījumus,  es  viņam
pateiktu,  kur  iet,  bet  tas  nebūtu  Youtube!Tajā  pašā  laikā,  ja  kāds  to  nav  pētījis  pats  un  ir
piesaistīts  galvenajiem  medijiem,  viņš  nezinātu  faktus  un,  manuprāt,  varētu  uzskatīt  šo
muļķību.JB un Rika karavīrs!PSPastāstiet  savam farmaceitam, ka viņa "nozare" ir  muļķības!
Gords

"Esmu  to  lietojis  sāpēm,  miegam,  hroniskām  gremošanas  problēmām,  nelabumam,
trauksmei/depresijai.Esmu  veiksmīgi  atbrīvojies  no  pretsāpju  līdzekļiem,  muskuļu
atslābinātājiem,  pretvemšanas  līdzekļiem,  miegazālēm  un  tranqs.MMJ  ir  izglābis  manu
dzīvību.Es atguvu savu dzīvi MMJ dēļ, par šausmām ārstam. Žēlsirdība

“Kad pastāvīgi lietoju eļļu, manam bērnam nebija migrēnas 4 mēnešus, tās atkal parādījās, kad
mums kļuva zems, un viņš nevarēja uzņemt tik daudz eļļas dienā, bet no 2–4 mēnesī viņš kļuva
par nulli. RSO, tajā laikā viņš arī pārtrauca lietot Norco, Baclofen, Prozac hroniska noguruma
dēļ,  viņš pat  pārtrauca vairogdziedzera medikamentus,  lai  gan līmenis vēl  nav labojies  pēc
dažiem mēnešiem,  viņš nepadodas un tā kā viņš jūtas pietiekami  labi,  es esmu neveicinot
levotiroksīnu, esmu ļoti ziņkārīgs, vai viņa vairogdziedzeris galu galā normalizēsies, pastāvīgi
lietojot  RSO,  mums  vienkārši  ir  vajadzīgs  konsekvents  materiāla  avots!Personīgi  es
neizmantoju pretsāpju līdzekļus un muskuļu atslābinātājus, izmantojot RSO. Vitnija

“Man nepatīk izklausīties skarbi,  ja viņi bija 2 labākie ārsti  Klīvlendā, kas tad nogāja greizi?
Tradicionālā vēža ārstēšana NEdarbojas!Ķīmija, NEdarbojas, starojums, nedarbojas... un jūsu
farmaceits, ko viņš vēl teiktu?Pajautājiet viņam vēlreiz, kad viņš likumīgi izsniedz RSO.Lai tavs
tēvs dus mierā, līdzjūtība tev un tavai ģimenei.Lūdzu, negaidiet vēl vienu nāvi, lai veiktu kādu
kritisku izpēti...svētības.” Lorija

"Es to nesmēķētu, bet, ja es varētu atbrīvoties no briesmīgajām migrēnām, kas man ir kopš
1990. gada, es izmēģinātu eļļu vai ko citu." Rebeka

--  Jo  ātrāk  jūs  saņemsiet  eļļu,  jo  ātrāk  jūs  atbrīvosities  no  migrēnas,  Rebeka.Tas  ir  tik
vienkārši.JB

"Nu, es iedevu eļļu 63 gadus vecam vīrietim ar prostatas problēmām.Eļļa viņam palīdzēja dažu
dienu laikā,  viņš varēja aiziet  urinēt  bez problēmām ...pirms eļļas katru dienu vajadzēja likt
katetru, sāpīga un šausmīga procedūra.Miers.” Jurgens

“Pēc dabas esmu skeptiķis, taču esmu pilnībā PĀRDOTS, noskatoties, ko tas tik īsā laikā ir
paveicis Dženiferas dzīvē.Viņai ir 30 gadi.vecs, bet uzvedās kā nomākts 70 gadus vecs.Ārsta
vienīgais  ieteikums bija  operācija,  ko  viņa  labprāt  būtu  veikusi,  lai  palīdzētu,  bet  viņai  nav
veselības apdrošināšanas.Viņa bija pieņēmusi faktu, ka viņai vienkārši tā būs jādzīvo.

Man kā viņas mātei sirds lūza, skatoties, kā viņa cieš.Viņas bērni arī cieta, jo viņu mammai
nebija  tolerances,  nemaz  nerunājot  par  enerģiju,  lai  viņiem  neatpaliktu.Mana  otra  meita  ir
licencēta masāžas terapeite un cītīgi strādāja, lai palīdzētu mazināt sāpes.Masāžas palīdzēja,
bet tikai ļoti īsu laiku.

Šī eļļa ir bijusi Dieva dāvana!!Dženija tagad smaida (mēs to neesam redzējuši ļoti ilgu laiku). Es
viņai jautāju, kā viņa jūtas, un viņa saka: "Mammu, es neatceros, ka būtu jutusies tik labi."

Es plānoju iegūt vairāk materiālu, cik bieži vien iespējams, un uzglabāt tik daudz šīs eļļas, cik
vien varu (saka, ka tā kalpos mūžīgi).Mans vīrs un es sāksim to lietot vakaros pēc tam, kad
mūsu dienas darbi  būs paveikti,  lai  mēs,  iespējams,  varētu novērst  daudzas mūsu vecuma
kaites.ES ESMU PĀRDOTS...PALDIES RIKS SIMSONS.!!!“ Tonda

“Svaigi diagnosticēts prostatas pacients, ap 60, mednieka tips.Iedevu viņam gramu eļļas, atklāti
atzīstos.Viņš šodien piezvanīja, sakot, ka vēlas vairāk naftas.Ka viņš jūtas lieliski, vispār nav
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problēmu uzņemt eļļu,  ka viņam iet labāk utt.Viņš arī teica, ka jūt  "taustāmus rezultātus" no
pirmās dienas.Es izplūdu no smiekliem un laimes, kad viņš to pateica.Un es ar prieku viņam
iedošu vēl - man ļoti patīk šādi stāsti.JB”

"Es  uzzināju,  ka  manas  prostatas  problēmas  vienkārši  PĀRZĀJA pēc  2  nedēļu  ilgas  eļļas
lietošanas...Es  gatavoju  savu  eļļu.Esmu  pārliecināts,  ka  tagad  THC  līmenim  ir  jābūt
augstākam...Man ir vairāki celmi.Viņi visi strādā, un es tos apvienoju.Mans urologs bija šokā un
bijībā,  skatoties  uz  rentgena  un  ultraskaņas  testa  rezultātiem...Aicinu  ikvienu  iegādāties
audzēšanas telti,  izveidot savu augu, tajā būs daļa no jūsu personības...Galu galā jums būs
iespēja satikt sevi...Un dziedē nevainojami.Un ne no krata un tā.Tikai BUDS.Pārliecinieties, ka
tie ir novākti pareizi un īstajā laikā...Šī eļļa ir vienkārši debesu līdzeklis.Patiešām...Es to tagad
zinu. ” Gagi

"Es cietu no migrēnas kopš 16 gadu vecuma.Tagad man ir 56 gadi.Vienīgā ārstēšana, kas man
un manai  kopu migrēnai palīdz,  ir  zāles.Es ņemu 1/4 graudu rīsu lieluma katru nakti  pirms
gulētiešanas.Zāles  burtiski  novērš  visas  klasteru  un bezgrupas  migrēnas.Kad  man beidzas,
migrēnas  atgriežas.Esmu  izmēģinājis  visus  migrēnas  medikamentus,  un  neviens  no  tiem
nedarbojas  tik  labi  kā  zāles.Man  nav  jācieš  no  kodeīna  smadzenēm  vai  jebkādām
blakusparādībām.Tas man ir bijis Dieva sūtīts. ”

“Kopš  manas  migrēnas  sākuma,  izārstējās  30–45  minūtes  pēc  tam,  kad  dzēru  eļļu.Bez
sāpēm.Nav  sliktas  dūšas/vemšanas.Nav  gaismas/skaņas  jutības.Projām!RSO  ir  pareizais
ceļš.Viena mīlestība." Alens

"Tas palīdz manai vilkēdei, fibromilagijai, migrēnai, trauksmei.Es nevarētu bez tā dzīvot.Es jutos
sliktāk, lietojot visas tabletes.Šīs zāles mani glābj katru dienu. Džesika

“Tas arī  notīra manu vilkēdi ādā!Mani ārsti  man nekad neteica,  viņi  piedāvāja tikai  steroīdu
recepti.Bet tas nomierināja izciļņus, un tie aizgāja bez negatīvām sekāmefekti." Holija

"Es izmantoju eļļu kokosriekstu eļļas bāzē uz galvaskausa pamatnes, deniņiem un pieres pret
migrēnu...darbojas dažu sekunžu laikā." Šērlija

"Man patiesībā ir šizofrēnija, un es lietoju medicīnisko kaņepes, lai novērstu ar manu stāvokli
saistītās blakusparādības, piemēram, trauksmi un bezmiegu.Zāles iedarbojas, kopš sāku biežāk
lietot medikamentus, varēju aizmigt, ko agrāk nevarēju.Daudzi mani simptomi parādās, kad man
trūkst miega.Kaņepju lietošanas laikā es nekad neesmu pieredzējis balsis, man šķiet, ka tas
mani no tām pasargā...” Hosē

-- Piekrītu, Hosē, miega trūkums ir daudzu garīgu stāvokļu cēlonis.Gluži loģiski, ka, izgulējies
par maz, cilvēks nejūtas tik labi, kā pēc desmit stundu veldzējoša miega pēc eļļas ēšanas.JB

"Es  ārstēju  Laimu ar  kaņepju  eļļu.Pašlaik  galvenokārt  Bartonella.Es  nevarētu  gulēt  bez  tā,
nevarētu ēst bez tā un pastāvīgi svīst bez tā.Esmu pārliecināts, ka ir daudz citu nepatīkamu
lietu, bet es nevēlos atteikties no tā, lai uzzinātu!Un vēl jāpiebilst, ka apmēram pirmo nedēļu es
nopūlējos, bet tad no turienes braucu gludi!!!” Megija

“RSO UN ALERĢIJA PRET MEDUS.Es devos pie sava drauga.Viņai ir saaukstēšanās kaklā, un
viņa tikko atgriezās no ārsta ar daudzām antibiotikām.Tāpēc es viņai vakar iedevu pilienu eļļas,
viņa ierīvēja kaklu un rīkli un devās gulēt.Viņa parasti daudz runā, es reizēm prātoju, vai viņa
vispār elpo, kad sāk runāt, šoreiz viņa bija klusākā, kādu esmu redzējusi.

No rīta uzvārīju viņai tēju un teicu, lai paņem balto krūzīti, jo otrā ieliku medu.Viņai ir alerģija
pret  medu,  tā  piliens var izraisīt  masīvu alerģisku reakciju,  kurai  būtu nepieciešama tūlītēja
medicīniska palīdzība.Pēc pusstundas es pārbaudīju, kā viņai klājas savā istabā, un noteikti
ieraudzīju balto krūzīti uz virtuves izlietnes un otru krūzīti, kurā bija trīs karotes medus, pie viņas
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gultas.Par laimi, viņa nejuta neko sliktu savam ķermenim, nekādu skrāpējumu kaklā (kas parasti
liecina par alerģiskas reakcijas sākšanos).Tāpēc es viņai iedevu vēl vienu lielu eļļas pilienu.Viņa
joprojām  guļ  gultā,  skatās  filmu,  priecīgi  smaida  un  saka,  ka  šis  ir  viņas  dzīves  labākais
“slimības laiks”.

Man tas ir tikai vēl viens apstiprinājums tam, cik efektīvi pareizi ražots RSO ir pret visu veidu
alerģijām.Un es arī priecājos, ka varu sēdēt šeit, publicējot šo, nevis sēdēt kaut kur slimnīcā un
prātot, vai viņa izdzīvos tējas tasi ar medu vai nē.JB”

"2 dienu laikā sakārtoju savu abscesu uz zoba, pagājis!!" Susanna

“Es kļūstu dusmīgs, lasot šīs patiesības, jo es zinu, ka tās ir patiesības.Es ciešu no bipolāriem
traucējumiem, kas saistīti ar trauksmi un smagu sliktu dūšu, un, lai gan es uzturēju medicīnisko
karti caur štatu.Es nevaru smēķēt, jo mūsdienās vairums darbu veic narkotiku testus un izlases
veidā.Kaņepes atslābina manu prātu un ļauj man justies tā, it kā es tiešām atkal varu elpot.

Pilnīgi nicinu valdību par visu, kas viņiem ir vai mēģina mums atņemt, un neārstējot sevi šīs
dusmas un satraukuma dēļ.Es baidos par savu garīgo stāvokli.Esmu pilnīgā važā, un no tā
cietīšu tikai es, nevis valdība.

--  Es  ļoti  labi  saprotu  šo sajūtu,  Amanda.Kaņepes būtu  jāregulē  apmēram tikpat  daudz kā
tēja.JB

“Tas lika man justies labāk un gulēt labāk nekā jebkad savā dzīvē.Man ir reta epilepsijas forma,
fibromialģija,  deģeneratīvas disku slimības 2. fāze muguras lejasdaļā un virkne gremošanas
problēmu.Tiklīdz  es  varēšu  atļauties  to  lietot  pastāvīgi,  es  ceru  atteikties  no  visiem
medikamentiem, kas tikai mazina manus pašreizējos simptomus. Eņģelis

"Mans tētis nomira, kad viņu varēja izārstēt, mana sirds ir salauzta gandrīz 2 gadus, kaut es to
zinātu." Ann

"Tas pats, bet tā bija mana mamma.Ziniet, kā jūtaties." Roberts

“No cilvēka, kuru šī eļļa izglāba, kamēr es pārdzīvoju vēzi, cilvēkiem ir jāpamostas!Es lietoju 52
tabletes  dienā!Veicu  ārstēšanu,  kas  mani  gandrīz  nogalināja!Mans  draugs  paņēma eļļu  un
atnesa to man!Es biju 100% pret!!Man likās, ka nekādi nevar un mani iemetīs cietumā!!Viņš to
atstāja ar norādījumiem Google Rikam Simpsonam.

Pagāja pāris dienas, man bija pilnīgas sāpes, un es centos nedomāt par blakusparādībām, ko
izraisīja šīs ārstēšanas metodes, un es nokļuvu klēpī!Nākamā lieta, ko es zinu, bija 11 stundas
vēlāk!!!wow!!Es pārtraucu ārstēšanu, lēnām lietoju mazāk un mazāk medikamentu, lai gandrīz
visas šīs zāles atbrīvotos, un es sāku lietot eļļu!Sasodīts, es nebiju jutusies tik labi gadu!Es
piezvanīju savam draugam, un viņš cīnījās, bet varēja man dabūt vairāk eļļas!Es esmu dzīvs
pierādījums, ka tas darbojas!!Joprojām būtu par to, ja varētu, bet tā ir finansiāla lieta!Ak, un man
joprojām ir vēzis, bet ne tik slikti, un es neesmu veicis skenēšanu un neko, tikai tiešraidē!Man ir
BRCA gēns, tāpēc vienmēr būs vēzis, bet šīs eļļas dēļ es esmu dzīvs!Paldies." Sīlija

“Reja Kūdras tēze,  pie kuras viņš pilnībā nonāca pēc daudzu gadu pētījumiem,  ir  tāda,  ka
cukura, cietes, sāls patēriņam jābūt salīdzinoši lielam kuņģa skābes nolūkos, proteīnam jābūt
lielam,  bet  proporcijā  apmēram  4:1  attiecībā  pret  ogļhidrāti,  nepiesātinātie  tauki  nav
nepieciešami  un  turklāt  kaitē  mitohondrijiem,  kofeīns  aptur  šūnu  stresa  ciklu,  kanibalizē
olbaltumvielas vai taukus un aromatāzes izmantošanu, lai šos nepiesātinātos taukus pārvērstu
estrogēnos.Progesterons ir galvenais pareizas šūnu vielmaiņas aizsarghormons, un E vitamīns
var novērst organismā jau esošo nepiesātināto tauku oksidēšanos.Reja Pīta un Rika Simpsona
kopīgais darbs pilnībā sagrautu vislielāko ponci postu shēmu, kas izdomāta zināmajā vēsturē.
Endrjū
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"Palīdz manam IBS un darbojas kā dabisks spazmolītisks līdzeklis resnās zarnas sāpēm.Labāk
nekā tabletes, ko ārsts man gribēja dot, uz recepšu etiķetes ir rakstīts, ka šīs zāles laika gaitā
var novērst dabisko gremošanu, un es varētu būt no tām atkarīga gremošana?Atkarīgs no tā?
Bet ārsts ir noteicis, ka ieguvumi atsver riskus?smh!?Nē paldies!" Māri

“Šeit ir mana personīgā izmantošana un panākumi, lietojot tikai 1,5 rīsu graudu lieluma dienā —
nekas ne tuvu nav vajadzīgs, lai izārstētu vēzi.

1 — pazemināju asinsspiedienu no 189/99 līdz 145/84, kas ir lieliski.

2 - izārstēta infekcija 3. pakāpes apdeguma gadījumā, lietojot lokāli tikai 2 lietošanas reizēs!

3 — bija nepieciešamas 3 dienas, lai palielināts limfmezgls atgrieztos normālā stāvoklī pēc tam,
kad tas bija pietūkuši vairāk nekā mēnesi

4 — ļoti palīdz manam sunim, kuram ir 14 gadi un kuram ir deguna vēzis, es iesmidzinu viņas
degunā mikromigliņu no rso un olīveļļas — arī palīdz viņai ar enerģiju,  blusu apkarošanu un
artrītu.

5 - Es neesmu sācis zaudēt pārāk daudz svara, bet varbūt 4-5 mārciņas mēneša laikā bez
izmaiņām, bet es ceru, ka tas pieaugs

6 - vairs neizmantojiet miega līdzekli, viegli ieslieties dziļā miegā

7 - palīdzēja izārstēt saspiestu nervu ar atpūtu, bet pieskārās sāpēm tur, kur nevarēja lietot
nekādas  ārpusbiržas  zāles.
Patīk šī eļļa...patiesi dzīvības glābējs.” Izdzīvošana

"Riks Simpsons ir mainījis manu dzīvi uz visiem laikiem.Viss, ko es domāju zināju par kaņepēm,
bija meli.Es esmu RSO kopš 2012. gada oktobra,  un savā dzīvē neesmu juties labāk.Mana
vielmaiņa  irnormalizēts.Esmu  izskalojusi  augsta  asinsspiediena  tabletes.Mans  vēders  pirmo
reizi kopš vidusskolas darbojas normāli.Tas viss, pateicoties Rikam Simpsonam.Esmu nometusi
30  mārciņas  bez  mēģinājuma  un  nevarētu  to  uzvilkt  atpakaļ,  ja  mēģinātu.Es  patērēju  1-2
gramus dienā iekšķīgi.Es pērku eļļu un bez maksas izdalu to slimiem cilvēkiem Rika Simpsona
veidā  un  turpināšu  to  darīt,  godinot  savu  nelaiķa  tēvu  Solomonu  Marsdenu.RSO  ir  īsta
medicīna, un ikvienam ārstam, kurš to neatzīst, vajadzētu atgriezties skolā. Vilhelms

“Mani atņēma no visām zālēm pret bipolāru trauksmi un miega problēmām!!! Deva ir svarīga,
un, lai to panāktu, ir nepieciešams zināms laiks! ” Kara

"Es biju spiests lietot medikamentus, kas izraisa Parkinsona slimību, taču manas patiesās Dieva
dotās  zāles  ir  palīdzējušas  man  pārvarēt  diabēta  nāvējošo  ietekmi.RSO  noteikti  ir
izārstēt.Paldies Rick! ” Deivids

“Man ir Parkinsona slimība… un esmu pārcietis 4. stadijas kolorektālo vēzi.Izārstēja to ar Rick
Simpson eļļu.Kopējās izmaksas zem 2000,00.Tipisks vēža pacients medicīnas iestādei piešķirs
gandrīz 200 000.00.Ir iemesls, kāpēc viņi nevēlas, lai tas tiktu atklāts, un tāpēc slimnīca pieder
un to pārvalda farmācijas uzņēmumi.KAŅEPŠU EĻĻA STRĀDĀ!!!Mani ārsti atteicās par to pat
runāt, jo baidās no farmācijas uzņēmumiem! Lī

"Jā.Tas  palīdz  ar  Parkinsona  slimību.Ir  video,  kurā  vīrietis  to  izmanto,  un  jūs  varat  redzēt
izmaiņas uz labo pusi.Manai lielajai tantei ir Parkinsona slimība, un viņai tikko tika diagnosticēts
smadzeņu  audzējs.Viņa  pārceļas  no  Ohaio  uz  Pensilvānijas  štatu,  lai  dzīvotu  pie  maniem
vecvecākiem, un mēs viņu uzsākam pēc iespējas ātrāk. Darlēna
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Gulēšana, bezmiegs
"Ak, jā, bezmiegs. Ja būtu slikti, es tagad guļu kā klints. Laura

“Es guļu vislabākajā veidā.Es lietoju RSO jau apmēram divas nedēļas, un mani rādītāji ir labi, es
jūtos veselīgi un miegs ir pārsteidzošs.Mājdzīvnieku skenēšana 3 nedēļu laikā, lai pārbaudītu
vairāku audzēju lielumu...Man ir pārliecība. ” Laura

"Aaryn: Man šķiet, ka es apēdu mazliet par lielu gabalu...bet tas nav slikti!Vienkārši varbūt ir
pienācis laiks iet gulēt.

-- Kā gulēji, Ārin?JB

Ārīns:  Lieliski!Es  joprojām  atpūšos!Es  atklāju,  ka  tas  jau  palīdz  manai  depresijai  un
trauksmei.Eļļa man liek smieties, lol.

Man šeit bija cits pacients, kuram es rādīju, kā pagatavot eļļu, un arī viņam ir trauksme.Viņš arī
smējās.Tas bija lieliski.

Pēdējo 2 dienu laikā es ēdu rīsu lieluma daudzumu 4 reizes dienā, un man ir nācies ieelpot
zāles retāk, un man ir minimālas sāpes.

--  Tādai  vajadzētu  izskatīties  nopietnas slimības ārstēšanai,  vai  ne?Pacients  guļ,  pamostas
spirgts, daudz smejas par sevi un visas situācijas muļķībām, neizjūt stresu, trauksmi vai ķīmisko
medikamentu blaknes utt.Man personīgi tas noteikti ļoti patiktu.JB

“Es lietoju kaņepju eļļu vairākus apstākļus, un es nekad neesmu tik labi gulējis vai juties tik
labi....Paldies  Rick  Simpson  &  JB  par  ziņu,  ka  šis  augs  dara  brīnumus  par  visu,  ko  var
iedomāties!Vienkārši  DARIET  to  cilvēki  un  pārliecinies  paši!!Tas  ir  vienīgais  veids,  kā  to
izdarītKļūsti par patiesu ticīgo, uzticies man!Val

-- Paldies, Val.Tā ir taisnība, ka nekas nepārspēj personīgo pieredzi ar eļļas spējām.Kad jūs to
izmēģināsiet, piemēram, uz apdeguma vai moskītu koduma, un nieze un sāpes pāries dažu
sekunžu laikā, ikviens var pateikt, ko vēlas, taču eļļa joprojām būs labākās zāles.Un tu vēlēsies,
lai mājās būtu kāds spainis, ja nu gadījumā kaut kas atgadīsies.

Jums nav jāuzticas nevienam vārdam, ko mēs sakām, vienkārši pagatavojiet eļļu, atrodiet kādu
ar apdegumu, ādas vēzi, diabētisku čūlu, pēc tam uzklājiet to lokāli un skatieties, kas notiek.Tad
atcerieties, ka tas pats notiks arī jūsu ķermenī, kad jūs norīsit eļļu, un tas tiešām ir viss, kas
jums jāzina.JB

Tiem, kas domā, ka par medicīnisko kaņepju pētījumi nav veikti.Ir vairāk nekā pietiekami daudz
informācijas, lai mūsdienās kaņepes būtu legālas, tā vienkārši ir meli, ka tai nav medicīniskas
vērtības  un  ka  tās  ietekme nav  zinātniski  pierādīta.Kaņepes  medicīnā  neizmanto,  jo  tās  ir
neefektīvas, tās galvenā problēma ir tā, ka tā ir tik efektīva (un lēta).JB

"Šobrīd  esmu debatēs  par  to,  vai  kaņepes  var  izraisīt  vai  izraisa  psihozi/šizofrēniju.Jo  viņi,
citējot,  "pazīst  pārāk daudz pieaugušo,  kuri  ir  izsmēķējuši  daudz katliņu un kuriem tagad ir
dažādas garīgās veselības problēmas". Ko tu arī teiktu kāds, kurš tev to teica?Debates izraisīja,
kad es noklikšķināju uz pogas Patīk uz karikatūras attēla, kurā vecāki stāsta savam bērnam par
kaņepju priekšrocībām!

--  Ketij,  es  viņiem liktu  izlasīt  Rika  grāmatu.Eļļa  ēdot  ārstē  psihozi/šizofrēniju,  un  tad,  kad
izārstē, tad gluži loģiski to neizraisa.Viss, kas jādara, ir jāatrod šim stāvoklim piemērotais celms
vai celmi un eļļa vai eļļas vai to kombinācijas.Tas tiešām ir viss.JB

"Jo  vairāk  nomierinoša  līdzekļa,  jo  labāk.Es  to  lietoju  vakarā  pirms  gulētiešanas,  un  tas
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darbojas.Tagad es guļu 8 stundas uzreiz.Atpūta man ir bijusi pati labākā lieta.80% un vairāk
spēkam ir  vajadzīgs laiks,  lai  jūs pierastu pie tā, bet jūs to sasniegsit.Sāciet ar 0,01 ml,  kā
norādīts,  un virziet  uz augšu.Es mēģināju ar  0,025,  lai  sāktu...nākamreiz paņēmu tikai  0,01
ml.0,025 ml nosēdināja mani  uz dīvāna uz 10 stundām.Esiet  piesardzīgs,  bet  atcerieties to
paņemt.Kā jau teicu Nakts man ir  īstais laiks.Var darboties dienas laikā un ATPŪTAS naktī.
Džons

"Man ir MS, un es pastāvīgi ciešu no sāpēm, visur, tostarp ļoti stiprām galvassāpēm.Man rodas
trīce,  ko  izdala  kājas  un  tā  tālāk.Šķiet,  ka  joprojām  nevaru  iegūt  neko,  kas  palīdzētu  pret
sāpēm.Es  neļaušu  viņiem  likt  man  kaut  ko  stipru,  jo  es  nevēlos  kļūt  atkarīgs  no
narkotikām.Tāpēc es ciešu!!Varbūt es to izmēģināšu, es aizmirsu, kas ir miegs, pastāvīgi augšā.
Donna

-- Donna, pamēģini eļļu, tā tev noteikti aizmigs.JB

“Es lietoju  kaņepju  eļļu  vairāku iemeslu  dēļ,  un  nekad neesmu tik  labi  gulējis  vai  juties  tik
labi....paldies  Rick  Simpson  &  JB  par  ziņu,  ka  šis  augs  dara  brīnumus  visam,  ko  var
iedomāties!!Vienkārši DARIET to cilvēki un pārliecinies paši!!Tas ir vienīgais veids, kā kļūt par
patiesi ticīgu, ticiet man! Val

“Es dodu eļļu savam līgavainim, un viņš nav daudz paņēmis, un tas viņu tik ļoti nogurdina.Viņš
guļ lielāko dienas daļu.Es uz vienu vai divām dienām viņu noņemšu no tā, lai redzētu, kādas
izmaiņas tas ieviesīs...tad varbūt iedodiet viņam mazumiņu, piemēram, 1/2 rīsa graudu (vismaz
tā mēs esam lasījuši), varbūt mēs viņam to ātri pagatavojām. Glioblastomas cīnītājs

--  Džeison,  miegainība  ir  kārtībā,  un  jūs  vēlaties,  lai  pacients  gulētu  pēc  iespējas
vairāk.Nomierinošais  efekts  pāries  dažu  nedēļu  laikā,  taču  tas  nav  nekas  nevēlams,  gluži
pretēji.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

J:  Pagatavot  kādu  šodien  vīrietim,  kuram  baltie  halāti  ir  teikuši,  ka  viņam ir  jādzīvo  divas
nedēļas,  un  viņi  neko  vairāk  nevar  darīt  viņa  labā.Es  ceru,  ka  drīz  visiem  būs  labas
ziņas.Mēģina arī panākt, lai viņš atmestu smēķēšanu un mainītu uzturu, un vēl vairāk, lai viņa
imūnsistēma varētu cīnīties.Paldies Rikam un JB par jūsu zināšanām un to, ka sniedzāt mums
īstu ārstēšanu.

A: Deiv, ļaujiet viņam smēķēt, nav nozīmes tam, vai viņš ēd eļļu.Turklāt viņš daudz gulēs, tāpēc
tik un tā nesmēķēs.Runājot par uztura maiņu tagad, viņam tas jāmaina saprātīgi, bet ne krasi,
ļaujiet viņam ēst, kā viņš jūtas.Ne obligāti desa, bet kaut kas saprātīgs.Palieliniet viņa ķermeņa
pH, lieciet viņam katru dienu ēst sēklas no diviem āboliem.Vissvarīgākais ir pēc iespējas ātrāk
dabūt  viņā pēc iespējas  vairāk  eļļas.Vēl  ir  iespēja.Lai  iegūtu labākos rezultātus,  apvienojiet
eļļas,  svecīšu  ēšanu,  iztvaicēšanu  un  lokālu  lietošanu.Pat  ja  viņam  tas  neizdosies,  viņš
nodzīvos maksimālu dzīves kvalitāti līdz galam, un arī tas ir ļoti svarīgi.Esmu pārliecināts, ka tas
būs vairāk nekā divas nedēļas, bet mēs to redzēsim.Ārstiem ne vienmēr ir taisnība ar savām
prognozēm, kad eļļa nonāk spēlē.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Es guļu ļoti saldi un ilgāk nekā parasti.Kad esmu augšāmcēlies, es jūtos ļoti atpūties, nevis
saguris kā smēķējot. Terijs

“Es labi guļu un sapņoju, bet pamostos sagurusi.Paiet stundas, lai sāktu, un tad tas ilgst ilgu,
ilgu laiku.Es to lietoju katru vakaru.Tas noņem manas artrīta sāpes un ļauj man gulēt. Ketrīna

"Man  ir  vēzis  un  miega  apnoja.Es  ne  tikai  lieliski  guļu,  bet  arī  nepamostos  no  karstuma
viļņiem.Tā ir svētība.” Stefānija

"Jūtos kā laimīgi miris!" Mal

“Mans prāts bez tā ir kā Ņujorkas sastrēgums.Ar to tas atvieglo to Zen dārza stāvoklī, vienlaikus
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darbojoties normālā līmenī. Andris

“Man ir miega traucējumi jau 20 gadus, RSO eļļa man palīdzēja aizmigt pirmo reizi, un pēc
pamošanās man nav sāpju!Jā!” Bonija

“Man  ir  diska  trūce,  kas  nospiež  manu  sēžas  nervu,  izraisot  stipras  sāpes,  kas  sākas  no
muguras lejasdaļas uz kreiso kāju līdz pirkstiem.Es lietoju 3 ibuprofēnu ik pēc četrām stundām,
lai es varētu piecelties no gultas un staigāt.Es sāku lietot eļļu gandrīz pirms divām nedēļām
sāpju un iekaisuma dēļ.Tagad man nav nepieciešams ibuprofēns, es guļu labāk nekā jebkad
agrāk, mani kolēģi ir komentējuši manu labāko garastāvokli un vispārējo laimi.ES JŪTOS LABI!"
Dženifera

“Jau 4 nedēļas dodu savam 14 gadus vecajam Pitam eļļu vēža ārstēšanai.Viņa dažreiz kļūst
mazliet "raustīta" un piedzērusies, kad es viņai dodu pārāk daudz, bet, kad drudžainība pāriet,
viņa guļ kā kucēns.Viņa atteicās lietot veterinārās zāles, tāpēc mēs to vietā saņēmām eļļu.Vēl ir
agrīnas dienas, bet es ierakstu viņas progresu.Pagāja apmēram nedēļa, līdz viņa pierast pie
eļļas un atkal radās apetīte.Es esmu greizsirdīga, jo mēs šajā posmā varam atļauties tikai viņas
Mīlestības ikviena skaistajiem stāstiem!

"Man ir sociālā fobija (labāk saukta par sociālo trauksmi), depresija un bezmiegs.Nekad neesmu
ņēmis eļļu, jo nevaru to atrast šeit, kur es dzīvoju, kā arī nevaru pats to kultivēt un iegūt...bet es
smēķēju apmēram desmit reizes, es jutu, ka pēc pirmās reizes es tagad varēju gulēt, kad vien
jutos noguris, man bija mans “visu mūžu-bez depresijas-mēnesis”, nekad neesmu jutusies tik
laimīga (bez depresijas) un ar visu to vitalitāti,  pat lietojot visspēcīgākos medikamentus (kas
noved pie citām veselības problēmām), arī mana sociālā trauksme (fobija) ļoti  mazinājās un
man nevajadzēja būt “augstai”, lai to izjustu, ja Biju smēķējusi 1 vai pat 2 dienas iepriekš un
man bija jāiet ārā runāt ar citiem cilvēkiem, jāpaliek sabiedriskā vietā (ko šis traucējums padara
neiespējamu),  TAGAD  ES  TO  VARĒTU  IZDARĪT,  jutos  atkal  dzīva  kā  “normāls  cilvēks”,
nevienas  zāles  to  nedarīja.Problēma ir  tāda,  ka  sakarā  ar  likumiem,  augu  prioritāti,  kā  arī
sociālo aizspriedumu un nezināšanu par augu, esvairs pat nevaru to smēķēt, nevēlos uzkāpt,
vienkārši gribu atkal dzīvot bez šīm dzīvi ierobežojošajām problēmām.Ir daudz anonīmu cilvēku,
kuri dzīvo tāpat kā es ar kaut kādām fobiju un citiem traucējumiem, un es domāju, ka eļļa varētu
būt risinājums. Pablo

"Varat pajautāt Rikam un/vai Dž. B., mēs esam atklājuši, ka viena no labākajām kombinācijām
ar  trauksmi  saistītu  problēmu  gadījumā  ir  izmantot  produktu,  kas  satur  20–30%  sativa."
Brewster

-- Mums patīk strādāt ar indica dominējošo sativa krustojumu ar 20% vai vairāk THC, tieši šo
iemeslu dēļ.Labāko eļļu iedarbība ir ārkārtīgi spēcīga un nomierinoša, tomēr eiforiska un vēl
labāks afrodiziaks.Iedodot pacientam zāles ar šādu iedarbību, varat būt gandrīz pārliecināts, ka
viņam tās patiks.Kurš gan to nedarītu?Jūs labi gulējat, pamostaties labi atpūties, eiforisks un
pilns ar vēlmi kādu iepriecināt.Kuram gan tas nepatiktu?JB

“Apsveicam,  ka  tās  ir  tik  labas  ziņas!Tas  ir  ļoti  efektīvs  daudzām  lietām...Manam  tēvocim
plaušās bija audzējs greipfrūta lielumā.Viņi deva viņam 6 mēnešus dzīvot ...Viņš galvenokārt
berzēja  to  krūtīs  un  mugurā,  jo,  kad  viņš  to  ēda,  tas  viņam lika  pārāk  daudz  gulēt...lol.Šī
apstrāde to samazināja līdz valrieksta izmēram...bija gandrīz pazudusi...un bija pagājis pusotrs
gads...daktere brīnījās, bet tomēr nozīmēja ķīmijterapiju...Tajā pašā naktī manam tēvocim bija
sirdslēkme...  viņš  beidzās  ar  vairākiem  sirdslēkmes  un  nomira  no  tiem,  nevis  vēzis...
ķīmijterapija ir pārāk skarba...Pieturieties pie dabiskajām zālēm, un jums viss būs labi! Dags

“INDICA ir  nomierinošs  līdzeklis  labā  nozīmē!Ja  dzerat  daudz  tīra  ūdens  bez  fluora  (es
pievienoju izspiestu citronu), jo miega laikā izžūst acis un kakls.Man vajadzēja divus mēnešus
pēc maksimālās devas, lai beidzot panāktu to pareizi, un es guļu visu nakti un pamostos spirgts!
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Vairs nav slimības!Es esmu laimīgs ticīgais, kas ražo pats! Linnea

"Nomierinošs līdzeklis kā iemidzināt dupsis nomierinošs līdzeklis.Bez sāpēm, bez sāpēm, tikai
patīkams brauciens uz veselību.” Džons

“Es novērtēju, ka katru dienu mācos par RSO un to, ko tas ir darījis cilvēku/dzīvnieku labā.Ja šī
eļļa  dara  to,  ko  saka,  tā  ir  jāizsauc  no  augstākā  kalna,  nevis  jānomierina.Man  nav  bijusi
personīga pieredze ar to, bet noteikti būtu, ja es vai kāds, kas man rūp, atrastu, ka mums tas ir
vajadzīgs.
Pa to laiku es izlasīju  tik  daudz ierakstu,  cik  varu.Es vēl  neesmu izlasījis  ziņu,  kurā teikts:
"Paldies Rikam Simpsonam — es biju pilnībā apjukusi, tas bija forši, vecīt." Debija

-- Paldies par atbalstu, Debija, esmu pārliecināts, ka ļoti drīz jūs uzrakstīsit ziņu, kas tieši to
pateiks.Sajūtu ķermenī, kad tiek uzņemta vajadzīgā RSO deva, var raksturot tikai kā “ļoti foršu”.
Vai arī ārkārtīgi forši.Vai varbūt pārsteidzoši forši.Tā ir viena no patīkamākajām sajūtām, ko var
piedzīvot, tā ir ļoti dabiska, nomierinoša un nomierinoša.

Kā  mēs  sakām,  labākajām  eļļām  ir  ļoti  nomierinoša,  tomēr  eiforiska  iedarbība,  ja  tās  tiek
uzņemtas.Tātad  tu  labi  guli  un  tad  pamosties  ķiķinot  kā  bērns.Un,  kad  tu  labi  izgulies  un
pamosties ķiķinot, visticamāk, jutīsies labi un atpūties, nekā tad, kad slikti guli un nepamosties
ķiķinot.Un,  kad  jūtaties  labi  un  atpūties,  jūsu  ķermenis  loģiski  atveseļosies  un  darbosies
labāk.Nekādas raķešu zinātnes, kā vienmēr ar kaņepju zālēm.JB

"Guļ??Nedēļu lietoju eļļu un lielāko daļu nogulēju.Esmu lasījis, ka Riks saka, ka tā ķermenis
dziedē, vai tas ir normāli?Vai tas pierāda, ka izmantotā eļļa ir laba lieta? Šarona

“Nekādu problēmu... :) Es no tā guļu diezgan labi.Es to ieliku plānā tualetes papīra gabalā un
ripināju bumbiņā, izspiežot to kā tableti, vai ietinu maizē.Tad kāds teica, ka tp ir bīstams, tāpēc
es  gribēju  zināt,  ko  dara  visi  pārējie.;)  Paldies  puiši.@jb  Es  esmu  līdz  gramam  nekādu
problēmu, izņemot ļoooooooo miegu un nedaudz lēnu laiku, kad pamostos. Kristīna

“Kā militāram veterānam ar PTSD, miega traucējumiem, sāpēm muguras lejasdaļā (izpletņa
negadījuma dēļ), trauksmi un nieru slimību, RSO ir viena no vienīgajām metodēm/formām, ko
varu lietot kaņepes.Beidzot es guļu naktīs, esmu zaudējis vairāk nekā 20 mārciņas kvalitatīva
miega  dēļ,  un  kopš  vakardienas  manas  divas  reizes  gadā  veiktās  nieru  laboratorijas  ir
uzlabojušās.Manas laboratorijas ir tik ļoti uzlabojušās, tagad man ir jāsamazina zāļu deva, jo
mans asinsspiediens ir  pārāk zems.Visas pozitīvas pazīmes liecina,  ka RSO lietošana naktī
uzlabo manu dzīves kvalitāti. Korvins

“Mans  brālis  cieš  no  smagām  dusmu  problēmām,  un  viņam  ir  diagnosticēti  personības
traucējumi.Viņš var pieķerties pie vienas santīma, jo tas tiek teikts, izmantojot ikdienas kaņepju
ziedu, kā arī ekstraktu režīmu, tādējādi viņš spēj līdzsvarot savu garastāvokli un dzīvot normālu
laimīgu dzīvi un brīvu no visām epizodēm, izņemot gadījuma rakstura epizodes. ideāls, bet es
personīgi varu teikt, ka bez kaņepēm mans brālis droši vien būtu pavisam citā vietā.

...Es uzskatu, ka cilvēki, kas cieš no paranojas kaņepju lietošanas dēļ, cieš no tās, jo nespēj tikt
galā  ar  tās  dabiskajām prāta atvēršanas spējām un savas zemapziņas apziņas sajūtu.Man
šķiet, ka liela daļa paranojas, kas saistīta ar kaņepju lietošanu, ir tikai placebo, un tā izriet no
agrīnās kaņepju aizlieguma laikmeta Reefer Madness propagandas. Korijs

“Jaukts...Dažiem  tas  palīdz,  bet  citiem  šķita,  ka  tas  pasliktinās.Tas  noteikti  palīdz  manam
satraukumam!Man  bija  ļoti  saspringts  darbs,  kas  izraisīja  raustīšanās  muskuļus...Tas  viss
pārgāja pēc eļļas uzņemšanas.Tas mani pietiekami atslābināja, lai saprastu, ka man vairs nav
vajadzīgs tas sūdīgais darbs, un es pametu. Virši

"Es esmu divpolārs, un ikreiz, kad lietoju RSO eļļu, vienkārši sakot, šķiet, ka es vairs neesmu
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divpolārs, tā ir laba sajūta." Jāzeps

"Es  esmu  veterāns  ar  PTSD  un  trauksmi.Man  vairs  nav  jālieto  xanax,  lai  kontrolētu
uzbrukumus.Es joprojām lietoju  ssri,  kas  to  nomāc,  bet,  ja  jūtu,  ka  kaut  kas  nāk  uz  eļļas,
pavelciet cauruli vai tvaiku, un viss ir kārtībā. JR

"Jā, tas lieliski stabilizē garastāvokli PTSS un vieglas mānijas uzvedības un panikas traucējumu
gadījumā, ja to lieto pareizi." Dženifera

"Jā, ļoti, ļoti.Gan Fabri slimības, gan neirofibromatozes gadījumā ir daudz nervu bojājumu, kas
arī izraisa trauksmi.Man ir pavisam cits skatījums uz dzīvi.Marihuāna ir apgriezusi manu dzīvi
otrādi un parādījusi, cik skaisti ir būt dzīvam. Džeimss

"Man nekad dzīvē nav bijis labāks garīgais.Es lietoju RSO jau divus gadus un esmu izņēmis
visas zāles, un eļļa ir vajadzīga tikai ik pa laikam.Es paņemšu dažus punktus, un man šķiet, ka
es nemaz neesmu bipolārs ... un es ar to esmu cietis tik ilgi...Es uzskatu, ka tas ir izglābis manu
dzīvību un palīdzējis arī pret daudzām citām slimībām...Es jūtos svētīts, ka man ir zināšanas un
spēja augt un izgatavot savas ĪSTAS zāles.

Es sāku pirms diviem gadiem šajā jūnijā, un es paņēmu tikai 65 mg dienā.Es izmantoju zilā
siera  celmu,  kurā  dominē  indikācija  un  kurā  ir  augsts  CBD  un  zemāks  THC  saturs.Es
izmēģināju  arī  sativa  traipu,  kas  bija  pārāk  stiprs  un  lika  man  pārāk  satraukties,  tāpēc  es
atgriezos pie indica traipa, un tas ir radījis brīnumus...Es to lietoju katru dienu 30 dienas, un
tagad tas ir  jālieto tikai  tad,  kad sāku justies mazliet...Tas ir  lieliski  palīdzējis  arī  mana vīra
diabēta  gadījumā,  un  mana  tēva  lēkmes  un  mana  drauga  vēzis  ir  remisijas  stadijā...Tas
patiešām ir paveicis lielas lietas manā dzīvē.Lai jums veicas, un es ceru, ka jūs atradīsit sev
piemērotu celmu. Sāra

“Absolūti.Tas  ir  vienīgais,  kas  man ir  palīdzējis  ar  trauksmi  un  PTSD.Es  atradu  sevi  no  4
recepšu  antidepresantiem  (pēc  desmit  gadu  ilgas  eksperimentēšanas  ar  katru  pieejamo
antidepresantu  un  nevarēju  atrast  vienu  bez  novājinošām  blakusparādībām)  un  vairs
nenodarbojos ar alkoholu.Es gadiem ilgi cietu no trauksmes un PTSD pēc smagas autoavārijas.
2007. gadā.Nekad nebraucu 4 gadus.Tagad atgriezieties darbā, vadot Homecare Agencyatkal
un esmu parādā savu dzīvību šim augam. Donna

"Tas  ļoti  palīdz  ar  depresiju,  kas  pavada  hroniskas  slimības.Es  nevarēju  koncentrēties,  lai
paliktu vidusskolā, bet, lietojot kaņepes, es varēju koledžā 'paaugstināt' no 9. līdz 12. gru. 6
mēnešu laikā.Man nav ne jausmas, kāpēc man nav PTSS, ko izraisījusi gadiem ilga vardarbīga
fiziska vardarbība, izņemot to, ka esmu regulāri lietojis kaņepes, tāpēc, iespējams, tas ir saistīts
ar to.Vai šīs lietas tiek skaitītas?” Lorija

"Jā.Esmu cietusi no ADHD, PTSD, depresijas.Es tagad nelietoju zāles eļļas dēļ. Jerisa

"Trauksme,  panikas  lēkmes  un  depresija.Ziedi  vairāk  nekā  eļļa.Smēķējot  Indica  ziedus,  ir
tendence pasliktināt trauksmi, ja esmu labā uzbrukuma vidū.Tomēr ar eļļu uzlietas zāles nekad
to nav darījušas.Neatkarīgi no tā, no kāda celma eļļa tika iegūta. Sāra

"Mans tētis ir veterinārārsts un cieš no PTSD.Eļļa un pumpuri viņam palīdz! Dženija

“Tas palīdz manas meitas trauksmes lēkmēm.Samazina biežumu un intensitāti. Sūzena

“Man ir bipolāri traucējumi, PTSS (1991. gada Kuveitas apkarošana), un es ciešu no trauksmes
un bezmiega.Kaņepes ir palīdzējušas ar visiem šiem simptomiem, un, lai gan ārsti man saka, ka
tas pasliktina simptomus (bullhokejs), es zinu, ka tas ir palīdzējis man saglabāt kontroli pār sevi
un novērsis daudzas traumas citiem ļoti grūtos laikos. .Es zvēru pie tā. ” Adrians

"Noteikti palīdz stabilizēt bipolārus, zāles, ko saņemat no ārsta, jūs nogalinās vai kaitēs jūsu
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seksuālajai dzīvei." Endrjū

"Es lietoju indica sāpēm un sativa savām PTSS un trauksmes problēmām.Es uzskatu, ka abu
veidu maisījums līdzsvaro manas problēmas un palēnina manu hiperaktivitāti līdz līmenim, kas
neļauj man būt bīstamam sev. Stjuarts

"Šobrīd  mēs  lēnām  strādājam,  lai  samazinātu  viņa  psihotropās  zāles  bipolāriem
traucējumiem.Viņa ārsti  ir  noskaņoti  pret  to.Es redzu,  ka izrakstītās zāles padara viņa prātu
“putru”.Mēs jau esam guvuši neticami panākumus ar RSO, tāpēc tagad mēs to aplūkojam.

Mans vīrs ir bipolārs ar lielu uzsvaru uz māniju.Daudzus gadus viņš pašārstējās ar alkoholu,
bet, kad pirms 4 gadiem kļuva prātīgs, kopš tā laika viņš ir cīnījies ar māniju.Tikai satraucošā
narkotiku  daudzveidība  novērš  māniju.Bet  tas  arī  liek  viņam  izskatīties  Alcheimera
slimībai.Pašārstēšanās ar alkoholu palīdzēja daudzus gadus, taču alkoholisms ir problēma, ar
kuru arī bija jātiek galā.Tagad mēs esam vienkārši apnikuši ar zālēm.Tāpēc es atkal ņemšu visu
mūsu rokās.

Lietojot zāles, viņa dzīves kvalitāte ir slikta.Vienkārši samazinot vienu no daudzajām tabletēm
dienā,  ir  nozīme (tikko sāku samazināt,  tāpēc tam jābūt  pakāpeniskai,  baidoties no mānijas
lēkmes).Viņš  ir  bijis  RSO  aptuveni  2,5 mēnešus,  lai  risinātu  citas  problēmas  ar
visneticamākajiem  rezultātiem.Tāpēc  tagad  es  jūtos  droši,  lēnām  samazinot  viņa
medikamentus.Tas ir palīdzējis tagad uzbrukt šai citai veselības problēmai! Debora

"Es to lietoju 12 mēnešus, atbrīvojoties no ķīmisko vielu atkarības.Tas ne tikai palīdzēja man
aizmigt, bet arī palīdzēja novērst "mācību grāmatas" abstinences simptomus, piemēram, PTSD,
depresiju,  trauksmi  un  daudzas  citas  garīgās  veselības  problēmas.Lieki  piebilst,  ka  esmu
mēģinājis dalīties faktā, ka THC un medikamenti gandrīz saglabāja manu saprātu un garīgo
veselību ārstēšanas laikā. Chantelle

"Alkoholisma  /  vielu  ļaunprātīgas  izmantošanas  problēmas  ir  jāuzskata  par  "kvalificējošiem
nosacījumiem" štatos, kuros ir šādi medicīnas likumi.Medicīniskā marihuāna ir izglābusi daudzu
alkoholiķu dzīvības. Džims

"Rīsu grauds,  kura vērtība ir  viena diena apmēram piecus mēnešus,  pilnībā izārstēja manu
trauksmi un depresiju... Ir pagājuši gandrīz 2 gadi kopš eļļas lietošanas, un simptomi vairs nav
atjaunojušies." Daniels

“Nedēļas laikā pēc eļļas lietošanas es pārtraucu lietot antidepresantus un opiātus.Es domāju, ka
man draudēja  nopietnas briesmas pazaudēt  bumbiņas.Paldies  Dievam par  fēniksa  asarām.
Edijs

"Palīdz manai depresijai, un, tā kā man ir smaga invaliditāte, es ciešu ar diezgan lielu depresiju
aktivitātes trūkuma un sāpju dēļ." Riks

“Pēc dēla piedzimšanas man bija slikts periods, pēc šķiršanās depresija, un es zaudēju abus
vecākus.Kaņepes bija Dieva sūtīts!!” Lorēna

"Pēdējos  gados  tas  ir  palīdzējis  manam stresam un  satraukumam bez  gala,  patiesībā  tas
burtiski pāriet uz labu laiku.Nevienas zāles nav iedarbojušās tādā pašā veidā...” Stjuarts

"Tas palīdz pret miega zudumu trauksmes un panikas lēkmju dēļ naktī, ja to lieto 1 stundu pirms
gulētiešanas.Tas ir atvieglojums, ikviens, kurš mēnešiem ilgi piedzīvo miega trūkumu, zina, cik
tas ir nogurdinoši.Tas arī uztur jums labu un mierīgu garastāvokli lielu dienas daļu. Kat

"Palīdzēja  man  ar  migrēnas  galvassāpēm,  obsesīvi  kompulsīviem  traucējumiem,  trauksmi,
nedrošību,  mazvērtības  kompleksu,  visu  sakot,  un  3  nedēļu  laikā  izārstēja  nomāktu  būtni."
Riddhi
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“Hroniskas stresa problēmas, kas rada augstu asinsspiedienu.Manu stresa līmeni nekavējoties
nomierina  kaņepes.Vaping  palīdz  pārvarēt  sliktos  brīžus.Es  virzos  tikai  uz  ēdamajiem
produktiem, un šīs metodes trūkums ir  tas,  ka jāgaida,  līdz mana sistēma absorbēs.Man ir
pietiekami daudz prakses, lai es pacietīgi spēju nogaidīt pusstundu un, ja tas ir īpaši saspringts
brīdis, es atgriežos pie sava iztvaicētāja. Endijs

"Man ir lauzta mugura un nervu bojājumi, un kaņepes ir vienīgās zāles, kas man palīdz gulēt un
tikt galā ar dienu!" Leslija

"Tas man palīdz noģībt naktī, lai es varētu ļoti agri pamosties, lai strādātu." Matt

Retas vai ne tik bieži sastopamas slimības un slimības
"Rika Simpsona eļļa liek jums pamosties un redzēt, kas vēl ir dziedināts.Esmu ar to kaut kā
apsēsts.» Natālija

J.Sveiki,  Rick/JB,  vai  esat  kādreiz  dzirdējuši  par  retu  slimību porfīriju?Ja  tā,  vai  esat  kādu
ārstējis ar RSO, un kādi bija rezultāti?

A.Nē, es neesmu.Bet, spriežot pēc tā, ko esmu par to lasījis, es neredzu iemeslu, kāpēc eļļai
nevajadzētu palīdzēt to izārstēt vai kontrolēt.Tas noteikti palīdzēs novērst šī retā un noteikti ļoti
nepatīkamā stāvokļa simptomus.

Es ievērotu protokolu mūsu vietnē, es ēdu eļļu un lietoju to svecītēs (tādā veidā tā nonāks tieši
asinsritē).Es lietotu eļļu lokāli tinktūrā vai ziepē pret ādas slimībām (noņems visu niezi un citu
diskomfortu).

Es apēdu vismaz 60g divu vai trīs mēnešu laikā, nelietotu nekādas ķīmijas, vienkārši sekotu
Rika Simpsona norādījumiem.Ja 60 g to neizārstēs vai nesavaldīs, es ēstu vēl 120 g.Un, ja tas
nedotu apmierinošus rezultātus, tad es vienkārši sāktu slaucīt sevī eļļu, vienu divas trīs gramus
dienā  vai  pat  vairāk,  ja  es  varētu  to  uzņemt,  un  es  vienkārši  ēstu  tik  daudz,  cik  man bija
iespējams, cik ātri vien iespējams. .Kāpēc?Jo, kad eļļa jums nepalīdz, ir maz ticams, ka jūs
atradīsit  kaut  ko  citu,  kas  jums  palīdzēs.Arī  agresīvas  slimības  ir  jāārstē  agresīvi.Ar
vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Tas  varētu  būt  rupji,  bet  man  tas  ir  tikai  jāsaka,  un  es  neesmu  tik  daudz  par  rīcības
brīvību.Tāpēc man vēl nav viss nepieciešamais eļļai, bet mazuļa soļi tur nokļūs.Tomēr man ir
bijis šis hemoroīds, kas vienmēr atgriežas.Man ir bijuši trīs bērni vecumā no 5, 3, 1, un manam
pirmajam  bērnam  nav  hemoroīdu,  manam  otrajam  bērnam  ir  tikai  viens  hemoroīds,  mans
trešais, tas bija viens hemoroīds, un tas pāriet un atgriežas, pazūd un atgriežas.Esmu nopircis
visu zem saules, nekas nedarbojās.Tāpēc es teicu,  kas pie velna.Es paņēmu apmēram 1/8
tējkarotes  kief  1/4  tējkarotes  kokosriekstu  eļļas  šķipsniņu  žāvētas  lavandas  un  šķipsniņu
kaltētas kumelītes un divas piparmētru lapas.Sasmalcināju visu kopā.Es to uzklāju vienu reizi
vakar dažu sekunžu laikā, un šorīt man vairs nebija sāpju, tas jutās kā iztukšots balons.Es to
uzklāju vēlreiz, un esmu pārliecināts, ka nākamajā vai divās dienās tas pilnībā izzudīs.Jebkurā
gadījumā mana doma ir tāda, ka es ietaupīju naudu, ārstējot to mājās ar to, kas man bija ātrāks
un veselīgāks nekā valdības versija, un tā pierādījums kaņepēm ir traki dziedinošs spēks, un
iedomājieties, ja es lietotu eļļu, tas jau būtu pazudis.Vēl viens mans trīs gadus vecais izkrita no
kravas automašīnas Man nebija nekādas ziedes, ne peroksīds, nekas man bija ceļojumā.Tāpēc
es saputoju savu sacepumu, uzsita viņai pa ceļgalu, un no rīta izskatījās, ka krevele bija pirms
mēneša.Saki ardievu Neosporin slikti taupi manus santīmus!Miera mīlestība un kaņepes. Moni

"Dārgais kungs.Rick Simpson, ļaujiet man vispirms pateikt, ka mana ģimene uzskata, ka jūs
esat pārsteidzošs, un mēs vēlamies, lai mēs būtu jums tuvāk, lai mēs varētu jums palīdzēt jūsu
apbrīnojamajā darbā.Es lietoju medicīnisko kaņepes 14 gadus, lai novērstu hroniskas sāpes, ko
izraisa politeistiskais olnīcu sindroms un artrīts.10 gadus ilgo aptieku indes dēļ es slimoju vairāk,
biju  pieņēmusies  svarā  par  90  mārciņām  un  biju  šausmīgi  atkarīga  no  ārsta  izrakstītā
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Fentynol.Es sāku lietot eļļu pirms 7 nedēļām, un es varu teikt tikai to, ka notiek brīnumi!Sešu
nedēļu laikā mans cukura līmenis asinīs tagad tiek kontrolēts tiktāl,  ka vairs nav vajadzīgas
tabletes, es bez piepūles esmu zaudējusi 28 mārciņas.Es sāku krist panikā, ka kļūstu slimāka,
lai gan es jutos labāk nekā jebkad agrāk!Pēc daudzām pārbaudēm, kuru dēļ ārsti kasīja galvu
un teica, ka tas ir brīnums!Tagad nav ne tikai jaunu miomu, audzēju vai masu, bet arī agrāk
esošās  fibromas  utt.Nav  nekādu  pazīmju,  ka  slimība  kādreiz  būtu  bijusi!Man  joprojām  ir
pārbaudes, lai noskaidrotu, vai tas ir pazudis arī no nierēm, bet es zinu, ka manā sirdī arī tie būs
pazuduši.Paldies, Rick Simpson, jūs darāt Tā Kunga darbu, Dievs svētī jūs tāpat kā viņš mani,
atrodot jūsu lapu. Annija

“Tik labas ziņas JB un RIKS!!!Es šodien biju pie ārstiem, lai  uzzinātu testu rezultātus!Mans
vairogdziedzeris,  kas 22 gadus bija nepietiekams un tika ārstēts ar  zālēm, tagad ir  pārlieku
aktīvs!Pats RSO lietoju pilnu slodzi tikai mēnesi, tāpat rīvēju tinktūru tieši kaklā un iztvaikoju arī
RSO!Esmu tik sajūsmā par to priecīga!Viņš ir patiešām foršs ārsts, kurš ir bijis tur un atbalstījis
mani šajā visā, un labi zina, ES PATIESĪBĀ IZMANTOJU RSO EĻĻU!Tā kā viņš ir ārsts, viņš
joprojām vēlas man veikt vairogdziedzera ultraskaņu, lai pārbaudītu, vai nav mezgliņu!Ko jūs
domājat par ultraskaņu?Es vienmēr ar lepnumu dzeršu šo eļļu pārējās dienas, tas šķiet pareizi,
tas ir pareizi!Recepšu medikamenti ir LAUNUMS!Man ir arī daudzas citas veselības problēmas,
kuras šobrīd ārstēju ar šo brīnišķīgo eļļu!

Chiari Smadzeņu stumbra 1. tipa malformācija, arī man ir smags karpālais kanāls un daudz kas
cits!Man šodien ir 45 gadi, un es nejūtos, ka esmu sasists un sāpināts, kā agrāk!Vai es jau
minēju, ka pirms 7 mēnešiem man bija arī smadzeņu operācija, un kopš operācijas es neesmu
lietojis nekādas narkotiskās vielas sakarā ar aknu mazspēju, ko izraisīja zāles!Es patiesi esmu
pierādījums, ka šī eļļa ir no DIEVA!Tas ir viss, kas mums būtu jāuzņem kā zāles!Paldies JB un
Rick par visu, ko jūs darāt no visas sirds!Vairs nelietojiet  zāles vairogdziedzerim, YAY!!!!!!!!”
Margēna

--  Apsveicu,  Mārdžina.Kas attiecas uz ultraskaņu,  es  domāju,  ka  jūs  zināt  atbildi.Jo  mazāk
skenēšanas,  jo  labāk,  tas ir  viss,  ko varu teikt.Es personīgi  netuvotos nevienam, kurš man
nestāstītu par eļļu 22 gadus, bet, ja domājat, ka šiem cilvēkiem vēl ir kas jums sakāms, droši
aprunājieties ar viņiem, proti, ja jūs patiešām interesē viņu sakāmais. par medicīnu.Bet tas ir
gandrīz viss,  ko es ļautu viņiem darīt,  tikai  runājot,  lai  viņi  nevarētu jums nodarīt  tik  daudz
ļaunuma,  kā  to  darītu,  ja  viņiem  izdotos  pārliecināt  jūs  uzņemt  kādas  viņu  izvēlētas
tabletes.Labākaisvēlmes  un  turiet  tālāk  no  tiem,  kuri  pavadīja  22  gadus,  sniedzot  jums
nepareizus padomus.Priecājies, ka pārdzīvoji viņu “ārstēšanu”, citiem nepaveicās.JB

"Man ir arī hipotireoze (Greivsa slimība).Mēs to atklājām pirms 17 gadiem, kad tā bija stāvoklī
un dzemdēja manu meitu 15 nedēļu piemaksas dēļ (kopā lietoju 14 medikamentus, tostarp 3
narkotiskas  pretsāpju  zāles  smagas  progresējošas  deģeneratīvas  diska  slimības  ārstēšanai
muguras lejasdaļā un skoliozes mugurkaula augšdaļā/hipertireoīdi. (Greivsa slimība) / Cukura
diabēts (II tips) / Zilā sklēra / Psoriāze un ekzēma / Hipertensija / Nieru problēmas / Nemierīgo
kāju  sindroms  (Es  to  ieguvu  kā  blakusparādību  citu  medikamentu  lietošanai)  /  Augsts
holesterīna līmenis / liekais svars (esmu zaudējis vairāk nekā 100 mārciņas kopš atteikšanās no
medikamentu kokteiļa ~ pagājušajā vasarā) **ES NEDIĒTU** un vienmēr esmu ēdis veselīgi,
ieskaitot  bez  sarkanās  gaļas,  bioloģiskās  dārzeņas  utt.ikdienas  sulu  spiešana  utt...16 gadi
nepārtraukti tiek ražoti medikamenti, kas tagad ir NULL tabletes dienā!!!!

Es patērēju aptuveni vienu ceturtdaļu līdz nedaudz mazāk par pusi grama savā mājās gatavotā
Rick  Simpson  Oil  dienā  saskaņā  ar  īpašajiem  Rika  norādījumiem  ~  **MAN  IR
JĀKOMENTĒ...NEDRĪKST,  ATKĀRTOJU,  NEIZMANTOJIET  LĒTU  IZSĀKUMA MATERIĀLU
KVALITĀTI > JŪSU EĻĻAI JŪSĀ JĀBŪT CSPĪDZĪGAI UN DZINTARA KRĀSĀ >> CITĀDI TĀ
NAV ĀDĀ ĀDĀ ĀDĪBAS KVALITĀTES ĀRSTNIECĪBAI**” Michele
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"Vai kaņepju eļļu var izmantot trakumsērgas ārstēšanai?" Aami

--  Aami,  jā,  bet  tas,  iespējams,  prasīs  pacientu kādu laiku ievietot  komā ar ļoti  lielām eļļas
devām, īpaši progresējošos gadījumos.JB

“Vakar  es  iedevu  nedaudz  eļļas  savam  draugam,  kurš,  nokļūstot  slimnīcā,  saslima  ar
vējbakām.Es ieteicu šai personai uzsildīt nedaudz olīveļļas, iemaisīt to RSO un pēc tam krēmā,
ko šī persona ir lietojusi.Šī persona man tikko nosūtīja ziņu, lai teiktu: “Pīter, es nevaru pateikt,
cik  pateicīgs  esmu  par  šo  apbrīnojamo  eļļu!SVĒTS  SŪDS.Neviens  vārds  par  meliem:
visļaunākā  "kaba",  kas  man  ir,  "zem  nulles"  pirmā  parādījās,  kas  ir  palikusi  vislielākā  un
nejaukākā visu laiku, kamēr esmu slims - vienkārši izžuvis un krevele nonāca TĪRS. apmēram
divu stundu laikā pēc eļļas uzklāšanas.Es esmu konvertētājs!svētā elle!Es to izmantoju visā
galvas ādā un vissliktākajās vietās uz mana ķermeņa - mani mati izskatās nedaudz taukaini, bet
es jau jūtos tik daudz labāk.Tas ir patiešām pārsteidzošs.WOW!Nav nepieciešams daudz, lai
kādu pārliecinātu par patiesību. Pēteris

--  Paldies,  Pēter,  labi  darīts.Arī  kaņepju  sēklu  eļļa  un RSO darbojas  lieliski.Liela  daļa  tirgū
esošās olīveļļas netiek ražota no olīvām, pasaulē nav pietiekami daudz olīvu visai “olīveļļai”, kas
tiek ražota un pārdota visā pasaulē,  tāpēc, iegādājoties kaņepju sēklu eļļu,  jūsu iespēja tikt
apkrāptam ir mazāka. .Turklāt tas iekļūst ādā un apmēram pusotru collu dziļi iekļūst audos, kas
arī ir lieliski piemērots dziedināšanai.Un tā nav tik taukaina kā olīveļļa.JB

"Ja disleksija nav sarakstā, varbūt tam vajadzētu būt.Esmu pamanījis spēju rakstīt 100 reizes
labāk  nekā  jebkad  agrāk,  pirms  es  izārstējos  no  citām  lietām.Briesmīgā  blakusparādība,
izārstējot  sevi  no  2.  tipa  cukura  diabēta:  vairs  nav  artrīta,  išiass,  aptaukošanās  vai
disleksijas.Hahaha!!” Pēteris

“Tā nav vēža ārstēšana vai kas cits, taču es gribēju Rikam darīt zināmu, ka jau gandrīz gadu
kliboju uz sava labā papēža.Es neesmu pārliecināts, kas ar to ir nepareizi, un zinu, ka ārsts man
iedos  zāles,  kuras  es  nejūtos  ērti,  tāpēc  es  tikko  tiku  galā  ar  sāpēm.Ar  RSO mūs  nesen
iepazīstināja draugs Čārlzs, un mēs esam sākuši to veidot.Pēdējo divu dienu laikā es esmu
iedzēris eļļu dažas reizes dienā, un šorīt es pamodos un nebiju klibojusi.Mans vīrs to uzreiz
pamanīja.Viņš ņēma vērā, ka eļļai noteikti jādarbojas maģiski!Paldies Rick Simpson![:)] ES jūtos
lieliski!" H

-- Cien. H! Paldies par labajām ziņām, mums vienmēr patīk par viņiem dzirdēt.Es sajaucu eļļu ar
kaņepju sēklu eļļu  vai  olīveļļu  un pagatavoju tinktūru un lietoju eļļu  arī  lokāli.Protams, eļļas
ēšana ir patiesas dziedināšanas atslēga, un visi norādījumi par eļļas lietošanu ir atrodami mūsu
vietnē.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Pirms sešām dienām es palīdzēju diviem vīriešiem ar aknu vēzi un diabētu.Vienam draugam,
ķīmijterapijai, bija apdegusi mute, apdegušas lūpas.Bija 225 mārciņas, tagad 139, nevarēja ēst,
gulēt, ļoti noguris.Viņš man ir daudz jautājis par RSO.Es vienmēr viņu izglītoju.Esmu pie viņa
jau 6 mēnešus.Bet pēc tam, kad viņa divi brālēni nomira 6 mēnešus atpakaļ, abi Vēzis, 1 Aknu
smadzenes.Un vairogdziedzera vēzis.Es runāju ar abām ģimenēm, viņi gribēja izmēģināt RSO,
bet  viņi  baidījās,  ka  valdība  atņems  viņu  mājas  vai  iemetīs  viņu  cietumā.Abi  aizgāja
mūžībā.RIPBrāļi.

Bet  šie  vīrieši  ir  jau  6  dienas  RSO,  es  devos  viņu  pārbaudīt,  kā  es  viņam solīju.Viņš  bija
pārsteigts, ka atkal var ēst, un viņš teica, ka nevar beigt ēst.Tā ir laba lieta.Jo, kad viņš sāka
eļļu,  viņš bija  kauli.Izskatījās  slims.Bet  tikai  pēc 6 dienām...sāpošā mute bija  pazudusi.Viņš
teica: "Tev bija taisnība, es jūtos daudz labāk." Viņam atkal ir enerģija, daudz tās.Viņš izskatījās
tik labi, un daudz krāsu.RSO.Vēlreiz paldies Rick Simpson.Vēl daži laimīgi vēža slimnieki.Dzīvot
un justies fantastiski.Miers, mīlestība un kaņepju zāles” Rons

"Manai  aprūpētājai  ir  paciente,  kurai  ir  diagnosticēta  sarkanā  vilkēde  un  saindēšanās  ar
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dzīvsudrabu visā ķermenī.Pēc aptuveni gada,  kad viņa bija izmantojusi mājās gatavotu eļļu,
saindēšanās ar dzīvsudrabu ir pilnībā izzudusi, un sarkanā vilkēde ir  gandrīz pazudusi.Matu
folikuli tika ņemti ik pēc 2 nedēļām, lai precīzi redzētu, kas un cik daudz indes ir viņas ķermenī,
lai uzzinātu viņas panākumus.Patiešām ir pārsteidzoši, ko var izārstēt dabiski.Maksā nedaudz,
bet tomēr veselīgāk un dzīvības vērts! Džesija

“Man  atklāja  primāro  mieloīdo  fibrozi,  saņēmu  medikamentus,  kas  palīdzēja,  bet  nebiju
apmierināts, jo palielinājās sāpes un nebija apetītes un samazinājās asins skaits, palielinājās
liesa, bija bezmiegs.Pēc šo zāļu lietošanas vienu gadu un nejutu nekādas būtiskas izmaiņas, es
nolēmu izmēģināt RSO, tikai 1 mēnesi ar eļļu, manas sāpes neeksistē, apetīte ir atgriezusies,
asins skaits palielinās, guļu kā akmens. Aguae

“Es to izmantoju,  lai  ārstētu savu medicīnisko anomāliju...  Vairākas slimnīcas manā reģionā
saka, ka tam nevajadzētu būt iespējamam… bet RSO ir pārsteidzošs… Es noraidu VP šuntu
manā  ķermenī,  man  ir  saistaudu  slimība  un  vairākas  citas  retas  slimības.  problēmas…  4
smadzeņu operācijas 36 dienās un es atteicos pildīt narkotikas……tikai medicīnisko marihuānu,
RSO un elpošanu… Es nekad mūžā neesmu tik ātri atveseļojies… Pat ja manas laboratorijas
rāda, ka mans ķermenis ir tik ļoti izjaukts, manas sāpes patiesībā nav nemaz tik slikti…” Keitija

"Kaņepju eļļa izārstē manu PCOS (policistisko olnīcu sindromu).Lielākā daļa manu simptomu
tiek kontrolēti.Es esmu izņēmusi visus 7 medikamentus, ko es lietoju.Perifērā neiropātija, kas
man bija, ir pagājusi, un sajūta ir atgriezusies manās kājās.Mans metaboliskais sindroms tiek
kontrolēts.Es zaudēju svaru līdz 130 mārciņām.

Daudzi  PCOS  un  metaboliskā  sindroma  simptomi  ir  pazuduši:  hormoni  ir  līdzsvaroti
(testosterona  līmenis  ir  pārāk  augsts —  180,  tagad  līdz  40).Mana  rezistence  pret  insulīnu
(cukurs asinīs)  tiek kontrolēta.Leptīna rezistence (hormons,  kas norāda,  kad esat  pilns)  tiek
kontrolēta.Ikmēneša menstruācijas  izpaužas pēc 15 gadus ilgas  ammenorejas  (menstruāciju
trūkuma) un anovulācijas (ovulācijas trūkuma).Cukura diabēta nervu sāpes pazudušas.

Mana  apetīte  tiek  kontrolēta.Eļļa  ir  palīdzējusi  tikt  pāri  atkarībai  no  cukura.Zaudēja  120
mārciņas viena gada laikā (10 mārciņas mēnesī) — PCOS simptomi ir aptaukošanās, ķermeņa
augšdaļas  aptaukošanās un  grūtības  zaudēt  svaru.Cistas  zem manām rokām un  plaukstas
locītavā ir pazudušas.Artrīts sāp reti, un, ja tas sāp, tas nozīmē, ka ir pienācis laiks vairāk eļļas.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformēti  folikuli,  cistiskās  pūtītes,  melnie  punkti)  tiek
kontrolēti/samazināti.Acanthosis nigricans (tumši ādas plankumi, raupja āda, ādas zīmes) vairs
nav.Viscerālie tauki tiek zaudēti nekavējoties (bīstami tauki ap sirds un aknām).Mazāk pūtīšu,
cistu un ieaugušu matiņu.Labāka sejas krāsa (mazākas poras, pazuduši tumši loki ap acīm).
Hirsutisms  (nevēlami  mati  uz  sievietēm  uz  sejas,  kakla,  krūtīm,  muguras  un
vēdera).samazinājies, bet nepazudis.Labāk gulēt dziļāk un visu nakti.Vairs nav sāpju no Heels
Spurs un plantāra fasciīta.Vairs nav galvas sāpju Intrakraniāla hipertensija ir atvieglota, muskuļu
un  nervu  sāpes,  spiediens  plecos,  kaklā  un  pakauša  daļā  ir  ievērojami  samazināts.Vertigo
līdzīgi  simptomi,  kas  liecina  par  pastāvīgu reiboni  un  vieglprātību,  ir  pazuduši.Garastāvokļa
svārstības tiek kontrolētas.Hemoroīdu vairs nav.

Hronisks  iekaisis  kakls  (atkārtots  iekaisis  kakls  no  skābes  refluksa)  ir  izārstēts  un  pagājis.
(skābes reflukss  tomēr  saglabājas,  jo  pārtika  to ietekmē katru  dienu).Sezonālās  alerģijas  ir
pazudušas  (iesnas/aizlikts  deguns,  pārmērīga  flegma  no  rīta  un  niezošas  acis).Pārtikas
alerģijas  mazinājās  (nejauši  ēdu garneles,  reakcija  bija  lēnāka nekā parasti,  bet  tomēr  bija
jālieto benadrils).Muguras sāpju mazināšana.Sprūda pirksts pazudis.Kairinātu zarnu sindroma
IBS  simptomi  tiek  kontrolēti.Asinsspiediens  pazemināts.Rēta  pēc  karpālā  kanāla  operācijas
pilnībā sadzija.

Esmu izdziedējis  pāris  apdegumus ar kaņepju eļļas un kokosriekstu eļļas kombināciju.Mans
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draugs stipri  apdedzināja  roku,  un dienu pēc eļļas lietošanas nekas no tā neliecināja.Mans
holesterīns joprojām ir augsts.Es izgāju cauri detoksikācijas/herksijas periodam, kad man bija
jāatsakās  no  eļļas,  pretējā  gadījumā  es  izdalos  sliktāk.Es  strādāju  atpakaļ  uz  to  pašu
devu.Manā ģimenē ir  vājas  aknas,  un PCOS ir  saistīta  ar  Candida  albicans,  un  daudziem
cilvēkiem  ir  jāsaskaras  ar  herksheimera  reakciju,  ja  raugs  tiek  pārmērīgi  apstrādāts  caur
aknām.Es arī pārgāju uz bioloģisko pārtiku un pārtraucu ēst rafinētu cukuru, lai arī tas varētu
būt daļa no detoksikācijas.Šķiet, ka eļļa neietekmē manu holesterīnu, bet, jo vairāk es izpētu, jo
vairāk  es  redzu,  ka  holesterīns  nav  tik  slikts,  kā  cilvēki  domā,  un,  kamēr  būs  iekaisums,
holesterīns būs.Tas ir ķermeņa aizsardzības mehānisms pret to.Tāpēc es neuztraucos. ” caur
Aamann

"Manam dēlam ir reta nieru slimība, ko sauc par FSGS, un viņš ir lietojis šīs zāles pēdējos 2
gadus.Viņa  asins  analīzes  vienmēr  liecināja  par  zemu albumīna  līmeni  (olbaltumvielas  tiek
izšļakstītas urīnā, kas samazina albumīna līmeni asinīs).Kopš zāļu lietošanas sākuma (1/4 rīsa
graudu lieluma PM) viņa asinsdarbs ir tik ļoti uzlabojies, ka viņa nefrologs ir pārsteigts.Pēdējie
rezultāti, kas atgriezās, liecināja par albumīna līmeni “normālam” cilvēkam.Nefrologs teica: "Es
nezinu, ko jūs darāt, bet tā turpināt." Ar šāda veida nieru slimību pacients parasti var sagaidīt
transplantāciju 8 gadu laikā pēc diagnozes noteikšanas.Manam dēlam diagnosticēja 2 gadu
vecumā, un tagad viņam ir gandrīz 25 gadi.Viņam joprojām ir abas nieres, un abas darbojas kā
"veselīgs" cilvēks, kam nav nieru slimības.Nefrologs skrāpē galvu.Mēs redzam arī naturopātu
un esam to darījuši pēdējos 17 gadus.Viņš arī ir bijis milzīgs palīgs, bet es ZINU, ka tieši zāles ir
koriģējušas albumīna izdalīšanos.Ir daudzas slimības, kuras var izārstēt ar to, un es patiesi ticu
un zinu, ka šīs zāles ir palīdzējušas gan man, gan manam dēlam.Paldies!!"

“Mūsu  dēlam  ir  C  tipa  Niemann  Pick,  un  mēs  esam  izmantojuši  Rika  eļļas  metodi  kopš
1. februāra.Pēdējo  56 dienu  laikā  no  15+  vidēji  krampjiem  dienā,  kamēr  viņš  gulēja,  un
neskaitāmiem krampjiem dienā,  kad viņš gulēja.Tagad mēs sākam piedzīvot  nelielas fokusa
lēkmes.Vai jūs ieteiktu izgatavot jaunu eļļu un mainīt celmus? Kevins

-- Jā, Kevin.

“Pieturēties pie cita augsta THC celma, vai arī ir pareizi sajaukt augsta CBD celmu, piemēram,
Harlequin, ar citu augsta THC celmu, piemēram, Candy Kush?”

-- Es gatavotu divas atsevišķas eļļas, es negribētu atšķaidīt savu RSO ar CBD.Jo spēcīgāks un
nomierinošāks ir tas, jo labāk tas darbosies kā zāles.JB

“Tā kā jūs to darāt kādu laiku, vai jūs ieteiktu pieturēties pie augstākām THC eļļām, nevis ar
augstāku CBD eļļām?Es nevēlos iet pa Charlotte's Web ceļu, jo mēs esam redzējuši lieliskus
rezultātus augstākajā THC celmā, ko esam izmantojuši.Bet es esmu ziņkārīgs par Harlequin.Vai
arī irkas ir pārāk līdzīgs CW?

-- Atkal, Kevin, es izveidotu RSO no visspēcīgākā un nomierinošākā indica dominējošā celma,
kādu es varētu iegūt.Tad varbūt es atsevišķi pagatavotu eļļu ar augstu CBD saturu un tad ļautu
pacientam izvēlēties sev piemērotāko.Ideālā gadījumā pacienti varētu izvēlēties no simtiem eļļu
veidu.Gluži kā vīna veikalā – katram garšo tas, kas garšo, un nevar pateikt, kurš vīns patiks
vislabāk.

Redzes atjaunošana
"Es tikko pirms pāris  naktīm pagatavoju  partiju"  kaņepju eļļas"  un partiju  sviesta.Smadzeņu
audzēja pacientei esmu devusi eļļu, pirms eļļas lietošanas viņa bija gandrīz akla, pēc mēneša
eļļas  lietošanas  viņas  redze  ir  gandrīz  pilnībā  atjaunota.Ar  sviestu  jūs  nesasniegsiet  tādus
pašus rezultātus.Jūs  iegūstat  ārstnieciskus  rezultātus,  izmantojot  sviestu,  taču eļļa  ir  daudz
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koncentrētāka zāļu forma, un tā darbojas gandrīz jebko, lietas ir vienkārši pārsteidzošas. Dions

“Iekšķīgi lieto manas mātes redzi.Viņa ir juridiski akla ar kreiso aci.Traumas dēļ viņa palika bez
lēcas, un pēc vairākām operācijām viņai bija glaukoma.Viņa ir bijusi RSO jau pusotru gadu —
izmanto to katru dienu.Viņa nekad nepamanīja, cik daudz redzes atgriežas,  līdz viņa nebija
uzlikusi acu kosmētiku.Viņa šajā acī ir akla jau 40 gadus, tāpēc viņa pati ir apmācījusi, kā uzklāt
acu kosmētiku ar aizvērtām acīm.Vienīgais veids, kā viņa to varēja pielietot savai labajai acij,
bija aizvērt savu labo aci, atstājot viņu pilnībā aklu.Nu, pēdējo reizi, kad viņa aizvēra savu labo
aci, viņa sāka redzēt un fokusēties ārpus savas aklās acs.Viņa lieto grimu tikai reizēm, tāpēc
viņa nav īsti pārliecināta, cik ilgs laiks pagāja pirms redzes atgriešanās, taču pēc vairāk nekā
gadu ilgas eļļas lietošanas viņa tagad var atšķirt attēlus, krāsas un pat izlasīt noteiktas lietas
viņas sliktā acs!Es turēju pacēlu maisu ar  čipsiem,  un no galda otrā pusē viņa varēja lasīt
čipsus.Viņa  domā,  ka,  ja  viņai  būtu  jauns  objektīvs,  viņas  redze  būtu  pilnībā  atjaunota.Lai
dabūtu jaunu objektīvu, viņa jāieraksta orgānu donoru sarakstā- neesmu pārliecināts, ka viņas
apdrošināšana kaut  ko  tādu segs,  tāpēc pagaidām- Šī  eļļa  viņai  ir  devusi  brīnumu- redzes
brīnumu tur, kur kādreiz bija tikai tumsa !Tāpēc es teiktu, ka NAV VAJADZĪGI PILIENI — tikai
vienmērīga piegāde!Tagad ķerieties pie zāļu stādīšanas!Ak, jā, viņai NAV PIERĀDĪJUMU par
GLAUKOMU! Lindsija

"Es lietoju kaņepju sviestu savai glaukomai, un tas sāk darboties 10 minūšu laikā.Sastindzis olu
sajūta manā acī pazūd un attīra manu miglaino dubulto redzi.Man nekad nav bijušas ķermeņa
sāpes, tāpēc es nezinu, vai tas palīdz pret sāpēm, bet esmu pārliecināts, ka tā būtu.Man ir 47
un nesāp, varbūt tas ir tāpēc, ka es jau lietoju kaņepju sviestu.Man vairs nevajag Wellbutrin vai
Adderall, kaņepes ir izārstējušas manu depresiju un ADD/ADHD.Tas arī palīdz manai trauksmei,
ārsts gribēja man likt uz Klonopin.Hahahaha wow. ” Rebeka

"Šodien mans tēvs, kurš cieš no makulas deģenerācijas un ir gandrīz pilnībā akls ar abām acīm,
atkal  devās  pie  ārsta  pēc  tam,  kad  pēdējos  6  mēnešus  bija  lietojis  manas  Fēniksa
asaras.Šodien ārsti bija pārsteigti, jo viņa redze, kas neko nav darījusi, bet pasliktinājusies, ir
sākusi uzlaboties.Nervu gali ir sākuši atkal savienoties, un viņš šodien pārbaudīja ar 20/20 savā
LABAJĀ  ACĪ.KAŅEPES  ĀRSTĒ.Es  viņam  biju  uzdāvinājis  Fīniksa  asaras,  kuras  iemācījos
pagatavot no Rika Simpsona.Šī ir ļoti laba diena.Tas pierāda kaņepju spēku. Gregs

“Labi, tāpēc es domāju, ka lielākā daļa mūsu lasītāju ir pieraduši pie tā, ka kaņepju eļļa ārstē
vēzi,  it  īpaši,  ja  to  ražo  un  izmanto  pareizi  un  kad  pacients  ievēro  Rika  Simpsona
norādījumus.Pēc tam jūs esat redzējuši, kā es stāstu par diabētu, artrītu, Krona slimību, MS un
visādām citām slimībām.Daži  jau  ir  tikuši  tam pāri  un  zina,  ka eļļa,  iespējams,  patiešām ir
izārstēt visu vai vismaz tā šķiet, daži nav.Tad mēs izdomājām ārstēt apdegumus un noņemt
vecas rētas — vienkārši pierādīt, daudzi to ir darījuši.Tad mēs teicām, ka eļļa atjauno matus uz
plikiem plankumiem – un tādara.Pēc tam mēs pieminējām erektilās  disfunkcijas,  un daudzi
domāja, ka tas ir pārmērīgs.Bet pagaidiet, līdz izlasiet šo atsauksmi:

“Man ir 2 vecāki, kuriem ir nepieciešams ierakstīt viņu liecības!Mana mamma atgriež savu vietni
savā aklajā acī (pēc eļļas lietošanas) viņa tagad var redzēt krāsas un formas pat ar aizvērtu aci,
un mans tētis ir izārstējis savu diabētu. Lindsija

-- Paldies, Lindsija Banna Rodžersa, šī padarīja mūsu dienu.Es varu tikai teikt, ka viņas redze,
iespējams,  kļūs  vēl  labāka,  un  es  arī  ieteiktu  viņai  izmantot  eļļu  arī  svecītēs.Svecītes  acu
slimībām?Protams.JB”

"Es lietoju RSO vairāk nekā gadu vēža ārstēšanai... tas ne tikai samazina manu audzēju skaitu,
bet arī mana redze ir uzlabojusies no -650 līdz -400.Mans acu ārsts nespēja noticēt, cik ļoti
mana redze ir uzlabojusies.Man tagad divas reizes ir nācies nomainīt brilles. Debija
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Dzīvnieki – atsauksmes
“Izārstēja mūsu vēršu mastifu.Viņam tika doti 4 mēneši dzīvot gandrīz pirms 11 mēnešiem pēc
tam,  kad viņam tika diagnosticēta hemangiosarkoma!Prieks,  ka atradām Riku Simpsonu un
kaņepju eļļu! Amanda

"Man  nebija  ne  jausmas  par  ārstnieciskajām  kaņepēm.Mūsu  14  gadus  vecais  suns  ir  ļoti
paklausīgs, un jūs varētu nolikt steiku uz grīdas, iziet no istabas, un viņa to neaiztiks, ja vien jūs
nepateiksit labi.Pie ugunskura dažas minūtes mīkstināja uzliets sviests, un Dusty Dog noteikti
zināja, ka tas ir  labs,  jo viņa ēda daudz!Tās bija aptuveni 30 spēcīgas cilvēka devas vienā
piegājienā.Es  jutos  diezgan  slikti,  it  īpaši,  kad viņas  kājas  padevās  un viņa  ieslīdēja  daļēji
komā.Es paliku pie viņas un šļircēju cukurūdeni mutē nākamās divas dienas, tad viņa pamodās,
izvēma zaļu vemšanu, izdarīja lielu zaļu sūdu, kratījās un kopš tā laika ir kā jauns suns.Viņa bija
kā kucēns.Sākumā es to uzskatīju par laimīgu, ka esmu dzīvs, bet tas bija vairāk.Likās, ka kāds
viņai  būtu  atiestatījis  rūpnīcas  iestatījumus.Tas  lika  mums  izpētīt  ārstnieciskās  īpašības  un
atklāja Rika Simpsona stāstu. Ādams

"Dažu bērnu limfomas T šūnu CLCT-1 vēzis ir PAZIŅAS!

Mēs dosimies pie veterinārārsta tikai ik pēc trim nedēļām, lai veiktu CBC, lai izmērītu kalcija
līmeni,  un  FNA,  lai  uzraudzītu  sarkano  balto  asiņu  skaitu  vēža  t-šūnām.Viņai  vairs  nav
vajadzīgas izrakstītās zāles,  taču mēs viņu uzturēsim ar Rick Simpson Oil,  kas katru dienu
izārstēja vēzi visu atlikušo mūžu.Mēs esam pateicīga ģimene. ” Kāds bērns

"Manam sunim ir osteosarkoma (kaulu vēzis).Pirms nedēļas man amputēja viņa kāju, un pēc
nedēļas viņam jāsāk ķīmijterapija.Ar viņa vēzi tas parasti izplatās plaušās, 95% suņu mirst no
plaušu vēža gada laikā.Ja tas būtu jūsu suns, vai jūs sāktu lietot eļļu tagad un joprojām veiktu
ķīmijterapiju,  vai  nelietotu ķīmijterapiju  un nelietotu  parasto  eļļu?Cilvēkiem jūs  sākat  ar  rīsu
graudu, ar 70 mārciņu suni, vai jūs sāktu ar 3. graudu divas reizes dienā?Paldies, ka izlasījāt
šo, un es ar nepacietību gaidu jūsu atbildi. Eda

"Eda,  eļļa  izglāba mūsu dārgo suni  Sofiju.Viņa mirst.Dodiet  savam sunim eļļu  pēc iespējas
ātrāk...Ķīmija viņu nogalinās.Lūgšanas ar jums...” Brūsters

"Es  ārstēju  sava  suņa  audzēju  uz  viņa  auss  ar  RSO...Tas  bija  MILZĪGI,  un  tagad  tas  ir
pazudis!!!!” Andrea

“Manam sunim bija  audzējs,  kuru  veterinārārsts  nevēlējās  operēt!!Tas  turpina  sadalīties  un
inficēties.Es izmantoju savu RSO eļļu, kas sajaukta ar kokos eļļu, un katru dienu lietoju lokāli,
līdz audzējs bija izzudis.Nekādas izaugsmes ne iekšā, ne ārā! Boriss

"Mums ir trīs kažokādas mazuļi vecumā no 10, 9 un 8 gadiem, kurus es katru dienu profilaktiski
ārstēju ar RSO.Es arī ar lieliskiem panākumiem esmu ārstējis viņu dažādās čūlas un lokālos
plankumus.Paldies Rick! ” Virdžīnija

“Es tikko saņēmu dažas patiešām lieliskas ziņas par savu draugu suni, ar kurām man vienkārši
bija  jāpadalās!Pirms  dažiem  mēnešiem  viņas  pitbullam  Maksimusam  vienā  no  viņa
aizmugurējām  kājām bija  audzējs,  kas  auga  nekontrolējami.Veterinārārsts  manam draugam
teica, ka viņai ir jāmaksā vairāk nekā 3 grantus, lai viņam amputētu kāju, pretējā gadījumā tas
izplatīsies  un  viņš  gada  laikā  nomirs.Tas  bija  apmēram  pirms  4  mēnešiem.Toreiz,  kad  es
redzēju viņas statusu saistībā ar viņa plānoto operāciju, es viņai nosūtīju ziņojumu un ierosināju
barot viņu ar kaņepju eļļu.Viņa izdomāja, ka izmēģinās dabisko ārstēšanu, pirms kaut ko tādu
krasu un neatgriezenisku, piemēram, amputāciju.Par laimi viņai (un Maximusam), viņai jau bija
kaņepju  karte,  jo  viņa  dzīvo  Kalifornijā.Tāpēc  viņa  devās  uz  kaņepju  aptieku  un  paņēma
dažus.Viņa  pabaroja  viņu  ar  1  pilienu  eļļas  apmēram  zirņa  lielumā  divas  reizes  dienā
ēdienreizes  laikā.Uzreiz  viņa  teica,  ka  pamanīja,  ka  viņam ir  mazāk  sāpju  un  jutās  daudz
ērtāk.Turklāt  viņa ēšanas paradumi atgriezās normālā stāvoklī.Pēc dažām nedēļām viņš pat
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varēja  skriet  bez  klibošanas,  tāpēc  viņa  atcēla  viņa  operāciju  un  palika  pie  dabiskās
ārstēšanas.Viņa tikko šodien atgriezās mājās no veterinārārsta apskates un uzzināja, ka viņa
audzējs ir PILNĪGI PĀRZIES.Nekādas audzēja pēdas nav atstātas.Vetārste bija patiesi šokēta,
kad viņa pastāstīja viņam, kā viņa viņu izārstēja.

FYI:  Šis  ir  trešais  suns,  par  kuru  es  zinu,  ko  izglāba  kaņepju  eļļa.Es  pazīstu  arī  daudzus
cilvēkus, kuri arī ir izglābti.Ja jūs JOPROJĀM domājat, ka kaņepes neārstē vēzi, tad jūs neesat
pievērsis  uzmanību.Es  zinu  patiesību  jau  gadiem  ilgi  un  nekad  neesmu  atradis  nevienu
dzīvnieku vai cilvēku, kuru kaņepju eļļai nebūtu izdevies glābt. Lara

“Man ir kaimiņš, kurš mēneša laikā veiksmīgi izņēma audzējus savam sunim, iebarojot viņu ar
zālēm.Turpiniet un, jā, ļoti mazas devas, jo Riks ir paziņojis, ka viņu vielmaiņa ir ļoti augsta,
tāpēc viņi uzlabojas daudz ātrāk nekā mēs. Kovijs

"Jā, tas palīdzēs jūsu sunim.Manam sunim bija lēkmes, bet ne pēc tam, kad es viņam sāku
lietot eļļu! Shelagh

“Mēs to izmantojam, lai ārstētu mūsu mīļotā basetu glaukomu.Viņai ir 12 gadi, un viņas acs
spiediena rādījumi bija no 60 līdz 70, un viņi teica, ka viņiem, iespējams, būs jāizņem acs, ja tā
sasniedz 80,  tāpēc mēs sākām lietot  eļļu  pēdējo  dažu mēnešu laikā,  un viņas  pēdējā  acs
spiediena pārbaude bija TIKAI 8! !!Tas ir zemāks par normālu acs spiediena līmeni, un acu ārsts
piekrīt, ka tas ir labi dokumentēts glaukomas ārstēšanā.Mēs viņai katru dienu dodam tikai ļoti
mazu adatas galviņas daudzumu, un viss, kas lielāks, viņa patiešām nomētājas, bet vienkārši
labi guļ, un jūs varat redzēt acu uzlabošanos, kad viņa pamostas.Eļļa ir  arī  palīdzējusi man
atbrīvoties no varfarīna asins retināšanas zālēm, kuras es tik ļoti ienīdu, kā arī lietoju to katru
dienu un nekad nejutos labāk, un, ja iespējams, apvienojiet to ar ĢMO nesaturošu diētu un
vispārēju labu ēšanu un vingrošanu, un es tiešām esmu jauns cilvēks.Spēks šai brīnišķīgajai
eļļai un paldies Rikam un visiem, kas reklamē šo apbrīnojamo dziedinošo augu. Dīns

“DIEVS SVĒTĪ  JB un Riku Simpsonu par  jūsu lojalitāti  cilvēkiem,  kuriem jūs  esat  visvairāk
vajadzīgi.Kad vien varēšu, es darīšu savu, lai palīdzētu cilvēkiem, kurus pazīstu, kuriem tas ir
ļoti  vajadzīgs.Mana  meita  nedaudz  pagatavoja  no  audzēja  savam  sunim.Četras  lietošanas
dienas  viņa  teica,  ka  tas  izskatās  tā,  it  kā  tas  tūlīt  nokristu.Joprojām  gaidu  galīgos
rezultātus.DIEVS ĶĪMIĶA priekšā!” Gregs

“Pārsteidzošs stāsts!Es ražoju un lietoju RSO veselības uzturēšanai, jo manā ģimenē ir bijis
daudz vēža.Es sāku to dot saviem suņiem, kā arī viņiem abiem ir  mazi audzēji,  un manam
Šetlendas aitu sunim ir Discoid Lupus, suņu vilkēdes forma.Tas ir neticami!Pāris nedēļu laikā
viens no suņa audzējiem ir samazinājies par 70%, un otram sunim ar sarkano vilkēdi klājas
lieliski!Pirmo reizi pēc gadiem viņas sarkanais, pietūkušais un sāpīgais deguns dziedē!Esmu
izmēģinājusi receptes, steroīdus, diētu un nekas nav palīdzējis.RSO izārstē mana suņa sarkano
vilkēdi, es zinu, ka tas var palīdzēt arī cilvēkiem!♥♥♥ "Ešlija

“Svētī ikvienu, kurš dziedina dzīvniekus!!Es izārstēju Abus savus suņus no vēža.Dzemdes vēzis
vienā.No otras puses, ādas vēzis.ABI ir pilnībā izārstēti.Un es arī dziedēju masīvus 3. pakāpes
apdegumus kreisajā rokā ar RSO.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Goblins

“Es aizvedu savu suni pie veterinārārsta, jo viņš kliboja.Doktors uztaisīja rentgenu un parādīja
man (es redzēju masu viņa plecā) un teica, ka viņam ir  apmēram divas nedēļas.Viņi  viņam
lietoja daudz pretsāpju medikamentu,  un tas viņu padarīja  tik slimu,  un es domāju,  ka viņš
redzēja un dzirdēja lietas.

Jebkurā gadījumā mans draugs gatavo konfekšu piesūcekņus ar THC eļļu, tāpēc es pārtraucu
pretsāpju medikamentu lietošanu un devu viņam 1/4 no piesūcekņiem ik pēc 4 stundām, un
viņam veicas lieliski, viņš pat atsāka ēst.Īsi sakot, aizveda viņu atpakaļ pēc 2 nedēļām, un viņi
atkal uzņēma rentgena starus, un tas bija pagājis, ārsts teica, ka viņš nekad iepriekš neko tādu
nav redzējis...Ielikšu bildi...EĻĻA TIEŠĀM STRĀDĀ...NO BULLSH___” Tammy
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“Bez jums un tavām zināšanām es nebūtu varējis palīdzēt draugiem un citiem cilvēkiem, kuriem
tā ir  ļoti  nepieciešama.Tā ir  tik  laba sajūta iekšā,  kad redzi,  kā tu viņiem palīdzēji.Turpiniet
izplatīt informāciju, es to darīšu.Tas pat palīdz mana suņa artrīta gadījumā.Apturēja viņu klibot 2
dienu laikā. Kristāls

“Es noņēmu vēža audzēju no sava suņa Ellijas sejas.Viņa laikam ir mana labākā draudzene.Trīs
vārdi, lai raksturotu Riku... nesavtīgo progresīvo līderi.

"Kā Riks zina, mēs esam izmantojuši RSO saviem suņiem un zirgiem kopā ar sevi.Mums šķiet,
ka  dzīvnieki  ir  daudz  atbildīgāki  nekā  cilvēki.Mēs  to  attiecinām  ne  tikai  uz  to,  cik  daudz
receptoru viņiem ir, bet arī viņi patiešām ir nevainīgi pacienti. Brewster

"Es sāku savam sunim naktī ēst apmēram pusi rīsa graudu lieluma, līdz viņa pieradās.Ņemiet
vērā, ka tas padarīs suni miegainu un var padarīt viņu dusmīgu, taču, kā teica JB, viņi uz to
reaģē ātri.Es ārstēju viņu no audzēja tieši uz paša audzēja, kā arī devu viņai to iekšķīgi 2 reizes
dienā, un tas iedarbojās mazāk nekā mēneša laikā, audzējs pazuda.Veiksmi!" Fēnikss

“Labākais  veids  ir  noslaucīt  to  uz  mēles —  dažiem  suņiem  patīk  garša —  tas  var  viņus
nomierināt un varbūt pat izraisīt urīna nesaturēšanu, tāpēc neuztraucieties, ka viņiem viss ir
kārtībā.Suņiem  arī  jēlas  gaļas  un  kaulu  diēta  ir  ideāla  un  palīdzēs  pret  vēzi.Atrodiet  arī
homeopātisko veterinārārstu. Vitnija

"Abi mani suņi katru dienu saņem eļļu (apkope).Ja tas būtu bīstami suņiem, tad sunim, kurš ēd
aptuveni  1,5  gramus  eļļas,  bez  iepriekšējas  pieredzes,  noteikti  būtu  citas  nopietnas
blakusparādības, izņemot gulēšanu un urinēšanu gultā.No 5 suņiem, kurus esmu ārstējis ar
eļļu,  katrs  ir  bijis  vairāk  enerģijas  un  pozitīvi  reaģējis  uz  ārstēšanu.Viņi  bija  vecumā  no  4
mēnešiem līdz 10 gadiem un ārstēja jebko, sākot  no griezumiem līdz vēzim.Tās ir  vienīgās
zāles, ko saņem mani suņi. Es izmantoju holistisku veterinārārstu, un viņa man tos ārstē ar tām.

Katru suni (20 līdz 80 mārciņas) esmu sākusi ar apmēram 1/4 rīsu graudu katrā devā.Tāpat kā
cilvēkiem,  viņiem  visiem  ir  atšķirīga  tolerance,  taču  es  neesmu  redzējis  vajadzību  sākt  ar
mazāku devu.Sliktākais, kas notiks, ir tas, ka viņi paaugstināsies, ja šķiet, ka viņiem ir neērti,
vienkārši apgulieties ar viņiem, viņi atslābs, jo jūs būsiet atslābuši, un viņi dosies gulēt.Pēc tam,
kad viņi pamostas, viņi būs enerģijas pilni, tas ir bijis saskaņā ar katru suni.Devas var palielināt
diezgan ātri, ik pēc pāris dienām.

Ja suņiem nepatika tas, ko viņi piedzīvoja, tad viņi neņemtu kārumus vai barību, uz kuras es to
uzliku.Šķiet, ka viņiem nav problēmu ēst ap savu vīnogu kauliņu ekstraktu, atstājot to savās
bļodiņās, bet ēdiena gabals ar eļļu nekad netiek atstāts. Džejs

"Pirms pāris gadiem es sāku redzēt arvien vairāk atsauces uz "Rick Simpson Oil", un, būdams
ilggadējs kaņepju lietotājs, es biju vairāk nekā ieinteresēts.Šajā laikā mēs zaudējām savu zelta
retrīveru ar asinīm dzimušu vēzi, ko sauc par hemangiosarkomu, ar kuru Goldens, kā zināms,
saslimst.Tas viņu nogalināja 3 nedēļas pēc mūsu veterinārārsta diagnozes.Labākajā gadījumā
nepatīkams ātrs vēzis.

Šajā laikā mēs ar sievu sākām ražot un lietot RSO, lai kontrolētu gan manu multiplo sklerozi,
gan viņas mugurkaula nervu bojājumus.Viens no mūsu draugu zelta retrīveriempēkšņi kļuva
diezgan slims,  un viņam tika diagnosticēta hemangiosarkoma, un veterinārārsts deva viņam
dzīvot ilgāk par 2 nedēļām.Es konsultējos ar saimniekiem, un mēs sākām dot sunim Betiju ar
RSO aptuveni vienu “rīsu graudu” lieluma devu dienā kopā ar barību.

Pēc 3 līdz 5 dienām viņa ne tikai bija UP un PAR, bet arī faktiski atkal skrēja un spēlējās.Viņa
visu  dienu  dzenā  savus  meistarus  Mountain  Bike  pa  vietējām netīrumu takām un  izskatās
veselīgāka  nekā  jebkad  agrāk.Viņas  atgriešanās  vizītē  pie  veterinārārsta  sākumā viņš  bija
apmulsis  savas iepriekšējās diagnozes dēļ  un gaidīja,  ka viņa ātri  nomirs,  tāpat  kā visi  citi
dzīvnieki,  kurus viņš ir  pareizi  diagnosticējis.Pēc tam viņš nekavējoties vērsās pie sejas un
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paziņoja, ka ACĪMEJI ir nepareizi noteicis viņas stāvokli, taču, saņemot informāciju par viņas
ārstēšanu  ar  RSO,  viņš  izteica  domu  un  teica,  ka  nav  medicīnisku  pierādījumu  tās
efektivitātei.Viņa atteikšanās ticēt patiesam "medicīnas brīnumam" ir pierādījums viņa dalībai
Cietgalvīgo neticīgo [ārstu] biedrībā.

RSO ir bijusi dramatiska ietekme uz manu MSkā to pierāda pastāvīgās pārbaudes, es daru, lai
sekotu līdzi slimības progresam [datorspēles, tā pati spēle, tā pati versija,  cits gads, faktiski
darot to ātrāk un precīzāk].Esmu zaudējis svaru un esmu veselīgāks nekā jebkad agrāk pēc
tam,  kad  tītars  pilnībā  atteicās  no  visām  farmaceitiskajām  zālēm,  ko  mediķi  lietojuši  15
gadus.Un, iespējams, tas nav tiešs rezultāts, bet tomēr es ieguvu spēku, lietojot RSO, PĒC 50
GADU smēķēšanas tabakas es beidzot varēju pirms 60 dienām nodzēst savu pēdējo cigareti un
izmest visus pelnu traukus.Esmu ĻOTI LEPONS par šo faktu un pateicos par spēku, ko RSO
man ir devis, lai cīnītos pret maniem ikdienas dēmoniem.Pasaule taču tagad vairāk smird!!!!!
Turklāt  aptuveni  250  USD mēnesī,  kas  tiek  iztērēti  tabakai,  tagad  var  izmantot  augstākas
kvalitātes  pārtikas  produktiem  un  labākai  DZĪVES  kategorijai.Paldies  Rick  un  JB.Jūs  esat
mainījis manas ģimenes dzīvi uz labo pusi!!!!!Man patika tava grāmata!!!” Atzīmēt

"Mans kaķis saņēma 1/4-1/3 graudu rīsu lieluma 2-3 reizes dienā, lai  ārstētu savu hronisko
iekaisīgo UTI, kad vairākas reizes nebija iespējams dzert šķidrumu, antibiotikas un zāles, kā arī
likt viņam uz neapstrādātu diētu, un viņš to nav lietojis. tas atkārtojas.Protams, vēža gadījumā
jūs izmantotu lielāku devu.Parasti  cenšos piemeklēt devu,  kas nešķiet,  ka viņus pārāk krasi
ietekmētu  –  tas  viņiem nekad  nesāpēs,  bet  saimnieks  pamanīs  miegainību,  nesaturēšanu,
iespējams, nelielu piedzeršanos.Protams, vēža gadījumā jums ir vienalga – vienkārši palieliniet
tos, cik ātri vien iespējams, pakāpeniski palielinot devu.

Tas ir "apkopes nolūkos" — piemēram, manam sunim, kuram no glaukomas tika izņemta acs
(un tas darbojas AUGSTI), pastāv risks, ka otra acs saslims ar glaukomu, tāpēc es viņai vismaz
divas reizes dienā devu eļļu un esmu atradis labu devu, kas neizraisa nesaturēšanu utt., bet
viņa joprojām saņem eļļu.Man bija viņas ņemot vairāk pirms acs enuc sāpēm.Es patiešām jūtu,
ka eļļa viņai palīdzēja vairāk nekā parastie pretsāpju līdzekļi pēc operācijas - pirmajā vai divās
dienās viņa saņēma 1-2 devas veterināro pretsāpju līdzekļu, tad es devos tikai uz RSO, dienu
pēc operācijas viņa jau gribēju atkal spēlēt bumbu un bija un ir laimīga meitene.Hloja patiesībā
nolaizīs RSO no mana pirksta - atšķirībā no mana kaķa, kuram tas nepatīk.LOL (…)

Es neuzskatu, ka RSO izraisa trauksmi dzīvniekiem - gaismas jutīgumu var pamanīt ar lielākām
devām.

Es pat izmantoju RSO savam seskam - viņš bija ļoti vecs un kādu dienu pamodās ļoti vājš,
varbūt  viņam bija  insults.Es devu viņam nelielas RSO devas visas  dienas garumā,  lai  viņš
vienkārši gulētu - tajā vakarā viņš šķita, ka pamostas - krata galvu un rīkojās kā mani suņi, kad
ēd kaņepes, es vienkārši atstāju viņu gulēt, domājot par to, ko viņa ķermenis darīs. vai viņam
vismaz nesāp vai necieš - man bija puse domas, ka viņš pamostos labi - diemžēl viņš nomira,
bet viņa dzīves kvalitāte līdz pēdējai dienai bija lieliska, tāpēc es jūtu, ka RSO viņam sniedza
vislabāko pēdējo dienu iespējams.Es zinu, ka viņam nesāpēja un viņš gulēja ļoti mierīgi, un es
zinu, ka tas nebija pārāk daudz RSO, jo viņam tika dota no rīta un agrā pēcpusdienā, tad nekas,
un es viņu pārbaudīju ļoti  vēlu vakarā, viņš vienkārši gulēja. viņš varēja pamosties, bet viņš
vienkārši gribēja gulēt. Vitnija

-- Labākā dzīves kvalitāte līdz beigām, tas ir arī ļoti svarīgi, ja ir iesaistīta eļļa.Paldies, JB

"Esmu pārliecināts,  ka jūs jau esat  atbildējis  uz šo jautājumu.Kāda ir  ieteicamā deva angļu
mastifu  sunim,  kas  sver  apmēram  135  mārciņas?Viņa  cirkšņa  apvidū  ir  ļoti  liels
izaugums.Godīgi sakot,  tas izskatās pēc 3. bumbas maisa.Viņam ir  aptuveni 12 gadi,  un es
vēlētos redzēt, vai ārstēšana ar RSO varētu tikt galā ar šo izaugsmi.Paldies!"

-- Dženete, būtībā vienmēr ir vienādi, tu sāc ar mazām devām (puse rīsu grauda vai mazāk, 1-
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2-5 mg) trīs reizes dienā, skaties kā pacients reaģē un tad palielini devu ik pēc četrām. dienas
vai katru reizi, kad dodat sunim/pacientam eļļu.Tad jūs tos lietojat pa gramam dienā, līdz tie ir
100% izārstēti, un pēc tam pārliecinieties, ka viņi turpina ēst uzturdevas.JB

“Vakar  Hlojai,  manai  8 gadus vecajai,  sterilizētajai  Heeler  foksterjera  mātītei,  vienā acī  tika
diagnosticēta glaukoma.Spiediens viņas 1 acī bija ļoti augsts, un viņa tajā varēja būt pastāvīgi
akla.Mēs  veicām  ārkārtas  ārstēšanu  ar  IV  šķidrumiem  un  mannītu,  un  viņa  lieto  pāris
medikamentus.Spiediens  nedaudz  samazinājās,  bet  ne  daudz,  un  viņa  šobrīd  nebauda
pielāgošanos dzīvei pusaklai.Es vēlos ārstēt viņu ar RSO, jo tas ir bijis neticami mans ģimenes
un manas sāpes, un es patiešām ticu eļļai, un stāsti, par kuriem cilvēki šeit stāsta, ir neticami.Es
nevēlos, lai Hloja saslimst ar glaukomu otrā acī, un es vēlos izārstēt visu, ko vien varu skartajā
acī.Es saprotu, ka eļļa ir palīdzējusi daudziem mājdzīvniekiem, un es būtu tik priecīgs, ja Hloja
varētu atgūt redzi vai pat kādu redzi slimajā acī...Paldies par palīdzību vai padomu! ” Vitnija

--  Vitnij,  vienkārši  iedarbini  viņu  uz eļļas.Dažas eļļas  ir  labākas glaukomas ārstēšanai  nekā
citas.Vienkāršākais veids, kā uzzināt, cik efektīva tā varētu būt, ir iedzert devu un no rīta vērot
viņas acis.Ja tie ir tīri, meklējiet citu celmu vai celmu kombināciju.Ja jums ir daudz lietu, kas
jātīra,  visticamāk,  tas ir  labs līdzeklis  acs iekšējā spiediena pazemināšanai.Ar vislabākajiem
vēlējumiem, JB

“Paldies JB!Vakar man šķita, ka mēs panākam kādu neticamu progresu, acs bija skaidra (es
visu dienu izvilku no tām zīlīti) un zīlīte nebija pilnībā paplašināta, un, lai gan tā nesakrita ar
otras acs zīlīti, es domāju, ka tā reaģē uz gaismu, bet šorīt atkal izskatās viss apmācies.Varbūt
tādā spilgtā gaismā kā vakar izskatīsies labāk...Cik daudz un cik bieži iesakāt man viņu dozēt?
Līdz šim esmu lietojis  ļoti  mazu zirņu lieluma devu,  viņai  ir  tikai  30 # un šķiet,  ka tas viņu
ietekmē, šiem suņiem vienmēr ir paticis ēst stublājus un lapas vai raudas, dabūt dūmus utt., lai
es varētu pateikt, kad viņu ietekmē arī eļļa, un šķiet, ka tā viņu nedaudz ietekmē līdzīgi kā tad,
ja viņa ēda kātiņus, tomēr tas mani neuztrauc, man šķiet, ka tas nozīmē, ka tā “darbojas”. Vitnija

-- Vitnij, es viņai to iedotu ar kaut ko labu divas vai trīs reizes dienā.Jo vairāk jūs viņā iekļūstat
un jo ātrāk, jo labāk.Pat ja viņai ir jāguļ dienu vai divas, kas gan rūpējas.Neliela kaņepju izraisīta
koma nesāpēs.JB

"Izklausās labi!Es to darīšu šodien.Viņa arī vakar bija diezgan zonēta.Paldies par tik ātro atbildi
JB! Vitnija

“Manu draugu 1/2 vilka 1/2 haskija kādreiz mīlēja ēst hašu, un, kad viņa viesistabā bija pods,
kucēns to sargāja.Viņiem nācās viņu uzpirkt ar gardumiem, lai dabūtu viņu prom.Man ir sajūta,
ka daudz vairāk savvaļas dzīvnieku ēd kaņepju, nekā mēs domājam. Pēteris

"Mans Bostonas terjers/mopsis nozog manējo, ja es to neslēpšu!!LOL... izskatās pēc bubulis,
kad viņa tiek galā ar to. Sāra

“Arī manai bedrei ļoti patīk nezāle!Es apgriežu, viņa turpat ubago lapas...” Melodija

"Mans haskijs nozog manas eļļas kūciņas jebkurā gadījumā...Esmu diezgan pārliecināts,  ka
viņa  zina,  kāds  efektstas  ir  arī  viņai...Varbūt  tas  ir  tāpēc,  ka  es  viņai  atdevu  visus  savus
krājumus košļāt, kad viņa bija kucēna. Braiens

"Dzīvnieki zina, kas viņiem ir vajadzīgs, un izmantos to, kas tiem nepieciešams — gudri!" Šeri

"Tomēr sāciet ar mazām devām, pārāk daudz, un tās kļūst cilpas un zaudē muskuļu kontroli."
Zaks

“Mans suns vakar apēda daļu no auga, jo viņš zināja, ka tas palīdzēs viņa vēderam pēc tam,
kad viņš bija  uzņēmis pārpalikušos vistas vakariņu taukus un apēda to ķekaru,  viņa daudz
staigāja, vēlāk vēma un tad ērti atpūtās.Uzminiet, kas bija viņas vemšanā - podu lapas.Gudrs
suns." Donna
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“Domājiet, ka tas bija 70. gados, kad FDA pirmo reizi ziņoja, ka kaņepes nogalina vēža šūnas…
Es zinu tikai to, ka manam kaķim vēdera vēzis, šķiet, ir pagājis, viņa tagad labi ēd, pieņemas
svarā un skraida kā jauns kaķēns...” Tonijs

“Es  savam  19  gadus  vecajam  kaķim  esmu  devis  maltu  dekarboksilizētu  kaņepju  kopš
2011. gada  decembra.Viņa  bija  ļoti  letarģiska,  tekēja  izkārnījumos,  bija  kaķu  senilitātes
pazīmes...paziņa,  kas  strādāja  pie  veterinārārsta,  ieteica  viņai  iedot  1/4  aspirīna,  1/4  t
metamucila...tā darīja dažas dienas, tad nolēma pamēģināt kaņepes...Es ik pēc pāris dienām
apkaisu nelielu daudzumu viņas mitrajā barībā...viņa joprojām ir ar mums!!!” Lori

“Jā,  es izārstēju savu kaķi  no vēža jūnijā,  kad veterinārārsts  teica,  lai  viņu noliek.Vienkārši
pabaroja viņu ar eļļu, un 10 dienu laikā letālais audzējs bija pazudis!Veterinārārsts teica, ka tas
ir brīnums! Čārlijs

"Man bija kliente,  kas ārstēja viņas kaķa audzēju,  un notika tas pats -  tas vienkārši  izlēca,
atstājot tikai spīdīgu jaunu ādu." Sita

“Jūs barojat ar eļļu kaķim, tāpat kā cilvēks...> ĒDĪT TO!Es savam 14 gadus vecajam kaķim
izārstēju audzēju mutē, pusotru nedēļu barojot viņu ar kaņepju eļļu...tad POOF!...>PROTI!Mans
veterinārārsts teica: "Brīnumi notiek."

-- Viņam bija taisnība, Čārlij, eļļas klātbūtnē brīnumi notiek negaidīti bieži.Paldies un vislabākie
novēlējumi jums un jūsu kaķim.JB

“Manai 12 gadus vecajai laboratorijai bija tāda pati problēma ar augošiem kunkuļiem un artrītu,
viņa lieto Simpson eļļu 6+ mēnešus, un viņa ir zaudējusi gandrīz 20 mārciņas (viņai bija liekais
svars), un viņa jūtas daudz labāk un daudz vieglāk pārvietojas.Viņas audzēji arī ir pazuduši!Es
nezinu, cik daudz viņa ņem tagad, bet tas ir vairāk nekā 3 rīsa graudu lielumā. Andrea

“JB, mēs esam viņai izgatavojuši vairākas partijas, jo mēs viņai izgatavojam jaunu partiju ik pēc
2 mēnešiem, jo viņa lieto 1 cc/dienā.Mēs esam izmantojuši 2 dažādus celmus.Viņa pašlaik lieto
to pašu partiju, kas izārstēja mana kaķa vēzi. Čārlijs

"Rik, man tev jāpateicas.Manam mīļajam 14 gadus vecajam kaķim 1. jūnijā tika diagnosticēta
plakanšūnu karcinoma.Es viņu izārstēju ar RSO VIENAS NEDĒĻAS laikā!Veterinārārsts saka,
ka tas ir brīnums.Es aizvedu viņu atpakaļ pie viņa 8. jūnijā, un viņš man jautāja, vai tas ir tas
pats kaķis, jo audzējs viņa mutē bija gandrīz pazudis, un viņš pilnībā gaidīja, ka es atgriezīšos,
lai viņu noliktu.Tagad viņš ir gandrīz pilnībā atveseļojies.Es viņu ļoti mīlu un man bija jāpateicas,
ka dalījāties, kā pareizi pagatavot zāles BEZ MAKSAS!

“Manam kaķim pagājušā gada jūnijā tika diagnosticēta strauji augoša, agresīva, neārstējama,
neoperējama  vēža  forma,  plakanšūnu  karcinoma  viņa  starpsienā,  kas  ir  tikpat  neglīta,  kā
izklausās.Viņam tika doti ne vairāk kā 1–3 mēneši, un mans veterinārārsts maigi ieteica man
“atlaist viņu tagad”.Es raudāju, domāju par to un nolēmu, ka vienkārši nevaru noskatīties, kā
viņš mirst.Es apmeklēju internetu un atklāju,  ka ir  ļoti  daudz vēža ārstēšanas līdzekļu.Sāka
viņam  dot  vairākus  uztura  bagātinātājus  utt.Viņam klājās  labi,  bet  vēzis  joprojām  auga  un
ietekmēja viņa elpošanu.Audzējs beidzot sāka augt uz otru deguna pusi, un decembrī viņš sāka
iet uz leju.Es domāju, labi, tagad ir pienācis laiks.

Tad es atklāju kaņepes un to, kā tā var nogalināt vēzi.Īsi sakot, Teds ir uzņēmies RSO kopš
decembra.Sākumā bija nedaudz situācija, lai iegūtu pareizu niecīgu devu, jo viņš ir kaķis.Un
daudz mazāks par cilvēku.Viņš guļ DAUDZ labāk, viņa elpošana ir labāka, kad viņš guļ, viņa
apetīte ir atgriezusies, lai gan ne tā, kā tā bija agrāk.Šis viss ir ceļojums, kas turpinās, un es
nezinu, kā tas beigsies.

Tomēr  šķiet,  ka  audzējs  saplacinās,  lai  gan  ļoti  lēni.Es  domāju,  ka,  ja  tas  nebūtu  bijis  tik
šķebinošs vēzis, viņš, iespējams, būtu izārstēts pirms mēnešiem.Mans veterinārārsts ir priecīgs
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un pārsteigts par to, kā viņam klājas.Tāpēc es to lietoju katru dienu un priecājos, ka lielākā daļa
no  šīm  dienām  šķiet  labas  dienas.Viņa  maksimālais  derīguma  termiņš  bija  pagājušā  gada
septembrī, tāpēc viņam viss ir kārtībā. Anne-Marija

"Jā!!!!Man arī ir kaņepju kaķenīte.Augstas kvalitātes kaņepju eļļa man ietaupīja 4800 USD, lai
veterinārārstiem par miesnieku...Es domāju uh...veiciet mana kaķa auss operāciju, lai noņemtu
audzēju.Urrā Cannabis Kitties n Cannines! LinZy

“RSO viela izglāba 40 mārciņas smaga suņa dzīvību — ar etilekstrahētu eļļu, kas citādi bija
identiska  RSO,  tika  izmantota,  lai  glābtu  manu  suni,  kurš  bija  izdzēris  kaimiņa
antifrīzu.Veterinārārsts  pa  tālruni  teica,  ka  viņa  ir  pabeigusi,  pārāk  vēlu  un,  visticamāk,
neizdzīvos 40 minūšu braucienā, lai tiktu eitanāzija, un man ieteica, lai viņa būtu ērta.

Mana uzticamā kompanjone putoja no mutes, viņai bija biežas krampju lēkmes, viņa bija stipri
pārkarsusi, un kakls bija tik pietūkušas, ka viņa tik tikko spēja elpot, zaudējot samaņu. Noteikti
mirst, nav jautājumu.Cenšoties atvieglot viņas iziešanu no šīs pasaules, es uzkarsēju 1/2 gramu
eļļas  tējkarotē  sviesta  un  burtiski  ar  pirkstu  iebāzu  to  viņas  rīklē,  izspiežot  atveri  viņas
pietūkušajā kaklā.Desmit minūšu laikā viņa vairs neputoja mutē, viņai bija lauzts drudzis, viņa
elpoja normāli, visi krampji un krampji bija beigušies.

Viņa dedzīgi dzēra ūdeni, pēc tam nogulēja 12 stundas un pamodās šķietami ideālā stāvoklī,
skrēja un spēlējās dažu minūšu laikā pēc pamošanās.Es teicu savam veterinārārstam un lūdzu
viņu publicēt notikumu gadījuma izpētē, un viņa atteicās, apgalvojot, ka kaņepes ir toksiskas
suņiem! Alans

"Man ir suns, ar kuru notika tas pats.Viņai uz krūtīm bija mīkstās bumbas izmēra audzējs un
visa āda uz krūtīm bija iekaisusi.3 veterinārārsti  viņai deva 6 nedēļas, ja es ļāvu šeit dzīvot
sāpēs.Vienai bija sūdi ievilkti adatā, lai viņu nogalinātu.Es atvedu viņu mājās, un 3 dienas pēc
ārstēšanas sākuma tas parādījās.Pēc divām dienām viņa atgriezās pie sevis un bija laimīga.
Bagāts

"Mēs to lietojam mūsu 14 gadus vecajai čivavai, kurai ir krampji.Pirms dažiem mēnešiem mēs
domājām, ka viņa neizturēs ilgi, tāpēc es domāju, kāpēc gan nepamēģināt kādu eļļu?Dienas
laikā viņa kļuva kā pilnīgi jauns suns!Viņa ēda labāk, jutās sagurusi un gribēja spēlēties!Šīs
lietas patiešām darbojas daudzās lietās! Mindijs

“Mēs saņēmām kucēnu, kuru bija samīdis ļoti liels cilvēks.Viņa ir rotaļlieta čivava, viņai bija 4 x
četras collas velves, kas aptvēra visu viņas apakšējo pusi.Viņai kļuva ļoti  slikti  un sāka kļūt
auksti, tāpēc es nolēmu, ka asaru izmēģināšana nevar viņai pārāk nodarīt pāri.

Kad es viņai pirmo reizi devu devu, viņa tik tikko spēja pakustināt galvu.Tomēr man ir ārkārtīgi
liels prieks jums pastāstīt, ka pēc nedēļu ilgas asarām trīs reizes dienā viņa ir laimīga, veselīga
un jautra mazā sēžamvieta.Paldies  Rikam un JB,  ka  atklājāt  mums patiesību.Mēs ar  sievu
uzskatām, ka asaras viņu izglāba.

Neaizmirsīsim, ka es 3 reizes dienā devu rotaļlietu čivava, kas bija mazāka par mārciņu, ar
gramu RSO.Tas ir  3 grami dienā kucēnam, kurš sver mazāk par mārciņu un bija pie nāves
durvīm, jo viņam uzkāpa zēns, kurš sver vairāk nekā 300 mārciņas.Ja kaņepes patiešām būtu
toksiskas, kaimana joprojām nebūtu ar mums, skrietu un lēkātu pēc nezāles dūmiem. Džošua

"Es to lietoju saviem suņiem.Bet nedaudz mazāk, nekā mēs izmantotu sev.Man ir 12 gadus
vecskura  tika  sabraukta  un  viņai  nācās  izņemt  gurnu,  nevis  nomainīt...noņemts!4  nedēļas
pēc...Nav rētas pēc operācijas, pastaigas, joprojām ar klibumu, bet viss ir labi, un es izmantoju
eļļu, nevis pretsāpju līdzekļus... strādāja lieliski! Dollija

"Iedeva  to  mūsu  toreiz  13  gadus  vecajai  meitenei,  lai  palīdzētu  viņai  ar  artrītu  viņas
aizmugurējās  kājās  un  gurnos...pārsteigums,  mums  arī  ne  tikai  atsperīgs  suns,  bet  arī  4
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kucēni.Viņai nekādā gadījumā nevajadzēja vēl piedzert litru, un visi ir veseli un iet lieliski!Mīli
RSO!” Džūlija

"Manam sunim bija ādas problēma (izsitumi, kuru dēļ viņš izplēsa kažoku) un atkārtojās ausu
infekcija.Man nebija RSO, bet iedevu viņam tinktūru, ko pagatavoja mans draugs.Viņa kažoks ir
ataudzis un ausu infekcija ir izzudusi.Ja tinktūra iedarbojās tik labi, es domāju, ka ar RSO es
varētu viņu pilnībā izārstēt.Tāpēc es teiktu, ka jā, RSO iedarbotos uz suņu vēzi tikpat labi kā uz
cilvēkiem.Svētī tevi Riku un arī tevi, Dž.

-- Paldies, Bette.Jūsu domāšana ir loģiska un pareiza.Dzīvniekiem ir ātrāka vielmaiņa, un tāpēc
eļļa tos izārstē daudz ātrāk nekā cilvēkus.Ir patīkami izārstēt dzīvniekus ar eļļu, viņiem patīk to
lietot.JB

"Es arī mīlu savus iebiedētājus.Smokey joprojām ir kopā ar mums tiem no jums, kas domā.4.
stadijas masu šūna nevar apturēt kausli.It īpaši, kad viņš ir uz eļļas.Uz mūžu tagad.Liela cieņa.”
Bocaj

"Es to lietoju saviem suņiem.Tikai nedaudz mazāk nekā mēs.Man ir 12 gadus veca meitene,
kuru sabrauca un viņai nācās izņemt gurnu.Nav aizstāts... noņemts!4 nedēļas pēc...Nav rētas
pēc operācijas, staigā, joprojām ar klibumu, bet iziet labi, un es izmantoju eļļu, nevis pretsāpju
līdzekļus...Tas darbojās lieliski!(…) Man ir 9 gadus vecs Rotijs, kuram ir sirdstārpi, šausmīgas
alerģijas,  ļoti  zems enerģijas  līmenis  un astes mati.Sākt  viņam to  šodien...Tikko izglābu 10
gadus vecu čivava, kurai ir 3 audzēji, un es zinu, ka tas viņu labos!!!” Dollija

"Mūsu  suns  ienāca  ar  milzīgu  asaru  degunā.Mēs  dzīvojam  fermā,  tāpēc  nezinām,  kā  tas
notika.Iztīrīta brūce un piepildīta griezums ar RSO.Viņa aizgāja gulēt.Brūce sadzijusi pilnībā.Un
jā, dzēra daudz ūdens.Vēl viens Rikam!!” Bite

“RSO OIL Dog cepumi un lokāla ziede uz vēža čūlām uz viņas kājas bija ½ dolāra banknotes
lieluma.Viņa  sāka  raudāt,  pieceļoties,  un  viņas  trīce  bija  slikta.Es  zināju,  ka  RSO
darbosies...Jau nākamajā dienā viņa piecēlās bez raudāšanas un kratīšanas, un pēc dažām
dienām viņa skraidīja pa pagalmu kopā ar savu mazo draugu Nugget,  žurku terjeru.Tas bija
pirms 6 mēnešiem.Viņa tagad ir kā 6 gadus vecs suns, nevis 12 gadus vecs.Tas ir viens no tik
daudzajiem stāstiem, kam esmu bijis liecinieks pēdējo 2 gadu laikā.

Mans stāsts ir daudz garāks...RSO izglāba manu dzīvību.Vairs nav opiātu.Un vairumā gadījumu
ļoti maz sāpju.Paldies Rick Simpson...Miers lai ir ar tevi." Rons

“Ārstēju citu manu draugu, viņš ir Džeka Rasela terjers ar lielu audzēju aizmugurē. 'Dr Džejs
teica, ka viņš to ir redzējis tūkstoš reižu, un tas nenāk par labu suņa tēviņam, ja to pamana.Es
sāku viņam dot pilienus RSO, kā arī uzliku RSO uz audzēja.Es domāju, ka pēc dažām dienām
viņš būs prom.Kā jau esmu redzējis šo pašu audzēju drauga sunim.Pēc dažām dienām viņš
nomira.

Nugget klājas lieliski, audzējs ir līdzens ādai un tam nav krāsas.Tas izskatījās nejauki melns,
purpursarkans un asiņojošs.Vienas dienas laikā plaisa uz audzēja bija uz pusi mazāka, pēc
divām dienām pilnībā izzuda, un apstājās asiņošana.Tas bija pirms divām nedēļām.Viņš lieto
1/2 ga dienu un izturas labi.Pirmajās dienās viņš daudz gulēja, tagad viņš nāk klāt, laiza to, un
viss ir kārtībā.Nav ļodzīgu kāju, Nugget klājas lieliski.Es uzskatu, ka Vēzi noķēru laikā.Audzējs
strauji sarūk, un viņš ir jauns suns.Atkal ļoti rotaļīgi.Vēlreiz paldies Rick S. ” Rons

"Manuprāt, cilvēkiem ir izskalotas smadzenes, bet farmācijas uzņēmumiem -lielākā daļa cilvēku
ēd  no  rokām,  mantkārīgi  cilvēki.Viņi,  visticamāk,  nekad  nelietos  kaņepes  slimnīcā  vai  ar
Rietumu  medicīnas  ārsta  starpniecību.Ja  to  nevar  patentēt,  tas  nenesīs  naudu  farmācijas
uzņēmumiem.Par laimi es dzīvoju Kalifornijā, kur tas ir pieņemts un pieņemts.

Pagājušajā  mēnesī  es  pagatavoju  savu  pirmo  RSO  partiju.Esmu  to  devusi  abiem  saviem
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suņiem, jo  viņiem abiem ir mazi audzēji, kā arī manam Šetlendas aitu sunim ir suņu sarkanā
vilkēde.Dažu nedēļu laikā viens no audzējiem ne tikai ir samazinājies par 50%, bet šķiet, ka
viņiem abiem dienas laikā ir vairāk enerģijas, un viņi naktī ļoti labi guļ.Un pat šķiet, ka tas palīdz
manam Šetlendas aitu  sunim ar  sarkano vilkēdi.Es  dodu viņiem nelielu rīsu graudu izmēru
RSO, izmantojot kārumu.Es arī uzliku RSO tieši uz viņas deguna, jo sarkanā vilkēde to ēd.Pēc
nedēļas viņas deguns izskatās vislabāk, kāds tam ir bijis vismaz 4 gadu laikā!

Nesen uztaisīju arī sejas krēmu ar kādu RSO, atceros, ka Riks par to runāja savā grāmatā.man
tas patīk!Mana āda katru dienu šķiet  gludāka un gludāka.Pats lietoju iekšķīgi  kā profilakses
līdzekli.

Man  nesen  no  paceles  cīpslas  tika  izgriezts  labdabīgs  milzu  šūnu  audzējs  no  cīpslas
apvalka.Tas bija apelsīna lielumā, un tas bija aptīts ap manu sēžas locītavu.Mans ārsts teica, ka
tas ir ļoti rets audzējs, un nav skaidrs, kāpēc tas parādījās.Es lietoju eļļu apmēram trīs nedēļas
pirms  operācijas.Es  nevaru  sagaidīt,  kad  saņemšu  galīgo  patoloģijas  ziņojumu  ar  audzēja
mērījumiem.Es tiešām domāju, ka tas saruka no RSO!

Paldies  Rikam,  ka  veltījāt  savu  dzīvi  šim  mērķim,  es  zinu,  ka  kopā  mēs  varam  kaut  ko
mainīt.Cilvēkiem,  kuri  “ārstē”  sevi,  ir  jāapkopo visi  savi  medicīniskie  dokumenti  un  jāizplata
informācija.Es domāju, ka, ja ir pietiekami daudz pierādījumu ar labu dokumentāciju, mēs varētu
kādu dienu pierādīt un pārliecināt galveno virzienu par RSO vēža iznīcināšanas ieguvumiem.

Vēlreiz paldies Rikam.Tieši tādi cilvēki kā jūs man dod ticību cilvēcei.Saglabājiet savu ticību un
apņēmību  un  ziniet,  ka  jūsu  aizraušanās  ir  dziedinājusi  daudzus  un  padarījusi  ticīgus  no
daudziem cilvēkiem.Tu esi skaista." Ešlija

“Vēl viens stāsts, ko pievienot grāmatai!Mans želeja paslīdēja un nokrita (varu tikai pieņemt, es
neredzēju, kas notika) un saplēsa viņam abus cīpslas.Zirga cīpslu nav visvieglāk ietīt un uzturēt
tīru, jo patiesībā tas ir veltīgi!Jūs varat iegādāties visdārgākos aptinumus, un tie joprojām slīd un
pielīp pie brūces.Apmēram pēc 4 dienām viņa cīpslu aptīšanas es padevos.Tas nepalīdzēja,
kad man bija jānoņem pārsēji no viņa brūcēm, mērcējot ar ūdens šļūteni, lai tās mīkstinātu.Viņš
nebija  laimīgs,  es  arī  nē,  nabadziņš!!Es  pievērsos vienīgajam,  ko  zinu,  lai  izārstētu  lielāko
daļu...RSO!Mums ir  burka ar “palikušo” RSO, ko lietojam lokāli  vai pīpē, lai palīdzētu mums
aizmigt.Es paķēru to burku un devos uz cīpslām!!Es slaucīju viņa cīpslas čūlas ar eļļu.Iesaiņoja
tos un cerēja uz to labāko.Pienāca rīts, iesaiņojumi bija uz stenda grīdas (nav pārsteigums), un
mana pirmā doma bija,  ka tā bija  RSO izšķērdēšana!Taču,  veicot  turpmāku pārbaudi,  RSO
joprojām  bija  pielīmēts  pie  cīpslas  čūlām un  bija  sacietējis  līdz  darvai  līdzīgai  vielai,  radot
barjeru mušām un čūlu blīvēšanai.Es to atstāju.Nemēģināju pārtīt  vai kaut ko citu.Nākamajā
dienā...tas pats.

Pagāja vismaz 4 dienas, pirms man vajadzēja kaut ko pārtaisīt  uz viņa cīpslām, jo  eļļa bija
padarījusi tik lielisku pārsēju!

Šodien ir aptuveni 3. nedēļa pēc viņa traumas, es nolaidu viņa cīpslas šļūteni, un man vajadzēja
labu 1/2 stundu, lai noņemtu veco RSO no cīpslām, atklājot tikko sadzijušo/notīrīto ādu zem
tā.Es atkārtoti iesniedzu RSO pieteikumu, un mēs redzēsim, ko mums iegūs vēl 4 dienas.Es
noteikti dabūšu bildes augšupielādēt un dalīties.

Paldies Rick.  Vai  jūs  domājāt,  ka,  veidojot  savu pirmo RSO partiju,  tas pārplūdīs pat  zirgu
pasaulē?Tu esi vienreizējs!!" Virši

-- Paldies, Hetere.Eļļa dara brīnumus zirgiem, tāpat kā visiem citiem dzīvniekiem.Katram zirga
īpašniekam ir jābūt savam zirgam pa rokai eļļas spainim.Jūs zināt, kā ir ar viņiem – jūs nekad
nezināt, kā viņi jūs pārsteigs.JB

"Manam sunim bija kaulu vēzis.Es atteicos no visām procedūrām, ko veterinārārsts man lika
darīt, pat noņēmu viņam plecu un kāju.Man teica, ka viņam bija 2 nedēļas, un viņam tika dots
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daudz pretsāpju līdzekļu.Viņi viņu padarīja tik slimu, un viņš redzēja sūdus.

Piezvanīja draugam un paņēma no eļļas piesūcekņus.Es viņam to iedevu sāpju dēļ,  un tas
darbojās lieliski.Iepriekš viņš nevarēja staigāt.

Nu, pēc mēneša dakteris nespēja noticēt, ka viņš joprojām ir šeit un uztaisīja vēl rentgenu, un
VĒZIS BIJA PĀRZIES...Ja vēlaties, es paņemšu pirms un pēc rentgena stariem un ievietošu tos
jums.Tas ir īsts KAŅEPES NOSCANA VĒZI...” Tammy

“JB,  pagājušajā  gadā  man  teica,  ka  manam  zirgam  ir  jādzīvo  3  mēneši,  kaņepes  viņu  ir
noturējušas pie dzīvības, bet es baroju tikai viņas lapas, jo esmu vista, lai pagatavotu RSO.Es
grasījos to darīt, tad Žannija Herere, kas ir mana draudzene kopš 8. klases, lika man apsolīt to
NEdarīt, kamēr kāds nebūs ar mani, jo esmu vientuļnieks un man tas tā patīk.Jebkurā gadījumā
tikai  lapas ir  izzudušas visiem audzējiem, izņemot vienu,  un jūs nekad nezinātu,  ka viņai  ir
melanoma.Viņai bija jāmirst 2011. gada jūlijā.Viņa ir vesela un laimīga, bet kļūst dusmīga, ja
man nav katla, ar ko viņu katru rītu pabarot.Paldies dievam, es pazīstu dažus aprūpētājus savā
reģionā, kas ziedo viņai produktu!Es nedaudz lielīšos un teikšu, ka Džeks Herers savā pēdējā
pārskatītajā grāmatā man pateicās par to, ka esmu brīvības cīnītājs, es kliedzu par kaņepju
labvēlīgo ietekmi jau vairāk nekā 40 gadus!Mēs uzvarēsim cīņu,  es domāju,  ka tas var būt
redzams!Ceru cerību!” Džoana

-- Jauki, Džoanna.Nedusmojiet viņu un nepadariet viņai RSO, tas nav tik grūti vai bīstami, kā
šķiet,  un  jūs  varat  mēģināt  to  izdarīt  ar  vienu vai  divām uncēm un tādējādi  palielināt  savu
pārliecību.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

“Manam kaķim tāds pats iznākums!!!Bet man joprojām audzējs tika izņemts ķirurģiski.Tas bija
pirms 3-4 gadiem.Nekādu audzēju atkārtošanās!Viņai ir 16thdzimšanas diena nākammēnes!Es
zināju, ka "ravēt" ir vairāk nekā ballēties! Raiens

"Izārstēju vēzi manā 16 gadus vecā kaķa acī." Dens

J.Dārgie  draugi,  ceru,  ka  tas  jūs  atradīs.Es  dodu  savam  8  gadus  vecajam,  40  mārciņām
smagajam sunim RSO par audzējiem, kas aug viņa ķermeņa labajā pusē.Šodien ir viņa pirmā
ārstēšanas diena, un viņš ir izsists un guļ.Es viņam iedevu apmēram rīsa graudu daudzumu.Vai
tas ir par daudz?Cik ilgi un cik bieži jūs ieteiktu viņam dot eļļu?Es pats esmu uz eļļas.Laikam
ejot,  es  arvien  vairāk  pierodu  pie  “augstā”.  Nākamajā  mēnesī  man jāveic  operācija,  un  es
plānoju izmantot RSO savām sāpēm un atveseļošanai.Ja es to varēšu strādāt, es to darīšu visu
savu dzīvi.Svētības un liels paldies

A.Katherine, es atliktu operāciju, ja vien iespējams, līdz jūs apēdīsiet, piemēram, 180 g eļļas pa
gramu dienā (vai vairāk) trīs devās.Dodiet sunim pusi no tā, ja uzskatāt, ka viņš nav apmierināts
ar to, ko viņš tagad ieguvis.Miegs ir daļa no dziedināšanas procesa, par to nav jāuztraucas, un
tā ir zīme, ka eļļa ir nomierinoša, un tas ir tas, ko jūs vēlaties.Jo spēcīgāks un nomierinošāks, jo
labāk.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Sveiks, Džindrihs!Es runāju ar jums 9. jūlijā par sava dēla mājdzīvnieku žurku (1,5 gadi), kurai
aiz labās priekšējās kājas (apmēram 1 collas diametrā) izauga izvirzīts audzējs.Es sāku viņai
dot RSO 3 reizes dienā, un 1 nedēļu vēlāk audzējs bija tikko redzams.Pēc 2 nedēļām tas vairs
nebija!Es turpināju viņai dot devu 3 reizes dienā, un arī viņas māsa saņem uzturošo devu.Viņi
abi  ir  ļoti  priecīgi,  un  viņu  un savas  ģimenes  vārdā  es  vēlos  pateikties  Rikam un  sev  par
vissvarīgākās informācijas sniegšanu!Kaņepes izārstē vēzi!

"Nosūtu  jums atjauninājumu  par  to,  ka  manam  sunim diagnosticēts  kaulu  vēzis.1.  jūnijā  ir
pagājuši septiņi mēneši, pēdējie rentgeni neuzrāda izplatīšanos plaušās.Viņi atrada neskartu
lūzumu netālu no audzēja vietas kājā,  viņi  nezina,  ko ar  to darīt.Parasti  šie  suņi,  kuriem ir
pārtraukums, jums ir jānoliek.Viņi ir secinājuši, ka zāļu Zometa ikmēneša infūzijas saglabā to
neskartu,  tāpēc  viņi  turpinās  viņas  izmēģinājumu,  bet  viņa  saņems  ikmēneša  Zometa
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infūzijas.Bet  nav  vēža  izplatības,  un  viņi  nevar  uzņemt  audzēju,  kas  tur  bija  pirms  7
mēnešiem.Vienkārši iedomājos, ka gribi zināt.Šis agresīvais vēzis parasti paņem suņa dzīvību
4–6  mēnešu  laikā  pēc  diagnozes  noteikšanas.Šeit  viņa  ir,  7  mēneši,  vēzis  nav
izplatījies.Neskarts lūzums, bet joprojām staigā, it kā nekas nebūtu kārtībā. Linda

“Pēc 9 nedēļām ādas vēzis manam sunim ir  PILNĪGI pazudis!!Uzturošā deva tagad uz visu
atlikušo mūžu.Kas, manuprāt, viņam tagad būs ne tikai ērtāk, bet arī ilgāks mūžs.BESSINGS
RS & JB!!>;-)” Zaļš

“Manam sunim sākumā labi veicās ar adatas galviņas izmēru, pēc tam palielināja, līdz viņa
paņēma  1–2  rīsu  izmēra  gabalus.Viņa  sver  80  mārciņas.Diemžēl  eļļa,  ko  varu  iegūt,  nav
pietiekami liela (82%), tāpēc, lai gan tā uzlaboja viņas apetīti, palīdzēja viņai artrītu, uzlaboja
kažoku un ādu, tā nepalīdzēja viņas puņķainajam degunam, kas, iespējams, ir deguna vēzis.Ja
kāds šeit atrodas WA un viņam ir 90+% naftas, es ar prieku ziedošu par to. Izdzīvošana

-- Mēģiniet lokāli uzklāt eļļu arī uz viņas deguna un varbūt pamēģiniet nedaudz pacelt viņas
degunu, izmantojot Q-tip vai ko līdzīgu, ja viņa jums par to nekož.Varat arī mēģināt eļļu ievietot
cepeškrāsnī,  kas  iestatīta  uz  130 °C  uz  apmēram  stundu,  un  mēģināt  padarīt  to
koncentrētāku/spēcīgāku.Vai arī esiet pacietīgs un dodiet eļļai vairāk laika. JB

“Manam  sunim  bija  jādzīvo  3  nedēļas.Masu  šūnu  audzēji  visā  viņa  tīršķirnes  pitbula
ķermenī...Pēc  3  nedēļām  audzēji  samazinās  pēc  ISO/RSO.ES  zvēru.Viņš  ir  dažas  reizes
urinējis sevi un rīkojies piedzēries, bet es zināju, ka tas ir uz labu.Viņš joprojām ir par to.Pat tad,
kad viņi pazudīs, es joprojām padarīšu viņu par savu medikamentu.Mīlu tevi, JB un Rick. Bocaj

“Jau 4 nedēļas dodu savam 14 gadus vecajam Pitam eļļu vēža ārstēšanai.Viņa dažreiz kļūst
mazliet “raustīta” un piedzērusies, kad es viņai dodu pārāk daudz, bet, kad efekti izzūd, viņa guļ
kā kucēns.Viņa atteicās lietot veterinārās zāles, tāpēc mēs to vietā saņēmām eļļu.Vēl ir agrīnas
dienas, bet es ierakstu viņas progresu.Pagāja apmēram nedēļa, līdz viņa pierast pie eļļas un
atkal radās apetīte.Es esmu greizsirdīgs, jo mēs šajā posmā varam atļauties tikai eļļu viņai.Patīk
ikviena skaistie stāsti!” Janīna

"Vai jūsu sunim bija blakusparādības?Gribu arī manu suni uz tā.Viņš ir bīgls." Māri

"Nav  blakusparādību.Viņa  darīja,  tāpat  kā  suņi,  sakošļājot  zāli  vai  jebko  citu,  lai  palīdzētu
attīrīties.Neviens  (ieskaitot  mājdzīvniekus)  neārstē  neko,  kas  rada  negatīvas
blakusparādības.Mēs vienkārši neesam radīti, lai tā darbotos. Tīlmans

“Izglāba mana suņa dzīvību no autoimūnās slimības, ar kuru steroīdi pārstāja darboties.Nav
blakusparādību! ” Džons

"Esmu redzējis sekas, ko suns lietojis RSO...Pirmās pāris dienas Rūbija (12 gadus vecs suns)
joprojām bija  slims  un nedaudz  trīcēja,  kas  rada  satraucošus  simptomus,  ja  esat  skeptiski
noskaņots par šo tēmu, bet es varu apliecināt, ka pēc 1 mēneša ārstēšanas sākšanas suns ir
dzīvības pilns. skrienot augšā pa kāpnēm lekt augšā pa gultu un enerģijas pilni krēsli visu laiku
atkal  ļoti  rotaļīgi.Acis  agrāk  bija  ūdeņainas  un  ar  pelēku  pārklājumu,  tagad  tās  ir  pilnībā
atgriezušās normālā stāvoklī.Rubīnai kājas iekšpusē bija diezgan liels izaugums, kas tur bija
gadiem ilgi un tagad pēc eļļas ēšanas gandrīz nokrita!!!Pateicoties Rick Simpson xxx svētī šo
eļļu, tā patiešām darbojas, kāpēc nav nevienas atsauksmes, kas apgalvotu, ka tā nedarbojas...?
Brets

"Šodien  ir  3.  diena  mana  suņa  ārstēšanai  ar  RSO  (Rick  Simpson  Oil),  kas  ir  kaņepju
koncentrāts  daudzu  nopietnu  slimību  medicīniskai  ārstēšanai.Viņai  ir  13  gadi  un  apmēram
7Pirms mēnešiem viņa saslima ar kaut ko tādu, kas izraisīja viņas ārkārtēju puņķi, lielas gļotas
un dažas dienas viņa bija  letarģiska.Paskatījos tiešsaistē un pateicu:  “audzētavu klepus vai
suņu  saaukstēšanās”,  tāpēc  es  šeit  iedzēru  dažas  antibiotikas  un  sāku  viņai  kursu.Nekā
nepalīdzēja, tāpēc aizvedām pie veterinārārsta.
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Protams, viņi gribēja veikt asins analīzi, rentgenu un gļotu skrīningu.Aptuveni 500 veterinārārsta
rēķinos es atteicos,  tāpēc mēs sākām viņai  lietot  plašu antibiotiku,  kas arī  mēneša laikā to
neskāra.Paņēma viņu atpakaļ un ieguva vēl divas spēcīgākas antibiotikas, mēnesi pavadīja tās
reliģiski.Arī nepieskārās!

Tad  veterinārārsts  izmēģināja  fungicīdu...VIŅAS  SLIMĪBAI  JOPROJĀM  NEAPTIEK!!Grūti
noteikt,  kādi  ir  attaisnojami  izdevumi  par  13  gadus  vecu  suni...Tāpēc  es  pārtraucu  lietot
medikamentus apmēram pirms mēneša,  lai  ļautu viņas ķermenim atgūties,  un tikai  pirms 3
dienām sāku lietot RSO, kopā 6 devas, un viņa ir pilnīgi jauns suns!

Nav puņķu, nav klepus, viņa ir dauzījusies, un kopumā mēs esam redzējuši IEVIETOJAMUS
uzlabojumus.Patiešām neticami.No savas personīgās pieredzes varu apliecināt, ka šīs ir dažas
satriecošas sirreālas zāles.Paldies no visas sirds!” Izdzīvošana

"Mans  bokseris  meklē  mani,  lai  noķertu  dūmus.Viņa  ir  pieķerta  stāvam  virs  mūsu  vīraka,
mēģinot uztvert arī skaņu...viņa mācās, ka ne visi dūmi ir draudzīgi.Ceru, ka jūsu sunītis drīz
piedzīvos eļļu! ” augusts

“Man ir 13 gadus veca 14 gadus veca zelta Ņūfija (50% zelta retrīvers, 50% jaunafantlenda) un
viņa mēdza tik stipri raudāt, jo viņai tik ļoti sāpēja gurni, jo viņai acīmredzami bija artrīts (vecs
suns + cietkoksnes grīdas) un mana. tēvs un brālis atteicās vest viņu pie veterinārārsta, tāpēc
es tā vietā nopirku savam sunim somu par 40 USD, un, kad viņa sāka justies sāpīgi, es viņu
mazliet  uzpīpēju,  un  viņa  uzvedās  kā  kucēns.Nekādas  gausties,  vaimanāt,  viņai  nebija
problēmu staigāt vai kaut ko darīt un viņa mierīgi gulēja.

Arī viņai šajā laikā bija audzējs.Beidzot es pārliecināju savu tēvu aizvest viņu pie veterinārārsta
(es teicu, ja viņa ir jānoliek, tad mēs to darīsim, bet es vēlos saņemt veterinārārsta atzinumu,
pirms mēs sarunājam tikšanos), mēs nokļūstam un viņa apskata manu suni.Tikšanās beigās
viņa teica, ka ir veselīgākais suns, ko viņa savā vecumā ir redzējusi!

Viņai ir MILZĪGS artrīts un viņa teica, ka viņai nav ne jausmas, kā tas nav daudz sliktāks un
viņas audzējs ir beisbola bumbas lielumā?Jā, tagad tas bija gumijas bumbas lielumā!Viņa teica,
ka viņai lietotajām artrīta zālēm vajadzētu palīdzēt saglabāt saturu, tas bija 150 USD par 30
dienu  recepti,  un  tas  bija  sūdi.Es  pat  pārtraucu  viņu  smēķēt,  lai  redzētu,  vai  zāles  ir  tā
vērtas.Nē.Viņa cīnījās, lai tās paņemtu, radīja aizcietējumus, un viņai visu laiku sāpēja!

Ar nezālēm viņa nāks tieši pie manis, sēdēdama tur un zināja, ko saņem, un viņai tas patika!
Palīdzēja  viņai  izzust  audzējam,  ir  pārliecinājusies,  ka  viņas  artrīts  ir  tik  tikko  līdz  tādam
līmenim, ka man tik tikko nākas viņu smēķēt, jo tas viņai netraucē pat pusi no daudzuma, kas
bija pirms es viņu smēķēju.Marihuāna ir brīnumaugs, un tas ir padarījis manu suņu dzīvi garāku
un veselīgāku!Es darītu visu savas meitenes labā!Viņa ir mans lepnums un prieks!” Betānija

“Mans suns ir 13 gadus vecs beļģu aitu suns.Pirms dažiem gadiem viņa sānos parādījās neliels
kamols.Pirms dažiem mēnešiem tas pēkšņi sāka augt satraucošā ātrumā.Diemžēl viņam tika
diagnosticēts vēzis...un ne tikai viens kamols.Pēc pārbaudes viņam bija daudz.Viņam bija arī
citas  problēmas...Galvenokārt  artrīts  un  gūžas  disfāzija.Operācija  nebija  risinājums,  jo  bija
šaubas, ka viņš izdzīvos anestēzijas laikā.Es nevarēju noskatīties, kā viņš cieš... viņš tik tikko
spēja  staigāt  un  bija  pārstājis  ēst.Es  nolēmu  mēģināt  viņam  iedot  kaņepju  eļļu  kā  pēdējo
mēģinājumu  viņam  palīdzēt.Mans  partneris  Pets  un  es  iedevām  viņam  nelielu  daudzumu
(apmēram rīsa graudu lielumu) uz cepuma.Tas viņu tiešām ietekmēja...viņš bija nestabils kājās
un gulēja stundām ilgi.

Dažu  nākamo  dienu  laikā  mēs  pielāgojām  devu  un  pamanījām,  ka  viņa  apetīte  uzreiz
uzlabojās.Viņš arī sāka kustēties daudz vieglāk, un viņa attieksme bija daudz gaišāka.Dienām
ritot, mēs lēnām palielinājām viņa devu.Ir pagājušas 3 nedēļas, un es viņu gandrīz neatpazīstu
kā to pašu suni.Viņš ir priecīgs!Luncina asti, rotaļīgs, ēd, un pats labākais audzējs ir uz pusi
mazāks, kāds bija pirms eļļas lietošanas!!!!Es turpināšu viņa ārstēšanu (mums ir paveicies, ka
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varam piegādāt paši savu eļļu) un informēšu jūs.Es ceru, ka šie audzēji pilnībā izzudīs!!!!!!!!
Džosija

"Es  sāku  savu  mazo  pomerāniju  ar  eļļu,  jo  viņam  ir  sabrukusi  traheja  un  iedzimta  sirds
mazspēja.Viņš nav lietojis savas regulārās zāles kopš vasaras, un pirmo reizi kopš vasaras viņš
gandrīz  nemaz  nav  klepojis  (viņš  pastāvīgi  klepoja  un  ķēra  pat  ārsta  iedotos
medikamentus).Viņam ir vairāk enerģijas, un viņam klājas labāk nekā tad, kad viņš lietoja zāles.
Kārena

"Manam sunim arī ir kunkuļi, un es esmu viņam devusi eļļu, bet es domāju, ka viņš bija nedaudz
par  daudz  trīcošs,  miegains,  izskatās,  ka  viņš  bija  piedzēries,  viņš  ir  135  mārciņas  smags
rotveilers,  tāpēc  man  ir  jāpielāgo  daudzums,  ko  viņam  dodu.  .Bet  es  ticu,  ka  tas  viņam
palīdzēs." Pēteris

J.Sveiki, tikai jautājums, vai aktuālais RSO būtu piemērots vardei, kurai tikko bija salauzta viena
aizmugurējā kāja un tagad tikko amputēta?Varbūt neliels traips uz atklātā kaula palīdzētu šim
mazajam puisim?Vai varbūt pārāk spēcīga tik mazam radījumam?Paldies un Dievs svētī par
ziņas izplatīšanu!

A.Lai gan man jāatzīst, ka es nekad neesmu apstrādājusi vardi ar eļļu, kā es uz to skatos, jo
vairāk eļļas un jo ātrāk, jo labāk.Es arī ieliktu viņas ēdienā.Sliktākajā gadījumā nabaga varde
tiks nomētāta ar akmeņiem.Liels darījums.Ar vislabākajiem vēlējumiem, JB

"Man bija draugs, kura sunim bija glaukoma, un viņš veica "eksperimentu", viņš deva savam
sunim kaņepes nedēļu  un lika  viņai  pārbaudīt  acs  spiedienu...  veterinārārsts  teica,  ka  viņš
nekad  nav  redzējis  tik  strauju  spiediena  samazināšanos  ...  tad  viņš  Nedeva  viņai  nevienu
nedēļu un paņēma viņu... veterinārārsts jautāja, ko viņš dara, jo spiediens bija tik augsts, ka
faktiski  sabojāja  redzi...kad  viņš  atbildēja  veterinārārstam  par  viņa  “eksperimentu”,  viņa
veterinārārsts mudināja viņu turpināt ārstēšanu ar kaņepēm!!!!!” Garets

“Es daudzkārt esmu devis kaņepes savam vecajam sunim.Tas ārkārtīgi palīdzēja ar sāpēm un
atviegloja viņas pēdējās dienas.Dienā, kad liku viņu nolikt, es viņai izlaidu steiku, lai viņa varētu
sauļoties ar pāris kaņepju mežģīņotiem suņu gardumiem.Viņa izbaudīja pēdējo reizi kopā ar
mani un bija mierā, kad pienāca laiks. Samanta

“Es un mani dzīvnieki esam cīnījušies ar nezināmu kukaiņu, šausmīgām čūlām un kaņepēm, lai
glābtu.Lai gan mani mājdzīvnieki ir nomētāti ar akmeņiem kā klints statuja, viņi kļūst labāki tāpat
kā es.Lai arī kas tas būtu, ir šausmīgi, veterinārārsti vai ārsti to nav spējuši izdomāt. -- Labāk
būt nomētātam akmeņiem kā klints statujai, nekā aukstam un mirušam.Tas ir viss, ko es zinu,
Džoanna.lol, JB

"Es nekad neesmu pievērsis eļļām lielu uzmanību.Tad es izmēģināju tinktūru ...svētais, sasodītā
moli ...Es to iedodu savam sunim, viņai ir 12 gadi, un tas viņai patiešām palīdz, viņa ēd, viņa
spēlējas, un viņa ir kā vecais.Izmēģināju glikozamīnu, bet tas pat neskar viņas sāpes...Es nekad
nebiju domājusi par to dot savam sunim, kamēr es redzēju, ka citi šeit ir to darījuši ... bet jā, eļļa
ir nenormāli laba... paldies visiem, ja mans suns varētu jums pateikties, esmu pārliecināts, ka
viņa to darītu... mieru. .” Karijs

“Es izārstēju mūsu sesku no insulīnomas, kas radīja aizkuņģa dziedzera vēzi.Paskatieties, jūsu
"pūkainajai  ģimenei"  esat  vajadzīgs.Šeit  ir  Flower  ārstēšanas  laikā,  viņa  šeit  ir  mazliet
pārdomāta un gatava mierīgam miegam..!” Kaņepju

"Kaņepju eļļas dēļ vienam no maniem diviem suņiem vairs nav epilepsijas." Čārlzs

“Man ir rotveilers, un Ziemassvētkos viņam teica, ka viņam ir kuņģa vēzis, un nekā nebijaviņi
varētu darīt,  un viņam ir  2 mēneši,  lai  dzīvotu max.Tāpēc es viņu izmēģināju ar eļļu,  ko es
pagatavoju pats.Viņš tika skenēts pirms 2 nedēļām.Vēzis viss ir pagājis. ” Īans
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"Es to nododu savai 13 gadus vecajai laboratorijai.Tad viņš dzenā bumbiņu tā, it kā viņam būtu
divi. Stefānija

"Izārstēju manu pitbula melanomu." Brendons

"Tikko paņēmu savu rotveileru no veterinārārsta pēc viņas otrās operācijas, lai "dabūtu pārējo
vēzi, ar kuru mēs nevarējām iegūt pirmo reizi." Mēnesi devu viņai RSO, kā arī ierīvēju kaņepju
balzamu  griezuma  vietā.Uzmini  kas?Ķirurgs  redzēja  “NAV  REDZAMĀ  VĒŽA”.Būs  jāgaida
laboratorijas rezultāti, lai pārliecinātos, bet es teiktu, ka man ir savs 100 mārciņu brīnums. Joni

“Mana  brālēna  kaķim  bija  Parkinsona  slimības  kaķa  forma.Weed  bija  vienīgais,  kas  viņu
nomierināja un apturēja viņa spazmas un noteikti pagarināja un uzlaboja viņa dzīvi.Tas nebūt
nav viņa  nāves  cēlonis  vai  viņam toksisks!Starp  citu,  mana māsīca  toreiz  to  izmantoja,  lai
kontrolētu savu epilepsiju!Efektīvas zāles cilvēkiem un dzīvniekiem! Enñio

“Sāciet  ar  ļoti  mazu daudzumu siera  vai  gaļas,  lai  arī  kā  viņi  to  ēdīs!Mans rottie  sver  100
mārciņas,  un  pietiek  ar  pusi  rīsu  graudu!Vesela  rīsa  graudu  lieluma  dēļ  viņš  4–6  stundas
nosēžas. Gregs

"Mans suns mēnesi apēda kosmosa kūkas bez jebkādām negatīvām sekām, izņemot ļoti ilgu
miegu." Neds

"Tik patiesi.Vienai no mūsu mīļotajām četrkājainajām ģimenes loceklēm jau labus piecus gadus
bija ādas audzējs tieši zem elkoņa.Kas ar katru gadu kļuva arvien lielāks.Kad viņai palika 11
gadi.  veca  viņai  sāka  parādīties  gūžas  diplacijas  pazīmes.Tā  vietā,  lai  piesūknētu  viņu  ar
pretsāpju līdzekļiem,  kas varētu sabojāt  viņas aknas un nieres.Mēs sākām smidzināt  tvaiku
pumpurus viņas ēdienā vai kā cienastu.Viņai patika viegli grauzdētu ziedu garša.Pēc tam viņa
sāka būt aktīvāka.Pēc pāris gadiem, kad viņu reliģiski ārstēja ar atkārtoti  iztvaicētu kaņepju,
viņas audzējs uz elkoņa sāka samazināties līdz tikai vaļīgai ādai.Viņa nodzīvoja līdz 14 gadu
vecumam.Viņa nekad  nepaskatījās  uz  mums ar  mīlošām acīm.Līdz  viņa vairs  nevarēja  būt
suns, kas varētu skriet un lēkt.Tāpēc mēs pieņēmām visgrūtāko lēmumu izbeigt viņas ciešanas
ar laipna un mīloša ģimenes veterinārārsta starpniecību, ar kuru esam strādājuši vairāk nekā
desmit gadus.Dažas dienas pirms Ziemassvētkiem veterinārārsts un viņa sieva ieradās mūsu
mājās ceļā uz mājām,  lai  palīdzētu  mums pāriet.*asaras*  Kopumā kaņepes ir  līdzeklis  pret
daudzām  ciešanām.Viņa  novecoja  līdz  briedumam,  pateicoties  mūsu  mīlestībai  un  mūsu
mīlestībai pret īstu sakramentu.... KAŅEPES.

"Jā, es to zinu, mans suns nomira aprīļa beigās, un pēdējā lieta, ko mēs darījām kopā, es kopā
ar viņu smēķēju zālīti, un beidzot viņš sāka sāpēt.Viņš devās mierīgi gulēt." Morganna

"Labi zināt.Vai jūs domājat, ka tas derētu arī mājdzīvnieku mugurkaulam? Brenda

"Vai jums ir mājdzīvnieks?" Kolins

“Kur  es  varu  dabūt  vienu no šiem cilvēku  mājdzīvniekiem?Tie  izklausās intriģējoši.Es  gribu
apmācīt  savu  nodarboties  ar  dārzkopību.Vai  viņi  ir  pietiekami  gudri,  lai  to  izdarītu,  vai  jūs
domājat? Saša

"Jā, tas darbojas arī uz mājdzīvniekiem.Paldies par to — tas man lika smieties. JB

“Es savam trusim izmantoju  podiņu pumpurus (nelielos  daudzumos)  ar  augumu virs  vienas
acs.Izaugsme aizgāja, un viņa saglabāja savu redzējumu.Tikai mēnesi ilga ārstēšana, un viņai
viss bija  skaidrs.(Veterinārārsta uzraudzībā).Tagad man ir  lielisks dānis,  kuram ir  smadzeņu
problēmas un krampji.Es smēķēju sava vilkēdes dēļ (nav dr scripts, tikai marihuāna un Dr. zina),
un lielais dānis guļ uz dīvāna man blakus.Kad viņai ir zāles pret krampjiem un viņa atradās
manās mājās (es viņu adoptēju pirms 6 nedēļām) man blakus, kad es to daru, viņai nav bijušas
lēkmes 5 1/2 nedēļas, un viņa pieņemas svarā, staigā labāk un vienkārši jūtas vieglāk. .Es arī
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pievienoju kokosriekstu eļļu,  2 ēdamkarotes katru dienu,  viņas rutīnai,  un viņa uzrāda izcilu
progresu savā mobilitātē un slimībā. Miglains

“Manai 9 gadus vecajai bokserei uz muguras bija audzējs, kas bija apmēram “šāvēja” marmora
izmērā... ne tik liels kā galda tenisa bumbiņai.Es viņu sāku lietot mutiski RSO 3xday.Viņa labi
panesa devu, un audzējs galu galā izkļuva no ādas, atstājot būtībā caurumu.Turpināts RSO un
antibiotiku  režīms,  līdz  tas  pilnībā  slēdzās.Viņa  ir  kā  jauna,  bez  jebkāda  audzēja  un  bez
blakusparādībām.Tomēr mans dobermanis ļoti labi nepanes RSO un viņam jālieto ievērojami
mazākas devas.Bet arī viņš ir no tā izārstējies. Kārena

“Es savu veco suni  ārstēju,  pūšot  dūmus viņam ausī.Viņam tas patika un viņš izturējās kā
kucēns, nevis 21 gadu vecs suns (cilvēka gados) ar sliktiem gurniem un artrītu. Džīna

"Kaņepju eļļa izglāba manu vācu aitu suni, kad viņai tika diagnosticēts liesas vēzis, tagad viņai ir
9 gadi, remisija, un viņai klājas labi." Pāvils

"Manam 6 gadus vecajam vīrietim attīstījās smags artrīts.Bija nepieciešamas 3 nedēļas, līdz
viņš atkal sāka darboties.Es saviem 3 suņiem dodu profilaktisko devu divas reizes nedēļā...Man
nekad nav veterinārārsta rēķinu...Es katru dienu viņus redzu savā maksimumā...Man šķiet, ka
kaņepju eļļa ir nepieciešama mūsu uztura sastāvdaļa...Esmu bijībā par šo augu...visu laiku...”
Sparky

Secinājums 

«Jindrihs Beiers: BEZ KAŅEPĒM NEVAR RACIONĀLI VADĪT EKONOMIKU.

Riks Simpsons: Tieši tā!

JB:To vienkārši nevar izdarīt.

Vienkāršs  piemērs...  Ja  paliekam  pie  medicīnas.Čehija  tērē  apmēram  miljardu  dolāru  tikai
diabēta slimniekiem.Viņu ir 800 000!

[Tagad JB vēršas pie JAKA — mūziķis, kaņepju aktīvists, DIABĒTIĶIS — kurš sēž pa kreisi
Rikam un viņam...]

Jūs pats zināt,  kā eļļa  palīdz diabētam.JA JŪS VARĒTU AĒST 4 GRAMUS DIENĀ,  JUMS
INULĪNS NEBŪTU VAJADZĪGS VISPĀR.

Un  mēs  katru  gadu  tērējam  miljardu  dolāru...un  nauda  aizbrauc  no  Čehijas  un  kaut  kur
aiziet...Un nekad neatgriežas!

[Neticīgi iesmejas...]

Un  tas  ir  tikai  diabēts!Pēc  tam  pievienojiet  degvielu,  kā  Riks  teica…  Labi  [es  jums
dodu...varbūt...], ne visas mašīnas, ne viss... Bet ja 50%... Ja [tikai] visi traktori brauktu ar to
[KAŅEPJU DEGVIELU]... Kāpēc ne???

Tad loģiski, ka pārtikas cena samazinās...Jo, kad nav jāmaksā 1, 2, 3 eiro par litru gāzes, lai
uzpildītu  kravas  automašīnu/traktoru...  Tad  loģiski,  ka  pārtika  var  būt  lētāka.
Un cilvēkiem nav naudas...

Valstij ir jānodrošina, lai cilvēki ēd un izdzīvo.Ne jau viņi izmirst...

RS:Un ne tikai tas, bet lauksaimniekiem ir tiesības audzēt šo kultūru, lai palīdzētu uzturēt savu
eksistenci.Visā vēsturē bija zināms, ka šis augs tika izmantots kā brīnišķīga mājlopu barība, pēc
tam,  kad  tie  ir  izņēmuši  kaņepju  sēklu  eļļu  no  sēklām,  šīs  sēklu  kūkas  tiek  izbarotas
dzīvniekiem.Tā  ir  viena  no  labākajām  dzīvnieku  barībām  uz  planētas!Tādējādi  tas  ne  tikai
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nodrošinātu viņiem zāles, lai ārstētu savus mājlopus, bet arī nodrošinātu viņus ar barības avotu
saviem mājlopiem.

Un tas ir  tā, kā Džindrihs teica...Jebkurai valstij,  lai mēģinātu vadīt  ekonomiku, neizmantojot
kaņepes… vai  jebkuram lauksaimniekam,  kurš  patiešām mēģinātu  praktizēt  šo  profesiju  un
neļautu viņam audzēt kaņepes,būtu tikai veltības vingrinājums'!Lauksaimniekiem ir vajadzīgas
tiesības  audzēt  šo  augu.Un  ikvienam  vajadzētu  būt  vienādām  tiesībām  nodrošināt  savas
prasības.Mums visiem ir jābūt tādai brīvībai...

JB:Vai jūs labprātāk ēstu gaļu no dzīvniekiem, kuri tika baroti ar neveselīgu pārtiku un kuriem
tika injicētas antibiotikas, vai  arī  tādu dzīvnieku gaļu, kuri tika baroti  ar kaņepēm un kuriem
vispār nebūtu vajadzīgas antibiotikas?

Vai jūs labāk ēstu vistu, kas ir barota ar kaņepju sēklām un ir veselīga — tā necieš no visiem
šiem sliktajiem apstākļiem, vai arī jūs labāk ēstu rūpniecisko produktu?Vai jūs labprātāk ēstu
karpas vai zivis, kas būs bagātas ar Omega-3, 6, 9, jo tās barosies ar kaņepju sēklām, vai arī
jūs labāk ēstu zivis, kas barojas ar sasmalcinātām lapām vai mirušiem dzīvniekiem?Tas ir tik
vienkārši... EKONOMIKA... Jūs maksājat pārāk daudz, un nauda aiziet no valsts.Jūs vēlaties
naudu  šeit.UN  KAS  LABĀK  -  KAD  NAV  JĀIZDEV  NAUDA...[tad]  JUMS  NAV  JĀPELNA
NAUDA…” (noKaņepju manifestsdokumentālā filma,pieejams Youtube)

“Ļaujiet man apkopot lielāko daļu no tā, kas notiek ap Rick Simpson Oil.Instrukcijās cilvēkiem ir
norādīts A, B, C un D.Cilvēki tos lasa un jautā - ja es nedarīšu A, vai B, C un D joprojām
darbosies?Ja es nedarīšu B, vai A, C un D joprojām darbosies?Ja es nedarīšu C, vai A, B un D
darbosies?Ko darīt, ja es nedarīšu D, vai A, B un C joprojām darbosies?Un ja es darīšu A, B, C
un D atšķirīgi, vai tas joprojām radīs īsto?

Vispārējā atbilde ir: nē, tā nebūs.Ja vēlaties izveidot RSO, izpildiet norādījumusVēža ārstēšanā:
Rika  Simpsona  protokolse-grāmata  uz  burtu.Ja  vēlaties  ražot  kaut  ko  citu,  izpildiet  citus
norādījumus.Bet,  lūdzu,  neuzlieciet  mūs  par  atbildīgiem,  ja  jūs  ražojat  cita  veida  eļļu  un
ārstēšana neizdodas un beidzas ar pacienta nevajadzīgu nāvi.

Ja  veicat  A,  B,  C  un  D,  eļļa  darbosies  vislabākajā  veidā,  tāpēc tur  ir  norādījumi.Ja  jūs  to
nedarīsit,  tas var nedarboties.Tas ir tik vienkārši, vai ne?Ko jūs personīgi vēlētos saņemt, ja
jums būtu nepieciešamas zāles?Kaut ko, kas ir izrādījies tik labi iedarbīgs, vai kaut ko citu, kam
ir nezināmas medicīniskas īpašības, lai ikviens, kas izgatavojis eļļu, varētu pierādīt vai atspēkot
savu hipotēzi vai “metodi”? JB
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